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Izhaja za občine Vrhnika, Borovnica, Horjul, Dobrova - Polhov Gradec in Log - Dragomer

Naslednja številka bo izšla v 
ponedeljek, 19. decembra. 

Gradivo bomo zbirali do 5. decembra. 

Vrhnika

Nova domska 
enota
Dnevno varstvo
Dom upokojencev Vrhnika bo v torek, 15. 
novembra, odprl novo enoto za dnevno 
varstvo na Stari Vrhniki. Gre za dolgo 
pričakovani objekt, ki bo namenjen dnevne-
mu varstvu starejših, v mansardi pa bodo 
namestitve za stanovalce z demenco. Naj 
omenimo, da zraven omenjenega objekta 
»raste« še ena enota, ki pa bo namenjena 
nadomestnim zmogljivostim za stanovalce 
z demenco.

Borovnica

Slovesno
Ob zaključku prenove

Ob zaključku prenove odseka železniške 
proge Ljubljana–Divača med Ljubljano in 
Brezovico ter začetku del na odseku Brezo-
vica–Borovnica, je v petek, 21. 10. 2022, na 
železniški postaji Borovnica potekala slo-
vesnost, ki sta se jo med drugim udeležila 
tudi minister za infrastrukturo mag. Bojan 
Kumer in vodja projektne skupine za okre-
vanje in odpornost pri Evropski 
komisiji Celine Gauer. 

Horjul

Gradnjo kolesarske steze ustavile žabe!
Petinštirideset prehodov za žabe

Občina Horjul v sodelovanju z državo gradi kolesarsko stezo ob cesti Vrhnika–Horjul. Dela so do 
novembra napredovala, sedaj pa so se nekoliko zaustavila zaradi zelo zanimivega razloga.  Ker gre za 
območje, kjer se  vsako leto čez cesto seli ogromno žab, je treba poskrbeti tudi zanje. Zato občina čaka 
na certificirane prehode za žabe, ki jim bodo omogočili varen prehod. Vzdolž ceste jih 
bodo vgradili kar petinštirideset.

Mogoče je v ličkanju koruze tudi nekaj simbolike 
z letošnjim »supervolilnim letom«, saj je treba – 
podobno kot na volitvah – odstraniti slačevje, da 
pridemo do bistva, to je koruznih zrn. Stari običaj 
so v organizaciji KUD Kosec obudili na Logu na 

Kavčnikovi domačiji. Dejali so, da so imeli zaradi 
jesenskih poplav kar nekaj težav s pobiranjem 
koruze. Medse so povabili tudi varovance Doma 
starejših občanov iz Notranjih Goric, ki so se z 
veseljem odzvali povabilu. Zapis, kako je zajeten 

kup storžev s skritimi presenečenji kopnel pod 
pridnimi rokami pomagačev, najdete na straneh 
Loga -Dragomerja, kakor tudi kopico 
drugih novic iz te barjanske občine.
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Še nekaj dni nas loči od morda 
najpomembnejših volitev letos. Že 
res, da ni nepomembno, koga smo 
izvolili za predsednika države oziroma 
katerim strankam smo dali svoj glas na 
državnozborskih volitvah, vendar ima 
na naše dojemanje sveta večji vpliv, kot 
si morda mislimo, dogajanje v lokalnem 
okolju. Saj veste, koliko nejevolje 
povzročajo slaba cesta, zamašen jašek, 
pomanjkljiva zdravstvena oskrba, 
slabo podjetniško okolje, zanemarjanje 
dediščine, varnosti in ekologije, premalo 
ponudbe za otroke in mlade … To so 
le nekateri poudarki s spiska obljub 
in zavez županskih kandidatov, list in 
strank, ki jih boste spoznali v tokratni 
številki Našega časopisa. Na Vrhniki je 
pet kandidatov za župana, v Borovnici 
so trije, v Občini Dobrova - Polhov 
Gradec pa dva. Župana Horjula in Loga 
-Dragomerja se že lahko veselita novega 
mandata, saj sta ostala brez izzivalcev. 
Karte se bodo bolj premešale v občinskih 
svetih. V tekmovanju idej in vizij za našo 
boljšo prihodnost naj zmagajo najboljši, 
predvsem pa takšni, ki jim bo na prvem 
mestu delo za skupno dobro, ne pa ozki 
zasebni interesi. Ker živimo v časih, ko vse 
več ljudi skrbi zgolj zase, velja vsakemu, 
ki je pripravljen sprejeti odgovornost v 
delu za skupnost, naše priznanje, vsem 
pa vabilo, da po svojih zmožnostih 
prispevamo v skupnost. Ni treba, da 
kandidiramo za župana, za občinski svet 
ali krajevno skupnost, šteje 
tudi, da se udejstvujemo 
v društvih, organizacijah, 
prostovoljstvu, da nam 
je mar za skupnost.

Cankarjeva misel: 

Kdor vzame v roko to knjigo, naj premisli, da je porojena 
iz svetih ur, polnih tihe, nekaljene sreče. Iz trenutkov, 
ko se osvobodi človek vseh nadlog življenja, vse laži in 

vsega zla in je v srcu sama resnica in dobrota … 

Ivan Cankar: Gospa Judit

Premešane 
karte

Obujanje starih običajev
Pod kozolcem
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Peter Perše, urednik

Dobrova - Polhov Gradec

Obnova šole
Šentjošt

Občina je obnovila prostore šentjoške podru-
žnične šole. Obnovitev je zajemala tudi preure-
ditev prostorov zgornjega nadstropja šole, kjer 
domuje lokalni javni vrtec. Dvajset učencev in 
učenk ter 34 malčkov je prvega septembra sto-
pilo v tako rekoč popolnoma prenovljeno šolo in 
vrtec. Občina je za prenovo šole namenila 450 
tisoč evrov. Slovesnost ob odprtju je potekala 
26. oktobra v šentjoški kulturni dvorani, kjer so 
učenci in vrtčevski otroci poskrbeli za kulturni 
program. Več o dogodku na straneh 
Dobrova - Polhov Gradec. 

Intervjuji 
z županskimi kandidati
V občinah, kjer se za županski stolček potegujeta dva 
ali več kandidatov, smo z njimi pripravili intervjuje. 
Upamo, da vam bodo njihovi odgovori nekoliko olajšali 
odločitev, koga obkrožiti na prihajajočih lokalnih volit-
vah.                              Uredništvo Našega časopisa
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Avtohiša Sever
Sinja Gorica 112, 1360 Vrhnika
Tel.: 01 750 6 330
www.opel-sever.com

Kombinirana poraba goriva (po WLTP-ciklu): 1,1–5,7 l/100 km, izpusti CO2: 24–130 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6d. Specifične emisije dušikovih oksidov (NOX): 0,0215–0,0582 g/km.  
Trdi delci: 0,00028 g/km in število delcev 0,17–0,55 * 1011 /km pri dizelskih motorjih. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. 
Emisije onesnaževal iz prometa prispevajo k poslabšanju zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. 
Več informacij je na voljo na www.opel-sever.com. Pridržujemo si pravico do spremembe ponudbe. Slika je simbolna. 
1 Certifikat je pečat kakovosti, ki ga podeljuje neodvisni testni odbor, sestavljen iz strokovnjakov različnih medicinskih strok.

NOVA

OPEL ASTRA
NAJBOLJŠA OD VSEH

 Značilni Vizor® z najnovejšimi IntelliLux® LED matričnimi žarometi
 Pure Panel® digitalna armaturna plošča
 Ergonomski aktivni sedeži s certifikatom AGR1

Zapeljite jo na testno vožnjo v Avtohiši Sever.

Opel-Oglas_138x196-ASTRA_SEVER.indd   1 03/10/2022   09:16Veljavnost od 13. 10. do 28. 11. 2022www.lekarnaljubljana.si

Cene s popustom iz ZDRAVO - kataloga ugodnosti veljajo v enotah Lekarne Ljubljana, specializiranih prodajalnah 
LL VIVA (v okviru razpoložljivega asortimana) in v Spletni Lekarni Ljubljana na www.lekarnaljubljana.si izključno ob 
predložitvi Kartice zvestobe Lekarne Ljubljana ter zahtevanega števila jabolk zvestobe, sicer veljajo redne cene. 
Slike so simbolične, popusti se ne seštevajo. Ponudba velja od 13. 10. do 28. 11. 2022 oz. do prodaje zalog.

izbrano iz kataloga ugodnosti

Ostanite 
aktivni tudi 
v jesenskih 

dneh!

Za več informacij prelistajte 
nov katalog ugodnosti ali 
nas pokličite

080 71 17!
na brezplačno telefonsko številko 

CELOVIT
Vsebuje vitamine, minerale in koencim Q10 
v obliki praška za pripravo napitka, okus 
pomaranče in limete, 20 vrečk.
Prehransko dopolnilo ni nadomestilo za 
uravnoteženo in raznovrstno prehrano.

redna cena: 14,90 €

cena s Kartico zvestobe

11,92 €
3

POPUST: 
20 %

MAZILO ZA NOS
Mazilo za nos s pantenolom 
za nego in vlaženje, 10 g.

redna cena: 3,36 €

cena s Kartico zvestobe

2,69 € 1
POPUST: 
20 %

OIL OF THE KING - KRALJEVO OLJE
100% čista in naravna eterična olja njivske 
mete, mire, čajevca, bosvelije in rdečega 
bora. Na voljo balzamične kapljice,  
10 ml in balzamični gel, 50 ml.

20%  
popust

ugodnost za imetnike Karti
ce

 zv
es

to
be

VITAMIN C 180 MG
Prehransko dopolnilo z vitami-
nom C v obliki šumečih tablet z 
okusom limone, s sladkorjem 
in sladili, 20 šumečih tablet.
Prehransko dopolnilo ni nadomestilo za 
uravnoteženo in raznovrstno prehrano.

redna cena: 2,48 €

cena s Kartico zvestobe

1,98 €
1

POPUST: 
20 %

ALOE VERA X2,  
ALOE KREMA ZA ROKE
Hhrani in neguje suho kožo, 
50 ml.

redna cena: 5,20 €

cena s Kartico zvestobe

4,16 € 1
POPUST: 
20 %

redna cena: 2,97 €

cena s Kartico zvestobe

2,38 €
1

POPUST: 
20 %

MALČEK NEGOVALNA KREMA
Negovalna krema z mandljevim 
oljem in izvlečkom prave kamilice 
je namenjena vsakodnevni negi 
občutljive otroške kože, ki jo neguje 
in varuje pred vplivi okolja, 50 ml.

 Napeljava mrežne 
inštalacije za priklop 
digitalnih TV sprejemnikov  
vseh operaterjev (A1, 
Telekom, T-2). Svetovanje 
pri izbiri operaterja in  
izbiri pravega paketa.

 Napeljava, prestavitev in 
odprava prekinitev na 
optičnem kablu.

 Napredne brezžične rešitve
kjer ni dostopa do optike.

Igor Kavčič s.p.
Telefon: 041-841-211
imocom@osebni.net
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Prve novice
Urejanje struge Podlipščice
Krajevna skupnost Podlipa - Smrečje je v minulih letih pogosto opozarjala Občino 
Vrhnika in Direkcijo Republike Slovenije za vode,  da so razmere nevzdržne. Do 
letos z DRSV ni bilo pravega odziva, čeprav imajo do vodotokov zakonsko obveznost 
vzdrževanja. Župan Danijel Cukjati, podžupana ga. Bernarda Kropf in g. Jože Malovrh so 
naša prizadevanja vedno konkretno podpirali, zato smo v septembru končno uspeli, da je 
upravljavec začel z obsekavanjem in delno sanacijo struge.

Slovesno v Borovnici
Ob zaključku prenove odseka železniške proge Ljubljana–Divača med Ljubljano 
in Brezovico ter začetku del na odseku Brezovica–Borovnica, je v petek, 21. 10. 2022, 
na železniški  postaji Borovnica potekala slovesnost, ki sta se je udeležila med drugim 
minister za infrastrukturo mag. Bojan Kumer in vodja projektne skupine za okrevanje 
in odpornost pri Evropski komisiji Celine Gauer. Zbrane je nagovoril podžupan Peter 
Črnilogar, ki se je z ministrom tudi dogovoril za sestanek, na katerem bodo na mizi ne 
le aktualni izzivi pri obnovi proge, temveč vsi, s prometom povezani izzivi občine, ki 
zadevajo državo.

V Žažarju že stoji čistilna naprava
Gradbena mehanizacije je zadnje mesece v pogonu v Žažarju, kjer poteka gradnja 
kanalizacijskega omrežja. V novembru so izvajalci del največ aktivnosti usmerili v 
gradnjo posameznih krakov, saj je glavni vod že narejen. Prav tako je postavljena tudi 
čistilna naprava, kjer sedaj gradijo oporni zid.
Ob gradnji kanalizacije sočasno potekajo dodatna dela in urejajo vaško infrastrukturo, da 
bi bilo delo čim bolj optimizirano časovno in stroškovno. 

Noč godbe 2022 – edinstven filmski spektakel
Z letošnjima koncertoma Noč godbe 2022 je Godbi Dobrova - Polhov Gradec uspelo 
kar dvakrat napolniti dvorano do zadnjega kotička. Odzivi so izjemni, saj pohvale še 
vedno dežujejo. Obiskovalci so bili priča kar dobrima dvema urama najrazličnejše filmsko 
dovršene glasbe ob posnetkih popularnih in zimzelenih uspešnic na velikem platnu. 

Pošta na Logu v pogodbeno
Pošto na Logu pri Brezovici bo z decembrom prevzelo v upravljanje podjetje SVET - 
PRO, Sašo Kovačič Ivanjko, s. p.. Podjetje bo izvajalo storitve na obstoječi lokaciji pošte, 
to je na naslovu Cesta Dolomitskega odreda 2 a, in sicer z odpiralnem časom pošte, ki jo 
boste lahko z decembrom obiskali vsak dan od 8.00 do 11.00 in od 14.00 do 17.00, v sredo 
pa od 8.00 do 11.00 in od 15.00 do 18.00. Pogodbenik bo poleg poštnih storitev nudil tudi 
urbano tržnico: dobrote vseh vrst s slovenskih kmetij iz vseh pokrajin Slovenije. 

Prednosti portala Komunala.info
Komunalno podjetje Vrhnika obvešča, da so z oktobrom posodobili portal Komunala.
info, ki je namenjen vsem uporabnikom komunalnih storitev. Na njem lahko pregledujete 
prejete račune za komunalne storitve, oddajate stanje števcev in pregledujete zgodovino 
števčnih stanj. Po novem bo uporabnik prek portala obveščen tudi o vseh aktualnih 
zadevah, oddate lahko tudi naročilo za kosovni odvoz. Kaj vse ponuja novi portal, si 
preberite na Skupnih straneh.
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FRIZERKA
META

·ličenje za vse priložnosti

·urejanje pričesk za posebne priložnosti

·klasična in modna barvanja

·otroško striženje
·moško striženje

·žensko striženje

NAROČILA NA
031 219 541

Meta Keršmanc s.p.
Cankarjev trg 3,
Vrhnika@frizerkameta

Cankarjev trg 3,Vrhnika

RAČUNOVODSTVO   I   FINANCE   I   DAVKI

041 750 956 www.analiza.si info@analiza.si

IZHOD = ANALIZA POSLOVANJA + FINANČNI NAČRT

Z vami že

35 
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Ali vas skrbi prihajajoča kriza?

OKULISTIČNI PREGLEDI 
ZA MEDICINO DELA IN VOZNIŠKA DOVOLJENJA*

Z LETAKOM 10% POPUSTA 

NA STORITEV PREGLEDAZ LETAKOM 10% POPUSTA 

NA STORITEV PREGLEDA
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I 01 755 61 05 I optikjelovcan@gmail.com I

Optika in očesna ordinacija Jelovčan
01 755 61 05, 041 578 205

Trg Karla Grabeljška 2A, 1360 Vrhnika

Volilne želje – dovolj dela za vse tri!
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Praznik demokracije

Izteklo se je štiriletno obdobje 
županovanja. Štiri leta, ko sem 
lahko z ekipo reševal probleme 
in realiziral ideje, ki smo jih 
predstavili pred štirimi leti. 

Mnogo idej je bilo s kon-
struktivnim odnosom večine 
občinskih svetnikov, pred-
stavnikov krajevnih skupnosti 
in predsednikov javnih zavo-
dov tudi izvedenih. Za vsakim 
izvedenim projektom namreč 
stoji množica ljudi, ki so pri-
spevali svoj delež pri razvo-
ju kraja. Res je, da na raznih 
odprtjih v ospredje stopimo 
predstavniki občine in zavo-
dov, vendar gre zasluga vsem 
tistim, ki sodelujejo v ozad-
ju in v življenje spravijo naše 
ideje in želje. Pa naj si bo to 
občinski uslužbenec, projek-
tant ali pa lastnik zemljišča, ki 
odstopi del svoje nepremični-
ne za gradnjo infrastrukture. 
Tako kot velja za verigo, velja 
tudi za naše občinske službe, 
da so močne toliko, kot so 
močni njeni najšibkejši členi. 
Za vse izvedeno delo pri reali-
zaciji naših želja in idej, se jim 
tudi zahvaljujem. 

Rezultati, ki so vidni, ka-
žejo na to, da ni pomembno 
samo kakšnega župana ima 
občina, temveč tudi kakšno 
sestavo ima občinski svet ali 
svet krajevne skupnosti. Izbi-
ra in udeležba na volitvah je 
za to še kako pomembna. Brez 
svetnikov, ki bodo delovali v 

skupno dobro oziroma v do-
bro organizacij, kot so  kultur-
na, športna, gasilska ter ostala 
društva in organizacije, ki bo-
gatijo naš prostor, se naša ob-
čina ne bo razvijala. Da je vsak 
glas resnično pomemben, so 
pokazale prejšnje volitve, ko 
je v občini Šmarješke Toplice, 
kandidat premagal protikan-
didata za zgolj dva glasova.

Letošnje leto je bogato z vo-
litvami in referendumi. Ver-
jetno je to leto najbolj volilno 
»obremenjeno« leto od naše 
samostojnosti. Vendar je to 
odraz demokracije, ko o po-
membnih odločitvah in o naši 
usodi odločamo polnoletni 
občani. Če so se naši predni-
ki borili, tako s pisano bese-
do kot z orožjem, da danes o 
svoji usodi odločali sami, je 
naša dolžnost, da te izborjene 
in pridobljene pravice ne za-
vržemo.  Zato vas kot župan 
nagovarjam, da se udeležite 
volitev in prispevate svoj del 
k izgradnji naše skupnosti in 
našega okolja. Okolja, kjer bo 
prijetno in varno bivati. Kjer 
bodo svoj prostor našli tako 
otroci, starostniki kot podje-
tniki, športniki ali kulturniki.

Daniel Cukjati, 
župan Občine Vrhnika

Centralno pokopališče 
na Vrhniki je največje 

pokopališče znotraj 
Občine Vrhnika. 

Samo pokopališče ni na-
menjeno samo pokopavanju 
in spominu na umrle, pač pa 
mnogo več, je tudi kulturna 
dediščina. Je prostor, kjer se po-
vezujeta sedanjost in preteklost, 
umetnost in narava. Javno 

podjetje Komunalno podjetje 
Vrhnika, d. o. o., ki je določeno 
kot upravljavec pokopališča, je 
po sprejetju novega Odloka o 
pokopališkem redu v Občini 
Vrhnika konec leta 2020 nare-
dilo analizo obstoječega stanja 
na pokopališču. Skladno z ve-
ljavnim Odlokom se je spreme-
nil obračun najemnine grobov, 
zato smo morali premeriti vse 
grobove na starem in novem 
delu pokopališča. Vsem naje-

mnikom smo zato v začetku 
leta 2022 v podpis posredovali 
nove pogodbe za najem grobne-
ga prostora. V prvi polovici leta 
2022 smo se skupaj s podjetjem 
Klemen Trobec, s. p., lotili te-
meljitega pregleda obstoječega 
stanja  tudi na področju vzdr-
ževanja pokopališča. Obstoječe 
grmovnice so bile v zelo slabem 
stanju, odločili smo se, da bomo 
stanje sanirali in nadomestili z 
manj občutljivo vrsto zelenja. 

V drugi polovici leta smo se te-
meljito lotili tudi drugih zelenih 
površin in poti okoli grobov ter 
med njimi. 

Za začetek prihodnjega leta 
smo si skupaj z lastniki poko-
pališča, Občino Vrhnika in Žu-
pnijo Vrhnika, zadali nov cilj: 
ureditev raztrosnega polja, po 
katerem je v zadnjem obdobju 
vse več zanimanja in želja. 

KP Vrhnika

Obvestilo

Obvestilo volivcem 
o načinu glasovanja

V nedeljo, 20. 11. 2022, bodo redne lokal-
ne volitve za župana, člane Občinskega 
sveta in člane svetov krajevnih skupnosti. 
Volitve v Svet Krajevne skupnosti Verd se 
ne izvedejo, ker ni bilo vložene nobene 
kandidature. Pri volitvah v Svet Krajev-
ne skupnosti Bevke pa se bodo volitve 
izvedle za 4 (štiri) kandidate, namesto 7 
(sedem), zaradi premajhnega števila pre-
dlaganih kandidatov s stalnim bivališčem 
v KS Bevke. 

Župan
Glasujete za enega kandidata tako, da ob-
krožite številko pred njegovim imenom 
in priimkom.

Člani občinskega sveta
Glasujete za eno listo tako, da obkro-
žite številko liste kandidatov, za katero 
glasujete. Če želite dati posameznemu 
kandidatu z liste, za katero ste glasovali, 
prednost, vpišete v prostor pri listi zapo-
redno številko kandidata s tiste liste, ki 
mu dajete glas.

Člani svetov krajevne skupnosti
Pri krajevnih skupnostih, razen KS Padež 
– Pokojišče – Zavrh, kjer glasujete za pet 
(5) kandidatov, glasujete za največ 7 (se-
dem) kandidatov. Za kandidate glasujete 
tako, da obkrožite zaporedno številko 

(številke) pred njegovim (njihovim) ime-
nom.

KS Bevke
Pri Krajevni skupnosti Bevke boste gla-
sovali za 4 (štiri) kandidate namesto 7 
(sedem) zaradi premajhnega števila pre-
dlaganih kandidatov s stalnim bivališčem 
v KS Bevke.

KS Verd
V krajevni skupnosti Verd ne boste gla-
sovali za člane Krajevne skupnosti, ker ni 
bilo vložene nobene kandidature.

Vse občane Občine Vrhnika vabimo, da 
se volitev udeležite in volite.

Občinska volilna komisija

Obvestilo

Obvestila 
občinske volilne 
komisije Občine 
Vrhnika
Predčasno glasovanje
Predčasno glasovanje za vse volivce, 
ki bodo v nedeljo, 20. 11. 2022, odsot-
ni iz kraja stalnega prebivališča (kjer 
so sicer vpisani v volilni imenik), bo 
potekalo
v  TOREK, 15. 11. 2022, SREDO, 16. 

11. 2022 in ČETRTEK, 17. 11. 2022  
med 7.00 in 19.00  uro v Gasilskem 
domu Vrhnika, Jelovškova ulica 3, 
Vrhnika.

Glasovanje po pošti
Volivci, ki si so v priporu, zavodu za 
prestajanje kazni, v bolnišnici ali v 
socialnovarstvenem zavodu za insti-
tucionalno varstvu in želijo glasovati 
po pošti na območju Republike Slo-
venije, to sporočijo občinski volilni 
komisiji Občine Vrhnika, najpozneje 
10 (deset) dni pred dnem glasovanja, 
to je do vključno srede, 9. 11. 2022. Na 
enak način lahko glasujejo tudi inva-
lidi, če predložijo odločbo pristojnega 
organa o priznanju statusa invalida.
Volivci, ki jim je bila nepredvideno 
odvzeta prostost oziroma so nepre-
dvideno sprejeti na zdravljenje v 
bolnišnico ali pa v institucionalno 

varstvo socialnovarstvenega zavoda 
ali so prejeli odločbo o invalidnosti 
po roku iz prejšnjega odstavka, lahko 
glasujejo po pošti, če to sporočijo 
občinski volilni komisiji, najkasneje 5 
(pet) dni pred dnem glasovanja, to je 
do vključno ponedeljka, 14. 11. 2022 
in o tem priložijo ustrezno dokazilo 
(npr. potrdilo ali odločbo).
Na podlagi sklepa DVK,  št. 041-
5/2022-1 z dne 3. 2. 2022, volivci, ki 
so v izolaciji, lahko glasujejo po pošti 
v skladu z določbo tretjega odstavka 
81. člena Zakona o volitvah v Državni 
zbor, pod pogojem, da so v izolaciji 
najpozneje 5 (pet) dni pred dnevom 
glasovanja, to je vključno do pone-
deljka, 14. 11. 2022 in da obvestilu 
(vlogi) občinski volilni komisiji o tem 
predložijo ustrezno dokazilo (izvid o 
pozitivnem testu ali SMS obvestilu o 
pozitivnem testu)

V zahtevku morajo navesti svoje os-
ebne podatke ter naslov, na katerega 
naj mu volilna komisija pošlje volilno 
gradivo.
 
Glasovanje na domu
Na podlagi 83. člena Zakona o volit-
vah v Državni zbor (glasovanje na 
domu) lahko volivci, ki se zaradi bo-
lezni ne morejo osebno zglasiti na 
volišču, v katerem so vpisani v volilni 
imenik, glasujejo pred volilnim od-
borom na svojem domu, pod pogo-
jem, da obvestilu priložijo ustrezno 
zdravniško potrdilo (sklep DVK,  št. 
041-5/2022-2 z dne 3. 2. 2022). Za 
zdravniško potrdilo šteje vsaka pisna 
potrditev zdravnika (tudi npr. ele-
ktronska pošta), iz katere izhaja, da 
se volivec zaradi bolezni ne more 
osebno zglasiti na volišču. Potrdilo o 
bolezni lahko izda katerikoli zdravnik, 

ki izpolnjuje pogoje za opravljanje 
zdravniške službe (ne le osebni 
zdravnik). 
Na domu lahko glasujejo tudi volivci, 
ki bodo v izolaciji, pod pogojem, da 
o tem obvestijo Občinsko volilno 
komisijo najpozneje 3 (tri) dni pred 
dnem glasovanja, oziroma najpozneje, 
to je vključno do  srede, 16. 11. 2022 
in da obvestilu (vlogi) Občinski vo-
lilni komisiji o tem priložijo ustrezno 
dokazilo (izvid o pozitivnem testu ali 
SMS obvestilo o pozitivnem testu). 
 
Predlaganje zaupnikov
Predstavnik kandidature oziroma 
liste kandidatov lahko do vključno 
ponedeljka,  14. 11. 2022,  Občinski 
volilni komisiji Občine Vrhnika, 
predloži seznam zaupnikov. 

Občinska volilna komisija

Centralno pokopališče na Vrhniki
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Ob dnevu mrtvih je bila na Drči pri grobnici 
tradicionalna spominska slovesnost, posvečena 
padlim partizanskim borcem in drugim žrtvam 

naci-fašističnega okupatorja. 

Kot vedno je bila komemo-
racija v organizaciji Združenja 
borcev za vrednote NOB Vrh-
nika v sodelovanju z Območ-
nim združenjem veteranov 
vojne za Slovenijo Vrhnika 
– Borovnica in Policijskim ve-
teranskim združenjem Sever, 
odbor Vrhnika – Logatec, ter 
pod pokroviteljstvom Občine 
Vrhnika. Pred spomenikom se 
je zbralo kar veliko občanov in 
drugih ljudi, ki so se prišli po-
klonit žrtvam vojne na območju 
Vrhnike, žrtvam, pokopanih v 
grobnici, ter vsem padlim par-
tizanom širom Slovenije 

Grobnica je bila uradno od-
krita 27. 11. 1949, njen avtor je 
inž. Kobe in na njej stoji kip par-

tizana, avtorja kiparja Kalina. 
Drča s spomenikom je postala 
vsakoletno spominsko obeležje 
ob dnevu mrtvih na Vrhniki. 
Tako je bila postavljena za vrh-
niške in druge domoljube, ki so 
se v tistih odločilnih časih še 
kako zavedali Trubarjevih pre-
roških besed: »STATI INU OB-
STATI.« Prav ti so se za obstoj 
slovenskega naroda in njegove 
kulture uprli nasilju in potujče-
vanju, pri tem pa izgubili svoja 
življenja. V grobnico so položili 
k zadnjemu počitku še nosilce 
partizanske spomenice 1941, 
ki pa so umrli po vojni. To so: 
Viktor Klobučar - Kragulj (umrl 
leta 1976), Jaka Leskovec - Am-
brož (1978) in Karel Grabeljšek 

- Gaber (1985).
Na slovesnosti sta sodelo-

vala Pihalni orkester Vrhnika 
in MePZ Mavrica. Ob zvokih 
žalostink so venec padlim bor-
cem položili župan Vrhnike 
Daniel Cukjati, predstavnik ZB 
za vrednote NOB Vrhnika Teo 
Bizjak in predstavnik Policij-
skega veteranskega združenja 
Sever. Slavnostni recital so izve-
dli učenci OŠ Antona Martina 
Slomška Pia in Ela Govekar ter 
Tai Rančov pod vodstvom men-
torice Ranke Kesser. Nagovor, 
posvečen padlim partizanom in 
o sedanjih razmerah, pa je imel 
predsednik ZB NOB Vrhnika 
Miran Štupica, ki je med dru-
gim še posebno poudaril:

»Dan spomina na mrtve je 
praznik, ki povezuje sorodstve-
ne vezi, naj bo tudi dan spomi-
na na mrtve, ki smo jih poznali, 
večno živ. Vezi, ki so stkane sko-
zi zvestobo, odgovornost, pra-

vičnost, se ne smejo pretrgati.
Vsi skupaj si želimo, da ta-

kšnih spomenikov ne bo treba 
nikoli več postavljati. Vojna na 
evropskih tleh ne obeta nič do-
brega. Upam, da je tudi pojav 
novodobnega fašizma tako v 
tujini kot pri nas samo preho-
dnega značaja. 

Živimo v čudnih časih, ko 
prihaja do revizije zgodovine 
in tako zmagovalci postaja-
jo poraženci in celo zločinci, 
dovčerajšnji kolaboranti z naj-
hujšim sovražnikom slovenske 
kulture in naroda pa kot nedol-
žne ovčke. Ne rečem, da med 
drugo svetovno vojno ni bilo 
narejenih kakšnih napak tudi 
na partizanski strani, pa ven-
dar. Vodstvo Zveze združenj 
borcev za vrednote NOB je 
po osamosvojitvi že nekajkrat 
javno obsodilo povojne poboje 
in jih kot napako obsodilo ter 
obžalovalo. Nikoli do sedaj pa 

ni bilo slišati javnega priznanja 
za napako oz. izdajstvo tistih, ki 
so pripomogli, da je marsikate-
ri nedolžen in preprost kmečki 
fant odšel med od celega sveta 
obsojanja vredne kolaborante 
in tako ostal nekje v kočevskih 
jamah. Celo nasprotno. Tisti, 
ki so krivi za to, so odnesli celo 
kožo v prekomorske dežele po 
t.i. podganjih poteh, svoje ovči-
ce pa pustili v milost in nemi-
lost takratnim zmagovalcem 
oziroma zavezniškim vojskam 
po celi Evropi.

Ta že tolikokrat prežvečena 
tema prihaja na površje vedno 
pred volitvami in tudi letos ni 
nič drugače. Pravico do groba 
ima vsak, ne glede na politično 
opredeljenost, omenim pa naj, 
da je še veliko neodkritih gro-
bišč partizanov, ki ležijo kdove 
kje po slovenskih gozdovih, pa 
se jih ne išče in manipulira z 
njihovimi kostmi. Spomnite se 

samo na Sveti Urh, Kozlarjevo 
goščo in še kje.

Kam vse to pelje, se sprašu-
jem? Popularno je postalo raz-
bijanje postavljenih spomeni-
kov padlim borcem in talcem, 
ne spomnim se pa, da bi bila 
kakorkoli poškodovana katera 
farna plošča. Seveda moram 
obsoditi ta podla dejanja in 
sem nasprotnik kakršnega koli 
vandalizma, saj ne morem po-
misliti, kako tisti, ki sovraži že 
kamen, sovraži ljudi.«

Ob koncu nagovora je vsak 
od prisotnih prejel velik in za-
služen aplavz. 

Naj Drča in spomenik osta-
neta še naprej tradicionalen 
spomin na številne padle parti-
zane, ki so tod pokopani in naj 
bodo v opomin za nadaljnja ži-
vljenja, ki se vedno bolj pogreza 
v nove fašistične ideje.

Simon Seljak

Na območju med Zlatico in Lidlom 
družba SGP Graditelj, d. d., gradi 
sosesko osem večstanovanjskih 

blokov. 

Nekateri od bralcev ste nas že spraševali o 
tem projektu, zato smo se po informacije obrnili 
kar k investitorju. »Izgradnja soseske bo poteka-
la v petih etapah (fazah). Objekti so razporejeni 
v treh nizih. Med objekti A2 in A3, B1 in B2 ter 

C1 in C2 je v nivoju pritličja predvidena nadze-
mna vmesna povezovalna garaža. Trenutno se 
gradita stavbi A2 in A3 z vmesno povezovalno 
garažo, ki je na severozahodnem delu soseske. V 
stavbah A2 in A3 z vmesno povezovalno garažo 
je skupaj predvidenih 36 stanovanjskih enot in 
50 parkirnih mest v pritličnem delu stavbe,« so 
sporočili iz omenjene družbe. Dodajajo, da bo-
sta prvi dve stavbi (A2 in A3) vseljivi že konec 
naslednjega leta. (GT, foto: grafika investitorja)

V dneh, ko smo obiskovali 
pokopališča in sorodnike, se 
je na Drči in na vrhniškem 
pokopališču pomudil tudi župan 
Daniel Cukjati. 

O dogodku na Drči si lahko preberete v ločenem 
prispevku. Na pokopališču pa se je žrtvam dru-

ge svetovne vojne in po vojni pobitih poklonil 
družno z župnikom Mohorjem Rihtaršičem. Kot 
je dejal župan, je na nas, da s svojimi ravnanji, 
presojami in odločitvami,  dokažemo, da nobene 
od vprašanj, ki jih zastavlja človekov in družbeni 
razvoj, ne postavlja pod  vprašaj miru  samega. 
Zgolj v tem primeru bodo imele žrtve vseh vojn 
svoje posthumno zadoščenje  in spokoj.  (gt)

Polaganje vencaS preudarnim nagovorom je spregovoril Miran Štupica, predsednik ZB NOB Vrhnika.

Drča zopet oživela

Soseska Kralovše vseljiva 
že konec naslednjega 

leta

Poklon tudi žrtvam 
druge svetovne vojne
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Na podlagi 119. in 110. člena Zakona o urejanju prostora – ZUreP-2 (Ur. l. 
RS, št. 61/17) ter 35. člena Statuta Občine Vrhnika (Naš časopis, št. 430/15) 

sprejme župan Občine Vrhnika

S K L E P 
o razveljavitvi Sklepa o pripravi Občinskega podrobnega 

prostorskega načrta za kamnolom Verd

1. člen
S tem sklepom se razveljavi Sklep o pripravi Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za kamnolom Verd (Naš časopis, št. 504/22).

2. člen
Sklep se razveljavlja zaradi sklepa Občinskega sveta Občine Vrhnika: 
»Občinski svet Občine Vrhnika potrjuje Pogodbo o medsebojnih ob-
veznostih med Občino Vrhnika in Kamnolomom Verd d.o.o., glede 
izgradnje predvidenih objektov, ki so v javno korist. V primeru, da Ka-
mnolom Verd d.o.o. do 31. 8. 2022 ne podpiše predmetne pogodbe, se 
postopek priprave OPPN za Kamnolom Verd ustavi.«.

3. člen
Ta sklep se objavi v Našem časopisu in začne veljati naslednji dan po 
objavi. Objavi se tudi na spletni strani Občine Vrhnika in v državnem 
prostorskem informacijskem sistemu.

Številka: 3505-9/2020 (5-08) 
Vrhnika, dne 14. 9. 2022 Župan Občine Vrhnika

Daniel Cukjati, l.r.

V prejšnji številki časnika 
Naš časopis (št. 507 z dne 26. 
9. 2022) je bil na strani št. 6 
objavljen članek z naslovom 
Vrhniška komunala končno 
zopet na zakoniti poti. 

V članku oz. intervjuju novinarja g. 
Gašperja Tominca sta župan g. Dani-
el Cukjati in občinski svetnik g. Grega 
Kukec poročala oz. komentirala upra-
vljanje JP KPV v času mojega manda-
ta. V navedenem članku se ponovno 
pojavljajo nekateri podatki in infor-
macije, ki so neresnični in zavajajoči. 
Že na 16. redni seji Občinskega sveta 
Občine Vrhnika dne 17. 6. 2021 je pri 
2. točki dnevnega reda občinski sve-
tnik g. Grega Kukec v svoji Predstavi-
tvi mnenja NS JP KPV, d. o. o., glede 
sistema korporativnega upravljanja v 
JP KPV, d. o. o., navedel podatek, da je 
bilo v letih 2011–2018 izvedenih skupaj 
za 20.731.350 € del iz in-house naročil 
in vzdrževanja cest. Občinski svetnik, 
g. Grega Kukec, tudi v predmetnem 
članku Našega časopisa ponovi trditev, 
da je v letih 2011–2018 JP KPV z obči-
nami ustanoviteljicami sklenila za več 
kot 20.000,000 € poslov brez javnega 
naročanja, kar je neresnična in zavaja-
joča trditev. Z navedbo tega podatka in 
drugimi informacijami iz navedenega 
članka je bil namen zgolj prikazati do-
mnevno neekonomično ali celo neza-
konito delovanje JP KPV na področju 
t.i. in-house naročil, kar je razvidno 
že iz naslova članka. Na to kaže zla-
sti dejstvo, da je občinski svetnik g. 
Grega Kukec, v znesek 20.000.000 € 
naročil vključil tudi določene storitve, 
ki se v skladu s 4. členom Odloka o 
gospodarskih javnih službah v občini 
Vrhnika, opravljajo kot gospodarske 
javne službe (GJS), torej ne po pravi-

lih »in-house« naročil. To pomeni, da 
je podlaga za izvedbo del (z odlokom) 
neposredno podeljeno pooblastilo Ob-
čine izvajalcu (JP KPV). Gre predvsem 
za storitve vzdrževanja cest in javnih 
površin, ki so v letih 2011–2018 pred-
stavljale pretežni del od navedenih 
20.000.000 €. Samo v občini Vrhnika 
je podjetje v času od 2011–2018 ustva-
rilo 11.611.528 € prihodkov z letnim 
in zimskim vzdrževanjem cest, torej 
z vključeno celotno zimsko službo v 
vseh teh letih, vsemi košnjami zelenic 
in drugih površin, asfaltiranjem kraj-
ših odsekov cest (v okviru rednega le-
tnega vzdrževanje cest) in podobnimi 
deli. S tem v povezavi je nadalje še bolj 
zavajajoča (in tudi neresnična) infor-
macija o deležu storitev podizvajalcev, 
saj članek navaja, da naj bi »bili ti posli 
v več kot 60 odstotkih naprej oddani 
podizvajalcem«. Pri tem pa umanjka 
bistvena informacija: da so v ta delež 
vključeni tudi stroški materiala, stori-
tve asfaltiranja in druge podobne stori-
tve, za katere ni mogoče pričakovati, da 
jih komunalno podjetje lahko zagotovi 
z lastnimi zmogljivostmi. Za bolj vero-
dostojno informacijo bi bilo treba še 
pojasniti, da se pomemben del storitev 
vzdrževanja cest in javnih površin ne 
izvaja z enako dinamiko (zlasti zim-
ska služba), zato bi bilo zagotavljanje 
zadostnih lastnih zmogljivosti (zapo-
slenih ter vozil in druge opreme) čez 
vse leto preveliko breme za podjetje (in 
posledično za občinski proračun). V 
tem delu je zato najbolj racionalna iz-

bira izvajanje teh del z vključevanjem 
zunanjih izvajalcev. V povezavi s tem 
še posebej izpostavljam, da so bili vsi 
dobavitelji za blago in storitve dosle-
dno izbrani prek postopkov javnega 
naročanja. Seveda pa bi bilo pošteno s 
strani avtorjev navedenih trditev, da bi 
bralcem prikazali tudi primerjave: npr. 
kolikšni so deleži stroškov materiala in 
storitev v drugih komunalah, ali (to bi 
bilo še bolj transparentno) kolikšni so 
ti deleži v poslovanju vrhniške komu-
nale od leta 2019 naprej, torej v obdo-
bju po zaključku mojega vodenja tega 
podjetja. Verjetno pa s tem ne bi sledili 
cilju, ki ga je želel navedeni članek do-
seči … To obvestilo objavljam zato, ker 
je z neresničnimi navedbami oz. pri-
krojevanjem dejstev občinski svetnik 
g. Grega Kukec večkrat prizadel mojo 
osebnostno pravico do časti in dobre-
ga imena. Hkrati pa tudi zaradi prepri-
čanja, da je v javnem interesu, da so v 
občinskem časniku objavljena resnična 
dejstva in podatki. Glede na položaj g. 
Grege Kukca kot občinskega svetnika, 
še zlasti pa predsednika nadzornega 
sveta vrhniške komunale, bi vseka-
kor pričakovali, da podrobneje pozna 
zakonitosti poslovanja komunalnega 
podjetja, javno objavlja pa le preverje-
ne in pravilno interpretirane podatke 
in informacije. V nasprotnem ne blati 
le dobrega imena posameznikov, am-
pak škodi tudi interesom podjetja, za 
katerega dobrobit se javno tako glasno 
zavzema.

Mag. Brigita Šen Kreže

Podlipščica, ki je levi 
pritok Ljubljanice, 

teče skozi tri krajevne 
skupnosti: Podlipa - 

Smrečje, Stara Vrhnika in 
Sinja Gorica. 

V zadnjem obdobju, ko so padavine 
bolj neenakomerno razporejene,  je ob 
nalivih Podlipščica v zgornjem delu 
pridobila hudourniški značaj. Nastaja-
jo poplave, ki občanom ob celotni stru-
gi povzročajo velike preglavice.

Krajevna skupnost Podlipa - Smre-
čje je v minulih letih pogosto opo-
zarjala Občino Vrhnika in Direkcijo 
Republike Slovenije za vode, da so 

razmere nevzdržne. Do letos od DRSV 
ni bilo pravega odziva, čeprav imajo 
glede vodotokov zakonsko obveznost 
vzdrževanja. Župan Danijel Cukja-
ti, podžupana ga. Bernarda Kropf in 
g. Jože Malovrh so naša prizadevanja 
vedno konkretno podpirali, zato smo 
v septembru končno uspeli, da je upra-
vljavec začel z obsekavanjem in delno 
sanacijo struge.

Ker smo v Podlipi kmalu zaznali, da 
sanacija v obsegu, ki je bila naaačrto-
vana, ne bo rešila težav, smo v času del 
sklicali delovni sestanek. Sestanka sta 
bila dva, saj je treba rešiti težavo struge 
na celotni dolžini in ne samo na ob-
močju Podlipe. Sestanka so se udeležili 
podžupanja ga. Bernarda Kropf, rečni 

nadzornik, poveljnik Civilne zaščite g. 
Peter Rodič, člani Krajevne skupnosti 
Podlipa - Smrečje, Krajevne skupnosti 
Sinja Gorica in predstavnik Hidroteh-
nika. Ogledali smo si problematične 
odseke in se dogovorili za sanacijo. 
Občina je zagotovila, da bo za sanacijo 
vodotokov, ki so sicer v pristojnosti dr-
žave in jih mora tudi v celoti vzdrževa-
ti, prispevala lastna sredstva v želji, da 
bi razmere začeli urejati. 

Upam, da bodo zadeve končno celo-
stno urejene, saj sanacija le podlipskega 
odseka ne rešuje razmer v Sinji Gorici. 

Vsem se za sodelovanje in konstruk-
tivno delovanje iskreno zahvaljujem.

Predsednik KS Podlipa - Smrečje
Boštjan Jurjevčić

Prikaz nasprotnih dejstev

Urejanje struge Podlipščice

Zahvaljujemo se SimonKr, d. o. o. in Prava vadba za sončno 
sponzorstvo. Če bi želeli biti med našimi sponzorji tudi vi, nam 

pišite na info@sole-libero.si.
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V prihajajočem koncu tedna bodo 
potekale lokalne volitve, na katerih 

bomo med drugim izbirali tudi 
novega župana. Za ta položaj 

se poteguje pet kandidatov: dr. 
Benjamin Leskovec, Alja Stanko, 

Marjan Geohelli, Marko Močnik in 
Daniel Cukjati, ki smo jim postavili 

enaka vprašanja. Upamo, da vam 
bodo njihovi odgovori v pomoč pri 

nedeljski odločitvi. 

Lahko bralcem in bralkam Našega časopisa zaupate 
nekaj besed o sebi? Kdo ste, od kje prihajate, s čim se 
ukvarjate …?

Leskovec: Res je, nisem posebno znan na Vrhni-
ki. Prihajam iz mednarodnega poslovnega okolja 
in s kmetije na Zaplani, rodil pa sem se v Logatcu. 
Sem doktor gozdarstva in obnovljivih gozdnih vi-
rov ter tekoče govorim angleško in rusko. Sicer 
sem dober menedžer, poslovni mentor mladim 
in uspešen vodja ekipe za pridobivanje sredstev 
EU več kot 200 slovenskim organizacijam. Pred-
vsem živim podjetništvo. Sem človek s širino, vi-
zijo, znanjem in skoraj neuničljivo vztrajnostjo, ki 
drugim odstopa in odstira prostor za prodiranje 
njihovih idej.

Stanko: Sem Alja, preprosta, pristna, občasno 
hiperaktivna, »prekritična« in radovedna oseba. 
Na Vrhniki sem od prihoda iz porodnišnice – tu 
sem obiskovala vrtec in osnovno šolo, potem pa 
me je pot predvidljivo peljala na Gimnazijo Vič 
ter pozneje na Fakulteto za družbene vede. Ker 
me zanima veliko stvari, sem delala na številnih 
različnih področjih: od dela v zdravstvu, prek dela 
v športu, dela v kulturi in prostoru coworking do 
trenutnega delovanja na področju fotovoltaike. V 
prostem času rada potujem, spremljam NBA in v 
prevelikih količinah pijem kavo Escobar.

Geohelli: Rodilsem se leta 1963, sem oče šti-
rih otrok, živimo na Vrhniki. Tu sem preživel 
otroštvo, nato v Logatcu delal v turizmu, vodil 
knjižnico in Zvezo kulturnih društev. Bil sem 
steber slovenske pomladi, prostovoljec v vojni 
za Slovenijo. Od leta 1993 na vodilnih mestih v 
slovenski filmski distribuciji. Soustanovil sem z 
Art kino mrežo Slovenije, bil dolgoletni literarni 
agent Dese Muck. 
Leta 2001 sem se vrnil na Vrhniko, kjer si zadnjih 
nekaj let prizadevam za pravičnejše možnosti za 
vse. Lani sem v odprtem pismu Janezu Janši po-
zval sodržavljane, naj mu zaradi nedemokratič-
nosti odvzamejo oblast na volitvah. Letos sem si 
javno dopisoval z vrhniškim županom. In volitve 
so tu! Z Vesno – zeleno stranko me družijo pra-
vičnost, solidarnost in spoštovanje kulture.

Močnik: Pozdravljeni, sem Marko Močnik, 
profesor zgodovine in filozofije in poučujem na 
osnovni šoli.  Z družino živim na Verdu. Od usta-
novitve sem bil član TRS-a in nato Levice. Za lo-
kalno politiko sem se odločil, ker sem videl potre-
bo po verodostojni in vztrajni opoziciji. Prišel je 
čas, da trenutna opozicija prevzame odgovornost 
in bolje vodi občino v prihodnje.

Cukjati: Sem poročen in oče devetih otrok. Mla-
dost sem preživel na Lesnem Brdu, sedaj živim 
na Stari Vrhniki. Od mladih nog sem se aktivno 
vključeval v družbeno življenje. Kot ustanovni 
član sem sodeloval pri ustanovitvi in vodenju 
več društev in organizacij: od mladinskega sveta, 
športnih društev do mladinske skavtske organi-
zacije. Sedaj poleg poslanstva, ki ga opravljam kot 
župan, večino prostega časa aktivno preživim z 
družino. 

Zakaj se odločate za župansko kandidaturo?

Leskovec: Želim si večje (samo)aktivacije ljudi, 
skupnosti in kraja, ker le tako lahko naredimo 

pomembne korake naprej. Opolnomočiti ljudi, 
predvsem mlade, z namenom, da bi lahko sami 
udejanjali svojo poslovno idejo, ustvarili delovno 
mesto v kraju bivanja in rešili svoj stanovanjski 
problem. Tako bi se vidno izboljšala kakovost 
bivanja nas vseh, pa tudi smotrna raba naravnih 
virov. Vsem z zeleno idejo, ki so se že začeli »ma-
trati«, bi rad zagotovil spodbudno podporno oko-
lje za pomoč pri pridobivanju virov financiranja, 
pa tudi pri realizaciji projektov, ki naj postanejo 
vzor in zelena nit za zeleno delo in prizadevanja 
tudi drugim. 

Stanko: Ker menim, da je prav, da ljudje politič-
no participiramo, še posebno mlajše generacije. 
Sama sem aktivna že osemnajst let, svoje prve 
mednarodne politične izkušnje pa sem pridobila 

znotraj Lymeca. Leta 2006 sem s SDM, Podežel-
sko mladino in Skavti ustanovila Mladinski svet 
Vrhnika. Skozi delovanje v OVK, v Svetu vrtca, 
v Transparency International Slovenija in v In-
štitutu Novum sem pridobila številna raznolika 
znanja. Zakaj kandidiram? Ker vem, da Vrhnika 
potrebuje svežo energijo, ki ni obremenjena s sta-
rimi zamerami in ima obenem dostop do vladnih 
odločevalcev.

Geohelli: Svoja prva zrela leta sem podaril slo-
venski pomladi, prehodu v demokracijo. Zdaj je 
čas za vrhniško pomlad! Vrhnika je moja zibelka. 
Rad jo imam. Dolžan sem ji. Kandidiram, ker že-
lim, da je svobodna in samozavestna, ker si zaslu-
ži več, ker mora biti prostor za vse, ki želimo živeti 
bolje in negovati skupnost ter identiteto, uteme-

ljeno na eni najbogatejših slovenskih naravnih in 
kulturnih dediščin. 

Močnik: Za kandidaturo sem se odločil po pro-
padu ideje o skupnem kandidatu opozicije in  ob 
spoznanju, da ima marsikdo za motiv zasebne 
interese in si ne želi sodelovanja. Z vztrajnim de-
lom v  opoziciji zadnja štiri leta smo s somišljeniki 
dokazali, da si želimo pravične, napredne in oko-
lju prijazne vladavine, ki bo odgovorno ravnala s 
sredstvi, naravo in ljudmi. 

Cukjati: Pred nastopom prvega županskega 
mandata sem v lokalnem okolju tri mandate de-
loval kot občinski svetnik.  V teh letih sem do-
dobra spoznal potrebe ljudi in samo delo lokalne 
skupnosti. Tako kot pred štirimi leti se tudi tokrat 

Županski kandidati 
o razvoju občine, Močilniku, Kemisu in še marsičem

>>

Dr. Benjamin Leskovec

Alja Stanko
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odločam za kandidaturo, ker želim razvijati obči-
no, ki bo prijazna občanom. 

Večina županov prisega na nove kilometre asfalta, kaj 
pa vi? Kako vidite razvoj v naslednjih štirih letih?

Leskovec: Vse v smeri celostne, premišljene in 
vključujoče strategije razvoja kraja in zelene regi-
je do 2030+ : fokus na aktivaciji in vzgoji mladih 
voditeljev; sprememba in dopolnitev občinskega 
prostorskega načrta (OPN) tako, da bo služil lju-
dem, ob upoštevanju načel trajnostnega razvoja 
in vzdržne rabe naravnih virov; ustanovitev re-
gionalne razvojne agencije za pripravo strokov-
nih podlag, ki so nujen (pred)pogoj za izdatnejše 
pridobivanje in črpanje nacionalnih sredstev in 
sredstev EU; implementacija vključujoče strategi-
je vodenja v sodelovanju z vsemi, ki lahko prispe-
vajo; povezovanje in sodelovanje na pokrajinski/
regionalni in državni ravni v okvirih obstoječih 
potencialov in skupnih izzivov; oblikovanje šir-
šega podpornega okolja za razvoj potencialov 
in kompetenc mladih. To bo spodbudilo (samo)
aktivacijo ljudi, razvoj ter gradilo povezano sku-
pnost.

Stanko: Menim, da je Strategija trajnostnega ra-
zvoja Vrhnike 2030 dobro zasnovana in primer-
no vodilo za prihajajoča leta. Čaka nas veliko dela, 
saj je treba končati t.i. južno obvoznico, severno 
obvozno cesto, nujno je treba urediti protipo-
plavno zaščito, dokončati oddelek za demenco 

… Glede na globalne trende sem zadržana glede 
nepremišljenih projektov. Ker je, po napovedih, 
pred nami nekoliko težavnejše obdobje, je dobra 
novica dvig glavarine, je pa sedaj nujno, da se 
čim prej in v čim večji meri usmerimo v črpanje 
evropskih sredstev.

Geohelli: Vsaka krajevna skupnost v občini do-
bro ve, katere cestne površine je nujno posodobiti 
za varnejši promet, pot v šolo ali umiritev pro-
meta. Do tega imajo občani pravico. Hkrati  želi-
mo avtomobile umakniti iz naših nedotaknjenih 
naravnih površin in ne postati tranzitna obvoz-
nica za prestolnico. Zato bomo promet razvijali 
trajnostno, v skladu z zelenim prehodom, z okre-
pljenim javnim prevozom, varnimi kolesarskimi 
potmi in možnostmi za električne avtomobile.

Močnik: Vrhnika in vasi okoli nje potrebujejo 
premislek in določitev prioritet, po katerih se 
bo občina razvijala. Lahko se naslonimo na ti-
sočletno tradicijo in na njenem temelju razvija-
mo turizem, okrog Cankarjeve zapuščine lahko 
gradimo kulturnost kraja. Pri okolju se moramo 
postaviti zase in ga ohranjati, izvesti ukrepe po-
plavne študije itn. Komunalno podjetje je treba 
vrniti na stara pota in zgraditi manjkajočo komu-
nalno infrastrukturo v vsej občini. Na področju 
športa želimo, da bi se razvijal sorazmerno v vseh 
panogah. 

Cukjati: Veliko stvari smo naredili, vendar se mi 
zdi za naslednji mandat najpomembneje graditi 
skupnost. Individualizem dela ljudi apatične za 
skupne stvari. Zato želim še naprej izdatno raz-
vijati družbeno infrastrukturo in finančno pod-
pirati društva, ljubiteljske dejavnosti, skratka vse, 
kjer se ljudje družijo in aktivno sooblikujejo druž-
bo. Nenazadnje nam bo samo skupnost lahko 
pomagala v teh negotovih časih. Tudi prireditve 
služijo, da pridejo ljudje skupaj, se pogovorijo, po-
veselijo in zato so tudi medsebojni odnosi boljši. 
Seveda bomo še naprej skrbeli za posodabljanje 
Vrhnike, njenega središča, s tem mislim na ure-
ditev mestnega jedra, stare ceste, pa tudi vaških 
skupnosti. 

Katero težavo bi izpostavili v občini, ki bi jo bilo treba 
čimprej rešiti in zakaj?

Leskovec: Vzgoja kulturnega vedenja: spoštljiv 
nivo komunikacije in družbena trajnost sta pot k 
družbeni odgovornosti, tako da posamezniki in 
organizacije pozitivno vplivajo na razvoj, dopri-
nos, poslovanje in delovanje družbe. Vključenost 
vseh zainteresiranih ciljnih skupin (predvsem 
mladih in društev) z namenom prispevanja v 
skupnost širšega medgeneracijskega dialoga. Si-
cer pa si lahko več o našem programu preberete 
na spletni strani www.1890.si

Stanko: Znotraj naše »ekipe« je več različnih 
mnenj, katero problematiko bi morali naslovi-
ti najprej, smo pa nekako poenoteni, da je treba 
najprej urediti področje infrastrukture. Nujno 
je treba zmanjšati zastoje, obenem pa moramo 
poskrbeti, da bo optika bolj razširjena, da bodo 
vodne izgube čim manjše, da bi uredili učinko-
vito protipoplavno zaščito, za dodatne programe 
v zdravstvu, torej da bo okolje, v katerem živimo, 
zdravo in varno.

Geohelli: Zdravo okolje je osnovni pogoj za 
zdravje ljudi in razvoj skupnosti. Trajnostne 
vidike bomo vpeljevali v reševanje prometne 
problematike, spodbude podjetnikom, razvoj 
komunalnih dejavnosti, reševanje stanovanjske 
problematike, varovanje naravne in kulturne 
dediščine … Želim, da Vrhnika zaslovi po sona-
ravnem razvoju. V dialogu z ljudmi lahko skozi 
participativen proračun rešimo številne lokalne 
težave, ki nas najbolj pestijo. A občina mora znati 
predvsem gledati širše, zagotoviti pogoje dolgo-
ročnega razvoja. Samo tri stvari so: vizija, ekipa 
in denar. Imamo ekipo, ki zna pridobiti sredstva 
EU in je to že dokazala – v korist vseh. Gospod 
Cukjati je take ljudi odganjal, ker niso imeli član-
ske izkaznice SDS s sateliti. Brez sredstev EU je 
zapravil štiri leta  razvoja in bo to počel še naprej, 

če dobi mandat.

Močnik: Občina potrebuje osvoboditev od ljudi, 
ki oblast vidijo kot plen in ki po nastopu oblasti 
delujejo na robu zakona, delijo posle le svojim in 
se obnašajo kot kakšni vsemogočni botri. Zadnje 
županove grožnje po mojem življenju pričajo prav 
o tem. Da bi občina postala bolj dostopna za lju-
di in njihove predloge, da bi o njenih namenih 
izvedeli predčasno in da bi se končale zakulisne 
igrice, zrežirane za ozke cilje skupine ljudi okoli 
župana. Črpati evropska sredstva, ki jih ta oblast 
ni bila sposobna.

Cukjati: V občini je nekaj perečih vprašanj ozi-
roma težav, ki pa že vse rešujemo. Južna obvoz-
nica bo dokončana v začetku prihodnjega leta. 
Ravnokar je bil zaključen razpis za asfaltiranje 
severne obvozne ceste (tankovske), v proračunu 
imamo zagotovljena sredstva za obnovo stare 
ceste. Cukjati: V letošnjem poletju smo od TD 
Blagajana, po več letih pogajanj, le odkupili  pre-
ostali del objekta v Močilniku. Načrtujemo, da v 
naslednjih letih povrnemo Močilniku staro slavo. 
Nadaljevali bomo z obnovo športnega parka. Sle-

di gradnja šolske športne dvorane, ki je pogoj za 
gradnjo bazena. 

Kakšna je vaša vizija Močilnika?

Leskovec: Smotrna, racionalna in celostna zao-
krožitev zemljišč; ureditev dostopnosti, parkirnih 
površin, sprehajalnih poti in navezava na razsta-
višče Moja Ljubljanica. Ureditev parkovnih povr-
šin, ureditev tematskega interpretacijskega parka 
Močilnik; identifikacija nacionalnih, zasebnih 
in EU-virov financiranja revitalizacije turistične 
destinacije Močilnik. Iskanje ponudnikov vsebin 
in storitev (umetniška rezidenca, petzvezdična 
kulinarična ponudba, kneipping točka, interpre-
tacijski park naravne in kulturne dediščine itn.).

Stanko: V Gibanju Svoboda se zavzemamo za 
ureditev zelene razvojne transverzale Močilnik 
– Retovje, potok Bela s Starim malnom in Lint-
vernom. Urediti želimo krajinski park Močilnik 
in zagotoviti možnosti za gradnjo zadostnih tu-
rističnih kapacitet, da bi Vrhnika lahko postala 
zanimiv kraj za turiste.

>>

>>

Marjan Geohelli

Marko Močnik
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Geohelli: Močilnik je del zgodbe Ljubljanice, 
del zgodbe o naravnih, zgodovinskih in kultur-
nih znamenitostih, ki ležijo ob njenem toku: Star 
maln, Retovje, bajerji. Poleg Cankarja in Bistre  
najmočnejša vrhniška blagovna znamka. Vse to 
bomo povezali v celoto, ki ima izjemen turistič-
ni potencial. Močilnik bo vstopnica vanjo – in 
stopnica do vrhniške prepoznavnosti. Zakaj bi se 
popotnik med biseroma Postojnsko jamo in Lju-
bljano obvezno ne ustavil  na Vrhniki?

Močnik: Močilnik vidim kot naravni biser, ki 
ga je treba ohraniti in zanj najti okolju primer-
ne vsebine. Pri odkupu Močilnika se je občina 
do Turističnega društva Blagajana obnašala kot 
do nasprotnika. Sam vidim Močilnik prav v so-
delovanju z njimi, v ohranitvi narave ter boljšem 
odnosu do naravne in kulturne dediščine kraja. 
Zmotno je, da kraj, kot je Močilnik ali Doživljaj-
sko razstavišče Ljubljanica, gledamo samo skozi 
dobiček in »število obiskovalcev« ali pa to izra-
bljamo za obračunavanje z ljudmi, ki nam niso 
po godu. Menim, da bi morali ponovno premisliti 
vsebine iz projekta Moja Ljubljanica, ki bi vsebin-
sko povezal lokacije, kot je Močilnik, z Vrhniko. 

Cukjati: Z odkupom objektov v Močilniku smo 
začeli z revitalizacijo samega Močilnika, ki je 
dvajsetz let propadal. Sedaj se je v zgodbo vklju-
čila občina in verjamem, da bo Močilnik v dogle-
dnem času zopet zaživel. Osebno menim, da bi 
v Močilnik sodila spodobna gostinska ponudba, 
ki bi se dopolnjevala z npr. muzejem Moja Lju-
bljanica. Vsekakor načrtujemo celostno krajinsko 
ureditev Močilnika.

Kakšno politiko boste zastopali do Kemisa, ki mu je 
prejšnji občinski svet dal nazaupnico?

Leskovec: Najprej moramo vedeti, da je Kemis v 
prisojnosti državnega prostorskega načrta (DPN), 
kar pomeni, da je treba ta izziv reševati v sodelo-
vanju z državo, v smeri nadomestil v korist kraja 
pri urejanju prometne problematike (obvozna 
Tankovska cesta), Nature 2000, reševanju nega-
tivnih vplivov na okolje, protipoplavnih ukrepov, 
prostorskih razmer za zagotavljanje in realizacijo 
programov skupnostne dolgotrajne oskrbe, sre-
dnje šole (gospodarski poklici) ipd. 

Stanko: Zagonetno vprašanje. Slediti moramo 
sklepu občinskega sveta iz leta 2017 in letošnjemu 
pozivu občine vladi, naj v postopku spremembe 
dovoljenja zahteva celovit postopek presoje po 
pravilih, ki jih zahteva direktiva Seveso. Z nave-
denim se strinjamo, vendar pa je treba razmišljati 
tudi o situaciji, kaj bomo storili, če Kemis ostane. 
V takem primeru bi bilo smiselno premisliti, kako 
zagotoviti čim večjo varnost obratovanja in na 
kakšen način bi lahko Kemis nekaj »vrnil« okolju, 
v katerem deluje.

Geohelli: Pri Kemisu se je pokazal pomen ci-
vilne iniciative – kako pomembno je, da lokalna 
oblast misli na ljudi in ne podlega kapitalskim in-
teresom. Izkušnje Vesne iz več slovenskih »front« 
so na Vrhniki našle prave sogovornike in akti-
viste, zato je naše sodelovanje v vodenju občine 
jamstvo za pravično in pametno politiko. Zahte-
ven sogovornik in strog nadzornik bomo.

Močnik: Ena večjih županovih napak je, da ni 
upošteval volje ljudi in občinskega sveta o odstra-
nitvi Kemisa in se  pogovarjal s predstavnikom 
kitajskega lastnika Kemisa, ki je hotel z denarjem 
kupiti umik pregona z občinske strani.  So Vrhni-
čani in njihovo okolje n prodaj? Niso! Spoštovati 
je treba odločitev občinskega sveta in gradbene 
inšpekcije. Oblast je zapravila možnost, da bi od 
Kemisa iztržila tisto, za kar je imela pravno pod-
lago. Dve leti je ista stranka, SDS, imela župana in 
ministra za okolje in bi to z lahkoto dosegla. Sedaj 
se oblast pred volitvami obrača po vetru in celo 
meni razlaga, da deluje proti Kemisu. Smo edi-
na stranka, ki je ves mandat zastopala odločitev 
občinskega sveta, uresničitev sklepov gradbene 
inšpekcije in sodelovanja s civilno iniciativo.

Cukjati: Že v prvem mandatu sem se v skladu s 
soglasno odločitvijo občinskega sveta zavzemal 
za odhod Kemisa z Vrhnike. Občina zadnja štiri 

leta s Kemisom bije trd boj. Dokazali in dosegli 
smo, da so novi objekti črna gradnja. Dosegli smo 
tudi, da ima sedaj škarje in platno vlada, da odloči, 
ali obrat sodi v direktivo SEVESO. Od te odloči-
tve je v veliki meri odvisen obstoj Kemisa. Žal dr-
žava v tem primeru ne ščiti interesov občine, tem-
več interese tujega kapitala. Seveda se bom tudi 
v prihodnje prizadeval, da bi se Vrhnika znebila 
tako velikega tveganja za okolje in zdravje ljudi. 

Kako bi reševali prometne težave, ki smo jim priča v 
zadnjem času?

Leskovec: Zagotavljanje delovnih mest v kraju 
bivanja, posledično se zmanjša dnevna migracija. 
Prekategorizacija pomembnih prometnic v dr-
žavne ceste, s tem financiranje preide na državo. 
Iskanje alternativnih vzporednic s Tržaško cesto 
(Verd, Tankovska cesta), tako postopno lahko 
razbremenimo Tržaško cesto. Izgradnja mostu 
čez Ljubljanico pri Tojnicah v Sinji Gorici ter do-
daten most na Verdu.

Stanko: Težave bomo delno rešili z že prej ome-
njenima južno obvoznico in severno cesto, ven-
dar nismo prepričani, da bo to odpravilo vsako-
dnevne »fantomske« zastoje. Del rešitve bi lahko 
bilo zmanjšanje dnevnih migracij. Da bi to do-
segli, imamo dve možnosti, in sicer ustvarjanje 
delovnih mest v lokalnem okolju ali pa več dela 
od doma. Po naši oceni tudi taki ukrepi ne bi bili 
dovolj, zato smo na obisk in pogovor povabili tudi 
ministra za infrastrukturo, ki bo Vrhniko obiskal 
16. 11. in z nami iskal dodatne mogoče rešitve.

Geohelli: Kjer bo dobro za varnost občanov in 
trajnostno mobilnost, bomo gradili hitro, oko-
lju prijazno in varčno. Z neaktivnostjo ne bomo 
ogrožali že pridobljenih gradbenih dovoljenj, kot 
jih je Cukjatijeva oblast z južno obvoznico. Ne 
bomo podpirali projektov, kot je Argonavtski 
park na Stari Vrhniki, ker bi že tako slabe prome-
tne razmere še poslabševali.

Močnik: Reševanje prometnih težav je v tem 
mandatu doživelo zastoj. Z zamudo se gradi pri-
ključek na AC z borovniške smeri, v štirih letih se 
ni začel graditi most čez Ljubljanico za priključek 
prek Tojnic, ki bi ga sam želel narediti čim prej. 
Iz centra Vrhnike je treba promet preusmeriti in 
dati kraju možnost, da zadiha. Sam bi se reševa-
nju prometna bolj posvetil. Poleg predvidene »ob-
vozne ceste« od Ljubljanske ceste do vojašnice je 
treba tudi asfaltirati Tankovsko cesto in urediti 
ustrezno rešitev od »Štirne« do ceste za Logatec, 
ki ne bo obremenila Gabrč. 

Cukjati: Gradnja južne obvoznice bo kmalu 
končana. Kmalu bomo začeli z gradnjo severne. 
Z državo bi, če ne bi bilo vložene revizije, ki se je 

končala pred nedavnim, že začeli z gradnjo ceste 
do Horjula s sočasno gradnjo kolesarske poti. Z 
uvedbo izposoje koles Biciklanc želimo spreme-
niti navade občanov, da bi za vsakodnevne po-
trebe namesto avtomobilov uporabljali kolesa. 
Iščemo tudi rešitve, s katerimi bi izboljšali pove-
zljivost z javnim prometom do Ljubljane. 

Menite, da imata kultura in šport dobre možnosti za 
ustvarjanje oziroma razvijanje dejavnosti?

Leskovec: Vrhnika ima optimalne infrastruk-
turne možnosti za razvoj prostočasnih dejavnosti, 
kar je idealna odskočna deska za mlade, priseljene 
družine in aktivne starostnike. Zagotoviti je treba 
sodelovanje in povezovanje ter vključenost nosil-
cev vsebin, ki delujejo na osnovi prostovoljstva in 
družbene solidarnosti, kar bi lahko udejanjali v 
medgeneracijskem centru, Rokodelskem domu, 
inkubatorju, mladinskem centru, srednji šoli, 
športnem parku, Stari cesti itn.

Stanko: Da, kar pa ne pomeni, da jih ni mogo-
če še izboljšati. Menim, da je treba zagotoviti več 
sredstev za kulturna društva oz. le-ta okrepiti z 
dodatno promocijo; pri športu pa malo bolj po-
večati ponudbo. Naša lista Gibanje Svoboda vidi 
priložnosti v vlaganju v atletiko, odbojko, tenis … 
Revidirati želimo OPPN Vrhniški športni park, 
kjer bi proučili možnost zamenjave večje dvora-
ne na sredini parka za dodatna odprta igrišča od-
bojke, razširjen fitnes na prostem ter dvema od-
prtima teniškima igriščema. Menimo, da bi tako 
zagotovili prostor za vse naše občane in občanke.  

Geohelli: Vrhnika je med slovenskimi obči-
nami v vrhu ravno po svoji naravni in kulturni 
dediščini. Zato je izguba 5.200 let starega kolesa 
z  najdišča Stare Gmajne na Verdu tako tragična. 
Je posledica nesposobnosti občinskih oblasti, da 
prepoznajo zgodovinski pomen. Spoštujemo de-
diščino – zato jo bomo naredili sodobno! Špor-
tniki in rekreativci niso bili enakopravno deležni 
povečanih sredstev za šport: nekateri športi so 
bili privilegirani. Poskrbeli bomo, da se bo vsem 
športnim društvom in klubom financiranje po-
večevalo pravično.  

Močnik: Klub velikim napovedim se v resnici za 
šport v zadnjem mandatu ni naredilo veliko. Od 
napovedanih objektov se je podrl le bazen. Sred-
stva bi morala biti zagotovljena tudi za vzdrževa-
nje in razvoj infrastrukture v krajevnih skupno-
stih na obrobju. Vrhnika je Cankarjevo mesto, a 
se ne moremo pohvaliti z nobenim odmevnim, 
tradicionalnim kulturnim dogodkom, ki bi prese-
gel meje popkulture, razen Cankarjade in Rojišč, 
ki pa ju brez požrtvovalnih organizatorjev ne bi 
bilo. Na tem področju lahko Vrhnika v prihodnje 
naredi velik napredek. 

Cukjati: Vrhnika ima izredno razvito kultur-
no in športno življenje. V primerjavi s podobno 
velikimi kraji Vrhnika prednjači po številčnosti 
in uspešnosti kulturnih ter športnih društev in 
organizacij. Sama infrastruktura dolgo ni sledila 
razvoju dejavnosti. Šele v zadnjih letih so se pove-
čala vlaganja v samo infrastrukturo, in sicer špor-
tno kot kulturno, za katero je bilo sicer v prete-
klosti nekoliko več posluha, vendar ne dovolj, da 
bi zadostila vsem potrebam. V zadnjih letih smo 
tudi izdatno povečali financiranje mladinskih, 
športnih, kulturnih in gasilskih organizacij.

V »visoki politiki« so »moderna« vnaprejšnja 
izključevanja, kaj pa pri vas: je lista ali stranka, s 
katero v občinskem svetu ne bi sodelovali?

Leskovec: Kot podjetnik razumem samo pove-
zovanje in sodelovanje daleč prek meje lokalnega 
in regionalnega. Zanimajo nas vsi posamezniki 
in skupnosti, ki lahko prispevajo in gradijo zeleno 
prihodnost. 

Stanko: Tu bomo sledili zlatemu pravilu naše 
liste, ki je, da se je treba pogovarjati. Le s pogo-
vorom lahko najdemo inovativne rešitve in lažje 
razumemo drug drugega.

Geohelli: S strpnim demokratičnim dialogom 
bomo reševali vse težave. Ne bomo dovolili, da 
nas iskanje kompromisov s tistimi, ki rušijo te-
meljne demokratične standarde in spodbujajo 
sovražni govor, naredi za nenačelne sredince. Pri 
nekaterih načelih ne popuščamo: ničelna toleran-
ca do korupcije, sovražnega govora, družbene ne-
strpnosti, proti kakršnikoli obliki spolnega nasilja. 
Mi smo Vesna – zelena stranka!  

Močnik: Skozi celoten mandat sem bil pripra-
vljen sodelovati z vsemi, ki bi imeli iskrene na-
mene, velikokrat sem bil tudi pobudnik sestan-
kov in povezovanj, tudi prek ideoloških smernic, 
žal pa zaradi osebnih interesov nekaterih od tega 
ni ostalo veliko. Vsekakor pa bo sodelovanje po-
trebno tudi v prihodnje.

Cukjati: Naša občina je občina vseh. Zato se 
trudim povezovati in ne izključevati. V začetku 
iztekajočega mandata sem na primer pozval sve-
tniške skupine k predložitvi njihovih predlogov 
oziroma programov. Veliko, predvsem tistih, ki 
so bili skupni vsem, je bilo uresničenih tudi na 
račun tega, da kakšna moja predvolilna obljuba 
ni bila izpolnjena. Nihče ni bil zavrnjen zaradi 
drugačnega prepričanja in srčno verjamem, da v 
politični prostor, navkljub drugačnim mnenjem, 
ne sodi politika izključevanja.    

Gašper Tominc

>>

Daniel Cukjati
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CILJI SOCIALNIH DEMOKRATOV 
v mandatu 2022 -2026

VRHNIKA DOSTOPNA SVOJIM 
OBČANKAM IN OBČANOM

- Uresničevanje zavez o povezavi in dostopnosti 
vseh upravnih storitev; vse lahko postorimo v 
krogu 500 metrov
- Nadaljnji razvoj in nadgradnja vrtčevskega in 
osnovnošolskega programa; vključenost otrok v 
vrtce, šolski okoliši zasnovani potrebam družin

VZPODBUDA PODJETNIŠKE INICIATIVE

- Nujna ureditev in revitalizacija obstoječih in 
načrtovanih industrijsko-obrtnih con; s tem 
zagotavljanje novih in obdržanje obstoječih 
delovnih mest
- Pomoč podjetnikom pri uvajanju novih iniciativ, 
poudarek na prepoznavnosti lokalnih izdelkov  
in znamk

JAVNO ZDRAVSTVO KOT STEBER 
ZADOVOLJNIH LJUDI

- Povečanje števila družinskih zdravnikov v 
skladu s potrebami; vsaka občanka in občan 
z dostopom do osebnega zdravnika
- Preučitev možnosti širitve zdravstvenega 
doma; uvajanje novih in širitev obstoječih 
programov
- Preudarno podeljevanje koncesij, kjer je to 
potrebno

KULTURA IN ŠPORT KOT STEBER RAZVOJA

- Kultura in šport za vse starosti in ravni; večja 
povezanost občinskih ustanov in civilnih 
društev
- Priprava in organizacija podlag za ˝vrhniški 
muzej˝; ustrezno varovanje in spoštovanje 
kulturne dediščine

ZELENO OKOLJE IN NARAVA, 
TURISTIČNI PREBOJ

- Vzpodbujanje turistične ponudbe, ki bo 
dostopna vsem slojem prebivalstva
- Vrhnika prepoznavno regijsko, zgodovinsko 
in kulturno središče
- Podpora iniciativam za ekološko varno in 
zeleno podjetništvo, kmetijstvo in turizem

PROMETNO UREJENA IN VARNA VRHNIKA

- Pomoč in sodelovanje z lokalnimi službami 
(gasilci, civilna zaščita,...)
- Ureditev obvoznic in drugih cest (dostop na 
AC pri ̋ bajerjih˝, tankovska cesta,...), podpora 
vsem deležnikom pri ureditvi novega AC 
priključka za Občino Log-Dragomer
- Ureditev dostopnosti prevoza z javnimi 
prevoznimi sredstvi naši občini in proti 
Ljubljani; sistem P+R, mestni bus LPP, ...

SOCIALNI DEMOKRATI ZA VRHNIKO

Volilna enota I 

Alojz Kos
Slavka Štirn
Gvido Mravljak
Sanja Pajnkihar
Vid Margon
Saša Huber
Boris Bizjan

Volilna enota II 

Janez Kikelj
Barbara Japelj
Franc Petkovšek
Barbara Strajnar
Mitja Birtič
Venčeslava 
Marija Šmajdek
Uroš Ajlec
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aaakkkaaaza župana občine Vrhnikapza župana občine Vrhnikzza županaa oobbčine Vrhnikza župana občine Vrhnik

  Vrhnika,
 gremo
    naprej!

NaNaNaNNajpjpjpjpprererererejjjjj nananananajjjjj sesesesese zzzzzahahahahahvavavavavalililililim mm m m vsvsvsvsvsemememememem ooooobčbčbčbčbčananananankakakakakak m m m m mm ininininin občanom za 
zazazazazaupupupupupanananananjejejejee, , ,,, kikikikiki ssssstetetetete mmmmmiiiii gagagagaga iiiiizkzkzkzkzkazazazazazalalalalallii.i.i.i.i ŠŠŠŠŠŠtititititiririririri llllleteteteteta a a aa sesesesesem m mmm žižžž vel za to, da bi 
izizizizzpopopopopolnlnlnlnlnilililill vvvvašašašašaša aaa a prprprprpričičičiččakakakakakovovovovovanananananjajajajaja iiiiinnnnn prprprprprididididdiddobobobobobo ililililil vvvvvašašašašašašeeeeee zazazazazaz upupupupupanje. Mnogi 
memememmedddd vavavaavamimimimimi ssssstetetetete mmmmmi ii i tototototo tttttudududududiiiii popopopopotrtrtrtrrtrdididididililililiil iiiiin nnn n nn vevevevevev sesesesesel llll sesesesesesem m m m mm vsvsvsvsvsakaaaa ega premi-
kakakakaka nnnnna aa a a boboboboboljljljljljeeeee v v v vv nananananašišišišiši ooooobčbčbčbčbčininininini.i.i.i.i. PPPPPa a a a a čečečečečetututututudididididi jjjjje e e e e e tototototo čččččisisisisisstotototototo mmmmmajajajajajhnhhh a stvar, ki 
papapapaa jjjjjeeeee zazazaaza pppppososososo amamamamamezezezezeznininininikakakakaka zzzzzelelelelelo o o oo popopopopomemememememembmbmbmbmbm nananananaana zzzzzadadadadadevevevevevva.a.a.a.a. SSSSSkukukukukušal sem 
vavavavavammmmm bibibibb titititt nnnnnaa a aa vovovovov ljljljljljooooo ininininin vvvvvv ssssstititittikukukukuku zzzzz vvvvvamamamamami.i.i.i.i HHHHHvavavavavalaalalalalal ,, kekekekekek r r r r r ststststststee e e e memememememe praktično 
vsvsvsvsvsiii lelelelelepopopopopo sssssprprprprprejejejejejeleleleleliiiii v v v v v svsvsvsvsvojojojojojiiii srsrsrsrsredededededi.i.i.i.i. KKKKKerererererr ssssstetetetetee ooooopapapapapap zizizizizizizilililililili iiiinnnnn cececececenininininn tetetetetet ,,,,, dadddd  ne 
dededededelalalalalammmm rararaarazlzlzlzlz ikikikkk mmmmmededededed """"leleleleevivivivivimimimimimi iiiiinnnnn dededededesnsnsnsnnsnimimimimimmi"i"i"i"i", ,, , "r"r"r"r"rdededededed čičičičičimimmimimimim iiiiiinnnnnn črčrčrčrčrč nininininin mimimimimim ","",",, med 
"d"d"d"ddiririririrekekekekektotototootorjrjrjjjiiii ininnininin vvvvvzdzdzdzdzdržžržržrževeveveve alalalalalcicicicici",",",", mmmmmededededed """"cececececepipipipipilclclclclcciiiii ininininin ppppprororororotititititticecececececepipipipipilclclclclci"i"i"i"i", , ,, , mememememem d ddd
"o"o"o"o"okokokokokolilililicococococ iiiinnnnn ccececececentntntntntrororororom"m"m"m"m",,,, mememememed ddd d "š"š"š"š"špopopopoportrtrtrtrttomomomomomm iiiiinnnnnn kukukukukuultltltltltl urururururo"o"o"o"o"o .. .. VsVsVsVsVsVsV iiiii ststststststeeeee obobobobobbobčačaččač ni 
obobobobobčičičičič nenenenenen VVVVVVrhrhrhrhniinininnikakakakakak iiiinn n n n jajajajajaz zzzz sesesesesemmmmm bibibibibil l l l l žužužužužupapapapapaannnnn vsvsvsvsvseheheheheheh....

da HvHvHvHvHvHvHvalalalalaležežežežeže enenenenene sssssssememememem ccccccelelelelelotototototo ninininini ooooobčbčbččbčbčininininnskskskskkiiiii ekekekeke ipipipipiii in ekipam javnih zavodov, d
a smsmsmsmsmsmmooooooo v v v v vv tetetetetemmmmmm mamamamammanndndndndndatatatatatuuuuuu nanananananarererereeedidididid lililililii rrrresesesesese oooogrgrggrromno. Polepšali Vrhniko, da
o popopopopooposstststststs ajajajajajja a a aa vevevevevevedndndndndndnd ooooo bobobobobooljljljljljlj čččččududududududovovovovovititititit kkkkkkrararaararajjjjj zazazazaa bbbbivivivvanje. Prepričan sem, da bo
remo vsvsssssakakakakakaaka a a a a a obobobobobo čačačačačaanknknknknknkaaaaaaa ininininin vvvvvvsasasasasak kk kkk k obobobobobčačačačačaan,n,n,n,n,n, kkkkkki ii i ii vivivivididididi tttte spremembe, želel, da gr
njem naaaaaprprprpprprprp ejejejejeje zzzzzz uuuuuurererererejajjajajajaanjnjnjnjnjnjemememememem ppppprororororomemememememetatatataata iiiiinnnnnn trtrtrtrtrtrajajajaja nononoosssts ne mobilnosti, z ohranjan
osti, ooko ololololololjajajajajajaja,,,,, zzzzz grgrgrgrgrg adadadadadddnjnjnjnjnjnjo o ooo akakakakaktititititit vnvnvnvnvnv ihihihihihh ssssskukukukukupnpnpnpnp ososososo tititt ,,, zzzz rarrr zvojem krajevnih skupn
urno ggggog spspspppsppododododododarararararrstststststttvavavavavavva,,,,, kmkmkmkmkmkmmetetetetete ijijijijijii stststststvavavavavaa iiiiin n nn n tututututut ririririzmzmzmzmz a,a,a,a, sssss skrbjo za naravno in kult
tih dddddedidiiiid ščščščščščščščinininininninoooooo teteteteteer r r r r z z z z z ododododododdlilililililičnčnčnčnččnč imimimimmmmiiii stststststtorororororitititittvavavavavavamimmimmm zzzzaaaa vvvvse generacije. V štirih le

azne, ssssmmoooooo dododododododokakakakakakak zazazazazaazalilililili,,,, dadadadadadada zzzzzmomomomomomm rererereremomomomomom iiiiinnnnnn dadadadadada ooooblblblbljujujujuuubbbbbe, ki jih dajemo, niso pra
ojaaaaampapapapapapap k k kk kk k jijijijijijij h h h h hh tututututudidididiidii iiiizpzpzpzpzzpolololololo nininininin momomomomo..... ZaZaZaZaZaatototototo vvvvvasasasasa ppppononononoooovno prosim, da za razvo

VVVVVrhnnnnnikikikikikikkeeeeeee popopopopop dpdpdpdpdpd rerererereeetetetetetee mmmmmmmmenenenenene e e ee ee kokokokokok t t t tt žužužužužupapapapapap nanananan iiiinnnnn lililililissssts e ter stranke, ki me 
pppppodpdpdpppdpiririririrrirajajajajajajajo.o.o.o.o.o TTTTToooooo jejejejejejee zzzzzzagagagagagagototototototovovovovovilililli ooooo vavavavavarnrnrnrnrne e ee inininin llllepepepepepeeee prppp ihodnosti za Vrhniko. 

PoPoPoPodrdrdrrobobobobnenenenejšjšjšjšjšiii prprprprpp ogogogoggrarararaaammmmmm lalalalalalahkhkhkhkhkhko ooo spspspspspsprerereremlmlmlmlmlm jajajajajatetetetete nnnnnna a a a a FBFBFBFBFBB iiiiiinnnnnn wwwwwwwwwwww.w.w.w.ww.dadadadadaninininininielelelelelcucucucucukjkjkjkjkjatatatatatta ii.ii si

DDrraaggee  oobbččččččaaaannkkee,, ssspppoooššttoovvaannii oobbčččččččaaaaaaannnnnnniiii!! 
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ŠpŠ ortni park z bbaza enom StStarara a cesta Bajeerjr i - kopališčeMoMoMoMočičilnlnikkik

VVrrhhnnikkaa ggrreemmoo nnaapprreej.....

... iiinnnn  ššššeeee vvveeeellliikkooo vvveeeččč ooo nnnooovviihhhh pprorojjjeeekkttiihh na www.danielcukjati.si in na
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  LISTA
DANIELA

CUKJATIJA 22

10.
Marta Samotorčan
Ligojna; upokojena
ravnateljica vrtca

... z urejanjem prometa in trajnostno mobilnostjo:
- gradi se južna obvoznica za razbremenitev prometa v centru in v letu 2023 bomo preusmerili tovorni  
 promet iz kamnoloma Verd na avtocesto; 
- naredili smo načrte za ureditev Tankovske ceste s križiščem na Stari Vrhniki in jo bomo do konca leta  
 2023 asfaltirali; …

... z ohranjanjem okolja za prijetno bivanje:
- v letu 2021 smo se prijavili na razpis za sredstva projekt Kanalizacija Sinja Gorica – Blatna   
 Brezovica – Bevke; v letu 2022 smo začeli s prvim korakom izgradnje kanalizacije in v letu 2023   
 ter 2024 bomo nadaljevali proti Bevkam;
- v letu 2022 smo sprejeli pravilnik o sonanciranju malih komunalnih čistilnih naprav (MKČN-jev)   
 in že objavili prvi razpis za sonanciranje MKČN-jev na Lesnem Brdu; v letu 2024 in naprej bodo   
 objavljeni razpisi tudi za preostala območja;
- naredili bomo nov zbirni center za ravnanje z odpadki; …

… z gradnjo aktivnih skupnosti:
- nadaljevali bomo s celostno ureditvijo športnega parka. Začeli smo z gradnjo garderobnega objekta in  
 nadaljevali bomo z gradnjo nove telovadnice pri OŠ Ivana Cankarja Vrhnika; s tem bomo naredili še en  
 korak bližje k izgradnji novega zimsko - letnega bazena;
- povečali smo sredstva vsem društvom za več kot 20 %; povečali smo sredstva gasilski zvezi in   
 njenim društvom ter bomo nadaljevali s nanciranjem ene najpomembnejših skupnosti v naši občini; …

... z razvojem gospodarstva, kmetijstva in turizma:
- uredili smo pokrito tržnico in bomo spodbujali predvsem širjenje ponudbe lokalno   
 pridelane hrane;
- v novem OPN-ju smo predlagali umestitev poslovnih con med Tržaško in avtocesto;
- spodbujali bomo nove zasebne nočitvene kapacitete (kamp, hostel, hotel …); 
- kupili smo objekte v Močilniku, da bomo območje naravnega spomenika celostno in   
 sonaravno uredili tudi z gostinskim objektom; …

... s skrbjo za naravno in kulturno dediščino:
- vzpostavili bomo muzej, ki bo sodoben, moderen, interaktiven in privlačen za otroke,   
 družine in turiste; …

…  z odličnimi storitvami za vse generacije:
- dokončali bomo energetsko sanacijo OŠ Ivana Cankarja Vrhnika za katero smo prejeli že  
 več  kot milijon zunanjih sredstev; 
- podpirali bomo vsebine in programe mladinskih organizacij;
- nadaljevali počitniške programe za otroke (poletni, zimski in jesenski vklop);
- razvijali in širili zdravstvene dejavnosti; …

Volilna enota 2

amotorčan
ojena

vrtca

10.
Marta Sa
Ligojna; upok
ravnateljica v

2Voolilna enota 

8.
Katarina Lenaršič
Sinja Gorica; vodja
podružnične šole

7.
Primož Jereb
Bevke; geodet

6.
Marjeta Jelovšek
Drenov Grič; mag. znanosti,
profesorica

5.
Vid Koprivec
Lesno Brdo; študent
elektrotehnike

4.
Mateja Majcen
Podlipa; profesorica matematike

3.
Aleš Sečnik
Podlipa; paraolimpijec, 
moderator, gračni 
oblikovalec in kreativni 
producent

2.
Valerija Mojca
Frank
Sinja Gorica; vodja projektov

1.
Daniel Cukjati
Stara Vrhnika; župan

9.
Melita Malovrh
Drenov Grič; vodja nanc in
knjigovodstva

Volilna enota 11Voolilna enota 

8.
Tara Radonjić
Jonović
Vrhnika; trener 

7.
Samir Humić
Vrhnika; prokurist

6.
Željka Borić
Vrhnika; poslovna sekretarka

5.
Peter Luin
Vrhnika; podjetnik

4.
Mojca Slak
Vrhnika; poslovna sekretarka

3.
Vid Drašček
Vrhnika; upokojeni pravnik 
notranjih zadev

2.
Urška Gorenc
Vrhnika; medicinska sestra

1.
Boštjan Erčulj
Vrhnika; vodja vzdrževanja

10.
Elvis Behrić
Vrhnika; trener

9.
Gašper Kos
Vrhnika; samostojni podjetnik
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SLS – 
Slovenska Ljudska stranka
Kandidati  SLS smo  ljudje iz različnih delov občine Vrh-
nika. V njej  živimo in delamo zato želimo, da bi se še 
naprej razvijala in bila prijeten dom za vse. Ekipa kan-
didatov prinaša paleto znanj in izkušenj, naša skupna 
stična točka pa je, da želimo dobro za Vrhniko.

ZA enakomeren razvoj občine Vrhnika
•  za enake standarde komunalne opremljenosti za vse 

prebivalce v občini – zagotavljanje nemotene do-
bave električne energije, razvoj širokopasovnih op-
tičnih povezav, ureditev pločnikov za večjo varnost 
pešcev in kolesarjev, gradnjo javne razsvetljave

•  za povečanje sredstev za financiranje investicij, ki 
se izvajajo preko KS (investicije v komunalno infra-
strukturo, nasipanje kolovoznih poljskih poti, ureja-
nje in čiščenje jarkov

ZA varovanje okolja 
•  za umik umazane industrije iz občine ter z ustreznim 

prostorskim načrtovanjem zmanjševati možnost 
pojava morebitnih prihodnjih onesnaženj;

•  za reševanje dolgotrajnega problema smradu bomo 
zahtevali natančno evidentiranje in spremljanje   
povzročiteljev ter odpravo nepravilnosti zaradi kate-
rih prihaja do onesnaženja;

•  za uvedbo okoljskega nadomestila za izvajalce ne-
varnih dejavnosti.

•  za dograditev manjkajočega sanitarnega kanalizacij-
skega omrežja

•  subvencioniranje MKČN povsod tam, kjer ni možna 
gradnja omrežja

ZA razvoj kmetijstva, gospodarstva, 
podjetništva in turizma
•  za takšne spremembe odloka o komunalnem pri-

spevku in odloka o NUSZ, s katerima bi v občini pri-
tegniti svež kapital z višjo dodano vrednostjo;

•  za zvišanje sredstev namenjenih za izboljšanje 
podporne infrastrukture, ki je nujno potrebna za   
nemoten razvoj kmetijske dejavnosti in večjo pod-
poro dejavnosti nevladnih organizacij in društev, ki   
delujejo na tem področju;

•  še naprej bomo podpirali prodajo kakovostnih kme-
tijskih pridelkov lokalnih proizvajalcev na vrhniški   
tržnici; 

•  za sprejem prostorskega načrta, ki bo omogočal se-
litve kmetij iz gosto naseljenih območij na obrobje. 

•  za podpiranje sobodajalstva in kmečkega turizma;
•  za sofinanciranje obnove podeželske in kmečke 

stavbne dediščine; 
•  za vzpostavitev pogojev za sklenitev javnozasebne-

ga partnerstva za izgradnjo bazena in spremljajočih 
dejavnosti.

ZA dostopno zdravstvo
•  za pridobitev novih programov v ZD predvsem na 

področju zobozdravstva ter diagnostike.

ZA učinkovito in kakovostno  odzivno 
občinsko upravo 
•  za občanom dostopno in odzivno občinsko upravo; 
•  za pregledno in zakonito porabo davkoplačevalske-

ga denarja;
 •  za učinkovito in gospodarno vodenje projektov in 

investicij; 
•  za dosledno zakonite in pregledne postopke javne-

ga naročanja.

Lista kandidatov v 1. volilni enoti 

1. Miša Stržinar
2. Vinko Bizjak
3. Marija Tomšič
4. Anže Stržinar
5. Karmen Koprivec
6. Igor Špiler
7. Simon Stržinar

Lista kandidatov v 2. volilni enoti

1. Pavel Oblak
2. Rozka Saje
3. Frančišek jazbar
4. Špela Bradeško
5. Janez Malavašič
6. Julija Žnidaršič
7. Sara Bradeško
8. Marko Debevec 

Podprite nas pri naših prizadevanjih za varno, 
zdravo in razvojno 
usmerjeno občino.

Vredni 
ZAupanja

Spoštovane občanke, cenjeni 
občani občine Vrhnika.

Z veseljem in ponosom vam sporočamo, da se 
Lista za razvoj Vrhnike in podeželja z listama 
kandidatov za volitve v Občinski svet občine 
Vrhnika letos že tretjič podaja na lokalne 
volitve.
Prvič smo se za ta korak,  takrat še z Listo 
za razvoj vrhniškega podeželja, odločili leta 
2014 in se z enim kandidatom uspeli uvrstiti v 
Občinski svet Občine Vrhnika.
Naslednjič smo se v ta izziv podali leta 2018, 
ko smo s kakovostnim programom, izvrstnimi  
kandidati in z vašo pomočjo dosegli med 
vsemi listami in strankami najboljši rezultat, 
ki nam je dal zagon in pripomogel k temu, da 
smo z neprecenljivimi znanji in izkušnjami

slehernega posameznika veliko vsebin iz 
našega programa tudi uspešno izvedli, kar se
kaže v rezultatih, na katere smo ponosni in ki 
jih lahko spremljate.
Letos pa vam želimo ponovno pokazati, da 
lahko skupaj z vami naredimo še veliko,
veliko več. Z vami si želimo kar najplodnejše 
sodelovati, saj vemo, da skupaj
zmoremo vse. Ker ko se Vrhničani 
organiziramo in stopimo skupaj, smo 
odgovorni in
zavzeti ter naredimo vse, kar je treba.

Zakaj voliti Listo za razvoj Vrhnike in 
podeželja?
 Ker bomo v sodelovanju z vami pripravili 

in izvajali dolgoročno in uresničljivo 
strategijo razvoja občine ter še naprej 

stremeli k celovitem dolgoročnem in 
razvojno usmerjenem  prostorskem načrtu 
občine Vrhnike.

 Ker bomo z občino in njenim premoženjem 
še naprej upravljali učinkovito in 
gospodarno.

 Ker bomo še naprej zagotavljali 
enakomeren razvoj vseh krajevnih 
skupnosti v občini, ob tem pa bodo 
imela prednost območja s podhranjeno 
komunalno infrastrukturo.

 Ker bomo podpirali projekte širšega 
občinskega pomena, ki zagotavljajo višjo 
kakovost življenja in bivanja vseh občanov 
ter jih izvajali zakonito, pregledno, 
gospodarno in učinkovito.

 Ker bomo podpirali okolju prijazne 
gospodarske panoge, še posebej pa bomo 

podpirali razvoj turistične infrastrukture, 
kmetijstva z dopolnilno dejavnostjo 
in obrti. Turizem bo v naši občini ena 
vodilnih gospodarskih panog.

 Ker bomo še naprej delali v smeri  večje 
prepoznavnosti Vrhnike, tako z novimi 
turističnimi prireditvami, tematskimi 
kolesarskimi ali peš potmi, kot tudi 
s ponudbo vrhniške hrane z oznako 
“Odlično je! Vrhniško je!”

 Ker bomo posebno skrb posvečali 
oblikovanju naravnih parkov, kot so 
Močilnik-Retovje, Trojica-Tičica in Bela-
Lintvern, z dolgoročnim prostorskim 
načrtovanjem pa trajno zagotovili zelene 
površine ter površine za šport in turizem.

 Ker bomo v sodelovanju z državnimi 
organi vzdrževali dober in stalen nadzor 
nad okolju nevarnimi dejavnostmi na 
Vrhniki ter sprejeli ukrepe, kot so ekološka 
taksa in vlaganje podjetij v vrhniška zelena 
pljuča.

 Ker bomo na področju zdravstva zagotovili 
ne le vlaganja v zidove, ampak predvsem 
v zagotovitev manjkajočih zdravstvenih 
storitev.

 Ker dosegamo merljive rezultate, ki jih 
lahko spremljate.

Ker bomo Vrhničani skupaj razvili občino, 
v kateri bomo imeli vsi priložnost za 
lokalno ugodje in globalen uspeh!

Zato stopimo skupaj, popeljimo našo Vrhniko 
v korak s časom in jo skupaj naredimo
še boljšo za vse Vrhničane.

Za Vrhniko – z nami, za vas!

Vaša Lista za razvoj 
Vrhnike in podeželja
 

Lista za razvoj Vrhnike in podeželja letos že tretjič na lokalnih volitvah
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Pošteno in odkrito!
VRHNIKA ZA VSE!

Marko
Močnik
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Naročnik: Levica, Prešernova cesta 3, 1000 Ljubljana

»Občina je skupnost vseh občanov. 
Imamo možnost, da se slišimo in 
živimo drug z drugim. Da premislimo 
o skupnih ciljih in se jim posvetimo.«

— Marko Močnik, nosilec liste Levice 
in kandidat za župana Vrhnike

— VOLILNA ENOTA I
•  Irena Oblak,
•  Borut Fefer,
•  Andreja Šinkovec,
•  Vid Žgajner,
•  Sara Ulrih Kump,
•  David Kastelic,
•  Valja Cekić in
•  Richard Beuermann.

— VOLILNA ENOTA II
•  Marko Močnik,
•  Tjaša Zorc Rupnik,
•  Igor Gomerčić,
•  Slađana Breznik in
•  Gal Kononenko.

SEZNAM  
KANDIDATOV:

•  Dvig politične kulture

•  Racionalna in transparentna poraba  
javnih sredstev 

•  Skrb za ohranjanje naravne in kulturne 
dediščine 

•  Podpora vsem generacijam občanov 

•  Naredimo občino varnejšo in prijetnejšo  
za bivanje 

Celoten program in listo si lahko ogledate na www.levica.si.

VOLILNA ENOTA I, II
1

VERJAMEMO
v občino Vrhnika

   LISTA KANDIDATOV  
   Nove Slovenije – krščanskih demokratov  
   ZA OBČINSKI SVET OBČINE VRHNIKA 

 
Volilna enota 1
Polona Kovačič
Marko Zimšek
Ana Habe
Jožef Kurinčič
Andreja Zalaznik
Primož Jerina
Sebastian Kovačič

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.

Volilna enota 2
Ana Skledar
Leopold Rus
Kristina Koprivec
Štefan Skledar
Marjetka Podlipec
Ivan Žnidar
Marjetica Petrač

8

VERJAMEMO V OBČINO VRHNIKA IN  
NJENE PREBIVALCE VSEH GENERACIJ!
Ljudje različnih poklicev in generacij smo BLIZU LJUDEM, dejavni v 
športu, kulturi, turizmu, podjetništvu in pomoči ljudem v stiski.  
SMO LJUDJE DEJANJ, NE BESED! 

POSKRBELI BOMO:
• ZA GOSPODARSTVO IN KMETIJSTVO V ČASU KORENITIH SPREMEMB IN 
NEGOTOVOSTI;

• ZA MLADE IN STAREJŠE, ZA MEDGENERACIJSKO POVEZOVANJE;
• ZA VARNOST PROMETA, URBANISTIČNO UREDITEV IN INFRASTRUKTURO 
PRILAGOJENO VSEM OBČANOM;

• ZA VARNO ŽIVLJENJSKO OKOLJE S POUDARKOM NA PREVENTIVI PRED 
NARAVNIMI NESREČAMI IN POMOČJO OBČANOM V PRIMERU LE-TEH; 

• ZA PODPORO ŠPORTU, ŠOLSTVU, KULTURI IN GASILSTVU;
• ZA OHRANJANJE KULTURNE DEDIŠČINE IN NARAVE; 
• ZA ZDRAVSTVO DOSTOPNO VSEM OBČANOM;
• ZA SPODBUJANJE TRAJNOSTNEGA IN ZELENEGA TURIZMA. 

VAŠ GLAS ZA NAS JE GLAS ZA OBČINO, 
KI BO BLIZU VSEM LJUDEM.
OBKROŽITE ŠTEVILKO 8. 

HVALA za zaupanje!

Verjamemo, da nam bo s sodelovanjem uspelo,  
ker skupaj zmoremo bolje. 

Zato podpiramo županskega kandidata Daniela Cukjatija za župana 
Občine Vrhnika in vas vabimo, da za župana obkrožite številko 5.
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Lokalne volitve 2022
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Kandidiram na listi VESNE – zelene stranke. 

Združil sem izkušnje, znanje in sanje z ljudmi, 

ki želijo delati in ki znajo sodelovati onkraj 

sedanje grobe delitve na vaše in naše.  

Družijo nas pravičnost, solidarnost in 

spoštovanje kulture. 

Občino bomo v prihodnje vodili  

vključujoče: priznavali bomo razlike,  

še bolj pa gojili vrednote, ki nas združujejo. 

Vrhničanke in Vrhničani,  

kar smo jasno povedali z referendumom 

o vodi leta 2021 in izglasovali na aprilskih 

volitvah 2022, moramo zdaj dati 

vedeti tudi na lokalnih volitvah: čas je 

za okoljsko pravičnost, demokratično 

lokalno samoupravo in evropske razvojne 

perspektive. 

Čas je za vrhniško pomlad!  

Imamo učinkovito ekipo in uresničljiv 

program. Prepričajte se sami – in nam 

zaupajte vaš glas!

3
OBKROŽI

ČAS JE ZA 
VRHNIŠKO 
POMLAD!

ZA ŽUPANA VRHNIKE

MARJAN  
GEOHELLI

UČINKOVITA EKIPA (obkroži 5)
Volilna enota št. 2

• Janko Skodlar

• Valerija Marinč

• Peter Kogovšek

• Damjana Vrenjak

• Franci Trček

• Marta Bajc

• Tomaž Glažar

• Natalija Kurmanšek Poljšak

Volilna enota št. 1  

• Marjan Geohelli

• Nataša Grom

• Jernej Fefer

• Greta Dečman

• Sašo Dedjanski

• Ines Fefer

• Blaž Jurjevčič

• Špela Petkovšek

URESNIČLJIV PROGRAM

• Okolje. Z okoljsko pravičnimi rešitvami bomo 

poskrbeli za pitno vodo in ukrotili poplave.

• Promet. Gradili bomo hitro in pametno ter 

spodbujali trajnostno mobilnost.

• Komunala. Vrnili bomo Komunali ugled in znova 

zgledno sodelovali s sosedi. 

• Dialog. S strpnim, demokratičnim dialogom bomo 

reševali vse probleme.

• Ljubljanica. Deblak in kolo bomo vrnili na Vrhniko,  

z Ljubljanico pa povezali vse ljudi dobre volje.

V prihodnje si bomo prizadevali uresničiti naslednje cilje:

• Ljubljanico, ki je ponos naše občine, narediti čisto ter jo približati še večjemu številu občanov,
• vpeljati zdravo in lokalno pridelano hrano v šole in vrtce ter omogočiti izbiro obrokov, 
• poskrbeti za izgradnjo varovanih stanovanj za starejšo generacijo, 
• zgraditi in obnoviti vodovodno omrežje, ki bo dostopno vsem,
• omogočiti vrtičke tudi za tiste, ki te možnosti nimajo doma,
• urediti Bajerje na Verdu v turistično rekreativni center,
• onoviti in urediti Močilnik v  kulturno-turistični biser,
• poskrbeti za varno pot v šolo za vse učenke in učence,
• zmanjšati neprijetne vonjave v centru in širši okolici,
• urediti izgradnjo otroških igrišč v vsaki vasi in četrti,
• izboljšati protipoplavno zaščito po vsej občini,
• sanirati in odpraviti črna odlagališča,
• izgradnja zimsko-letnega bazena.

Ker nas tudi v prihodnje čaka še kar nekaj dela, 
na prihajajočih lokalnih volitvah 

potrebujemo VAŠ GLAS.6 6

SPREMINJAMO OKOLJE NA BOLJE

Blaž VEIT
Špela FABJAN
Anže SLABE
Ana ŠPEC BREZOVAR
Jan MIŠIČ
Eva GRM

Doman BLAGOJEVIĆ
Mateja DRAŠLER

Peter DRAŠLER
Andrej LENARČIČ

Ljiljana BLAGOJEVIĆ

LISTA KANDIDATOV 
ZA OBČINSKI SVET
OBČINE VRHNIKA

VOLILNA
ENOTA

V zadnjih štirih letih smo na Vrhniki marsikaj spremenili na bolje. 
Izpolnili smo številne obljube, ki smo vam jih vrhniški Zeleni dali 

pred zadnjimi volitvami: 
• iz stavbe Močilnika, ki je vrhniški ponos, smo umaknili dejavnost, ki ne sodi v ta naravni biser,
• južna obvoznica se po letih in letih obljub končno gradi. Verjamemo, da bo omogočila boljšo    
pretočnost prometa skozi Vrhniko, 
• športni park se je po desetletjih propadanja pričel obnavljati. Aktivnosti bodo v prihodnje 
namenjene vsem generacijam,
• kolo park oziroma “pump track” je navdušil občane – vse od naših najmlajših do profesional-
cev iz tega področja, 
• urejajo se številne kolesarske poti (npr. Vrhnika-Podlipa), ki prinašajo večjo prometno varnost 
za vse udeležence v prometu,
• turistično-informativne table v celotni občini med sprehodi predstavljajo popestritev – tako 
domačinom kot tudi turistom,
• izgradnja kanalizacije, optike ter ostale infrastrukture na Lošci, Sinji Gorici in drugod,
• zvišali smo finančna sredstva gasilcem, športnikom in kulturnikom,
• po celotni občini smo izvedli številne čistilne akcije,
• del Ljubljanice je zopet ploven. 

Lokalne volitve 2022
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Spoštovani,

Ni nepomembne teme, ko gre za vaše zdravje, vzgojo 
otrok, vašo Vrhniko, vključenost v skupnost, ohranjanje 
okolja, vzdržno rabo naravnih virov, samooskrbo, 
kvaliteto življenja in delovna mesta v kraju bivanja. 
Zadnja leta so nas učila, da moramo stopiti skupaj, 
drug drugega podpreti in s skupnimi močmi solidarno 
prispevati v skupnost.

Obstoječa finančna sredstva v kraju ne omogočajo 
razvojnega delovanja in vlaganj v posodobitev 
in razvoj potrebne infrastrukture. Potrebujemo 
dodatna nacionalna in EU sredstva, zasebna vlaganja, 
nadomestila države ter doprinos prostovoljstva za 
udejanjanje razvojnih načrtov, pripravo novih vsebin 
in izvedbo nujno potrebnih infrastrukturnih projektov; 
predvsem na področju oskrbe s pitno vodo, prometa, 
poplav in zmanjševanja negativnih vplivov na okolje.

Za pridobivanje dodatnih virov finančnih sredstev 
moramo prednostno dogovoriti vključujočo skupno 
strategijo razvoja do 2030+ in v tej zvezi znati 
pripraviti ustrezne strokovne podlage. Premišljena 
sprememba in dopolnitev OPN ter oblikovanje 
Regionalne razvojne agencije sta nujno potrebna 
temelja za pridobivanje in črpanje izdatnih EU 
sredstev. 

Brez povezovanja in sodelovanja na ravni širše 
zelene regije ne bo šlo. Ohranjanje naravne in 
kulturne dediščine, oživitev kmetijstva, povečevanje 
samooskrbe, butični zeleni turizem in trajnostna 
mobilnost so ključni temelji za trajnost in družbeno 
odgovoren razvoj.

Z vključujočo strategijo vodenja kraja moramo 
opolnomočiti vse, ki želijo delati, vlagati ali prispevati 
v skupnost po svojih močeh in zmožnostih. Delo mora 
postati vrednota in uspeh cilj vsakega posameznika, ki 
svoj potencial usmerja v razvoj in dobrobit kraja. Le 
tako bomo kot skupnost lahko neodvisno prosperirali. V 
vseh porah družbenega življenja moramo omogočati in 
dajati prednost prostovoljstvu ter solidarnosti, pred 
plačanimi oblikami dela iz javnih virov sredstev.

okoljem za mlade, oživljanjem kmetijstva, 
razvojnimi infrastrukturnimi projekti, srebrnimi 
vasmi za dolgotrajno oskrbo starejših, revitalizacijo 
butičnih destinacij (Močilnik, Star maln, Bistra ...) 
in zelenim turizmom. Vse to bo vključujoče in 
odgovorno gradilo identiteto kraja ob izviru Ljubljanice.

Če bomo zmogli v kraju vključiti in podpreti mlade, 
kmete, podjetnike in obrtnike se bo skozi to lahko 
razvijal tudi šport, kultura, medgeneracijski dialog, 
inkubatorji znanja in turizem. Solidarnost in 
prostovoljstvo bosta tako lahko temelj za življenje, 
kot tudi vključenosti ljudi v skupnost in  programe 
dolgotrajne oskrbe starejših.

Kot ljudje moramo pomagati drug drugemu, da je 
blaginja čim večja, da lepo živimo, da stopimo skupaj. 
In če je nekdo priden, naj ima več. Če nekdo s pridnostjo 
ustvarja več, naj ima več. Če pa nekdo nima volje 
delati in raje čaka, pa s tem ne sme ovirati tistega, ki 
želi stopati naprej. Le tako bomo dosegli »Razvoj za 
preboj«.

Na Vrhniki bi morali imeti tudi srednjo šolo. Kraj 
z mladimi namreč živi drugače, kot če teh mladih ni. 
Mladi od vsepovsod prinašajo znanje, ideje ter različne 
poglede na življenje. Tudi to nas bogati. 

Del življenja nameniš tistemu, kar potrebuješ za svoj 
obstoj. Del sebe pa moraš dati tudi za skupnost, za ljudi. 
Ta korak smo sedaj naredil z idejo 1890 za naravo, 
zanamce in vse nas. Sodelujmo, dogovorimo ter 
spoštujmo se in »Naj na mladih svet stoji«.

Hvala vsem za zbran pogum, izkazano podporo in 
sodelovanje pri gradnji ter krepitvi ideje
1890. Hvaležni smo vam za dano zaupanje, vero in 
podano strokovno znanje.

Hkrati bi se vam radi opravičili za prodorno in odmevno 
promocijo ideje 1890, ki je morda moteča za vse tiste, ki 
znate kvalitetno vsebino in vizijo hitro prepoznati.

3
za LISTO 1890

www.1890.si

Dr. Benjamin Leskovec, ideja 1890

Pomembna naloga bo odpreti prostor, opolnomočiti 
ljudi, pritegniti dodatne vire sredstev in aktivirati 
mlade, društva ter podjetja v smeri ustvarjanja 
novih vsebin in zelenih delovnih mest v kraju 
bivanja. Za življenje v vsakem kraju so delovna mesta 
najbolj pomembna. Z zmanjšanjem dnevnih migracij 
lahko vidno prispevamo k boljši kvaliteti bivanja in 
razvoju prostočasnih, športnih ter kulturnih dejavnosti.

Življenje za skupnost in podeželje lahko omogočimo 
z dopolnilnimi dejavnostmi na kmetijah, podpornim 
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za ŽUPANA 1890

Razvoj 
za preboj

DOGODKI    

Vse sobote ob 10. uri       srečanje pri Benjaminu 
ob kavi 1890 na vrtu Mantove 

Sobota, 12.11. 2022 ob 15. uri, Športni park Bevke
     �os�anjev �i�ni� malih in velikih družin pod kozolcem.

ZAKLADNICA 1890
Znanje in ideje so naš največji zaklad. �bjavili smo obsežen nabor predlogov s katerimi naslavljamo zeleni razvoj, mlade,
trajnost, vključenost in rešitve, ki imajo zeleno nit in so usmerjeni v dobrobit skupnosti. 

ZELENI PRSTAN KRAJA- predstavniki 1890

Torek, 15.11. 2022 ob 18. uri, Cankarjev dom
      �oočenje ���ans�i� �an�i�a�ov ���ni�e.

Petek, 18.11.2022 ob 13. uri, ob stolpu solidarnosti pred
Mantovo, nadaljujemo ob 18. uri, Cankarjev dom
      Stand up komedija »Inteligentno nor 1890«, 
       Tomislav Vrlič, Miha Brajnik …   
      (brezplačne vstopnice dobite pri predstavnikih 1890).

zanimivi �LANKI           www.1890.si/zakladnica-1890/  
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Zakladnica 1890 predlogi, s katerimi naslavljamo zeleni razvoj, mlade, trajnost, vključenost

Pogosto slišimo ‘na mladih 
svet stoji’ in hkrati slišimo ‘z mladimi ni 
nič’. Ta zadnja misel me vedno zaboli.  
Namreč, prav vsak otrok, mladostnik in tudi 
odrasla oseba ima v sebi željo in moč po 
soustvarjanju okolja, kjer je vsak spoštovan 
in vreden. Vrednost pa nam daje delo. Delo 
je naravni potencial človeka, dela ljubezen 
vidno. Le s pomočjo dela razvijemo odnos do 
sebe, drugega in do okolja. Delo nas vodi k 
spoštovanju, nas povezuje, nam daje varnost 
(socialno in ekonomsko), nam daje notranji 
mir in veselje.

Čas v katerem živimo, nam ta potencial vedno 
bolj razblinja. Zato smo odrasli vabljeni 
k zavezi, da ponovno ustvarjamo pogoje, 
ko bosta delo in skupnost spet spoštovani 
vrednoti.

V ideji 1890 sem prepoznala ta potencial. To 
me je vodilo k soustvarjanju načrta 1890 in k 
podpori njenih predstavnikov in voditelja.

1890 ima vizijo, ki celostno vodi k vzdržni 
prihodnosti. Zagotovo pa je prihodnost 
naša SKUPNA ODGOVORNOST, zato bo 
vsak, ki bo izvoljen za to pomembno nalogo 
potreboval sodelovanje in pomoč vseh nas. Le 
kraj, ki deluje kot skupnost lahko služi vsem 
in vsakomur.

Eda Šteblaj

Delo in skupnost -
spoštovani vrednoti

www.1890.si/zakladnica-1890/
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RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM ZA VOLITVE ŽUPANA
dne 20. 11. 2022

(obsega naselja: Bevke, Bistra, Blatna Brezovi-
ca, Drenov Grič, Jamnik, Jerinov Grič, Lesno 
Brdo, Mala Ligojna, Marinčev Grič, Mirke, 
Mizni Dol, Padež, Podlipa, Pokojišče, Prezid, 
Sinja Gorica, Smrečje, Stara Vrhnika, Strmi-
ca, Trčkov Grič, Velika Ligojna, Verd, Vrhni-
ka, Zaplana, Zavrh pri Borovnici) 

V seznam so vpisani naslednji kandidati: 

1. dr. BENJAMIN LESKOVEC, roj.: 25. 
02. 1975
Marinčev Grič 47
poklic: doktor znanosti, delo: manager pod-
jetnik
predlagatelj: 1890 / Edvarda Šteblaj in skupi-
na volivcev

2. ALJA STANKO, roj.: 13. 06. 1984
Poštna ulica 3B
poklic: diplomirana politologinja, delo: stro-
kovni sodelavec
predlagatelj: Gibanje SVOBODA

3. MARJAN GEOHELLI, roj. 21. 01. 
1963
Mrakova cesta 6
poklic: gimnazijski maturant, delo: podjetnik 
- avdio vizualno založništvo
predlagatelj: VESNA - zelena stranka

4. MARKO MOČNIK, roj.: 05. 04. 1984
Verd 96
poklic: prof. zgodovine in univ. dipl. filozof, 
delo: osnovnošolski učitelj
predlagatelj: LEVICA

5. DANIEL CUKJATI, roj. 15. 03. 1979
Stara Vrhnika 96A
poklic: profesor športne vzgoje, delo: župan
predlagatelj: Daniel Cukjati in skupina voliv-
cev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV OBČINSKEGA 

SVETA
dne 20. 11. 2022

Številka volilne enote: I 
(obsega naselje: Vrhnika) 

Voli se 12 (dvanajst) članov občinskega sveta. 

V seznam so vpisane liste z naslednjimi kan-
didati:

1. LEVICA

1. Irena OBLAK, roj. 24. 05. 1959, Mokrice 7
poklic: višja upravna delavka, delo: strokovna 
sodelavka VI
2. Borut FEFER, roj. 04. 04. 1959, Kurirska 
pot 25
poklic: predmetni učitelj telesne vzgoje, delo: 
učitelj športa
3. Andreja ŠINKOVEC, roj. 31. 05. 1972, Sta-
ra cesta 25
poklic: organizator v turizmu in hotelirstvu, 
delo: brezposelna
4. Vid ŽGAJNER, roj. 11. 11. 1985, Ljubljan-
ska cesta 22
poklic: prof. glasbe, delo: profesor na gimna-
ziji
5. Sara ULRIH KUMP, roj. 09. 02. 1987, Ga-
brče 9A
poklic: diplomirani politolog, delo: brezpo-
selna
6. David KASTELIC, roj. 27. 11. 1990, Dobo-
vičnikova ulica 63
poklic: gimnazijski maturant, delo: skladiščni 
manipulant
7. Valja CEKIĆ, roj. 05. 02. 1948, Vrtnarija 5A
poklic: komercialist, delo: upokojenka
8. Richard BEUERMANN, roj. 20. 04. 1954, 
Raskovec 11
poklic: dipl. inž. kemijske tehnologije, delo: 
upokojenec

2. LISTA DANIELA CUKJATIJA

1. Boštjan ERČULJ, roj. 14. 01. 1970, Kopališka 
ulica 3B
poklic: lesarski tehnik, delo: vodja vzdrževa-
nja

2. Urška GORENC, roj. 11. 10. 1989, Betajno-
va 36
poklic: tehnik zdravstvene nege, delo: tehnik 
zdravstvene nege - medicinska sestra
3. Vid DRAŠČEK, roj. 24. 01. 1950, Cesta gra-
denj 5
poklic: pravnik notranjih zadev, delo: upoko-
jenec
4. Mojca SLAK, roj. 26. 07. 1984, Ribiška pot 
12
poklic: ekonomski tehnik, delo: poslovni se-
kretar
5. Peter LUIN, roj. 16. 08. 1978, Prisojna pot 
10
poklic: univ. dipl. pravnik, delo: direktor
6. Željka BORIĆ, roj. 10. 04. 1981, Ob potoku 
42
poklic: poslovni sekretar, delo: strokovna so-
delavka
7. Samir HUMIĆ, roj. 01. 10. 1976, Tržaška 
cesta 3
poklic: -, delo: poklicni voznik - prokurist
8. Tara RADONJIĆ JONOVIĆ, roj. 21. 09. 
1992, Vrtnarija 2B
poklic: -, delo: trener
9. Gašper KOS, roj. 31. 10. 1993, Cesta 6. maja 
1
poklic: dipl. vzg. predšolskih otrok, delo: sa-
mostojni podjetnik
10. Elvis BEHRIĆ, roj. 23. 02. 1992, Cankarjev 
trg 7
poklic: elektrotehnik računalništva, delo: 
gostinstvo

3. 1890

1. Ožbe ŠTEBLAJ, roj. 02. 01. 1992, Pot k Tro-
jici 15
poklic: mag. znanosti o živalih, delo: okoljski 
manager
2. mag. Mateja BOŽNAR, roj. 02. 02. 1974,  
Gabrče 17A
poklic: mag. znanosti s področja manage-
menta, delo: samostojna podjetnica
3. Anže GRAMPOVČAN, roj. 06. 04. 1970, 
Stara cesta 12
poklic: dipl. manager poslovnih operacij, 
delo: uradnik
4. Marija ARTENJAK, roj. 08. 12. 1945, Cesta 
6. maja 9
poklic: dipl. defektolog, delo: upokojenka, 
vodja društva Kneippe
5. Marko STRŽINAR MILJKOVIČ, roj. 14. 01. 
1997, Gradišče 1
poklic: kmetijsko podjetniški tehnik, delo: 
kmetijska dejavnost
6. Maja PIŠEK, roj. 24. 03. 2000, Na zelenici 
5C
poklic: srednja medicinska sestra, delo: zdra-
vstvena nega, študentka
7. Bojan MAVSAR, roj. 14. 09. 1957, Na klan-
cu 2
poklic: mag. umetnosti, delo: akademski ki-
par, umetnik
8. Sandra JAPELJ, roj. 26. 06. 2004, Ljubljan-
ska cesta 38B
poklic: -, delo: dijakinja
9. Dejan DŽABIĆ, roj. 11. 09. 1996, Gradišče 
23
poklic: avtoservisni tehnik, delo: monter 
plinskih naprav in vodovodne inštalacije
10. Terezija NIKOLČIČ, roj. 20. 10. 1935, Ce-
sta 6. maja 10
poklic: -, delo: upokojenka, zeliščarka in fito-
terapevtka
11. Aljaž SLAVEC, roj. 27. 02. 1998, Pri lipi 2
poklic: dipl. inženir strojništva, delo: podje-
tnik, študent
12. Milan MAKSIMOVIČ, roj. 10. 08. 1971, 
Čuža 4
poklic: dipl. inženir strojništva, delo: podje-
tnik, študent

4. SOCIALNI DEMOKRATI (SD)

1. Alojz KOS, roj. 09. 09. 1946, Med vrtovi 1
poklic: gostinski tehnik, delo: upokojenec
2. Slavka ŠTIRN, roj. 19. 05. 1952, Vas 4
poklic: ekonomski tehnik, delo: upokojenec
3. mag. Gvido MRAVLJAK, roj. 29. 03. 1961, 
Voljčeva cesta 14A
poklic: univerzitetni diplomirani pravnik in 
magister managementa, delo: podsekretar

5. VESNA - zelena stranka

1. Marjan GEOHELLI, roj. 21. 01. 1963, Mra-
kova cesta 6
poklic: gimnazijski maturant, delo: podjetnik 
- avdio vizualno založništvo
2. Nataša GROM, roj. 03. 11. 1969, Na klancu 
12
poklic: profesorica, delo: pomočnik ravnatelja
3. Jernej FEFER, roj. 19. 01. 1965, Na Klisu 14
poklic: pravnik, delo: učitelj spremljevalec
4. Greta DEČMAN, roj. 07. 06. 1958, Med 
vrtovi 6
poklic: -, delo: upokojenka
5. Sašo DEDJANSKI, roj. 21. 03. 1996, Na ze-
lenici 3C
poklic: -, delo: informatik
6. Ines FEFER, roj. 02. 12. 1979, Kurirska pot 
25
poklic: gimnazijski maturant, delo: komer-
cialist
7. Blaž JURJEVČIČ, roj. 11. 06. 1965, Rasko-
vec 31
poklic: gimnazijski maturant, delo: pianist

8. Špela PETKOVŠEK, roj. 24. 09. 1966, Mra-
kova cesta 6
poklic: profesorica, delo: knjižničarka

6. ZELENI SLOVENIJE

1. Doman BLAGOJEVIĆ, roj. 19. 06. 1990, 
Prečna pot 7
poklic: strojni tehnik, V stopnja, delo: strojnik
2. Mateja DRAŠLER, roj. 02. 09. 1986, Mra-
kova cesta 10
poklic: dipl. upr. ved 6/2, delo: samostojna 
podjetnica
3. Peter DRAŠLER, roj. 31. 01. 1987, Mrakova 
cesta 10
poklic: elektrotehnik, V stopnja, delo: tehnik 
za avtomatiko
4. Andrej LENARČIČ, roj. 04. 11. 1986, Volj-
čeva cesta 4
poklic: IV. avtomehanik, delo: samostojni 
podjetnik
5. Ljiljana BLAGOJEVIĆ, roj. 15. 09. 1965, 
Prečna pot 7
poklic: diplomirana medicinska sestra, delo: 
diplomirana medicinska sestra

7. LISTA ZA RAZVOJ VRHNIKE IN 
PODEŽELJA

1. Bernarda KROPF, roj. 14. 11. 1966, Pot na 
Tojnice 39
poklic: veterinarski tehnik, delo: direktorica 
družbe in prokuristka
2. Jure Matevž HODNIK, roj. 15. 09. 1968, 
Stara cesta 18
poklic: elektrotehnik telekomunikacij, delo: 
terenski tehnik
3. Zdenka PETOŠ, roj. 16. 03. 1956, Robova 
cesta 38
poklic: lesarski tehnik, delo: upokojenka in 
prokuristka s. p.
4. Simon HLEBEC, roj. 12. 04. 1966, Ob po-
toku 20
poklic: vrtnar, delo: samostojni podjetnik
5. Marija VODEB, roj. 20. 11. 1955, Ljubljan-
ska cesta 34A
poklic: upravno administrativni tehnik, delo: 
upokojenka
6. Branko GARAFOLJ, roj. 05. 07. 1958, Do-
bovičnikova ulica 40
poklic: univ. dipl. ing. el., delo: podsekretar za 
TK sisteme
7. Grega KUKEC, roj. 28. 02. 1965, Vas 45
poklic: univ. dipl. ing. rač. in inf., delo: poslov-
no svetovanje

8. NOVA SLOVENIJA - KRŠČANSKI 
DEMOKRATI (N.Si)

1. Polona KOVAČIČ, roj. 02. 12. 1985, Betaj-
nova 5B
poklic: univerzitetna dipl. pravnica, delo: 
vodja splošne službe
2. Marko ZIMŠEK, roj. 23. 10. 1974, Hrib 14
poklic: inženir strojništva, delo: višji inženir v 
razvoju - konstruktor
3. Ana HABE, roj. 26. 07. 1951, Betajnova 3
poklic: bolničar, negovalec, delo: upokojenka
4. Jožef KURINČIČ, roj. 22. 02. 1949, Na li-
vadi 11
poklic: prof. slov. jezika in primerjalne knji-
ževnosti, delo: upokojenec
5. Andreja ZALAZNIK, roj. 18. 11. 1954, Gra-
dišče 17C
poklic: prodajalka, delo: upokojenka
6. Primož JERINA, roj. 04. 06. 1955, Ob iz-
viru 2
poklic: gimnazijski maturant, delo: upokoje-
nec
7. Sebastian KOVAČIČ, roj. 30. 09. 1985, Be-
tajnova 5B
poklic: dipl. ekonomist, delo: produktni vodja

9. SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA 
(SLS)

1. Miša STRŽINAR, roj. 26. 12. 1973, Turno-
vše 25A
poklic: specialist managementa v izobraževa-
nju, delo: pomočnik ravnatelja
2. Vinko BIZJAK, roj. 03. 12. 1955, Kopališka 
ulica 4
poklic: učitelj, delo: upokojenec
3. Marija TOMŠIČ, roj. 30. 01. 1943, Idrijska 
cesta 23
poklic: poslovodska, delo: upokojenka
4. Anže (Janez) STRŽINAR, roj. 13. 10. 1949, 
Voljčeva cesta 13
poklic: strojni tehnik, delo: obrtnik v upokoju
5. Karmen KOPRIVEC, roj. 22. 11. 1968, Tur-
novše 4
poklic: univ. dipl. ing. tekstilstva, učitelj stro-
kovno teoretičnih predmetov, delo: organiza-
tor praktičnega izobraževanja
6. Igor ŠPILER, roj. 15. 03. 1978, Cankarjev 
trg 7
poklic: dipl. org. managementa, delo: zavaro-
valni zastopnik
7. Simon STRŽINAR, roj. 05. 06. 1974, Gra-
dišče 1
poklic: kmetijsko mlekarski tehnik, delo: 
kmetovalec

10. GIBANJE SVOBODA

1. Edin BEHRIĆ, roj. 01. 01. 1977, Dolge njive 
14
poklic: dipl. ing. ekonomije, delo: samostojni 

strokovni sodelavec
2. Alja STANKO, roj. 13. 06. 1984, Poštna 
ulica 3B
poklic: dipl. polit. (uni), delo: strokovna so-
delavka
3. Peter PIKL, roj. 08. 06. 1971, Tičnica 9
poklic: dipl. ing. elektrotehnike, delo: vodja 
projektov pri razvoju
4. Mateja OGRIČ, roj. 16. 02. 1977, Vrtnarija 
5C
poklic: univ. dipl. pravnica, delo: odvetnica
5. Gregor DANEV, roj. 21. 09. 1977, Švabičeva 
ulica 34
poklic: univ. dipl. inž. gozdarstva, delo: direk-
tor Zavoda za gozdove Slovenija
6. Maja RAVBAR LAMPIČ, roj. 26. 02. 1966, 
Tržaška cesta 21
poklic: univerzitetna dipl. soc. dela, delo: sve-
tovalka zaposlitve
7. Tadej GRAMPOVČAN, roj. 12. 04. 1965, 
Pavkarjeva pot 10
poklic: univ. dipl. ekon., delo: direktor

11. SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA - SDS

1. Mirko ANTOLOVIĆ, roj. 10. 08. 1960, Kr-
panova ulica 1
poklic: -, delo: upokojenec
2. Petra ČERNETIČ, roj. 26. 11. 1979, Dobo-
vičnikova ulica 78
poklic: univerzitetna diplomirana politologi-
nja, delo: podsekretarka v poslanski skupini
3. Andrej PODBREGAR, roj. 11. 11. 1949, Ro-
bova cesta 7A
poklic: pravnik kriminalist, delo: upokojenec
4. Tina ZORKO, roj. 20. 04. 2003, Švabičeva 
ulica 22
poklic: gimnazijski maturant, delo: študentka
5. Dušan JEŽ, roj. 31. 07. 1955, Voljčeva cesta 
4
poklic: šofer, delo: upokojenec
6. Ivana PRAČEK, roj. 05. 04. 1954, Ob Lju-
bljanici 6
poklic: kuharica, delo: upokojenka
7. Matjaž KOROŠEC, roj. 24. 08. 1970, Gra-
dišče 8
poklic: gostinstvo, delo: varnostnik
8. Marica ŠTIRN, roj. 26. 04. 1954, Voljčeva 
cesta 4
poklic: pomočnik vzgojitelja, delo: upokojen-
ka, vodja Župnijske Karitas
9. Aleš PIVK, roj. 29. 09. 1981, Betajnova 54
poklic: klepar, krovec, delo: rezkalec na CNC
10. Jožica VARGA, roj. 30. 07. 1957, Pri lipi 18
poklic: gimnazijski maturant, delo: upoko-
jenka
11. Boštjan ZORKO, roj. 02. 11. 1971, Švabi-
čeva ulica 22
poklic: elektrikar - energetik, delo: zavaro-
valničar

12. Državljansko gibanje RESNI.CA

1. Alen ĐEKIĆ, roj. 02. 11. 1987, Na Klisu 5
poklic: trgovec, delo: vodja projektov
2. Tadeja PETEH, roj. 05. 03. 1983, Betajnova 
38B
poklic: univ. dipl. prevajalka, delo: strokovna 
sodelavka
3. Dalibor ĆETOJEVIĆ, roj. 14. 12. 1978, Gra-
dišče 15C
poklic: ekonomsko komercialni tehnik, delo: 
vodja oddelka

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM ZA VOLITVE ČLANOV 
OBČINSKEGA SVETA 

dne 20. 11. 2022

Številka volilne enote: II
(obsega naselja: Bevke, Bistra, Blatna Brezovi-
ca, Drenov Grič, Jamnik, Jerinov Grič, Lesno 
Brdo, Mala Ligojna, Marinčev Grič, Mirke, 
Mizni Dol, Padež, Podlipa, Pokojišče, Prezid, 
Sinja Gorica, Smrečje, Stara Vrhnika, Strmi-
ca, Trčkov Grič, Velika Ligojna, Verd, Zapla-
na, Zavrh pri Borovnici)

Voli se 12 (dvanajst) članov občinskega sveta. 

V seznam so vpisane liste z naslednjimi kan-
didati:

1. LEVICA

1. Marko MOČNIK, roj. 05. 04. 1984, Verd 96
poklic: prof. zgodovine in univ. dipl. filozof, 
delo: osnovnošolski učitelj
2. Tjaša ZORC RUPNIK, roj. 02. 07. 1967, 
Bevke 93A
poklic: tehnik računalniških sistemov, delo: 
literarna urednica
3. Igor GOMERČIĆ, roj. 09. 08. 1988, Verd 
132

poklic: inž. živilstva in prehrane, delo: labo-
ratorijski tehnik
4. Slađana BREZNIK, roj. 14. 08. 1963, Jerinov 
Grič 56
poklic: gimnazijski maturant, delo: gospodi-
nja
5. Gal KONONENKO, roj. 17. 01. 1996, Pod-
lipa 10B
poklic: inž. živilstva in prehrane, delo: pro-
dajalec

2. LISTA DANIELA CUKJATIJA

1. Daniel CUKJATI, roj. 15. 03. 1979, Stara 
Vrhnika 96A
poklic: profesor športne vzgoje, delo: župan
2. Valerija Mojca FRANK, roj. 28. 11. 1964, 
Sinja Gorica 24
poklic: diplomirani upr. organizator, delo: 
vodja projektov
3. Aleš SEČNIK, roj. 07. 11. 1991, Podlipa 83A
poklic: gimnazijski maturant, delo: -
4. Mateja MAJCEN, roj. 08. 11. 1979, Podlipa 
9G
poklic: dipl. prof. matematike in tehnike, 
delo: učiteljica matematike
5. Vid KOPRIVEC, roj. 11. 07. 2003, Lesno 
Brdo 40A
poklic: gimnazijski maturant, delo: študent
6. Marjeta JELOVŠEK, roj. 03. 04. 1979, Dre-
nov Grič 47
poklic: magistrica znanosti, delo: učiteljica
7. Primož JEREB, roj. 09. 02. 1984, Bevke 76
poklic: univ. dipl. zgodovinar, delo: geodet
8. Katarina LENARČIČ, roj. 04. 10. 1964, Si-
nja Gorica 50
poklic: prof. razrednega pouka, delo: učite-
ljica in vodja podružnične šole Drenov Grič
9. Melita MALOVRH, roj. 08. 05. 1971, Dre-
nov Grič 184
poklic: ekonomski tehnik, delo: vodja knjigo-
vodstva in financ
10. Marta SAMOTORČAN, roj. 19. 11. 1958, 
Mala Ligojna 37
poklic: profesorica razrednega pouka, delo: 
upokojenka

3. 1890

1. dr. Benjamin LESKOVEC, roj. 25. 02. 1975, 
Marinčev Grič 47
poklic: doktor znanosti, delo: manager pod-
jetnik
2. Ana MRZLIKAR, roj. 28. 11. 1975, Velika 
Ligojna 70B
poklic: univ. dipl. politolog, delo: strokovna 
sodelavka
3. Damjan GUTNIK, roj. 26. 01. 1976, Sinja 
Gorica 94
poklic: -, delo: vodja proizvodnje
4. Beba PITTERLE MOLEK, roj. 07. 11. 1976, 
Jamnik 21
poklic: dipl. oec., delo: podjetnica
5. Jože OTRIN, roj. 04. 05. 1968, Mizni Dol 1
poklic: -, delo: kmetijska dejavnost
6. Ema GORIČAN, roj. 11. 01. 1948, Stara 
Vrhnika 36A
poklic: -, delo: upokojenka
7. mag. Boštjan KORELC, roj. 22. 11. 1974, 
Verd 157
poklic: mag. državnih in evropskih študij, 
delo: podsekretar
8. Nika FORTUNA, roj. 03. 01. 2001, Smre-
čje 15
poklic: -, delo: študentka
9. Karin JERINA, roj. 20. 06. 2003, Velika Li-
gojna 70A
poklic: medijska tehnica, delo: študentka
10. Helena KERN, roj. 14. 05. 1956, Zaplana 25
poklic: dipl. vzg. predšolskih otrok, delo: upo-
kojenka
11. Marko MRZLIKAR, roj. 20. 10. 1964, Le-
sno Brdo 49B
poklic: informatik, delo: informatik
12. Ina IO, roj. 19. 03. 1992, Velika Ligojna 72
poklic: dipl. psihologinja, delo: direktorica

4. SOCIALNI DEMOKRATI (SD)

1. Janez KIKELJ, roj. 23. 06. 1972, Cesta Krim-
skega odreda 32
poklic: ekonomsko-komercialni tehnik, delo: 
vodja tehnične, nabavne in investicijske služ-
be
2. Barbara JAPELJ, roj. 30. 01. 1979, Mala Li-
gojna 31
poklic: magistrica turizma, delo: področje 
javnih naročil
3. Franc PETKOVŠEK, roj. 11. 12. 1951, Stara 
Vrhnika 107
poklic: strojni tehnik, delo: upokojenec
4. Barbara STRAJNAR, roj. 27. 12. 1966, Can-
karjevo nabrežje 9
poklic: ekonomist, delo: administrator trgo-
vine
5. Mitja BIRTIČ, roj. 09. 06. 1966, Stara Vrh-
nika 78
poklic: strojnik gradbene mehanizacije, delo: 
delavec v proizvodnji
6. Venčeslava Marija ŠMAJDEK, roj. 13. 12. 
1947, Mizni Dol 102
poklic: ekonomski tehnik, delo: upokojenka
7. Uroš AJLEC, roj. 06. 05. 1998, Bevke 116
poklic: diplomirani ekonomist, delo: študent 
magistrskega študija

5. VESNA - zelena stranka
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1. Janko SKODLAR, roj. 08. 03. 1966, Bevke 
78
poklic: komercialni tehnik, delo: vodja pro-
jektov
2. Valerija MARINČ, roj. 05. 06. 1963, Trčkov 
Grič 4
poklic: dipl. upravni organizator, delo: raču-
novodkinja
3. Peter KOGOVŠEK, roj. 04. 08. 1963, Mala 
Ligojna 40
poklic: -, delo: častnik specialist
4. Damjana VRENJAK, roj. 11. 04. 1978, Ja-
grova cesta 1
poklic: mag. krajinske arhitekture, delo: pro-
jektantka v arhitekturnem biroju
5. Franci TRČEK, roj. 27. 04. 1965, Bevke 94B
poklic: -, delo: domača in umetna obrt
6. Marta BAJC, roj. 16. 01. 1963, Drenov Grič 
44
poklic: -, delo: poslovodja
7. Tomaž GLAŽAR, roj. 16. 07. 1962, Jamnik 
46
poklic: magister znanosti, delo: direktor
8. Natalija KURMANŠEK POLJŠAK, roj. 01. 
03. 1978, Bevke 5H
poklic: ekonomska srednja šola, delo: sekretar

6. ZELENI SLOVENIJE

1. Blaž VEIT, roj. 04. 06. 1993, Cankarjevo 
nabrežje 2
poklic: osnovnošolska izobrazba, delo: kapi-
tan
2. Špela FABJAN, roj. 03. 07. 1992, Čolnarska 
cesta 16
poklic: dipl. ekonom, delo: svetovalka 1. sto-
pnje
3. Anže SLABE, roj. 01. 03. 1983, Kačurjeva 
cesta 1
poklic: gimnazijski maturant, delo: samostoj-
ni podjetnik
4. Ana ŠPEC BREZOVAR, roj. 09. 03. 1981, 
Mirke 12A
poklic: gimnazijski maturant., delo: operativ-
ka v kadrovski
5. Jan MIŠIČ, roj. 27. 10. 1990, Verd 204
poklic: avtoserviser, delo: avtomehanik
6. Eva GRM, roj. 02. 10. 1997, Verd 167
poklic: dipl. med. sestra, delo: diplomirana 
medicinska sestra

7. LISTA ZA RAZVOJ VRHNIKE IN 
PODEŽELJA

1. Tomaž GORIŠEK, roj. 06. 12. 1967, Verd 22
poklic: obdelovalec kovin, delo: kmetovalec
2. Marija ROPIČ, roj. 19. 02. 1967, Stara Vrh-
nika 14
poklic: ekonomsko-komercialni tehnik, delo: 
prodajni svetovalec
3. Viktor SLADIČ, roj. 23. 12. 1960, Mirke 4B
poklic: mag, delo: vodja oddelka / sekretar
4. Nataša RIJAVEC roj. 18. 12. 1971, Mirke 23
poklic: univ. dipl. soc. del., delo: pomočnik 
ravnatelja v vrtcu
5. Davor PLESKINA, roj. 13. 07. 1971, Mirke 
23
poklic: računalniški tehnik, delo: samostojni 
podjetnik
6. Urška TRČEK, roj. 29. 03. 1979, Smrečje 42
poklic: -, delo: kmetovalec
7. Matejka ZELENC, roj. 25. 07. 1986, Mirke 
11
poklic: prof. rp., delo: profesor v OŠ

8. NOVA SLOVENIJA - KRŠČANSKI 
DEMOKRATI (N.Si)

1. Ana SKLEDAR, roj. 14. 09. 1998, Mizni Dol 
39
poklic: gimnazijska maturantka, delo: štu-
dentka
2. Leopold RUS, roj. 14. 11. 1952, Sinja Go-
rica 91
poklic: grafični tehnik, delo: upokojenec
3. Kristina KOPRIVEC, roj. 04. 11. 1976, Le-
sno Brdo 40A
poklic: gimnazijska maturantka, delo: gospo-
dinja
4. Štefan SKLEDAR, roj. 18. 10. 1965, Mizni 
Dol 39
poklic: univ. dipl. etnolog in sociolog kulture, 
delo: upokojenec
5. Marjetka PODLIPEC, roj. 27. 09. 1959, 
Mala Ligojna 23
poklic: profesor, delo: upokojenka
6. Ivan ŽNIDAR, roj. 09. 05. 1963, Sinja Go-
rica 91A
poklic: univ. dipl. vojaški pomorščak, delo: 
upokojenec
7. Marjetica PETRAČ, roj. 14. 11. 1953, Dre-
nov Grič 142
poklic: učiteljica, delo: upokojenka

9. SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA 
(SLS)

1. Pavel OBLAK, roj. 15. 06. 1967, Drenov Grič 
8
poklic: inženir agronomije, delo: kmetovalec
2. Rozka SAJE, roj. 29. 08. 1969, Podlipa 37
poklic: univ. dipl. inž. agronomije, delo: višja 
svetovalka
3. Frančišek JAZBAR, roj. 24. 06. 1954, Pre-
zid 9
poklic: -, delo: upokojenec
4. Špela BRADEŠKO, roj. 31. 07. 1996, Velika 
Ligojna 17

poklic: dipl. ing. agronomije, delo: študentka
5. Janez MALAVAŠIČ, roj. 04. 05. 1957, 
Smrečje 37
poklic: strojni ključavničar, delo: upokojenec
6. Julija ŽNIDARŠIČ, roj. 19. 12. 1994, Verd 6
poklic: cvetličarski tehnik, delo: cvetličar
7. Sara BRADEŠKO, roj. 16. 07. 2000, Velika 
Ligojna 17
poklic: gimnazijski maturant, delo: absol-
ventka geografije in zgodovine, FF v Ljubljani
8. Marko DEBEVEC, roj. 08. 10. 1967, Padež 4
poklic: gozdarski tehnik, delo: podjetnik

10. GIBANJE SVOBODA

1. Ivica ĆOSIĆ, roj. 22. 09. 1982, Verd 131
poklic: varnostni inženir, delo: komercialist
2. Blanka GAŠPIRC, roj. 27. 10. 1981, Lesno 
Brdo 25
poklic: diplomirani ekonomist, delo: strežni-
ca v zdravstvu
3. Milan SELAN, roj. 22. 01. 1951, Blatna Bre-
zovica 89
poklic: magister informacijskih znanosti, 
delo: upokojenec
4. Barbara MARKOVIĆ, roj. 13. 10. 1980, 
Verd 235
poklic: diplomirani ekonomist, delo: vodja za 
zadovoljstvo strank, načrtovanje in lansiranje 
novih produktov
5. Marko PROSEN, roj. 21. 07. 1968, Drenov 
Grič 168
poklic: komercialist, delo: direktor
6. Maja KORDIĆ, roj. 20. 04. 1987, Podlipa 
30D
poklic: ekonomski tehnik, delo: brezposelna
7. Jaka PETKOVŠEK, roj. 02. 01. 1987, Stara 
Vrhnika 53A
poklic: računalniški tehnik, delo: samostojni 
podjetnik

11. SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA - SDS

1. Zdravko ŽELEZNIK, roj. 18. 08. 1967, Pod-
lipa 29
poklic: tapetnik, delo: direktor, avtotapetnik
2. Jana POLANC, roj. 12. 10. 1950, Drenov 
Grič 137
poklic: vzgojiteljica svetovalka, delo: upoko-
jenka
3. Vincencij CANKAR, roj. 13. 01. 1957, 
Smrečje 12
poklic: gradbenik, delo: upokojen
4. Jerica OBLAK, roj. 12. 07. 1973, Strmica 41
poklic: računovodja, delo: samostojni raču-
novodja
5. Simon BRADEŠKO, roj. 17. 10. 1951, Ster-
nenova cesta 27
poklic: gimnazijski maturant, delo: upokojen
6. Martina GABRIJEL, roj. 21. 11. 1979, Bevke 
86B
poklic: diplomirani organizator turizma, 
delo: samostojna strokovna sodelavka za jav-
na naročila
7. Primož ZUPANČIČ, roj. 28. 04. 1970, Dre-
nov Grič 174D
poklic: magister poslovodnih ved, delo: jav-
na naročila, inovacija slovenske umetnostne 
obrti
8. Ana PIŠEK, roj. 22. 08. 1958, Velika Ligojna 
35B
poklic: vzgojiteljica predšolskih otrok, delo: 
upokojenka
9. Janez KOGOVŠEK, roj. 24. 12. 1952, Velika 
Ligojna 20A
poklic: mizar, delo: upokojenec
10. Marjan BIZJAK, roj. 04. 09. 1968, Verd 231
poklic: mizar, delo: farmacija, brizganje

12. Državljansko gibanje RESNI.CA

1. Dejan GAJANOVIĆ, roj. 04. 04. 1981, Str-
mica 60
poklic: diplomirani organizator manager, 
delo: projektni vodja
2. Evgenija ARNUŠ, roj. 16. 04. 1980, Strmica 
60
poklic: trgovinski poslovodja, delo: samostoj-
na strokovna sodelavka

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRA-

JEVNE SKUPNOSTI BEVKE 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselje: Bevke)

Voli se 4 (štiri) člane sveta krajevne skupnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Dominik BOŽIČ, roj. 17. 02. 2000, Bevke 25
poklic: dipl. ing. strojništva, delo: tehnolog 

programer
predlagatelj: Andreja Lenarčič in skupina 
volivcev
2. Primož JEREB, roj. 09. 02. 1984, Bevke 76
poklic: univ. dipl. zgodovinar, delo: geodet
predlagatelj: Nataša Tešar  in skupina voliv-
cev
3. Petra DOLINAR, roj. 18. 01. 1991, Bevke 
75A
poklic: mag. organizator, delo: dipl. medicin-
ska sestra
predlagatelj: Nataša Tešar  in skupina voliv-
cev
4. Jernej LENARČIČ, roj. 09. 12. 1974, Bevke 
37
poklic: univ. dipl. inž. les., delo: serviser
predlagatelj: Robert Ajlec in skupina volivcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI BLATNA BREZOVICA 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselje: Blatna Brezovica) 

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Bojan VRHOVEC, roj. 04. 04. 1956, Blatna 
Brezovica 22
poklic: avtomehanik, delo: upokojenec
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev
2. Stanislava JEVŠEK, roj. 24. 02. 1955, Blatna 
Brezovica 77
poklic: upravni tehnik, delo: upokojenka
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev
3. Sandi KOPRIVEC, roj. 08. 10. 1965, Blatna 
Brezovica 53
poklic: gimnazijski maturant, delo: vodja po-
slovalnice
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev
4. Marjeta PAŠKULIN, roj. 08. 06. 1953, Bla-
tna Brezovica 85
poklic: gimnazijski maturant, delo: upoko-
jenka
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev
5. Milan SELAN, roj. 22. 01. 1951, Blatna Bre-
zovica 89
poklic: mag. znan. s področja informatike, 
delo: upokojenec
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev
6. Tanja NOVAKOVIĆ, roj. 31. 12. 1979, Bla-
tna Brezovica 8
poklic: univ. dipl. pedagoginja, delo: koordi-
natorka projektov
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev
7. Branko SKUBIC, roj. 07. 05. 1963, Blatna 
Brezovica 44
poklic: policist, delo: upokojenec
predlagatelj: Branko Skubic in skupina voliv-
cev

Datum: 3. 11. 2022
PREDSEDNICA

OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE
Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI DRENOV GRIČ - LESNO 
BRDO 

dne 20. 11. 2022
(obsega naselji: Drenov Grič in Lesno Brdo)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

1. Roman JESENKO, roj. 09. 08. 1963, Drenov 
Grič 88
poklic: voznik, delo: samostojni podjetnik
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev
2. Barbara SIGULIN, roj. 12. 08. 1977, Drenov 
Grič 123
poklic: univerzitetna dipl. pedagoginja, delo: 
svetovalna delavka za vrtec in šolo
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev

3. Lidija ZALAZNIK, roj. 03. 08. 1954, Dre-
nov Grič 49
poklic: ekonomist, delo: upokojenka
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev
4. Jožefa JESENKO, roj. 16. 05. 1958, Drenov 
Grič 48
poklic: trgovinski poslovodja, delo: upoko-
jenka
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev
5. Pavel OBLAK, roj. 15. 06. 1967, Drenov 
Grič 8
poklic: inženir agronomije, delo: kmetovalec
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev
6. Janez PODBOJ, roj. 23. 06. 1963, Lesno 
Brdo 30
poklic: avtomehanik, delo: serviser gasilnih 
naprav
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev
7. Boštjan OSREDKAR, roj. 14. 07. 1968, Dre-
nov Grič 41
poklic: diplomirani organizator, delo: podje-
tnik
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev
8. Jože PODBOJ, roj. 05. 03. 1961, Lesno Brdo 
30A
poklic: prometni tehnik, delo: upokojenec
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev
9. Gašper PETRAČ, roj. 02. 12. 1974, Drenov 
Grič 142
poklic: strojni tehnik, delo: brezposeln
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev
10. Barbara FRIŠKOVEC, roj. 29. 08. 1975, 
Drenov Grič 23A
poklic: univ. dipl. organizator, mag. prof. razr. 
pouka, delo: učiteljica razrednega pouka
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev
11. Jani (Janez) JELOVŠEK, roj. 02. 03. 1962, 
Drenov Grič 97
poklic: gimnazijski maturant, delo: upokoje-
nec
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev
12. Helena MAURIČ JELOVŠEK, roj. 19. 07. 
1973, Drenov Grič 111
poklic: akad. glasbenica, prof. petja, mag. art, 
delo: učiteljica solo petja
predlagatelj: Antonija Trpin in skupina vo-
livcev
13. Mateja BARTOL, roj. 11. 05. 1975, Drenov 
Grič 143
poklic: dipl. slovenist in prof. filozofije, delo: 
profesorica slovenščine za tujce
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev
14. Stanislav KERŠMANC, roj. 10. 01. 1962, 
Drenov Grič 194
poklic: elektrotehnik, delo: upokojenec
predlagatelj: Mojca Osredkar in skupina vo-
livcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI PODLIPA - SMREČJE 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselji: Podlipa in Smrečje)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Boštjan JURJEVČIČ, roj. 17. 01. 1976, Pod-
lipa 18
poklic: živilski tehnik, delo: vodenje delovnih 
procesov
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
2. Janez FORTUNA, roj. 09. 03. 1951, Podlipa 
6
poklic: avtokleparski mojster, delo: upokoje-
nec
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
3. Valerija BABIJ, roj. 11. 11. 1971, Smrečje 17
poklic: doktor mioloških znanosti, delo: goz-
dna vegetacija, fitocenologija
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
4. Sabina SLAVEC, roj. 27. 10. 1976, Podlipa 
40A
poklic: tehnik trgovske akademije, delo: po-
slovodja
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
5. Andrej GABERŠEK, roj. 23. 10. 1972, Pod-

lipa 28A
poklic: diplomirani ekonomist, delo: servisni 
tehnik
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
6. Urška TRČEK, roj. 29. 03. 1979, Smrečje 42
poklic: -, delo: kmetovalka
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
7. Tadej KONČAN, roj. 01. 01. 1985, Smrečje 
38A
poklic: elektrotehnik, delo: direktor
predlagatelj: Merlak Marinka in skupina vo-
livcev
8. Tjaša BRENČIČ VRHOVEC, roj. 20. 03. 
1991, Podlipa 39
poklic: diplomirani ekonomist, delo: računo-
vodja JP KPV, d.o.o.
predlagatelj: Vid Vrhovec in skupina volivcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI SINJA GORICA 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselje: Sinja Gorica)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. V seznam so vpisani naslednji kan-
didati:

1. Andrej JESENOVEC, roj. 11. 12. 1977, Sinja 
Gorica 68
poklic: diplomirani ekonomist, delo: finančni 
svetovalec
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev
2. Klavdija PLESTENJAK, roj. 16. 05. 1965, 
Sinja Gorica 35
poklic: diplomirana ekonomistka, delo: vodja 
finančno računov. področja v komunali
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev
3. Boštjan MIVŠEK, roj. 01. 04. 1974, Sinja 
Gorica 68A
poklic: univerzitetni diplomirani elektroteh-
nik, delo: vodja projektov
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev
4. Tina TERAŽ, roj. 04. 07. 1976, Sinja Go-
rica 36
poklic: magister, profesor inkluzivne pedago-
gike, delo: profesor nemščine in sociologije
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev
5. Matjaž TRDAN, roj. 20. 10. 1974, Sinja Go-
rica 109B
poklic: diplomirani organizator menedžer, 
delo: vodja prodajnega področja
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev
6. Katarina PAJSAR, roj. 13. 06. 1979, Sinja 
Gorica 21
poklic: računovodja, delo: tajnica
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev
7. Suzana DRAŠLER, roj. 13. 10. 1980, Sinja 
Gorica 42
poklic: diplomirani varstvoslovec, delo: pred-
stavnica za odnose z javnostjo sindikata po-
licistov
predlagatelj: Romana Ovca in skupina voliv-
cev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI STARA VRHNIKA 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselje: Stara Vrhnika)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Ina (Katarina Ina) KREK, roj. 28. 03. 1963, 
Stara Vrhnika 70
poklic: diplomirani ekonomist, delo: računo-
vodja
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-

Lokalne volitve 2022
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livcev
2. Jani (Janez) KRVINA, roj. 08. 08. 1963, Sta-
ra Vrhnika 69
poklic: elektrotehnik, delo: upokojenec
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-
livcev
3. Joži (Jožica) KRVINA, roj. 17. 01. 1965, Sta-
ra Vrhnika 69
poklic: pred. uč. mat in teh., delo: učiteljica
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-
livcev
4. Zdravko BOGATAJ, roj. 10. 02. 1980, Stara 
Vrhnika 44A
poklic: dipl. inž. strojništva, delo: tehnolog, 
konstrukter
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-
livcev
5. Tina KENK, roj. 17. 09. 1982, Stara Vrhnika 
109
poklic: univ. dipl. sociolog, delo: svetovalka
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-
livcev
6. Matic OGRIN, roj. 10. 09. 1993, Stara Vrh-
nika 53
poklic: farmacevtski tehnik, delo: operater v 
proizvodnji
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-
livcev
7. Marjan MESEC, roj. 16. 07. 1973, Stara Vrh-
nika 125A
poklic: strojni tehnik, delo: direktor
predlagatelj: Nataša Kočevar in skupina vo-
livcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI LIGOJNA 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselji: Mala Ligojna in Velika 
Ligojna)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Peter KOGOVŠEK, roj. 04. 08. 1963, Mala 
Ligojna 40
poklic: diplomirani manager, delo: častnik 
specialist
predlagatelj: Mojca Gutnik in skupina voliv-
cev
2. Barbara JAPELJ, roj. 30. 01. 1979, Mala Li-
gojna 31
poklic: magistra turizma, delo: javna usluž-
benka
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
3. Klemen OGRIN, roj. 20. 07. 1974, Velika 
Ligojna 22
poklic: elektrotehnik elektronik, delo: servis 
malih gospodinjskih aparatov
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
4. Roman KERVINA, roj. 18. 02. 1969, Velika 
Ligojna 49A
poklic: diplomirani organizator dela, delo: 
častnik
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
5. Sara BRADEŠKO, roj. 16. 07. 2000, Velika 
Ligojna 17
poklic: gimnazijska maturantka, delo: štu-
dentka
predlagatelj: Mojca Gutnik in skupina voliv-
cev
6. Andrej KRAŠNA, roj. 11. 07. 1972, Velika 
Ligojna 27A
poklic: univ. dipl. inž. elektrotehnike, delo: 
kmetovalec
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
7. Andreja KOGOVŠEK, roj. 12. 02. 1992, Ve-
lika Ligojna 20A
poklic: magister poslovnih ved, delo: raču-
novodja
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
8. Janez KOGOVŠEK, roj. 24. 12. 1952, Velika 
Ligojna 20A
poklic: mizar, delo: mizar - upokojenec
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
9. Barbara ŽENKO, roj. 05. 10. 1983, Velika 
Ligojna 57
poklic: poslovni tehnik, delo: knjigovodja
predlagatelj: Peter Kogovšek in skupina vo-
livcev
10. Marko ŽENKO, roj. 26. 04. 1975, Velika 
Ligojna 57
poklic: poklicni šofer avtoličar, delo: komu-
nalni delavec

predlagatelj: Mojca Gutnik in skupina voliv-
cev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI ZAPLANA 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselja: Jamnik, Jerinov Grič, Marin-
čev Grič, Mizni Dol, Prezid, Strmica, Trčkov 

Grič in Zaplana)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Blaž PETKOVŠEK, roj. 06. 02. 1987, Strmica 
121
poklic: konstruktor, delo: konstruktor
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev
2. Emil SEMEC, roj. 11. 08. 1963, Mizni Dol 
110
poklic: profesor glasbe, delo: učitelj
predlagatelj: Mihael Drago Omerzu in sku-
pina volivcev
3. Darja GREGORKA, roj. 05. 03. 1970, Ja-
mnik 27
poklic: ekonomski tehnik, delo: gospodinja
predlagatelj: Mihael Drago Omerzu in sku-
pina volivcev
4. Jurij MESEC, roj. 04. 11. 1980, Zaplana 59
poklic: univ. diplomirani pravnik, delo: prav-
nik
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
5. Mirko MAROLT, roj. 02. 10. 1972, Jamnik 
37
poklic: voznik, delo: voznik
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
6. Andreja PREBIL, roj. 04. 10. 1976, Zaplana 
75
poklic: dipl. ekonomist, delo: direktor
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
7. Rajko MIVŠEK, roj. 03. 03. 1960, Mizni Dol 
22
poklic: -, delo: upokojenec
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
8. Emil SKOČIR, roj. 25. 11. 1965, Strmica 80
poklic: doktor znanosti, delo: direktor
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev
9. Mihael MIVŠEK, roj. 17. 09. 1954, Mizni 
Dol 6
poklic: prodajalec, delo: upokojenec
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev
10. Jana PETEK, roj. 27. 05. 1977, Strmica 123
poklic: profesor defektologije, delo: učiteljica 
za dodatno strokovno pomoč
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev
11. Nina GLAŽAR, roj. 07. 08. 1974, Strmica 
117
poklic: trgovinski poslovodja, delo: vsebinski 
marketing
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
12. Valerija MARINČ, roj. 05. 06. 1963, Trč-
kov Grič 4
poklic: dipl. upravni organizator, delo: raču-
novodja
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
13. Bojan JEREB, roj. 12. 07. 1963, Trčkov Grič 
1
poklic: električar, delo: vzdrževalec
predlagatelj: Jurij Mesec in skupina volivcev
14. Pavel BIZJAN, roj. 06. 10. 1960, Strmica 13
poklic: monter ogrevalnih naprav, delo: pro-
kurist
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev
15. Ana SKOČIR, roj. 19. 01. 1972, Strmica 80
poklic: zdravstveni tehnik, delo: srednja me-
dicinska sestra
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev
16. Tatjana ŠENEKER, roj. 21. 02. 1976, Trč-
kov Grič 20B
poklic: profesor sociologije in angleščine, 
delo: direktor
predlagatelj: Pavel Bizjan in skupina volivcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM ZA VOLITVE ČLANOV SVETA 
KRAJEVNE SKUPNOSTI VRHNIKA BREG 

dne 20. 11. 2022
(obsega ulice: Cankarjev trg - del, Delavsko 

naselje, Jelovškova ulica, Ljubljanska cesta, 
Partizanski tabor, Robova cesta, Sivkina uli-
ca, Na livadi, Ob izviru, Ob progi, Travniška 
ulica, V zatišju, Na klancu - del, Stara cesta 
- del, Čuža - del, Pot na Košace, Kolodvorska 
ulica, Možinova ulica, Vrtnarija, Opekarska 
cesta, Kuclerjeva ulica, Mokrice, Pot na Toj-
nice, Rožna ulica, Pod Hruševco)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Bernarda KROPF, roj. 14. 11. 1966, Pot na 
Tojnice 39
poklic: veterinarski tehnik, delo: direktorica 
družbe, prokuristka
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
2. Jure Matevž HODNIK, roj. 15. 09. 1968, 
Stara cesta 18
poklic: elektrotehnik telekomunikacij, delo: 
terenski tehnik
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
3. Zdenka PETOŠ, roj. 16. 03. 1956, Robova 
cesta 38
poklic: lesarski tehnik, delo: upokojenka in 
prokuristka
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
4. Primož JERINA, roj. 04. 06. 1955, Ob iz-
viru 2
poklic: gimnazijski maturant, delo: upokoje-
nec
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
5. Ana Marija KROPF, roj. 19. 08. 1968, Vr-
tnarija 2D
poklic: ekonomski tehnik, delo: poslovni se-
kretar
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
6. Maja SVETLIČIČ, roj. 08. 09. 1977, Jelov-
škova ulica 10
poklic: univ. dipl. pravnica, delo: pravnica
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
7. Stanko ŠTUPICA, roj. 29. 04. 1974, Dela-
vsko naselje 24
poklic: komercialist, delo: računovodja
predlagatelj: Svet KS Vrhnika Breg
8. Jan HOČEVAR, roj. 14. 08. 1986, Kolodvor-
ska ulica 1
poklic: univ. dipl. ing. strojništva, delo: pro-
duktni vodja
predlagatelj: Vesna Vičar in skupina volivcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI VRHNIKA CENTER 
dne 20. 11. 2022

(obsega ulice: Cankarjev trg - del, Kopališka 
ulica, Ob igrišču, Ob Ljubljanici, Ribiška pot, 
Lošca, Mrakova cesta, Pot v Močilnik, Sušni-
kova cesta, Tržaška cesta - del, Usnjarska ce-
sta, Prečna pot, Gradišče, Voljčeva cesta - del, 
Cesta 6. maja, Na Klisu, Krožna pot, Cesta 
gradenj, Na zelenici, Poštna ulica, Trg Karla 
Grabeljška, Stara cesta - del, Krpanova ulica)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Agata SMREKAR, roj. 24. 06. 1972, Sušni-
kova cesta 4
poklic: svetovalka, delo: učiteljica
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev
2. Miran GARAFOLJ, roj. 12. 05. 1962, Pot v 
Močilnik 4A
poklic: gimnazijski maturant, delo: organiza-
tor informatike
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev
3. Branko BROŽIČ, roj. 15. 09. 1968, Poštna 
ulica 5
poklic: -, delo: vodja servisa
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev
4. Polonca ŽUST, roj. 09. 11. 1973, Na zele-
nici 5A
poklic: prodajalka, delo: gostinka
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev
5. Mark DOLENŠEK, roj. 16. 12. 1997, Trža-
ška cesta 28
poklic: diplomirani pravnik, delo: študent
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev
6. Maja MILJKOVIĆ, roj. 13. 07. 1978, Cesta 
6. maja 4
poklic: računovodja, delo: računovodja
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev
7. Mirko ANTOLOVIĆ, roj. 10. 08. 1960, Kr-

panova ulica 1
poklic: -, delo: upokojenec
predlagatelj: Miran Garafolj in skupina vo-
livcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI VRHNIKA VAS 
dne 20. 11. 2022

(obsega ulice: Dobovičnikova ulica, Idrijska 
cesta, Ob potoku, Dolge njive, Kolesarska 
pot, Med vrtovi, Ob Beli, Pot k studencu, Pri 
lipi, Prisojna pot, Vas, Kurirska pot, Voljčeva 
cesta-del, Tičnica, Betajnova, Storžev grič, 
Gabrče, Švabičeva ulica, Notranjska cesta, 
Močilnik, Raskovec, Tržaška cesta - del, Pav-
karjeva pot, Turnovše, Hrib, Grilcev grič, 
Hrastje, Na klancu - del, Petkovškova ulica, 
Stara cesta - del, Čuža - del, Pot k Trojici)

Voli se 7 (sedem) članov sveta krajevne sku-
pnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Peter PIKL, roj. 08. 06. 1971, Tičnica 9
poklic: dipl. ing., delo: vodja projektov
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev
2. Vesna NOVAK, roj. 05. 04. 1977, Notranj-
ska cesta 46A
poklic: ekonomist, delo: sodelavka za kadro-
vske zadeve
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev
3. Edin BEHRIĆ, roj. 01. 01. 1977, Dolge njive 
14
poklic: dipl. ing. ekonomije, delo: samostojni 
strokovni sodelavec
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev
4. Miša STRŽINAR, roj. 26. 12. 1973, Turno-
vše 25A
poklic: specialist managementa v izobraževa-
nju, delo: vodstvo šole
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev
5. Sašo KOGOVŠEK, roj. 28. 03. 1975, Pav-
karjeva pot 14
poklic: mizar široke obrti, delo: samostojni 
podjetnik
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev
6. Nataša KOGOVŠEK, roj. 11. 02. 1963, Tič-
nica 7
poklic: dipl. vzgojitelj, delo: vzgojiteljica pred-
šolskih otrok
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev
7. Ludvik MIKLAVŽIN, roj. 29. 02. 1964, Do-
bovičnikova ulica 47
poklic: diplomirani varstvoslovec, delo: po-
licist
predlagatelj: Mirko Turk in skupina volivcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

RAZGLAS

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07-ZLV-UPB3, 45/08, 83/12 in 68/17) Ob-

činska volilna komisija Občine Vrhnika objavlja naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNE 

SKUPNOSTI PADEŽ - POKOJIŠČE - ZAVRH 
dne 20. 11. 2022

(obsega naselja: Padež, Pokojišče in Zavrh pri 
Borovnici)

Voli se 5 (pet) članov sveta krajevne skupnosti. 

V seznam so vpisani naslednji kandidati:

1. Sergeja PELKO, roj. 02. 02. 1999, Padež 5
poklic: logistični tehnik, delo: prodajalka
predlagatelj: Marko Debevec in skupina vo-
livcev
2. Erika VIDMAR, roj. 23. 05. 1980, Padež 1A
poklic: ekonomski tehnik, delo: računovod-
stvo
predlagatelj: Roman Debevec in skupina vo-
livcev
3. Vinko VIDMAR, roj. 14. 04. 1987, Padež 1A
poklic: živilec, delo: gozdarska dela
predlagatelj: Roman Debevec in skupina vo-
livcev
4. Matej MEDEN, roj. 22. 09. 1991, Zavrh pri 
Borovnici 4
poklic: pečar - keramik, delo: strojnik TGM
predlagatelj: Matjaž Rot in skupina volivcev
5. Ernesta MLAKAR, roj. 07. 09. 1976, Poko-

jišče 8
poklic: prof. zgodovine in univ. dipl. politolog, 
delo: področna podsekretarka
predlagatelj: Marko Debevec in skupina vo-
livcev
6. Suzana RAVNIHAR, roj. 02. 06. 1978, Po-
kojišče 8A
poklic: -, delo: čistilka
predlagatelj: Branko Vidmar in skupina vo-
livcev
7. Žiga PELKO, roj. 01. 03. 1988, Pokojišče 17
poklic: inž. varstva okolja in komunale, delo: 
referent OE vzdrževanja cest in JR
predlagatelj: Marko Debevec in skupina vo-
livcev
8. Beti BOŽILOVIĆ, roj. 25. 02. 1971, Poko-
jišče 13
poklic: ekonomski tehnik, delo: trgovec
predlagatelj: Roman Debevec in skupina vo-
livcev
9. Vesna POTOČNIK, roj. 21. 08. 1989, Po-
kojišče 16
poklic: inženir živilstva in prehrane, delo: 
organizator prehrane in zdravstveno higien-
skega režima
predlagatelj: Branko Vidmar in skupina vo-
livcev
10. Lucija MEDEN, roj. 11. 03. 1962, Zavrh pri 
Borovnici 4
poklic: tekstilni tehnik, delo: upokojenka
predlagatelj: Rafko Vidmar in skupina voliv-
cev
11. Lea PELKO, roj. 14. 11. 1979, Padež 5
poklic: slaščičar, delo: nega in varstvo otroka 
s PP
predlagatelj: Rafko Vidmar in skupina voliv-
cev
12. Ivanka RAVNIHAR, roj. 16. 12. 1954, Po-
kojišče 8A
poklic: -, delo: upokojenka
predlagatelj: Matjaž Rot in skupina volivcev
13. Aleksander RAVNIHAR, roj. 09. 09. 1976, 
Pokojišče 8
poklic: avtoklepar, delo: avtoklepar
predlagatelj: Matjaž Rot in skupina volivcev
14. Tadej MEDEN, roj. 04. 12. 1994, Zavrh pri 
Borovnici 4
poklic: gozdar, delo: gozdarstvo - tesarstvo
predlagatelj: Rafko Vidmar in skupina voliv-
cev
15. Blaž MEDEN, roj. 23. 01. 1990, Zavrh pri 
Borovnici 4
poklic: električar, delo: električar - vzdrže-
valec
predlagatelj: Rafko Vidmar in skupina voliv-
cev
16. Silvo POTOČNIK, roj. 29. 12. 1954, Po-
kojišče 16A
poklic: preoblikovalec kovin, delo: upokoje-
nec
predlagatelj: Branko Vidmar in skupina vo-
livcev
17. Štefan RAVNIHAR, roj. 25. 12. 1950, Po-
kojišče 8
poklic: -, delo: upokojenec
predlagatelj: Branko Vidmar in skupina vo-
livcev
18. Marjan DEBEVEC, roj. 20. 02. 1973, Po-
kojišče 3
poklic: -, delo: brezposeln
predlagatelj: Marko Debevec in skupina vo-
livcev
19. Nick Nejc PELKO, roj. 11. 06. 2003, Padež 
5
poklic: strojni tehnik, delo: ključavničar
predlagatelj: Rafko Vidmar in skupina voliv-
cev
20. Gregor RAVNIHAR, roj. 26. 01. 1975, Po-
kojišče 8A
poklic: -, delo: klepar ličar
predlagatelj: Marko Debevec in skupina vo-
livcev
21. Anton RAVNIHAR, roj. 04. 02. 1952, Po-
kojišče 8A
poklic: -, delo: upokojenec
predlagatelj: Branko Vidmar in skupina vo-
livcev
22. Andrej INTIHAR, roj. 17. 11. 1941, Poko-
jišče 1A
poklic: ekonomist, delo: upokojenec
predlagatelj: Roman Debevec in skupina vo-
livcev
23. Damir PELKO, roj. 12. 06. 1972, Padež 5
poklic: gozdar, delo: gozdar
predlagatelj: Roman Debevec in skupina vo-
livcev

Datum: 3. 11. 2022

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

Lidija Ravbar l.r.

Lokalne volitve 2022
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Vrhnika, 25. oktober - Ob 
praznovanju 30. letnice Muzej-
skega društva Vrhnika in 100. 
obletnice Šole za arhitekturo 
v Ljubljani je v galeriji Cankar-
jevega doma odprla svoja vrata 
dokumentarna razstava o bra-
tih Jager, ki sta izhajala po rodu 
iz Bistre, življenjsko pot pa na-
daljevala v ZDA. 

Pravzaprav gre za dve raz-
stavi. Avtorica prve je Nataša 
Oblak Japelj in je bila pripra-
vljena že leta 2010, kot gostujo-
ča razstava pa je potovala tudi 
po Sloveniji (v Urbanističnem 
inštitutu v Ljubljani, v Šivčevi 
hiši v Radovljici, v Cerknici ter 
Ilirski Bistrici.). Dokumentarni 
panoji predstavljajo življenje 
in delo Ivana in Franca Jager, 
ki ju je življenjska pot iz Bistre 
popeljala v Ameriko. »S svojim 
delom sta pustila globok pečat 
na mnogih področjih svojega 
delovanja; Ivan kot arhitekt, 
urbanist, umetnostni zgodo-
vinar, antropolog, jezikoslovec, 
njegov brat Franc – duhovnik 
pa kot odličen organizator pri 
gradnji novih cerkvenih postaj, 
kot predstavnik ameriškega 
Rdečega križa v času prve sve-
tovne vojne na Balkanu in kot 

odličen čebelar. Bogato znanje, 
ki ga je v Ameriko prinesel iz 
svoje stare domovine, je kot 
profesor čebelarstva širil naprej 
med ameriške in kanadske štu-
dente,« je na odprtju pojasnila 
avtorica razstave. 

Drugi del razstave pa pou-
darja pomen arhitekta za slo-
vensko-ameriško arhitekturno 
zgodovino in se navezuje na 
praznovanje 100. obletnice Fa-
kultete za arhitekturo v Ljublja-

ni. Avtorja tega dela razstave 
sta Natalija Lapajne in dr. Bogo 
Zupančič iz Muzeja za arhitek-
turo in oblikovanje v Ljubljani. 
»'Razstava Arhitekt Ivan (John) 
Jager in Ljubljanska šola za ar-
hitekturo' z reprodukcijami in 
deloma z originali prikazuje 
bogato in razpršeno, Jagrovo 
zapuščino v Ljubljani, tako iz 
knjižnice SAZU, arhiva Fakul-
tete za arhitekturo, Plečnikove 
hiše in Muzeja za arhitekturo 

in oblikovanje. Na razstavi so 
predstavljeni rokopisi in besedi-
la, povezana s korespondenco z 
Jožetom Plečnikom, Edvardom 
Ravnikarjem, mecenom Valen-
čičem in drugimi. Predstavljena 
je strokovna literatura z Jagro-
vimi opombami, ki jo je Jager 
pošiljal študentom in profesor-
jem na Oddelek za arhitekturo 
Tehniške fakultete Univerze v 
Ljubljani,« je pojasnila Natalija 
Lapajne. 

Gre za zelo bogato razstavo, 
polno dokumentarnega gradiva, 
za katerega si je treba vzeti čas. 
Ne bo vas pustila ravnodušne-
ga. Življenjska usoda dveh bra-
tov, rojenih v skromni čuvajnici 
nad samostanom Bistra, doka-
zuje, kaj vse je mogoče doseči 
v življenju, če je prisotna volja, 
pripravljenost na spremembe 
in marljivost. 

Zbrane na odprtju sta nago-
vorila tudi župan Daniel Cu-
kjati in direktorica Tehniškega 
muzeja Slovenija Barbara Juršič, 
za glasbeni program pa sta po-
skrbeli violončelistki Ana Biček 
in Žaklina Prebil pod mentor-
stvom Kaje Stražišar. 

Razstavo so omogočili Mu-
zejsko društvo Vrhnika, Can-
karjeva knjižnica Vrhnika, 
Muzej za arhitekturo in obliko-
vanje, Tehniški muzej Slovenije 
in Zavod Ivana Cankarja Vrh-
nika. Dokumentarna razstava 
»Nataša Oblak Japelj: Brata 
Jager« je odprta do 29. januarja 
prihodnje leto, razstava »Nata-
lija Lapajne, dr. Bogo Zupančič: 
Arhitekt Ivan (John) Jager in 
ljubljanska šola za arhitekturo« 
pa bo na ogled do 25. novembra. 

Gašper Tominc,
foto: GT

Jesenski vklop 2022
Med jesenskimi počitnicami smo na Zavodu 
Ivana Cankarja organizirali športne počitnice za 
osnovnošolce. 

Zaradi praznikov je program potekal le od srede do petka. V 
sredo so si otroci dopoldne ogledali risani film v Kinu Vrhnika, 
popoldne pa ustvarjali in imeli športne aktivnosti v športnem 
parku. V četrtek so imeli celodnevni kopalni izlet v Terme Ča-
tež, v petek je bilo na programu jesensko rajanje in kostanjev 
piknik. Obisk je bil zelo dober, otroci in starši zadovoljni,  poči-
tnice pa so, tako kot vedno, minile čisto prehitro!

Otrokom želimo uspešno nadaljevanje šolskega leta, mi pa se 
spet vidimo februarja na Zimskem Vklopu.

Ekipa Vklopa, ZIC Vrhnika

Vrhnika, 25. oktober - Ob praznovanju 30. letnice 
Muzejskega društva Vrhnika in 100. obletnice Šole 
za arhitekturo v Ljubljani je v galeriji Cankarjevega 

doma odprla svoja vrata dokumentarna razstava 
o bratih Jager, ki sta izhajala po rodu iz Bistre, 

življenjsko pot pa nadaljevala v ZDA. 

Nataša Oblak Japelj pred panoji dokumentarne razstave o bratih Jager.

Natalija Lapajne

Razstava o bratih Jager
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To dokazuje, da je Oberfest 
pomemben del obljubljanskega 
in notranjskega dogajanja v je-
senskem času. Še vedno.  

Deveti Oberfest se je že tra-
dicionalno začel z nastopom 
vrhniškega pihalnega orkestra, 
ki je letos pripravil daljši in še 
pestrejši program, v katerem 
so se znašle številne znane me-
lodije sodobne glasbene scene. 
Sledile so virtuozinje v metanju 
in vrtenju mažoretskih palic iz 
sosednjega Logatca. Pokazale 
so osupljive elemente twirlinga 
in marsikomu vsaj za hip vzele 
dah. Z več skupinami je Plesna 
šola Urška Vrhnika v nadalje-
vanju predstavila številčnost 
plesnih zvrsti – od nastopa 
breakdance do hip hopa. S svo-
jo glasbo je nato obiskovalce 
dodobra ogrel mladi Til Čeh s 
skupino Petelini, ki je zmagal 
na Oberfestovem natečaju na 
Facebooku in izkoristil ne le 
pet minut, ampak kar pol ure 
nastopa! Sledili so lokalni ta-

lenti, Klapa Kamerati, ki so nas 
popeljali nazaj v poletje in nam 
obudili spomin na romantične 
trenutke nekje na dalmatinskih 
otokih. 

Točno ob 20. uri se je začelo 
uradno odprtje dogodka z na-
govorom vrhniškega župana 
Daniela Cukjatija, pivovar pa je 
že tradicionalno odprl sod piva. 
Zabava je prešla v višjo predsta-
vo, ko so oder zavzeli Modrijani 
s svojo neverjetno energijo. Na 
Oberfestu so nastopili že osmič, 
vendar pravijo, da se ga še niso 
nasitili. Mi pa ne njih! Med ve-
čerom so si oder podajali z Luko 
Basijem, ki je vsakič znova pri-
vabil vriske odobravanja in obo-
ževanja občinstva. Naj izdamo 
še nepričakovano odločitev, ki 
je menda posledica trenutnega 
navdiha: Luka Basi je slekel svo-
je prepoznavne rdeče športne 
copate in suknjič ter jih vrgel 
navdušenim obiskovalcem. In 
množica je ponorela …

Da je bil deeti Oberfest še 

boljši, kot ga poznamo, potrju-
jejo tudi novosti, ki so jih uvedli 
organizatorji dogodka. Tako 
so zavetje obiskovalcem dajali 
še večji šotori na prizorišču, za 

hrano je skrbel Masterchef 2022 
Luka Novak v kulinaričnem ko-
tičku, ki je pritegnil pozornost z 
estetsko leseno podobo in ino-
vativno kulinarično ponudbo, 

stojnice s pijačo pa so bile stra-
teško umaknjene zunaj šotorov, 
da so se lahko obiskovalci ne-
moteno zabavali. Za varnost je 
bilo dobro poskrbljeno s kar 25 

predstavniki varnostne službe 
ter gasilci iz PGD Sinja Gorica 
in PGD Vrhnika.

In dobrodelna nota? Tudi le-
tos je bila. Ker je PGD Vrhnika 
letos zagodel dež in so ostali 
brez svoje tradicionalne veseli-
ce, so jim obiskovalci s prosto-
voljnimi prispevki z veseljem 
priskočili na pomoč na stojnici 
tik ob vhodu na prizorišče do-
godka.

Glavni organizatorji so z do-
godkom zadovoljni in že snujejo 
okroglo, deseto epizodo Ober-
festa. Obljubljajo, da bodo pre-
senetili! 

Darja Štukelj Rus, foto: 
Klemen Batagelj

Gasilci PGD Podlipa - 
Smrečje  smo v oktober 
zakorakali z odličnimi 
rezultati na občinskem 
tekmovanju, ki je 
potekalo 1. 10. 2022 v 
Logatcu. 

Naš dom je tako že prvi dan 
meseca požarne varnosti postal 
bogatejši za šest novih pokalov. 
Pionirji in mladinke so osvojili 
tretje mesto, pionirke drugo in 
vse članske ekipe so se uvrstile 
na prva mesta. Vse ekipe so si 
tako izborile vstopnico za re-
gijsko tekmovanje, ki bo 22. 10. 
2022. 

Tako kot vsako leto so se tudi 
letos naši najmlajši gasilci udej-
stvovali na različnih gasilskih 
tekmovanjih, redno obiskujejo 
gasilske vaje, spoznavali so ga-
silsko opremo in njeno upora-
bo. V znanju so se izkazali kot 
najboljši v regiji in kmalu jih 
čaka tudi državno tekmovanje 

v gasilskem kvizu. Za ves trud 
smo se odločili, da jih nagradi-
mo, hkrati pa jih želimo motivi-
rati vnaprej, zato smo v našem 
društvu prvič pripravili gasilski 
vikend. Tako je naš gasilski dom 
od 14. 10. do 15. 10. 2022 postal 
pravi dom za 35 mladih gasilcev 
in šest mentorjev. Naš gasilski 

tabor smo začeli z dvigom za-
stave, sledil je večer zabavnih 
gasilskih iger in odkrivanja 
novih talentov. Zvečer je bila 
dvorana gasilskega doma polna 
podlog za spanje, spalnih vreč 
in ne preveč zaspanih otrok. 
Naslednji dan smo se odpravili 
na orientacijski pohod in opra-

vljali gasilske veščine. 
Medtem ko so bili otroci na 

izletu, so se v gasilskem domu 
že začele priprave na dan od-
prtih vrat. V goste smo letos 
povabili štirinožne prijatelje 
in njihove vodnike iz Logatca. 
Tudi letos so se nam pridružili 
policisti iz PPP Ljubljana in nam 

predstavili delo policista moto-
rista. Otroci so lahko staršem 
pokazali, kaj vse so se v tem letu 
naučili in prikazali uporabo 
AED. Medtem ko so preostali 
raziskovali gasilski dom, so čla-
nice poskrbele, da je iz gasilske 
kuhinje zadišalo po pečenem 
kostanju in palačinkah. 

Na dnevu odprtih vrat se je 
končal tudi naš gasilski vikend. 
Spustili smo taborno zastavo in 
jo skrbno spravili za naslednje 
leto, ko jo bomo spet potrebo-
vali. 

Jana Merlak

RAJKO MIVŠEK s.p., AVTOTRADE d.o.o., RADENSKA 
d.o.o., G3 SPIRITS d.o.o., LAŠKO PIVOVARNA d.o.o., 
RADGONA d.o.o., ZIC VRHNIKA, MAROLT BETON 
d.o.o., GORDEJA d.o.o., DENIS ŽAGAR s.p., M OREL 
d.o.o., MK KERŠMANC d.o.o., BERTO GABROVŠEK 
s.p., SALKON d.o.o., FRANCI TOMAŽIČ s.p., OBLAK 
MGT d.o.o., DVIG d.o.o., FRANCI HABAT s.p., SILIKO 
d.o.o., MODEST d.o.o., BARJANS d.o.o., CETA d.o.o., 
JAKA MIVŠEK s.p., BERZO SLAŠČIČARNA, ŠTIRN 
d.o.o., GUT&PET d.o.o., MEDIA BUS d.o.o., ROISS d.o.o., 
ANVINA d.o.o., FRUCTAL d.o.o., BUTAN PLIN d.d., A 
KODA d.o.o., JP KPV VRHNIKA d.o.o., MOLEK SERVIS 
d.o.o., APRIL 8 d.o.o., PICERIJA BOTER VRHNIKA, GO-
STILNA BAJC, DARE JAPELJ, STUDIO FABRKA.

Oberfest se vrača
v velikem slogu

Aktivnosti PGD Podlipa – Smrečje v mesecu požarne varnosti

»Dogodek v takšnem obsegu je mo-
goč samo s podporo Občine Vrhnika. 
Za posluh se zahvaljujemo županu 
Danielu Cukjatiju in Zavodu Ivana 
Cankarja.«
Glavni organizatorji Ober-
festa: Matjaž in Darja Rus ter Ivan 
in Sabina Lapuh

Po triletnem premoru je Oberfest znova 
navdušil. 15. oktobra je Športni park 
Vrhnika utripal v ritmu glasbe in zabave 
željnih obiskovalcev od blizu in daleč. 
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»Uau,« je bilo v soboto 
popoldan slišati iz 
gasilskega doma. »Jaz 
bi uno, tagasilsko! Pa z 
veliko nutele naj bo.« 

Obiskovalci sobotnega dneva 
odprtih vrat PGD Bevke so se 
sladkali s čisto posebnimi, bev-
škimi gasilskimi palačinkami, 
ki sta jih sproti komaj napekli 
Katja in Živa. S polnim želod-
cem je namreč raziskovanje 
skrivnostne notranjosti gasil-
skega doma, vožnja z gasilskim 

vozilom, gašenje ognja, spozna-
vanje opreme gasilca operativca 
in učenje postopkov prve po-
moči veliko bolj zanimivo.

Kar nekaj časa je minilo, od-
kar smo bevški gasilci zadnjič 
odprli vrta gasilskega doma za 
širšo javnost. Zato smo z veli-
kim veseljem in navdušenjem 
oblikovali in pripravljali delov-
ne točke. Dež je žal onemogočil 
izvedbo treh zanimivih prika-
zov: gašenje ognja z gasilnikom 
na prah in prikaz gašenja litije-
vih ionskih baterij ter poligona 
varne vožnje.

Obiskovalcem je bilo na voljo 
sedem različnih prikazov. Ob 
vstopu so se najprej srečali s 
predstavitvijo varnega gibanja 
v prometu. Naš gost, Franjo 
Čretnik, je z bogatim izborom 
pripomočkov (skirojev, čelad, 
stožcev, plakatov, očali za si-
mulacijo) razlagal pomen pra-
vilnega gibanja v prometu. Zelo 
obiskani sta bili predstavitvi 
odklepanja vrat in hoje po ravni 
črti pod vplivom opitosti z alko-
holom ali uporabe drog. 

''Kaj je izolirni gasilni aparat? 
Kdaj se ga uporablja? Kako se ga 
pravilno namesti? Ali ga lahko 
preizkusim?'' Takšna vprašanja 
so Andreju in Blažu postavljali 
predvsem otroci, ki menijo, da 
bodo gasilci, ko bodo veliki. 

Nekaj osnovnih praktičnih 
znanj, ki jih pri svojem delu 
opravljajo gasilci operativci, 
je bilo mogoče preizkusiti na 
dveh gasilskih poligonih, prila-
gojenih za najmlajše in mladino. 
Mnogi so imeli prvič priložnost 
prijeti v roke ročnik in gasilsko 
cev. Navdušeni so bili nad tro-
jakom in spajanjem cevi nanj. 
Nika, Špela in Tina so imele pol-
ne roke dela z odgovarjanjem na 
vprašanja ''Kaj je to? Kako naj to 
naredim?'' 

Točka Prva pomoč rešuje 
življenja je bila zelo obiskana. 
Otroci so se naučili povijati 
poškodovane roke, noge, glave 

… Skupaj s Petro in Katjo so na-
mestili poškodovanca na nosila 
in ga pravilno oskrbeli. Odrasli 
pa so spoznavali uporabo AED 
(avtomatskega eksternega defi-
brilatorja), pomena pravočasne-
ga klica na številko 112, prvih 
znakov možganske kapi … 

Za vse, ki jih je zanimala ra-
čunalniška podpora gasilcev, je 
bil na voljo Klemen s prikazom 
naše nove pridobitve – računal-
niške tablice. 

Kljub številnim omejitvam 
sta Dominik in Matjaž uspela 
postaviti manjši ZIP-line. Naj-
pogumnejši otroci so ga pre-
izkusili in se ob tem soočili z 
mešanico strahu, navdušenja in 
razburjenja. Pokazali so veliko 
mero zaupanja in se dobro va-
rovani spustili po njem, spušča-
joč krike navdušenja.

Nekoliko manj, pa vendar kar 
dobršno mero poguma je bilo 
potrebno za vožnjo z gasilskim 

tovornjakom. Nekateri otroci so 
se vanj usedli brez težav, za dru-
ge (predvsem mlajše) pa je bilo 
stopiti skozi vrata tovornjaka, ki 
oddaja modro in rdečo svetlo-
bo, po možnosti še piska, pravi 
podvig. Lovro je poskrbel, da je 
bila vožnja okrog vasi zanimiva 
in predvsem varna. 

Kolikor so trenutki med de-
žnimi nalivi dopuščali, sta Pe-
ter in Aleš izvedla prikaz gaše-
nja ognja z gasilnikom na prah. 
Prijeti gasilnik v roke, doživeti 
izkušnjo aktivacije gasilnika in 
predvsem tehnike gašenja ognja 
je nekaj, kar bi moral osvoji-
ti vsak človek. Zavedanje, da v 
trenutku požara zmoreš in znaš 
ukrepati, je pogosto tisti trenu-
tek, ki odloča o uspešnosti tega 
dejanja. Zato je priporočljivo 
večkrat ponavljati vajo gašenja.

Bevški gasilci smo obisko-
valcem skušali predstaviti po-
klicanost in poslanstvo gasilca, 

specialna znanja, ki so nam na 
voljo, zaščitna oblačila, ki jih 
uporabljamo pri svojem delu, in 
opremo ter vozila, ki jih imamo. 
Naša vrata so odprta za vse, ki 
jih zanima delo gasilca; naj bo to 
otrok, mladinec ali odrasla ose-
ba. Za vsakega se najdejo aktiv-
nosti, v katere se lahko vključi. 
Zato za konec še povabilo vsem, 
ki čutite željo, da bi radi poma-
gali ljudem v stiski, da vam je 
krotenje ognja izziv, da želite z 
izkušnjami in znanjem prema-
gati strah pred nudenjem prve 
pomoči … Pridite in se nam pri-
družite. Naj vam bodo vrata ga-
silskega doma odprta vsak dan.

Hvala vsem, ki ste nas prišli 
pogledat. Bilo nam je v čast in 
neizmerno veselje.

Andreja Lenarčič, 
predsednica PGD Bevke

Zavedati se, da znamo in 
zmoremo pomagati, je temelj 
medčloveških odnosov in če v 
takšnih trenutkih znamo pra-
vilno ukrepati, je občutek še 

toliko lepši,« je v uvodu dejal 
Rajko Pirc, predsednik Pro-
stovoljnega gasilskega društva 
Blatna Brezovica na začetku 
predavanja Temeljni postopki 

oživljanja z uporabo zunanje-
ga avtomatskega defibrilatorja, 
ki je v organizaciji PGD Blatna 
Brezovica potekalo v ponede-
ljek, 24. 10. 2023, v prostorih 
gasilskega doma. 

Predavateljica Petra Dolinar, 
diplomirana medicinska sestra 
in magistra organizatorka, sicer 
pa gasilka in pomočnica povelj-
nika PGD Bevke, je v teoriji in 

praksi predstavila metodo oži-
vljanja z močnim pritiskanjem 
rok na prsni koš oziroma masa-
žo srca in uporabo »govoreče-
ga« defibrilatorja. 

Udeleženci predavanja pa so 
nato praktično preverili, koliko 
so se na predavanju naučili.

Naj te ne bo strah, pomagaj!
Milan Selan

Vabilo 

Vabilo na spominsko 
slovesnost ob svetovnem 
dnevu spomina na žrtve 
prometnih nesreč   

Tretja nedelja v novembru je namenjena posebnemu  
spominskemu obeleževanju, svetovnemu dnevu spomina 
na žrtve prometnih nesreč. Na ta dan se spomnimo vseh 
umrlih in poškodovanih v prometnih nesrečah, prav tako 
njihovih družin,  prijateljev, sodelavcev in znancev.

Zavod Varna pot, ki je koordinator aktivnosti v okviru 
tega svetovnega dneva v Sloveniji, bo letos ta dan obeležil 
že šestnajsto leto. V sklopu aktivnosti, ki potekajo v teh 
dneh, se tovrstnim spominskim slovesnostim vsa leta 
pridružuje tudi  Združenje šoferjev in avtomehanikov 
Vrhnika. 
V spomin vsem pod skupnim sloganom  
SPOMINJAJMO SE, POMAGAJMO IN 
UKREPAJMO
bomo člani ZŠAM Vrhnika v PETEK, 18. 11. 2022,  ob 
18. uri  pripravili spominsko slovesnost, ki bo potekala 
pri spomeniku Ivana Cankarja ob Tržaški cesti na Vrhniki 
pripravili bomo krajši nagovor predsednika ZŠAM Vrh-
nika, g. Franja Čretnika, ki bo govoril o pomenu spomina 
na žrtve prometnih nesreč.

V spomin vsem žrtvam prometnih nesreč bomo ob za-
ključku uradnega dela  prižgali svečke.

Vabljeni tudi sorodniki žrtev, uprava Občine Vrhnika, 
svetniki Občine Vrhnika, predstavniki zavodov SPVCP 
Vrhnika ter vsi občani.

Stik: 041 639 972, franjo.cretnik@gmail.com
ZŠAM Vrhnika

Predavateljica Petra Dolinar v »akciji«

Temeljni postopki oživljanja
z uporabo zunanjega avtomatskega 
defibrilatorja

Mlade gasilke

Dan odprtih vrat 
PGD Bevke

»Kako zelo pomembno je hitro ukrepanje ob 
zastoju srca in kako pomembno je, da sočloveku 
pomagamo, in ni večjega zadovoljstva, kot je 
občutek, da smo nekomu rešili življenje. 
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 ODPRTO VSAK DAN! 

brezplačno DRSALIŠČE

www.visitvrhnika.si

 
OBČINA VRHNIKA

Spremljajte naša družbena omrežja in prenovljen turistični portal www.visitvrhnika.siORGANIZATOR Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika Informacije: TIC Vrhnika, Tržaška cesta 9, 1360 Vrhnika, 051 661 063
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 Vabilo 

na brezplačno predavanje v projektu 

Sožitje in ZŠAM Vrhnika za večjo varnost v cestnem prometu
Vabljeni v petek, 25. 11. 2022, ob 9.30, v Cankarjevo knjižnico Vrhnika.

Svojo udeležbo potrdite na 041 639 972 (Franjo) do 23. 11. 2022.

Cilj projekta Sožitje, za večjo varnost v 
cestnem prometu, je zagotoviti večjo var-
nost starejših pešcev, kolesarjev in voznikov 
motornih vozil. Predvsem želimo doseči, 
da bodo starejši udeleženci z upoštevanjem 

zdravstvenih določil za varno udeležbo v 
prometu samostojno, varno in pravilno 
ravnali ne samo kot vozniki motornih vozil, 
temveč tudi kot pešci in kolesarji.

Da bi se starejši vozniki in voznice na naših 
cestah čim dlje počutili varne, da bi čim dlje 
ostali mobilni, smo na Javni agenciji Republike 
Slovenije za varnost prometa v sodelovanju z 
Generalno policijsko upravo, DARS-om, Rde-
čim križem Slovenije, Zvezo društev upokojen-
cev Slovenije in drugimi pripravili projekt SO-
ŽITJE ZA VEČJO VARNOST V CESTNEM 
PROMETU, s katerim izvajamo celovite pre-
ventivne dogodke oz. usposabljanja za seniorje 
in upokojence po vsej Sloveniji. Predavatelj bo 
Sebastian Turk –  AVP z gosti.

V nasprotju s pogostim prepričanjem, da je 
treba voznikom v tretjem življenjskem obdo-
bju zaradi njihove varnosti in varnosti drugih 
omejevati mobilnost, si moramo prizadevati, da 
bi bili čim dlje samostojni, mobilni ter obenem 
tudi varni.

Po zbranih podatkih je bilo v Sloveniji na dan 
31.12. 2020, 361.161 imetnikov vozniških dovo-
ljenj, starih 61 let ali več, kar je 26,8 % vseh ime-
tnikov vozniških dovoljenj. V prihodnjih letih se 
bo populacija še starala in na cestah bo vedno 
večji delež voznikov in voznic v tretjem življenj-
skem obdobju. V okviru enodnevnih preventiv-
nih dogodkov se bodo udeleženci lahko izobra-
ževali iz štirih vsebinskih sklopov:
– osvežitev znanja prometnih predpisov in pra-

vil bo prilagojena lokalni problematiki, saj v 
tem sklopu predavanj sodelujejo prometni 
strokovnjak, uslužbenec AVP ter predstavnik 
lokalne policijske postaje;

– varna vožnja po avtocesti in hitri cesti; stro-
kovnjaki bodo predstavili ključno problema-
tiko, ki se pojavlja na avtocestah ter poučili 
udeležence o pravilnem ravnanju v različnih 
prometnih situacijah;

– praktično svetovanje o zdravstvenih določilih; 
udeleženci bodo lahko na posebnih napravah 
preverili svoj vid na daleč, na blizu, kontrast 
in nočni vid ter se pozanimali o določilih za 
kontrolni zdravstveni pregled. Pridobili bodo 
tudi nekatere pomembne informacije o slad-
korni bolezni in krvnem tlaku;

– svetovalna vožnja z ocenjevalcem na vozni-
škem izpitu (po dogovoru).
Dogodki bodo za udeležence zanimivi tudi 

z vidika preventivnih gradiv, ki jih bodo prejeli 
(informativno gradivo, odsevni trakovi, odsevni 
jopiči itn.). Na sami lokaciji pa bodo udeleženci 
lahko povprašali strokovnjake iz AVP, DARS-
-a, Policije ter  zdravstveno osebje o dilemah 
in težavah, s katerimi se soočajo v prometnih 
situacijah.

Vljudno vabljeni!
Franjo Čretnik, ZŠAM Vrhnika

Prvi november je čas, 
ko obujamo spomine 
na naše najbližje, 
svojce in prijatelje. 

Tudi člani ZŠAM Vrhnika se 
vsako leto na prav poseben na-
čin spomnimo pokojnih članov 
našega združenja. To je dan, ko 
obujamo spomine na naše člane, 
dogodke, ki so se nam vtisnili v 
spomin in pustili globok pečat v 

naši organizaciji z dolgoletnim 
stažem. V četrtek, 27. oktobra 
2022, smo jih obiskali na njiho-
vih grobovih, se jih spominjali 
in jim poklonili nagelj v zname-
nje spoštovanja. Tako kot vsako 
leto smo obiskali pokopališče 
na Vrhniki, v Verdu, Borovnici, 
Sinji Gorici, na Logu, v Blatni 
Brezovici, na Stari Vrhniki in v 
Šentjoštu. Poklonili smo se tudi 
našim vrhniškim kulturnikom.

Na dan mrtvih, v torek, 1. 

novembra, smo z društvenim 
praporom  in praporščakom g. 
Tonetom Tomšičem ter s člani 
sodelovali na komemoraciji  pri 
spomeniku padlim borcem na 
Drči in se poklonili tudi njim. 

Pokojnim članom so se po-
klonili: g. Karol Jurjevčič, g. Du-
šan Rodošek, g. Nace Jerina in g. 
Tone Tomšič. 

Besedilo in foto: Franjo 
Čretnik, predsednik ZŠAM 

Vrhnika

Zbrali smo se v Veliki Zaki, 
kjer smo najprej doživeli manjši 
šok v obliki cene za uro parki-
ranja, pa tudi jutranja kava z 
računom nas je dodobra prebu-
dila. A nič ne de, pred nami je 
bil potop za dober namen, voda 
je imela prijetnih 19 stopinj Cel-
zija, vreče so bile pripravljene. A 
najprej sta bila na vrsti priprava 
opreme in »brifingu«.

Organizacijo in vodenje po-
tapljaškega dela akcije je pre-
vzel Robert Reš, ki je opozoril 
na nekaj pomembnih razlik za 
tiste, ki so se tovrstnega potopa 
v Blejskem jezeru lotili prvič. 
Blejski mulj se zelo hitro dvigne, 
posede pa precej počasneje, zato 
je plovnost nadvse pomembna! 
Ker je bila vidljivost v jezeru do-
kaj slaba, smo se morali pari dr-

žati skupaj, kar pa je pomenilo 
nekaj manj pregledanega terena 
in manj »raziskovanja«. 

Tretji izziv pa je predstavljalo 
dejstvo, da nismo imeli čolna 
za odvoz polnih vreč na obalo. 
A to smo preprosto rešili z na-
laganjem vreč v plitvejšo vodo 
bližje obali, kjer smo jih ob kon-
cu akcije pobrali in »odplavali« 
do pomola.

Vas zanima, kaj vse smo našli? 
Pravzaprav je bilo smeti veliko 
manj od pričakovanj! Najbolj 
smo bili razočarani nad grad-
benim materialom, po pričako-
vanjih smo našli kar nekaj pla-
stičnih vrečk in različnih kosov 
polivinila, tradiciji se niso izne-
verile niti steklenice, plastenke 
in pločevinke. Nekateri smo 
vztrajno vlekli in se zapletali v 

ribiške vrvice, na koncu katerih 
so bili še vedno zavezani trnki 
in obešene svinčene uteži. V 
vrečah so končala tudi očala, te-
niške žogice, nekaj kosov oblačil, 
razbiti krožniki, različna obutev 
ter druga drobna krama. 

Zelo nas veseli, da smo po 
več kot uri, preživeti v globini 
med tremi in sedmimi metri, 
od občinstva na pomolu slišali 
besede: »A samo toliko ste na-
brali?« Verjemite, ničesar, kar 
smo opazili, nismo pustili na 
dnu, zato smo s svojim delom 
nadvse zadovoljni, še bolj pa z 
dejstvom, da v tem delu jezera 
smeti ni tako zelo veliko. Morda 
pa se bomo naslednje leto loti-
li čiščenja še katerega drugega 
dela jezera?

Zahvala za uspešno opra-
vljeno akcijo velja vsem pota-
pljačem in kopenski ekipi PK 
Vrhnika in PK Nova sub ter 
pobudnikoma akcije in pokro-
viteljema – Radiu 1 in Merkur 
zavarovalnici. 

Besedilo: Matej Ogorevc

Živi v bloku in z družino 
večkrat poberejo smeti okoli 
bloka. Zasadili so tudi drevo 
na majhnem kosu travnika 
pred blokom. Gaja se je to je-
sen sama domislila, da bi smeti 
pobrali po širši bivalni okolici. 

Zato je narisala plakat in za-
prosila mamico, naj ji pomaga 
pri lepljenju plakatov po blo-
kih. In nastala se je čisto prava 
otroška akcija! Gaja je letak od-

nesla tudi v šolo, kjer je razre-
dničarka idejo podprla. Tako 
so čistilno akcijo napovedali 
tudi po šolskem zvočniku. Ker 
pa je bil dan pred čistilno akci-
jo v šoli ravno ekodan, je Gaja 
dogodek kar sama napovedala 
tudi na slavnostni prireditvi in 
pozvala k udeležbi. 

V četrtek, 20. oktobra, smo 
se tako na otroškem igrišču 
Na postaji poleg Zlatice in Vr-

tnarije zbrali vsi, ki nam je mar 
za lepo in čisto okolico. Bilo 
je veliko otrok, pa tudi nekaj 
odraslih. Otroci so resnično 
z navdušenjem in dobro voljo 
pobirali smeti in hitro napol-
nili vrečke. 

Na koncu smo se posladkali 
s sokom in piškoti ter sklenili, 
da bomo akcijo ponovili. Tudi 
odrasli rabimo take spodbude 
od otrok in lahko se le učimo 
iz njihovih dejanj! Naslednjič 
se pridružite tudi vi!

Tina Šušmelj

Otroci prevzeli skrb za čisto Vrhniko

ZŠAM Vrhnika se je
poklonil pokojnim članom

Potapljaška čistilna akcija Bled 2022

Gaja Šušmelj obiskuje 7. razred na Osnovni
šoli Antona Martina Slomška. 

V Potapljaškem klubu Vrhnika imamo s čistilnimi 
akcijami že kar nekaj izkušenj, zato smo se z 
veseljem pridružili pobudi Zavihajmo rokave 
in očistimo Slovenijo, za katero stojita Radio 1 
in Merkur zavarovalnica, in se 25. septembra 
odpravili na Bled. 
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Dan jezikov 
obeležujemo 
z namenom 
ozaveščanja o bogati 
kulturni in jezikovni 
različnosti v Evropi 
ter o pomenu učenja 
jezikov.

Na naši, jezikom naklonjeni 
šoli smo tako tudi letos obele-
žili dan jezikov, ki ga v Evropi 
praznujemo 26. septembra. De-
vetošolci, ki obiskujejo izbirni 

predmet tujega jezika, so se že v 
petek, 23. 9., udeležili dogodka 
Mali in veliki jezikovni mozaik 
v Ljubljani, ki ga je pripravila 
Evropska komisija v sodelova-
nju z Zavodom Etnika.

Na sami šoli se je zvrstilo 
več dogodkov. Pri pouku tujih 
jezikov angleščine, nemščine, 
španščine in italijanščine so 
učenci pisali pesmi petvrstič-
nice in nekateri so pričarali res 
prikupne in izvirne besede, ki 
jih lahko prebiramo na panojih 
hodnika ob jedilnici.

V ponedeljek, 26. 9., so učitelji-
ce slovenščine z našimi dvo- ali 
večjezičnimi učenci pripravile 
informativno radijsko oddajo, 
v kateri smo med drugim lah-
ko slišali, kako naša Zdravljica 
zveni v različnih tujih jezikih.

Države, iz katerih prihajajo ti 
učenci, ali jezik, ki ga govorijo, 
pa so učitelji in učenci NIS-a, 
učitelji TIT ter učiteljica LUM-
-a ovekovečili na našem novem 
smerokazu, ki krasi avlo pri 
glavnem vhodu šole.

V sredo, 28. 9., smo vse učence 
po pouku povabili na reševanje 
jezikovnih izzivov, pri čemer so 
bili zelo zagnani in uspešni ter 
so si lahko priborili praktične 
nagrade. 

Za konec vam lahko napiševa 
še, da so učenci prve in druge 
triade s pomočjo knjižničarke v 
stavbi na Tržaški cesti pripravi-
li razstavo tujejezičnih knjig, v 
stavbi Kulturnega centra pa so 
učiteljice z učenci vadile poz-
drave v tujih jezikih in z njimi 
okrasile hodnike s tujimi zasta-
vami.

Upamo, da bo tudi naslednje 
leto tako živahno in da nas bodo 
obiskali tudi tisti, ki niso tako 
zainteresirani za tuje jezike.

Ana Gutnik in Zoja Špik 
Jakin, učenki 6. razreda 

Osnovne šole Ivana 
Cankarja Vrhnika

Ko je jesen barvala listje 
na drevesih, so se naši 

otroci iz skupin Lune 
in Iskre odpravili na 

kmetijo. 

Tam so spoznavali kmečka 
opravila, molzli kravo, kosili 
travo, pobirali jabolka, pekli 
kruh in odkrivali lepote okolice, 
Starega vrha in vsega, kar jih je 
obdajalo. Zavihteli so se tudi na 
konja in z lovcem         spoznavali 
gozdne živali. Ko so se veselih 
obrazov vračali domov, so še 
nas nalezli s svojo hvaležnostjo 
za vse doživete trenutke. 

Tako smo se tudi druge sku-
pine podale na pot odkrivanja, 
za kaj vse smo lahko hvaležni, 
kar še bolj pride do izraza v času 
jeseni. Spoznavali smo jesenske 
plodove, sadove in pridelke, se 
odpravili po okolici in odkrivali, 
kako se narava umirja in prip-
ravlja na svoj zaslužen počitek. 
Naši najstarejši so

odkrivali svet živali in 
njegovo raznolikost, pri Pla-
menih so se odpravili v svet 
poklicev in spoznavali, kaj 
vse lahko delamo in za kaj vse 
so potrebni ljudje, ki opravl-
jajo najrazličnejše poklice. S 
hvaležnostjo gledamo, kaj vse 

nam je to koledarsko leto dalo, 
koliko dobrot imamo vsak dan 
na mizi, kar bo še bolj prišlo do 
izraza v tednu Jejmo zdravo, ko 
se bomo z otroki pripravljali na 
slovenski tradicionalni zajtrk.  
Želimo vam, da bi tudi vi bili 
bolj pozorni na vse, kar preje-
mamo in imamo, saj bomo 
lahko le s hvaležnostjo skupaj 
ustvarjali lepši jutri za nas in 
vse naše otroke. 

En lep in hvaležen vrtčevski 
pozdrav vsem vam, ki ste z 
nami v mislih in dejanjih. 

Majdi Hribernik

Na OŠ Antona 
Martina Slomška 
Vrhnika smo v 
sredo, 19. 10. 2022, 
organizirali ekodan. 

Gre za prvega od dogodkov, 
ki smo jih izvedli v Slomško-
vem tednu otroka. Ekodan je 
namenjen ozaveščanju mladih 
o ranljivosti našega okolja in 
o tem, kako lahko vsak izmed 
nas prispeva svoj del k njegovi 
ohranitvi. 

Naša šola je v tem šolskem 
letu vključena v evropski pro-
jekt Podnebni tek, ki je bil 
tudi eden izmed dogodkov, ki 
smo ga izpeljali ta dan. Nekaj 
dni pred tem je v šolski avli 
potekalo glasovanje za naj 
ekoštafetno palico, ki so jih 
učenci izdelali po posebnih 
merilih. Izbrana je bila tista, ki 
je zbrala največ glasov in ki je 
najbolj ustrezala vsem razpis-
nim pogojem. Naj ekoštafetno 
palico smo uporabili na pod-
nebnem teku, ki je v obliki 
štafete potekal okoli naše šole. 

Pri štafeti so sodelovali vsi 
učenci naše šole, pridružili so 
se jim tudi nekateri učitelji.

Del ekodne so bile tudi 
različne delavnice, ki so jih v 
posameznih razredih izvedli 
učitelji posameznih predme-
tov in tudi povabljeni gostje. 
Učenci so brali besedila, pove-
zana z ekološkimi vsebinami, 
pisali zaobljube, povezane z 
okoljem, izdelovali očala s po-
gledom na naš svet v prihod-
nosti, poslušali predstavitev 
o podnebnih aktivistih, se 
pogovarjali o ekologiji ipd. Vse 
dogajanje na šoli so ta dan 
spremljali tudi šolski novinarji, 
ki so poročali o posameznih 
aktivnostih in izvedli nekaj 
intervjujev.

V šolski avli smo pripravili 
tudi pravo ekološko razstavo, 
ki smo jo poimenovali Kaj 
si želiš za naš planet v pri-
hodnje? Razstava v sebi nosi 
veliko simbolike. Na stenah 
šolske avle smo tako prikazali 
različne scenarije, kaj se lahko 
zgodi z Zemljo v prihodnosti. 
Od nas pa je odvisno, kateri 

od njih se bo uresničil. Na 
naš ekodan smo povabili tudi 
gospo Bredo Kovač Babnik s 
Komunalnega podjetja Vrh-
nika in gospo Natašo Kebe z 
Ministrstva za okolje in pros-
tor. Z njima dobro sodelujemo 
že vrsto let, zato smo ju izbrali 
za naši ekoambasadorki. Pred-
stavili sta nam tudi svoje delo 
in poslanstvo ter načine, kako 
lahko čim bolj pripomoremo 
k ohranjanju narave in našega 
okolja. 

V ekodan smo umestili tudi 
krajšo kulturno prireditev, kjer 
so se z različnimi točkami 
predstavili učenci naše šole. 

Pevci so zapeli čisto pravo 
ekološko pesem, napovedo-
valki sta predstavili dreve-
sa v šolskem arboretumu 
ter povedali, kaj je bistvo 
današnjega dne, besedo pa 
sta imeli tudi naši ekoamba-
sadorki. Omenjeno prireditev 
smo zaključili s slavnostnim 
podpisom ekolistine, ki so jo 
oblikovali učenci naše šole z 
mentorji.

Vesna Jurač

Gozdovniki, gozdovnice, popotniki, popo-
tnice, raziskovalci in raziskovalke smo štiri dni 
preživeli na zabavnem in malce tudi strašljivem 
jesenovanju. 
  En dan smo se spremenili v detektive in po-

skušali ugotoviti, kdo je umoril našo jesenovod-
jo (umor smo seveda uspešno razrešili).

Društvo tabornikov – rod 11. šola Vrhnika, 
foto: Žan Čuden

Jesen v župnijskem vrtcu

Jesenovanje 2022

Ekodan na OŠ Antona Martina 
Slomška Vrhnika

Dan jezikov
na OŠ Ivana Cankarja 
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Območno združenje 
veteranov vojne za 

samostojno Slovenijo 
Vrhnika - Borovnica je 

letošnji dan suverenosti 
praznovalo v družbi 

mladih. 

Osnovna šola Ivana Korošca 
Borovnica je za že tradicional-
no domovinsko ekskurzijo de-
vetošolcev, ki jo organizira naše 
društvo, izbrala prav praznični 
25. oktober. Številna generacija 
učencev je povsem napolnila 
avtobus in med vožnjo do Pivke 
je v prvi učni uri prisluhnila pri-
čevanju Jožefa Molka, koman-
danta TO na območju Vrhnike 
in Logatca med osamosvojitve-
no vojno. Poudaril je pomemb-
nost manevrske strukture naro-
dne zaščite in zahtevnost tajnih 
priprav za zaščito plebiscita in 
obrambo v primeru intervencij 
JLA na Vrhniki, ki je bila pre-
žeta s silami JLA izredne po-
membnosti: 1. oklepna brigada, 
350. polk protizračne obrambe, 
radarska postaja Ljubljanski vrh 
in regijsko skladišče minskoek-
splozivnih sredstev v Podstrm-
cu. Nanizal je najpomembnejše 
dogodke med vojno na obmo-
čju; to so bili: 

‒ odločna postavitev načrto-
vanih in spontanih barikad slo-
venske milice, civilne obrambe 
in teritorialne obrambe takoj 
po prvem izpadu dela sil Tan-
kovske brigade 27. junija 1991;

‒ enotna podpora prebivalcev 

obrambnim silam in ogorče-
nje nad JLA, ker se je obrnila 
proti lastnemu narodu; hkrati 
sklep občinske oblasti, da je JLA 
agresor, da ji odvzemajo pravico 
imenovanja vojašnice po Ivanu 
Cankarju ter da se agresorjevim 
vojašnicam omeji uporaba elek-
trike in vode iz javnega omrežja;

‒ ravnanje TO v skladu z Že-
nevsko konvencijo, ko je v po-
poldanskih urah 27. junija 1991 
diverzantski vod TO Vrhnika v 
Sinji Gorici na mino ujel tank za 
izvleko;

‒ izjemno domiselno in po-
gumno zavzetje skladišča JLA 
v Podstrmcu, ki ga je 28. junija 
1991 brez boja izvedel vod 30. 
razvojne skupine TO (poznejše 
brigade Moris), v katerem so bili 
sicer v glavnem mladi fantje iz 
Borovnice in z Vrhnike;

‒ minometno obstreljevanje 
radarja JLA na Ljubljanskem 
vrhu 28. junija 1991 v večernih 
urah;

‒ zavzetje doma JLA in sam-
skega doma JLA na Vrhniki s 
strani TO, 29. junija 1991;

‒ domobiliziranje novih sil 
TO na podlagi orožja iz zavze-
tega skladišča v Podstrmcu; 

‒ napad JLA 2. julija1991: zgo-
daj popoldne sta dve letali MIG 
mitraljirali in raketirali barika-
di v Sinji Gorici in na Vrhniki, 
povzročili materialno škodo in 
ranili štiri civilne osebe. TO je 
na letali streljala s strelo 2M, a 
sta se strelu izognili. V povrači-
lo je TO streljala z zoljo na ko-
mando oklepne brigade na Sta-

ri Vrhniki in z armbrustom na 
tanke na Hruševci. Sledila sta 
dva tankovska topovska strela 
v peskokop Podčelo in napad 

oklepne čete JLA na barikado v 
Sinji Gorici. Zažgali so barika-
do, niso pa je uspeli prečkati in 
so se vrnili na Hruševco. Nato 
je mehanizirani bataljon JLA 
krenil po Tankovski cesti pro-
ti Logatcu. Na ovire je naletel 
že na Betajnovi, na Cesarskem 
vrhu pa jih je ustavila na hitro 
postavljena močna barikada. S 
topovskim ognjem so jo zaž-
gali, neuspešno so jo poskusili 
odriniti, TO pa je tudi odprla 
ogenj nanje. Vnel se je spopad, 
ustavilo ga je premirje ob 20. 
uri. To je bil na našem območju 
tudi zadnji spopad med JLA in 
obrambnimi silami Slovenije.

V vojaškem muzeju Pivka so 
nas kot vedno prijazno sprejeli. 
Izmenjaje v dveh skupinah so si 
učenci najprej ogledali izjemno 
zanimiv Depo, ki ga vse bolj 
dopolnjujejo in ponuja na ogled 
zelo zanimive primerke iz zgo-
dovine človekovega ustvarjanja 
in tudi jugoslovansko jurišno 
podmornico, ki nam jo vedno z 
veseljem razkaže Ljubo Oman s 
prijatelji iz Društva slovenskih 
podmorničarjev. Sledil je ogled 
zunanjega platoja, ki ga počasi 
polnijo z največjimi eksponati, 
kot so lokomotiva, lovsko leta-
lo, tank most, helikopter MI 8 
in zdaj tudi odsluženo plovilo 
slovenske policije. Nato smo si 
ogledali razkošne zbirke orožja 
iz druge svetovne vojne in orož-

ja JLA po njej ter zelo zanimivo 
oblikovan in za mladino pou-
čen muzej o služenju vojašči-
ne v nekdanji Jugoslaviji, ki se 
nadaljuje v zelo nazoren prikaz 
osamosvajanja Republike Slo-
venije in takrat uporabljenega 
oklepnega orožja ter letal v naj-
pomembnejših spopadih z JLA. 

Vožnja ob vrnitvi na Vrhniko 
je bila predvsem zaslužen poči-
tek tako utrujenih nog kot glave. 
Pred odhodom smo napravili 
spominsko skupinsko fotogra-
fijo; prejel jo bo vsak učenec. 
Obvezni sestavni del vojaščine 
je logistika, morda najljubši del 
pa je hrana in po navadi v Pivki 
kot obiskovalci kantine naroči-
mo vojaški pasulj. Vendar je bila 
tokrat kantina zaprta in ker naš 
predsednik Jože Zorman učen-
cem ni hotel kratiti celostne 
izkušnje vojaščine, je na pomoč 
poklical gospoda Dolinarja, ki 
je v gostišču na Vrhniki zago-
tovil zelo dober, pravi vojaški 
pasulj.

Okrepčani smo obiskali po-
mnik, ki zaznamuje odhod za-
dnjega vojaka JLA iz nekdanje 
Vojašnice 26. oktober na Stari 
Vrhniki. Učenci so tako izvedeli 
še nekaj o dogajanju na Vrhniki 
od Brionskega sporazuma do 
dneva suverenosti. Ob našem 
obisku je namreč potekalo tudi 
tradicionalno polaganje lovo-
rovega venca na spominsko 

ploščo, ki ga na dan suvereno-
sti izvajata PVD Sever, Odbor 
Vrhnika - Logatec, in OZVVS 
Vrhnika - Borovnica. Po držav-
ni himni sta ob postroju pra-
porščakov lovorov venec polo-
žila Zdravko Godnjavec, med 
vojno komandir Postaje milice 
Logatec in vodja komisije za 
prevzem vojašnice od oklepne 
brigade JLA pred odhodom, ter 
Jožef Molk, takratni komandant 
53. ObmŠTO Logatec. Slednji je 
slovesnost zaključil z mnenjem, 
da smo veterani počaščeni, ko 
lahko doseženo suverenost de-
limo in slavimo z mlajšo gene-
racijo, saj bo v prihodnosti su-
verenost tudi njihov izziv.

Tistega dne zvečer se je de-
legacija OZVVS Vrhnika - Bo-
rovnica s pokrajinskim in ob-
močnim praporom udeležila 
tudi osrednje slovenske prosla-
ve dneva suverenosti v Gornji 
Radgoni.

Vojni veterani se dobro za-
vedamo, da se je za suverenost 
redkokdaj mogoče le dogovoriti 
ali jo celo kupiti, večinoma jo je 
treba priboriti ali pa ubraniti. 
Torej je nadvse dragocena in bi 
jo lahko enakovredno postavili 
ob bok dnevu samostojnosti in 
enotnosti ter dnevu državnosti.

Predsedstvo OZVVS 
Vrhnika - Borovnica, 

foto: Željko Acalinovič

Vabilo 

Ponovno združeni v tujini – knjiga 
spominov Antona Komotarja

Knjiga spominov Ponovno združeni v tujini je kronika vrh-
niške družine, ki je doživela in preživela burno 20. stoletje. 
Vrhniški notar Anton Komotar (Vrhnika, 1912 – Stuttgart, 
2007) je zaradi tragičnega slovenskega razkola ob koncu dru-
ge svetovne vojne odšel v tujino, doma je ostala noseča žena 
s triletnim sinom. V spektakularnem begu čez mejo so mu 
dve leti kasneje v Italijo sledili vsi trije, ponovno pa je dru-
žina zaživela skupaj šele v Južni Ameriki. Zgodbo Komotar-
jevih je Anton ob pomoči zapiskov in po spominu zapisal v 
Nemčiji, kjer je bilo njegovo zadnje domovanje. Kot dragocen 
kamenček v mozaiku poznavanja usod in dogodkov iz naše 
zgodovine jo v branje ponuja tržaška založba Mladika, ki je 
spomine, ki jih je uredila Helena Janežič, s spremno besedo 
pa opremila zgodovinarka dr. Helena Jaklitsch, izdala v zbirki 

Zapisi iz zdomstva.
Knjiga bo v družbi Komotarjevih otrok prvič predstavljena v četrtek, 15. decembra 

2022, ob 17. uri v Grabeljškovi dvorani Cankarjeve knjižnice Vrhnika. 
Prijazno vabljeni.

OZVVS Vrhnika - 
Borovnica ob državnem 

prazniku dnevu 
suverenosti
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Brigada je bila ustanovljena 
točno en teden prej na sose-
dnjem Mokrcu, poimenovana 
pa je bila po narodnem heroju 
Ljubu Šercerju, znanem prvo-
borcu, ki je s svojo četo napadel 
Lož in bil pozneje izdan in ga je  
22. decembra 1941 ustrelila ita-
lijanska vojska.

Prireditev je izvedlo Zdru-
ženje borcev za vrednote NOB 
Vrhnika. Pred spominskim obe-
ležjem so se zbrali številni pra-
porščaki, člani združenj borcev 
NOB in drugi, ki spoštujejo 
vrednote NOB, predvsem pa 
antifašizem, ki ponovno dviga 
glavo. Med prisotnimi je bil 
tudi nekdanji župan Borovnice 
Bojan Čebela, sedaj pa poslanec 
Svobode gibanja. Prav Šercerje-
va brigada je v začetku delovala 
na velikem notranjskem obmo-
čju: Bloke, Cerknica, Borovni-
ca, Logatec, Pokojišče, Rakitna, 
Vrhnika in Postojna. Zbrane 
je nagovoril predsednik ZB za 
vrednote NOB Vrhnika Miran 
Štupica, ki je predstavil usta-
novitev in delovanje Šercerjeve 
brigade na omenjenem obmo-
čju. Praporščaki in vsi prisotni 
so se z minuto molka spomnili 
na vse mrtve partizane. Nato 
je ženski duet Duo Matilda iz 
Begunj pri Cerknici zapel nekaj 
prelepih partizanskih pesmi, 
Matjaž Ocepek pa je s svojim 
glasom in gibi recitiral nekaj 
značilnih pesmi padlega parti-
zana Karla Destovnika - Kajuha. 
Tudi prisotni so pomagali za-
peti in recitirati besedila, ki so 
jih poznali. Tako je bil spomin 
resnično prisoten na kraju prve 
bojne zmage Šercerjeve briga-
de, ki se je bojevala do končne 
osvoboditve takratne Jugoslavi-
je. Tovariško srečanje se je za-

ključilo pri gasilskem domu na 
Pokojišču. 

Miran Štupica pa je v svojem 
nagovoru še posebno poudaril:

»Večinoma je ta slavna par-
tizanska enota svojo bojno pot 
imela po Notranjski in Dolenj-
ski, pa tudi Beli in Suhi krajini 
ter kasneje tudi na Koroškem 
in Štajerskem. Seveda je nujno 
potrebno pri tem omeniti, da 
je bila Šercerjeva brigada del 
še bolj znane XIV. divizije, ki je 
preko Hrvaške ponesla upor-
ni duh med slovenski živelj na 
Štajerskem. Ustanovljena pa je 
bila iz:

– bataljona Krimskega odreda 
ali LUKOV bataljon je post-
al brigadni I. bataljon (107 
borcev), komandant je bil 
Tone VIDMAR - Luka, doma 
iz bližnjega Verda,

– bataljon Krimskega odreda 
ali JOŽETOV bataljon je 
postal II. brigadni bataljon (91 
borcev), komandir je bil Jože 
MIRTIČ - Jože ZIDAR, doma 
iz Ljubljane,

– iz raznih borcev Dolomitske-
ga odreda je bil ustanovljen 
III. bataljon brigade,

– trem osnovnim enotam so 
se priključile še Ribniška, 
Snežniška in ena Krimska 
četa Notranjskega odreda, za 
njimi pa še del Kočevskega 
bataljona,

– v brigado so prišli še prosto-
voljci – novinci iz Travnika v 
Loškem Potoku, z Bloške pla-
note in iz Sodražice,

– do konca februarja 1943 je 
prišlo v to enoto skoraj 600 
borcev, večinoma iz vrst 
delavcev, dijakov, kmetov, 
študentov, sinovi kajžarjev in 
malih kmetov, gozdni, lesni 
in obrtni delavci. Na podlagi 

spominov Karla Grabeljška 
- Gabra in Milana Gučka naj 
na kratko poskusim obuditi 
spomin na nekaj dogodkov, 
povezanih z nastankom pr-
vih partizanskih čet, ki so ka-

sneje tvorile jedro te velike in 
močne brigade ter na znane, 
že celo legendarne prve parti-
zane z Vrhnike, iz Borovnice, 
Logatca in Cerknice. Najprej 
so zaradi bojazni izdaje že leta 

1941 odšli v tabor za Ljubljan-
ski vrh Mačkov Tone, Janez 
Tur in Jože Mlinar -Juričev 
Ciril, nato še Franc Passeta, 
Andrej Verbič in Franc Popit. 
Pridružil se jim je kasneje še 

legendarni Tone Vidmar - 
Luka z Verda, čez 14 dni pa 
še Tone Zalar - Žan in Mirko 
Bračič, ki je postal vodja te 
skupine kot bivši oficir. Tako 
je nastala prva partizanska 
četa na Vrhniškem. Nekako 
v tem času se je na bližnjem 
Vinjem vrhu formiral še Po-
kojiški vod in naj tu omenim 
nam vsem dobro znane brate 
Debevc s Pokojišča, ki so odšli 
v partizane. 
Seveda je bilo jasno italijan-

skemu okupatorju ter njegovim 
slovenskim hlapcem, da se na 
območju Pokojišča nahaja ve-
čja partizanska enota, ki jo je 
potrebno uničiti. Tako je 13. 
10. 1942 v popoldanskih urah 
iz smeri Begunj na Sobonji laz 
na Pokojišču prišlo večje števi-
lo Italijanov ter 150 belogardi-
stov. Kolona je prišla iz Dobca 
in sta jo vodila belogardista 
brata Janez in France Plesničar, 
po domače Oglarjeva iz Dob-
ca. Lukov bataljon (ki je taboril 
tukaj blizu za Ljubljanskim vr-
hom) jih je napadel in pognal 
tja, od koder so prišli. Po podat-
kih Grabeljška naj bi padlo 18 
Italijanov in šest belogardistov. 
Partizani so imeli dva mrtva in 
sicer 16-letnega Bosančka Ni-
kolo, ki je pred vojno drvaril v 
slovenskih gozdovih, in Tončka 
Petriča, doma iz Bezuljaka, ki je 
nesrečno padel pod streli mitra-
ljezca Ivana Babška. Tudi ta je 
kasneje padel in ima spomenik 
tu blizu na Pokojišču.«

Simon Seljak

Ognjeni krst 
Šercerjevih 
V vasi Padež pri Pokojišču je bila v soboto, 
15. 10. 2022, spominska slovesnost ob 
80. obletnici prvih bojev z belogardisti na 
tamkajšnjem območju, ki ga je 13. 10. 1942 
izbojevala novoustanovljena II. Slovenska 
narodnoosvobodilna udarna brigada Ljuba 
Šercerja. 

Pojasnilo glede zakonitosti 
upravljanja KPV

V zadnjem času me je kar nekaj ob-
čanov vprašalo na čem temeljim svoje 
izjave iz intervjuja v predprejšnji šte-
vilki NČ, glede zakonitosti upravlja-
nja Komunalnega podjetja Vrhnika 
(v nadaljevanju KPV). Tako podajam 
sledeče pojasnilo: moje navedbe, da 
je bilo upravljanje KPV neskladno z 
zakonom potrjuje dejstvo, da je druž-
beno pogodbo KPV obravnaval senat 
KPK in skupščini KPV z dokumentom 
št. 06210-42/2021/16 32009 neposre-
dno priporočil spremembo družbene 
pogodbe. V svojem dokumentu 06244-
11/2020/55 32019 pa se KPK naslanja 
tudi na pojasnilo Ustavnega sodišča, ki 

je v odločbi U-l-230/10 pojasnilo, da 
koncentracija različnih funkcij v eni 
osebi naj bi po naravi stvari pomenila 
eno največjih tveganj za korupcijo. Tako 
ureditev je preko družbeni pogodbe 
imela KPV, kar je bil po mojem mnenju 
osnovni razlog za kasnejše nepravil-
nosti. Županom je po zakonu namreč 
eksplicitno prepovedano upravljati in 
nadzorovati KPV.

Glede oddaje naročil, ki so jih občine 
oddale KPV in so se naprej oddale podi-
zvajalcem, sem svoje trditve temeljil na 
poročilih direktorja KPV 031-1/2021/4 
in 031-2/2021/5 iz katerih izhaja, da se 
je od skupne vsote »In House naročil« in 
vzdrževanja cest 61% naprej oddalo za 
storitve podizvajalcev in za nabavo ma-
teriala.  Če vzamemo samo storite brez 
nabave materiale, se je podizvajalcem 

skupaj oddalo 43%,  v eni od občin celo 
62%. Torej je KPV izvedla 57%, v eni 
od občin samo 38% vseh njej naročenih 
storitev, ostalo so izvedli podizvajalci. 
28. člen Zakona o javnem naročanju 
določa, da se omenjeni zakon ne upo-
rablja (torej se naročilo lahko odda brez 
javnega razpisa) »… če odvisna pravna 
oseba (v našem primeru KPV) izvaja 
več kot 80% svojih dejavnosti za izpol-
nitev nalog, ki ji jih je dal ta naročnik, 
ki jo obvladuje.« Ali se naročila, ki jih 
je KPV oddala naprej štejejo, kot da jih 
je izvedla KPV in se štejejo v teh 80% 
je vprašanje za pravnike. Zato sem tudi 
poudaril, da to sicer samo po sebi ni 
nujno nezakonito.

Da so se pri oddaji naročil podizva-
jalcem in za nabavo materiala dogaja-
le nepravilnosti, je razvidno iz pravno-

močne sodbe PR 707/2018-2429 zaradi 
oddaje javnega naročila brez ustrezne-
ga postopka in spremembe pogodbe 
brez pravne podlage. 

Izhaja tudi iz končnega poročila 
Nadzornega odbora OV 900-23/2017 
(4-01) za »projekt Robova«, ki navaja: 
»Posel sklenjen brez kritja v proračunu, 
projekt brez odgovornega projektanta, 
vprašljiva licenca nadzornika, gradnja 
brez PZI in PID, objekt nima gradbe-
nega in uporabnega dovoljenja, malo-
marno in nedosledno ravnanje, tako 
na občini, kot na JP KPV se je izgubila 
dokumentacija o projektu, napihnjena 
ocena investicije in DIIP, izstopajoče je 
višanje nabavnih cen materiala (+25%), 
izstopajoče je višanje cen podizvajalcev 
(+12%), posledično finančno oškodova-
nje javnih občinskih sredstev«.

Da so župani lahko ignorirali ali ovi-
rali nadzor nad projekti, ki so jih občine 
oddale KPV, pa temeljim na dokumen-
tu Nadzornega odbora OV št.:  9001-
8/2018 (4-01), ko je župan najavil, da 
v primeru potrditve z izvedencem ne bo 
podpisal pogodbe ter iz zapisnika SUO 
900-38/2014-19 (1-01), ki ni obravnaval 
domnevnih nepravilnosti pri javnih na-
ročilih, na katere je opozoril Nadzorni 
odbor OV.

Se je mojem vedenju tak pristop v 
času županovanja g. Cukjatija ustavil. 
Hkrati pa smo, ko je bilo potrebno, tako 
župan, nadzorni svet in občinski svet 
takoj odreagirali in sprejeli ustrezne 
ukrepe.

Grega Kukec
Svetnik OS OV

P R E J E L I  S M O



NAS CASOPIS 509/14. 11. 2022 C M Y K 29

14. november 2022 29
elektronski naslov: nascasopis@zavod-cankar.siObčina Vrhnika

Jesensko dogajanje v Vrhniški hiši otrok 

NEDELJA, 4. DECEMBER 2022
DVORANA PRI OŠ ANTONA MARTINA SLOMŠKA, VRHNIKA

NAMIZNOTENIŠKA SEKCIJA 
ŠPORTNEGA DRUŠTVA VRHNIKA
vas vabi na

23. OBČINSKO PRVENSTVO 
V NAMIZNEM TENISU OBČINE VRHNIKA 

KATEGORIJE:
osnovnošolci/ke 1. – 5. razred
osnovnošolci/ke 6. – 9. razred
srednješolci/ke
moški do 40 let
moški nad 40 let
ženske enotna kategorija
absolutna kategorija
dvojice (absolutna kategorija)

ZAČETEK:
ob 9:00 za osnovnošolce/ke
ob 11:00 za ostale kategorije

PRIJAVE OD 8:00 NAPREJ

Najboljši v vsaki kategoriji prejmejo 
kolajne in praktične nagrade.

PRIJAVNINE NI! : NTS VRHNIKA               

Pridelki z naših visokih gred 
so pobrani, iz zeliščnega vrta 
smo tekom poletja porezali li-
monino meto, timijan, listke 
jagod, ribeza in bezgove cve-
tove, katere smo posušili in iz 
njih kuhamo čaj. Blazinice, ki 
jih otroci sešijejo, pa bodo na-
polnili s posušeno sivko, ki so 
jo ravno tako nabrali na naših 
zeliščnih gredah. Seveda pa 
vsega tega nebi mogli narediti, 
če nebi čez poletje vse skrbno 
zalivali. Sušno poletje pa je na-
rekovalo, da smo z vodo, ki je 
neprecenljiva dobrina, skrbno 
ravnali. Otroci so v cvetlične 
lončke, ki krasijo okenske police 
naše hiše posadili jesensko resje, 
jesensko liste pa pridno grabijo 
in ga kompostirajo. 

V sodelovanju s starši smo 
izvedli izmenjevalnico. Star-
ši so prinesli oblačila, katera so 
njihovi otroci že prerasli in so 
jih lahko zamenjali za večja. S 
tem smo prispevali h bolj traj-
nostni rabi oblačil, ki je prija-
znejša do okolja. Oblačila, ki so 
ostala pa smo podarili vrhniški 
Karitas.

V mesecu oktobru smo za-
čeli z novim programom za 
osnovnošolce. Ob četrtkih 
popoldne ustvarjamo, se 
učimo in načrtujemo izde-

lavo avtorskih knjig. V našo 
družbo vljudno vabimo otroke 
od 6. do 12. leta starosti. Preden 
bomo prišli do končnega izdel-
ka – knjige, je za osnovnošolca 
zanimiva pot raziskovanja, uče-
nja, razmišljanja, razpravljanja 
in vse to skupaj v družbi z vr-
stniki in ob mentorstvu akad. 
ilustratorke Klare. Do sedaj so 
se udeleženci spoznali z različ-
nimi vrstami ilustriranih knjig 
in na izbranih primerih primer-
jali vloge podobe in besede. Ob 
čaju so izmenjali svoje ideje in 
skice ter naredili osnovni načrt 
za izdelavo knjig. Po vsakem 
teoretično-raziskovalnem delu 
sledi še eksperimentiranje zno-
traj vizualnega izražanja. Leto-
šnji topel oktober so izkoristili 
za risanje in slikanje na vrtu in 
na terasi. 

Naša hiša ima nove stalne 
»stanovalce«. Otroci OŠ mon-
tessori iz Maribora so nam po-

darili tri polže ahatnike. Otroci 
so v začasnem terariju pripravili 
vse potrebno za prijetno bivanje 
polžev. Tako kot že skrbijo za 
zajčka in ribe, bodo sedaj skrbeli 
še za polže. Z novo pridobitvi-
jo bodo imeli otroci priložnost 
opazovati vsakdanjik prav po-
sebnih mehkužcev. 

V mesecu septembru smo so-
delovali pri dogodku Dan dru-
žin, ki je bil v Inkluzivnem 
parku pri ponijih s klanca. 
Otroci so se lahko skupaj s 
starši odpravili na orientacijo 
po okolici Sv. Trojice, ličkali in 
ropkali koruzo, spoznavali dele 
te rastline, se preizkusili v po-
ligonu z angleškimi navodili, 
jahali konje, se spoznali s teh-
nikami ilustriranja, izdelovali 
glinene izdelke, spoznavali ze-
lišča, grabili seno, žagali, zabjali 
ipd. Najmlajši kobacači pa so 
plezali po naravnem poligonu. 
Prijetno vzdušje je dopolnil še 

sveže pripravljen carski praže-
nec (šmorn), ki so ga »pražili« 
najstniki, ki se udeležujejo ak-
tivnosti v inkluzivnem parku. 
Odzivi staršev in otrok nam 
dajejo zagona, za nadaljnje delo.

V novembru pa pripravlja-
mo v Cankarjevi knjižnici na 
Vrhniki razstavo ob 20 le-
tnici delovanja montessori 
pedagogike v Sloveniji in 
tudi predstavili naše delovanje. 
Razstava bo potekala od 10. 11. 
do 24. 11. V četrtek, 17. 11., pa 
organiziramo predavanje v 
Cankarjevi knjižnici z naslo-
vom Kako biti vodnik same-
mu sebi, da bomo vsi skupaj 
živeli (v)redu (skozi prizmo 
pedagogike montessori). Ve-
selimo se vaše udeležbe na pre-
davanju in vljudno vabljeni na 
ogled razstave.

Tomaž Stržinar za Ekipo 
Vrhniške hiše otrok

Jesenski čas je kot 
nalašč za opazovanje 
spreminjajoče se 
narave – jate ptic se 
odpravljajo na jug, 
jesensko obarvani 
listi na drevesih v 
»plesu« padajo na tla, 
otroci si na sprehodih 
polnijo žepe s 
kostanji in orehi... 

Gozdni dan za mlade
3. december in
novoletni odmik za odrasle

Vsako prvo soboto v mesecu od decembra 2022 do junija 
2023 vabljeni na zanimive, sproščene, poučne in samo-razi-
skovalne gozdne urice za malčke in mlade. Ker v decembru 
pade ta soboto malo pred Miklavžem, se bomo tokrat ob-
daroval.

Gozdne urice so namenjene predšolskim in osnovnošol-
skim otrokom. Sprejmemo do največ 12 otrok. 

Sobota 3. december 2022 ob 9h do 15h se dobimo na 
našem gozdnem »placu« na Sv. Trojici na Vrhniki (zemljevid 
najdete v nogi spleta Gozdne šole Hoste). Tokratne gozdne 
urice so Miklavževe in bi jih radi obarvali z dajanjem, ki je 
temeljna narava svobodnih, ki so polni življenjskih lepot. V ta 
namen naj vsak otrok prinese s seboj lično zavito darilo do 
največ 10 eur vrednosti, ki ga bo skril v nek kotiček našega 
gozda. Darilo naj bo tako, da je všeč otroku, nekaj, česar bi 
bil sam vesel in ne tako, kakor misli ali se mi zdi, da bi mora-
lo biti. Starši naj se vzdržijo vsakršne sugestije, morda ga bo 
hotel narediti sam. 

O odmiku za odrasle na spletu Hoste: 
Gozdni odmik Zima 2022723.

Info 031 481 014 Marjeta 
info@solahosta.com https://solahosta.com/
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V novembru 
na Biotehniški 
fakulteti Univerze v 
Ljubljani, Oddelku za 
krajinsko arhitekturo, 
zaključujemo triletni 
projekt Evropskega 
partnerstva za 
inovacije (EIP) z 
naslovom Travniški 
sadovnjaki avtohtonih 
in tradicionalnih 
slovenskih sort kot 
podpora biotske 
pestrosti in ohranjanja 
tradicionalnega 
kulturnega vzorca 
slovenskega podeželja. 

Projekt poteka v okviru podu-
krepa 16.5 iz Programa razvoja 
podeželja 2014–2020 – Podpo-
ra za blažitev podnebnih spre-
memb ali prilagajanje nanje ter 
za skupne pristope k okoljskim 
projektom in stalnim okoljskim 
praksam. 

Ideja za projekt se je rodila 
na kmetiji Zaplana 1890, razši-
rili pa smo jo še na štiri druge 
kmetije iz različnih geografskih 
regij Slovenije (TK Široko, TK 
pri Andrejevih, KG Strgulec in 
KG Makrobios). Očeta revitali-
zacije kmetij, dr. Marko Dobri-
lovič in dr. Benjamin Leskovec 
(na fotografiji med trasiranjem 
novega sadovnjaka), sta naj-
večji potencial videla v dvojni 
rabi zemljišč (pridelava sadja in 
krme ter paša), kjer so travniški 
sadovnjaki ključni element v 
prostoru. 

Projekt naslavlja okoljske pro-
bleme – podnebne spremembe, 
varovanje naravnih virov, pod-
poro biotski raznovrstnosti idr. 
– katerih rešitev išče v vzdržni 
rabi prostora (sonaravna pride-
lava), ohranjanju tradicionalnih 
krajinskih vzorcev in genske 
banke tradicionalnih sadnih 
vrst in sort. 

Cilj projekta ni bil samo za-
saditi več sadnih dreves, ampak 
ljudi predvsem ozaveščati o 
pomenu travniških sadovnja-
kov in jim približati tehnologi-
jo njihovega gojenja ter oskrbe. 
Izpostavljeni sta bili ekosistem-
ska in prostorsko-identitetna 
vloga travniških sadovnjakov 
v kulturni krajini. Kmetje, čla-
ni partnerstva, so sodelovali 
pri vseh aktivnostih: od načr-
tovanja (glede na prostorske 
danosti), zakoličbe, naprave in 
oskrbe nasadov pa do skrbi za 
koristne organizme (naprava 
gnezdilnic, čebelnjakov, vodnih 
kotanj). Strokovnjaki smo na 
eni od sodelujočih kmetij v pra-
ksi pokazali, kako se to dela in 
jim bili v podporo, ko so morali 
sami na svojih posestvih znanje 
uporabiti na terenu. Kmetje so v 
projektu dobili sadilni material, 
znanje, veščine, ki jih bodo lah-
ko uporabili tudi kasneje pri ra-
zvoju svoje kmetije ter predajali 
naslednikom in širše. Pripravili 
smo zasaditvene načrte, naučili 
kmete, kako jih brati in prena-
šati na teren, strokovnjaki s po-
dročja vzgoje in nege sadnega 
drevja pa so uporabnike podu-
čili o vseh potrebnih postopkih 
obnove, sajenja, rezi in oskrbe 
sadnih dreves (zaščita pred div-

jadjo in škodljivci, gnojenje).
V okviru projekta je bilo oži-

vljenih okrog sto starih visoko-
debelnih sadnih dreves (jablane, 
slive, hruške), ki so pomembni 
nosilci biotske pestrosti kot 
zatočišča za ptice, žuželke in 
druge koristne organizme, ki 
nudijo podporo vzdržnemu 
kmetovanju. Na novo je bilo 
posajenih 345 sadik domoro-
dnih, tradicionalnih in drugih 
sadnih sort ter vrst, med njimi 
jablane bobovec, goriška sevka, 
gorenjska in dolenjska voščen-
ka, boskopski in damasonski 
kosmač, carjevič, kanadka, kri-
vopecelj, štajerski mošancelj, 
dolenjska voščenka, baumano-
va, harbertova in šampanjska 
reneta; hruške tepka, moštnica, 
viljamovka, konferance, klapo-
va, boskova steklenka, pastor-
jevka, junijska lepotica ter slive, 
češnje, kostanji, orehi, leske idr. 
Novi nasadi niso organizira-
ni na klasičen način v obliki 
mrežne postavitve (plantažno 
sadjarstvo), ampak smo sadna 
drevesa vključevali predvsem 
v obliki linij, drevoredov, gruč 

ali kot posamična drevesa. Pri 
določanju načina umeščanja 
sadovnjakov v prostor smo se 
tako zgledovali po tradicional-
nem krajinskem vzorcu sloven-
skega podeželja, kjer je travniški 
sadovnjak zasedal prostor v so-
sledju hiša - vrt - njiva - travnik 
- travniški sadovnjak/pašnik - 
mlaka - gozdni rob - gozd in ga 
prilagodili glede na konkretne 
razmere na posamezni kmetiji. 

Med rezultati projekta izsto-
pa pridobitev znanj oz. večja 
usposobljenost članov sodelu-
jočih kmetij in drugih zaintere-
siranih s področja sajenja, nege 
mladih dreves (vzgojna rez po 
prvem letu sajenja – seznanja-
nje z vzgojnimi oblikami), časa 
obrezovanja, pomlajevanja 
starih dreves, tehnik cepljenja. 
Pomemben dosežek je tudi šir-
jenje znanj glede prepoznavanja 

škodljivih organizmov, njihovih 
življenjskih ciklov, občutljivosti 
posameznih vrst nanje. Kmetje 
so tako pridobili znanje s po-
dročja fitofarmacije s poudar-
kom na uporabi okolju prijaznih 
biotskih sredstev za zatiranje 
škodljivih organizmov in gno-
jenje (večja ozaveščenost glede 
uporabe teh sredstev in zave-
danje pomena podpornih orga-
nizmov za trajnostno pridelavo 
sadja). Pričakovani rezultati so 
posledično varstvo okolja, ve-
čja biotska pestrost, povečanje  
števila opraševalcev, ustvarjeni 
novi habitati za ptice, žuželke. 

Drugi sklop rezultatov je vi-
den v izboljšanju estetike pro-
stora in atraktivnosti za dodane 
dejavnosti na kmetiji (turizem, 
rekreacija). Z novimi nasadi se 
je povečala funkcionalnost vseh 
površin, raba prostora je postala 

jasnejša. Tako smo in bomo tudi 
v prihodnje preprečili zarašča-
nje manj rodovitnih kmetijskih 
površin. S povečanjem ureje-
nosti kmetijske posesti sta se 
povečala tudi motiviranost in 
zadovoljstvo kmetov, kar je bilo 
ključnega pomena za uspeh 
projekta. Med pomembne re-
zultate štejemo tudi vzpostavi-
tev mreže pretoka informacij in 
znanj med strokovnjaki in kme-
tijskimi gospodarstvi ter drugi-
mi deležniki (lokalna skupnost, 
študentje idr.). 

Med kmetijami je imela nosil-
no vlogo kmetija Zaplana 1890 
(Marinčev grič) s skoraj v celoti 
ohranjeno tako stavbno dedi-
ščino (iz začetka 19. stol.) kot 
tudi organizacijo prostora, kjer 
se prepletajo pašne površine z 
ostanki travniških sadovnjakov 
in njiv. Na posesti, ki jo nosilec 
dr. Benjamin Leskovec ureja v 
skladu z načeli trajnostnega ra-
zvoja (prehranske) samooskrbe 
in z mislijo na zanamce, smo 
izvedli več projektnih aktivno-
sti s praktičnim prikazom pri-
dobljenega znanja. Na podlagi 
zgodovinskih virov smo tudi 
obnovili okrog dva kilometra 
poti, kjer se obiskovalci lahko 
sprehodijo skozi na novo zasno-
vane travniške sadovnjake in 
spoznavajo tradicionalne sorte. 
KG Zaplana 1890 je uspela iz 
letošnjega pridelka pripraviti 
prve sadne pripravke in je na 
dobri poti za razvoj butičnega 
turističnega produkta v obliki 
doživetja v naravi in okušanja 
sadnih dobrot, kar bo prispeva-
lo k razvoju podeželja in s tem 
tudi Občine Vrhnike kot take. 

Dr. Marko Dobrilovič, 
in dr. Benjamin Leskovec, 

kmetija Zaplana 1890, 
foto: Projekt EIP Travniški 

Travniški sadovnjaki
za vzdržen trajnostni 
razvoj podeželja

Že dolgo spremljam dogaja-
nje in se pogovarjam z doma-
čini različnih občin. 

Večina jih verjame, da na njihovem 
pokopališču lahko opravlja pogrebe le 
določeno pogrebno podjetje. Je to res? 
Kako je prišlo do takšnega prepričanja 
in zakaj prihaja do napačnega razu-
mevanja? Za boljše razumevanje, je 
potrebno najprej opredeliti in razložiti 
dve ključni stvari:  

Kdo upravlja pokopališče...  Ob-
čina ali krajevne skupnosti lahko same 
upravljajo svoja pokopališča ali za 
upravljanje izberejo drugo podjetje. 
Upravljavec skrbi na primer: za čistočo 
prostora, vodi evidenco in v primerih, 
če je tako določeno v pogodbi, lahko 
opravijo tudi izkop grobnega me-
sta. Upravljavec je lahko registrirano 
tudi za druge dejavnosti, na primer za 

opravljanje pogrebne dejavnosti. Ni pa 
to pogoj  

… in kdo opravi pogreb? Kate-
rakoli od svojcev izbrana pogrebna 
služba. Pogreb lahko tako od svojcev 
izbrano pogrebno podjetje opravi na 
kateremkoli pokopališču. Svojci lahko 
pogreb opravijo z lokalnim pogrebnim 
podjetjem tudi v drugi občini. Ne gle-
de na to ali gre za centralna pokopali-
šča v Borovnici, na Vrhniki, na Brezo-
vici, Log-Dragomer ali pa za katerokoli 
lokalno pokopališče v posameznih 
krajevnih skupnostih velja, da lahko 
opravi pogreb katerakoli izbrana po-
grebna služba. Razlika med pogrebno 
in pokopališko dejavnostjo Upravlja-
vec pokopališča opravlja pokopališko 
dejavnost – in upravlja pokopališče. 
Za upravljanje pokopališča ni potrebno 
imeti registrirane pogrebne dejavno-
sti. Pogrebno podjetje, ki opravi prevoz 

pokojnika, organizira pogreb in opravi 
ostale dejavnosti vezane na pokojnika 
in pogreb, pa opravlja pogrebno dejav-
nost. Pogrebno podjetje ne potrebuje 
biti upravljavec pokopališča, da lahko 
na željo svojcev opravi pogreb na dolo-
čenem pokopališču. Gre torej za ločeni 
dejavnosti, ki se dopolnjujeta. Običaj-
no povežemo pogreb s pokopališčem. 
In to je vse in dovolj, da pride do zame-
njave teh dveh dejavnosti.

Koga v resnici poklicati, ko se zgodi 
smrt in kdo bo opravil pogreb?

Katerokoli pogrebna služba, ki jo 
želimo. Za koga se bomo odločili, da 
opravi delikatno, odgovorno in spo-
štljivo slovo, je popolnoma prosta izbi-
ra domačih. Razumljivo je, da svojci iz-
berejo pogrebnika za katerega menijo, 
da bo družini najbolj v pomoč ali mu 
zaupajo ali menijo, da jim morda lah-
ko ponudi kaj več ali pa jim cenovno 

najbolj ustreza. Lahko pa ga izberejo 
popolnoma po občutku. Prosta izbira 
pa je žal v našem okolišu velikokrat 
ovirana, saj so svojci nenamenoma ali 
namenoma zavedeni. Ter zakaj ena od 
občin dela enako: namenoma zavaja 
svojce in preferira le eno pogrebno 
podjetje. Obstajajo morda posebni 
notranji dogovori? Ali so svojci za-
dovoljni s takšnim ravnanjem naših 
javnih služb?  Na kratko torej velja... 
Vsak lahko izbere katerokoli pogrebno 
službo, ki si jo želi, ne glede na to, v kaj 
ste do sedaj verjeli ali v kaj so vas želeli 
prepričati. Svojci niso zavezani naročiti 
pogreb pri podjetju, ki je hkrati upra-
vljavec pokopališča. Pogodbe, kjer bi 
lahko le ena služba opravljala pogrebe 
na nekem pokopališču, ne obstajajo. 
Če pa bi obstajale, bi bile nične, saj niso 
zakonite. Sem proti zavajanju in vzpo-
stavljanju monopola, ki se je na mno-

gih naših domačih pokopališčih udo-
mačilo. Moralno (in zakonsko) sporno 
je, če se svojcem namerno onemogoči, 
da pridejo do pravih informacij, se jim 
namerno ali nenamerno onemogoča 
svoboden izbor. 

Vsake toliko me kakšen vpraša: Zakaj 
še ena pogrebna služba? Ali jih ni do-
volj?  Zanimivo je, da se nihče več ne 
vpraša slednjega: Imeli smo dve močni 
trgovski verigi. Zakaj smo odprli vrata 
še drugim trgovskim verigam, ki jih 
sedaj z veseljem obiskujejo? Morda 
zato, ker so bile spremembe želene, 
ponujena je bila drugačna, dodatna, 
morda boljša ponudba in vzpostavljen 
drugačen odnos, način dela? Ne vem. 
A sama sem vesela, če imam možnost 
izbire. Upam, da tudi vi. 

Marjeta Herksel

Katero pogrebno podjetje
lahko opravlja pogrebe na vašem pokopališču?
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Združenje ekoloških 
kmetov Zdravo 

življenje je bilo v pozno 
poletnem in zgodnje 
jesenskem času zelo 

aktivno. 

V sodelovanju s Kmetijsko 
gozdarskim zavodom Ljubljana 
in v organizaciji Pavle Pirnat je 
izvedlo kar tri pomembne pro-
jekte.

Predzadnji dan avgusta je 
potekala strokovna ekskurzija 
pri slovenskih zamejcih na Hr-
vaškem. V Zgornjem Babnem 
Polju, zdaj imenovanem Prezid, 
deluje Kmetijska izobraževalna 
skupnost Gorski kotar. Ogle-
dali smo si njihov rastlinjak s 
paradižnikom in papriko ter 
večnamenski objekt v fazi gra-
dnje. Oboje je skupni sloven-
sko-hrvaški projekt, namenjen 
izobrazbi tamkajšnjih ljudi, da 
bi v težkih razmerah, ki vladajo 
na tistem območju, lažje preži-

veli. Več o tem so nam povedali 
Tomaž Močnik in Ana Ogore-
lec iz KGZS - Zavod Ljubljana 
ter predsednik omenjenega 
združenja na Hrvaškem Zoran 
Ožbalt, saj sodelovanje med 
obema inštitucijama traja več 
kot deset let. Čisto na dnu Ča-
barja, imenovanega tudi Čeber, 
ker ima kraj res tako obliko, 
smo si ogledali  staro kovači-
jo Urh s številnimi kovaškimi 
stroji in orodji ter kovanimi iz-
delki, ki zdaj služi samo še kot 
muzej. Zdaj se ukvarjajo z ribo-
gojstvom in pri njih je mogoče 
kupiti odlične postrvi.

5. septembra je na ekoloških 
kmetijah Primoža Smrkolja iz 
Trojan in Marka Ocvirka v Zi-
deh potekala delavnica z na-
slovom Obnova travne ruše na 
ekoloških kmetijah. Anton Za-
vodnik, specialist za travništvo 
in pašništvo, je prisotne sezna-
nil  z agrotehničnimi ukrepi za 
ohranjanje ali ponovno vzpo-
stavitev rodovitnosti travnikov 

ter ukrepih za sanacijo travni-
kov, ki jih je prizadela dolgotraj-
na suša, pri ogledu travnikov pa  
tudi s prepoznavanjem dobre in 
slabe travne ruše in invazivnih 
rastlin, ki jih je treba izkoreni-
niti.

26. september:  Ekskurzija 
pri enem od naših članov, to-

krat na kmetiji pri Gerdinčku 
na Mirkah pri Vrhniki. Njihova 
terenska  svetovalka Ana Pe-
čjak je podala nekaj podatkov 
o posebnostih in značilnostih 
celotnega vrhniškega kmetij-
skega območja (Barje, mokrišča, 
Natura 2000, ogrožene živali 
...) Svojo ekološko kmetijo sta 
predstavila Veronika Švigelj in  

njen sin Andrej, ki je že prevze-
mnik. Usmerjeni so v pridelavo 
zelenjadnic, žit, repe in v njiho-
vo predelavo, predvsem kisanje 
zelja in repe. 

Pridelujejo sadike zase in za 
prodajo. Njihovi kupci so veči-
noma javni zavodi, sodelujejo 
pa tudi v verigi Bio s kmetij. Pri 
večjih delih, kot je sajenje ali po-

biranje pridelkov, jim pomagajo 
prijatelji. V veliko meri pa se po-
služujejo sistema WOOPING 
(tuji študentje pridejo za nekaj 
časa k njim in delajo za hrano 
ter stanovanje), s čimer so oboji 
zelo zadovoljni.  Veronika je s 
ponosom povedala, da ljube-
zen do zemlje, ki jo je prejela od 
svojih staršev, zdaj z veseljem 
prenaša naprej.

Z Mirk smo se napotili na 
Veronikino domovanje v Blatno 
Brezovico. Tam smo najprej 
izvedeli nekaj opornih točk za 
pridelovanje ingverja, ki ga zdaj 
gojijo tudi v Sloveniji.

Nekaj o pomembnosti ekolo-
ških kmetov za prihodnost ter 
pohvalnih in vzpodbudnih be-
sed so spregovorili: oba podžu-
pana Vrhnike, Bernarda Kropf 
in Jožef Malovrh, ter predse-
dnik KS Blatna Brezovica.

Sklepne misli in zahvalne be-
sede je strnil predsednik zdru-
ženja Janez Ocepek.

Besedilo: Francka Toman, 
foto: F. Toman in 

Pavla Pirnat

Po dveh letih, ko je 
zaradi covida-19 zamrlo 
družabno življenje, se 
le-to počasi vrača v vas. 

Nov pospešek pa je dalo z 
novo najemnico ponovno od-
prtje dnevnega bara Žrebiček. 
Gasilci so letos z veselico in 
parado praznovali stoletnico 
delovanja, v Žrebičku je bilo 
ponovno tekmovanje v seka-
nju pirhov, pa tudi piknika ob 
odprtju terase in ob zaključku 
poletne sezone, izvedli smo 
nekaj pohodov po Bobrovi 
poti in še kaj bi lahko našteli, 
recimo tradicionalni blagoslov 
traktorjev in srečanje ekolo-
ških pridelovalcev na kmetiji 
Švigelj. Od Športnega društva 
Morostar je bila morda letos še 
najbolj aktivna balinarska sek-
cija, ki je organizirala tudi prvi 
Morostarski balinarski turnir. 
Tekmovanja za lične pokale 
se je na prenovljeni balinarski 
stezi – nov asfalt je bil v špor-
tnem parku v Blatni Brezovici 
položen ravno nekaj mesecev 
pred zaprtjem javnega življenja 
– udeležilo osem tričlanskih 
ekip, po dve iz Dragomera in 

Blatne Brezovice, po ena pa iz 
Radne, Rovt, Sinje Gorice in 
Vrhnike. V izločilnem delu je 
vsaka ekipa odigrala z več dru-
gimi ekipami, najboljše štiri pa 
so nato balinale na izpadanje.  

Na koncu je prvo mesto pripa-
dlo ekipi Gut&Pet iz Drago-
merja, ki je v finalu premagala 
ekipo iz Radne, za tretje mesto 
pa je prva ekipa Morostarjev 
premagala ekipo iz Sinje Go-

rice. Turnir je lepo uspel tudi 
zato, ker je za prazne želodčke 
in dobro voljo, kot vedno, po-
skrbel odličen »morostarski« 
golaž.

Milan Selan

Ne, ni vseeno, kako posadiš sadike motovilca, da bodo ostale zdrave. Pravilen prikaz sajenja sta predstavili 
specialistka za zelenjadarstvo Ana Ogorelec in gostiteljica Veronika

Morostarji

Skupni objekt, ki bo kmalu služil svojemu namenu:  izobraževanju, srečevanju, delavnicam, gostinstvu in turizmu.

Balinarski turnir v Blatni Brezovici

Ljubezen do 
zemlje premaga
tudi največje 
težave in 
vremenske 
nadloge

Na podlagi 25. člena Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 11/18 in 79/18), Uredbe 

o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti 
(Ur. l. RS, 31/18) in Statuta Občine Vrhnika (Naš časopis, št. 369/2015) 
je Občinski svet Občine Vrhnika na svoji 4. izredni seji, dne 8.11.2022 

sprejel 

NAČRT RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM 
OBČINE VRHNIKA ZA LETO 2023

Načrt ravnanja s premičnim premoženjem je sestavljen iz: 
- načrta pridobivanja premičnega premoženja v posamični vredno-
sti nad 10.000,00 EUR in 
- načrta razpolaganja s premičnim premoženjem v posamični vre-
dnosti nad 10.000,00 EUR 

1. Načrt pridobivanja premičnega premoženja v letu 2023:

Zap. 
številka

upravljavec
vrsta premičnega 
premoženja

količina
predvidena 
sredstva v 
EUR

1. OBČINA VRHNIKA

Električni osebni avtomobil: 
službeno vozilo se bo 
nabavilo za potrebe 
opravljanja rednih nalog v 
okviru občinske uprave

1 15.000

2. Načrt razpolaganja premičnega premoženja v letu 2023:
V letu 2023 se ne predvideva odsvojitve premičnega premoženja v 
vrednosti nad 10.000 EUR.
Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Vrhnika za leto 
2023 je sestavni del Odloka o proračunu Občine Vrhnika za leto 
2023. Načrt začne veljati naslednji dan po objavi v uradnem glasilu 
občine, uporablja pa se s 1. 1. 2023.

ŽUPAN OBČINE VRHNIKA
Daniel Cukjati l. r.

Številka: 410-70/2022 (4-01)
Vrhnika, dne 8.11.2022
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Barjani na Soški poti
»Krasna si, bistra hči planin …« Nekje v podza-

vesti nenehno silijo na plan Gregorčičevi verzi. O 
lepoti in edinstvenosti reke Soče se je prepričalo 
27 Barjanov, ki smo v začetku oktobra odšli na na-
ravoslovno učno Soško pot. Od koče pod izvirom 
reke Soče smo se vzpeli do spomenika dr. Juliusa 
Kugyja, velikega ljubitelja gorskega sveta, ki je za-
zrt proti Jalovcu. Pot smo nadaljevali do pritoka 
Mlinarice in se povzpeli do vhoda v korita, kjer 
smo na razgledni ploščadi občudovali edinstven 
prizor ozke struge med stometrskimi stenami. 
Naslednji postanek smo imeli pred Alpskim bo-

taničnim vrtom, ki ga je leta 1926 ustanovil trža-
ški posestnik in trgovec Albert Bois de Chesne, 
zdaj pa zanj skrbi Prirodoslovni muzej Slovenije. 
V zaselku Pri Cerkvi nas je vodnica Sonja Zalar 
Bizjak seznanila s fužinarstvom in železarstvom 
v Trenti. Za duhovne potrebe rudarjev je lastnik 
fužin grof Attems leta 1690 naročil sezidati cer-
kev, posvečeno Devici Mariji Lavretanski. Stavba 
je bila predelana v začetku 20. stoletja, freske v 
notranjosti so delo Toneta Kralja. Ob zaključka 
naše poti smo še dvakrat prečkali reko Sočo. Ob 
naši najlepši reki smo Barjani preživeli čudovit 
jesenski dan in se na Vrhniko vrnili v poznih po-
poldanskih urah.

Zapisala: Vanda

U P O K O J E N S K I  K O T I Č E K

Cenjene upokojenke in 
spoštovani upokojenci

Veliko srečo imamo letošnjo jesen, ki nam je 
poklonila ves oktober sonca, da smo bili čim več 
časa v naravi, da smo lahko občudovali tople je-
senske barve in vse darove »zlate žene«, kot pra-
vijo jeseni.

To je naložba za zimo, saj bomo bolj odporni 
proti virusom, ki nas bodo obkrožali.

Tega se dobro zavedamo v društvu, zato smo 
dneve izkoristili za različne organizirane pohode 
in družabnosti  zunaj Vrhnike, kar lahko redno 
prebirate v našem kotičku.

Na kulturnem področju pa se lahko pohvalimo 
z odlično organizacijo Območne revije upokojen-
skih pevskih zborov. Nastopili so zbori Društva 
upokojencev Cerknica, DU Logatec, DU Rakek, 
DU  Rovte in  DU Vrhnika.

Za organizacijo  Revije je večino  finančnih 

sredstev  prispevala Zveza društev upokojencev 
Notranjske, ki ima svoj sedež v Logatcu. Revije se 
je udeležilo kar sto pevk in pevcev. Prireditev si je 
ogledala tudi predsednica Komisije za kulturo pri 
ZDUS, gospa Marija Orešnik, in  izrazila pohvale 
vsem nastopajočim in organizatorjem.

Ker pa imamo v lasti veliko zgradbo, jo je treba 
tudi vzdrževati. Tako smo poskrbeli za zame-
njavo še enega okna in ureditev male sobe, kjer 
bodo imele humanitarke  primerno skladišče 
za pripravo humanitarnih paketov. Čaka nas še 
funkcionalno, a varčno  opremljanje. Ob tej pri-
ložnosti moram pohvaliti našega skrbnika stavbe, 
ki je vezni člen med mojstri in društvom. Hvala 
ti, Leon, za skrb.

Vsem članicam in članom društva želimo čim 
več zdravja in dobre volje, pa da pridete čim več-
krat na naše prireditve ali pa kar tako na obisk.

V imenu UO Elica Brelih

Kristina Skubic, Blatna Brezovica (1928)
Leopold Nadlišek, Prisojna pot (1929)

Olga Zalar, Ob progi (1929)
Slavka Dolinar - Nučič, Dom upokojencev Vrhnika (1930)

Lucija Kogovšek, Tičnica (1931)
Leopoldina Debevec, Čuža (1937)
Ivanka Petrovič, Kotnikova (1937)
Nada Grampovčan, Stara cesta (1937)
Bernarda Ogrin, Robova (1942)
Angela Djordjević, Pionirska (1942)

Naše člane obveščamo, da objavljamo imena članov, ki praznujejo 80, 85, 90 
in več kot 90 let.
Vsem jubilantom iskreno čestitamo za visoki jubilej. Čestitke pa tudi vsem, ki 
novembra praznujejo rojstni dan.

Okrogli
jubileji v

novembru

Zimzeleni iz Braniške 
doline v Štanjel z okolico
Na Krasu je krasno, nikdar ni prezgodaj,
nikdar ni prekasno.
Vse je zmeraj ob pravem času - na Krasu. 

(Miran Košuta)
Čemu obup? Kri kraška je teran.
Če kamen je trd, še trša je dlan …
… kamen, samo kamen..
Če bi odnašali ga dan in noč …
… ne bi odnesli ga nikol …            ( Alojz Gradnik)

Dva pesnika v kratkih verzih opišeta veliko 
značilnosti Krasa. Nič čudnega torej ni, da je 
območje Krasa tako privlačno za obiskovalce. 
Tudi mi smo želeli podoživeti Kras v jesenskem 
času, zato smo se odpeljali iz Vipavske doline 
proti Mančam, nato med zanimivimi vasicami 

(Večkoti, Čehovini, Kodreti …) proti naselju Dol-
anci. Tam smo izstopili in se po kolovozni poti 
odpravili po dolini Branice in ob severni strani 
hriba Gradišče (408 m) proti vasici Kobdilj, kjer 
smo v prijetni senci počakali tiste, ki so se nam 
pridružili iz smeri Štanjela.

Braniško dolino, ki se zajeda v flišno Vipavsko 
gričevje, napajajo številni potoki, ki se zlivajo 
v Rašo in Branico ter so bogat vodni vir tudi 
za bližnje vasice in Štanjel. Iz doline Branice je 
pogled na zahod proti vzpetini Turn, na katerem 
kraljuje zgoščeno mestno naselje Štanjel, nekaj 
posebnega, saj ga od doline ločijo in varujejo 
strma in z gozdom porasla pobočja.

Tokrat je bila turistična vodnica naša Ivanka, 
ki nas je po označeni poti popeljala do Spodn-
jega Kobdilja, kjer smo veliko izvedeli o rodbini 
Fabianijevih, njihovi rezidenci z vrtom (Vila Fa-
biani) in najbolj znanem arhitektu, izumitelju in 
urbanistu Maksu Fabianiju. Več kot 400 let staro 
murvo smo lahko z ulice na vrt opazovali le skozi 

rešetke visoke ograje. Tam nekje je tudi bogat 
vodni vir. Povzpeli smo se do vrha in se razgledali 
po bližnjih hribih in gričih, na katerih so kraška 
naselja, nato pa zaokrožili proti Gornjemu Kob-
dilju, kjer so na vrhu hriba Gradišče ostanki kar 
dveh prazgodovinskih gradišč.

Po gozdni poti smo se spustili na sedlo in se 
približali hribu Turn (364 m), nato pa zavili 
v Ferrarijev vrt, ki ga je v začetku 20. stoletja 
zgradil Maks Fabiani. Prijetno jesensko sonce 
je barvalo rdeče rumenkasto drevo, polno kaki-
jev, vabil je beneški mostiček prek bazena, a mi 
smo se odločili za pot okoli hriba na razgledišče. 
Razkošno razgledišče na severovzhodni stra-
ni Štanjela ne more pustiti hladnega še tako 
zahtevnega obiskovalca, saj v jasnem vremenu 
lahko ure in ure opazuje zeleno dolino Branice, 
nad njo vzpenjajoče Vipavsko gričevje, poraslo 
z listavci, ki so nam nudili bogato paleto jesen-
skih barv, vmes pa bele zaplate – zaselke in vasi 
s cerkvicami na sredini, tam daleč proti vzhodu 
pa izstopajočo belo liso – kraj Col, nato zadnjo 
kuliso proti severozahodu v amfiteatru s Kovkom, 
Podrto goro, Sinjim vrhom, Otliškim majem, 

Čavnom, Kucljem in zadaj Golaki. Daleč proti 
zahodu še obrise Škabrijela … Nato le modrina 
jasnega neba …Tam smo obujali lepe spomine, 
saj smo na vseh omenjenih že bili … Ogled iz 
kraškega kamna (apnenca) grajenega zgoščenega 
mestnega naselja Štanjel z gradom, cerkvijo in 
galerijo smo tokrat preskočili, ker ga že dobro 
poznamo in si privoščili martinčkanje na toplem 
soncu ob hladni tekočini.

Za piko na i smo med vožnjo proti domu uživali 
še ob pogledih skozi okna avtobusa na temno 
rdeče obarvane liste vinogradov trte refošk, ki 
na rdečkasti, z železom bogati kraški zemlji daje 
zdravilni kraški teran. Pozitivne energije, D-
vitamina, prijateljskih pogovorov in izmenjave 
mnenj je bilo tisti dan veliko v zadovoljstvo vseh, 
ker je bila odločitev, da nadomestimo torkov po-
hod in se odpravimo raziskovat Kras, odlična. Če 
bomo še nekajkrat šli na Kras, bomo počasi razu-
meli našo Ivanko, ki tako uživa na Krasu, ga čuti 
in raziskuje. Hvala za vse zanimivosti, povedane 
s srcem, in še kdaj. Hvala tudi planinskemu vod-
niku Jožetu za spremstvo.

Zapis: Elica Brelih, foto: Željko J.

Na izletu v Beli krajini
Letos smo se za zgodnje martinovanje odločili, 

da obiščemo Belo krajino. Takoj čez Gorjance, na 

vstopu v deželo belih brez, je gostišče Pri Bado-
vincu. Kot se za izletnika spodobi, je tam prilo-
žnost, da se malo okrepča, privošči vsaj kavo in 
priskrbi vstopni »pasoš« za Belo krajino. Ker smo 
vse skrbi pustili doma, smo bili ob prihodu v belo-
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U P O K O J E N S K I  K O T I Č E K

Svizci v Polhograjskem 
hribovju

Za pohod v oktobru smo izbrali Polhograjsko 
hribovje, kjer smo povezali s potjo bolj in manj 
znane kraje. Skoraj vsi smo že bili na Sv. Jakobu, 
ki slovi po izrednem razgledu, pa se po navadi 
vrnili na Topol, med izletniki po cerkvi sv. Kata-
rine znanem kot »Katarina«. Tokrat smo izbrali 
daljšo, a lažjo pot prek zaselka Suša, da smo se 
izognili strmemu vzponu s Topola do Brezov-
ice pri Medvodah.  Med nami je bilo nekaj po-
hodnic »osemdeset plus«, za katere so primerne 

položnejše poti. Ob podružnični cerkvi sv. Jakoba 
iz 18. stoletja smo pomalicali in se razgledali le 
po bližnji okolici, gora zaradi oblačnosti nismo vi-
deli. Naš končni cilj je bila Preska pri Medvodah, 
zato smo se na severni strani Sv. Jakoba spustili 
navzdol in nadaljevali pot po slemenu med dolino 
Ločnice na zahodni strani in  grapami Žlebskega 
gričevja na vzhodni  . V zaselku Tehovec smo 
se ustavili ob cerkvici sv. Florjana, nato pa nad-
aljevali po cesti do Studenčic. Tam smo zapustili 
cesto in se skozi gozd, poln gob, spustili v Presko. 
Pohod je minil v prijetnem vzdušju in že čakamo 
na naslednjega. 

Besedilo in fotografija: Sonja Zalar Bizjak

Sončki v Čičariji
Tokrat se je izlet začel skozi okno avtobusa ob 

pogledu na prebujajočo se pokrajino Slovenske 
Istre, s plesom meglic in prvih jutranjih žarkov 
med topoli v drevoredu pred vasjo Obrov. 

V Zagradu smo stopili med kamnite istrske hiše 
na kamnito pot med pašniki in postopno prešli v 
svet borovcev in listnatega gozda, ki je dišal po 
pino silvestre in mokrem listju, travah in gobah, 

ki na žalost niso bile prave. Drevje, grmičevje in 
brinje se je redčilo, steza med kamenjem in travo 
pa je v ključih sopihajoče krenila na 1056 m visoki 
vrh Ostrič ali Žabnik, kjer si je na toplem soncu 
vsak našel skalo ali samotni bor za občudovanje 
meglenih, skoraj belih dolin z naselji in hribovji 
vse do Snežnika in Učke na obzorju. 

Neokrnjena Čičarija je vabila v svoja nedrja na 
poti, posuti z listjem in kamenjem.  Mimo Med-
vižice, nagrmadenega apnenčastega skalovja s 
škrapljami, smo se točno opoldne povzpeli na 

kranjsko vasico Radovica že vsi dobre volje.
Odločili smo se za ponujen program in najprej 

so nas popeljali v šolo Brihtna glava. V šoli smo 
prav na unikaten način pridobili izčrpen vir in-
formacij o Beli krajini. Stroga učiteljica nam je v 
uri pouka na humoren način predstavila Belo-
kranjca, njegove običaje, človeka, ki ljubi zemljo 
in najboljše vino.

Njen resen in silno strog pogled nas je do solz 
nasmejal. Za nas je bilo še posebno doživetje, kajti 
šola je opremljena prav tako, kot je bila v petde-
setih letih prejšnjega stoletja. To je bilo za našo 
generacijo še bolj zanimivo, ker smo približno v 
tistih časih stopali v šolske klopi. V bližini šole je 
izletniška kmetija pri Bajuku, kjer so nas peljali 
najprej na dobro kosilo, nato pa poskrbeli za obi-
lico zabave, plesa in smeha. Za ples in zabavo je 
poskrbel glasbenik Andrej Bajuk s pevko. Pripra-

vil nam je tudi vinski krst in nas ves čas zabaval s 
svojim humorjem. S sončne terase smo se lahko 
ozrli po okolici vinorodnih gričev, saj je to deže-
la dobrih vin in domorodne metliške črnine. Za 
konec so nas popeljali še v staro vinsko klet na 
degustacijo njihovih vin ob prigrizku belokranj-
ske pogače. Po zelo zmernih cenah je bilo mogoče 
tudi kaj kupiti. Prav na hitro smo se morali poslo-
viti. Je že tako, da ko postane najbolj prijetno, je 
treba oditi. Ura je bila tista priganjalka, da smo 
morali zapustiti lepo pokrajino. Med vožnjo proti 
domu je še voznik poskrbel za humoren vložek, 
da je bilo mnogo smeha in pot krajša. Belokranjci 
so res dobrosrčni ljudje, vesele narave, prizadeva-
jo si ohranjati vse naravne in kulturne vrednote. 
Zavedajo se, da imajo največji potencial za razvoj 
in boljše življenje.

Zapisala: Ivanka Sluga, foto: Leon Novak

najvišji  vrh Čičarije, 1083 m visoko Razsušico ali 
Glavičorko, kjer je bilo na kupu dovolj skal za vse 
utrujene. Glasovi so se s tišino razpršeno stapljali 
v neko novo celoto, da je bilo mogoče prisluhniti 
sozvočju ljudi in gozda, zapuščenih spalnih vreč 
in ležišč med balvani, sozvočju dreves in listja, ki 
se je med nadaljevanjem naše hoje v odtenkih zla-
te in rumene vrtinčilo v zraku ter padalo naokoli, 
pred nami pa se je kmalu odprl pogled na Malo 
Plešivico.  

Med dišečim šetrajem in bori smo se ob po-
kušini modrih brinovih jagod naenkrat znašli na 
njenem vrhu z žigom in smernimi tablami na vse 
štiri strani. In že smo nadaljevali pot po gozdu, 

potopljeni v jesenske barve,  zazrti v razrito listje 
in kamenje ob poteh ter v Veliko Plešivico, ki je 
v resnici nižja od Male. Oddahnili smo si, saj je 
na Velikih vratih čakal avtobus in smo Veliko 
Plešivico pobožali le s pogledi ter se odpeljali v 
civilizacijo na zasluženo kavico ali pivo.

Čičarija, harmonija valovite pokrajine in vonja 
po morju, tišine in glasov divjine, želja, da bi v 
razprte roke ujel prgišče njene lepote, ter nemir, 
da bi spet šel pogledat, če bo jutri tam še vse ena-
ko, četudi čisto drugače.

Marija Dolinar

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni 
samoupravi (Ur. list RS, št. 94/2007-UPB2, 

76/2008, 51/2010, 84/2010, 40/2012-
ZUJF), 29. člena Zakona o javnih financah 

(Uradni list RS, št. 11/2011-UPB4, 
14/2013, 101/2013 in 96/2015-ZIPRS1617) 

in Statuta občine Vrhnika (Naš časopis, 
št. 430/2015), je Občinski svet Občine 
Vrhnika na svoji 4. izredni seji dne 8. 

11.2022 sprejel

O  D  L  O  K

O PRORAČUNU OBČINE 
VRHNIKA ZA LETO 2023

1.  SPLOŠNA DOLOČBA

1. člen
(vsebina odloka)

S tem odlokom se za Občino Vrhnika za 
leto 2023 določajo proračun, postopki iz-
vrševanja proračuna ter obseg zadolževa-
nja in poroštev občine in javnega sektorja 
na ravni občine (v nadaljnjem besedilu: 
proračun). 

2.  VIŠINA SPLOŠNEGA DELA PRORA-
ČUNA IN STRUKTURA POSEBNEGA 
DELA PRORAČUNA

2. člen
(sestava proračuna in višina splošnega 

dela proračuna)
V splošnem delu proračuna so prikazani 
prejemki in izdatki po ekonomski klasifi-
kaciji do ravni podkontov. 
Splošni del proračuna na ravni podskupin 

kontov se določa v naslednjih zneskih: 
(glej preglednice na naslednji strani)

Posebni del proračuna sestavljajo finanč-
ni načrti neposrednih uporabnikov, ki so 
razdeljeni na naslednje programske dele: 
področja proračunske porabe, glavne pro-
grame in podprograme, predpisane s pro-
gramsko klasifikacijo izdatkov občinskih 
proračunov. Podprogram je razdeljen na 
proračunske postavke, te pa na podskupi-
ne kontov in podkonte, določene s predpi-
sanim kontnim načrtom.
Posebni del proračuna do ravni proračun-
skih postavk – podkontov in načrt razvoj-
nih  programov sta prilogi k temu odloku 
in se objavita na spletni strani Občine 
Vrhnika.
Načrt razvojnih programov sestavljajo 
projekti.

3. POSTOPKI IZVRŠEVANJA PRORA-
ČUNA

3. člen
(izvrševanje proračuna)

V tekočem letu se izvršuje proračun teko-
čega leta
Proračun se izvršuje skladno z določbami 
zakona, ki ureja javne finance in podza-
konskimi predpisi, izdanimi na njegovi 
podlagi, in tega odloka.
Proračun se izvršuje na ravni proračunske 
postavke - podkonta. Za izvrševanje prora-
čuna je odgovoren župan Občine Vrhnika.

4. člen
(namenski prihodki in odhodki prora-

čuna)
Namenski prihodki proračuna so poleg 
prihodkov, določenih v 43. členu in 80. 
členu Zakona o javnih financah (ZJF), tudi 

naslednji prihodki:
drugi prihodki krajevnih skupnosti, ki jih 
krajevne skupnosti ustvarjajo samostojno 
in se porabljajo za financiranje nalog kra-
jevne skupnosti, v kateri so bili ustvarjeni,
namensko zbrani prispevki občanov za 
izvajanje tekočih in investicijskih nalog,
prihodki požarne takse po 59. členu Za-
kona o varstvu pred požarom (Uradni list 
RS, št. 3/2007-UPB-1), ki se porabljajo za 
nakup opreme za zagotavljanje požarne 
varnosti,
prihodki, ustvarjeni iz naslova amortiza-
cije objektov in opreme, ki se porabljajo za 
obnavljanje objektov in opreme,
prihodki iz naslova koncesijske dajatve za 
trajnostno gospodarjenje z divjadjo, ki se 
porabljajo za namene, določene v spreje-
tem občinskem odloku,
prihodki iz naslova pristojbin za vzdr-
ževanje gozdnih cest, ki se porabijo kot 
namenski izdatki za vzdrževanje gozdnih 
cest.

5. člen
(prerazporejanje pravic porabe)

Osnova za prerazporejanje pravic porabe 
je zadnji sprejeti proračun, spremembe 
proračuna ali rebalans proračuna za leto 
izvrševanja.
O prerazporeditvah pravic porabe v po-
sebnem delu proračuna (finančnem načrtu 
neposrednega uporabnika) med glavnimi 
programi v okviru področja proračunske 
porabe odloča na predlog neposrednega 
uporabnika župan oziroma predsednik 
sveta KS.
Župan s poročilom o izvrševanju prora-
čuna v obdobju januar – junij 2023 in z 
zaključnim računom poroča občinskemu 
svetu o veljavnem proračunu za leto 2023 
in njegovi realizaciji.

6. člen
(pooblastila župana)

Župan je pooblaščen, da:
razporeja splošno proračunsko rezerva-
cijo za financiranje posameznih namenov 
javne porabe, ki jih ob sprejemanju prora-
čuna ni bilo mogoče predvideti ali zanje ni 
bilo mogoče predvideti zadostnih sredstev. 
Dodeljena sredstva splošne proračunske 
rezervacije se razporedijo v finančni načrt 
neposrednega proračunskega porabnika.
odloča o uporabi sredstev proračunske 
rezerve za namene iz 49. člena Zakona o 
javnih financah do višine, načrtovane v 
proračunu, 
odloča o dinamiki porabe sredstev za te-
koče potrebe.
odloča o kratkoročnem zadolževanju za 
financiranje nalog javne porabe, vendar le 
do višine 5 % zadnjega sprejetega proraču-
na, ki mora biti odplačano do konca prora-
čunskega leta.
če se po sprejemu proračuna sprejme 
zakon ali odlok, na podlagi katerega nasta-
nejo nove obveznosti za proračun, vključi 
župan te obveznosti v proračun in določi 
obseg izdatkov za ta namen v okviru večjih 
pričakovanih prejemkov in obsega zadolži-
tve, ki je določen s proračunom, ali s pre-
razporeditvijo sredstev v okviru možnih 
prihrankov sredstev.

odloča o odpisu ali delnem odpisu plači-
la dolga, in sicer do skupne višine največ 
10.000 EUR vseh dolgov v posameznem 
proračunskem letu, če bi bili stroški po-
stopka izterjave v nesorazmerju z višino 
terjatve ali če se zaradi neunovčljivosti 
premoženja dolžnika ugotovi, da terjatve 
ni mogoče izterjati. Kot dolgovi se ne šte-
jejo dolgovi do občine iz naslova obveznih 
dajatev.
odloča o nakupu premoženja v skladu s 

sprejetimi proračunskimi postavkami.
samostojno sprejme načrt ravnanja z ne-
premičnim premoženjem do skupne letne 
vrednosti 200.000,00 EUR brez davka. O 
izvršenih transakcijah polletno poroča 
občinskemu svetu.
izvršuje sprejeti načrt ravnanja z nepre-
mičnim premoženjem občine.
odloča o porabi sredstev na proračunskih 
postavkah:
o 03001 Mednarodno sodelovanje
o 14001 Stroški promocije občine,
o 18055 Založništvo
odloča o porabi sredstev na proračunski 
postavki 08002 Varnost v cestnem prome-
tu, Preventiva in vzgoja v cestnem prome-
tu, na predlog Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu.
odloča o začasni uporabi tekočih likvi-
dnostnih proračunskih sredstev zaradi 
ohranitve njihove realne vrednosti in za-
gotovitve tekoče likvidnosti proračuna.
opravlja druge naloge, za katere je poobla-
ščen s področnimi predpisi.

7. člen
(sredstva proračuna, namenjena KS, in 

pravni posli KS)

V proračunskem letu 2023 se iz občinskega 
proračuna za redno delovanje KS zagoto-
vijo sredstva v višini 104.386,13 EUR, za 
izvajanje programov in investicij krajev-
nih skupnosti - sklad, pa sredstva v višini 
208.772,24 EUR. Posamezni program oz. 
investicija se bo sofinancirala v skladu z 
odlokom, ki ureja financiranje krajevnih 
skupnosti.

8. člen
(izvajanje investicij po 2. a členu Odloka o 
financiranju krajevnih skupnosti v Občini 

Vrhnika)
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Skupina/Podskupina kontov                                             Proračun leta 2023

I SKUPAJ PRIHODKI (70+71+72+73+74+78) 26.904.630,00

TEKOČI PRIHODKI (70+71) 18.722.729,00

70 DAVČNI PRIHODKI (700+703+704+706) 14.598.341,00

700   DAVKI NA DOHODEK IN DOBIČEK 11.672.831,00

703   DAVKI NA PREMOŽENJE 2.668.000,00

704   DOMAČI DAVKI NA BLAGO IN STORITVE 252.510,00

     706 DRUGI DAVKI 5.000,00

71 NEDAVČNI PRIHODKI (710+711+712+713+714) 4.124.388,00

710   UDELEŽBA NA DOBIČKU IN DOHODKI OD PREMOŽENJA 2.052.788,00

711   TAKSE IN PRISTOJBINE 20.000,00

712   GLOBE IN DRUGE DENARNE KAZNI 317.500,00

713   PRIHODKI OD PRODAJE BLAGA IN STORITEV 7.500,00

714   DRUGI NEDAVČNI PRIHODKI 1.726.000,00

72 KAPITALSKI PRIHODKI (720+722) 1.895.000,00

720   PRIHODKI OD PRODAJE OSNOVNIH SREDSTEV 865.000,00

722   
PRIHODKI OD PRODAJE ZEMLJIŠČ IN NEOPREDMETENIH DOLGOROČNIH 
SREDSTEV

1.030.000,00

73 PREJETE DONACIJE (730+731) 600,00

730   PREJETE DONACIJE IZ DOMAČIH VIROV 600,00

74 TRANSFERNI PRIHODKI (740+741) 6.286.301,00

740   TRANSFERNI PRIH. IZ DRUGIH JAVNOFINANČNIH INSTITUCIJ 3.085.301,00

741
PREJETA SREDSTVA IZ DRŽAVNEGA PRORAČUNA IZ SREDSTEV PRORAČUNA 
EVROPSKE UNIJE

3.201.000,00

II SKUPAJ ODHODKI (40+41+42+43+45) 33.135.113,03

40 TEKOČI ODHODKI (400+401+402+403+409) 5.469.366,30

400   PLAČE IN DRUGI IZDATKI ZAPOSLENIM 1.377.049,93

401   PRISPEVKI DELODAJALCEV ZA SOCIALNO VARNOST 198.701,00

402   IZDATKI ZA BLAGO IN STORITVE 3.798.715,37

403   PLAČILA DOMAČIH OBRESTI 19.000,00

409   REZERVE 75.900,00

41 TEKOČI TRANSFERI (410+411+412+413) 8.019.836,00

410   SUBVENCIJE 148.500,00

411   TRANSFERI POSAMEZNIKOM IN GOSPODINJSTVOM 4.410.390,00

412   TRANSFERI NEPROFITNIM ORGANIZACIJAM IN USTANOVAM 927.069,00

413   DRUGI TEKOČI DOMAČI TRANSFERI   2.533.877,00

42 INVESTICIJSKI ODHODKI (420) 19.344.910,73

420   NAKUP IN GRADNJA OSNOVNIH SREDSTEV 18.344.910,73

43 INVESTICIJSKI TRANSFERI (431+432) 301.000,00

431
INVESTICIJSKI TRANSFERI PRAVNIM IN FIZIČNIM OSEBAM, KI NISO 
PRORAČUNSKI UPORABNIKI

111.000,00

432 INVESTICIJSKI TRANSFERI PRORAČUNSKIM UPORABNIKOM               190.000,00

III
PRORAČUNSKI PRESEŽEK
(PRORAČUNSKI PRIMANJKLJAJ) (I-II)

-6.230.483,03

Skupina/Podskupina kontov                                                                                                             Proračun leta 2023

IV
PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL IN PRODAJA KAPITALSKIH DELEŽEV 
(750+751+752)

0,00

75 PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL IN PRODAJA KAPITALSKIH DELEŽEV 0,00

750   PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL 0,00

V DANA POSOJILA IN POVEČANJE KAPITALSKIH DELEŽEV (440+441+442) 0,00

44 DANA POSOJILA IN POVEČANJE KAPITALSKIH DELEŽEV 0,00

441 POVEČANJE KAPITALSKIH DELEŽEV IN FINANČNIH NALOŽB 0,00

VI PREJETA MINUS DANA POSOJILA IN SPREMEMBE KAPITALSKIH DELEŽEV (IV-V) 0,00

Skupina/Podskupina kontov                                                                                                                            Proračun leta 2023

VII ZADOLŽEVANJE (50)  6.000.000,00

50 ZADOLŽEVANJE  6.000.000,00

500   DOMAČE ZADOLŽEVANJE  6.000.000,00

VIII ODPLAČILA DOLGA (55) 430.000,00

55 ODPLAČILA DOLGA 430.000,00

550   ODPLAČILA DOMAČEGA DOLGA 430.000,00

IX SPREMEMBA STANJA SREDSTEV NA RAČUNU (I+IV+VII-II-V-VIII) -660.483,03

X NETO ZADOLŽEVANJE (VII-VIII) 5.570.000,00

XI NETO FINANCIRANJE (VI+X-IX) 6.230.483,03

XII STANJE SREDSTEV NA RAČUNIH NA DAN 31.12. PRETEKLEGA LETA 660.483,03

A. BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV                                     v  EUR

B. RAČUN FINANČNIH TERJATEV IN NALOŽB

C. RAČUN FINANCIRANJA

V proračunskem letu 2023 se določi odsto-
tek sofinanciranja za izvajanje posameznih 
investicij, ki so jih pripravile krajevne sku-
pnosti: 
- investicije v ceste v višini 50 %;
- investicije v javno razsvetljavo v višini 

50%.
Predmet sofinanciranja so gradbena dela 
in nadzor nad predmetno investicijo. 
Z investicijo se prične, ko je pogodbeno 
zagotovljeno nad 85 % sredstev, potrebnih 
za posamezno investicijo. Potrebno višino 

zagotovljenih sredstev iz prejšnjega stavka 
tega člena za posamezno investicijo določi 
župan s sklepom.
Izjemoma lahko župan s sklepom določi 
nižji % pogodbeno zagotovljenih sredstev, 
potrebnih za posamezno investicijo.
V letu 2023 se po tem členu lahko izvedejo 
investicije na naslednjih proračunskih po-
stavkah:
-    13111 Ceste – KS Zaplana
- 13142 Ceste – KS Ligojna
- 13144 Ceste – KS Verd

- 13224 Ceste KS Pokojišče
- 13302 Ceste - KS Bevke
- 13304 Ceste - KS Vrhnika Vas
- 13216 KS Verd – JR
- 13262 JR – KS Vrhnika Breg
- 13303 KS Ligojna – JR
- 13305 JR – KS Vrhnika Vas

9. člen
(proračunski skladi)

Proračunska sklada v letu 2023 sta:
1. račun proračunske rezerve, oblikovan na 
podlagi 49. člena ZJF,
2. račun sklada krajevnih skupnosti, usta-
novljenega na podlagi odloka, ki ureja fi-
nanciranje krajevnih skupnosti.
Proračunska rezerva se v letu 2023 obliku-
je v višini 10.000 EUR.
Na predlog za finance pristojnega organa 
občinske uprave odloča o uporabi sredstev 
proračunske rezerve za namene iz druge-
ga odstavka 49. člena ZJF do višine 10.000 
EUR župan in o tem s pisnimi poročili ob-
vešča občinski svet. O porabi sredstev nad 
10.000 EUR odloča Občinski svet s poseb-
nim odlokom.

10. člen
(dodeljevanje sredstev)

Proračunskim uporabnikom se sredstva 
dodeljujejo mesečno ob upoštevanju li-
kvidnostnega položaja občine. Javnim 
zavodom se sredstva zagotavljajo tako, da 
prejmejo sredstva za plače največ en dan 
pred izplačilom le-teh, sredstva za pokri-
vanje materialnih stroškov pa največ dva-
krat mesečno in sicer za plačilo obveznosti, 
nastalih v preteklem obdobju, pri čemer 
se morajo upoštevati roki plačil v breme 
občinskih proračunov, določenih v Zako-
nu o izvrševanju proračunov Republike 
Slovenije. Način zagotavljanja sredstev za 
financiranje drugih nalog javnih zavodov 
se z zavodi dogovori v posebni pogodbi, ki 
se sklene s posameznim zavodom.
Sredstva članom občinskega sveta ter ko-
misij in odborov se nakazujejo skladno s 
Pravilnikom o plačah in plačilih za opra-
vljanje funkcije občinskega funkcionarja 
ter o sejninah zunanjih članov delovnih 
teles občinskega sveta in članov drugih ob-
činskih organov ter o povračilih stroškov 
in z njegovimi veljavnimi spremembami.

11. člen
(obveznosti uporabnikov sredstev)

Uporabniki sredstev občinskega proraču-
na morajo izvrševati svoje naloge v mejah 
sredstev, ki so jim odobrena z občinskim 
proračunom in le za namene, za katere so 
jim bila sredstva dodeljena.
Uporabniki proračuna morajo nakup opre-
me oziroma vzdrževalna in investicijska 
dela nad vrednostjo, določeno z Zakonom 
o javnem naročanju in Zakonom o izvrše-
vanju proračuna Republike Slovenije, od-
dati z javnim razpisom.
Uporabniki ne smejo prevzemati na račun 
občinskega proračuna obveznosti, ki bi 
presegale odobrena sredstva.
Uporabniki sredstev proračuna poročajo 
županu in občinskemu svetu o realizaciji 
nalog najmanj dvakrat letno in sicer ob 
polletju in ob zaključku leta oziroma po 
potrebi.

12. člen
(največji dovoljeni obseg prevzetih obve-

znosti v breme proračunov prihodnjih let)

Neposredni uporabnik lahko v tekočem 
letu razpiše javno naročilo za celotno vre-
dnost projekta, ki je vključen v načrt ra-
zvojnih programov, če so zanj načrtovane 
pravice porabe na proračunskih postavkah 
v sprejetem proračunu.
Skupni obseg prevzetih obveznosti nepo-
srednega uporabnika, ki bodo zapadle v 
plačilo v prihodnjih letih za investicijske 
odhodke in investicijske transfere, ne sme 
presegati 60 % pravic porabe v sprejetem 
finančnem načrtu neposrednega uporab-
nika, od tega:
1. v letu 2024 do 60 % navedenih pravic 
porabe in
2. v letu 2025 do 40 % navedenih pravic 
porabe.
Skupni obseg prevzetih obveznosti nepo-
srednega uporabnika, ki bodo zapadle v 
plačilo v prihodnjih letih za blago in stori-
tve in za tekoče transfere, ne sme presegati 
20 % pravic porabe v sprejetem finančnem 
načrtu neposrednega uporabnika.
Omejitve iz drugega in tretjega odstavka 
tega člena ne veljajo za prevzemanje obve-
znosti z najemnimi pogodbami, razen če 
na podlagi teh pogodb lastninska pravica 
preide oziroma lahko preide iz najemoda-
jalca na najemnika, in prevzemanje obve-
znosti za dobavo elektrike, telefona, vode, 

komunalnih storitev in drugih storitev, 
potrebnih za operativno delovanje ne-
posrednih uporabnikov ter prevzemanje 
obveznosti za pogodbe, ki se financirajo iz 
namenskih sredstev EU, namenskih sred-
stev finančnih mehanizmov in sredstev 
drugih donatorjev.
Prevzete obveznosti iz drugega in tretjega 
odstavka tega člena se načrtujejo v finanč-
nem načrtu neposrednega uporabnika in 
načrtu razvojnih programov.

13. člen
(spremljanje spreminjanje načrta razvoj-

nih programov)

Neposredni uporabnik vodi evidenco pro-
jektov iz veljavnega načrta razvojnih pro-
gramov.
Spremembe veljavnega načrta razvojnih 
programov so uvrstitev projektov v načrt 
razvojnih programov in druge spremembe 
projektov.
Predstojnik neposrednega uporabnika lah-
ko spreminja vrednost projektov v načrtu 
razvojnih programov. Projekte, katerih 
vrednost se spremeni za več kot 20 %, mora 
predhodno potrditi občinski svet.
Projekti, za katere se zaradi prenosa plačil v 
tekoče leto, zaključek financiranja prestavi 
iz predhodnega v tekoče leto, se uvrstijo v 
načrt razvojnih programov po uveljavitvi 
proračuna.
Novi projekti se uvrstijo v načrt razvojnih 
programov na podlagi odločitve občinske-
ga sveta.
Investicijske programe, novelacije inve-
sticijskih programov, predinvesticijske 
zasnove, dokumente identifikacije inve-
sticijskih projektov in ostalo investicijsko 
dokumentacijo skladno z Uredbo o eno-
tni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju 
javnih financ (Ur. list RS, št. 60/2006 in 
54/2010) in skladno s pojasnilom Ministr-
stva za finance (junij 2011) sprejema župan.

14. člen
(pridobivanje stvarnega premoženja)

Stvarno premoženje se lahko pridobiva z 
nakupom samo v obsegu, ki je potreben 
za izpolnjevanje nalog, opredeljenih s tem 
odlokom, brez nepotrebnih zalog.
Za brezplačno pridobitev premoženja je 
potrebno pridobiti predhodno soglasje 
občinskega sveta, če bi takšna pridobitev 
povzročala večje stroške ali če je lastništvo 
povezano s pogoji, ki bi povzročili neso-
razmerne obveznosti za občino glede na 
koristi brezplačne pridobitve.
V primeru brezplačne pridobitve zemljišč 
nosi Občina Vrhnika stroške meritev in 
parcelacij teh zemljišč.

15. člen
(letni načrt pridobivanja premičnega 

premoženja in letni načrt razpolaganja s 
premičnim premoženjem)

V roku 30 dni od uveljavitve Odloka o pro-
računu občine Vrhnika za leto 2023 sprej-
me župan letni načrt pridobivanja premič-
nega premoženja za leto 2023.
Nabava osnovnega sredstva, naročilo gra-
dnje in izvajanje investicijskega vzdrževa-
nja se lahko prične:
• če je to načrtovano v planu izvajanja za 
leto 2023,
• ko župan izda sklep o pričetku realizacije 
posamezne postavke iz načrta na podlagi 
preveritve likvidnostnega stanja proraču-
na.

Letni načrt razpolaganja s premičnim pre-
moženjem občine Vrhnika zajema osnov-
na sredstva ločeno po motornih vozilih in 
drugem premičnem premoženju v posa-
mični vrednosti nad 10.000 EUR.

16. člen
(načrtovanje likvidnosti proračuna)

Za finance pristojen organ občinske upra-
ve načrtuje likvidnost proračuna za posa-
mezno polletje tekočega leta z napovedjo 
denarnega toka proračuna (načrt za izvr-
ševanje proračuna).
Načrt za izvrševanje proračuna je pregled 
načrtovanih prihodkov, povečanih za sred-
stva od prodaje kapitalskih naložb, ter pre-
gled načrtovanih odhodkov, povečanih za 
nakup kapitalskih naložb in odplačil glav-
nic dolga.
Največji možni obseg načrtovanih odhod-
kov, povečan za nakup kapitalskih naložb 
in odplačila dolga, v skladu z likvidnostni-
mi možnostmi proračuna določi za finan-
ce pristojni organ občine.
Načrt za izvrševanje proračuna pristojni 
organ predloži v sprejem županu.

4. OBSEG ZADOLŽEVANJA IN PORO-
ŠTEV OBČINE IN JAVNEGA SEKTORJA

17. člen
(obseg zadolževanja občine in izdanih 

poroštev občine)

Zaradi kritja presežkov odhodkov nad pri-
hodki v bilanci prihodkov in odhodkov, 
presežkov izdatkov nad prejemki v računu 
finančnih terjatev in naložb ter odplačila 
dolgov v računu financiranja se občina za 
proračun leta 2023 lahko zadolži do višine 
6.000.000,00 EUR.
Občina se lahko likvidnostno zadolži naj-
več do višine 5% vseh izdatkov zadnjega 
sprejetega proračuna, če zaradi neenako-
mernega pritekanja prejemkov izvrševanja 
proračuna ne more uravnovesiti. Likvidno-
stni dolg mora biti poravnan najkasneje do 
31.12.2023. O zadolžitvi odloča župan.
Obseg poroštev občine za izpolnitev ob-
veznosti javnih zavodov in javnih podjetij, 
katerih ustanoviteljica je Občina Vrhnika, 
v letu 2023 ne sme preseči skupne višine 
glavnic 100.000,00 EUR. 

18. člen
(obseg zadolževanja javnih zavodov in 

javnih podjetij) 

Javna podjetja in javni zavodi, katerih usta-
noviteljica je občina, se lahko v letu 2023 
zadolžijo do skupne višine 100.000 EUR 
pod pogojem, da pridobijo soglasje usta-
novitelja. Soglasje o zadolžitvi daje občin-
ski svet.

19. člen
(obseg zadolževanja in izdanih poroštev 
pravnih oseb, v katerih ima občina odlo-

čujoč vpliv na upravljanje)

Pravne osebe, v katerih ima občina odlo-
čujoč vpliv na upravljanje, se lahko v letu 
2023 zadolžijo do skupne višine 400.000 
EUR pod pogojem, da pridobijo soglasje 
ustanovitelja. Soglasje k posamezni zadol-
žitvi do višine 100.000 EUR daje občinski 
svet.

Posredni uporabniki občinskega proraču-
na, javna podjetja, katerih ustanoviteljica 
je občina ter druge pravne osebe, v katerih 
ima občina neposredno ali posredno pre-
vladujoč vpliv v letu 2023 ne smejo izdajati 
poroštev.

20. člen
(obseg zadolževanja občine za upravljanje 

z dolgom občinskega proračuna)

Za potrebe upravljanja občinskega dolga se 
občina lahko zadolži do višine 50.000 EUR.

5. NALOGE NADZORNEGA ODBORA

21. člen
(naloge NO)

Nadzorni odbor izvaja naloge samostojno, 
skladno s programom dela nadzornega 
odbora, o katerem obvesti župana in Ob-
činski svet.

Nadzorni odbor izvaja zlasti:
- nadzor nad razpolaganjem s premože-
njem občine,
- nadzoruje namembnost in smotrnost po-
rabe sredstev občinskega proračuna,
- nadzoruje finančno poslovanje uporabni-
kov proračunskih sredstev.
Če se pri ugotavljanju proračunskega nad-
zora pri uporabnikih ugotovi, da sredstva 
niso bila uporabljena za namene, za katere 
so bila dodeljena, ima nadzorni odbor pra-
vico zahtevati, da se ta sredstva vrnejo v 
občinski proračun in o tem obvesti župana 
občine. To velja tudi za pomanjkljivosti, ki 
so bile ugotovljene pri vodenju finančnega 
in materialnega knjigovodskega stanja.

6. PREHODNE IN KONČNE DOLOČBE

22. člen
(začasno financiranje v letu 2024)

V obdobju začasnega financiranja Občine 
Vrhnika v letu 2024, če bo začasno finan-
ciranje potrebno, se uporablja ta odlok in 
sklep o določitvi začasnega financiranja.

23. člen
(uveljavitev odloka)

Ta odlok začne veljati naslednji dan po 
objavi v uradnem glasilu Naš časopis. Po-
sebni del proračuna in načrt razvojnih 
programov se objavita na spletnih straneh 
Občine Vrhnika, www.vrhnika.si.
Številka: 410-70/2022 (4-01)
Vrhnika, dne 8. 11. 2022 
     

OBČINA VRHNIKA
ŽUPAN

Daniel CUKJATI, l. r.
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Ponujena cena je občutno 
presegala projektantsko oce-
no prenove, kot tudi sredstva 
rezervirana v proračunu. Zato 
smo se takrat odločili, da po-
nudbe edinega izvajalca ne 
sprejmemo in počakamo z no-
vim razpisom do jeseni. Glede 
na to, da bo prenova pretežno 
potekala v notranjih prostorih, 
je dela možno izvajati tudi v 
zimskih mesecih. Ker se grad-
bena sezona počasi izteka pri-
čakujemo, da bi projekt lahko 
zanimal več ponudnikov in 
nam s tem omogočil boljše 
možnosti izbire. 

Recesija v nekaterih se-
gmentih gospodarstva že trka 
na vrata, kar daje upanje inve-
stitorjem, da bodo njihova po-
gajalska izhodišča boljša kot v 
preteklih 2 letih.  

Prenova zdravstvenega 
doma bo končana v predvi-
denem roku. Dodatno bomo 
uredili še stranišče za invali-
de v pritličju objekta, kot tudi 
obnovili dotrajane sanitarije v 
prvem nadstropju.

Začetek obratovanja ambu-
lante je predviden 5.12.2022. 
S tem dnem bodo tudi možni 
vpisi pri novem zdravniku. 

V drugi polovici oktobra 
smo prejeli gradbeno dovo-
ljenje za kanalizacijo ob Lju-
bljanski cesti (za naselje ob 
tenis igrišču Petrič). V kolikor 
bodo pogoji za izvedbo ugodni 
bomo pristopili h gradnji še v 
letošnjem letu, oziroma najka-
sneje v spomladanskih mese-
cih naslednjega leta.  

V zadnjem tednu oktobra 
je bil organiziran sestanek 
s prebivalci Ceste pod goro, 
predstavniki DRI in  DRSI, kot 
tudi projektantom protihru-
pnih ograj. Predstavili so načrt 
postavitve protihrupnih ograj 
od Brega do vključno železni-
ške postaje. Ponovno se je iz-

kazalo, da veliko emisij hrupa 
povzroča mirujoči promet na 
železniški postaji, ko so vla-
kovne kompozicije na čakanju. 
Kljub temu, da je bil s tovor-
nim prometom že sklenjenen 
dogovor o prometnem režimu 
na postaji, emisije hrupa zopet 
postajajo vse večja težava. Po-
slali smo predlog za sestanek 
pri pristojenemu ministru 
kot tudi agenciji za železniški 
promet, ki bi lahko pomagala 
pri reševanju situacije. Zapis 
sestanka si lahko preberete na 
borovniških straneh Našega 
časopisa.

Zopet se je sestala skupina, 
ki obravnava reševanje pro-
storske problematike v osnovi 
šoli. Določili smo izhodišča za 
reševanje prostorske situacije 
v osnovni šoli v naslednjem 
letu. 

Ravnatelj Osnovne šole Dr. 
Ivana Korošca g. Horvat bo 
nastopil nov petletni mandat, 
prav tako bo po novem letu 
svoj mandat začela nova direk-
torica Zdravstvenega doma 
Vrhnika ga. Remškar. Obema 
želim veliko uspeha pri delu 
in dobrega sodelovanja z ob-
činami ustanoviteljicami, saj 
bomo v prihodnosti imeli kar 
nekaj skupnih projektov.

Naj zaključim z lokalnimi 
volitvami. V naslednjih dneh 
boste v poštne nabiralnike 
prejeli obilo volilnega gradiva. 
Programi strank in neodvi-
snih list so si podobni, vendar 
verjamem, da je za pozitivne 
spremembe potrebno ime-
ti dobro ekipo, voljo do dela, 
znanje in tudi kanček sreče. 

Vabim vas, da se udeležite 
volitev ter oddate svoj glas.

Peter Črnilogar, podžupan 
v začasnem opravljanju 

funkcije župana

Županova beseda

Spoštovane občanke 
in občani

 
Konec oktobra smo 
ponovno objavili razpis 
za gradnjo knjižnice v 
objektu bivše trgovine 
Jurček. Zakaj? Ko smo v 
juliju 2022 prvič objavili 
razpis za izbiro izvajalca, 
se je prijavil samo en 
ponudnik.

Obvestilo 

Obvestila Občinske 
volilne komisije 
Občine Borovnica
Predčasno glasovanje
Predčasno glasovanje za vse volivce, ki bodo v nedeljo, 20. 11. 
2022, odsotni iz kraja stalnega prebivališča (kjer so sicer vpisani 
v volilni imenik), bo potekalo

v sredo, 16. 11. 2022, med 7.00 in 19.00 v sejni sobi obči-
ne Borovnica, Paplerjeva ulica 22, Borovnica.

Glasovanje po pošti
Volivci, ki so v priporu, zavodu za prestajanje kazni, v bolnišni-
ci ali v socialnovarstvenem zavodu za institucionalno varstvo 
in želijo glasovati po pošti na območju Republike Slovenije, to 
sporočijo občinski volilni komisiji najpozneje 10 (deset) dni 
pred dnem glasovanja, to je do vključno srede, 9. 11. 
2022. Na enak način lahko glasujejo tudi invalidi, če predložijo 
odločbo pristojnega organa o priznanju statusa invalida.

Volivci, ki jim je bila nepredvideno odvzeta prostost oziroma so 
nepredvideno sprejeti na zdravljenje v bolnišnico ali pa v in-
stitucionalno varstvo socialnovarstvenega zavoda ali so prejeli 
odločbo o invalidnosti po roku iz prejšnjega odstavka, lahko gla-
sujejo po pošti, če to sporočijo občinski volilni komisiji, najka-
sneje 5 (pet) dni pred dnem glasovanja, to je do vključno 

ponedeljka, 14. 11. 2022, in ob tem priložijo ustrezno doka-
zilo (npr. potrdilo ali odločbo).

Na podlagi sklepa DVK, št. 041-5/2022-1 z dne 3. 2. 2022, voliv-
ci, ki so v izolaciji, lahko glasujejo po pošti v skladu z določbo 
tretjega odstavka 81. člena Zakona o volitvah v Državni zbor, 
pod pogojem, da so v izolaciji najpozneje 5 (pet) dni pred 
dnevom glasovanja, to je vključno do ponedeljka, 14. 11. 
2022 in da obvestilu (vlogi) občinski volilni komisiji ob tem 
predložijo ustrezno dokazilo (izvid o pozitivnem testu ali SMS-
-obvestilu o pozitivnem testu).

V zahtevku mora navesti svoje osebne podatke ter naslov, na ka-
terega naj mu volilna komisija pošlje volilno gradivo.

Glasovanje na domu
Na podlagi 83. člena Zakona o volitvah v Državni zbor (glaso-
vanje na domu) lahko volivci, ki se zaradi bolezni ne morejo 
osebno zglasiti na volišču, v katerem so vpisani v volilni imenik, 
glasujejo pred volilnim odborom na svojem domu, pod pogojem, 
da obvestilu priložijo ustrezno zdravniško potrdilo (sklep DVK, 
št. 041-5/2022-2 z dne 03.02.2022). Za zdravniško potrdilo šteje 
vsaka pisna potrditev zdravnika (tudi npr. elektronska pošta), iz 
katere izhaja, da se volivec zaradi bolezni ne more osebno zglasi-
ti na volišču. Potrdilo o bolezni lahko izda katerikoli zdravnik, ki 
izpolnjuje pogoje za opravljanje zdravniške službe (ne le osebni 
zdravnik). 

Na domu lahko glasujejo tudi volivci, ki bodo v izolaciji, pod po-
gojem, da o tem obvestijo Občinsko volilno komisijo najpozne-
je 3 (tri) dni pred dnem glasovanja, oziroma najpozneje, 
to je vključno do srede , 16. 11. 2022 in da obvestilu (vlogi) 
Občinski volilni komisiji o tem priložijo ustrezno dokazilo (iz-
vid o pozitivnem testu ali SMS obvestilo o pozitivnem testu). 

Predlaganje zaupnikov
Predstavnik kandidature oziroma liste kandidatov lahko do 
vključno ponedeljka, 14.11.2022,  Občinski volilni komisiji 
Občine Borovnica, predloži seznam zaupnikov. 

Občinska volilna komisija

Obvestilo 

Obvestilo volivcem o 
načinu glasovanja

V nedeljo, 20. 11. 2022, bodo redne lokalne volitve za župana in 
člane Občinskega sveta. 

ŽUPAN
Glasujete za enega kandidata tako, da obkrožite številko pred 
njegovim imenom in priimkom.

ČLANI OBČINSKEGA SVETA
Glasujete za eno listo tako, da obkrožite številko liste kandida-
tov, za katero glasujete. Če želite dati posameznemu kandidatu 
z liste, za katero ste glasovali, prednost, vpišete v prostor pri 
listi zaporedno številko kandidata s tiste liste, ki mu dajete glas.

Vse občane Občine Borovnica vabimo, da se volitev udeležite 
in volite.

Občinska volilna komisija

Ob zaključku prenove odseka železniške 
proge Ljubljana–Divača med Ljubljano 
in Brezovico ter začetku del na odseku 
Brezovica–Borovnica, je v petek, 21. 10. 
2022, ob 12.45, na železniški  postaji 
Borovnica potekala slovesnost, ki so se je 
udeležili minister za infrastrukturo mag. 
Bojan Kumer, vodja projektne skupine 
za okrevanje in odpornost pri Evropski 
komisiji Celine Gauer, direktor Urada RS za 
okrevanje in odpornost mag. Josip Mihalic, 
v. d. direktorja Direkcije Republike Slovenije 
za infrastrukturo Bojan Tičar,  vodja projekta 
prenove železniške proge Goran Korošec, 
vodilni iz sistema Slovenskih železnic ter 
drugi ugledni gostje in nekaj domačinov.

Podžupan v začasnem opra-
vljanju funkcije župana Peter 
Črnilogar je gostom zaželel 
dobrodošlico in poudaril, da je 
malo kje razvoj kraja tako tesno 

povezana z železnico, kot je to v 
Borovnici in da zato velika veči-
na občanov razume, da se bodo 
nevšečnosti, ki jih povzročajo 
dela pri rekonstrukciji železni-

Slovesnost na železniški postaji Borovnica
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Na pobudo Občine 
Borovnice je 25. 10. 

2022, v sejni sobi Občine 
Borovnica, na Paplerjevi 

ulici 22, v BorovnicI 
potekal sestanek glede 

vpliva rekonstrukcije 
železniške proge na 

obremenitve s hrupom.

Udeležili ki so se ga: Boštjan 
Peršak (EPI Spektrum d. o. o.), 
Tadej Lorenci, Goran Koro-
šec (oba DRSI), Bojan Strajnar 
(DRI), Peter Črnilogar, Dolores 
Dolenc Bajc, Andrej Klemenc 
(vsi Občina Borovnica), Alenka 
Kavčič, Dušan Kavčič in Milan 
Nolimal.

Uvodoma je Boštjan Per-
šak predstavil EU in slovenske 

pravne podlage glede regulacije 
obremenitev z emisijami hrupa 
železniškega prometa ter pred 
kratkim s strani Vlade RS po-
trjen Operativni program 
varstva pred hrupom (Ope-
rativni program), s katerim se 
nadomesti Operativni pro-
gram, ki je bil sprejet leta 2018. 
Program obravnava tudi ob-
močja v bližini železniških 
prog z več kot 30.000 prevo-
zov vlakov na leto (pomemb-
ne železniške proge, med katere 
sodi tudi proga Ljubljana–Di-
vača). S programom so za zgo-
raj navedena območja predsta-
vljeni rezultati strateškega 
kartiranja hrupa, ki odražajo 
stanje za referenčno leto 2017. 

Na podlagi ocene obremenje-
nosti prebivalcev, stanovanj in 
stavb so določeni ukrepi za 
zmanjšanje obremenjeva-
nja okolja s hrupom ter se 
tem zmanjšanja škodljivih 
učinkov okoljskega hrupa 
na zdravje ljudi. V skladu z 
Uredbo o mejnih vrednostih 
kazalcev hrupa v okolju mora 
ukrepe varstva pred hrupom 
na virih hrupa vključno z zago-
tovitvijo finančnih virov izvesti 
upravljavec vira hrupa. Finanč-
ni viri za izvedbo ukrepov 
varstva pred hrupom na dr-
žavnih železniških progah 
kot virih hrupa, se zagotavljajo 
iz državnega proračuna. 
Večje rekonstrukcije so v 

ške proge, obrestovale s hitrej-
šimi in bolj pogostimi poveza-
vami z vlaki ter zmanjšanimi 
obremenitvami hrupa. Izrazil 
je zadovoljstvo, ker bomo s pre-
novo proge vsi pridobili zaradi 
skrajšanja potovalnih časov, za 
številne občane pa se bo tudi 
zmanjšala obremenitev s hru-
pom. Opozoril pa je, da predsta-
vlja proga do železniške postaje 
samo polovico dolžine proge v 
naši občini in izrazil pričakova-
nje, da bodo lokalne skupnosti v 
prihodnje prej in bolje vključe-
ne v pripravo tako pomembnih 
projektov ter na koncu izposta-
vil skrb občine za železniško 
dediščino, ki pa je ni mogoče 
ustrezno ohraniti in predstaviti 
zgolj z občinskimi sredstvi in 
entuziazmom prostovoljcev. Z 
ministrom Kumrom se je tudi 
dogovoril za sestanek, na kate-
rem bodo na mizi ne le aktualni 
izzivi pri obnovi proge, temveč 
vsi s prometom povezani izzivi 
občine, ki se tičejo države.

Mag. Josip Mihalic je pouda-
ril, da je od prejetega predplačila 
iz mehanizma za okrevanje in 
odpornost v višini 231 milijo-
nov evrov, Slovenija do danes v 
pripravljene projekte usmerila 
že 156 milijonov evrov. Ome-
njeni mehanizem je finančno 
najobsežnejši del programa EU 
Next generation, iz katerega 
države članice na podlagi na-
cionalnih načrtov, ki jih potrdi 
Evropska komisija, črpajo sred-
stva. Slovenija je upravičena do 
nekaj manj kot 1,5 milijarde 
nepovratnih sredstev, poslužili 
pa se bomo tudi razpoložljivih 
povratnih sredstev. S projekti, 
financiranimi s pomočjo me-
hanizma, bomo do leta 2026 
v Sloveniji uspešno naslovili 
trajnostno gospodarsko rast 
in izzive zelenega digitalnega 
prehoda, katerega cilje je, da do 
leta 2050 EU postane podneb-
no nevtralna. Podprli bomo go-
spodarstvo, naložbe v raziskave 
in razvoj, stanovanjsko politiko, 
socialno varnost in zdravstvo – 
med drugim bosta zgrajeni tudi 

infekcijski kliniki v Ljubljani in 
Mariboru. Najmanj 40 % vseh 
sredstev moramo nameniti ze-
lenemu prehodu in tu bo velik 
del sredstev šel za posodobitev 
železniškega sistema in refor-
miranje organiziranosti javnega 
potniškega prometa, prav tako 
pa tudi za posodobitev elektro-
-distribucijske sistema za po-
spešenega povečevanja deleža 
obnovljivih virov pri oskrbi z 
električno energijo ter zelene 
investicije v gospodarstvo. Mo-
žnost črpanja EU sredstev pa je 
tesno povezana z izvedbo re-
form, sredstva pa bodo dodelje-
ne šele po uspešnem zaključku 
projektov. 

Celine Gauer je izpostavila, 
da je z vidika Evropske komisije 
projekt rekonstrukcije železni-
ške proge Ljubljana–Divača 
pomemben predvsem iz dveh 
vidikov. Gre za enega prvih 
projektov uspešnega črpanja 
sredstva iz 121 milijard evrov 
vrednega mehanizma za okre-
vanje in odpornost, katerega 
cilje je ublažiti gospodarske in 
socialne posledice pandemije 
koronavirusa ter zagotoviti, da 
bodo evropska gospodarstva in 
družbe bolj trajnostna, odpor-
nejša in bolje pripravljena na 
izzive in priložnosti zelenega in 
digitalnega prehoda. Poleg tega 
pa gre za eno od najbolj po-
membnih in zahtevnih podro-
čij zelenega prehoda – prehod 
k brezogljični mobilnosti, ka-
tere zelo pomemben del je tudi 
posodobitev železniške mreže, 
zlasti v državah članicah, kjer 
ta ne ustreza več sodobnim pro-
metnim zahtevam. S takšnimi 
projekti se dosega ključni na-
men mehanizma – spremembe 
za izboljšanje kakovosti življenja 
prebivalcev EU. 

Mag. Bojan Kumer je opozo-
ril, da brezogljične mobilnosti v 
Sloveniji ne bomo mogli doseči 
brez posodobitve železniške in-
frastrukture, to pa ne bo mo-
goče brez 284 milijonov evrov 
iz mehanizma za okrevanje in 
odpornost, ki so namenjeni za 

prenovo 49 km železniških prog 
in treh postaj. Posodobitev že-
lezniške infrastrukture je nujni 
pogoj za doseganje zahtevnega 
cilja preusmeritve tovornega 
prometa s cest na železnice, po-
goj za črpanje evropskih sred-
stev pa je tudi doseganje za naše 
razmere zahtevnega standarda 
hitrosti 100 km/h za tovorne 
vlake. Doseganje standarda 160 
km/h na uro za potniške vlake 
pa ne bo mogoče brez spre-
membe tras oz. odsekov tras 
nekaterih prog ter zelo visokih 
investicij. Ambiciozno smo si 
zastavili cilj, da potovalni čas 
iz Ljubljane do Kopra na eni in 
do Maribora na drugi strani ne 
bi smel biti daljši od dobre ure. 
Vendar samo vlaganja v infra-
strukturo in prevozna sredstva 
ne bodo dovolj. Slovenske žele-
znice moramo tudi bolje uspo-
sobiti za upravljanje prevoznih 
storitev, da lahko prevzamejo 
večji delež naraščajočih potreb 
po prevoznih storitvah. 

Glasbeni program so na slo-
vesnosti izvedli učenci Glasbe-
ne šole Vrhnika. Pianist Jakob 
Aljaž Bratina je zaigral skladbo 
Frederica Chopina Valček v cis-
-molu, op. 64, št. 2. Čelist Jakob 
Maklin je ob klavirski spremlja-
vi učiteljice Olge Zalokar pou-
stvaril Dimitrescujevo skladbo 
Dans taranesc. Kvartet harmo-
nikarjev v sestavi: Nejc Malava-
šič, Šimen Rožmanec, Domen 
Mulej, in Vid Bogataj, pa je 
kulturni spored zaključil s pra-
vo železniško skladbo, skladbo 
Vlak sodobne srbske skladatelji-
ce Dragoslave Petrović, s katero 
so nastopili že na slovesnosti 
ob zaključku projekta Tematski 
park in spominska pot Borovni-
škega viadukta. 

O dogodku so obširneje po-
ročali v TV Dnevniku ob 19.00 
na RTV Slovenija 1, 21. 10. 2022, 
in na Nova 24 TV v oddaji No-
vice ob 19:00, prav tako v petek, 
21. 10. 2022. (OB)

Možnosti zmanjšanja obremenitev s hrupom pri 
prenovi železniške proge v Občini Borovnica
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programu opredeljene kot 
izjeme, na katere se ne nana-
šajo obveze, ki so opredeljene 
v programu, vendar morajo 
kljub temu pri rekonstrukcijah 
izvajalci skladno z zakonoda-
jo izvajati možne in smiselne 
ukrepe za zmanjševanje emisij 
hrupa. Ukrepi za zmanjšanje 
emisij hrupa so opredeljeni na 
treh ravneh: 
• Osnovni (zmanjšanje na virih 

hrupa)
• Aktivni (protihrupne ograje – 

PHO)
• Pasivni (vgradnje protihru-

pnega stavbnega pohištva oz. 
oken) 
Ker se bo po pričakovanjih 

(tovorni) promet na progi Lju-
bljana–Divača v prihodnje 
povečeval, je na osnovi rav-
ni zmanjšanje obremenitev s 
hrupom mogoče doseči le z 
zmanjšanjem emisij hrupa, ki 
jih povzročajo železniška vozila. 
Glede vagonov bodo na osnovi 
EU smernice po letu 2024 iz 
prometa morali biti izločeni vsi 
vagoni z litoželeznimi zavor-
njaki, zaradi česar se bo raven 
hrupa, ki jo povzročajo vagoni 
bistveno zmanjšala. Vendar pa 
se smernica ne nanaša tudi na 
vlečna vozila (lokomotive). Ob-
stoječa bodo zamenjana z no-
vimi, ki ustrezajo najnovejšim 
standardom glede emisij hrupa, 
šele po izteku njihove življenj-
ske dobe oz. ko jih bodo prevo-
zna podjetja izločila iz prometa 
zaradi njihove neekonomično-
sti (pričakovati je, da bo zaradi 
naraščajočih cen goriva to ime-
lo vpliv predvsem na dizelsko-
-električne lokomotive). 

K zmanjšanju na virih 
hrupa prispeva tudi rekon-
strukcija proge, s katero se 
zmanjšujejo tresljaji zaradi bolj 
čvrstega zgornjega ustroja, ela-
stične pritrditve tirnic na pra-
gove, namestitve neprekinjeno 
zvarjenih tirnic ter izboljšav 
na premostitvenih objektih in 
kretnicah. Dodatno bodo k bi-
stvenem zmanjšanju emisij 
kotalnega hrupa pripomo-
gle tudi protihrupne ograje 
(PHO). Zaradi namestitve bliž-
je izvorom hrupa ter bistveno 
manjši širini železniškega ko-

ridorja v primerjavi z avtoce-
stnim, so PHO ob železnicah 
praviloma veliko bolj učinkovite 
od tistih, postavljenih ob avto-
cestah. Zaradi zagotavljanja do-
stopa do proge in izvedbe del na 
progi pa jih je mogoče namestiti 
šele po zaključku same rekon-
strukcije proge. 

Pri načrtovanju rekonstruk-
cije proge Ljubljana–Divača je 
DRSI naročila študijo izdelave 
idejnih rešitev za prioritetna 
področja (ki ni upoštevala po-
drobne tipologije terena). Leta 
2019 so bile na novo določene 
strokovne podlage za izvedbo 
rekonstrukcije železniških prog 
in sprejeta Smernica za načr-
tovanje ukrepov varstva pred 
hrupom zaradi železniškega 
prometa. Na tej osnovi je bila 
uporabljena nova, zelo komple-
ksna metodologije stroškov 
in koristi za izračunavanje 
upravičenosti postavljanja 
PHO kot osnove za izved-
bo aktivni ukrepov. Na njeni 
podlagi se določajo prioritetna 
področja za postavitev PHO, pri 
čemer je mejni strošek 3.000 € 
na decibel na prebivalca. PHO 
segajo okoli 2 m nad višino 
zgornjega roba tirnice, tako da 
je njihova skupna višina med 
3 in 3,5 m. Stroški postavitve 
PHO so visoki in znašajo okoli 
1.000 € na tekoči meter. 

S postavitvijo PHO se hru-
pom železniškega prometa 
praviloma ščiti zgoščena 
območja poselitve (vsaj 5 
do 6 hiš), ne pa posameznih 
stanovanjskih objektov (za te 
pridejo v poštev pasivni ukre-
pi). Za celotno območje, po 
katerem poteka železniška 
proga skozi občino Borov-
nica, je po idejni zasnovi 
predvidena postavitev PHO 
v dolžini 7,4 km. V sklo-
pu sedanj začete prenove 
odseka med Preserjami in 
železniško postajo Borov-
nica (do 1. kretnice) je od 
tega predvidena postavitev 
PHO v dolžini 3,2 km. Do 
sedaj ni bila predvidena posta-
vitev PHO na območju same 
železniške postaje, ki se bo prav 
tako prenavljala v sklopu rekon-
strukcije proge. Vendar se sedaj 

DRSI nagiba k temu, da bi PHO 
postavila tudi na tem območju 
( v dolžina približno 720 m in 
višine 2,5–3,0 m glede na gornji 
rob tirnic) , kar bi bilo po mne-
nju g. Peršaka smiselno, saj je 
na drugi strani Borovniščice na 
območju železniške postaje Bo-
rovnica območje zelo zgoščene 
poselitve. 

PHO imajo zelo majhen 
učinek pri zaščiti pred emi-
sijami hrupa zaradi vleke 
vozil. V kolikor je območje 
poselitve nad samo železniško 
progo, pa se ta učinek še bistve-
no zmanjša, zato jih njihova 
postavitev na območju železni-
ške postaje Borovnica, kjer so 
stanovanjski objekti nad samo 
progo, praktično ne bi imela 
nobenega učinka na zmanj-
šanje izpostavljenosti emisijam 
hrupa. 

Podatki iz strateškega kartira-
nja hrupa iz leta 2017 kažejo, da 
se na železniški postaji Bo-
rovnica dnevno v povprečju 
ustavi med 15 in 16 tovor-
nih vlakov. Verjetno je zaradi 
rekonstrukcije proge sedaj to 
število še večje. Izpostavljenost 
motečim emisijam hrupa je 
mogoče zmanjšati le s pasivni-
mi ukrepi oziroma z vgradnjo 
protihrupnih oken (v kolikor 
ta seveda še niso vgrajena), kate-
rih stroške gradnje na območju 
upravičenosti (to se določi na 
podlagi meritev hrupa) v celo-
ti nosi država bodisi z ukrepi 
upravljanja mirujočih železni-
ških kompozicij oz. njihovih 
pogonskih agregatov. Postavitev 
PHO pa ni ne ekonomsko opra-
vičljiv ne smiseln ukrep. 

V nadaljevanju sestanka so 
Alenka in Dušan Kavčič ter 
Milan Nolimal predstavi-
li obsežen historiat svojih 
prizadevanj, da se zmanjša 
zelo moteč hrup železniške-
ga prometa, v prvi vrsti sto-
ječih železniških kompozicij 
z vključenimi agregati, na 
kakovost življenja na njihovi po-
sesti v neposredni bližini žele-
zniške postaje Borovnica. Hrup 
je izredno moteč in onemo-
goča normalno spanje tudi 
ob zaprtih oknih, izredno 
negativno pa vpliva tudi na 
vse aktivnosti zunaj stano-

vanjskih objektov. Vsi po vr-
sti so izpostavili, da se stanje 
kljub njihovim nenehnim 
prizadevanjem in dopisom 
vodstvu SŽ d.o.o., SŽ ViT d.o.o. 
in SŽ Infrastruktura d.o.o., ne 
izboljšuje, temveč obratno, po-
slabšuje. Stanje se je izboljšalo 
samo neposredno po sklenitvi 
neformalnega dogovora o usta-
vljanju vlakovnih kompozicij 
pred območjem, kjer imajo emi-
sije hrupa najbolj neposreden 
dostop do hiš nad progo in iz-
klapljanju pogonskih agregatov 
dalj časa stoječih kompozicij v 
letu 2018. Milan Nolimal je 
povedal, da po njegovih opaža-
njih ob daljših postankih agre-
gatov ne izklapljajo predvsem 
strojevodje SŽ. Nekateri sicer 
po tem, ko jih osebno opozori 
oz. prosi, da izklopijo agregate, 
to tudi storijo, številni pa ne. 
Dogaja se celo to, da strojevod-
ja za več ur zapusti kabino, ob 
tem pa pusti pogonski agregat 
vklopljen, kar zaradi hrupa ni le 
zelo moteče za bližnje prebival-
ce, temveč tudi zelo negospo-
darno z vidika prevoznika. Po 
njegovem mnenju bi morali ne 
glede na stroške tudi na vzho-
dni strani železniške postaje na 
območju stanovanjskih objek-
tov postaviti PHO. Vgradnja 
protihrupnih oken namreč ne 
bo preprečila hrupa, ki mu je 
izpostavljen takoj, ko stopi iz 
hiše in prekomernemu hrupu 
ne bi smel biti izpostavljen tudi, 
ko stopi iz nje. 

Boštjan Peršak je ponovil, 
da postavitev PHO v tem 
primeru ne bo zmanjšala 

problema in da ga je mogoče 
rešiti samo z ukrepi upra-
vljanja prometa.

Milan Nolimal je opozoril, 
da so že sedaj izpostavljeni 
dodatnemu hrupu zaradi 
začetka del na rekonstruk-
cij odseka proge in da bodo 
še bolj, ko se bodo ta v polnem 
teku, še posebej, ko se bodo iz-
vajala tudi na sami železniški 
postaji.

Gorazd Korošec je odgovo-
ril, da se vpliva znatnih emisij 
hrupa pri rekonstrukciji prog na 
okoliško prebivalstvo dobro za-
vedajo in zato tista dela, ki pov-
zročajo največ hrupa, ne pote-
kajo v nočnem času, kar se da pa 
jih poskušajo zmanjšati tudi v 
času kosil ter ob nedeljah in pra-
znikih. Vendar je za izvedbo 
rekonstrukcije na voljo zelo 
kratko obdobje in vseh del ni 
mogoče izvajati samo v času, 
ko je večina prebivalcev na 
delu ali v šoli. Bodo pa vsa 
dela na odseku med Preserjami 
in železniško postajo Borovnica, 
kot tudi pri prenovi same posta-
je optimizirali tako, da ne bo 
nobenih nepotrebnih del, ki 
bi povzročala prekomerne 
emisije hrupa. Tehnologijo 
rušitve temeljev bodo prilago-
dili tako, da se bodo obstoječi 
temelji rušili samo toliko kolikor 
je potrebno, da ne ovirajo dela 
železničarskih strojev pri bo-
dočem vzdrževanju železniške 
proge. Prav tako bodo dnevno 
spremljali potek del in jih bomo 
v bližini stanovanjskih objektov 
po potrebi in kljub velikemu ča-
sovnemu pritisku tudi na dnev-

nem nivoju časovno omejili v še 
sprejemljiv dnevni okvir Čeprav 
je bila postavitev PHO ob Z 
strani železniške postaje 
Borovnica predvidena šele v 
naslednji fazi prenove železni-
ške proge, jih bodo izvedli že 
v sklopu same prenove žele-
zniške postaje. Zaveda pa se, 
da s tem ne bo rešen problem 
izpostavljenosti prekomer-
nemu hrupu iz obratujo-
čih mirujočih železniških 
kompozicij. Ker je upravlja-
nje mirujočih železniških 
kompozicij v pristojnosti Slo-
venskih železnic, nadzor nad 
varnim upravljanjem in izvaja-
njem železniškega prometa pa v 
pristojnosti Javne Agencije za 
železniški promet Republike 
Slovenije, bi bilo v zvezi s tem 
smiselno obvestiti in pozvati k 
ukrepanju ti dve organizaciji. 

Podžupan v začasnem opra-
vljanju funkcije župana Peter 
Črnilogar se je vsem priso-
tnim zahvalil za udeležbo in 
navzočim občanom obljubil, 
da bo občina na Javno Agen-
cijo za železniški promet 
RS takoj naslovila dopis, v 
katerem jo bo seznanila s 
problematiko izpostavlje-
nosti občanom emisijam 
prekomernega hrupa, ki ga 
povzročajo dalj časa mirujoče 
tovorne železniške kompozicije 
z vključenimi pogonskimi agre-
gati ter v pismu predlagal, da 
agencija skliče sestanek na to 
temo s pristojnimi v sistemu SŽ. 
Podžupan je to naslednji dan 
tudi storil.

Občina Borovnica

Obvestilo 

Obvestilo o popolni 
zapori regionalne 
ceste regionalne ceste 
Podpeč–Brezovica na 
lokaciji železniškega 
podvoza v Notranjih 
Goricah

Kolektor Koling d.o.o. izvajalec nadgradnje prenove 
železniškega odseka Brezovica–Preserje obvešča, da bo 
zgradil novi most železniške proge v Notranjih Goricah, 

ki je hkrati podvoz regionalne ceste Borovnica–Podpeč. 
Zaradi gradnje objekta bodo vzpostavili občasne popolne 
zapore regionalne ceste Podpeč–Brezovica na lokaciji 
železniškega podvoza v Notranjih Goricah. Obvoz 
bo urejen preko AC A1 (Brezovica–Vrhnika) in nato 
regionalne ceste Vrhnika–Podpeč in regionalne ceste 
Brezovica–Vrhnika.

Predvideni termini zapore so naslednji:
1. 12. 11. 2022 (6.00) do 13. 11. 2022 (22.00)
2. 19. 11. 2022 (6.00) do 20. 11. 2022 (22.00)
3. 26. 11. 2022 (6.00) do 27. 11. 2022 (22.00) – rezervni 
termin
4. 3. 12. 2022 (6.00) do 4. 12. 2022 (22.00)
5. 10. 12. 2022 (6.00) do 11. 12. 2022 (22.00)
6. 17. 12. 2022 (6.00) do 18. 12. 2022 (22.00) – rezervni 
termin

Zaradi zapore lahko prihaja do krajših zastojev in 
podaljšanja časa potovanja. Voznike prosijo, da spremljajo 
obvestila o razmerah na cesti in čas odhoda ter izbiro poti 
prilagodijo aktualnim razmeram. 
Voznike prosijo za razumevanje in strpnost v prometu ter 
dosledno upoštevanje začasne prometne signalizacije.

Trgovina KOCKA 
se v taki obliki kot je poslovala do sedaj z 

31.12.2022, ZAPIRA 

Po novem letu bo KOCKA začasno odprta:
- ponedeljek 15.00 do 18.00

- sreda 09.00 do 12.00

- petek 15.00 do 18.00

 vse artikle iz zaloge:
-  šolske potrebščine in pisarniški material, 
-  igrače, družabne igre in darila,
-  artikle za ustvarjanje ( art. program ).

  40%
- na šolske torbe (popust od 40 % do 80 %),

- na novoletne, pustne in velikonočne artikle (popust 50 %).
Vsem kupcem se za izkazano 32 letno zaupanje iskreno 

ZAHVALJUJEMO.

HVALA Vam!
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V sklopu kampanje 
Turistična štafeta 2022, 

s katero želi Turizem 
Ljubljana spodbuditi 

obiskovanje turistično 
manj znanih krajev 
v ljubljanski urbani 

regiji, sta 20. 10. 2022 
Borovnico obiskala 

spletna vplivnica, 
podjetnica in pisateljica 
Katarina Benček in njen 

fant Marko Pavlovič. 

Na železniški postaji Borov-
nica ju je pred muzejsko parno 
lokomotivo poleg dveh električ-
nih koles Turizma Vrhnika pri-
čakalo tudi smuti-kolo, izdelano 
v okviru projekta DEPO-Staro 
za noro. Za ogrevanje sta si na 
njem naredila okusen borov-
ničev smuti, potem pa sta pod 
vodstvom Andreja Klemenca 
krenila na kolesarsko odkriva-
nje železniške dediščine v naši 
občini. Ob vožnji mimo Kolo-
parka Borovnica si Marko ni 
mogel kaj, da se ne bi preizkusil 
v “pumpanju” na pump-track 
stezi in šlo mu je odlično.

Brez težav sta se vzpela tudi 
na “staro štreko” in si z zanima-

njem ogledala železniško čuvaj-
nico 666, kjer ste izvedela osno-
ve zgodovine gradnje železnice 
v naši občini. Sledil je ogled 
Paškega viadukta, ki ovit v me-
glo žal ni omogočal razgledov 
na Ljubljansko barje in njegovo 
hribovito zaledje, vendar ju je 
po drugi strani očaralo mistič-
no megleno vzdušje. Marko je v 
zrak poslal dron in verjamemo, 
da bomo ob turistična vplivne-
ža na njunih spletnih in FB stra-
neh občudovali na zanimivih 

posnetkih na v meglo zavitem 
Paškem viaduktu

Po kratkem ogledu Plečniko-
vega spomenik NOB na Bregu 
pri Borovnici sta se po Cesti 
pod goro vrnila v Borovnico, si z 
zanimanjem ogledala tematski 
park pri Borovniškem viaduktu 
in zavila na malico v gostilno 
Godec. V emajliranih “kangli-
cah”, kakršne so za hranjenje 
malic in kosil včasih uporabljali 
železničarji in drugi delavnic na 
terenu, so jima postregli pravo 

“ajeznponarsko” malico. V eni je 
bil kisli fižol s kranjsko klobaso, 
v drugi pa zabeljeni fižol. Hvala 
Bogu Trohi za idejo za “avten-
tično železničarsko malico” in 
za obe “kanglici”. Hvala tudi 
gostilni Godec za pripravo in 
postrežbo hrane.

Tako okrepčana sta mimo Je-
lenovega viadukta in po stran-
ski cesti čez Dol pri bifeju Škor-
pijon prečkala regionalno cesto 
in se podala na kolesarjenje po 
še vedno v meglo zavitem barju. 
Izvedela sta, da ime Borovnica 
najverjetneje izvira iz poimeno-
vanja Brunica, to pa ima podla-
go v brunih, ki so jih domačini 

nekdaj polagali po močvirnih 
tleh, da so lahko po ravnem pri-
šli do samostana Bistra. Ustavila 
sta se pri nasadih borovnic, kjer 
jima je vodič tudi pojasnil kako 
je prišlo do nasadov borovnic in 
tega, da imamo v Borovnici tudi 
borovnice in Praznik borovnic.

Malo pred 13.00 sta prispela 
v Tehniški muzej Slovenije, kjer 
sta si pod strokovnim vodstvom 
ogledala razstavo O svetlobi, 
prometno zbirko in sam kom-
pleks nekdanjega samostana ter 
se seznanila z njegovo zgodo-
vino. Po kosilu v gostilni Bistra, 
katerega obvezni sestavni sta 
bili Cankarjeva kava in vrhniški 

štruklji, sta se čez “mah” pozno 
popoldan s kolesi v Borovnico 
vrnila sama, vmes pa še v lepem 
sončnem vremenu v zrak spu-
stila dron in posnela številne 
fotografije, ki bodo po objavi, 
v to ne dvomimo, v naše kraje 
privabile na odkrivanje naše 
naravne in kulturne dediščine 
številne nove obiskovalce.

Katarina je svoje vtise obja-
vila na svojem blogu (https://
www.rebelontheway.com/tra-
vel) predvidoma ter Instagram 
in FB profilu.

OB

S polletno zamudo 
se je v organizaciji KD 
Borovnica, HUD Karl 
Barjanski, Društvo 
Zabočela in PGD Breg-
Pako konec oktobra le 
zgodil 3. Kulturahod. 

Ni bil sicer 8. februar, je pa 
vseeno malo dišalo po prazni-
kih, saj smo bili tik pred dne-
vom reformacije. Po Borovnici 
in Kačeniji je tokrat na vrsto 
prišla Faškarija, pohod, ki se ga 
je udeležilo več kot 50 ljudi, pa 
je vodil kulturnik Matjaž Oce-
pek. Tu je nekaj zanimivosti po-
sameznih točk. 

 
Paški most 

Leta 1837 je Avstrija spre-
jela državni odlok za gradnjo 
železnice od Dunaja do Trsta, 
vendar si ni nihče mislil, da bo 
proga južne železnice šla skozi 
Borovnico. Vse ostale variante, 
npr. čez Poljansko dolino ali čez 
Vrhniko, so bile bolj razumljive 
kot ta, ki so si jo izbrali. Mal-
ce so pomagali tudi vrhniški 
furmani, ki proge niso hoteli. 
Uradni dokumenti kažejo, da 
se naj bi za to traso odločili, ker 
naj bi bila najkrajša in najcenej-
ša, pa so se zmotili. Če danes 
pogledamo vse te dokumente, 
vidimo, da so gradbeni lobiji 
odločevalce tako obrnili, da so 
šli po najdražji poti, da so imeli 
gradbeniki največ dela. Tako so 
leta 1850 začeli gradnjo na od-
seku od Preserja proti Logatcu 
in Borovnica je bila posejana s 
petimi mostovi. Vsi imamo v 

mislih borovniški viadukt, na 
katerega ostanek smo ponosni. 
Po jelenskem in dolskem via-
duktu promet še poteka, bila pa 
sta še dva, zvirski in paški most. 
Ta je danes tudi priljubljen kor-
zo Borovničanov. 

Polharska koča Zvirk 
Pomemben del Faškarije je 

tudi polharstvo, ki je tudi slo-
venska tisočletna tradicija in 
tudi način trajnostnega vzdrže-
vanja gozda. Pri polharski koči 
Zvirk sta nas pričakala izkuše-
na polharja Pavle in Robi, ki sta 
nas pozdravila s polharskim 
pozdravom “težak kamen” in 
mini razstavo polharskih pasti 
in ustrojenih kož. Polharji iz 
Brega in Pakega so leta 1974 na 
Lužah postavili polharsko kočo, 
pobudnik katere je bil vaščan 
Viktor Kern. Skupaj s Petrom 
Grmekom in Ivanom Šivicem 
so zbrali lokacijo, ki jo je dovolil 
Marjan Kržič, Marinov starejši. 
Veliko dela in ur je bilo name-
njenih, da so kočo otvorili 1. 5. 
1978. Koča po več kot 44 letih 
še služi svojemu namenu, v njej 
pa je bilo veliko nepozabnih 
dogodkov, od srečanj do pol-
harskih krstov. 

Zvirski ali dovski most 
Ta most bi lahko poimenova-

li “most, ki ga ni več”. Domači-
ni mu rečejo zvirski ali dovski 
most, uporabljata se obe imeni. 
Obstaja šest različnih datumov, 
kdaj naj bi Nemci ta most raz-
strelili. Šlo je proti koncu vojne, 
maja 1945, ko se je nemška voj-
ska umikala. Borovniškega via-

dukta ni bilo več, bila pa je nem-
ška obvozna proga, ki je šla čez 
Dražico. Nemci so se odločili, 
da bodo razstrelili paški most, 
pa se je major odločil, da ga 
zaradi bližine cerkve ne bodo 
razstrelili, pač pa tega zvirske-
ga. Ta most je padel in pot se ni 
nikoli več obnovila. Po vojni so 
naredili novo progo. Slišali smo 
tudi, zakaj je sploh nastala juž-
na železnica. Monarh je bil ve-
lik ljubitelj morja in se je v Trst, 
kjer je imel rezidenco, hodil ko-
pat. S kočijo, tako da je pot do 
tja trajala kar sedem dni. Ker je 
imel vožnje kaj kmalu dovolj, je 
sklical ministre in rekel, naj po-
tegnejo progo vse tja do morja. 

Miklavžev trg 
Po pripovedovanju arhitekte 

Andreje Skubic Petrovič smo 
lahko izvedeli, da je na Pakem 
pred leti že bila enkrat kapelica, 
tam, kjer je zdaj vodnjak. A od 
nje sta ostali zgolj dve majh-
ni fotografiji, s katerima je kot 
študentka arhitekture leta 2010 
poskusila vzeti vse proporce ka-
pelice. Prvotno je bilo mišljeno, 
da bi jo postavili na mestu, kjer 
je že bila, torej pri današnjem 
vodnjaku, kamor so ljudje hodi-
li napajat živino, a so jo zaradi 
velikosti in prometa postavili in 
umaknili pod hrib. 

Tako se je zaokrožil celoten 
trg. Posvečena je sv. Nikolaju, 
pri postavitvi pa so uporabili 
avtohtone materiale, kamen je 
namreč iz Podpeči. Leta 2011 je 
bila tudi slovesna otvoritev trga 
in z njim je kraj tudi malo bolj 
zaživel. 

Spomenik NOB 
Je delo velikega mojstra ar-

hitekture Jožeta Plečnika, po-
stavili so ga leta 1951 pred ga-
silskim domom na Bregu, ga je 
predstavil nekdanji borovniški 
župan Andrej Ocepek. Ima 
obliko korintskega stebra, po-
stavljen je na nizek podstavek z 
rozetno mrežo. Posvečen je 26 
padlim borcem in v internaciji 
umrlim vaščanom z Brega in 
Pakega. Sledilo je še okrepči-
lo, za katero so poskrbeli člani 
PGD Breg-Pako in živa glasba 
Fantov s kužnice. Že zdaj pa si 
lahko zabeležite datum 4. Kul-
turahoda in sicer bo na kultur-
ni praznik, 8. februarja 2023. 
Smer: Dol-Laze. 

Rok Mihevc 

Na paškem mostu

Pri čuvajnici 666

Na malici pri Godcu

Katarina Benček in Marko Pavlovič 
odkrivala skrivnosti naših krajev

3. Kulturahod: Od železniške do polharske dediščine
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Kako se je začela vaša zdravniška pot? Kdaj ste vedeli, da 
boste nekoč zdravnica? So bile to že vaše otroške sanje 
ali je ta odločitev dozorela kasneje? Kateri je bil tisti od-
ločilni trenutek?
Doma sem iz Izole, tam sem obiskovala osnov-
no šolo, gimnazijo sem končala v Kopru. Že ta-
krat sem spoznala zdajšnjega moža, tako da sva 
par že kar dolgo časa. Študirala sem v Ljubljani. 
Ja, že od nekdaj sem želela biti zdravnica, o tem 
sem sanjala in druge opcije sploh ni bilo. Glede 
na to, da sva z Ernestom hotela zaživeti skupaj in 
se osamosvojiti, sem imela tudi idejo, da bi šla na 
višjo medicinsko šolo, a sem se s podporo moža in 
razredničarke iz gimnazije odločila za fakulteto. 
Globoko v sebi sem vedela, da želim nekaj več. 

Kakšna je bila vaša poklicna pot? Kdaj ste se zaposlili v 
Borovnici?
Čimprejšnja zaposlitev je bila motiv, da sem re-
dno končala študij, kar se pozna zdaj, ko sem 
šla mlada v pokoj. V času študija sem živela pri 
možu v Borovnici, sem pa dajala prošnje za zapo-
slitev v Zdravstveni dom na Vrhniki. Zadnji dve 
leti študija sem bila njihova štipendistka in nato 
sem avtomatsko prišla v Borovnico, kjer sem leta 
1983 začela delati samostojno v istih prostorih z 
dr. Petrovčičem. Moji kolegi so hoteli biti kirurgi, 
kolegice pediatrinje, jaz pa sem si od nekdaj želela 
takšno ambulanto, kot sem jo tudi dobila. Na pe-
riferiji, kjer je ta družinska medicina res prisotna. 
Zajemala sem cele generacije. 

Vam je bilo težko oditi iz sončne Izole v megleno Borov-
nico?
Ne, ljubezen dela vraga, pravijo. Se pa zdaj tja vra-
čam. Ko si mlad, imaš druge perspektive, bila sva 
zaljubljena, imela sva cilj si tukaj ustvariti dru-
žino in življenje. Z upokojitvijo pa se vse raje in 
pogosteje vračam nazaj ob morje. 

Kakšne so bile prednosti in slabosti dela v domačem 
kraju?
Predvsem sem videla prednosti, ker sem res lahko 
veliko delala. Lahko sem imela tudi malo kirurgi-

jo, na začetku sem tudi šivala rane, izrezovala … 
To si lahko delal, če si imel interes in voljo.

Vas je kdaj kakšen pacient za zdravniški nasvet vprašal 
na ulici, v trgovini? So vas ljudje kdaj klicali osebno in 
prosili za nasvet? So kdaj to priložnost izkoristili?
So poskusili. Tukaj sva si bila z dr. Petrovčičem 
malo različna. On je to rad počel, jaz pa ne. Že 
od začetka sem hotela ločiti svoje osebno življenje 
od strokovnega. Na začetku so prihajali in zvonili 
na vratih in določenim ljudem sem se gotovo za-
merila, ker se nisem odzvala. Veste, če je petkov 
večer moj, je moj. In ljudje tega niso razumeli, češ, 
“rekla je ne, ni hotela priti”. Svoj čas sem varova-
la in tudi kakšne vikende sva se z možem hitro 
umaknila in sem znala v petek po končani am-
bulanti “hitro spokati”. 

Ste torej znali odklopiti službo po službi?
Ne, to pa ne. V mislih pa ne moreš. Vedno ti osta-
ne nekaj, vedno nekaj vrtiš. Če si dovolj dobro na-
redil, kaj si naredil, kaj te čaka v ponedeljek, bo šlo 
tako, kot si predvideval, bo šlo slabše … Najbolj 
enostavne stvari seveda lahko zaključiš, če pa je 
nekdo z bolj zakomplicirano diagnostiko in priča-
kovanim izidom, to pa ti melje po glavi. Me vedno 
hecajo, če hodim na Planino strašiti medvede. Ja, 
veliko hodim in dokler nisem imela težav s hrbte-
nico, sem tudi veliko tekla. V teku se vse zmeniš. 
Zdaj z možem veliko kolesariva, a na kolesu ne 
moreš “spucati glave”, ker moraš biti pozoren na 
sto drugih stvari.

Ste pri svojem delu vedeli, kdaj je polna luna, ne da bi 
pogledali na koledar? Tu imam v mislih predvsem zdra-
vstvene težave ljudi ...
Večno vprašanje ... Veste, ljudje delujemo po ne-
kih ciklusih. Ali se to veže na polno luno, pa je 
stvar debate. Seveda se je videlo, da ko je prišel 
določen krog naokoli, so se pojavljali eni in isti 
priimki. Če imaš enega, še gre, če pa sta dva ali 
trije na isti dan, te pa to izpije. Se pozna, da imajo 
ljudje taka nihanja.

Kaj vse je obsegalo vaše delo?
Od začetka vse, kar si želel delati. Od kurative 
do preventive, sistematike in zdravljenja šolskih 
otrok, mala kirurgija. Več je bilo obiskov na domu, 
hodila sem tudi na mrliške oglede. Ne glede na 
to, kako težko je to bilo, sem to dejanje jemala kot 
slovo od svojega pacienta. Ko so začeli ljudje bolj 
“masovno” umirati v bolnišnicah, kdaj niti vedela 
nisem, da je pacient umrl in sem morala biti bolj 
previdna v iskanju informacij. Mrliške oglede zdaj 
opravljajo urgentni zdravniki, ki imajo po zakonu 
določena dodatna znanja in so na razpolago 24 
ur na dan. Veliko sem tudi dežurala v okviru ZD 
Vrhnika. Dokler se ni organizirala nujna medicin-
ska pomoč, pa je bila vsa urgentna služba vezana 
na ambulanto v Borovnici, kar je pomenilo sredi 
dela zapustiti ambulanto in čakajoče paciente ter 
oditi na teren.

Kdaj vam je bilo v tem poklicu najtežje in kdaj najlepše?
V svoji službi sem uživala vseh 40 let. Zmeraj 
pravim, da mora biti grozovito, če hodiš z muko 
v službo. Veliko je bilo lepih trenutkov. Najtežje 

pa je bilo, ko je pri pacientu stvar prešla v palia-
tivo. Pri sporočanju slabe novice imaš še vedno 
na voljo – iskati možnosti zdravljenja, spodbujati, 
dajati upanje. Paliativa pa je, ko moraš reči, “zdaj 
je narejeno, kar je, možnosti zdravljenja so izčrpa-
ne. Sprejmite in živite, kolikor se le da kvalitetno.” 
In to je nekaj najtežjega in nekaj najhujšega. Ker 
ljudje tega ne morejo sprejeti. Seveda, tudi jaz bi 
verjetno težko. Potem se začne iskanje alternativ 
in vseh mogočih možnosti. Tukaj se ti ljudje smi-
lijo, ker izgubljajo energijo, čas, ki jim je ostal, in 
tudi denar.

Ko sva že pri tako težkih temah. Kakšen pa je vaš odnos 
do evtanazije?
Mislim, da še nismo dovolj zrela družba za to. 
Družbena zrelost mora biti zelo visoka. Sem na 
strani tistih, ki opozarjajo, da bi se to lahko zma-
nipuliralo. Potem pa je tu še ugovor vesti ... 

Bi lahko potegnili kakšne vzporednice o zdravju Borov-
ničanov? S kakšnimi težavami se največ spopadamo, kje 
so naše šibke točke? 
Bi lahko mogoče rekli, da so kakšne “zdravstvene tego-
be” značilne za naše borovniško delovno okolje?
Čez leta se je malo spremenilo. Ko sem začela, 
je bil velik problem alkoholizem. Je pa tega zdaj 
bistveno manj, govorim za populacijo, ki sem jo 
imela, torej srednjo in starejšo. Pri problemih sta-
rejše populacije nič takega ne izstopa. Nekaj časa 
je bilo sicer govora, da Borovnica izstopa v števi-
lu rakavih obolenj. Takrat sem iskala v registru, a 
Borovnica svojega registra ni imela do ustanovi-
tve svoje občine. In tako se to ni dalo primerjati. 
A kolikor sem lahko le zbrala, kaj strašno ven ni 
izstopalo, kljub nečisti industriji.

Se mogoče spomnite kakšne hujše nesreče?
Nesreče so se dogajale, tudi smrtne. Nobena ni 
prijazna in vsaka se te dotakne.

S kakšnimi težavami ste se srečevali? 
Od začetka smo bili zdravniki suvereni in lahko 
si delal, kolikor si hotel, kolikor si imel interesa. 
Nič kaj dosti te ni omejevalo. Mnogi mislijo, da 
je 40 let istega dela enolično, ampak moje ni bilo. 
V ambulanti se vedno nekaj dogaja. S prof. Uršo 
Debevec in ostalo ekipo smo več let delali na pre-
ventivnem programu CINDI, ogromno energije 
je bilo vložene in mnogo je lepih spominov na te 
teste hoje. Z dr. Žagarjevo sva začeli s protrom-
botsko ambulanto na Vrhniki. Vedno je bilo nekaj 
novega. Potem se je začelo delo z računalnikom, 
ki je odneslo veliko časa, namenjenega pacientom. 
Tak način dela mi ni bil prijazen. 

Potem ste dobro sodelovali z dr. Žagarjevo?
Dobro sva se razumeli, sva si pa znali tudi ločiti. 
Ona je imela svojo populacijo, svoje delo in svoj 
način. Ona je pristopala na svoj način, jaz na svo-
jega. Če je imela kdaj katera kakšne strokovne 
probleme, sva si pomagali. Vzajemno sva se nado-
meščali in pri tem ni bilo nikakršnih problemov.

Sta torej dva zdravnika dovolj v Borovnici za tolikšno 
populacijo?
Dva sta dovolj, morata pa biti dva, nikakor eden 

ali eden in pol. Dva imata zagotovo dovolj dela.

Kaj pa sodelovanje z medicinsko sestro? 
Delo v ambulanti je zmeraj bilo in bo timsko delo. 
Brez dobre sestre, tu mislim na njeno strokovnost 
in njeno človečnost, je učinek dela slabši. Sestra 
je prvi kontakt, prvi vtis, ki ga dobiš ob obisku 
ambulante. In tukaj bi se posebej zahvalila sestri 
Mateji, ker je bila vse to. 

Je kdaj kdo prišel s papirnatim receptom nazaj, pa vas 
zaradi nečitljive pisave vprašal o vsebini napisanega? 
Od začetka sem se zelo trudila in sem imela dolgo 
lepo pisavo. Je pa res, da si jo potem pokvariš, ker 
toliko hitiš. Se pa ne spomnim, da bi kdo iz lekar-
ne prišel in prinesel recept nazaj, češ da ga ne zna 
prebrati. So se pa vsi čudili, ker sem ves čas pisala 
samo z nalivnim peresom. Nalivnik je bilo tudi 
eno od prijaznih daril hvaležnega pacienta.

Dobra iztočnica, ste dobivali tudi kakšna darila v zahva-
lo za opravljeno delo?
NIč kaj tako vrednega, da bi morala prijaviti. 
Seveda, kakšna jajčka, kavica, sladkarije. Take 
malenkosti zagotovo, kaj več pa ne. Poskus kakr-
šnega koli denarnega darila sem vedno ostro in 
nekompromisno zavrnila. Glede tega imam čisto 
vest!

Boste pogrešali ambulanto?
Ne. Ko se enkrat odločim, se odločim. Seveda 
sem tehtala, dve leti sem napovedovala, da bom 
počasi šla in se poslavljala, zdaj pa sem se dokonč-
no poslovila. Šla bi lahko že prej, a zaradi kovidne 
situacije sem odhod odložila. 

Če bi nekdo napisal biografijo o vašem življenju, kakšen 
bi bil naslov?
“Poslušanje”. Jaz sem 40 let več ali manj poslušala. 
Moje delo je temeljilo na poslušanju.

Pa ste se naposlušala?
Včasih ja, včasih je bilo naporno, imela sem obču-
tek, da sem kot vrč, v katerega zlivajo iz vseh kon-
cev. Potem, ko se je to prelilo, je to najprej občutil 
mož in družina. Imela sem vso njihovo podporo, 
da sem tudi to prebrodila. 

In kaj vas čaka v pokoju?
O tem ne razmišljam na dolgi rok, bolj sproti. 
Bom pa veliko brala, ker zelo rada berem. Prej sem 
bolj strokovno, zdaj leposlovje. Ne znam zaspati 
brez knjige. Imava pa z možem že 20 let tudi av-
todom, tako da sva že kar nekaj prepotovala. Zdaj 
bodo prišle na vrsto destinacije, za katere je treba 
imeti več časa. Veliko mojega časa pa bo deležen 
tudi vnuk Fran. 

Imate še kakšno sporočilo vsem svojim nekdanjim pa-
cientom?
Milijon sporočil.

Začniva s prvim. 
Ne vem, kako bi strnila. Poskusite uživati svoje 
življenje, izkoristite vsah dan. Hvala vam za vaše 
zaupanje v vseh teh štiridestih letih in želim vam 
vse dobro.

Pogovarjal sem se Rok Mihevc.

Intervju:

 Dr. Marija Munda: 
“Pri delu v ambulanti sem 

uživala vseh 40 let.” 

Po 40 letih službovanja v ambulanti Zdravstvenega 
doma v Borovnici je slekla svojo zdravniško haljo in 

odložila nalivnik, s katerim je vrsto let pisala recepte, 
ko so bili ti še analogno papirnati. Priznava, da mit o 

zdravniški grdi pisavi sicer drži, a v teh letih nihče ni prišel 
do nje z dilemo, kaj na receptu piše ... Štiri desetletja 

dela v domačem kraju in poznavanje številnih generacij 
je več kot dovoljšen razlog, da je dr. Marija Munda za 

Naš časopis spregovorila o delu zdravnika na periferiji. Z 
veseljem je sprejela vabilo, saj je, kot pravi, po tolikih letih 

poslušanja, dozorel čas, da tokrat tudi kaj pove. 
Dr. Marija Munda ob lončnici, ki ji jo je ob upokojitvi poklonil mož Ernest.

Dr. Munda bolj na začetku svoje zdravniške kariere
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Tudi ženski pevski 
zbor Barjanke letos 

praznujejo pomemben 
jubilej. 

Že 30 let prepevajo in se dru-
žijo na pevskih vajah in slavljen-
ke so to v nedeljo, 9. oktobra, 
obeležile tudi z letnim koncer-
tom.

 30 let je torej minilo, odkar 
sta se leta 1922 združila zbor 
starejših pevk Zlata dekleta in 
zbor mlajših upokojenk. Eno 

leto je bil njihov zborovodja 
Milan Vidic, nato je skupino 
prevzela Marija Zorc. Pozneje 
se je zboru pridružilo 9 pev-
cev in nastal je mešani pevski 
zbor, a moški niso dolgo zdržali 
in do današnjih dni so ostale 
samo Barjanke, je bilo slišati na 
prireditvi. Leta 2001 je vodenje 
prevzel Rudi Cerkv, ki jih vodi 
še danes. S strani voditelja Ma-
tjaža Ocepka je požel pohvale, 
da se dobro drži, da je vztrajen 
in trpežen. Sovoditeljica Anka 

Palčič pa je spomnila, da so se 
Barjanke za to priložnost tudi 
na novo oblekle in so rožice za-
menjale nove roza bluze. 

Pevke rade prihajajo na pev-
ske vaje in vztrajajo kljub teža-
vam, ki so spremljevalke tega 
življenjskega obdobja. “Verje-
mite, da vse tegobe lažje pre-
našamo, če se družimo. Tedaj 
se upokojijo vse skrbi in nam 
je lepo. Seveda imamo tudi 
debate o zdravilih, bolečinah 
in vsem, kar nas pesti. Ampak, 
ko začnemo z vajami, je vse 
pozabljeno. Vse pride z leti in 
tableti.” Rade tudi nastopajo 
v domovih za starejše občane, 
prirejajo letne koncerte, od-
zovejo se na različna vabila na 
prireditve, že več kot 20 let pa 
se redno udeležujejo največjega 
shoda pevskih zborov v Šentvi-
du pri Stični. To so dokazovale 
tudi vse razstavljene plakete, ki 
jih dobijo udeleženci pevskega 
tabora. 

V goste na tokratno prazno-
vanje jubileja pa so Barjanke 
povabile tudi Moški pevski zbor 
Štinglc, Otroško folklorno sku-
pino Coklarčki in harmonikaši-
co Karmen Razbornik. 

Rok Mihevc

Vabilo

Vabljeni
na praznovanje 
ob godu sv. Ambroža – zavetnika 
čebelarjev, 10. 12. ob 18h
Dobimo se v cerkvi sv. Marjete,
kjer bomo na začetku sv. maše  čebelarji slovesno vkorakali v cerkev s 
praporjem.
Po sv. maši sledi druženje ob medenih radostih.

ČD Borovnica

Pa je le prišel 
praznični večer tudi 

za Ženski pevski 
zbor Tonja, da so 

žene in dekleta po 
koronskem zamiku 
proslavile svojo 20. 

obletnico. In ta večer 
so poimenovale kar 

“Tonje skozi čas”. 
 
Poleg nekdanjih zborovodij 

so bile vabljene tudi nekdanje 
pevke, ki so se skupini pridruži-
le v vseh teh letih. Kdo so to bile, 
kaj vse so doživele, kam vse so 
šle, je bilo moč preveriti na foto-
grafijah, ki so se na odru pred-
vajale ves večer. Povezovalec 
Borut Doljšak nas je spomnil, 
da je ideja o ženskem pevskem 
zboru vzklila leta 2000 na Tinč-
kovem večeru, v organizaciji 
Kulturnega društva Borovnica. 
Ustanovil ga je pokojni Tone 
Janežič, po katerem v spomin 

Tonje nosijo ime zbora. Spomi-
njajo se ga kot človeka z veliko 
znanja, razgibano glasbeno in-
terpretacijo, življenjsko širino 
in sposobnostjo za ustvarjanje. 
Ko zaradi bolezni ni zmogel več, 
jih je spodbudil “peljite naprej”. 
In so. 

Tako so našle novo zborovod-
kinjo, Marijo Jakomin. Z njo jim 
v spominu najbolj ostaja nastop 

v ljubljanski Festivalni dvorani 
ob vstopu Slovenije v Evropsko 
unijo. Svež veter je v skupino 
prinesla tudi Tina Vahčič, sicer 
učiteljica glasbe v osnovni šoli. 
Uvedla je tridnevne intenzivne 
vaje, z njo so Tonje posnele prvi 
CD z naslovom “V ogledalu” in 
praznovale 10. obletnico delo-
vanja. Z vso resnostjo je žensko 
klepetavost obvladal tudi Jaka 

Jerina. To je bilo, kot je bilo sli-
šati, obdobje, ko članice skoraj 
niso manjkale na vajah, je bilo 
pa to tudi obdobje zahtevnega 
pevskega programa, sodelovanj 
z orkestri, uspešnih tekmovanj, 
izdale pa so še drugo zgoščenko. 

In zdaj Tonje delujejo v petem 
obdobju z zborovodkinjo Evo 
Mori. Poiskale so jo kar z razpi-
som za zborovodje, na katerega 
se je javilo šest kandidatov. Da 
je njena ljubezen do zbora veli-
ka, priča tudi podatek, da se na 
vaje pripelje celo iz Dravograda. 

Je pa ta kraj povezala z Borovni-
co, saj so Tonje že nastopile na 
koncertu tamkajšnjega moške-
ga pevskega zbora “Čaki”. Eva 
je tako Tonje srčno posvojila, 
Tonje pa njo. K temu je dodatno 
pripomogla tudi korona, ki je 
sicer med Tonjami povzročila 
tudi vsip članic, hkrati pa jih 
je združila na daljavo. To je bil 
zanje produktiven čas, saj si 
tako na spletu lahko ogledamo 
njihove tri posnetke: Nisi moja 
korona, Mini in maxi ter Božič-
no voščilo. 

Vse to in še več smo lahko 
o Tonjah slišali na tokratnem 
prazničnem večeru, na katerem 
so članice prejele tudi prizna-
nja s strani Javnega sklada za 
kulturne dejavnosti. Seveda na 
odru niso manjkali redni gostje 
borovniških kulturnih dogod-
kov, Tamburaši pod vodstvom 
Jožeta Zvera. S Slakovo pesmijo 
Čebelar so skupno zaključili ju-
bilejni večer. 

Rok Mihevc 

Napovedovalec Borut Doljšak Ženski pevski zbor Tonja

Tonje skozi čas

Na pevskih vajah so pozabljene vse tegobe 
in bolečine

18. oktobra 2022 smo 
se na igrišču glavne 
enote vrtca Mavrica 

po zelo dolgi koronski 
pavzi ponovno družili 
na že tradicionalnem 

jesenskem živžavu. 

Tokrat smo se vzgojiteljice 
odločile, da naš program po-
pestrimo z jesenskimi delav-
nicami za otroke in odrasle. 
Tako so lahko vsi obiskovalci 
ustvarjali z naravnimi mate-
riali, se preizkusili v metanju 
storžev v koš, premagovali po-
ligon iz pajkove mreže, se spo-
mnili, kako se r̋obka̋  koruzo 
in kako grabi listje. Prav tako 
so vsi oddelki vrtca pripravili 
razstavo otroških izdelkov z 
jesensko vsebino, ki je bila na 
ogled obiskovalcem živžava. 
Med samim druženjem pa so 
se lahko vsi posladkali s peče-
nim kostanjem.

Po tako dolgem času smo 
bili vsi zadovoljni, da smo 
se ponovno lahko družili in 
zabavali, saj smo se zbrali v 
precej velikem številu. Ob tej 
priložnosti se celoten kolektiv 

zahvaljuje za vsak prostovoljni 
prispevek, ki je bil namenjen za 

Šolski sklad.
Nika Zorman 

Jesenski živžav v vrtcu Borovnica

Folklorna skupina
Klas & Šumnik

prireja celovečerni koncert

p r e t e p  z a  p r a z n i k“ “

Horjul
26. 11.

Prosvetni dom Osnovna šola

19.00

Borovnica
3. 12.
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Pred nami so volitve 
za župana in občinski 
svet. Borovnica bo 
dobila četrtega 
župana v zgodovini od 
ustanovitve občine. 

Za ta stolček se potegujejo trije kandidati in vsem 
smo zastavili enajst enakih vprašanj. Mogoče 
vam bodo njihovi odgovori v pomoč pri vaši ne-
deljski odločitvi.
 
Kako bi se predstavili? 
Kakšna je vaša dosedanja poklicna pot,
kakšno je vaše delo in kakšni so vaši hobiji?

Matjaž Ocepek: Sem Matjaž Ocepek in sem ko-
lesar. Že več kot deset let vse poti opravim s ko-
lesom. Taka odločitev izhaja iz moje predanosti 
trajnostnemu načinu življenja. Po izobrazbi sem 
namreč univerzitetni diplomirani biolog. Svojo 
poklicno pot sem začel na univerzi, nato sem kot 
nadomestni učitelj matematike na naši osnovni 
šoli odkril svojo strast do poučevanja. Zdaj učim 
tiste, ki to potrebujejo. 

Peter Črnilogar: Večino svoje delovne dobe 
sem deloval in še delujem v mednarodnih pod-
jetjih. Svojo poklicno pot sem začel kot strojni 
inženir v investicijskem oddelku. Med delom 
sem diplomiral na ekonomski fakulteti. Nadalje-
val sem na področju nabave, vodil sem finance, 
potem sem se zaposlil v prodaji, kjer delujem še 
danes. Rad imam kolektivne športe, rekreativno 
igram dvoranski hokej, kolesarim, rad hodim, naj-
raje v gozdu, rad urejam okolico naše hiše, berem, 
zanima me zgodovina.

Boštjan Zakrajšek: Sem Boštjan Zakrajšek, ne-
odvisni kandidat, ki s podporo skupine volivcev 
kandidiram za župana Borovnice. Sem rojen Bo-
rovničan in kot tak poznam vas, vaše potrebe, že-
lje in pričakovanja. Zato sem s skupino občanov, 
s katerimi imamo iste poglede na razvoj občine 
ustanovil Neodvisno listo ZA razvoj Borovnice. 
Omenjena lista se bo tako kot jaz zavzemala za 
dobrine, ki bodo v dobro VSEM prebivalcem 
Borovnice. Po izobrazbi sem dipl. ekonomist, ob 
delu končujem magistrski študij prava in javne 
uprave. Skoraj 23 let sem zaposlen v URSIKS, 
Ministrstvu za Pravosodje, kot višji pravosodni 
policist-operativni vodja, kjer sem med drugim 
delal kot višji svetovalec na področju investicij, 
javnih naročil in izobraževanja. Pred tem sem bil 
10 let zaposlen v Šolskih delavnicah tehniških šol 
v Ljubljani. 12 let sem bil tudi lastnik in direktor 
podjetja, kjer smo izdelovali in vgrajevali zavorne 
valje za tehnične preglede vozil. Moji hobiji so šah 
(že 30 let poučujem šah na borovniški osnovni 
šoli), od športa vsakega nekaj, pred časom sem si 
kupil tudi starodobno vozilo.

Kako ste vpeti v kraj? V katerih organizacijah delujete, 
kakšne so vaše “lokalne reference”?

Matjaž Ocepek: Delovanje v društvih mi je v 
zibelko položil oče. Sem predsednik ZB NOB Bo-
rovnica. Znotraj KD Borovnica vodim odraslo in 
otroško gledališko skupino, s katero sem izvedel 
dobro obiskane cirkuške dneve. Že tri sklice sem 
občinski svetnik in dobro poznam naš kraj.

Peter Črnilogar: Bil sem občinski svetnik v treh 

občinskih svetih, predsednik Nadzornega odbo-
ra občine Borovnica, predsednik in član več ob-
činskih komisij, predsednik in član nadzornega 
sveta KPV Vrhnika. Sem član izvršnega odbora 
TVD Partizan, bil sem član zgodovinskega dru-
štva, skratka rad imam družbo in sem rad med 
ljudmi.

Boštjan Zakrajšek: Sem predsednik Šahovske-
ga kluba Borovnica in tajnik Društva dolanskih 
fantov in deklet. Moja referenca naj bi bila dobra 
organizacija in vodenje.

Katere osebnostne lastnosti so vaša prednost da 
boste dober župan? 

Matjaž Ocepek: Znam poslušati in sem povezo-
valen. En sam človek ne more narediti skoraj nič.

Peter Črnilogar: Sem velik zagovornik dialoga, 
sodelovanja in spoštovanja sočloveka, ne glede na 
kakršnokoli pripadnost. Vsekakor pa bi kot župan 
strmel k povezovanju in iskanju dobrih idej ter 
rešitev pomembnih za celo občino. Verjamem, 
da sem nekonflikten in potrpežljiv sogovornik, 
znam biti tudi trmast in zahteven, ko je to po-
trebno. 

Boštjan Zakrajšek: Sem povezovalen, stroko-
ven in odločen. Uporabljam ustrezno komuni-
kacijo in dialog. Pošten dogovor in stisk roke mi 
pomenita skoraj več kot podpis na pogodbi.

Kako bi ocenili dva mandata in delo predhodnika
Bojana Čebelo? Kaj bi pohvalili? Menite, da se
občina projektov loteva po primernem
vrstnem redu? 

Matjaž Ocepek: Mandata županovanja gospo-
da Čebele nista bila slaba. Ocenjujem pa, da je 
prepogosto ravnal samovoljno, zato smo danes 
soočeni z nedokončanimi projekti (npr. knjižni-
ca), ki jih je treba nujno sanirati in zaključiti. 

Peter Črnilogar: Dokončana je bila čistilna 
naprava in parkirišče P+R. Dobro je zastavljen 
projekt rezervnega vodnega vira in začelo se je 
urejanje poslovne cone Struge. Sicer pa občina 
potrebuje dolgoročno vizijo razvoja, iz katere 
bodo izhajali prioritetni projekti. To bi morala 
biti rdeča nit razvoja kraja ne glede na to, kdo 
vodi občino.

Boštjan Zakrajšek: Z delom bivšega župana ni-
sem zadovoljen. Ocenjujem, da so neizpolnjene 
obljube, ki jih je pred 8 leti zapisal na svoj pred-
volilni plakat, bile bolj vaba za volivce in njihove 
glasove. Kljub različnim pogledom bi pohvalil 
najin korekten odnos drug do drugega. Občina 
se projektov loteva prepočasi in včasih tudi ne po 
vrstnem redu. Nesmiselno je položiti asfalt in ga 
čez mesec rezati, da se pod njega položijo cevi za 
vodo, elektriko ali kaj drugega. Nastane dvojno 
delo in seveda dvojni stroški.

Naštejte pet večjih projektov, ki jih želite kot župan 
uresničiti. 

Matjaž Ocepek: To so ureditev knjižnice, vodo-
vod Koti z navezavo na vodohram Breg, ureditev 
prostorov in pogojev za mladinsko dejavnost, re-
šitev poplavne ogroženosti in rešitev prostorske 
stiske šole. 

Peter Črnilogar: Na prvo mesto bi postavil 
projekt protipoplavne zaščite za katere imamo 
odobreno sofinanciranje v višini 3,5 mio evrov. 
Pomembno je nadaljevanje izgradnje vodovoda v 
Kotih. Projekt knjižnice bo dokončan tekom leta 
2023, pozornost bo namenjena nadaljnji rekon-
strukciji osnovne šole, ki poka po šivih. Izdelan 
bo projekt umestitve športnega objekta v bližini 
osnovne šole in izdelane bodo idejne zasnove za 
revitalizacijo vaškega jedra. 

Boštjan Zakrajšek: Ureditev prometne infra-
strukture, posodobitev borovniškega vodovoda, 
preselitev knjižnice, širitev vrtca, izgradnja brvi 
čez Borovniščico, izgradnja sončne elektrarne.

Kako boste spodbujali ugodno gospodarsko in 
podjetniško okolje v Borovnici?

Matjaž Ocepek: Predvsem moramo poskrbeti 
za prometno dostopnost ter jasno izpostavljati 
prednosti in možnosti, ki jih ponuja poslovanje 
v Borovnici. Lokalne podjetnike bomo povezali v 
Borovniški poslovni klub.

Peter Črnilogar: Za obrtno cono Struge smo 
sprejeli OPPN konec leta 2021. Nadaljnji razvoj 
cone bo potrebno dogovarjati skupaj z vse-
mi lastniki v coni. Na voljo je še nekaj območij 
za razvoj obrtnih con, vendar je njihova širitev 
vprašljiva zaradi območja Natura 2000. Vseka-
kor bomo spodbujali vsebine, ki se navezujejo na 
uporabo trajnostnih virov in aktivnosti povezane 
s trajnostnim turizmom. 

Boštjan Zakrajšek: Če hočemo konkurirati 
ostalim občinam in privabiti kapital v Borovni-
co, se mora obrtno podjetniška cona začeti širiti 
ven iz centra Borovnice na nove, cenovno ugo-
dne komunalno opremljene površine. Tako bi v 
Borovnico privabili marsikaterega podjetnika, da 
bi (npr. kot v Logatcu), odprl svojo dejavnost v 
naši občini, jo s svojo ponudbo obogatil in poleg 
plačila finančnih obveznosti občini ponudil tudi 
delovna mesta. Osnovni pogoj za to pa ostaja za 
promet in pešce ureditev varne regionalne ceste!

Kakšna je vaša vizija za največji turistični dogodek
 pri nas, dan/praznik/festival borovnic? 

Matjaž Ocepek: Letos smo dobili sposobnega 
organizatorja, ponuditi mu je treba štiriletno so-
delovanje, da dobimo trdno osnovo prireditve. 
Verjamem, da se bodo tako, kot so letos sodelo-
vali folkloristi z uspešnim festivalom, pridružila 
še druga društva, ki bodo v festivalu videla svojo 
priložnost. 

Peter Črnilogar: Dan borovnic postaja vedno 
bolj pomemben turistični dogodek. V letošnjem 
letu so nas obiskale folklorne skupine iz bližnje 
okolice kot tudi sosednje Hrvaške. To so dobri 
obeti, da bo prireditev že v naslednjem letu obo-
gatena z dodatnimi vsebinami. Pričakujemo so-
delovanje kulturnega društva, pridelovalcev bo-
rovnic, lokalnih ansamblov in turističnih kmetij, 
športnih društev, da ta dogodek postane še bolj 
prepoznaven lokalno kot tudi širše. 

Boštjan Zakrajšek: Naj Dan borovnic ostane 
prvenstveno Dan borovnic in ne nekakšen sejem, 

na katerem najdemo vse, od ponudnikov z indij-
sko hrano do prodajalcev motorjev… Mogoče bi 
bilo dobro razmisliti, da bi Dan borovnic bil tako 
kot nekoč izveden v dveh dnevih. Vsekakor bom 
prisluhnil željam in predlogom pridelovalcev 
borovnic in se pri organizaciji prireditve ravnal 
po njihovih nasvetih. Naj bo njihovo trdo delo v 
nasadih na Dnevu borovnic poplačano z dobro 
prodajo.

Kako bi izboljšali položaj mladih v Borovnici? 
Kaj bi jim radi ponudili? 

Matjaž Ocepek: Z obnovitvijo občinskih pro-
storov, kjer je bila MKD Arterija. Ta prostor 
bomo pod določenimi pogoji dali v uporabo regi-
striranemu mladinskemu društvu, ki se ukvarja 
tudi z osnovnošolci. Želim spodbuditi ustano-
vitev občinskega mladinskega sveta, ki naj vodi 
dejavnosti za mladino. 

Peter Črnilogar: V reševanje tega vprašanja 
želimo pritegniti predvsem mlade, naj oni pove-
do kaj želijo. Športna infrastruktura že pokriva 
del aktivnosti, se pa globoko strinjam, da mladi 
potrebujejo svoj prostor za druženje. Občina ima 
v lasti objekt, v katerem je že delovalo Mladin-
sko društvo ARTerija in ima v lasti staro pošto, 
ki pretežno sameva. V obeh objektih lahko ure-
dimo prostore do te mere, da bodo notri lahko 
prireditve in različni dogodki. Odskočno desko 
bomo mladim torej ponudili, saj si želimo njiho-
vega udejstvovanja. 

Boštjan Zakrajšek: Da bi izboljšali položaj mla-
dih v Borovnici, predvsem njihovo družabno ži-
vljenje, ni dovolj, da jim občina da nekaj finančnih 
sredstev in nek prostor, kjer se bodo nekaj časa 
sestajali. Potrebno je pripraviti temeljni doku-
ment, ki bi bil osnova za nadaljnje sistemsko in 
dolgoročno načrtovanje politike mladih v obči-
ni Borovnica. Pred pripravo tega dokumenta je 
potrebno smiselno preučiti realno situacijo med 
mladimi, dobiti od njih povratne informacije o 
tem, česa si želijo, kaj pogrešajo, katero področje 
je dobro urejeno in kje so še rezerve. Zato bi za 
njih pripravil anketo, katere odgovori bi služili kot 
smernice občini, kako naj mladim stopi naproti.

Se strinjate s tezo, da je Borovnica postala
“spalno naselje” in kako bi poživili in popestrili
dogajanje?

Matjaž Ocepek: Raje kot slabšalno oznako 
“spalno naselje” bi stanje opisal, da mnogi, ki de-
lajo v glavnem mestu, spoznavajo prednosti mir-
nega bivanja v varnem okolju z dobro povezavo 
do centra. Novi prebivalci se vključujejo preko 
otrok. Zato potrebujemo več dejavnosti za otroke 
in ljudi vseh starosti.

Peter Črnilogar: Opažam, da se stvari spremi-
njajo na bolje. Novo stanovanjsko naselje vneslo 
v kraj novo živahno dinamiko, veliko mladih 
družin se je priselilo. V programu naše liste smo 
si zadali vizijo, da bomo uredili in oživili staro 
vaško jedro ter centru kraja vdihnili življenje. Vse-
kakor so društva središče kulturnega dogajanja 
in športnega udejstvovanja v lokalni skupnosti, 
zato jim bomo zagotovili višje, vendar namensko 
financiranje. 

Županski 
kandidati o poklicni 
poti, projektih, dnevu 
borovnic, položaju 
mladih in še čem …

Županski kandidati Matjaž Ocepek, Peter Črnilogar in Boštjan Zakrajšek

2
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Boštjan Zakrajšek: Da Borovnica počasi 
postaja spalno naselje se dejansko vidi ob pet-
kih in sobotah, kjer je center Borovnice po-
polnoma prazen. Z akcijami, prireditvami in 
s pomočjo društev moramo zainteresirati vse 
občane, da sodelujejo, da se zanimajo in obi-
ščejo dogodek, ki bi potekal v centru Borovni-
ce. Idej je veliko. Npr. predstavitev in pokušina 
kav vrhniške pražarne, vrhniške pivovarne in 
njihovih piv, kino na prostem, glasbeni nastopi 
posameznikov ali skupin borovniških glasbe-
nikov, lutkovne predstave za otroke, vožnje 
s konjsko vprego, ogled gasilskih vozil PGD 
Borovnica, pokušina izdelkov in dobrot izpod 
rok društva DPŽ Ajda … Naj taka prireditev 
traja urico, dve ali pa cel dan, samo da je in da 
se dogaja.

Ali Borovnica po vašem mnenju potrebuje kulturni 
dom in športni center?

Matjaž Ocepek: Seveda. Vendar si mora-
mo postaviti vrstni red. Sam dajem prednost 
kulturnemu domu, ker je kulturna dejavnost 
veliko bolj prostorsko podhranjena kot šport.

Peter Črnilogar: To smo v naši svetniški 
skupini predlagali na občinskem svetu že te-
kom tega mandata, vendar so se tu naši po-
gledi in pogledi prejšnjega župana razhajali. 
Pripravili bomo projektno dokumentacijo in 
kandidirali za državna ali evropska sredstva. 
To so zahtevne investicije, kjer brez dodatne 
finančne pomoči ne gre. Vendar ponavljam 
še enkrat, za sredstva lahko kandidiraš samo 
z dobro pripravljenim projektom. Samo želje 
niso dovolj. 

Boštjan Zakrajšek: Da. Vendar se zadeve ne 
smemo lotiti velikopotezno. Potrebno je raz-
misliti, kje bo vsak od objektov stal, bo to ena 
zgradba ali dve, kaj se od objekta pričakuje, za 
kakšne namene je zgrajen, bo dovolj parkirišč 
za obiskovalce, itd. Pred tem je potrebno na-
rediti popolno finančno konstrukcijo projek-
ta, da ne bi prihajalo do zapletov, kot so npr. 
nastali pri nakupu trgovine Jurček za namen 
knjižnice.

Kakšna bo po vašem mnenju Borovnica
čez 10 let?

Matjaž Ocepek: Borovnica bo čez 10 let ena 
od najbolj prijetnih občin za bivanje. Prome-
tno bo dobro povezana s središči, urejeno bo 
imela komunalno in družbeno infrastrukturo 
ter živahno družbeno življenje. 

Peter Črnilogar: Borovnico vidim čez deset 
let kot urejeno občino, ki ima dobro urejeno 
infrastrukturo v vseh delih občine, kjer staro 
vaško jedro živi in imajo mladi svoj prostor za 
druženje. Šola, vrtec, športna, kulturna in ga-
silska društva delujejo v primernih prostorih, 
občanke in občani pa se udejstvujejo v dejav-
nostih, ki so jim blizu. Skratka, Borovnica bo 
kraj kjer je prijetno živeti in kjer se krajani do-
bro in varno počutijo.

Boštjan Zakrajšek: Da je občina lahko v 
prihodnosti uspešna, moramo že danes raz-
mišljati, kaj bomo delali in imeli čez deset let. 
Že danes moramo pripravljati projekte, ki jih 
bomo lahko čez nekaj let prijavili na nek razpis 
in uspešno pridobili evropska, državna in dru-
ga sredstva. Zato Borovnico čez 10 let vidim 
kot kraj, prijeten za bivanje, kjer bo urejena 
infrastruktura, varne sprehajalne in kolesar-
ske poti, kraj razbremenjen težkega prometa, 
kraj v katerem ni ostrega dialoga in delitve na 
naše in vaše, temveč kot kraj, kjer vsi delamo 
za skupen razvoj in napredek. Naj postane Bo-
rovnica čez 10 let kraj, kjer bo vsak dobrodošel, 
toplo sprejet ter kraj, kjer se bo lepo in dobro 
živelo. 

 Vprašanja za županske
kandidate sem pripravil

Rok Mihevc. 

R A Z G L A S

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih 
volitvah (ZLV – UPB3, Ur. l. RS, št. 

94/07 in spremembe ZLV-H, Ur. l. RS, 
št. 45/08, ZLV-I, Ur. l. RS, št. 83/12 in 

68/17-ZLV-J in 93/20 – odločba US) in 
v zvezi z določbami 61. člena Zakona 
o volitvah v državni zbor (ZVDZ-UPB1, 
Ur. l. RS, št. 109/06, odločba US, Ur.l. 

RS, št. 54/07, 23/17 in 29/21) objavlja 
Občinska volilna komisija Občine 

Borovnica naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ŽUPANA

dne 20.11.2022

(Obsega naselja: Borovnica, Breg 
pri Borovnici, Brezovica pri Bo-
rovnici, Dol pri Borovnici, Dražica, 
Lašče, Laze pri Borovnici, Niževec, 
Ohonica, Pako, Pristava, Zabočevo)

V seznam so vpisani naslednji 
kandidati:

1.  BOŠTJAN ZAKRAJŠEK 
roj.: 17.08.1968
naslov: Borovnica, Dol pri Borov-
nici 83
poklic: dipl. ekonomist
delo: višji pravosodni policist – 
operativni vodja
predlagatelj: JANEZ NOVAK IN 
SKUPINA VOLIVCEV

2. PETER ČRNILOGAR  
roj.: 02.10.1967    
naslov: Borovnica, Rimska cesta 51
poklic: univ. dipl.ekono-
mist   
delo: direktor prodaje
predlagatelj: ANTON ŽERJAV IN 
SKUPINA VOLIVCEV

3. MATJAŽ OCEPEK   
roj.: 22.11.1965
naslov: Borovnica, Gradišnikova 
ulica 2
poklic: univ. dipl. biolog
delo: inštruktor
predlagatelj: SOCIALNI DEMO-
KRATI 

Številka:  041-0001/2022-68
Datum:    03.11.2022                                                                      

PREDSEDNICA
            OBČINSKE VOLILNE 

KOMISIJE
     OBČINE BOROVNICA

 Bojana Mazi l.r. 

R A Z G L A S

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih 
volitvah (ZLV – UPB3, Ur. l. RS, št. 

94/07 in spremembe ZLV-H, Ur. l. RS, 
št. 45/08, ZLV-I, Ur. l. RS, št. 83/12, 

68/17-ZLV-J in 93/20 – odločba US ) in 
v zvezi z določbami 61. člena Zakona 
o volitvah v državni zbor (ZVDZ-UPB1, 
Ur. l. RS, št. 109/06, odločba US, Ur. l. 

RS, št. 54/07,  23/17 in 29/21) objavlja 
Občinska volilna komisija Občine 

Borovnica naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV 
OBČINSKEGA SVETA

dne 20.11.2022

Volilna enota 1 obsega naselje Bo-
rovnica.

Voli se 7 članov občinskega sve-
ta.

V seznam so vpisane liste z nasle-
dnjimi kandidati:

1.  ZELENI SLOVENIJE
predlagatelj: Zeleni Slovenije
1. DARKO MRŠIĆ, roj. 08.04.1987
Borovnica, Miklavičeva cesta 2
poklic: ekonomist
delo: pravosodni sodelavec

2.  SOCIALNI DEMOKRATI
predlagatelj:  SOCIALNI DEMO-
KRATI
1. MATJAŽ OCEPEK, roj. 
22.10.1965
Borovnica, Gradišnikova ulica 2
poklic: univ. dipl. biolog
delo: inštruktor
2. mag. DAMJANA KARLO, roj. 
02.04.1975
Borovnica, Gradišnikova ulica 22
poklic: magistra znanosti
delo: vodja sektorja v javni upravi
3. SAMO MUŠIČ, roj. 19.10.1989
 Borovnica, Ljubljanska cesta 19A
poklic: elektrotehnik elektronike
delo: direktor, lastnik podjetja
4. ELVIRA ŠIŠIĆ, roj. 03.12.1982
Borovnica, Zalarjeva cesta 30
poklic: grafični tehnik
delo: poslovodja
5. ANDREJ OCEPEK, roj. 
28.11.1942
Borovnica, Gradišnikova ulica 2
poklic: elektromehanik za dvigala
delo: upokojenec
6. JELENA BOJIĆ, roj. 06.03.1981
Borovnica, Gradišnikova ulica 2
poklic: diplomirana fizioterapevtka
delo: diplomirana fizioterapevtka
7. GORAZD PRAH, roj. 25.07.1982
Borovnica, Ljubljanska cesta 35
poklic: gimnazijski maturant
delo: strokovni sodelavec poslanske 
skupine

3. SLOVENSKA DEMOKRAT-
SKA STRANKA
predlagatelj:  SLOVENSKA DE-
MOKRATSKA STRANKA
1. mag. TINE PALČIČ, roj. 
07.12.1984
Borovnica, Pot v Jele 5
poklic: magister agronomije, univ. 
dipl. inž. agr.
delo: direktor pri družinskem pod-
jetju
2. MARIJA PENKO, roj. 03.02.1956
Borovnica, Gradišnikova ulica 8
poklic: administrativni tehnik, soc. 
oskrbovalec
delo: Upokojenka
3. BOJAN KOVAČEVIĆ, roj. 
23.07.1984
Borovnica, Gradišnikova ulica 8

poklic: tehnolog prometa
delo: strojevodja
4. IVANKA JANIKA KRŽIČ, roj. 
25.11.1974
Borovnica, Rimska cesta 26A
poklic: univ. dipl. ekonomist
delo: direktor
5. JANEZ JANŠA, roj. 16.09.1963
Borovnica, Zalarjeva cesta 48A
poklic: prometni tehnik
delo: skupinovodja
6. MARIJA ZORC, roj. 09.04.1942
Borovnica, Gradišnikova ulica 7
poklic: predmetna učiteljica – glas-
beni pedagog
delo: Upokojenka
7. EDVARD BEŠLAGIČ, roj. 
15.01.1952
Borovnica, Rimska cesta 26a
poklic: univ. dipl. inženir elektro-
tehnike
delo: upokojenec

4.  LISTA ZA NAŠO BOROV-
NICO
predlagatelj: ANTON ŽERJAV IN 
SKUPINA VOLIVCEV
1. SLAVKO GABROVŠEK, roj. 
10.03.1965
Borovnica, Rimska cesta 41
poklic: arhitekt
delo: arhitekt
2. NATAŠA TRČEK, roj. 
03.09.1967
Borovnica, Cesta pod goro 26
poklic: univ. dipl. pravnica
delo: načelnica Upravne enote
3. ALJOŠA ŽERJAV, roj. 04.03.1980
Borovnica, Rimska cesta 58
poklic: univ. dipl. mikrobiolog
delo: vodja mikrobiološkega labora-
torija
4. mag. MARGARETA PERNAR 
KENIG, roj. 31.01.1978
Borovnica, Mikuževa ulica 2A
poklic: magister umetnosti
delo: instrumentalist, priznani soli-
stični orkestrski glasbenik
5. ANDREJ ERČULJ, roj. 
08.06.1981
Borovnica, Ob Borovniščici 27
poklic: gimnazijski maturant
delo: trener tradicionalnega karateja
6. mag. MARIJA GABROVŠEK, 
roj. 19.08.1963
Borovnica, Rimska cesta 41
poklic: magister ekonomije
delo: ekonomist
7. VIKTOR DRAŠLER, roj. 
17.10.1956
Borovnica, Ulica bratov Mivšek 32
poklic: univ. dipl. inž. elektrotehnike
delo: prokurist v podjetju

5. NOVA SLOVENIJA - KR-
ŠČANSKI DEMOKRATI
predlagatelj: NOVA SLOVENIJA - 
KRŠČANSKI  DEMOKRATI
1. Dr. ANDREJ ČAMPA, roj. 
06.01.1981
Borovnica, Cesta na grič 2
poklic: doktor znanosti
delo: vodja oddelka za raziskave in 
inovacije
2. BLANKA PETRIČ, roj. 
17.01.1978
Borovnica, Miklavičeva cesta 1
poklic: profesor francoskega jezika 
in univ. dipl. politolog
delo:  logistika - analitik
3. KLEMEN JEVNIKAR, roj. 
30.09.1975
Borovnica, Pot v Jele 16
poklic: profesor matematike in teh-
nike
delo: učitelj
4. ANTONIJA BREZNIK, roj. 
07.03.1959
Borovnica, Ob Borovniščici 19
poklic: univ. dipl. ing. tehnologije 
prometa
delo: upokojenka
5. TOMAŽ ZUPANČIČ, roj. 

01.08.1979
Borovnica, Rimska cesta 22, Borov-
nica
poklic: ekonomski tehnik
delo: samostojni podjetnik

6. NEODVISNA LISTA ZA RA-
ZVOJ BOROVNICE
predlagatelj: BOŠTJAN PERVIN-
ŠEK IN SKUPINA VOLIVCEV 
1. mag. BOŠTAJN PERVINŠEK, 
roj. 14.08.1987
Borovnica, Miklavičeva cesta 6
poklic: magister grafični inženir
delo: grafični oblikovalec
2. ŠPELA ZORC, roj. 29.03.1984
Borovnica, Gradišnikova ulica 13
poklic: kozmetični tehnik
delo: podjetnica - direktor
3. BORIS NEMEC, roj. 26.08.1986
Borovnica, Gradišnikova ulica 10
poklic: dipl. družboslovni informa-
tik
delo: servis telekomunikacij – vodja
4. BRIGITA KOS, roj. 22.03.1977
Borovnica, Mejačeva ulica 11A
poklic: diplomirana vzgojiteljica
delo: podjetnica – direktor
5. SIMON ŠKRJANC, roj. 
31.08.1982
Borovnica, Cesta na grič 45
poklic: strojni tehnik
delo: pismonoša
6. KARMEN RAZBORNIK, roj. 
03.09.1993
Borovnica, Demšarjeva ulica 11
poklic: gimnazijski maturant
delo: vodja vpisnika na sodišču
7. BOJAN MIHEVC, roj. 26.07.1984
Borovnica, Gradišnikova ulica 18
poklic: ekonomski tehnik
delo: oskrbnik
 
Številka:  041-0001/2022-69
Datum:    03.11.2022
    

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE 

KOMISIJE
OBČINE BOROVNICA

Bojana Mazi l.r.

R A Z G L A S

Na podlagi 74. člena Zakona o lokalnih 
volitvah (ZLV – UPB3, Ur. l. RS, št. 

94/07 in spremembe ZLV-H, Ur. l. RS, 
št. 45/08, ZLV-I, Ur. l. RS, št. 83/12, 

68/17-ZLV-J in 93/20 – odločba US) in 
v zvezi z določbami 61. člena Zakona 
o volitvah v državni zbor (ZVDZ-UPB1, 
Ur. l. RS, št. 109/06, odločba US, Ur. l. 

RS, št. 54/07,  23/17 in 29/21) objavlja 
Občinska volilna komisija Občine 

Borovnica naslednji

SEZNAM
ZA VOLITVE ČLANOV 
OBČINSKEGA SVETA

dne 20.11.2022

Volilna enota 2 obsega naselja Breg 
pri Borovnici, Brezovica pri Bo-
rovnici, Dol pri Borovnici, Dražica, 
Lašče, Laze pri Borovnici, Niževec, 
Ohonica, Pako, Pristava, Zabočevo

Voli se 6 članov občinskega sve-
ta.

V seznam so vpisane liste z nasle-
dnjimi kandidati:
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VOL. ENOTA 1 CENTER
BOŠTJAN 
PERVINŠEK
mag. graf. 
inženir //
grafični 
oblikovalec
Miklavičeva

1

2

3

4

5

6

7

1

2

3

4

5

6

KARMEN
RAZBORNIK 

gimnazijski 
maturant // 

vodja vpisnika 
na sodišču

Demšarjeva

SIMON 
ŠKRJANC
strojni 
tehnik //
pismonoša
Cesta na grič

BRIGITA 
KOS
dip. 

vzgojiteljica //
podjetnica, 

direktor
Mejačeva

BORIS 
NEMEC
dipl. družb. 
informatik //
serviser 
telekomunikacij
Gradišnikova

ŠPELA 
ZORC

kozmetični 
tehnik //

podjetnica, 
direktor

Gradišnikova

VOL. ENOTA 2 OKOLICA
BOŠTJAN 
ZAKRAJŠEK
dipl. ekonomist //
višji pravosodni 
policist-operativni 
vodja
Dol pri Borovnici

ANDREJA
BIZJAN

kmetijski 
tehnik //

učiteljica
Ohonica

JOŽKO KOŠIR
kmetijski 
tehnik //
kmet, podjetnik,
direktor
Pristava

IRENA 
BREZOVŠČEK

poslovna 
sekretarka //

referent
Breg pri Borovnici

DOMEN ČERIN
dipl. varstvoslovec 
inf. varnosti //
sodelavec v 
nabavi
Dol pri Borovnici

BRIGITA
PETROVČIČ

finomehanik //
univerzitet. 

zastop. z licenco, 
podjetnica

Breg pri Borovnici

BOJAN 
MIHEVC

ekonomski 
tehnik //
oskrbnik

Gradišnikova

ZA UREDITEV PROMETNE 
INFRASTRUKTURE

 POSODOBITEV VODOVODA

 HITRA PRESELITEV KNJIŽNICE

 SONČNA ELEKTRARNA NA STREHI 
ŠOLSKE TELOVADNICE  

 ŠIRITEV VRTCA

 IZGRADNJA BRVI ČEZ BOROVNIŠČICO

 ZMANJŠANJE ŽELEZNIŠKEGA HRUPA

 POŠTEN ODKUP PRIVATNIH ZEMLJIŠČ

 ODLOČNO IN HITRO UREJANJE ZADEV

www.ZArazvojBorovnice.si

BOŠTJAN ZAKRAJŠEK
za župana Borovnice

Sem zelo realen človek, zato 
vas ne bom zavajal in z 
izmišljenimi obljubami gradil 
gradove v oblakih. Sem rojen 
Borovničan in kot tak poznam 
vas, vaše potrebe, želje in 
pričakovanja. Zato smo s 
skupino občanov, s katerimi 
imamo iste poglede na razvoj 
in vodenje občine ustanovili 
Neodvisno listo ZA razvoj 
Borovnice. Politično sem 
neopredeljen in nimam
težav s  sprejemanjem 
različnih ideologij, 
prepričanj in 
razmišljanj. 

Boštjan 
Zakrajšek

1

6

1. ZELENI SLOVENIJE
predlagatelj: ZELENI SLOVENIJE
1. SULJO ZUKANOVIĆ, roj. 
12.08.1975
Borovnica, Breg pri Borovnici 35
poklic: slikopleskar
delo:  samostojni podjetnik 

2. SOCIALNI DEMOKRATI
predlagatelj: SOCIALNI DEMOKRA-
TI
1. JANKO SMOLE, roj. 18.06.1957
Borovnica, Breg pri Borovnici 7A
poklic: višji upravni delavec
delo:   vodja delavnice
2. SABINA LEBEN, roj. 04.05.1987
Borovnica, Dol pri Borovnici 55
poklic: dipl. sociologinja in zgodovi-
narka
delo:    strokovna sodelavka
3. SVIT OCEPEK, roj. 30.07.1993
Borovnica, Laze pri Borovnici 46
poklic: medijski tehnik
delo:    snemalec
4. FRANC JAKLIČ, roj. 26.06.1951
Borovnica, Brezovica pri Borovnici 1A
poklic: mizar
delo: upokojenec
5. MATEJA ŠEBENIK, roj. 13.04.1977
Borovnica, Ohonica 21
poklic: dipl. delovna terapevtka

delo:    delovna terapevtka

3. SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA
predlagatelj: SLOVENSKA DEMO-
KRATSKA STRANKA
1. DANIJELA TURŠIČ, roj. 05.01.1957
Borovnica, Brezovica pri Borovnici 14
poklic: ekonomski tehnik
delo:  upokojenka
2. JOSIP BELOVIĆ, roj. 12.03.1941
Borovnica, Laze pri Borovnici 26
poklic: TGM strojnik
delo:   upokojenec
3.  NINA MARGARETA MENART, 
roj. 08.06.1997
Borovnica, Laze pri Borovnici 21A
poklic: medijska tehnica
delo: frontend developer
4. RUDOLF VERHOVEC, roj. 
10.04.1953
Borovnica, Zabočevo 25
poklic: prodajalec
delo:    upokojenec
5. IVANKA AMBROŽIČ, roj. 
13.08.1945
Borovnica, Dol pri Borovnici 59
poklic: knjigovez
delo:    upokojenka

4. LISTA ZA NAŠO BOROVNICO

predlagatelj: JOŽE KOROŠEC IN 
SKUPINA VOLIVCEV
1. JOŽE KOROŠEC, roj. 23.04.1969
Borovnica, Brezovica pri Borovnici 10A
poklic: inženir strojništva
delo:   učitelj praktičnega pouka
2. TINA MAZI, roj. 20.02.1984
Borovnica, Niževec 3B
poklic: dipl. vzgojiteljica predšolskih 
otrok
delo:   vzgojiteljica predšolskih otrok             
3. MARKO ŽITKO,  roj. 18.02.1977
Borovnica, Dol pri Borovnici 78A
poklic: oblikovalec kovin
delo:   hišnik
4. KARMEN TURŠIČ, roj. 06.04.1987
Borovnica, Brezovica pri Borovnici 18
poklic: profesorica razrednega pouka
delo:   učiteljica razrednega pouka
5. ALJOŠA HRIBAR, roj. 30.10.1975
Borovnica, Pako 18A
poklic: elektrotehnik - elektronik
delo:   vodja servisa
6. KATARINA LIPOVŠEK, roj. 
25.01.1984
Borovnica, Pako 4
poklic: univ. dipl. ekonomist
delo:    kadrovska služba

5.   NOVA SLOVENIJA - KRŠČAN-
SKI DEMOKRATI

predlagatelj: NOVA SLOVENIJA - KR-
ŠČANSKI  DEMOKRATI
1. dr. PETER SVETE, roj. 16.04.1971
Borovnica, Laze pri Borovnici 10A
poklic: doktor znanosti
delo: vodja oddelka
2. MARIJA ČEPON, roj. 10.08.1962
Borovnica, Pako 45
poklic: gostinski tehnik
delo:    kmetica
3. MATEJ TURŠIČ, roj. 05.04.1979
Borovnica, Zabočevo 13
poklic: prometni tehnik
delo:    direktor v podjetju
4.  MATEJA KRALJ, roj. 09.10.1973
Borovnica, Breg pri Borovnici 62
poklic: univ. dipl. upr. org.
delo:    vodja oddelka 

6. NEODVISNA LISTA ZA RA-
ZVOJ BOROVNICE 
predlagatelj: JANEZ NOVAK IN SKU-
PINA VOLIVCEV
1. BOŠTJAN ZAKRAJŠEK, roj. 
17.08.1968
Borovnica, Dol pri Borovnici 83
poklic: diplomirani ekonomist
delo:  višji pravosodni policist – ope-
rativni vodja
2. BRIGITA PETROVČIČ, roj. 15. 11. 
1968

Borovnica, Breg pri Borovnici 39
poklic:  finomehanik
delo: univerzitetni zastopnik z licenco 

– podjetnica
3. DOMEN ČERIN, roj. 03. 03. 1998
Borovnica, Dol pri Borovnici 56
poklic: dipl. varstvoslovec inf. varnosti
delo: sodelavec v nabavi
4. IRENA BREZOVŠČEK, roj. 08. 12. 
1983
Borovnica, Breg pri Borovnici 57
poklic: poslovna sekretarka
delo: referent
5. JOŽKO KOŠIR, roj. 29. 02. 1968
Borovnica, Pristava 2
poklic: kmetijski tehnik
delo: kmet, podjetnik - direktor
6. ANDREJA BIZJAN, roj. 09.07.1984
Borovnica, Ohonica 3
Poklic: kmetijski tehnik
Delo: učiteljica v avtošoli

Številka:  041-0001/2022-70
Datum: 03.11.2022
     

PREDSEDNICA
OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE

OBČINE BOROVNICA
Bojana Mazi l.r. 
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Tina Mazi
Dipl. Vzgojiteljica  
predšolskih otrok
poklic: Vzgojiteljica

Karmen Turšič
Profesorica  
razrednega pouka
poklic: Učiteljica  
razrednega pouka

Katarina Lipovšek
Univ. dipl. ekonomist
poklic: Kadrovska služba

Jože Korošec
Inženir strojništva
poklic: Učitelj PP

Marko Žitko
Oblikovalec kovin

poklic: Hišnik

Aljoša Hribar
Elektrotehnik  

- elektronik
poklic: Komercialist

Slavko Gabrovšek
Arhitekt
poklic: Arhitekt

Aljoša Žerjav
Univ. dipl. mikrobiolog
poklic: Vodja  
mikrobiološkega  
laboratorija

Andrej Erčulj
Gimnazijski maturant
poklic: Trener  
tradicionalnega 
karateja

Viktor Drašler
Univ. dipl. inž.  
elektrotehnike
poklic: Prokurist

Nataša Trček
Univ. dipl.pravnica

poklic: v. d. načelnika  
Upravne enote  

Ljubljana

Marija Gabrovšek
Magister ekonomije

poklic: Ekonomist

Margareta  
Pernar Kenig 

Magister umetnosti
poklic: Instrumentalist,  

priznani solistični  
orkestrski glasbenik

Lista kandidatov  
za OS volilna  
enota 1

Lista kandidatov  
za OS volilna  

enota 2

Peter Črnilogar

Univ. dipl. ekonomist, direktor prodaje

Peter Črnilogar

Univ. dipl. ekonomist, direktor prodaje

Spoštovani,

po tehtnem razmisleku sem 
se odločil, da s podporo 
Liste za našo Borovnico 
kandidiram za župana 
na prihajajočih volitvah. 
Odločitev sem sprejel, 
ker verjamem, da lahko 
napravimo marsikaj  
dobrega za razvoj in 
prihodnost našega kraja.  
Kot dolgoletni član TVD 
Partizan in občinski svetnik  
se zavedam, da imamo 
veliko razvojnih možnosti, 
ki jih lahko uresničimo. 
Poznam kraj, njegove 
potrebe in izzive. Poklicne 
izkušnje iz različnih področij 
vodenja v mednarodnih 
podjetjih mi bodo 
pomagale, da bomo  
z občinskim svetom in 
upravo izpeljali projekte,  
s katerimi se bo občina 
razvijala in dihala skupaj  
s krajani.

Zagovarjali bomo odprte 
razprave in transparentne 
postopke, v katere boste 
vključeni Vsi, da skupaj 
ustvarimo prihodnost  
našega kraja.

Vabim Vas, da nam 
namenite svojo podporo. 

Lista za našo  
BOROVNICO

LB

1.  Dokončali bomo projekt »rezervni vodni vir« za oskrbo
 Kotov s pitno vodo in ga povezali z zalogovnikom
 na Bregu. Zgradili bomo manjkajočo kanalizacijo
 in subvencionirali izgradnjo malih čistilnih naprav.

2. Nadaljevali bomo projekt poplavne varnosti  
s poglobitvijo struge Borovniščice in ureditvijo vodotoka 
Malence. V ta namen smo letošnjo jesen že pridobili  
3,5 mio evrov nepovratnih sredstev za obdobje od leta 
2023 do 2026.

3. Zagotovili bomo višje financiranje borovniških društev
 in jim uredili primerne prostore za delovanje.  

V Brezovici pri Borovnici se že obnavlja gasilski dom.

4. Uredili in oživili bomo staro vaško jedro ter centru kraja
 vdihnili življenje. Dokončali bomo prenovo občinske
 knjižnice, javni razpis je že v teku. Pristopili bomo  

k pripravi načrtov za nov Kulturni dom in oživili  
mladinski center, ki ga mladi nujno potrebujejo.

5.  Od stanovanjskega sklada in države bomo zahtevali višji 
delež stanovanj za prodajo oziroma dolgoročne najeme. 
Zgradili bomo brv ob novih blokih, uredili kolesarsko pot ob 
Borovniščici in zgradili kolesarski poligon za gorska kolesa.

6. Povečali bomo šolo s preureditvijo šolskega podstrešja
 v pisarne. Nadaljevali bomo s pripravo projekta širitve
 centralnega vrtca, v katerem se bodo združile vse enote.
 Nadaljevali bomo z obnovo športnega parka in 

pripravili projekt za novo športno dvorano ob šoli.

7.  Postavili bomo lastno kotlovnico na biomaso, ki bo
 pokrivala energetsko oskrbo šole, vrtca in športne
 dvorane. Kotlovnica bo zasnovana modularno in bo
 omogočala širjenje energetske oskrbe na industrijsko
 cono Struge (Liko) in blokovsko naselje ob Borovniščici.
 Nadaljevali bomo z ureditvijo industrijske cone Struge
 in spodbujali okolju prijazno industrijo.

8. Podpirali bomo izgradnjo novega nogometnega igrišča
 na Dolu in asfaltirali cesto do igrišča. Obstoječe igrišče
 se bo v manjši meri ohranilo in namenilo treningom.

9. V prenovljeni zdravstveni ordinaciji bomo od
 decembra dalje skupaj z ZD Vrhnika zagotovili
 zdravniško oskrbo. Z nepovratnimi sredstvi bomo
 postavili medgeneracijski center, ki bo lahko tudi
 center za dolgotrajno oskrbo krajanov.

10. Sodelovali bomo z državo in Slovenskimi železnicami
 pri posodobitvi železniške infrastrukture. Prenovili bomo 

mostova v Jele in na železniško postajo. Vztrajali bomo 
pri postavitvi protihrupnih ograj in pripravili projekte  
za obnovo borovniškega stebra ter Paškega mostu.

11. Dokončali bomo kolesarsko in varno pot na Breg
 in Pako. Nadaljevali bomo z urejanjem sprehajalnih
 in kolesarskih poti na Barje in v Kote. Spodbujali
 bomo turistično promocijo Borovnice kot izletniške
 destinacije, dosegljive z vlakom in s kolesom. Pripravili
 bomo projekt za kolesarsko stezo in pločnik na Dolu,
 s katerim bomo pridobili nepovratna sredstva.

LB

4

2

OGLAS  ok.indd   1 6. 11. 2022   13:39:42
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Z vsako novo 
pridobitvijo je naša 

občina bogatejša 
in občanom dviga 
kakovost življenja. 

Mlade družine, ki so 
naša prihodnost, tu 
seveda niso izvzete. 

 
Zato je bil trenutek, ko je 

Župan Janko Prebil v družbi 
ravnatelja Aleksandra Gubeta 
in pomočnice Andreje Naglič 
Kumer prerezal trak in uradno 
odprl vrata prizidka, eden po-
membnejših v tem letu.

Ob svečani otvoritvi je žu-
pan pozdravil vse zbrane goste, 
predstavnike izvajalcev, nad-
zornika, predstavnike osnovne 
šole Horjul, župnika in svetnice 
ter svetnike in sodelavce, ki so 
vsak s svojim deležem prispe-
vali k temu, da smo v Horjulu 
bogatejši za to novo pridobitev.

Prizidek je rezultat dolgo-
letnega dela in prizadevanj. V 
letu 2017 so na občini pričeli s 

pridobivanjem projektne doku-
mentacije za prizidek vrtca, ki je 
nujno potreboval več ustreznih 
površin. Bruto tlorisna površina 
objekta znaša 400 m2, na obči-
ni pa so se po tehtnem premi-
sleku odločili za sodobno EKO 
gradnjo. Zato je večina stavbe 
izdelana iz lesa, razen kletnih 
prostorov, ki so zidani. Izvajalci 
so pri gradnji uporabili veliko 
sodobnih izolacijskih mate-
rialov, sodobnost in varčnost 
gradnje  se kaže tudi pri ogreva-
nju. To je namreč urejeno s to-
plotno črpalko, izmenjevalcem 
toplote in dovodom svežega 
zraka v stavbo. 

Zaradi samega sloga gradnje 
in sodobnega pristopa je bil 
prizidek zgrajen v rekordnem 
času. Gradbeno dovoljenje so 
na občini pridobili 11. 3. 2021, 
pogodbo z izvajalcem Lesni-
na MG oprema d. o. o., ki je 
bil izbran na javnem razpisu, 
pa so podpisali 13. 7. 2021. Naj 
omenimo, da je bil pogodbeni 
znesek v višini 960 000 EUR, 

končna cena pa znaša 994 000 
EUR. Iz ministrstva za šolstvo 
in šport so za sofinanciranje 
pridobili 280 000 EUR. ‘’Ker je 
prizidek zgrajen po vseh najso-
dobnejših standardih EKO gra-
denj, pričakujemo še 145 000 
EUR sredstev. Vloga je poslana, 
vsi parametri izgradnje so bili 
detajlno posneti in predani na 
agencijo’’ še dodaja župan Jan-
ko Prebil.

Zunanjo ureditev so izvedli 
pri Vrtnarstvo Klemen Trobec 
s. p., urejene so bile izravnave 
terena, utrjene z Palisadami in 
armiranimi zelenimi brežina-
mi. Zasadili so tudi okrasne ra-
stline in zamenjali ograjo okoli 
celotnega vrtca.

Notranjo opremo, natančne-
je pohištvo, je dobavila firma 
GRČA center d. o. o. iz Horju-
la v vrednosti 9.600 EUR. Pri 
ATLAS oprema pa so dobavili 
stole, mize, ležalnike in di-
daktični material v vrednosti 
25.000 EUR. Nekaj opreme pa 
se je preselilo iz starega dela 
vrtca. Na občini so uporabno 
dovoljenje prejeli oktobra. S tem 
se je prižgala tudi zelena luč za 
selitev otrok v novi del vrtca.

Župan Janko Prebil je ob 
otvoritvi pojasnil, da imajo s 
prizidkom še nekaj načrtov. V 
samem vrtcu zato čaka v priho-
dnjem letu še kar nekaj aktiv-
nosti. Naročen je nadstrešek na 
vhodu, ki bo postavljen v krat-
kem. V starem delu pa se bodo 
v naslednjih tednih zamenjale 
vse talne obloge na hodnikih. 
Dotaknil pa se je tudi urejanja 
okolice in zadostnih igralnih 
površin: ‘’Pridobiti moramo 
projekte in gradbeno dovoljenje 
za povečanje zunanjih površin, 
kar do sedaj ni bilo možno zara-
di poplavne ogroženosti. V lan-
skem letu smo uspešno uredili 
potok Ljubgojščico v celotnem 
delu, kar pomeni, da je sedaj 
tudi to izvedljivo.’’

V prihodnjih letih bo po 
ugotovitvah župana treba na 
starem delu vrtca zamenjati 
tudi strešno kritino in izvesti 
energetsko učinkovito izolacijo 
strehe. Kaj bo z elektrarno na 
strehi, pa na občini še proučuje-
jo in ugotavljajo njeno dejansko 
ekonomičnost.

Dela torej ne bo zmanjkalo! A, 
kar je najbolj važno, s prizidkom 
so pridobili vsi. Pogoji dela se 
bodo bistveno izboljšali tako za 
vzgojitelje, kakor tudi sedanje in 
nove generacije otrok s starši.

Peter Kavčič, foto: Gašper 
Tominc, Peter Kavčič

Županova beseda 

Zahvala vsem ob 
zaključku še enega 
uspešnega mandata
Spoštovane občanke 
in občani, spoštovane 
sodelavke in sodelavci.

Mineva moj drugi mandat, 
ko ste mi zaupali vodenje naše 
občine in ko se ozrem nazaj, 
smo vsi skupaj lahko upravi-
čeno ponosni na naše dosežke 
in vse opravljeno delo. 

Ob tej priložnosti se želim 
zahvaliti vsem, ki ste kot del 
ožje ekipe ali širše zasedbe kot 
občinski svetniki vestno opra-
vljali svoje poslanstvo. In ne-
nazadnje hvala vsem, ki ste na 
kakršenkoli način pomagali k 
ustvarjanju boljšega življenja 
v skupnostih ali društvih, ki 
delujejo v naši občini.

Ne bom našteval vsega, 
kar smo uspeli narediti in 
premakniti naprej v prvem 
in drugem mandatu moje-
ga županovanja. Menim, da 
opravljeno delo govori samo 
zase. Zato sem se odločil, da 
kandidiram tudi v tretje in se 
veselim vodenja občine tudi 
naslednja štiri leta, pa čeprav 
nas čakajo časi, ki bodo polni 
izzivov! Verjamem, da zmo-
remo premagati vse prepreke, 
kar smo nenazadnje dokazali 
tudi v času pandemije. 

Najbolj pomembno pa je, 
da smo z vsemi gradbenimi 
projekti, ki jih v teh letih res 
ni manjkalo, uspeli urediti 
občinsko infrastrukturo ter s 
tem tudi zagotoviti možnosti 

za nadaljnji razvoj in napre-
dek. Menim, da živimo v zares 
čudovitem delu Slovenije, kjer 
nas obdaja neokrnjena narava 
in zato je naša dolžnost, da 
otrokom in vsem zanamcem 
pustimo vsaj takšno, če ne 
boljše okolje. Vseeno moram 
poudariti, da smo po dolgih 
letih prizadevanj uspeli za-
gotoviti tudi protipoplavno 
varnost v občini, ki nam je se-
daj odprla možnosti za razvoj 
tako individualnih gradenj 
in širitve naseljenosti, kjer si 
bodo mlade družine lahko 
ustvarile svoj dom. Hkrati 
smo poskrbeli tudi za vso in-
frastrukturo, ki jo potrebujejo 
naši obrtniki in večja podjetja 
za dobre povezave z transpor-
tnimi potmi. 

Vse polnoletne občanke 
in občane tudi vabim, da se 
udeležite lokalnih volitev in 
oddate svoj glas svetnikom, 
za katere verjamete, da bodo 
svoje delo najbolje opravljali. 
Volitve so praznik demokraci-
je in prav je, da vsak izmed nas, 
ki ima možnost, odda svoj glas. 
Le tako lahko skupaj rastemo, 
napredujemo in ustvarjamo 
pogoje, da bo življenje v naši 
občini kakovostno. 

Župan Janko Prebil

Župan Janko Prebil je svečano prerezal trak v družbi ravnatelja in njegove pomočnice. 

Uredili so tudi okolico in igralne površine ter poskrbeli za povsem novo ograjo okrog in okrog celotnega vrtca.

Del slovesne otvoritve je bil tudi blagoslov prizidka.

Vhod v prizidek, ki je energetsko izredno učinkovit, saj je zgrajen po najsodobnejših standardih EKO gradnje.

Otvoritev 
prizidka vrtca
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Gradbena 
mehanizacije je 

zadnje mesece v 
pogonu v Žažarju 

kjer poteka gradnja 
kanalizacijskega 

omrežja. 

V novembru so izvajalci del 
največ aktivnosti usmerili v 
gradnjo posameznih krakov saj 
je glavni vod že narejen. Prav 
tako je postavljena tudi čistilna 
naprava, kjer sedaj gradijo opor-
ni zid. 

Ob gradnji kanalizacije soča-
sno poteka tudi dodatna dela in 
urejanje vaške infrastrukture, 
da se delo čim bolj optimizira 
tako časovno kot stroškovno. 
Izgradnja meteornega odvo-
dnjavanja ter vodovoda in pola-
ganje cevi za javno razsvetljavo. 
Župan Janko Prebil sedaj, ko že 
nekaj mesecev poteka gradnja, 
zadovoljen komentira: ''Projekt 

je izredno kompleksen in tu 
lahko čestitam ekipi, ki skrbi, 
da dela lepo naporedujejo! Da 
ne bomo vsakič sproti razko-
pavali Žažarja, smo poskrbeli, 
da se hkrati dela več projektov 
oziroma gradenj, ki jih moramo 
izpeljati, da bo infrastruktura 
tudi tukaj urejena. To pomeni, 
da ne bo treba vsakih nekaj let 

kraja obremenjevati z gradbe-
nimi stroji in razkopavati cest. 
Zato ob gradnji kanalizacije 
hkrati opravljamo tudi vzdrže-
vana dela na vodovodu in me-
teorni kanalizaciji. Obenem se 
gradi tudi javna razsvetljava in 
sodobno telekomunikacijsko 
omrežje. Osebno se zahvalju-
jem vsem vaščanom za potr-

pežljivost, saj vem, da je ob dej-
stvu, da je razkopane pol vasi, 
potrebnega veliko prilagajanja 
in potrpežljivosti.''

Ob tem še spomnimo, da 
bodo na občini poskrbeli tudi 
za vsa gospodinjstva, ki so pre-
več oddaljena, da bi se priklopili 
neposredno na novo kanaliza-
cijsko omrežje. Zato vsem osta-
lim, ki so izven večjih naselij, 
priporočajo, da uredijo grezni-
ce po sodobnih standardih. V 
proračunu za naslednje leto že 
planirajo sredstva za sofinanci-
ranje izgradnje malih čistilnih 
naprav, s čimer bodo rešili te-
žavo s fekalnimi odplakami pri 
objektih razpršene gradnje. 

To bo še zadnji pomemben 
mejnik v skrbi za čisto okolje 
znotraj občine Horjul, vsa dela 
naj bi bila zaključena naslednje 
leto do konca junija. 

Besedilo in foto: 
Peter Kavčič

Vabilo

Osnovna šola Horjul vabi na

BOŽIČNO-NOVOLETNI BAZAR
v četrtek, 23. 11. 2022, ob 17. uri,
v telovadnici OŠ Horjul.

Učenci in kolektiv OŠ Horjul

Vabilo

Jaslice v ZOO park Rožman
V Zoo parku Rožman bomo po dveh letih prekinitve zaradi covida, v 
božičnem času ponovno postavili žive jaslice, ki bodo letos precej 
drugačne od preteklih let. Park bo v božično-novoletnem času 
praznično okrašen in odprt vse dni, same žive jaslice pa bodo zaživele 
v večernem času. Podrobnejše informacije bodo v decembrski izdaji 
Našega časopisa ter na naši Facebook strani Zoo park Rožman.

Vabljeni!

Vsi pohodniki, ki se v zimskem času želite naužiti 
sonca, ko je v dolini megla lepo vabljeni, da peš 
obiščete Koreno nad Horjulom. 

Sicer je predvsem iz horjulskega konca prav ta hrib že sedaj 
zelo priljubljen, ob številnih poteh, ki vodijo na Koreno, pa ste 
sedaj povabljeni čisto na vrh, da pri cerkvi obeležite svoj obisk 
v knjigo. Na Koreni so poskrbeli, da vas čaka tudi nova gobica 
in bo štampiljka zopet dobro vidna. Korena je s svojo višino – 
gre za 729 m visok hrib, ki se nahaja severno od Horjula ravno 
dovolj dvignjena nad Ljubljansko kotlino, da v mesecih, ko po 
nižinah sončne žarke ustavi gosta megla, zagotavlja fantastične 
razglede. 

Z vrha, na katerem lepo obnovljena cerkev sv. Mohorja in 
Fortunata, je razgledna plošča, klop z mizo ter pod njo vpisna 
skrinjica z žigom in knjigo. Verjamemo, da se ne boste takoj po 
prihodu na vrh obrnili nazaj v dolino, saj se nam odpre lep raz-
gled na večji del hribovja osrednje in zahodne Slovenije.

Peter Kavčič,
 foto: Bogdan Marolt

Občinski svetnik in predstav-
nik Bogdan Marolt pojasnjuje: 
»Veseli me, da smo se dogovorili 
za to pridobitev. 

Upam, da bomo cevi razvijali 
le na gasilskih vajah in omarice 

ne bomo nikdar potrebovali za 
dejansko gasilsko posredova-
nje.'« 

Omarica je nameščena na 
strateški lokaciji in lahko dosto-
pna, kar je v primeru požara bi-

stvenega pomena, saj takrat šte-
jejo minute, če ne celo sekunde. 

Pred kratkim je potekala tudi 
vaška delovna akcija priprave 
dostopne poti in dvorišča do 
gasilske garaže na Koreni. 

Gasilci se vsem sovaščanom, 
ki so na kakršen koli način po-
magali, iskreno zahvaljujejo. 

Peter Kavčič, 
foto: Bogdan Marolt

V Horjulu bodo ulice dobile 
praznični izgled že prvi ''vikend'' 
v decembru, ko se bodo prižgale 
lučke, ki prinašajo praznično 
vzdušje in toplino v naša srca. 

Po razmisleku, ali letos prižgati novoletne 
lučke ali ne zaradi situacije z energetsko kri-
zo, so se na občini Horjul vseeno odločili, 
da je prav, da tudi v teh časih, ko je dan kra-
tek, noč pa dolga, zasvetijo luči. Praznična 
razsvetljava je namreč narejena iz varčnih 
LED svetilk in ne porabi veliko električne 
energije. December je mesec obdarovanja, 

ko si vzamemo čas za druženje, za prijatelje 
in družino ter obdarovanje. Tudi letos bo v 
Horjulu darila otrokom nosil sveti Miklavž, 
ki bo otroke obiskal v Prosvetnem domu v 
Horjulu. Miklavž že pridno zbira vsa pisma 
in sporoča, da bo obdaroval otroke do 8. 
leta starosti. 

Vse starše, ki svojih otrok še niste prijavili 
na Miklavževanje, vabimo, da to naredite 
čim prej tako, da pokličete v glavno občin-
sko pisarno. Seveda pa lahko Miklavžev 
obisk pridete pogledat tudi starejši, zagoto-
vo bo tudi letos živahno in zabavno. 

Besedilo in foto: Peter Kavči

Dela se izvajajo od občinske 
meje proti Športnemu parku 
Horjul in lahko rečemo, da so 
do začetka novembra lepo na-
predovala, no sedaj pa so se 
nekoliko zaustavila zaradi zelo 

zanimivega razloga. Ker gre za 
območje, kjer vsako leto čez 
cesto migrira ogromno število 
različnih vrst žab, je treba po-
skrbeti tudi za te male dvoživke. 
Ker projekt upošteva tudi omo-

gočanje varnega prehoda žab 
pod cesto, se trenutno čaka na 
prehode velikosti 100 x 80 cm 
za žabe. 

Teh bodo vzdolž ceste vgradi-
li kar 45. S tem bodo omogočili 
varno migracijo za ogrožene 
dvoživke. Certificirani prehodi 
prispejo predvidoma konec no-
vembra. Sama gradnja regional-
ne ceste naj bi se zaključila po 
planu do novembra 2023.

Besedilo in foto: 
Peter Kavčič

V Žažarju že stoji čistilna naprava

Veseli december 
s prižigom lučk in obiskom sv. Miklavža

Rdeča luč! Gradnjo kolesarke ustavile žabe!

Na Koreno po novo 
štampiljko in
razgled nad meglo

Koreno nad Horjulom varnejša pred požari

Pri cerkvi boste našli škatlo z vpisno knjigo in štampiljko.

Na Koreni je poskrbljeno za dodatno požarno 
varnost, saj je civilna zaščita s pomočjo Občine 
Horjul dobavila dodatno opremljeno gasilsko 
omarico, ki je lahko še kako koristna za hitro 
posredovanje ob požarih. 

V občini Horjul je trenutno odprtih kar nekaj 
gradbišč, največje pa je zagotovo ob cesti, 
ki povezuje Horjul in Vrhniko, kjer nastaja 
širša in bolj varna cesta ter vzporedna 
kolesarska cesta, ki bo del velike kolesarske 
infrastrukture v Ljubljanski kotlini z okolico.
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Po rodu je Dolenjka, a sta jo tako študij 
kot ljubezen pripeljala v osrčje Sloveni-
je, natančneje na Brezovico pri Ljublja-
ni. Študirala je na Fakulteti za družbe-
ne vede in Fakulteti za arhitekturo, saj 
človeka ne dojemamo brez okolja in 
bivanja ter tudi stavbe ne dojemamo 
kot material, ampak kot živ prostor, ki 
mu ljudje damo ali ustvarimo življenje. 
V kratkem pogovoru nam je zaupala, 
kako ji je všeč Horjul in delo v tem no-
vem okolju.

Se lahko na kratko predstavite, od kje 
prihajate, kaj vas je pripeljalo v Horjul v 
Deos?

V Deos Horjul so me pripeljali novi 
karierni izzivi ter tudi kolektivna od-
govornost do družbe, da poskrbim za 
ranljive ciljne skupine tako v praksi 
kot na normativni ravni. V začetku 
leta sem se preizkusila kot delovna in-
štruktorica v Notranjih Goricah, sredi 
leta pa so v kadrovski službi prepozna-
li moj potencial za vodstveni položaj v 
Deos CS Horjul. V preteklih desetih 
letih sem delala v Zavodu Dlan kot di-

rektorica, kjer sem zaposlovala ljudi s 
težavami v duševnem zdravju.

Kako je voditi ekipo tukaj v Horjulu, s čim 
ste recimo zadovoljni in kaj bi lahko po 
vaše še izboljšali?

Delovna ekipa v Horjulu je zelo dobra 
in strokovna, a pogosto slabo nagra-
jena in neupoštevana. Tukaj imamo 
še velik manevrski prostor, kako ljudi 
motivirati in ohranjati na delovnem 
mestu ter jih ustrezno nagraditi. 

Ali se tudi v vaši branži spopadate s 
pomanjkanjem kadra? Kakšen mora biti 
človek, da lahko uspešno dela s starostniki?

Tudi mi se spopadamo s kadrovskim 
pomanjkanjem in izgorelosti zaposle-
nih. Želim si kader, ki bo spočit pri-
hajal na delovno mesto in svoje delo 
opravljal s srcem. Za delo s starejšimi 
so pomembne predvsem naslednje 
vrednote: empatija, potrpežljivost in 
spoštovanje. Menim, da so starostniki 
zelo pomemben del družbe, ki si zaslu-
žijo dostojno staranje in jih smatram 

kot pomemben vir znanja in prenosa 
dobrih navad med generacijami. Moj 
cilj je, da bi bili starejši bolj aktivno 
vključeni in sprejeti v družbo, kljub 
temu da so nastanjeni v institucional-
no varstvo.

Kako vam je všeč v Horjulu, ste si vzeli čas 
za sprehod skozi medgeneracijsko središče?

Horjul me spominja na dolenjske griče 

in se tu počutim zelo domače. Kot pro-
stor ponuja veliko narave, pogledov na 
sosednje hribe, jutranja meglica pa ga 
naredi še bolj skrivnostnega. 

Kje vidite največje možnosti za napredek in 
za že boljšo izkušnjo bivanja starostnikov v 
horjulskem domu Deos?

Čeprav je naselje samega jedra Horjula 
majhno, ima bogato kulturno dedišči-
no ter nam tako ponuja številne poti in 
točke za raziskovanje. Tako, da zagoto-
vo so še stvari, ki jih lahko odkrijemo 
in vključimo v svoje delo.

Peter Kavčič
Foto: Osebni arhiv Silva Janežič

Konec novembra je že čas, 
da vaš avto preobujete v 
ustrezne zimske pnevmatike. 

Zakon o pravilih cestnega prometa 
predpisuje, da morajo biti motorna in 
priklopna vozila med 15. novembrom 
in 15. marcem ter v zimskih razmerah, 
ki se pojavijo zunaj omenjenega obdo-
bja, opremljena z zimsko opremo, tudi 
če temperature niso prav nič zimske.

 Dokler ne bo zadišalo po snegu, 
bodo seveda vulkanizerske delavnice 
še nekoliko samevale, toda ob prvi na-
povedi snežne pošiljke bo slika povsem 
drugačna. 

Zato ni čisto nič narobe, če obisk de-
lavnice opravite, še preden naše kraje 
zajamejo hladne fronte. Letna pnev-
matika namreč zaradi svojega profila 
in zmesi gume ne zmore poskrbeti za 

tako dober oprijem in varnost, kot to 
zmore zimska pnevmatika, ki imam 
zaradi lamelirane strukture bistveno 
več ostrih robov, ki poskrbijo za boljši 
oprijem na spolzki podlagi. 

Poleg tega tudi sama zmes zimske 
gume vsebuje večji delež silike, ki za-
gotavlja ustrezno prožnost tudi pri zelo 
nizkih temperaturah. Guma ima sicer 
lastnosti, da postane pri temperaturah 
pod ničlo bolj toga in s tem ne nudi več 
enakega oprijema, proizvajalci pa prav 
z dodajanjem silike to izboljšajo.

Za nasvet, kdaj je najbolje menja-
ti letne za zimske pnevmatike, smo 
povprašali Jureta Prebila iz podjetja 
Aniks plus d.o.o., ki se ukvarja z vul-
kanizersko dejavnostjo, diagnostiko in 
popravili avtomobilov v Ljubgojni pri 
Horjulu.

‘’Vulkanizerji smo sicer že kar nava-
jeni, da ob prvih pošiljkah snega dela-

mo cele dneve. Zato predlagam vsem, 
ki bodo morali menjati pnevmatike, 
da to naredijo čim prej, predvsem pa 
se predhodno naročijo in dogovori-
jo za termin. V vsakem primeru pa 
močno odsvetujem vožnjo z letnimi 
pnevmatikami v snegu ali poledici, saj 
je nevarnost zdrsa s ceste velika. Poleg 
tega s tem spravljate v nevarnost sebe 
in druge udeležence v prometu.’’

Zaradi težav v dobavah, ki pestijo 
avtomobilsko industrijo, si je priporo-
čljivo tudi pravočasno zagotoviti ustre-
zne pnevmatike za vaš avto, sploh če 
so vaše zahteve specifične ali dimenzi-
je odstopajo od najbolj pogostih stan-
dardov. 

V zadnjih letih so postale priljubljene 
tudi celoletne pnevmatike, ki pa pred-
stavljajo kompromis in so primerne za 
voznike, ki delajo malo kilometrov. Ob 
tem moramo opozoriti, da vseeno ne 
dosegajo takšnih rezultatov, kot zim-
ske pnevmatike, ko so pogoji na cesti 
zares zimski. 

V svoji delavnici imajo tudi robotski 
stroj za menjavo pnevmatik, ki je sicer 
namenjen menjavi pnevmatik na dra-
gih in občutljivih litih platiščih večjih 
dimenzij, saj platišč med delom ne po-
škoduje. 

V primeru naročanja na premontažo 
ali kakšna druga vprašanja, povezana s 
servisom ali programiranjem senzor-
skih ventilov ter ostalo avto diagno-
stiko in manjšimi popravili, se lahko 
obrnete na Jureta (telefon O31 854 
514) oziroma jih kontaktirate po e-po-
šti aniks.plus@siol.net.

Peter Kavčič
Foto: Peter Kavčič

Jure Prebil svetuje, da pnevmatike menjate pravočasno in ne čakate, da pade prvi sneg.

Kljub toplemu vremenu
ne pozabite na zimsko obutev vašega avtomobila

Intervju: 

Silva Janežič – direktorica Deos Horjul
Pogovarjali smo se s Silvo Janežič, 

novo direktorico doma starejših Deos v Horjulu, 
ki je energična, polna elana in dobre volje, 

kar prenaša tudi na vse okrog sebe. 

Silva Janežič v družbi stanovalke.

V oktobru je potekala 
menjava žarnic, na 

nekaterih delih omrežja 
javne razsvetljave. 

Sodobne LED svetilke so zamenjali 
na javni razsvetljavi za manj porabe 
električne energije, saj se na občini 
zavedajo, da je treba na vsakem kora-
ku paziti na porabo energije, ki ni več 
tako samoumevna kot nekoč. 

 Menjava dosedanjih luči z LED 
tehnologijo je potekala na Stari cesti 
v Horjulu in po naselju znotraj vasi 
Ljubgojna ter ob Vrhniški cesti. Ob 
Cesti v Zagorici so vgradili 6 povsem 
novih LED luči z močjo 20 W, samo 
za primer pa povemo, da so bile stare 
svetilke močne 150 W in več, kar je 
velika razlika v moči, a nikakor ne v 
svetilnosti. Vse skupaj so na občini 
zamenjali 45 svetilk. Za strokovno 
izvedbo je poskrbel izvajalec Nagode 
Matjaž sp. Svetilke javne razsvetljave 
so sicer pomemben del naše prome-

tne varnosti, ki se odraža predvsem 
v zimskih mesecih, ko so dnevi krajši, 
noči pa dolge. Kolesarji in pešci so 
tudi zaradi tega bolj vidni in varni, 
a vseeno poudarjamo, da za svojo 
varnost lahko največ naredite sami z 
uporabo odsevnih teles, kot so jopi-
či, trakovi ali kresničke. Veliko pa že 
pomaga, da med sprehodom vklopite 
lučko na vašem pametnem telefonu 
in tako opozorite nase.

Besedilo in foto: Peter Kavčič

LED svetilke porabijo bistveno manj 
električne energije.

Manj elektrike za več svetlobe
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 »To je bil moj drugi maraton letos. Poleti sem 
tekel na Cipru, kjer sem zaradi poškodb na mišici 
leve noge moral odstopiti. 

Poškodba se mi do maratona v Ameriki še ni 
povsem zacelila, čeprav sem veliko delal na od-
pravi poškodbe,« je povedal Jože, za katerega je 
bil ameriški maraton 11. po vrsti v njegovi karieri, 
sodi pa med največje svetovne športne dogodke. 
»Že sama udeležba je posebno doživetje, ker gre 
za potovanje onkraj oceana, za velik časovni za-
mik, velemesto … To so posebni občutki. Odhod 
terja veliko priprav. 

Včasih si v negotovosti, ali te bodo spustili, do 
zadnjega trenutka,« dodaja sogovornik, ki se je 
onkraj luže podal še s tremi spremljevalci. Kljub 
velikemu navdušenju pa je na teku doživel hladen 
tuš. Približno na polovici teka, se mu je »ustavilo«. 
»Ne vem, kaj je bilo, ampak na pol poti sem tako 
rekoč ugasnil. Že na štartu sem občutil nekakšno 
nelagodje, ki ga ne znam opisati. Kdo ve, mogoče 

je name vplivala tudi močna koncentracija vo-
njevpri nas nedovoljenih opojnih substanc, ki pa 
so tam dovoljene.« Tako je v svoji kategoriji (55-59 
let) dosegel 136. mesto, v skupnem seštevku pa je 
bil okoli štiritisočega mesta. No, če v ozir vzame-
mo, da je sodelovalo 50 tisoč tekačev z vsega sveta, 
pa tudi doseženo mesto ni slabo. 

Kot obliž na rano pa je bil potem Ljubljanski 
maraton, ki je potekal konec oktobra. V svo-
ji kategoriji je osvojil prvo mesto, v absolutnem 
seštevku državnega prvenstva pa 17. mesto. »Tek 
je bil čisto drugačen kot v Chicagu: bil sem spro-
ščen in sem užival. Skozi cilj sem pritekel s časom 
1:22:30. Vem, da zmorem tudi hitreje, a tokrat ni 
bilo treba,« je napol v smehu dodal Jože. 

Prihodnje leto načrtuje udeležbo na london-
skem maratonu, jeseni pa bi se podal še na ne-
wyorškega, kjer ima, sodeč po chikaškem mara-
tonu, nekaj neporavnanih računov.

Gašper Tominc,
   foto: arhiv Jože Marolt

 V začetku meseca oktobra 
nas je razžalostila vest, da 
je ugasnil plamen življenja 
našega člana Staneta Trčka. 
Z dobrimi dvajsetimi leti si 
vstopil v naše gasilske vrste 
in sledil po vzoru svojega 
očeta, dolgoletnega predse-
dnika društva. Kmalu po 
vstopu si opravil tečaj za 
gasilca, kasneje pa napredo-
val vse do gasilca II. stopnje. 
Kljub vsakdanjemu delu in 
družini si vedno rad poma-
gal pri gasilskem delu, še po-
sebej je bila nesebična tvoja 
pomoč pri izgradnji novega 
gasilskega doma. Kot član 
veteranske ekipe si se rad 
udeleževal tekmovanj in 
srečanj. Za svoje dolgoletno 

in nesebično delo v gasilski 
organizaciji si prejel več dru-
štvenih priznanj. V zadnjih 
letih, ko zdravje ni več do-
puščalo, si spremljal dogaja-
nja pred gasilskim domom 
iz domačega balkona in se 
veselil z nami vseh uspehov 
in novih pridobitev. V naših 
mislih boš vedno ostal kot 
dobrosrčen človek z nasme-
hom na obrazu in številnimi 
dobrimi deli, ki si jih naredil 
za naše društvo.

Stane, naj ti bo lahka slo-
venska zemlja! 

Počivaj v miru!

Gasilke in gasilci 
PGD Žažar 

Stanetu 

v slovo

Zaključni 
teniški 
turnir 

Na prelepo 
oktobrsko soboto, 

8. 10. 2022, je 
Teniški klub 

Horjul organiziral 
zaključni članski 

teniški turnir 
posameznikov. 

Prijavljenih je bilo 8 tekmo-
valcev, vsi člani TK Horjul. 
Celo dopoldne so se ob prele-
pem vremenu odvijali napeti 
dvoboji. Izjemna je bila tudi 
podpora s strani publike in 
navijačev. 

Po končanem rednem delu 
sta se najprej odvila polfinalna 
dvoboja ter nato za zaključek 
še finalni dvoboj.  V finale sta 

se uvrstila Jurij Janež ml. in 
Rok Janež. V finalu je Jurij Ja-
než ml. premagal Roka Janeža 
z 9:3 in tako zasedel 1. mesto. 

Tretje mesto pa sta si na leto-
šnjem turnirju delili Aleksan-
dra Memon in Tina Zuljan. 
(nč)

Na sredini Jurij Janež, ml. (1. mesto), na njegovi desni Rok Janež 
(2. mesto) ter na levi Aleksandra Memon (3. mesto)

Na ulicah Chicaga

Državni prvak 
v kategoriji polmaraton Ljubljana. 

Inline hokejska sezona 
2022/23 se je že začela 
tako, da so horjulski 
hokejisti že opravili s 
prvimi tekmami. 

Navdušuje predvsem forma 
prve ekipe, ki letos cilja na naj-
višje mesto. 

 Prvo tekmo v novi sezoni 
so v petek, 21. oktobra, otvo-
rili TNT Dinamiti, ki so se po-
merili proti domačinom HK 
Prevoje. Tekmo so naši začeli 
zadržano in hitro prejeli 3 za-
detke, do konca prvega polčasa 
pa so zaostajali že s 5:0. Vseka-
kor to ni bil najboljši začetek 
sezone, kar pa seveda naših 
fante ni ustavilo. V drugem 
polčasu so se zbrali in trikrat 
zatresli nasprotnikovo mrežo, 
na koncu pa jim je žal zmanj-
kalo časa, da bi tekmo obrnili 
sebi v prid. Vseeno so morali 
priznati premoč domačinom 
in na koncu izgubili z rezulta-
tom 5:3. Že teden dni kasneje 
pa so na svoj račun prišli HK 
Dinamiti, ki so prekrižali pa-
lice s hrvaškim klubom IHK 

Karlovac. Na tekmo so prišli 
v polni zasedbi in začeli zelo 
disciplinirano, agresivno ter 
zadeli že po 23 sekundah igre. 
Do konca prvega polčasa so 
fantje še štirikrat premagali 
vratarja in odšli na odmor s 
prednostjo petih golov. V dru-
gem polčasu je sledila zopet 
prava goliada, ki je navduše-
vala navijače horjulske ekipe. 
Uspelo jim je obdržali enak 
nivo igre in še petkrat zadeti. 
V eni tekmi so poskrbeli, da je 
kar dvakrat odjeknila petarda 
v nasprotnikovem golu in na 
koncu slavili z rezultatom 10:0 
in osvojili prve tri točke na le-
stvici.

V soboto, 22. oktobra, so Di-
namiti organizirali že tradicio-
nalni mednarodni turnir Hor-
jul hockey Cup. Na letošnjem 
turnirju je nastopilo 5 ekip iz 
Slovenije in Italije. Ponovno 
je malo presenetila in pona-
gajala korona in so vsega dan 
pred turnirjem odpovedali še 
eno ekipo. Turnir je potekal 
po principu igranja vsakega z 
vsakim, na koncu pa so se v fi-
nalni tekmi pomerili gostitelji 

HK Dinamiti Horjul proti Ita-
lijanskem klubu A.S.D. Edera. 
S končnim rezultatom 1:0 za 
Dinamite so premagali moč-
ne Italijane in osvojili domač 
turnir.

Še teden pred omenjenim 
domačim turnirjem so bili 
Dinamiti povabljeni na prvi 
mednarodni turnir Hockey 
Rocks, ki je potekal z name-
nom otvoritve tekmovalne 
sezone. Med sedmimi pova-
bljenimi ekipami so Dinamiti 
v finalni tekmi ugnali ekipo 
HK Luftarjov z rezultatom 
2:1 in tako osvojili prvi pokal 
v sezoni in veliko samozavesti 
za nadaljevanje sezone kjer so 
športni cilji zastavljeni visoko. 

V mlajših kategorijah se pri-
pravljajo na tekme, ki bodo po-
tekale 19. novembra v Dolenj-
skih Toplicah, nato pa igralni 
dan v mlajših kategorijah pri-
haja k nam v Horjul. Zato ste 
lepo vabljeni na turnir mladih 
kategorij, ki bo potekal v sobo-
to, 10. decembra, v Športnem 
parku Horjul.

Peter Kavčič
Foto: HK DInamiti

Dinamiti z dobro formo
do prvih zmag

Jože tokrat
na maratonu v Chicagu

Maratonec Jože Marolt se je v 
začetku oktobra odpravil onkraj 
Atlantika na tradicionalni tekaški 
maraton v Chicagu.

Hvala ker ste pomagali: JP VOKA 
SNAGA, HULIOT, Bmc, Fortrade, 

Kvader, Tajma, Berzo, Prosports, Soft. 
Hvala tudi podporni ekipi: Ani Marolt, 
Sebastjanu Rupertu, Tilnu Maroltu, 

Klavdiji Mole in Gregu Becu. 

Jože Marolt
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Spoštovane občanke in občani 
občine Horjul. Pred nami so 
spet lokalne volitve za izvolitev 
svetnikov in župana za naslednje 
obdobje štirih let. Odločil sem 
se, da ponovno kandidiram 
za župana, saj verjamem našo 
skupno zgodbo o uspehu. 

Veliko je bilo uspešno narejenega v teh osmih 
letih, sta pa trenutno v izvajanju dva pomemb-
na projekta, cesta in kolesarska steza Vrhnika 
-Horjul in izgradnja fekalne kanalizacije in ostale 
infrastrukture v naselju Žažar. Pred osmimi leti, 
po prvi izvolitvi, sem si zastavil dve pomembni 
prioriteti, ki jih je potrebno izpeljati: v vseh vaseh 
zgraditi fekalno kanalizacijo s sodobno čistilno 
napravo, ki uspešno deluje. Pomembno je, da na-
rave ne onesnažujemo, za nas in bodoče genera-
cije. Končujemo še zadnjo kanalizacijo v Žažarju, 
pri vsej ostali razpršeni poselitvi pa se bo odva-
janje urejalo preko ureditve kvalitetnih greznic 
oziroma novih komunalnih čistilnih naprav. Tudi 
pri nakupu le-teh bo občina v prihodnjih letih 
pristopila nasproti z določenim odstotkom sofi-
nanciranja. 

Infrastruktura je osnova za razvoj občine
Druga pomembna prioriteta pa je poplavna 

varnost. V teh letih se je veliko postorilo na vo-
dotokih. Naj omenim ureditev hudournika na 
Vrzdencu za cerkvijo sv. Kancijana. Vzhodni del 
Horjula je bil poplavno področje, zato smo pristo-
pili k urejanju potoka Stojanšek. Največji projekt 
poplavne zaščite pa je bila ureditev struge Lju-
bgojščice. Uspešno smo pridobili milijon evrov 
sredstev s strani Ministrstva za okolje in prostor 

– Direkcija RS za vode. Dela so stekla, uredil se 
je vodotok na Ljubgojni in na Vovčnah – vse do 
čistilne naprave na Vrhniški cesti. Pomembno 
je, da ob dveh nalivih v letošnji jeseni, voda ni 
prestopila struge, kar je dokaz, da smo projekte 
dobro zasnovali iz izpeljali. Poleg tega smo uspeli 
na Direkciji RS za vode, da so se struge Šujce in 

Horjulke pričele intenzivneje čistiti vsega mulja 
in podrtih dreves. Več kot to v trenutni situaci-
ji ne moremo storiti. Zato bo ob večjih deževjih 
voda zalila travnike v Zaklancu, Lesnem brdu in 
v Lipalici.  Direkcija nam žal ne bo dovolila po-
globitev strug, zaradi težav nizvodno na Dobrovi 
in v Ljubljani. 

Veliko je bilo vlaganja v cestno infrastrukturo 
in kot primer naj samo omenim, da povsod kjer 
ceste obnavljamo, to delamo strokovno in ne 
obnovimo le zgornje plasti asfalta. Ustroj cest se 
obnovi do globine na 60 cm, s tem pa se obenem 
obnovi vsa infrastruktura v cesti, kot je vodovod, 
odvodnjavanje in telefonija. Tako so se obnovile 
ceste v Zaklancu, Šolska ulica, Stara cesta, del ce-
ste na Koreno, rešili smo problem ceste na Koreni 
proti Slevci. Preko Direkcije RS za infrastrukturo 
smo uspeli preplastiti tudi državno cesto skozi 
vas Horjul. Uspešno smo pripeljali optiko na Ko-
reno, v Graben na Vrzdencu, v Zagorico in del 
Horjula na Vovčne. Nadaljevalo se bo v Horjulu 
in na Ljubgojni. V Samotorci pa se že gradi 30 m 
visok stolp za mobilni oddajnik, ki ga gradi ope-
rater A1. 

Šport, kultura, društva, šolstvo
Tudi za kulturo in šolo smo poskrbeli. V dogo-

voru z gospodom župnikom Janezom Smrekar-
jem in ključarji župnije Horjul smo našli rešitev 
in obnovili prosvetni dom. Tudi veliko sodobne 
opreme je bilo vložene v to dvorano. Na Vrz-
dencu je bila zgrajena poslovilna vežica, tudi kip 
Cankarjeve matere nam je uspelo postaviti po 
dolgih letih prizadevanj. Dobro sodelujemo tudi 
pri obnovi sakralne dediščine, čemur vsakoletno 
z razpisom namenimo del proračuna, uspešno 
smo obnovili kapelico sv. Jožefa v Horjulu in 
grobnico Golobovih na Lesnem Brdu. Za ranlji-
vejše skupine, kot so naši najmlajši in tudi starejši, 
smo v okolici šole uredili Medgeneracijsko sredi-
šče, ki je vsakodnevno odlično obiskan. Želeli bi 
si le manj vandalizma v bližini šole. Pri dveh pro-
jektih smo uspešno črpali tudi evropska sredstva 
preko razpisa Las Barje z zaledjem. 

Pred kratkim smo odprli prizidek k vrtcu, ta 

del vrtca je energetsko zelo varčen in prezrače-
van z izmenjevalcem svežega zraka. Pred leti smo 
uspeli v osnovni šoli pridobiti 4 nove učilnice in 
knjižnico. Pred kratkim pa smo obnovili tudi 
športno igrišče pri osnovni šoli. Skratka, trudimo 
se, da pomagamo tudi pri športnih aktivnostih 
naših društev z urejanjem infrastrukture. Pripra-
vljajo se projekti za obnovo rojstne hiše Kristine 
Brenkove. Podpiramo gasilska društva, da tudi 
s pomočjo občine posodabljajo svoj vozni park 
in drugo opremo, ki jo potrebujejo pri njihovem 
delu. 

Dela tudi v naslednjih letih ne bo zmanjkalo
Čaka nas še kar veliko dela v naslednjem 4-le-

tnem obdobju. In sicer dokončanje fekalne kana-
lizacije in ostale infrastrukture v Žažarju. Sodelu-
jemo pri državnem projektu posodobitve cestne 
povezave in kolesarske poti Horjul-Vrhnika. Kot 
lahko opazite, se na naši strani že gradi, po za-
gotovilu pristojnih pa bo tudi na vrhniški strani 
delo steklo v kratkem času. V nadaljevanju so pri-
pravljeni projekti gradnje kolesarske in peš poti 
od Ljubgojne do Vrzdenca. Pripravljajo se projek-

ti za izgradnjo pločnika v Horjulu, da potem lah-
ko naredimo varne prehode za pešce iz južnega 
dela Horjula preko državne ceste. Potrebno bo 
obnoviti kar več odsekov cest, Lesno brdo, Horjul 
na Vovčnah, na Vrzdencu, cesto na Koreno. Stari 
del vrtca bo potreboval energetsko obnovo stre-
he in ureditev ekonomičnega ogrevanja in pre-
zračevanja. Pri tem bo potrebno upoštevati tudi 
rezultate ekonomičnosti elektrarne. S projekti pa 
ne bomo pozabili tudi na športno infrastrukturo, 
ki jo občani potrebujejo za kvalitetno preživljanje 
prostega časa. 

Skratka dela nas čaka še veliko upam, da ga 
bomo uspešno opravili. Vse je odvisno od sred-
stev katera nam bodo na voljo. Posebej bi se za-
hvalil za sodelovanje trenutni ekipi zaposlenih v 
občinski upravi, svetnicam in svetnikom občine 
Horjul. Vsem, ki me podpirate in tudi vsem, ki 
me boste podprli na teh lokalnih volitvah najlep-
ša hvala za vaše glasove in podporo. 

Janko Prebil

Vsebino omogoča NSi

Na
ro

čn
ik

: N
Si

Janko
PREBIL
ZA ŽUPANA

VERJAMEM
v občino Horjul

Poslovilna vežica na Vrzdencu in kip matere Ivana Cankarja Neže Pivk rojene na Vrzdencu

Prizidek k vrtcu v Horjulu

Prenovljena polna dvorana Prosvetnega doma Horjul ob muzikalu za občinski praznik
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Na podlagi 74. člena Zakona 
o lokalnih volitvah (Uradni list 

RS, št. 94/07-UPB3, 45/08, 83/12, 
68/17 in 93/20 – odl. US) in v 

zvezi z določbami 60. in 61. člena 
Zakona o volitvah v državni zbor 
(Uradni list RS, št. 109/06-UPB1, 
54/07–odl. US, 23/17 in 29/21) 
objavlja Volilna komisija Občine 

Horjul naslednji

SEZNAM 
KANDIDATOV

ZA VOLITVE 
ŽUPANA

20. NOVEMBRA 
2022

Kandidat je:

1. JANKO PREBIL, rojen 24. 10. 
1951, LJUBGOJNA 19,  HOR-
JUL 
poklic: ELEKTROTEHNIK
delo:   ŽUPAN
Predlagatelj: NOVA SLOVE-
NIJA  - KRŠČANSKI DEMO-
KRATI

Datum: 2.11.2022 

PREDSEDNIK
OBČINSKE VOLILNE 

KOMISIJE    
OBČINE HORJUL

Jure Simič l. r.

R A Z G L A S

Na podlagi 74. člena Zakona 
o lokalnih volitvah (Uradni list 

RS, št. 94/07-UPB3, 45/08, 83/12, 
68/17 in 93/20 – odl. US) in v 

zvezi z določbami 60. in 61. člena 
Zakona o volitvah v državni zbor 
(Uradni list RS, št. 109/06-UPB1, 
54/07–odl. US, 23/17 in 29/21) 
objavlja Volilna komisija Občine 

Horjul naslednji

SEZNAM 
KANDIDATOV

 ZA VOLITVE 
ČLANOV

OBČINSKEGA 
SVETA

 
20. NOVEMBRA 

2022 

1. Volilna enota Horjul; obse-
ga naselje Horjul, volita se dva 
člana občinskega sveta:

1. ANDREJ STANOVNIK, roj. 
25. 01. 1951, STARA CESTA 7, 
HORJUL 
Poklic: strojni tehnik,
Delo, ki ga opravlja: upokojenec
Predlagatelj: Marko Keršmanec 
in skupina volivcev
1. ALJAŽ VELKAVRH, roj.30. 
03. 1999, LJUBLJANSKA CES-
TA 83, HORJUL
Poklic: Diplomirani ekonomist
Delo, ki ga opravlja: Študent 
Predlagatelj: Tina Velkavrh in 
skupina volivcev

2. Volilna enota Koreno nad 
Horjulom; obsega naselje Ko-
reno nad Horjulom, voli se en 
član občinskega sveta:

1. BOGDAN MAROLT, roj. 
30. 06. 1982, KORENO NAD 
HORJULOM 11, HORJUL
Poklic: komunalni inženir
Delo, ki ga opravlja: pomočnik 
direktorja
Predlagatelj: Slovenska ljudska 
stranka

3. Volilna enota Lesno Brdo; 
obsega naselje Lesno Brdo, 
voli se en član občinskega 
sveta:

1. ZDENKA TROHA, roj. 19. 
03. 1960, LESNO BRDO 2 B, 
HORJUL 
Poklic: administrator
Delo, ki ga opravlja: upokojenec
Predlagatelj:  Klemen Černigoj 
in skupina volivcev

4. Volilna enota Ljubgojna; 
obsega naselje Ljubgojna, voli 
se en član občinskega sveta:

1. JANEZ ČEPON, roj. 15. 05. 
1969, LJUBGOJNA 14 B, HOR-
JUL
Poklic: oblikovalec kovin
Delo, ki ga opravlja: samostojni 
podjetnik
Predlagatelj: Nova Slovenija  - 
krščanski demokrati

5. Volilna enota Podolnica; 
obsega naselje Podolnica, voli 
se en član občinskega sveta:

1. LADISLAV PREBIL, roj. 27. 
10. 1954, PODOLNICA 46, 
HORJUL
Poklic: orodjar-programer
Delo, ki ga opravlja: upokojenec 
Predlagatelj: Nova Slovenija – 

krščanski demokrati

6. Volilna enota Samotorica; 
obsega naselje Samotorica, 
voli se en član občinskega 
sveta:  

1. ANTON GERJOLJ, roj. 11. 05. 
1963, SAMOTORICA 4, HOR-
JUL, 
Poklic: ključavničar 
Delo, ki ga opravlja: upokojenec
Predlagatelj: Slovenska ljudska 
stranka 

7. Volilna enota Vrzdenec; ob-
sega naselje Vrzdenec, volita 
se dva člana občinskega sveta:

1. JOŽE ROŽMANEC, roj. 24. 
03. 1963, VRZDENEC 61A, 
HORJUL
Poklic: Avtomehanik
Delo, ki ga opravlja: Kmetova-
lec
Predlagatelj: Slovenska demo-
kratska stranka – SDS 

2. MARKO BOGATAJ, roj. 09. 
04. 1977, VRZDENEC 45 b, 
HORJUL
Poklic: veterinarski tehnik
Delo, ki ga opravlja: tehnični so-
delavec v veterinarstvu
Predlagatelj: Robert Sečnik in 
skupina volivcev

8. Volilna enota Zaklanec; 
obsega naselje Zaklanec, voli 
se en član občinskega sveta:

1.  LEON ŠKOF, roj. 03. 09. 1991, 
ZAKLANEC 2A, HORJUL
Poklic: Strojni tehnik
delo, ki ga opravlja: Vodja naba-
ve in prodaje
Predlagatelj: NovaSlovenija  - 
krščanski demokrati 

9. Volilna enota Žažar; obsega 
naselje Žažar, voli se en član 
občinskega sveta:

1. KATARINA VRHOVEC, roj. 
19. 11. 1965, ŽAŽAR 8 a, HOR-
JUL
Poklic: ekonomski tehnik
Delo, ki ga opravlja: vodja na-
bave
Predlagatelj: Slovenska demo-
kratska stranka – SDS

Datum: 2.11.2022 

PREDSEDNIK
OBČINSKE VOLILNE 

KOMISIJE   
 OBČINE HORJUL

Jure Simič l. r.

Folklorna skupina
Klas & Šumnik

prireja celovečerni koncert

p r e t e p  z a  p r a z n i k“ “

Horjul
26. 11.

Prosvetni dom Osnovna šola

19.00

Borovnica
3. 12.

BRANKO LIPNIK 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
               

Vas vabi na odprtje razstave 

S R E Č A N J A 
KOLAŽI 

v petek, 2. decembra 2022, ob 17. uri, v OŠ Horjul. 
Razstava bo na ogled še v soboto, 3. in v nedeljo, 

4. decembra 2022, od 9. do 14. ure. 
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Delo župana je razgibano in zanimivo, predvsem pa zahte-
va popolno predanost kraju, občanom in njihovim potrebam. 
Občanom zato želim ponuditi vpogled v svoje delo župana 
občine Dobrova - Polhov Gradec, ki ga letos z veseljem opra-
vljam že 12. leto. Vsak mesec si lahko ogledate izsek iz mojega 
rokovnika, ki ga redno polnijo sestanki, srečanja z občani in 
druge obveznosti. 

Franc Setnikar, župan 

1. 10. 2022: Na terenu sem si ogledal, v kakšnem stanju so ceste v občini po obilnem deževju.

6. 10. 2022: Sestal sem se s predstavniki podjetja PZG, d.o.o. v zvezi z nasutjem cestnega 
odseka na cesti Šujica–Stranska vas, kjer je bila zaradi rekonstrukcije vzpostavljena popolna 
zapora. Tudi odsek od regionalne ceste na Šujici do križišča za Gabrje je sedaj prevozen.

8. 10. 2022: S članom občinskega sveta Valentinom Tomincem sva uradno otvorila projekte 
za prenovo cest na območju Butajnove, Planine in Šentjošta, ki jih je v letošnjem letu izvedla 
Občina.

9. 10. 2022: Na povabilo Kolesarskega društva Rog sem si ogledal kolesarsko dirko 22. 
Velika nagrada Avtomojster, ki je potekala v Podsmreki.

10. 10. 2022: Pozdravil sem vse prisotne na prvi arhitekturni delavnici, ki je obravna-
vala urbanistično ureditev Šentjošta. Delavnice so potekale v sodelovanju med Občino, KS 
Šentjošt in Fakulteto za arhitekturo Ljubljana.

13. 10. 2022: Ogledal sem si sektorsko gasilsko vajo, ki jo je PGD Hruševo organizi-
ralo na Osredku. Posvetila se je pravilnemu reševanju ponesrečencev.

15. 10. 2022: Na povabilo Plesnega kluba Briljantina, društva, ki se ukvarja z razvojem in po-
pularizacijo akrobatskega rock’n’rolla v Sloveniji, sem si ogledal svetovno plesno tekmovanje 
Memorial Primoža Bizilja, ki je potekalo v športni dvorani Dobrova.

16. 10. 2022: Obiskal sem 10. dobrodelni koncert Skupaj delajmo za dobro, ki ga je 
organizirala Župnijska Karitas Šentjošt.

19. 10. 2022: Sestal sem se s prebivalci območja, na katerem Občina načrtuje izgra-
dnjo vrtine Butajnova–Planina, ki bo uredila tamkajšnjo oskrbo s pitno vodo.

19. 10. 2022: Udeležil sem se javne predstavitve projekta za 2. in 3. fazo rekonstrukcije 
Horjulske ceste, na kateri smo lastnikom zemljišč predstavili vsebino projekta in predvidene 
posege v zemljišča ter odgovorili na zastavljena vprašanja.

21. 10. 2022: Obiskal sem koncert Noč godbe, ki ga je organizirala Godba Dobrova - Polhov 
Gradec.

26. 10. 2022: Septembra je bila dokončana temeljita prenova notranjosti POŠ Šentjošt. 
Projekt smo zaključili še z uradno otvoritvijo, ki se je je udeležilo veliko domačinov, saj gre za 
zelo pomembno pridobitev za kraj.

1. 10. 2022–31. 10. 2022: Večkrat sem si ogledal gradbišča po občini, da bi preveril, ali 
projekti potekajo skladno z načrti. 

Že od leta 2010 ima župan Franc Setnikar v želji po aktivnem in ažurnem reševanju težav 
in izzivov vsako sredo, med 14. in 17. uro, vrata svoje pisarne odprta. Tako vsako leto sprej-
me okrog sto občank in občanov, s katerim poskušajo poiskati rešitev za nastalo težavo. 
Zaradi lažje organizacije se je za termin sestanka treba predhodno naročiti na telefonski 
številki 01/3601-800.

Županov koledar

V sredo, 19. oktobra 
2022, je na Dobrovi 

potekala javna 
predstavitev 
načrtovane 

rekonstrukcije 
obstoječe Horjulske 

ceste, z gradnjo 
površin za pešce in 

kolesarje
 
Občina Dobrova - Polhov 

Gradec je letos začela z ureja-
njem Horjulske ceste, ki bo ob-
segala rekonstrukcijo obstoječe 
ceste ter gradnjo površin za pe-
šce in kolesarje. 

Projekt ureditev v 2. in 3. fazi 
zajema območje od ulice Vla-
dimirja Dolničarja na Dobrovi 
do odcepa Pot čez Horjulko, ki 
sledi projektnim rešitvam iz 1. 
faze. 

Projektant in predstavniki 
občine so na javni predstavitvi 
vsem udeležencem predstavili 
projektne rešitve vzdolž celo-
tne trase ter povabili lastnike 
zemljišč ob cesti, da podajo pri-
pombe in mnenja na predsta-
vljeni projekt. Ta bo na terenu 

v nadaljevanju prebivalcem še 
večkrat predstavljen, z name-
nom seznanitve z načrtovani-
mi posegi, ki jih bodo lahko s 
predstavniki občine natančneje 
pregledali. 

Prisotnim je bila predstavlje-
na tudi informacija o sočasni 
izvedbi gradnje kanalizacije na 
območju od Horjulska cesta 59-
87, v dolžini 215 metrov. 

Posegi, skupaj s predvidenim 
odkupom dodatnih zasebnih 
zemljišč, se bodo predvidoma 
izvajali v varovalnem pasu jav-
ne ceste, gradnja pa je načrtova-
na v letih 2023 in 2024, projekt 
pa je razdeljen na faze, zaradi 
možnosti ločene gradnje na od-
sekih, ki bodo prej izpolnjevali 
pogoje za gradnjo, s pridoblje-
nimi soglasji oziroma odkupi 
zemljišč za gradnjo.

Naj spomnimo, na lokalni ce-
sti LC 067020 Dobrova-Horjul, 
je bilo v letu 2018 zaključeno 
evidentiranje urejenih delov 
mej in parcelacija zemljišč. 

V letu 2019 so se izvedle me-
ritve hitrosti in število pretoka 
vozil na lokalni cesti, v letu 2021 
je bila izdelana nova projektna 
dokumentacija, z vključenimi 

predlogi za nove avtobusne 
postaje in prehodi za pešce ter 
pločniki. 

V projekt se vključuje tudi 
gradnja kolesarske povezave 
odseka 6, Dobrova – Brezje - 
občinska meja Horjul, v dolžini 
7,5 km, iz Dogovora o sodelova-
nju pri urejanju in gradnji kole-
sarskih povezav, t. i. Barjansko 
kolesarsko omrežje. 

Začetek trase je predviden na 
Dobrovi, od krožišča Horjulske 
in Polhograjske ceste v smeri 
proti Horjulu. 

Nadaljuje se vse do naselja 
Brezje pri Dobrovi in naprej do 
občinske meje z občino Horjul. 
Trasa kolesarske povezave v ce-
stni dolžini poteka po lokalni 
cesti LC067021 z več premosti-
tvami okoliških vodotokov, ki 
so pretežno že kanalizirani pod 
cestnim telesom. 

Z zgornjimi ureditvami bo 
naselje Dobrova z okolico pri-
dobilo eno izmed večjih cestnih 
posodobitev, ki bo prispevala k 
večji prometni urejenosti in var-
nosti občanov ter ostalih upo-
rabnikov ceste. 

Občinska uprava

Občina Dobrova - Polhov Gradec obvešča vse 
občane in druge uporabnike cest o spodnjih 
aktualnih zaporah cest zaradi gradbenih 
del. Vabljeni k spremljanju občinske spletne 
strani www.dobrova-polhovgradec.si za 
najaktualnejše informacije. Podatki o zaporah 
cest temeljijo na podatkih, ki jih je izvajalec 
del navedel na vlogi za izdajo dovoljenja za 
zaporo občinske ceste:

1. POPOLNA ZAPORA CESTE MED HIŠNIMA 
ŠTEVILKAMA POLHOV GRADEC 46A IN POLHOV 
GRADEC 50C

Obveščamo vas, da je do vključno 15. novembra 
2022 med 7. in 17. uro vzpostavljena popolna 
zapora javne ceste JP567461 Krona–Potok, na 
odseku med hišnima številkama Polhov Gradec 
46a in Polhov Gradec 50c zaradi gradbenih del.

2. POLOVIČNA ZAPORA CESTE V SREDNJI VASI
Obveščamo vas, da je predvidoma do 15. de-
cembra 2022 v svetlem delu dneva v Srednji vasi 
vzpostavljena občasna polovična zapora regio-
nalne ceste Ljubljanica–Ljubljana zaradi del za 
rekonstrukcijo cestnega odseka. 

3. POLOVIČNA IN OBČASNA POPOLNA ZAPORA 
CESTE POLHOV GRADEC–KOSMAČAR, NA 
ODSEKU OD KRIŽIŠČA Z REGIONALNO CESTO 
DO HIŠNE ŠTEVILKE POLHOV GRADEC 18
Obveščamo vas, da je do 24. decembra 2022 
vzpostavljena polovična zapora lokalne ceste 
LC067091 Polhov Gradec–Kosmačar, na odseku 
od križišča z regionalno cesto do hišne številke 
Polhov Gradec 18. Polovična zapora ceste je vzpo-
stavljena zaradi gradbenih del za prenovo ceste.
Ob zaključevanju del je predvidena tudi popolna 
zapora ceste. Za natančne informacije spremljaj-

te občinsko spletno stran. 

4. POLOVIČNA ZAPORA REGIONALNE 
CESTE LJUBLJANICA–LJUBLJANA, ODSEK 
HRASTENICE–ŽIROVNIK
Obveščamo vas, da je na regionalni cesti Lju-
bljanica–Ljubljana, na odseku od Hrastenic do 
Žirovnika, do 30. decembra 2022 vzpostavljena 
občasna polovična zapora ceste.

5. POPOLNA ZAPORA CESTE ŠUJICA–
STRANSKA VAS, ODSEK OD REGIONALNE CESTE 
DO KRIŽIŠČA ZA GABRJE
Obveščamo vas, da je na cesti Šujica–Stranska 
vas popolna zapora ceste podaljšana. Popolna 
zapora ceste je vzpostavljena na odseku od regi-
onalne ceste na Šujici do križišča za Gabrje, odsek 
od križišča za Gabrje do novo urejenega križišča v 
Stranski vasi pa je prevozen.

6. POLOVIČNA ZAPORA REGIONALNE CESTE 
LJUBLJANICA–LJUBLJANA ZARADI GRADNJE 
BARJANSKE KOLESARSKE POVEZAVE 
(DOBROVA–RAZORI, GABRJE–ŠUJICA)
Obveščamo vas, da je do predvidoma 30. maja 
2023 med 7. in 17. uro vzpostavljena polovična 
zapora regionalne ceste Ljubljanica–Ljubljana 
na dveh odsekih zaradi gradnje Barjanske kole-
sarske povezave, in sicer na odseku od transfor-
matorske postaje na Dobrovi do Razorov in na 
odseku Gabrje–Šujica. 

7. POPOLNA ZAPORA CESTE V STRANSKI VASI 
ZARADI GRADNJE KANALIZACIJE
Obveščamo vas, da je do predvidoma konca de-
cembra 2022 na cesti skozi Stransko vas vzposta-
vljena popolna zapora ceste zaradi gradbenih del. 
Zapora ceste je vzpostavljena od križišča v Stran-
ski vasi do regionalne ceste na Dobrovi, oz. na ce-

stah JP567362 Stranska vas–Dobrova, JP567221 
Stranska vas–Bokalci (zapora dela cestnega od-
seka), JP561222 Utik 1 in JP567225 Stranska vas 
1 in 1a. Obvoz v času zapore je urejen na relaciji 
križišče Stranska vas–Gabrje–regionalna cesta 
na Šujici. Popolna zapora ceste velja za ves pro-
met razen za prebivalce tamkajšnjega območja.

DRUGE ZAPORE

POLOVIČNA ZAPORA CESTE V DOLINI 
HRASTNICE
Občina Škofja Loka obvešča, da je v dolini Hrastni-
ce (na območju Puštala in Sv. Barbare) polovična 
zapora ceste LC401091 Škofja Loka–Petačev gra-
ben podaljšana do vključno 30. aprila 2023. Za-
pora je vzpostavljena zaradi gradnje vodovoda in 
fekalne kanalizacije v sklopu ureditve lokalne ce-
ste.                                  Občina Dobrova - Polhov Gradec

Uredili bodo Horjulsko cesto, imela 
bo tudi površine za pešce in kolesarje

Aktualne zapore cest v občini Dobrova - Polhov Gradec
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Šentjošt, 26. oktober – Občina Dobrova - Polhov 
Gradec se je poleti v šentjoški podružnični osnovni 
šoli lotila obsežne prenove prostorov. 

Prenovljena je bila kotlovnica, 
zamenjana notranja vodovodna 
inštalacija in notranja kanali-
zacija, uredile so se notranje 
sanitarije, na novo je bila polo-
žena tudi električna inštalacija. 
V kleti se je uredil še ustrezen 
prostor za pralnico z zmogljivo-
stjo oskrbovanja dveh oddelkov 
vrtca. V pritličju, ki je namenje-
no osnovnošolskemu izobra-
ževanju in kjer se nahajajo tri 
učilnice, manjša telovadnica, 
sanitarije, zbornica in manjša 
kuhinja, so obnovili prostore, 
dodatno pa se je zagotovil še 
prostor za učni material.  

V prvem nadstropju, kjer po-
teka predšolska vzgoja, pa se je 
funkcionalnost objekta zagoto-
vila z večjimi posegi, kot so pre-
stavitev sanitarij, kuhinje in ka-
bineta za vzgojitelje ter ureditev 
previjalnice za prvo starostno 

skupino. Občina je za prenovo 
šole namenila 450 tisoč evrov.

 20 učencev in učenk ter 34 
malčkov je prvega septembra 
stopilo v tako rekoč popolno-
ma prenovljene prostore. Slo-
vesnost ob odprtju je potekala 
v sredo, 26. oktobra v šentjoški 
kulturni dvorani, kjer so učen-
ci in vrtčevski otroci poskrbeli 
za kulturni program, zbrane pa 
je nagovoril tudi župan Franc 
Setnikar. Poudaril je pomen 
lokalnih šol za identiteto kraja 
in s tem nujnost vlaganja v šol-
ske objekte. »Pomembno je, da 
se otroci šolajo v domačem kra-
ju. Gre za obojestransko korist, 
saj otroci odraščajo v domačem 
kraju, hkrati pa mu preko šole 
na svoj način tudi dajejo. Tudi 
staršem je na ta način prihra-
njena prenekatera skrb gle-
de prihoda in odhoda iz šole. 

Prostori morajo biti prijetni in 
uporabni za bivanje oziroma 
učenje, ker le tako bo počutje 
otrok najboljše in le tako bomo 
dosegli naš namen.« Polno dvo-
rano staršev in obiskovalcev bi 
nagovorila tudi ravnateljice šole 
Ilinka Kucler, ki pa je opravi-
čila svojo odsotnost, njen govor 
pa je prebrala vodja Podružnič-
ne šole Šentjošt Tanja Jerina 
Blagojević. Ravnateljica se je 
v njem zahvalila za obnovo šole 
in izrazila upanje k čimvečjemu 
vpisu v naslednjih letih, kajti 
pogoji dela so dobri, prav tako 
tudi pogoji za učenje. Izrazila 
je še željo k še nadalnjemu do-
bremu sodelovanje šole, kraja in 
občine. Po dobri uri kulturnega 

programa, katere program je 
povezovala Nina Kostrevc, so 
se starši, obiskovalci in gostje 
sprehodili do streljaj oddaljene 
šole, kjer je župan Franc Setni-
kar v družbi vodje podružnične 
šole Tanje Jerine Blagojević in 
vodje vrtčevske enote Mate-
je Maček prerezal slavnostni 
trak. V sklepnem delu je župnik 
Franc Kadunc novo pridobitev 
kraja tudi blagoslovil. Gostje so 
si lahko ogledali notranjost šole 
in vrtca ter se podružili ob do-
brotah z Griča, otroci pa so se v 
tem času predali zabavi. Ostali 
so namreč v kulturni dvorani, 
kjer so se zabavali z glasbeno 
skupino Čuki (mimogrede, v 
uradnem kulturnem delu slove-

snosti so družno s Čuki zapeli 
celo dve pesmi) in se sladkali s 
posebej zanje pripravljeno torto. 

Gašper Tominc,
 foto: GT

Na kratko o Podružnični šoli 
Šentjošt

Šola je bila odprta pred 54. 
leti (oktobra, 1968). V omenje-
nem objektu je bilo poleg dveh 
učilnic v pritličju, v nadstropju 
urejeno stanovanje za učite-
lja. Zaradi prostorske stiske in 
zahtev po varstvu predšolskih 
otrok je bilo leta 1996 izdano 
gradbeno dovoljenje za rekon-
strukcijo in spremembo na-

membnosti stanovanja v pro-
store za predšolsko varstvo in 
vzgojo. V zgornjih prostorih 
tako že 25. leto obratuje tudi 
vrtec. S pomočjo Evropskih 
sredstev je bilo pred 9 leti pre-
novljena zunanjost šolske stav-
be. Na pobudo in s podporo 
staršev, krajanov ter občine, pa 
pred 5 leti urejeno šolsko igrišče 
z igrali, ki je otrokom v veselje 
tudi v popoldanskem času. Z 
novim šolskim letom je tako 
tudi Šentjošt pridobil prostore, 
ki ustrezajo potrebam sodob-
nega, otrokom in zaposlenim 
prijaznega programa vzgoje in 
izobraževanja. Prenova objekta 
je učencem in vrtičkarjem po-
lepšala vstop v novo šolsko leto.

V letu 2006 je bila izvedena 
rekonstrukcija objekta OŠ Do-
brova ter gradnja prizidka, v 
letu 2009 pa odstranitev objek-
ta telovadnice in gradnja nove-
ga objekta športne dvorane ob 
OŠ Dobrova. Osnovni cilj inve-
sticije je bil zagotovitev ustre-
znih šolskih prostorov za izva-
janja pouka od 1. do 9. razreda 
osnovne šole Dobrova. Glede 
na takrat znane podatke o otro-
cih  in izračunom trenda giba-
nja števila otrok v letih 2000 
– 2010, se je predvidela 18 od-
delčna šola, kar pomeni dva od-
delka na razred ter normativne 
površine za 504 učence.  V pri-

merjavi površin po investiciji s 
programskimi normativi je bilo 
ugotovljeno, da bo šola presegla 
programske normative v vseh 
sklopih, največ pa zaradi pove-
čanih komunikacijskih površin, 
za tisti čas pa je nadstandard 
predstavljala tudi računalniška 
učilnica in povečana knjižnica. 

Centralna kuhinja OŠ Do-
brova je bila projektirana na ka-
paciteto 350 kosil in 400 malic 
za potrebe OŠ Dobrova ter 130 
obrokov za potrebe vrtca, za ka-
tere je predviden transport na 
lokacijo vrtca. Kapaciteta jedil-
nice je bila projektirana na 100 
stolov. V kuhinji OŠ Dobrova so 

Šentjoška šola in 
vrtec s prenovljenimi 
prostori

Prenova jedilnice in kuhinje OŠ Dobrova

Glasbena skupina Čuki so se otrokom pridružili na odru že v času uradnega programa prireditve.

>>

Na OŠ Dobrova se soočajo s 
problematiko prostorov za opravljanje 
dejavnosti centralne kuhinje, kar 
močno otežuje delo zaposlenim ter 
problematiko premajhnih kapacitet 
tako jedilnice kot tudi centralne 
kuhinje. 
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V sklopu postopkov za izgradnjo nove stavbe za potrebe 
predšolske vzgoje na Dobrovi je občinska uprava v 
spomladansko – poletnem času izvedla prostorsko preveritev 
ter urbanistično analizo umestitve novega vrtca v prostor.

Naša družina se 
že dolgo ukvarja s 
kuhanjem oglja na 
tradicionalen način, s 
katerim so se ukvarjali 
že naši predniki, med 
njimi tudi moj oče. 

On mi je predal vsa znanja 
in veščine kuhanja oglja in 
zdaj nadaljujemo s to tradicijo 
tudi mi. Za namene oglarjenja 
in bdenja ob ognci (kopi) sem 
pred nekaj leti ob robu gozda 
med drevesi postavil oglarsko 
hiško, da sem si olajšal delo v 
času kuhanja oglja, saj je tre-
ba vsaki 2 do 3 uri preverjati, 
kako se kuha. Čas kuhanja in 
pospravljanje oglja traja pribli-
žno en mesec v letu, ostali čas 
lahko oglarsko hiško ponudi-
mo gostom v najem.

Izvedli smo že kar nekaj 
delavnic za otroke iz osnovne 
šole Polhov Gradec in Črni vrh 
na temo oglarjenja. Več let so-
delujemo tudi pri izvedbi de-
lavnice »Na kmetiji« v okviru 
oratorija župnije Polhov Gra-
dec. Otroci so pri nas spoznali 
življenje in delo na majhni in 
strmi hribovski kmetiji. Se-
stavljali so ognco, jo prižgali, 
jo trgali in pobirali kuhano 
oglje. Na oglju smo si potem 
tudi pripravili zasluženo kosi-
lo. Pri tem je bilo videti, da so 
zelo uživali, čeprav so domov 
odhajali umazani od oglja in 
utrujeni.

Zaradi navdušenja otrok in 
tudi nekaterih staršev smo se 
odločili, da ponudimo mo-
žnost koriščenja oglarske hi-
ške v času, ko je jaz kot oglar 
ne uporabljam. Pred hiško je 
dovolj prostora za piknike za 
manjše skupine – do 15 oseb. 
Možno je speči kruh v narav-
nem okolju – v prirejeni peči 
v robu ob poti do hiške. V ko-

likor iščete mir v naravi v po-
gorju Polhograjskega hribovja, 
vam je oglarska hiška na voljo! 
V okviru dopolnilne dejavno-
sti na kmetiji prodajamo tudi 
viške pridelkov na kmetiji. Od 
nas je več izhodišč za pohodni-
ke; Tošč, Polhograjska grmada, 

Polhograjska gora. V kolikor je 
zanimanje me lahko kontak-
tirate na telefon: 031 888942 
– Rok Kozjek oz. na mail: rok.
kozjek@siol.net, nahajamo se 
v Mačkovem grabnu, Setnica 
del 12, 1355 Polhov Gradec – 
po domače pr’ Kobilc. 

Oglarska hiška

Ognca (kopa)

Vizualizacija novega vrtca

Preživite dan
na oglarski kmetiji

se v letu 2013 zaradi poveča-
nega števila otrok v vrtcu (v letu 
2007 po izvedeni adaptaciji sta-
re šole za potrebe vrtca je bilo 
število oddelkov predšolske 
vzgoje 6,  10 oddelkov pa v 2012), 
izvedla dodatna investicijska 
dela in nakup opreme: vgradnja 
hladilne omare, parno konvek-
cijske peči z generatorjem pare, 
havbnega pomivalnega stroja 
ter predelava površin vhodnih 
in izhodnih miz. 

Občina Dobrova – Polhov 
Gradec je tako spomladi 2022 
skupaj z OŠ Dobrova pristopila 
k prostorski preveritvi zmoglji-
vosti kuhinje in njenih spre-
mljevalnih prostorov OŠ Do-
brova. Izbrana idejna zasnova 
je bila predstavljena septembra 
2022 na odboru za družbene 
dejavnosti, nato s sprejetjem 
rebalansa proračuna 2022 uvr-

ščena tudi v načrt razvojnih 
projektov za leto 2022 in 2023. 
Zaradi planirane izvedbe v po-
letnih počitnicah 2023 so se s 
projektom seznanili tudi člani 
sveta OŠ Dobrova na seji dne  7. 
oktobra 2022. 

Cilj projekta »Prenova jedil-
nice in kuhinje OŠ Dobrova« 
je predvsem reorganizacija in 
izboljšanje kuhinjskih proce-
sov in poti, povečanje kapacitet  
kuhinje ter zagotovitev večjega 
števila sedišč v jedilnici.  Z iz-
vedbo investicije se bo izkori-
stil prostor, ki sedaj predstavlja 
komunikacijski hodnik, ki je 
od izgradnje športne dvorane 
neizkoriščen. Povečalo se bo 
območje za pomivanje jedilne 
posode, optimalno bo zasnova-
na površina za vračanje uma-
zane posode. Povečana bo tudi 
kapaciteta parno-konvekcijske 

peči ter prav tako kapacitete 
prezračevalne nape. Dodatno 
bo urejeno tudi območje za 
ustrezno ravnanje z mesom ter 
območje za pripravo močnatih 
jedi in sladic, česar v projektih 
za obstoječe prostore ni bilo 
niti predvideno. Smiselno bodo 
postavljeni tudi jaški, urejene 
posamezne druge površine, 
zagotovljeni ustrezni klimat-
ski pogoji za delo, urejen bo 
ustrezen in zadosten prostor za 
parkiranje vozičkov, za shram-
bo, dostavo, kontrolno tehtanje, 
prostor za čakalno vrsto otrok, 
prostor za organske odpadke in 
drugi prostori. 

Z zunanjo ureditvijo prostora 
ob objektu bodo šola in učenci 
pridobili zunanjo učilnico, pro-
stor za prireditve in kotičke za 
igro ter učenje. (ODBPG)

>>

Zasnova 10 oddelčnega vrtca z možnostjo do-
datnih igralnic za 220 otrok skladno s Pravilni-
kom o normativih in minimalnih tehničnih po-
gojih za prostor in opremo vrtca zahteva velikost 
zemljišča do 7.550 m2 (minimalno 5.500 m2), od 
tega minimalna površina zunanjega igrišča pa 
3.300 m2. 

Projekt prostorske preveritve Vrtca OŠ Dobro-
va je bil spoznan kot srednjeročno pomemben za 

občino Dobrova – Polhov Gradec na septembrski 
seji Odbora za družbene dejavnosti, ki kot stalno 
delovno telo občinskega sveta med drugim spre-
mlja razvoj predšolskega varstva v občini. S pro-
jektom pa so se seznanili tudi člani občinskega 
sveta in člani sveta javnega zavoda OŠ Dobrova.

Več o samem projektu pa bo predstavljeno v 
naslednjih mesecih. (ODBPG)

Prostorska preveritev 
gradnje novega vrtca 
na Dobrovi

Vizualizacija novega vrtca
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Lokalni ponudniki na obmo-
čju občine Dobrova - Polhov 
Gradec so zbrani pod blagovno 
znamko Blagajeva dežela, igri-
vo zaledje Ljubljane. Nekatere 
že dobro poznamo, druge pa 
šele spoznavamo, zato vam jih 
bomo v prihodnjih mesecih 
podrobneje predstavili. Marija 
Končan in kmetija na Prosenov 
je zaradi kakovostnih, domačih 
in s predanostjo pečenih izdel-
kov zagotovo že med bolj pre-
poznanimi. 

Skozi priprta vrata domačije, 
ki ji po domače rečemo na Pro-
senov, prihajajo različni zvoki, 
iz dimnika pa se že kadi. Vse 
namiguje na to, da je Marija 
Končan že pričela s peko kruha. 
Testo je že zamesila, sedaj pa v 
mentrgi vzhaja, preden ga bo 
oblikovala v hlebce in položila v 
krušno peč. Takrat se ji pridru-
žimo in beseda najprej steče o 
tem, kaj počne in zakaj. Vmes 
pa poslušamo koristne napot-
ke za peko kruha, ki pričajo o 
njeni izkušenosti in ljubezni do 
predajanja znanja. Leta 2013 
je na razpolago prejela prazno 
hišo in zdelo se ji je, da jo kar 
kliče po tem, da vanjo vdahne 
novo življenje. Najprej je zaku-
rila krušno peč, nato odkrila še 
povsem uporabno mentrgo. »Še 
znam zamesiti testo za kruh?« 
Obdana s spomini in željo po 
negovanju družinskih veščin 
ter zgodovinske dediščine, se 

je preizkusila. »Pri 51 sem šla 
v pokoj in v meni se je oglasila 
želja po tem, da bi nekaj počela. 
Nekaj mojega, z novimi izzivi, 
novimi znanji.«

Marija Končan je leta 2014 re-
gistrirala dopolnilno dejavnost 
na kmetiji, pri tem pa omeni, da 
je bilo zaradi vse dokumentaci-
je, ki jo je ob tem morala ure-
jati, včasih kar težko. V okviru 
svoje dejavnosti danes prodaja 
kruh in druge izdelke, ponuja 
pa tudi delavnice peke kruha 
v krušni peči na tradicionalni 
način, za vse generacije. Pogo-
sto jih poleg odraslih namreč 
obiščejo skupine šolskih otrok. 
Tudi tujci? »Da, tudi tujcev je 
veliko,« doda Marija in pove ne-
kaj zanimivih izkušenj s tujimi 
gosti. Za obisk delavnice se je 
potrebno predhodno naročiti, 
doživetje pa obljublja sprehod 
skozi preteklost in spoznavanje 
veščine peke kruha, ki so jo naše 
babice še obvladale, danes pa je 
tega vse manj. Zaradi obiskov 
turistov iz tujine je Marija Kon-
čan tri leta obiskovala tečaj an-

gleščine, udeležila pa se je tudi 
računovodskega izobraževanja, 
ki ji pomaga pri obvladovanju 
tistega dela njene dejavnosti, ki 
vključuje vso papirologijo. Pri 
vsem tem pa ji veliko pomeni 
tudi pomoč in podpora njenih 
domačih. Kje pa se je nauči-
la peči kruh? Doma, od svoje 
mame. Veliko pa se je naučila 
tudi skozi leta in prakso. Glede 
načrtov za prihodnost pove, da 
bi rada še naprej prenašala tra-
dicijo na mlajše in delala z lju-
dmi. Prav to je izpostavila kot 
tisti vidik njene dejavnosti, ki jo 
najbolj osrečuje. 

Leta 2021 je Marija Končan 
prejela priznanje občine 

Ko krušna peč ugasne, pa 
Marija Končan rada hodi v hri-
be, rada ima živali in naravo. 
Zadnje čase jo zaposluje tudi 
pisanje različnih prispevkov za 
knjige, časopis, včasih pa kate-
rega objavi tudi na družabnih 
omrežjih. Je članica kar šestih 
društev. Rada pomaga sočlove-
ku, zato je pogosto del humani-

tarnih projektov v okviru Ka-
ritasa. Njen pomen za celoten 
kraj je bil še posebej prepoznan 
v letu 2021, ko je prejela prizna-
nje občine Dobrova - Polhov 
Gradec za izkazano prizadev-
nost na področju prostovolj-
stva in humanitarnega dela ter 
razvoja turizma v občini.

O njenih izdelkih
Marija Končan redno prodaja 

bel in polbel kruh v hlebcih, po 
naročilu pa tudi ocvirkovico, 
kvašene flancate, miške in ržen, 
koruzni, ajdov ter pirin kruh 

– pa tudi kakšno sezonsko do-
broto zagotovo najdemo v nje-
ni ponudbi, kot sta na primer 
potica in domač jabolčni sok. 
Kot omenjeno, pa ponuja tudi 
delavnice peke kruha. Po obve-
znem predhodnem dogovoru 
izdelke prodaja na domu oz. na 
naslovu Črni Vrh 24, 1355 Pol-
hov Gradec, kjer se nahaja kme-

tija na Prosenov. Njeni pekovski 
izdelki pa so tudi ena najbolj 
iskanih stvari na decembrskem 
Miklavževem sejmu, ki se ga 
Marija Končan vedno udeleži. 
Njen domač kruh sestavlja tudi 
Culo dobrot Blagajeve dežele, ki 
je izviren kulinaričen spominek 
sestavljen iz izdelkov lokalnih 

proizvajalcev. Za več informacij 
vam je Marija Končan na voljo 
na telefonski številki 031/526-
543 ali na elektronskem naslovu 
koncan1806@gmail.com. Več o 
njenem delu pa si lahko prebe-
rete tudi na Facebook profilu 
Kmetija na Prosenov.

L. O. 

V občini Dobrova - Polhov Gradec je izbira med lokalnimi ponudniki 
bogata – bodisi med lokalnimi pridelovalci hrane bodisi med domačimi 
izdelovalci unikatnih izdelkov – kar nam omogoča, da v veliki meri lahko 
kupujemo lokalno, s tem pa podpiramo razvoj svojega domačega okolja. 

Ko zadiši po domačem kruhu
izpod rok Marije Končan

Po lanskoletnih desetih 
avtobusnih postajah 

se tudi letos po 
Polhograjski in Horjulski 
dolini postavlja 15 novih 

tipskih avtobusnih 
postaj, prenova urbane 

opreme se nadaljuje 
na številnih lokacijah v 

občini Dobrova - Polhov 
Gradec, tudi v Črnem 

Vrhu in Šentjoštu. 

Nadstrešnice se opremljajo s 
steklenimi panoji, kamor bodo 
nameščeni aktualni vozni redi 
in podatki o poteku trase avto-
busa, vitrine pa bodo namenje-
ne tudi obveščanju o aktualnih 
zaporah cest in drugim nujnim 

obvestilom, vezanim na ce-
stno omrežje in javni potniški 
promet. Vzporedno se ureja 
lastništvo zemljišč na lokaci-
jah, potekajo pa tudi geodetske 
izmere, kjer je le-to potrebno.
Nova postajališča bodo po-

skrbela za udobnejšo uporabo 
javnega potniškega prometa in 
enotno urbano podobo naše 
občine, hkrati pa že uresničuje-
jo cilje Strategije mobilnosti in 
varnosti občine Dobrova - Pol-
hov Gradec. Ureditev avtobu-

snih postajališč je namreč eden 
izmed ukrepov predvidenih v 
Strategiji, v sklopu razvoja učin-
kovitega in privlačnega javnega 
potniškega prometa. 

Postavitev novih avtobusnih 
postaj s pripadajočimi elemen-
ti je le del projekta prenove 
urbane opreme v naši občini. 
Vizualno podobo naše občine, 
ki se postopoma uresničuje, 
dopolnjujejo tudi prostori za 

smetnjake, številne nove klopi, 
razpršene po občini in pa tudi 
nevpadljivi koši za pasje iztreb-
ke, ki so v uporabi že nekaj let, 
v prihodnje pa jih bo dopolnil 
tudi element, uporabljen za lo-
kalno tržnico na Dobrovi.

Enotna urbana oprema je 
oblikovana po principu eno-
stavnosti in minimalizma. Iz-
delana je iz lokalnih materia-
lov, predvsem lesa, elementi pa 

so posebej zasnovani za varno 
uporabo ter premišljeno ume-
ščeni v prostor. 

Vabimo Vas, da nam na 
elektronski naslov: info@
dobrova-polhovgradec po-
sredujete vaše predloge za 
postavitev novih klopi, ki bi 
vam in ostalim predstavljale 
doprinos ob krajevnih spreha-
jalnih poteh in spregledanih 
domačih lokacijah. 

Avtobusne nadstrešnice 
dobivajo novo podobo 
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Noč godbe
2022 – 
edinstveni 
filmski 
spektakel
Obilno oglaševanje, 
izvirni opomniki, 
mamljiva vabila po 
vseh možnih kanalih in 
dober glas s preteklih 
koncertov, ki je segel v 
deveto vas, so obrodili 
bogate sadove! 

Z letošnjima koncertoma Noč godbe 
2022 je Godbi Dobrova -Polhov Gradec 
uspelo kar dvakrat napolniti dvorano 
do zadnjega kotička. Odzivi so izjemni, 
saj pohvale še vedno dežujejo.

Po rdeči preprogi v filmski svet – ne-
kateri s pokovko, drugi s fotografijo s 
svojim najljubšim filmskim junakom, 
tretji z vrčkom točenega, vsi skupaj pa 
z velikim zanimanjem, kako nas bodo 
godbeniki presenetili tokrat. Sledi-
lo je dobri dve uri najraznovrstnejše 
filmsko dovršeno izvedene glasbe ob 
posnetkih popularnih in zimzelenih 
uspešnic na velikem platnu. 

Vmes pa za vsakogar nekaj; izpod 
odra so se pri Piratih s Karibov pri-
plazili šentjoški pirati, zapela je prava 
Elza, v dežju se je plesalo step, oder so 
obiskali člani skupine Abba, svoj del je 
odigral znani Rowan Atkinson ali bolj 
poznani Mr Bean, zapel je Frank Sina-
tra, Urška Kastelic je sanjala o boljših 
časih, nune so prišle kar iz Polhovega 
Gradca, pri Očenašu v swahiliju so se 
jim pridružili še moški z vseh vetrov, 
pa zatem polno otrok z Glasbene šole 

Emil Adamič. Vso to filmsko zgodbo 
z godbo je nadvse spretno in prijetno 
povezal v celoto Jure Sešek. Kljub ne-

koliko neudobnim dvoranskim stolom 
je večer gostom minil kar prehitro. 
Tako so se mnogi po koncu ob klepetu, 

jedači in pijači prav radi v noč podru-
žili z zadovoljnimi izvajalci tega zares 
odmevnega koncerta. 

Magdalena Tehovnik, 
foto: Urška Dolinar

Župnijska karitas Šentjošt je 
v sredini oktobra pripravila 

jubilejni 10. dobrodelni 
koncert.

Klicu “Skupaj delajmo za dobro” so 
se odzvale številne glasbene skupine 
in tudi številni obiskovalci. V kultur-
nem domu smo lahko prisluhnili Vo-
kalni skupini Svetlice, skupini Strmina 
Express, ansamblu Šmarnogorski kvin-
tet, ansamblu Prebrisani muzikanti in 
skupini Pero+. Z bogatimi in skrbno 
izbranimi mislimi nas je k dobrim de-
lom vabil voditelj, novopečeni Šentjo-
ščan, Andrej Jerman. Mogoče tudi vas 
nagovori misel Paula Coelha: “Kako se 
luč razlije po hiši? Tako, da odpremo 
okna. Kako vstopi luč v človeka? Tako, 
da ta ljubezen odpre vrata.”

Županova želja po dobrodelnosti
Vmes smo prisluhnili tudi nagovo-

rom. Polhograjski župan Franc Se-
tnikar se je, kot je dejal, nad takšnim 
koncertom kar malo zamislil. “Ljudje, 
ki skrbite za to, ste izjemno dobri, zna-
te poskrbeti, da se ta dobrodelnost širi 
med vse, kajti življenje je sestavljeno 
iz lepih in manj lepih trenutkov.” Spo-
mnil je, da lahko hitro prav vsak potre-
buje pomoč. “In tukaj v Šentjoštu vas 

je veliko takih, ki znate pomagati. Želel 
bi, da bi se ta dobrodelnost širila v vse 
pore našega življenja, med vse ljudi.”

“Bog ljubi veselega darovalca”
Generalni tajnik Škofijske karitas 

Ljubljana Jože Kern se je zahvalil vsem 
prostovoljcem, ki najdejo energijo, moč 
in veselje, da pripravijo tak koncert. 
Navezal se je na misel letošnjega gesla 
“Skupaj delajmo za dobro” in pojasnil, 
da pri dobrodelnosti ne gre samo tiste, 

ki darujejo in razdeljevalce pomoči. 
“Skupaj smo z vsemi tistimi, ki so naši 
prosilci, ki pridejo po pomoč. Če ne bi 
bili odprti in če ne bi vzeli nase tega, 
da je pomoč težje sprejeti kot jo dajati, 
potem ne bi bilo nič.” S prisotnimi je 
podelil tudi misel sv. Katarine Sienske, 
ki je Kristusa vprašala, zakaj so ljudje 
tako različno obdarjeni s talenti, bo-
gastvom in premoženjem. “Pa je Jezus 
odgovoril, da je to zato, da se ljubezen 
lahko dogaja med ljudmi. Seveda, če ne 

bi bilo nikogar, ki potrebuje dobroto, 
dobrote ne bi bilo. Želim, da bi mi, ki 
delamo na Karitas, to delo vedno opra-
vljali tako, da bi ljudje radi prišli in da 
bi vi darovalci darovali tako, da se ne bi 
nihče počutil dolžnega. Tako kot pravi 
sv. Pavel, veselega darovalca Bog ljubi.”

Župnik ponosen na župljane in 
njihova dobra dela

Zadnji k besedi pa je bil povabljen 
domači župnik Franc Kadunc, ki se 

je tudi zahvalil vsem pripravljalcem 
koncerta, še posebej pa Andreji Košir, 
ki je motor karitativnega dela v župniji. 
G. župnik ni mogel skriti navdušenja 
nad njegovimi župljani. “Moram reči, 
da sem hvaležen škofu, da me je po-
slal v to župnijo, kajti na raznoraznih 
srečanjih s skupinami vidim, kako so 
župljani navdušeni delati dobro. In to 
je moje veselje. Sem prav ponosen, da 
sem župnik v tej župniji.”

Rok Mihevc

Godba Dobrova-Polhov Gradec in Otroški pevski zbor Glasbene šole Emil Adamič na Noči godbe 2022.

Svetlice in moški s teh krajev so ob godbeni spremljavi skupaj zapeli v swahiliju.Pirati s Šentjošta pred panojem z navedenimi godbenimi meceni.

Vokalna skupina SvetliceŽupnik Franc Kadunc

»Da bi se dobrodelnost širila v vse pore našega življenja«
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Zakaj kandidirate za župana?

Dolinar: Menim, da je naloga župana, da pri-
skrbi sredstva za nujne investicije in da občina 
potrebuje jasno vizijo in strategijo razvoja. V ob-
čini Dobrova - Polhov Gradec potrebujemo spre-
membo na bolje, saj imamo potencial za razvoj 
lokalnega kmetijstva, gozdarstva, podjetništva, 
turizma in kulture. Ker s podporo svoje močne, 
strokovne in neodvisne Liste Jureta Dolinarja 
želimo, da je delovanje občine racionalno, pre-
gledno, hitro in za skupno dobro. Želimo pove-
zovati in ne deliti, nikogar izključevati, nikogar ne 
bomo pustili zadaj, ne mladih, ne starejših. Sem 
za mlade, da si tukaj ustvarijo družino, podjetje 
in tukaj kvalitetno preživljajo prosti čas. Trdno 
verjamem, da zmoremo z bolj aktivnim povezo-
vanjem krajevnih in vaških skupnosti, z vključe-
vanjem vsakega občana izvesti nedokončane in 
nikoli pričete projekte ter s tem doseči razvojni 
preboj občine.
Setnikar: Biti župan zame ne pomeni le biti 
nosilec funkcije, temveč biti s srcem in dušo pri-
paden našim krajem in delati za njih. Razumem 
Vas, ljudi, želim da skupaj sodelujemo, rešujemo 
težave in uresničujemo skupne cilje. Zato kan-
didiram za župana, saj želim tudi v prihodnje z 
Vami pisati našo zgodbo o uspehu.

Kakšna je vaša vizija razvoja Občine Dobrova - Polhov 
Gradec? 

Dolinar: Razvoj občine je sestavljen iz 21 strate-
ških projektov in 104 posameznih aktivnosti, ki 
pomembno vključujejo občane v prioritete po-
sameznega kraja. Ključni cilji programa so: 1. Iz-
boljšati kvaliteto življenja v občini (podjetništvo, 
kmetijstvo, gozdarstvo, turizem, ceste, vodovod, 
komunala, internet ipd.). 2. Zdravo življenje in 
počutje (zdravstveni dom, zdravstvena postaja, 
kolesarske, tekaške in peš poti). 3. Dvigniti pov-
prečni prihodek na občana nad slovensko pov-
prečje. 4. Infrastruktura in program za mlade in 
starejše občane. 5. Celovito načrtovanje in izved-
ba projektov za celotno občino in povezovanja 
s sosednjimi občinami. 6. Varnost (prometna, 
poplavna, potresna, požarna, pred naravnimi ne-
srečami, ipd.). 7. Okolju prijazni, energetsko učin-
koviti in samozadostni. 8. Uspešnejše črpanje EU 
sredstev. 
Setnikar: Želim, da je naša občina prostor, kjer 
je kvaliteta življenja na prvem mestu za vse ge-
neracije. Urejena infrastruktura je le en segment 
razvoja. Posebno pozornost je treba nameniti ra-
zvoju človeških virov, podeželja in turizma zaradi 
neokrnjene narave in bližine Ljubljane. 

Kako boste poskrbeli, da boste v stiku z občani in 
njihovimi željami, pobudami?

Dolinar: Delo župana in občine je javni servis, 
ki mora na racionalen in pregleden način zagota-
vljati najmanj osnovne civilizacijske pridobitve in 
storitve. Pri prenosu informacij od in do občanov, 
njihovih želja in pobud, je važna komunikacija, 
usklajevanje med vaško, krajevno skupnostjo in 
občino, prav tako je pri izvedbi. Za izvedbo lo-
kalnih aktivnosti ter reševanja problemov je treba 
zagotoviti večjo pristojnost in avtonomnost va-
škim in krajevnim skupnostim, za strateške pro-
jekte pa je v sodelovanju z občani, vaško in kra-
jevno skupnostjo odgovorna občina. Župan mora 
biti dostopen vsem občanom in jim predvsem po-
magati v okviru vseh zakonskih predpisov. 

Setnikar: Že vse odkar opravljam funkcijo župa-
na, torej od leta 2010, sem vsem občanom na voljo 
za sestanek ob sredah popoldne. Vsako leto tako 
sprejmem preko sto občanov in občank, s kateri-
mi poskušamo rešiti različne situacije. Nekateri 
pa potrebujejo le pogovor, zato se s številnimi 
občani slišimo tudi preko telefona. Z občani se 
srečujem tudi na terenu, saj si želim v živo ogle-
dati, kako napredujejo projekti ali pa reševanje 
kakšnega zapleta. Redno se udeležujem tudi do-
godkov, na katere me povabijo občani, kot so npr. 
koncerti, športni dogodki, občni zbori … tako 
imam priložnost iz prve roke videti, kako aktivni 
so občani na področju družabnega življenja. Ob-
čani lahko svoje ideje, želje, pripombe in pobude 
oddajo direktno Občini ali pa preko svojih kra-
jevnih skupnosti. Na ta način smo do sedaj na pri-
mer oblikovali prioritetni vrstni red prenov cest, 
kar se je izkazalo za odlično in učinkovito prakso. 
Vse te moje navade in načine, kako lahko občani 
stopijo v stik z Občino in z menoj, nameravam 
ohraniti tudi vnaprej. 

Kateri problem v naši občini bi izpostavili kot 
največjega in kako ga boste rešili?

Dolinar: Izpostavil bi dva večja; Občina nima 
osnovnih infrastrukturnih pogojev za svoj ra-
zvoj (trgovina, pošta, medgeneracijski center, 
zdravstvena postaja, knjižnica) in v sodelovanju 
s kmetijsko zadrugo, koncept krepitve in povezo-
vanja lokalnega kmetijstva, gozdarstva, podjetni-
štva in nenazadnje tudi turizma. Že leta 2012 je 
bila izdelana urbanistična zasnova z umestitvijo 
objektov v prostor tako na Dobrovi, kot v Pol-
hovem Gradcu. Naloga župana je, da dogovori 
in uskladi vse potrebno za izgradnjo nujno po-
trebnih objektov v prostor, sicer je čas za novega 
župana.
Setnikar: Največ občank in občanov še vedno 
vidi največjo potrebo po rekonstrukciji make-
damskih cest. Zato vsako leto naredimo kar 
nekaj kilometrov novega asfalta. Prav tako si na 
Dobrovi vsi želimo nove trgovine. Prostor kjer se 
to lahko gradi imamo, potencialne investitorje s 
trgovci imamo, le z lastniki zemljišč morajo najti 
skupno točko o primerni ceni, kar se bo kmalu 
zgodilo. Občina ne gradi trgovin, pripravi pa po-
goje v prostoru, kar smo tudi že naredili. Z novim 
vodstvom Kmetijske zadruge smo se pogovarjali, 
kaj z njihovo stavbo v osrednjem delu Dobrove. 
Stekli so pogovori predstavnikov Zadruge z enim 
od možnih investitorjev za obnovo objekta. Pre-
pričan sem, da bo tudi z novo energijo ta problem 
rešen in pomagal bom z vsemi vzvodi, kar je v 
pristojnosti župana in občine.

Naštejte 3 večje projekte, ki jih želite realizirali v času 
vašega županovanja. 

Dolinar:
1. Ureditev centra Dobrove z trgom, trgovino in 
medgeneracijskim centrom
2. Ureditev centra Polhov Gradec z trgom in zdra-
vstveno postajo
3. Dnevno institucionalno varstvo starejših v ob-
čini
Setnikar: Gradnja kolesarske povezave, ki je že 
v teku, s pričetkom del v mesecu oktobru. Projekt 
obsega gradnjo kolesarske povezave, pločnika, 
rekonstrukcijo ceste, avtobusnih postajališč in 
javne razsvetljave, od Tržaške ceste v Ljubljani 
do gostilne Kramar v Gabrju. Drugi projekt je iz-
gradnja Centra Emila Adamiča. Odpravljene so 

vse administrativne ovire, občina je lastnica ze-
mljišč, zgrajen bo v prihajajočem mandatu. Tretji 
je gradnja novega vrtca na Dobrovi. Že vsa leta 
skrbimo, obnavljamo in gradimo objekte za pred-
šolsko in šolsko vzgojo. Za nov vrtec na Dobrovi 
smo že naredili projekt prostorske preveritve, v 
želji zagotovitve enakovrednih pogojev za opti-
malen razvoj vseh otrok v občini ter kvaliteten 
vzgojno-izobraževalni proces, združiti izobraže-
valne ustanove na eni lokaciji, združitev vseh enot 
vrtca v enem objektu, združitev in souporaba ser-
visnih prostorov šole. Cilj so optimalni pogoji za 
vzgojo otrok.

Kako boste poskrbeli, da bodo projekti izvedeni 
pravočasno in skladno s prvotnim terminskim planom 
(da npr. ne bo prihajalo do zamud pri gradnji ali 
podaljšanj zapor cest)? 

Dolinar: Jasna vizija in strategija občine določa 
predhodno pravilno seznanitev in vključitev ob-
čanov ter lastnikov zemljišč v pripravo investicij-
skega projekta, ki vsebuje terminski plan in vire 
financiranja. Kot župan bom zahteval, da se pro-
jekti izvajajo skladno z zastavljeno časovnico in o 
tem tudi javno seznanjal občinski svet in občane 
s ciljem, da se projekt realizira. Pri strateškem 
načrtovanju cestnih obnov se načrtuje tako, da 
so možni obvozi, da se ne izvaja več parcialnih 
cestnih zapor na enemu odseku, da se vključi tudi 
ostalo infrastrukturo - pločnik, kolesarsko stezo, 
vodovod, kanalizacijo, optiko,… Pri izvedbi razpi-
sa je treba preveriti najkrajše roke izvedljivosti in 
s pogodbo obvezati izvajalce, da bodo spoštovali 
roke izvedbe. 
Setnikar: Tako, da bodo vsi dejavniki, ki so po-
trebni za izvedbo projekta usklajeni, vključno z 

zemljišči, ki so velikokrat največji izziv. Seveda 
tudi z dobro pripravljenimi projekti in ostrimi 
pogoji pri razpisih za izbiro izvajalca.

Kako vidite prostorski razvoj naše občine in ali lahko 
v času vašega županovanja pričakujemo spremembo 
občinskega prostorskega načrta? 

Dolinar: Septembra 2018 je občina Dobrova 
- Polhov Gradec sprejela posodobljen občinski 
prostorski načrt (v nadalj. OPN), ki je osnova 
za razvoj naše občine in v katerem je bil spre-
jet tudi protipoplavni nasip v oddaljenosti 80 
m vzhodno od Dobrove (9.člen in Priloga 2, vir: 
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/
vsebina/2019-01-1139/odlok-o-obcinskem-pro-
storskem-nacrtu-obcine-dobrova---polhov-gra-
dec-uradno-precisceno-besedilo---upb1). Na do-
ločeno časovno obdobje se OPN posodablja, tako 
glede na državno »Strategijo razvoja Slovenije do 
leta 2050«, kot tudi glede na lokalni razvoj obči-
ne. Cilj občine bo, da bi se problematične vsebine 
iz OPN dopolnile, kot npr. ureditev načina pri-
seljevanja, ter gradnjo obrtnih delavnic in indu-
strijskih objektov v okviru urbanističnega načrta 
občine in ne nekontroliranega poseganja v okolje. 
Treba se bo čimbolj izogniti prevozu rednih tež-
kih tovorov po celi občini, zato bomo poskušali 
ustvariti pogoje za obrtniške objekte bližje obvo-
znici oziroma avtocesti. 
Setnikar: Zadnje spremembe in dopolnitve ob-
činskega prostorskega načrta smo sprejeli konec 
leta 2018. V prihajajočem mandatu bo to ena bolj 
pomembnih nalog. Želim, da bodo spremembe 
prinesle rešitve v prostoru, ki bodo omogočale 

Županska kandidata 
Dolinar in Setnikar 

odgovarjata
V prihajajočem koncu tedna bodo potekale lokalne volitve, na katerih 

bomo med drugim izbirali tudi novega župana. Za ta položaj se potegujeta 
dva kandidata, Franc Setnikar in Jure Dolinar, ki smo jima zastavili enaka 
vprašanja. Upamo, da vam bodo njuni odgovori v pomoč pri nedeljski 

odločitvi.

Jure Dolinar

Franc Setnikar

>>
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mladim, da si lahko dom zgradijo v domači ob-
čini, da bo prostor za razvijanje podjetništva in 
ostalih potreb na področju gradnje infrastruk-
ture. 

S katerimi konkretnimi ukrepi boste poskrbeli za 
mlade?

Dolinar: Sem za mlade, da si tukaj ustvarijo dru-
žino, podjetje in tukaj kvalitetno preživljajo prosti 
čas. Za mlade imamo v našem programu ureditev 
centra Dobrove in Polhovega Gradca predviden 
trg in prostor za druženje, predvidena je izgra-
dnja novega otroškega igrišča pri ŠRC Gabrje, 
kolo park Gabrje, obnovitev otroških igrišč po 
krajih, vzpostavitev sprehajalnih poti in temat-
skih parkov ter kolesarskih poti. 
Setnikar: Vsako leto sem ob naših osnovnošol-
cih, ko zaključujejo svojo izobraževalno pot, v 
čast mi je, ko mladi občani pristopijo v pogovor 
z menoj. Lahko rečem, da generacijo današnjih 
mladih, ki bodo v prihodnosti nosilci razvoja 
občine Dobrova - Polhov Gradec, zaznamuje vi-
soka izobrazbena struktura, obvladovanje najra-
zličnejših sodobnih znanj in veščin, obenem pa 
svojo zavzetost dokazujejo tudi z angažiranjem 
pri podnebnemu in socialnemu aktivizmu. Za 
spremljanje aktualnih potreb mladih in njihovo 
medsebojno povezovanje se mi zdi, da je tudi tu-
kaj pomemben stalen dialog. S sodelavci v občin-
ski upravi smo že snovali našo vključitev v otroški 
parlament, ki se odvija na naših osnovnih šolah. 
Občina Dobrova - Polhov Gradec že nekaj let 
sofinancira mladinske projekte, s katerimi pod-
pre participacijo mladih, omogoči kakovostnejše 
mladinsko delo in s tem omogoči izvedbo projek-
tov, ki jih izvajajo mladi in zajemajo tiste vsebin-
ske aktivnosti, ki mlade usposabljajo za aktivno 
družbeno delovanje ter prispevajo k osebnemu 
razvoju ustvarjalnih posameznikov in celotnega 
mladinskega dela. V letu 2022 smo sofinancirali 9 
projektov. Sredstva za delovanje in izvajanje pro-
gramov lahko mladi pridobijo tudi na razpisih s 
področja kulture, športa, turizma, kmetijstva. Z 
vsestranskim delovanjem bomo ustvarili okolje 
tudi za mlade, v katerem bomo vsi radi živeli, se 

udejstvovali, izobraževali, delali ter preživljali 
prosti čas.

Nekaj občinskih cest je še neurejenih in makedam-
skih. Kakšen je vaš štiriletni načrt za urejanje cestne 
infrastrukture? 

Dolinar: Občina mora imeti jasen načrt sanaci-
je vseh državnih cest, financiranih iz državnega 
proračuna ter občinskih cest, sofinanciranih iz 
občinskega proračuna. Skladno s finančnim pla-
nom se mora izvajati nujno potrebne investicije 
tako na občinski, kot državni ravni. Predvideno 
je nadaljevanje rekonstrukcije državne ceste Do-
brova - Polhov Gradec in ureditev cest, pločni-
kov in kolesarskih stez med večjimi kraji znotraj 
občine. Predvidena je ureditev cestne infrastruk-
ture centra Dobrove in Polhovega Gradca. Maka-
damske ceste bomo rekonstruirali in asfaltirali z 
vključevanjem lokalnih izvajalcev, ki poznajo te-
ren in s tem zagotovili zaposlitve v občini, zaradi 
logistike pocenili gradnjo in pridobiti na kvaliteti 
ter vzdrževanju. Treba je zamenjati ali razširiti 
problematične mostove, opraviti odkupe zemljišč 
pod cestami predvsem v hribovitih delih, kjer to 
še ni storjeno, bi pa že zdavnaj moralo biti. Za za-
četek bomo uredili cestnoprometno signalizacijo 
in s tem uredili pretočnost in varnost prometa. 
Setnikar: V tem mandatu smo naredili veliko 
novih asfaltiranih cest, v vseh krajevnih skupno-
stih, na pobudo občanov preko krajevnih sku-
pnosti. Cilj je s takšnim tempom nadaljevati. 

Ali boste zgradili Center Emila Adamiča? Če ja, do kdaj? 

Dolinar: Cilj programa je tudi končno zgraditi 
Center Emila Adamiča. Ugotavlja se, da občina 
še ni dogovorila lokacije za postavitev objekta, da 
ni pridobljene projektne dokumentacije, niti ni 
pridobljeno gradbeno dovoljenje. Razširjene od-
govore lahko bralci Našega časopisa najdejo na 
juredolinar.si 
Setnikar: Da, vsekakor je projekt, za katerega 
vem, da bo zagotovil boljše pogoje za zdravstvo, 
zobozdravstvo, lekarno, knjižnico in kulturno 
dejavnost na Dobrovi. Zgradili ga bomo v priha-
jajočem mandatu.

Gašper Tominc

>>

Sestava Občinskega sveta -  
najvišjega organa odločanja 
o vseh pomembnih zadevah 
v občini,  
je še kako pomembna.

Pokončna drža članov Sveta je ključnega pomena – 
Socialni demokrati se ne obračamo po vetru, 
pomembno nam je splošno dobro vseh občanov, 
pri odločitvah ne dajemo prednosti 
svojemu lastnemu interesu.

Za Vaš glas se Vam že v naprej zahvaljujemo!
 

OO SD Dobrova - Polhov Gradec

Ne dovolimo, da zaradi ra-
znovrstnih težav, stisk in bo-
lečin, s katerimi se sooča vsak 
izmed nas in so del slehernega 
življenja, spregledamo dobro, 
ki nas obdaja na vsakem kora-
ku. Le poglej in spoznaj, da je 
tvoje življenje (tudi) lepo in da 
se imamo skupaj dobro. 

Zgornja spodbuda je bila ne-
kakšen interni cilj dejavnosti, 
ki smo jih pripravili v okviru 
letošnjega tedna otroka, ki 
je potekal v tednu od 3. do 9. 
oktobra pod gesIom SKUPAJ 
SE IMAMO DOBRO. Naše 
učence, pa tudi celotno šolsko 
osebje, smo želeli spodbuditi k 
ozaveščanju »dobrega okrog 
sebe«. V ta namen smo stene 
hodnikov, kjer se zadržujejo 
naši učenci in učitelji, polepili 
s pozitivnimi mislimi in afir-
macijami, da bi tako na tih in 
nevsiljiv način vlivale upanje, 
veselje, sočutje in mir. Učence 
smo spodbudili, naj poiščejo 
misel, ki jih najbolj nagovar-
ja, da pa bi bili za branje bolj 
motivirani, smo jim ponudili 
še majhen izziv. Ena misel na 
stenah avle je bila podvojena, 
in kdor jo je našel, je misel na-
pisal na listek, se podpisal in 
zadevo oddal v posebno zbirno 
škatlo. V ponedeljek, po koncu 
tedna otroka, je sledil žreb, ki 
je srečnemu izžrebancu pri-

nesel simpatično nagrado. 
Na ravni oddelkov je skupina 
učencev za vsakih prvih pet 
minut vsake prve ure v tednu 
otroka pripravila aktivnost, ob 
kateri so izkušali, da se imajo 
skupaj dobro. To so bili razni 
skeči, družabne igre, izzivi, 
dobra šala, spodbudna zgod-
ba, ples, pesem … Izbor smo 
prepustili ustvarjalnosti in do-
mišljiji naših otrok. Poleg tega 
so tudi v razredih vsak dan na 
vidno mesto pritrdili eno pozi-
tivno misel, ki jih je spremljala 
tisti dan. 

Zadnji korak tega internega 
načrta je bil, da so si učenci mi-
sel, ki jim je posebej padla v oči, 
sneli s stene šole in si jo vzeli 
zase, da jih bo lahko na skriv-
nosten način opogumljala še 
naprej. Preko omenjenih ak-
tivnosti smo želeli učencem in 
zaposlenim sporočiti, da smo 
lahko zadovoljni in se imamo 
dobro tudi zato, ker imamo 
drug drugega. Osredotočili 
smo se na pomen povezanosti, 
druženja, medsebojnih odno-
sov, prijateljstva, sodelovanja 
in zaupanja. Med drugim smo 
želeli učencem sporočiti tudi 
to, da so druženje v živo, po-
govor v živo in skupne dogodi-
vščine nekaj, kar pomembno 
prispeva k dobremu počutju 
vseh vključenih in pozitivno 
vpliva na počutje in duševno 

zdravje vseh vključenih, kar 
je bil tudi globalni namen le-
tošnjega Tedna otroka. K so-
delovanju smo povabili tudi 
starše, in sicer z namenom in 
željo, da tudi doma spodbudijo 
svoje otroke in skupaj preživijo 
teden (ali pa vsaj dan, dva, tri 
...) brez zaslonov in se znotraj 
družine pogovorijo in dogovo-
rijo, na kakšen način bi lahko, 
namesto pred zasloni, skupaj 
preživeli čas, se posvetili drug 
drugemu in se imeli dobro. 

Skratka, želeli smo, da ve-
lja: »Skupaj se imamo dobro 

– (tudi) brez zaslonov«. Ker to 
(še) zmoremo in znamo, kajne? 
In to ne samo v tednu otroka. 

Učenci so za pripravljene de-
javnosti izkazovali precej zani-
manja, kakšen vpliv oz. učinek 
so imele oz. bodo imele vse te 
dejavnosti, pa težko rečemo, 
saj je notranje razpoloženje 
težko meriti. Že od začetka 
smo delovali z zavestjo, da če 
bo ta naša akcija dobrih misli 
vsaj nekoga potolažila, mu po-
lepšala dan in dvignila njegov 
pogled kvišku in če velja misel: 
»Več, kot bo dobrih misli pre-
šlo ta planet, lepši bo ta svet,« 
potem je bilo in je vredno.

Tim za oblikovanje tedna 
otroka na OŠ Polhov 

Gradec Darja Malovrh in 
Mateja Zgonc Benkovič

Teden otroka
na OŠ Polhov Gradec

Ob tednu otroka, od 
3. 10. do 7. 10. 2022, 
smo na temo »Skupaj 
se imamo dobro«, v 
našem vrtcu pripravili 
raznolike dejavnosti. 

Za uspešno in pestro izved-
bo so zaslužni tudi starši otrok, 
ki so aktivno sodelovali z nami 
in nam skupaj s svojimi otroki 
priskrbeli ves naravni material 
za igro in ustvarjanje. Izredno 
veseli smo bili tudi njihovega 
obiska, ko so nam predstavili 
svoj poklic. 

Ob enem se zahvaljujemo 
tudi učiteljicam prvih ra-
zredov in ge. knjižničarki za 
medsebojno sodelovanje in 
druženje. Teden smo otvorili 
s karaokami, modno revijo, gi-
balnimi uricami v telovadnici 
in učenjem plesne koreografije 
otroških pesmi. Otroci so bili 
navdušeni nad mikrofonom in 
nastopanjem. Mikrofon je pri-
vabil tudi tiste otroke, ki niso 
vajeni izpostavljanja. Otroci 
so si izbrali najljubšo pesmico 
in jo zapeli pred prijatelji. Ob 
prepevanju, gibanju ter plesu 
smo se pošteno razgibali in se 
neznansko zabavali. 

V jutranjem krogu smo sku-
paj pregledali, poimenovali in 
razvrstili ves naravni material. 

Ker smo imeli na razpolago ve-
liko jesenskih plodov, smo se 
odločili, da jih uporabimo pri 
igri v kotičkih. S pomočjo lese-
nih kock smo izdelali labirint, 
po katerem so otroci kotalili 
divji kostanj.

 Otroci so s pomočjo list-
kov in plodov izdelali tudi več 
jesenskih kolažev. Izdelavi je 
bilo treba nameniti kar nekaj 
časa in vztrajnosti, a otroci so 
se potrudili, saj jih je tovrstno 
ustvarjanje zelo pritegnilo. 

Gledališče kamišibaj je tudi 
tokrat razveseljevalo otroke. 
Vzgojiteljici iz skupine Miške 
sta za otroke prvega starostne-
ga obdobja pripravili pravljico 
z naslovom »Grdi raček«, vzgo-
jiteljici iz skupine Čebelice pa 
sta predstavili glasbeno pravlji-
co z naslovom »Repa velikan-
ka«. Ob koncu obeh predstav 
so otroci skupaj z vzgojiteljica-
mi zapeli še pesmice glavnih 
junakov. Skupine drugega sta-
rostnega obdobja so za spomin 
na dogodek prejele tudi nami-
zno igro: Repa velikanka. 

Najdebelejši kostanj smo si 
prihranili za piknik v grajskem 
parku. Za njegovo peko je po-
skrbel naš hišnik. Ob prihodu 
smo si pripravili prostor in pe-
čeni kostanj razdelili v papir-
nate vrečke, ki smo jih skupaj 
z otroki izdelali dan poprej. Za 

priboljšek smo na žerjavico 
pristavili tudi jabolka, ki so se 
spekla na palici. Po jedi smo iz-
koristili še nekaj časa za izvaja-
nje družabnih in gibalnih iger. 

Veliko časa smo namenili 
tudi bivanju v naravi. Odpravi-
li smo se na daljše jesenske po-
hode po kraju. Pot nas je vodila 
skozi gozd, kjer smo opazovali 
močerade in druge žuželke, ki 
so se skrivale pod listjem. Na 
vrhu nas je pričakal lep razgled 
na polhograjsko dolino, kjer 
smo si vzeli čas za počitek in 
malico. Med potjo nazaj smo 
ob poti opazovali različne vr-
ste gob. 

Otroci so prepoznali dežni-
karice, lisičke in mušnice, naj-
bolj pa so se razveselili jurčka. 
V vrtec smo se vrnili utrujeni, a 
polni lepih vtisov. 

Teden otroka je ob raznoli-
kih dejavnostih minil bliskovi-
to hitro. Naš namen je bil do-
sežen. Otrokom smo pričarali 
nasmeh in lahkotnost trenut-
ka. Želimo si, da bi naši otroci 
znali ohraniti svojo notranjo 
iskrico, ki zaneti kres otroške 
igrivosti tudi v nas odraslih, če 
jim le odpremo srce.

Petra Bizjan in 
Breda Breška

Utrinki iz Tedna otroka
v Vrtcu Polhov Gradec
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Z znanjem in izkušnjami za razvoj naše občine!

Naročnik: SDS, Trstenjakova 8, Ljubljana

1. ANA OBLAK, Smolnik

2. PAVEL MALOVRH, Šentjošt

3. MARJETA STANOVNIK, Briše

4. JANEZ OBLAK, Šentjošt

5. BRIGITA ŽAKELJ, Šentjošt

6. JERNEJ RIHAR, Dobrova

7. JOŽICA BRADEŠKO, Srednji vrh

8. TONE ZORC, Babna Gora

9. IVICA VESEL, Šentjošt

10.ALOJZIJ STANOVNIK, Briše

11. MIHAELA ČEPON, Butajnova

12. FRANC ZALOŽNIK, Setnik

13. VALENTIN TOMINC, Butajnova

14.KLEMEN DEMŠAR, Butajnova

Skupaj zmoremo veliko več!

LISTA SDS ZA OBČINSKI SVET

2Občina za vse generacije.

Za uravnotežen razvoj občine,
za podeželje in kmetijstvo,
za občino bližje krajanom,
za razvoj podjetništva in delovanje društev,
za aktivni turizem, kulturo in šport.

LISTA ZA 
PRIHODNOST

ZA TVOJO PRIHODNOST GRE
Dobrova - Polhov Gradec - Šentjošt - Črni Vrh

 www.zaprihodnost.si

6

Željni smo oblikovati, graditi in ustvarjati. 
Zastavljene cilje želimo dosegati s povezovanjem, timskim delom in na transparenten način.
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Franc Setnikar

Naročnik oglasa je Lista za Napredek.

Povezovalna nit treh mandatov mojega županovanja je bila razvijati našo občino, pri 
tem ohranjati njene naravne lepote in razširiti sloves o neokrnjenosti narave tudi 
onkraj njenih meja. Vse to smo dosegali v sodelovanju in s pomočjo vseh Vas, občank 
in občanov, s člani občinskega sveta, z občinsko upravo in somišljeniki NAPREDKA. 
Skupaj ustvarjamo zgodbo o uspehu, ki nas danes navdušuje v vsem svojem čaru. In 
skupaj z Vami jo želim pisati še naprej.  

Biti župan na eni strani pomeni predstavljati občino, skrbeti za razvoj občine in ure-
sničevanje naložb, poskrbeti za šole in vrtce, reševati težave občanov, ki so v njegovi 
pristojnosti, in uspešno sodelovati z državo in njenimi organi. Na drugi strani pa je 
naloga župana še veliko večja. Biti župan v pravem pomenu besede, pomeni biti 
župan za ljudi, župan s srcem.

Ko se zapeljem po občini in se ustavim ter poklepetam z Vami, doživim pravi utrip 
naših krajev. Razumem Vas, ljudi. Želim, da skupaj sodelujemo, rešujemo težave in 
uresničujemo skupne cilje. Biti župan tako zame ne pomeni le biti nosilec funkcije, 
temveč biti s srcem in dušo pripaden našim krajem in delati za njih.

Drage volivke in volivci, spoštovane občanke in občani. Prepričan sem, da ste me v 
zadnjih treh mandatih uspeli dokaj dobro spoznati in ste tako seznanjeni z mojim na-
činom dela in vizijo. Tudi v prihodnje želim skupaj z Vami pisati našo zgodbo o 
uspehu. Skupaj vsak dan dosegamo, da je naša občina občina pozitivne energije, ob-
čina, v kateri je bivanje prijetno in vsem generacijam prijazno. Naše delo je uspešno. 

Lista za napredek je v Občini Dobrova Polhov Gradec prisotna že 20 let, že pet za-
porednih mandatov predstavlja večino v občinskem svetu. V vsem tem času se je 
skupaj z županom v zadnjih treh mandatih, Francem Setnikarjem, naša lista zavze-
mala za razvoj vseh področij naše občine.

Delo in vizijo Liste za napredek in župana Franca Setnikarja že poznate. Skupaj pi-
šemo našo zgodbo o uspehu, povezali smo vse dele občine in zgradili odlične temelje 
za dobre odnose v občini in zunaj nje, kar je bistveno za razvoj, sodelovanje in pre-
poznavnost. Naša želja je nadaljevati s takšnim načinom dela. Želimo ohranjati 
vse, kar imamo, hkrati pa razvijati, dodelati in z novimi projekti še dodatno 
obogatiti naše kraje. Dokazali smo, da nam je bistveno, da na obraze ljudi nariše-
mo nasmehe in zadovoljstvo. Delamo za ljudi in za našo občino, saj lahko s ponosom 
rečemo, da živimo v najlepših krajih na svetu.

Na volitve za mandatno obdobje 2022–2026 vstopa Lista za napredek s 16 kandidati 
za člane občinskega sveta in kandidatom za župana Francem Setnikarjem. Kandi-
dati in kandidatke za občinski svet predstavljajo geografsko, interesno in starostno 
raznolikost naše občine. 

Še naprej želimo pisati našo skupno zgodbo o uspehu, 
ker Napredek to zna in zmore!

 Datum rojstva: 29. 10. 1962
 Stalno prebivališče: Babna Gora
 Poklic: inženir strojništva
 Delo, ki ga opravljam: vodja Delavnic na Institutu “Jožef Stefan”

KANDIDATI NA LISTI ZA NAPREDEK 
ZA LOKALNE VOLITVE 2022 

Franc Rejec, Gabrje
Tončka Dolenc, Črni Vrh
Stanislav Dvanajščak, Srednja vas
Nataša Peljhan, Dobrova
Bojan Demšar, Šentjošt
Marjeta Urbančič, Brezje
Janez Sečnik, Butajnova
Anica Zibelnik, Dolenja vas
Tina Šivavec, Hruševo
Marko Rus, Srednji vrh
Luka Tomšič, Dobrova
Marija Šenk, Gabrje
Janez Kristan, Podsmreka
Jernej Nučič, Srednja vas
Jana Žvokelj, Brezje
Sonja Škof, Podsmreka
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SEZNAM KANDIDATOV 
ZA ŽUPANA 

OBČINE DOBROVA – 
POLHOV GRADEC

  
Občinska volilna komisija občine 

Dobrova - Polhov Gradec na podlagi 
61. člena Zakona o volitvah v državni 

zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 - odl. US, 

35/14 - odl. US, 23/17, 29/21), v zvezi z 
drugim odstavkom 74. člena Zakona o 

lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 
- uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 

83/12, 68/17, 93/20 - odl. US) objavlja 
potrjen Seznam kandidatov za redne 

volitve župana občine Dobrova - Polhov 
Gradec, ki bodo dne 20. novembra 2022 

in sicer: 

Glasuje se za enega (1) kandidata. 
Za župana je izvoljen kandidat, ki je 
dobil večino glasov. 

1. Jure DOLINAR, roj. 22.12.1980, 
naslov: Razori 12, 1356 Dobrova,    
izobrazba: univerzitetni diplomirani 
inženir strojništva, delo: vodja pro-
jektne pisarne UKC LJ, 
predlagatelj: Matej Avbelj in skupina 
volivcev

2. Franc SETNIKAR,roj. 29.10.1962, 
naslov: Babna Gora 15, 1355 Polhov 
Gradec,    
izobrazba: inženir strojništva, delo: 
vodja delavnic Inštitut Jožef Štefan, 
predlagatelj: Janko Dolinar in skupi-
na volivcev 

Datum:   2.  november 2022   
Številka: 041-0083/2022-3

Alojzija Alič l. r. 
Predsednica OVK

SEZNAM KANDIDATK 
IN KANDIDATOV ZA 

SVETNICE IN SVETNIKE 
OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE DOBROVA – 
POLHOV GRADEC

  

Občinska volilna komisija občine 
Dobrova - Polhov Gradec na podlagi 
61. člena Zakona o volitvah v državni 

zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 - odl. US, 

35/14 - odl. US, 23/17, 29/21), v zvezi z 
drugim odstavkom 74. člena Zakona o 

lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 
- uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 

83/12, 68/17, 93/20 - odl. US) objavlja 
potrjen Seznam list kandidatov za redne 
volitve članov občinskega sveta občine 

Dobrova - Polhov Gradec, ki bodo dne 20. 
novembra 2022 in sicer: 

V Občini Dobrova – Polhov Gradec 
se voli 16 članov občinskega sveta. 
Za volitve članov občinskega sveta 
občine Dobrova - Polhov Gradec 
predstavlja celotno območje občine 
eno volilno enoto. 
Glasuje se za eno (1) listo kandida-
tov. Volivec lahko da en preferenčni 
glas kandidatu, ki mu daje prednost 
pri izvolitvi pred ostalimi kandidati 
na listi, za katero bo glasoval. 

1. LISTA ZA NAPREDEK
1. FRANC REJEC, roj. 09.03.1961, 
naslov stalnega prebivališča: Gabrje 
78, 1356 Dobrova, izobrazba: mizar, 
delo, ki ga opravlja: samostojni pod-
jetnik
2. TONČKA DOLENC, roj. 

17.10.1959, naslov stalnega prebi-
vališča: Črni Vrh 27A, 1355 Polhov 
Gradec, izobrazba: ekonomski teh-
nik, delo, ki ga opravlja: upokojenka
3. STANISLAV DVANAJŠČAK, 
roj. 19.03.1952, naslov stalnega pre-
bivališča: Srednja vas pri Polh. Grad. 
34, 1355 Polhov Gradec, izobrazba: 
prometni tehnik, delo, ki ga opravl-
ja: upokojenec
4. NATAŠA PELJHAN, roj. 
03.06.1978, naslov stalnega prebiva-
lišča: Polhograjska cesta 41, Dobro-
va, 1356 Dobrova, izobrazba: univ. 
dipl. pedagog, delo, ki ga opravlja: 
pomočnik ravnatelja za vrtec
5. BOJAN DEMŠAR, roj. 
20.08.1972, naslov stalnega prebi-
vališča: Šentjošt nad Horjulom 24C, 
1354 Horjul, izobrazba: mizar, delo, 
ki ga opravlja: samostojni podjetnik
6. MARJETA URBANČIČ, roj. 
10.09.1962, naslov stalnega prebi-
vališča: Brezje pri Dobrovi 52, 1356 
Dobrova, izobrazba: vzgojiteljica, 
delo, ki ga opravlja: upokojenka
7. JANEZ SEČNIK, roj. 19.01.1962, 
naslov stalnega prebivališča: Butaj-
nova 41, 1354 Horjul, izobrazba: zi-
dar, delo, ki ga opravlja: upokojenec
8. ANICA ZIBELNIK, roj. 
20.10.1960, naslov stalnega prebiva-
lišča: Dolenja vas pri Polh. Gradcu 
11A, 1355 Polhov Gradec, izobra-
zba: ekonomski tehnik, delo, ki ga 
opravlja: upokojenka
9. TINA ŠIVAVEC, roj. 24.10.1955, 
naslov stalnega prebivališča: Hru-
ševo 128, 1356 Dobrova, izobrazba: 
višja upravna šola, delo, ki ga opravl-
ja: upokojenka
10. MARKO RUS, roj. 16.09.1965, 
naslov stalnega prebivališča: Srednji 
Vrh 11, 1355 Polhov Gradec, izobra-
zba: tesar, delo, ki ga opravlja: samo-
stojni podjetnik
11. LUKA TOMŠIČ, roj. 06.03.1994, 
naslov stalnega prebivališča: Horjul-
ska cesta 58, 1356 Dobrova, izobra-
zba: diplomirani inženir strojništva, 
delo, ki ga opravlja: vodja prodaje
12. MARIJA ŠENK, roj. 16.01.1974, 
naslov stalnega prebivališča: Gabrje 
22, 1356 Dobrova, izobrazba: učite-
ljica razrednega pouka, delo, ki ga 
opravlja: prokurist
13. JANEZ KRISTAN, roj. 
04.04.1949, naslov stalnega prebiva-
lišča: Podsmreka 53, 1356 Dobrova, 
izobrazba: finomehanik, delo, ki ga 
opravlja: upokojenec
14. JERNEJ NUČIČ, roj. 17.08.1983, 
naslov stalnega prebivališča: Srednja 
vas pri Polh. Grad. 2C, 1355 Polhov 
Gradec, izobrazba: magister zna-
nosti, delo, ki ga opravlja: nadzorni 
inženir
15. JANA ŽVOKELJ, roj. 30.12.1968, 
naslov stalnega prebivališča: Bre-
zje pri Dobrovi 67, 1356 Dobrova, 
izobrazba: farmacevt, delo, ki ga 
opravlja: farmacevt
16. SONJA ŠKOF, roj. 20.08.1970, 
naslov stalnega prebivališča: Pod-
smreka 34, 1356 Dobrova, izobra-
zba: komercialni tehnik, delo, ki ga 
opravlja: referent v računovodstvu

2. SLOVENSKA DEMOKRAT-
SKA STRANKA
1. ANA OBLAK, roj. 21.11.1979, na-
slov stalnega prebivališča: Smolnik 
15B, 1355 Polhov Gradec, izobrazba: 
diplomirani upravni organizator, 
delo, ki ga opravlja: višja svetovalka
2. PAVEL MALOVRH, roj. 
23.01.1968, naslov stalnega prebi-
vališča: Šentjošt nad Horjulom 37, 
1354 Horjul, izobrazba: strojni kovi-
nar, delo, ki ga opravlja: kmet
3. MARJETA STANOVNIK, 
roj. 03.07.1963, naslov stalnega pre-
bivališča: Briše pri Polhovem Grad-

cu 24, 1355 Polhov Gradec, izobra-
zba: ekonomist, delo, ki ga opravlja: 
vodja oddelka produktnega razvoja
4. JANEZ OBLAK, roj. 02.10.1975, 
naslov stalnega prebivališča: Šent-
jošt nad Horjulom 52, 1354 Horjul, 
izobrazba: inženir strojništva, delo, 
ki ga opravlja: vodenje podjetja
5. BRIGITA ŽAKELJ, roj. 
28.10.1978, naslov stalnega prebi-
vališča: Šentjošt nad Horjulom 1, 
1354 Horjul, izobrazba: univerzitet-
ni diplomirani ekonomist, delo, ki 
ga opravlja: vodja oddelka za finan-
ciranje iz sklada EU
6. JERNEJ RIHAR, roj. 05.05.1952, 
naslov stalnega prebivališča: Na 
ravni 14, Dobrova, 1356 Dobrova, 
izobrazba: kmetovalec, delo, ki ga 
opravlja: upokojenec
7. JOŽICA BRADEŠKO, roj. 
20.03.1988, naslov stalnega prebi-
vališča: Srednji Vrh 17, 1355 Pol-
hov Gradec, izobrazba: diplomant 
upravnih ved, delo, ki ga opravlja: 
referent na tehničnih pregledih
8. TONE ZORC, roj. 03.08.1961, 
naslov stalnega prebivališča: Babna 
Gora 1, 1355 Polhov Gradec, izobra-
zba: diplomirani ekonomist, delo, ki 
ga opravlja: svetovalec direktorja 
sektorja
9. IVICA (IVANKA) VESEL, roj. 
20.02.1963, naslov stalnega prebi-
vališča: Šentjošt nad Horjulom 78, 
1354 Horjul, izobrazba: prodajalka, 
delo, ki ga opravlja: prodajanje, sve-
tovanje
10. ALOJZIJ STANOVNIK, roj. 
01.08.1972, naslov stalnega prebi-
vališča: Briše pri Polhovem Gradcu 
24, 1355 Polhov Gradec, izobrazba: 
mojster splošne elektromehanike, 
delo, ki ga opravlja: vodilni serviser 
in monter dvigal
11. MIHAELA ČEPON, roj. 
02.02.1962, naslov stalnega prebi-
vališča: Butajnova 21A, 1354 Horjul, 
izobrazba: frizer, delo, ki ga opravlja: 
gospodinja
12. FRANC ZALOŽNIK, roj. 
15.01.1966, naslov stalnega prebiva-
lišča: Setnik 13, 1355 Polhov Gradec, 
izobrazba: elektrotehnik, delo, ki ga 
opravlja: umerjevalec – montažer
13. VALENTIN TOMINC, roj. 
15.11.1949, naslov stalnega prebi-
vališča: Butajnova 4A, 1354 Horjul, 
izobrazba: avtoklepar, delo, ki ga 
opravlja: upokojenec
14. KLEMEN DEMŠAR, roj. 
06.12.1968, naslov stalnega prebiva-
lišča: Butajnova 4, 1354 Horjul, izo-
brazba: mizar širokega profila, delo, 
ki ga opravlja: mizar

3. LISTA JURETA DOLINARJA
1. JURE DOLINAR, roj. 22.12.1980, 
naslov stalnega prebivališča: Razori 
12, 1356 Dobrova, izobrazba: uni-
verzitetni diplomirani inženir stroj-
ništva, delo, ki ga opravlja: vodja 
projektne pisarne UKC LJ
2. IRENA BAČLIJA BRAJNIK, roj. 
10.09.1979, naslov stalnega prebi-
vališča: Šujica 48B, 1356 Dobrova, 
izobrazba: univerzitetna profesori-
ca, delo, ki ga opravlja: visokošolska 
učiteljica
3. NIKO KRŠINAR, roj. 18.07.1976, 
naslov stalnega prebivališča: Osre-
dek pri Dobrovi 3, 1356 Dobrova, 
izobrazba: strojni tehnik, delo, ki ga 
opravlja: samostojni podjetnik
4. SANJA GORZA LUK, roj. 
27.06.1984, naslov stalnega prebiva-
lišča: Podsmreka 68, 1356 Dobrova, 
izobrazba: magistra varstvoslovja, 
delo, ki ga opravlja: samostojni pod-
jetnik
5. MIHAEL OVEN, roj. 18.04.1969, 
naslov stalnega prebivališča: Osre-
dek pri Dobrovi 32, 1356 Dobrova, 

izobrazba: inženir telekomunikacij, 
delo, ki ga opravlja: direktor podjetja
6. VIDA BONČA DOLINAR, roj. 
12.06.1983, naslov stalnega prebi-
vališča: Brezje pri Dobrovi 1A, 1356 
Dobrova, izobrazba: gimnazijski 
maturant, delo, ki ga opravlja: skrb-
nik za stranke 
7. GAŠPER ZDEŠAR, roj. 
21.12.1987, naslov stalnega prebiva-
lišča: Šujica 1356  ,3 Dobrova, izo-
brazba: geodetski tehnik, delo, ki ga 
opravlja: samostojni podjetnik
8. ŠPELA OSELI, roj. 07.01.1986, 
naslov stalnega prebivališča: Hru-
ševo 40, 1356 Dobrova, izobrazba: 
gimnazijski maturant, delo, ki ga 
opravlja: samostojni računovodja
9. IRENA GUBANC ROVŠEK, roj. 
08.10.1979, naslov stalnega prebi-
vališča: Ulica Emila Adamiča 16, 
Dobrova, 1356 Dobrova, izobrazba: 
industrijska oblikovalka, delo, ki ga 
opravlja: svetovanje, prodaja pohi-
štva
10. ALJA KOŠTOMAJ, roj. 
21.07.1972, naslov stalnega prebi-
vališča: Polhov Gradec 9, 1355 Pol-
hov Gradec, izobrazba: diplomirani 
inženir gradbeništva, delo, ki ga 
opravlja: /
11. JAN SUHADOLNIK, roj. 
06.10.1988, naslov stalnega prebi-
vališča: Na ravni 13, Dobrova, 1356 
Dobrova, izobrazba: inženir strojni-
štva, delo, ki ga opravlja: vodja avto-
matizacije
12. JANJA BUTKOVIČ, roj. 
10.06.1987, naslov stalnega prebiva-
lišča: Hruševo 102, 1356 Dobrova, 
izobrazba: tehnik zdravstvene nege, 
delo, ki ga opravlja: /
13. DANIJEL MATEJ PRISTAVEC, 
roj. 24.05.1976, naslov stalnega 
prebivališča: Na ravni 13, Dobrova, 
1356 Dobrova, izobrazba: univerzi-
tetni diplomirani inženir arhitektu-
re, delo, ki ga opravlja: arhitekt
14. LIJA KONDRIČ, roj. 20.05.1988, 
naslov stalnega prebivališča: Gabr-
je 46N, 1356 Dobrova, izobrazba: 
magister poslovnih ved, delo, ki ga 
opravlja: informatika
15. MARKO ARLIČ, roj. 21.04.1980, 
naslov stalnega prebivališča: Gabrje 
46N, 1356 Dobrova, izobrazba: dip-
lomirani inženir gradbeništva, delo, 
ki ga opravlja: statika in nadzor gra-
denj
16. LJUBA FRANCKA HRI-
BAR-GOSENCA, roj. 29.08.1957, 
naslov stalnega prebivališča: Hru-
ševo 102, 1356 Dobrova, izobrazba: 
5.stopnja, delo, ki ga opravlja: pro-
kurist

4. SOCIALNI DEMOKRATI 
1. MARKO JOVIĆ, roj. 02.04.1976, 
naslov stalnega prebivališča: Gabrje 
64, 1356 Dobrova, izobrazba: uni-
verzitetni diplomirani ekonomist, 
delo, ki ga opravlja: privatni bančnik
2. OLGA SKOPEC, roj. 10.03.1959, 
naslov stalnega prebivališča Šujica 
13, 1356 Dobrova, izobrazba: eko-
nomski tehnik, delo, ki ga opravlja: 
upokojenka

5. GIBANJE SVOBODA
1. BLAŽ JUREN, roj. 23.04.2001, 
naslov stalnega prebivališča: Hru-
ševo 146, 1356 Dobrova, izobrazba: 
študent, delo, ki ga opravlja: študent
2. URŠKA GUZELJ, roj. 03.03.1986, 
naslov stalnega prebivališča: Gabrje 
27, 1356 Dobrova, izobrazba: uni-
verzitetni diplomirani politolog, 
delo, ki ga opravlja: strokovni sode-
lavec v nabavi
3. DEJAN FERFOLJA, roj. 
22.11.1975, naslov stalnega prebiva-
lišča: Pot čez Horjulko 28, Dobrova, 
1356 Dobrova, izobrazba: gradbeni 

tehnik, delo, ki ga opravlja: referent
4. JADRANKA MARIĆ, roj. 
25.08.1971, naslov stalnega prebiva-
lišča: Srednja vas pri Polh. Grad. 17, 
1355 Polhov Gradec, izobrazba: ma-
gister prava, delo, ki ga opravlja: višji 
finančni inšpektor

6. LISTA ZA PRIHODNOST
1. BORUT DOLINAR, roj. 
11.05.1973, naslov stalnega prebi-
vališča: Gabrje 50, 1356 Dobrova, 
izobrazba: ekonomist, delo, ki ga 
opravlja: direktor Glasbene šole 
Emil Adamič
2. KLARA MAJER, roj. 21.02.2002, 
naslov stalnega prebivališča: Koma-
nija 10, 1356 Dobrova, izobrazba: 
gimnazijski maturant, delo, ki ga 
opravlja: študentka Pedagoške fa-
kultete
3. KLEMEN ŠKOF, roj. 15.02.2002, 
naslov stalnega prebivališča: Smol-
nik 37, 1355 Polhov Gradec, izo-
brazba: lesarski tehnik delo, ki ga 
opravlja: študent Biotehniške fakul-
tete
4. KATARINA OVEN, roj. 
22.10.1979, naslov stalnega pre-
bivališča: Polhograjska cesta 53, 
Dobrova, 1356 Dobrova, izobrazba: 
diplomirani ekonomist, delo, ki ga 
opravlja: direktorica podjetja
5. GREGOR ČUDEN, roj. 
26.09.1970, naslov stalnega prebiva-
lišča: Polhov Gradec 130, 1355 Pol-
hov Gradec, izobrazba: elektroteh-
nik energetik, delo, ki ga opravlja: 
samostojni podjetnik
6. ANDREJA GRABNER, roj. 
30.04.1971, naslov stalnega prebi-
vališča: Gabrje 51C, 1356 Dobrova, 
izobrazba: univerzitetni diplomira-
ni ekonomist, delo, ki ga opravlja: 
vodja projektov
7. MARJAN POGRAJC, roj. 
08.07.1964, naslov stalnega prebiva-
lišča: Pot čez Horjulko 20, Dobrova, 
1356 Dobrova, izobrazba: strojni 
tehnik energetik, delo, ki ga opravlja: 
direktor podjetja
8. POLONA KOCEN, roj. 
10.05.1989, naslov stalnega prebiva-
lišča: Podsmreka 3C, 1356 Dobrova, 
izobrazba: doktorica dentalne medi-
cine, delo, ki ga opravlja: zobozdrav-
nica
9. JAN DOLINAR, roj. 01.02.2003, 
naslov stalnega prebivališča: Horjul-
ska cesta 59, 1356 Dobrova, izo-
brazba: elektrotehnik, delo, ki ga 
opravlja: študent Elektro fakultete
10. TANJA PETKOVIČ, roj. 
29.12.1972, naslov stalnega prebiva-
lišča: Osredek pri Dobrovi 19, 1356 
Dobrova, izobrazba: doktor medi-
cine, delo, ki ga opravlja: zdravnica 
družinske medicine
11. ALEŠ ŠKOF, roj. 13.02.1983, 
naslov stalnega prebivališča: Brezje 
pri Dobrovi 46, 1356 Dobrova, izo-
brazba: lesarski tehnik, delo, ki ga 
opravlja: kmetovalec
12. EDVARD REVEN, roj. 
24.03.1967, naslov stalnega prebi-
vališča: Šujica 13A, 1356 Dobrova, 
izobrazba: diplomirani ekonomist, 
delo, ki ga opravlja: generalni direk-
tor
13. TIA HOLJEVAC, roj. 02.02.1993, 
naslov stalnega prebivališča: Šujica 
13, 1356 Dobrova, izobrazba: eko-
nomski tehnik, delo, ki ga opravlja: 
računovodja
14. TILEN TEHOVNIK, roj. 
10.08.1983, naslov stalnega prebiva-
lišča: Brezje pri Dobrovi 102A, 1356 
Dobrova, izobrazba: poslovni infor-
matik, delo, ki ga opravlja: IMCM 
vodja
15. MOJCA SETNIKAR, roj. 
16.01.1971, naslov stalnega prebi-
vališča: Gabrje 1A, 1356 Dobrova, 
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izobrazba: ekonomski tehnik, delo, 
ki ga opravlja: direktorica
16. DAMIJAN JARC, roj. 01.08.1974, 
naslov stalnega prebivališča: Koma-
nija 1, 1356 Dobrova, izobrazba: 
strojnik, delo, ki ga opravlja: logist

7. NOVA SLOVENIJA – KRŠ-
ČANSKI DEMOKRATI
1. MARKO KOŠIR, roj. 22.07.1966, 
naslov stalnega prebivališča: Šent-
jošt nad Horjulom 41, 1354 Horjul, 
izobrazba: univerzitetni diplomirani 
inženir elektrotehnike, delo, ki ga 
opravlja: koordinator projektov
2. MARIJA NARTNIK, roj. 
08.06.1964, naslov stalnega prebi-
vališča: Polhov Gradec 55, 1355 Pol-
hov Gradec, izobrazba: ekonomski 
tehnik, delo, ki ga opravlja: /
3. MATJAŽ DOLINAR, roj. 
19.10.1969, naslov stalnega prebiva-
lišča: Gabrje 50, 1356 Dobrova, izo-
brazba: inženir elektrotehnike, delo, 
ki ga opravlja: izvedenec za teleko-
munikacije
4. MARTA MILENA KERŠIČ, roj. 
27.01.1965, naslov stalnega prebi-
vališča: Šentjošt nad Horjulom 58, 
1354 Horjul, izobrazba: univ.dipl.
prof. zgodovine in univ.dipl.prof. so-
ciologije kulture, delo, ki ga opravlja: 
analitik
5. VIKTOR PROSEN, roj. 
10.07.1960, naslov stalnega prebiva-
lišča: Babna Gora 7A, 1355 Polhov 
Gradec, izobrazba: komercialist, 
delo, ki ga opravlja: komercialist
6. NEŽA RIHAR, roj. 17.05.2003, 
naslov stalnega prebivališča: Prista-
va pri Polh. Gradcu 13A, 1355 Pol-
hov Gradec, izobrazba: gimnazijski 
maturant, delo, ki ga opravlja: štu-
dent humanističnih ved
7. FRANC LESKOVEC, roj. 
06.04.1955, naslov stalnega prebi-
vališča: Šentjošt nad Horjulom 16, 
1354 Horjul, izobrazba: orodjar, delo, 
ki ga opravlja: direktor podjetja

Datum:   2.  november 2022   
Številka: 041-0083/2022-4

Alojzija Alič l. r. 
Predsednica OVK

SEZNAM KANDIDATK IN 
KANDIDATOV ZA 

ČLANE SVETA KRAJEVNE 
SKUPNOSTI DOBROVA

  

Občinska volilna komisija občine 
Dobrova - Polhov Gradec na podlagi 
61. člena Zakona o volitvah v državni 

zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 - odl. US, 

35/14 - odl. US, 23/17, 29/21), v zvezi z 
drugim odstavkom 74. člena Zakona o 

lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 
- uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 

83/12, 68/17, 93/20 - odl. US) objavlja 
potrjen Seznam kandidatov za redne 

volitve članov sveta Krajevne skupnosti 
Dobrova, ki bodo dne 20. novembra 2022 

in sicer: 

Za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Dobrova je določeno 12 

volilnih enot.  

01 volilna enota Osredek pri Do-
brovi:
1. kandidat Mihael OVEN, 
18.04.1969, Osredek pri Dobrovi 32, 
1356 Dobrova
2. kandidatka Tanja PETKOVIČ, 
29.12.1972, Osredek pri Dobrovi 19, 
1356 Dobrova

04 volilna enota Selo:
1. kandidat Janez ROZMAN, 
19.01.1957, Hruševo 51, 1356 Do-
brova

05 volilna enota Gabrje:
1. kandidat Borut DOLINAR, 
11.05.1973, Gabrje 50, 1356 Dobro-
va

06 volilna enota Šujica:
1. kandidat Jernej SUHADOLC, 
02.02.1956, Šujica 10, 1356 Dobrova 

07 volilna enota Stranska vas:
1. kandidat Zoran JAZBEC, 
28.06.1970, Stranska vas 17a, 1356 
Dobrova

09 volilna enota Brezje pri Dobro-
vi:
1. kandidatka Vida BONČA DOLI-
NAR, 12.06.1983, Brezje pri Dobro-
vi 1a, 1356 Dobrova
    
12 volilna enota Dobrova:
1. kandidat Franc SMRTNIK, 
18.11.1968, Ulica Emila Adamiča 7, 
1356 Dobrova
2. kandidat Jan DOLINAR, 
01.02.2003, Horjulska cesta 59, 1356 
Dobrova. 

V vsako volilno enoto se voli en član. 

Datum:   2. 11. 2022 
Številka: 041-0083/2022-5

Alojzija Alič l.r.                                                  
Predsednica OVK

 

SEZNAM KANDIDATOV 
ZA ČLANE SVETA 

KRAJEVNE SKUPNOSTI 
POLHOV GRADEC

Občinska volilna komisija občine 
Dobrova - Polhov Gradec na podlagi 
61. člena Zakona o volitvah v državni 

zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 - odl. US, 

35/14 - odl. US, 23/17, 29/21), v zvezi 
z drugim odstavkom 74. člena Zakona 
o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 
94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 
45/08, 83/12, 68/17, 93/20 - odl. US) 
objavlja potrjen Seznam kandidatov 

za redne volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Polhov Gradec, ki bodo dne 20. 

novembra 2022 in sicer: 

Za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Polhov Gradec je določe-
no 10 volilnih enot.  

02 volilna enota Polhov Gradec – 
stari del in Setnica:
1. kandidat Marjan MALOVRH, 
23.11.1965, Polhov Gradec 51, 1355 
Polhov Gradec

Voli se en član.

03 volilna enota Briše:
1. kandidat Andraž ZALOŽNIK, 
17.09.1989, Briše pri Polhovem 
Gradcu 3, 1355 Polhov Gradec

Voli se en član.

04 volilna enota Praproče:
1. kandidat Janez YARTZ, 13.08.1977, 
Praproče 15, 1355 Polhov Gradec

Voli se en član. 

05 volilna enota Podreber - Sre-
dnja vas:
1. kandidat Miha ZAJŠEK, 
10.01.1981, Podreber 39, 1355 Pol-
hov Gradec

 Voli se en član. 

06 volilna enota Podreber - Pri-
stava – Ravnik:
1. kandidat Zdenko DOLENEC, 
22.09.1963, Pristava pri Polhovem 
Gradcu 20, 1355 Polhov Gradec 

 Voli se en član. 

07 volilna enota Babna Gora - Be-
lica - Hrastenice – Log:
1. kandidat Jan PANGRŠIČ, 
06.07.1990, Hrastenice 14, 1355 Pol-
hov Gradec
2. kandidat Vinko ZIBELNIK, 
19.07.1950, Hrastenice 1a, 1355 Pol-
hov Gradec

Volita se dva člana.

08 volilna enota Dolenja vas - 
Dvor:
1. kandidat Miha ZIBELNIK, 
10.04.1984, Dolenja vas pri Pol-
hovem Gradcu 11a, 1355 Polhov 
Gradec

Voli se en član.

09 volilna enota Selo:
1. kandidat Janez MAROLT, 
18.11.1967, Selo nad Polhovim 
Gradcem 6, 1355 Polhov Gradec

Voli se en član.

10 volilna enota Setnik – Zalog: 
1. kandidat Marko GERJOLJ, 
06.11.1960, Setnik 25, 1355 Polhov 
Gradec

Voli se en član. 

Datum:   2. 11. 2022 
Številka: 041-0083/2022-7

Alojzija Alič l.r. 
Predsednica OVK

SEZNAM KANDIDATOV 
ZA ČLANE SVETA 

KRAJEVNE SKUPNOSTI 
ŠENTJOŠT

Občinska volilna komisija občine 
Dobrova - Polhov Gradec na podlagi 
61. člena Zakona o volitvah v državni 

zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 - odl. US, 

35/14 - odl. US, 23/17, 29/21), v zvezi z 
drugim odstavkom 74. člena Zakona o 

lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 
- uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 

83/12, 68/17, 93/20 - odl. US) objavlja 
potrjen Seznam kandidatov za redne 

volitve članov sveta Krajevne skupnosti 
Šentjošt, ki bodo dne 20. novembra 2022 

in sicer: 

Za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Šentjošt je določenih 7 
volilnih enot.  

01 volilna enota Butajnova:
1. kandidat Anton KREK, 
11.10.1978, Butajnova 25, 1354 
Horjul

02 volilna enota Medvedov Gra-
ben 
1. kandidat Janez OSREDKAR, 
12.11.1955, Planina nad Horjulom 
24, 1354 Horjul

03 volilna enota Planina:
1. kandidat Miha DOLINAR, 
04.08.1983, Planina nad Horjulom 
9, 4224 Gorenja vas

05 volilna enota Suhi dol-Kurja 
vas:
1. kandidat Alojzij KOŠIR, 
26.01.1967, Šentjošt nad Horjulom 
49b, 1354 Horjul

06 volilna enota Potok:
1. kandidat Andrej KONČAN, 
15.03.1991, Šentjošt nad Horjulom 
31, 1354 Horjul

07 volilna enota Šentjošt:
1. kandidat Janez OBLAK, 
02.10.1975, Šentjošt nad Horjulom 
52, 1354 Horjul

V vsaki volilni enoti se voli en član. 

Datum:   2. 11. 2022 
Številka: 041-0083/2022-8
     

Alojzija Alič l.r.
Predsednica OVK

SEZNAM KANDIDATK IN 
KANDIDATOV ZA ČLANE 

SVETA 
KRAJEVNE SKUPNOSTI 

ČRNI VRH

Občinska volilna komisija občine 
Dobrova - Polhov Gradec na podlagi 
61. člena Zakona o volitvah v državni 

zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 - odl. US, 

35/14 - odl. US, 23/17, 29/21), v zvezi z 

drugim odstavkom 74. člena Zakona o 
lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 

- uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 
83/12, 68/17, 93/20 - odl. US) objavlja 
potrjen Seznam kandidatov za redne 

volitve članov sveta Krajevne skupnosti 
Črni Vrh, ki bodo dne  20. novembra 2022 

in sicer: 

Za volitve članov sveta Krajevne 
skupnosti Črni vrh so določene 4 
volilne enote.  

01 volilna enota Črni vrh:
1. kandidat Milan DOLENEC, 
25.08.1975, Črni Vrh 49, 1355 Pol-
hov Gradec
2. kandidatka Darinka RAZTRE-
SEN, 27.03.1962, Črni Vrh 56a, 1355 
Polhov Gradec
3. kandidat Bernard BRADEŠKO, 
31.05.1970, Črni Vrh 20, 1355 Pol-
hov Gradec
4. Kandidatka Tončka DOLENC, 
17.10.1959, Črni Vrh 27A, 1355 Pol-
hov Gradec
5. kandidat Peter MAČEK, 
31.07.1958, Črni Vrh 15, 1355 Pol-
hov Gradec

Volijo se trije člani.

02 volilna enota Smolnik:
1. kandidat Rok KONČAN, 
18.03.1986, Smolnik 9, 1355 Polhov 
Gradec
2. kandidatka Majda GRBEC PLE-
STENJAK, 07.05.1962, Smolnik 40, 
1355 Polhov Gradec
3. kandidat Klemen RAZTRESEN, 
30.05.1984, Smolnik 55, 1355 Polhov 
Gradec

Volijo se trije člani. 

03 volilna enota Srednji vrh: 
1. kandidat Marko RUS, 16.09.1965, 
Srednji Vrh 11, 1355 Polhov Gradec
2. kandidat Vinko BUH, 02.01.1978, 
Srednji Vrh 25, 1355 Polhov Gradec
3. kandidatka Anica BRADEŠKO, 
12.04.1991, Srednji Vrh 17, 1355 
Polhov Gradec 

Volita se dva člana. 

04 volilna enota Rovt:
1. kandidat Janez BURJEK, 
04.06.1971, Rovt 1, 1355 Polhov 
Gradec
2. kandidatka Katarina PLESTE-
NJAK, 10.08.1991, Rovt 9, 1355 Pol-
hov Gradec
3. kandidatka Jožica MALOVRH, 
09.03.1966, Rovt 5, 1355 Polhov 
Gradec

Volita se dva člana. 

Datum:   2. 11. 2022 
Številka: 041-0083/2022-6                                                

Alojzija Alič l.r.                                                  
Predsednica OVK 
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Log - Dragomer, 28. 
oktober 2022 – Občina 

Log - Dragomer prehaja 
na nov prostorsko 

informacijski sistem 
PISO, najbolj razširjen 

občinski geografski 
informacijski sistem v 

Sloveniji. 

Uporablja ga okoli 150 občin. 
Sistem vsebuje celovito zbirko 
občinskih  in državnih prostor-
skih vsebin. Poleg prostorskih 
planov in načrtov, gospodarske 
infrastrukture ter stavb, boste v 
sistemu našli arhivske letalske 
posnetke. Teh bodo verjetno 
veseli vsi, ki se bodo lotili legali-
zacije objektov daljšega obstoja.

 V Sloveniji skorajda ni objek-
ta, ki ne bi odstopal od gradbe-
nega dovoljenja. Novi gradbeni 
zakon (GZ-1) za večino objektov 
oziroma gradenj določa obve-
znost pridobitve gradbenega 
in uporabnega dovoljenja. Nov 

gradbeni zakon, ki je v uporabi 
od 1. junija 2022, ohranja mo-
žnost pridobitve dovoljenja za 
objekt daljšega obstoja zgraje-
nega pred 1. 1. 2005 in dodaja 
možnost ureditve tudi za del 
objekta, rekonstrukcijo objekta 
ali spremembo namembnosti. 
Postopka se je lotilo že kar ne-
kaj občanov. Kot so sporočili z 
Upravne enote Vrhnika v za-
dnjem času obravnavajo pove-
čano število vlog za legalizacijo 

objektov na območju občine 
Log - Dragomer. Občani, ki so 
se lotili postopka bodo veseli hi-
storičnih letalskih postopkov, ki 
so dostopni v sistemu PISO. Za 
večji del občine so na voljo or-
tofoto posnetki iz leta 1998, ki 
jih bodo občani lahko uporabili 
pri urejanju dokumentacije za 
legalizacijo.

Občinam arhivski letalski 
posnetki omogočajo vpogled v 
zgodovinsko stanje občinskega 

prostora. S primerjavo novejših 
posnetkov Občine pridobijo 
informacije o obstoju objektov, 
krčenju in zaraščanju gozdnih 
površin, eroziji in ostalih pro-
storskih spremembah, ki so se 
zgodile v zadnjih 60 letih. Po-
snetki so pomembni predvsem 
pri dokazovanju obstoja objek-
ta v določenem letu za različne 
upravne postopke.

V. L.

Županova beseda

Spoštovane 
občanke in 
spoštovani občani
Ob tem, ko prebirate te vrstice 
mojega pisanja, je že znano, 
kdo je naša predsednica ali 
predsednik, kar pomeni, da 
so ene od volitev že za nami, 
vendar to za letos še ni vse … 

Pred nekaj tedni smo zelo 
uspešno in v konstruktivnem 
vzdušju zaključili zadnjo sejo 
občinskega sveta naše občine. 
Naše zadnje druženje v tem 
mandatu je bilo vsebinsko 
pestro, saj smo sprejeli vrsto 
sklepov, ki nas vodijo v smer, 
ki smo si jo skupaj izbrali. So-
glasno je bil sprejet proračun 
za prihodnje leto kot tudi letni 
programi, ki omogočajo finan-
ciranje športnih, kulturnih in 
drugih programov, ki se odra-
žajo v dobrem delu društev in 
posameznikov. Prihodnje leto 
boste lahko še v večji meri so-
delovali pri proračunski pora-
bi, saj bomo kmalu v začetku 
leta že začeli s postopki uva-
janja tako imenovanega parti-
cipativnega proračuna. Naj se 
vam ob tem v imenu sodelavk 
in sodelavcev in v imenu ob-
činskih svetnic in svetnikov 
zahvalim, da ste nam poma-
gali sooblikovati boljšo sku-
pnost, ki pa še daleč ni taka, 
kot si jo zaslužimo. Veseli nas 
dejstvo, da z razumevanjem 
gledate na dejstvo, da vselej ni 
mogoče izpolniti vseh želja in 
potreb in nam tudi na tak na-
čin pomagate ustvarjati dobre 
pogoje za delo. 

Kot vse kaže, se bomo druži-
li vsaj še en mandat in verjemi-
te mi, da z veseljem, ponosom 

in veliko mero odgovornosti 
sprejemamo to poslanstvo, 
saj verjamemo, da hočemo in 
zmoremo biti še boljši. 

Ob tej priložnosti bi rad 
poudaril, da si z ekipo sode-
lavk in sodelavcev za največji 
uspeh štejemo to, da smo sku-
paj ustvarili prijateljsko stro-
kovni kolektiv, ki mu ni para. 
Za ta dosežek gre zahvala prav 
vsakemu posamezniku oziro-
ma posameznici, saj delujete 
dobronamerno in povezoval-
no. Hvala. 

Spoštovane občanke in spo-
štovani občani, naj vas ob za-
ključku tokratnega nagovora 
toplo in prijazno opomnim, 
da so pred nami lokalne vo-
litve, ko je resnično v vaših 
rokah odločanje, kdo vas bo 
prihodnja štiri leta zastopal v 
občinskem svetu. Kot v veliko 
drugih občin kot kaže pri nas 
drugega kroga lokalnih volitev 
ne bo, zato si vzemite čas in se 
z dobro voljo odpravite na vo-
lišča in odločajte po svoji ve-
sti in prepričanju. Vesel bom, 
ko bom videl, da smo tudi po 
volilni udeležbi v slovenskem 
vrhu.

Želim vam vse dobro.
Miran Stanovnik, 

vaš župan

Log - Dragomer, 12. oktober 
2022 – Občinski svet Občine Log 

- Dragomer se je sestal še na svoji 
zadnji redni seji pred lokalnimi 

volitvami. 

Tokrat so imeli svetniki na mizah petnajst 
točk dnevnega reda, ki so jih potrjevali kot 
po spisku. Med drugim je pod streho tudi 
proračun občine za leto 2023 ter letna pro-
grama športa in izobraževanja odraslih..

 Občinski svet Občine Log - Dragomer je 
bil na zadnji seji v svojem mandatu precej 
enoten. Vse točke dnevnega reda so potrje-
vali kot po spisku, zapletlo se je le pri zadnji 
točki, vprašanjih in pobudah svetnikov, ko 
občinski svet po daljši razpravi ni podprl 
predloga, da bi župan sklical izredno sejo na 
kateri bi sprejeli odločitve povezane z novo 
družbeno pogodbo KPV. Občinski svet se 
je sicer na seji seznanil z letnim poročilom 
Cankarjeve knjižnice Vrhnika. Na seji smo 
slišali pohvale na račun vodstva, svetniki pa 
so bili zadovoljni tudi z idejo in načrtih o 
nadzidavi osnovne šole v katero bi vključili 
tudi splošno knjižnico. 

Občinski svet se je seznanil še s Strategijo 
starosti prijazne občine, ki so jo soglasno 
podprli. Kot smo lahko slišali na seji se je 
Občina Log -Dragomer odločila, da v na-

slednjih letih prednostno pozornost name-
ni urejanju sodobne dolgotrajne oskrbe ter 
z njo neločljivo povezanima področjema 
zdravega staranja in krepitve nove soli-
darnosti med generacijami v času staranja 
prebivalstva. Kot pravijo pripravljavci Stra-
tegije je pozornost temu področju smiselna 
zaradi splošnih demografskih trendov po 
svetu, še posebej pa zaradi starostne sesta-
ve prebivalstva v občini Log - Dragomer; 
saj je ta precej nad slovenskim povprečjem. 
Občina Log - Dragomer si prizadeva, da bi 
v lokalnem okolju vzpostavili razmere, ki 
bodo starejšim omogočile, da bodo svo-
jo starost preživeli v domačem oziroma 
njim prijaznem okolju. V letu 2021 je ob-
čina pristopila k pripravi strateškega doku-
menta Strategija starosti prijazne Občine 
Log - Dragomer. Na podlagi omenjenega 
dokumenta bo občina izvajala projekte 
oziroma aktivnosti. Strategija je skupno 
delo več deležnikov v lokalni skupnosti, ki 
delujejo na področju starejših in predsta-
vlja strateški dokument razvoja aktivnosti 
v prihodnje. Cilj predlagane Strategije je 
zagotoviti kakovostno preživljanje starosti 
v lokalnem okolju na način, da se s strani 
občine zagotovijo aktivnosti in projekti, ki 
bodo starejšim omogočale, da le-ti svojo 
starost preživijo doma, v varnem okolju, 
ostanejo mobilni, aktivni in medgeneracij-

sko povezani. 
Svetniki so se na seji seznanili z izvrše-

vanjem proračuna v prvi polovici letošnje-
ga leta ter dvignili zelene kartone za drugi 
rebalans proračuna 2022. Kot so pojasnili 
na Občinski upravi je ta potreben zaradi 
uskladitve proračuna z dejanskimi potre-
bami in zagotovitve dodatnih sredstev na 
postavkah, kjer je to potrebno, odprli pa 
so tudi možnost dodatne zadolžitve v letu 
2022 za pol milijona evrov. Pod streho sta 
tudi letna programa športa in izobraževa-
nja odraslih. 

Seja je minila tudi v znamenju imenovanj, 
mesto v Nadzornem svetu Komunalnega 
podjetja Vrhnika je dobil Tomaž Kuntarič, 
za predstavnika v volilnem telesu za volitve 
člana državnega sveta so imenovali Vilija 
Kosednarja, kandidata za člana državnega 
sveta pa Občinski svet Občine Log - Dra-
gomer ni imenoval. Svet je bil soglasen tudi 
pri imenovanju Ane Remškar za novo di-
rektorico Zdravstvenega doma Vrhnika in 
sicer za obdobje štirih let, od 15. 2. 2023 
do 14.2. 2027. Ob koncu seje so se svetni-
ki seznanili še s potekom projekta gradnje 
kanalizacije in čistilne naprave ter potrdili 
tehnično posodobitev Občinskega prostor-
skega načrta Občine Log - Dragomer. 

V. L.
Foto: V. L. 

Ortofoto posnetki odslej v sistemu PISO

Občinski svet se je sestal še na svoji zadnji seji.

Občinski svet še na zadnji seji v mandatu
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V prvi polovici oktobra 
so se prvi objekti na 
območju Dragomerja 
že začeli priklapljati 
na novo kanalizacijsko 
omrežje. 

Dogajanje na terenu sta si 
ogledala župan Miran Sta-
novnik in direktor vrhniške 
komunale Gregor Klemenčič. 
Župan Stanovnik je dejal, da 
gre za dolgo pričakovani tre-
nutek. »Danes se uresničujejo 
naše dolgoletne želje in napori, 
saj postajamo sodobna, pa tudi 
naravi prijazna občina.« Meni, 
da bi lahko zadnji priklop iz-
vedli spomladi prihodnje leto. 

»Načrtovanih je preko tisoč 
priklopov. Proces se bo vršil 
postopoma, njegova dinamika 
je v veliki meri odvisna tudi od 
razpoložljive delovne sile na 
trgu.« 

Naj spomnimo: občina je za 
gradnjo kanalizacije in čistil-
ne naprave prejela 9 milijonov 
nepovratnih sredstev, investi-
cija pa bo stala približno 12 
milijonov brez DDV-ja. Sredi 
oktobra je po uspešno prido-
bljenem uporabnem dovolje-
nju pričela s poizkusnim obra-
tovanjem Čistilna naprava Log 
- Dragomer. To je bil tudi po-
goj za pričetek priključevanja 
na novo zgrajeno gravitacijsko 
omrežje v naselju Dragomer. 
»Komunalno podjetje Vrhnika 

je vse lastnike, ki se na ta sis-
tem že lahko priključijo, tudi 
obvestilo. Prvi priključki so bili 
izvedeni v ulici Laze. Načrtuje 
se, da se bo s priključevanjem 
ostalih naselji Log, Dragomer 
(vakuum) in Lukovica nada-
ljevalo v začetku prihodnjega 
leta, ko se bodo na teh obmo-
čjih dela tudi zaključila,« je 
dejal direktor Komunalnega 
podjetja Vrhnika Gregor Kle-
menčič in dodal, da se jim bo s 
širitvijo omrežja povečal obseg 
dela, saj bodo v upravljanje pri-
dobili več črpališč, vakuumsko 
postajo in po uspešno zaklju-
čenem poizkusnem obratova-
nju tudi čistilno napravo.

Gašper Tominc, foto: GT

Log - Dragomer, 31. oktober 2022 – Gre za 
razvojni dokument na področju oskrbe in rabe 
energije, ki vključuje ukrepe za učinkovito 
rabo energije ter način oskrbe z energijo iz 
obnovljivih virov, soproizvodnje odvečne 
toplote in iz drugih virov. 

Lokalni energetski koncept 
je trenutno v javni obravna-

vi. Do 18. novembra lahko na 
elektronski naslov obcina@

log-dragomer.si podate more-
bitne predloge in pripombe na 
predlog LEK-a.

 Občina Log - Dragomer 
v sodelovanju z izvajalcem 
Goriško lokalno energetsko 
agencijo pripravlja nov Lokalni 
energetski koncept Občine Log 
- Dragomer (LEK). LEK je kon-
cept razvoja občine na podro-

čju oskrbe in rabe energije, ki 
vključuje ukrepe za učinkovito 
rabo energije ter način oskrbe 
z energijo iz obnovljivih virov, 
soproizvodnje, odvečne toplo-
te in iz drugih virov. Skladno s 
1. odstavkom 29. člena Energet-
skega zakona lokalna skupnost 
sprejme lokalni energetski 
koncept kot program ravnanja 
z energijo v lokalni skupnosti 
po predhodnem soglasju mi-
nistra, pristojnega za energi-
jo. Posledično bo dokument v 
naslednji fazi posredovan na 
Ministrstvo za infrastrukturo. 
Nato bo LEK po pridobitvi so-
glasja obravnavan na seji Ob-
činskega sveta.

Občina Log - Dragomer je 
Lokalni energetski koncept 
dala v javno obravnavo. Pre-
dlog dokumenta si lahko ogle-
date na spletni strani Občine 
Log - Dragomer, kjer vas vabijo, 
da podate morebitne predloge 
in usmeritve glede predlaganih 
ukrepov navedenih v osnutku 
akcijskega načrta. Te lahko 
podate do 18. 11. 2022 na 
elektronski naslov: obcina@
log-dragomer.si.

V. L. Foto: V. E. 

Log - Dragomer, 
30. oktober 

2022 – Centralna 
čistilna naprava 

Log - Dragomer je 
začela poskusno 

obratovati. 

Nanjo so sredi oktobra začeli 
priklapljati prve objekte. Naj-
prej bodo na vrsto prišli tisti, 
ki živijo na območjih, kjer je 
že pridobljeno uporabno do-
voljenje za novo zgrajene ka-
nalizacijske kanale. Občane bo 
o možnosti priklopa obvestila 
vrhniška komunala.

 Novozgrajena čistilna napra-
va Log - Dragomer je začela s 
poskusnim obratovanjem. Na-
njo so 10. oktobra začeli pri-
klapljati objekte v osrednjem 
delu Dragomerja. Kot so nam 
pojasnili na Občini Log - Dra-
gomer, so uporabno dovoljenje 
za čistilno napravo dobili sredi 
septembra in o tem obvestili 
Komunalno podjetje Vrhni-
ka. »JP KP Vrhnika je že začela 
obveščati krajane na obmo-
čju osrednjega Dragomerja o 
operativnem začetku izvajanja 
priključkov objektov na javno 
sanitarno kanalizacijo. Pri po-
skusnem obratovanju se opra-
vijo preskusi ob dokončanju, 
vključno s preskusi učinkovito-
sti delovanja. Celotno obdobje 

poskusnega obratovanja mora 
čistilna naprava obratovati. V 
času poskusnega obratovanja 
čistilne naprave se bo preverjalo 
obratovanje naprav in delovanje 
čistilna naprave.« Kot so še do-
dali na Občini, naj bi se ob po-
skusnem obratovanju izkazalo, 
da naprava delujejo zanesljivo 
in v stabilnih pogojih. 

Osrednja čistilna naprava 
v času poskusnega obratova-
nja ne bo obratovala s polno 
zmogljivostjo, saj bodo nanjo 
postopoma priklapljali objek-
te. Najprej bodo na vrsto prišli 
lastniki nepremičnin, ki živijo 
v osrednjem Dragomerju, nato 
bodo nanjo priklapljali še ostale 
dele občine. Obvestila o začet-
ku poskusnega obratovanja in 
operativnem začetku izvajanja 
priključkov objektov na javno 
sanitarno kanalizacijo bo pre-
bivalcem poslalo KPV »Na ob-
močju osrednjega Dragomerja 
se bodo lahko operativno na 
terenu začeli izvajati priključki 
objektov na javno sanitarno ka-
nalizacijo. Predstavnik JP KPV 
d.o.o. bo najprej opravil teren-
ski predogled in podal tehnične 
informacije in v nadaljevanju bo 
predstavnik JP KPV opravil še 
ogled izvedbe priključitve pred 
zasipom kanala, katerih vsa po-
trebna dela priključitve opravijo 
sami lastniki objektov,« smo še 
izvedeli.

Zgrajene 14,7 km vakuumske 
in 8,5 km gravitacijske 
kanalizacije

Tudi gradnja kanalizacijskih 
kanalov je v zaključni fazi. Dela 
še naprej potekajo na planu, iz-
brani izvajalci pa vode polagajo 
v vseh treh naseljih. Hidroteh-

nik je oktobra zaključil z deli na 
območju Ceste Dolomitskega 
odreda, od hišne številke 1 do 
13. Dela bo nadaljeval ob regio-
nalni cesti, in sicer od Ljubljan-
ske ceste 26 v smeri Lukovice do 
propusta pod avtocesto v smeri 
čistilne naprave. »V oktobru in 
novembru 2022 Hidrotehnik 
zaključuje z deli na primarnem 
kanalu vakuumske kanalizacije 
ob sočasnem polaganju vodovo-
da, plina in telekomunikacijsko 
omrežja T2 na trasi regionalne 
ceste v območju kolesarske ste-
ze in pločnika od naselja Rosovč 
v smeri Lukovice do območja 
naselja Mole,« so nam še poja-
snili naši sogovorniki. 

Dela hitro napredujejo tudi 
na gradbišču na Lukovici, kjer 
so delavci Komunalnih gradenj 
oktobra zakljuili z gradnjo gra-
vitacijske kanalizacije na obmo-
čju Doline, od hišne številke 6 
do 33. Dela so se prav tako za-
ključila na območju ulice Pod 
gradom 1 do 19 ter V jami od 
hišne številke 1 do 15. Novem-
bra bodo delavci Komunalnih 
gradenj kanalizacijske cevi po-
lagali na delu ulice V Jami 15 
do območja Pod gradom HŠ 
19. Kmalu se naj bi tudi začela 
gradnja kanalizacije v območju 
ulic Na pobočju 1 do 22 ter v 
območju Na pobočju od hišne 
številke 16 do hišne številke 
12. Novembra naj bi Trgograd 
z asfaltom preplastil del ulic 
na Lukovici in sicer naj bi tega 
položili na Partizanski poti, na 
celotni dolžini Poti na Tičnico 
ter delu ulice Pod gradom od 19 
do 1 ter V jami od 1 do 15.

Foto: OU
Vesna Lovrenčič

V Dragomerju že prvi 
priklopi na kanalizacijo

Občina pripravlja 
nov lokalni energetski koncept

Zgrajene dobrih 23 km kanalizacije 

Poskusno obratovanje 
čistilne naprave
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Log - Dragomer, 
30.  oktober 2022 – V 

občini Log - Dragomer 
so se lotili gradnje 

prizidka k vrtcu v 
Dragomerju. 

Vrednost investicije znaša do-
brih 450 tisočakov. V prizidku 
bosta dva oddelka. Gradnja naj 
bi potekala do 15. januarja 2023, 
nato pa naj bi sledila še obrtni-
ška dela. Ta naj bi končali aprila, 
uporabno dovoljenje pa naj bi 
bilo pridobljeno predvidoma 
do 1. junija.

 Občina Log - Dragomer je 
sredi septembra v prostorih 
Upravnega centra podpisala 
pogodbo o gradnji prizidka k 
vrtcu v Dragomerju. 452 tisoča-
kov vreden posel je dobil Trgo-
grad, trgovina in gradbeništvo 
d. o. o., ki je edini oddal ponud-
bo za gradnjo dvooddelčnega 
prizidka. Prvi skop projekta, ki 
obsega gradbena dela je ocenjen 
na skoraj 203 tisočake, za obr-
tniška dela pa naj bi odšteli 249 
tisočakov. Investicija je sicer viš-
ja od ocenjene, a glede na raz-
mere na trgu ni presenečenje. 
Tako naj bi za prizidek plačali 
okoli dvanajst odstotkov več, 
kot so sprva načrtovali. Investi-
cijo sofinancira Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport. 
Občina je na razpisu za sofi-
nanciranje investicij v vrtcih in 
osnovnem šolstvu dobila 175 
tisočakov. 

Manj kot mesec po podpisu že 
začeli z deli

Delavci Trgograda so z deli 
začeli takoj po uvedbi v dela. 
Kot so nam pojasnili na Občini, 
je izvajalec po zakoličbi objekta 
Prizidek 2 k vrtcu in pregledu 
dostopnih poti začel s pripra-
vljalnimi deli. Nov prizidek vrt-
ca se bo naslanjal na obstoječi 
B trakt na jugozahodnem delu 
objekta. Delavci so v sklopu 

pripravljalnih del odstranili 
mogočen tulipanovec in osta-
la drevesa v neposredni bližini 
objekta. »Dela so obsegala od-
stranitev dreves z razrezom, 
deponijo in odvozom vej, do-
bavo in postavitev gradbiščne 
ograje, izdelavo gradbiščnega 
priključka za vodo in elektri-
ko. V sklopu pripravljalnih del 
je izvajalec Trgograd odstranil 
in odrinil vrhnji sloj terena ter 
zemljino deponiral na začasno 
deponijo gradbišča, prestavili 
pa so tudi traso meteorne ka-
nalizacije ter izdelali traso za 
sanitarno kanalizacijo.« Poleg 
tega je bil narejen še sondažni 
izkop ter pregled temeljnih tal 
z geomehanikom in priprava na 
začetek strojnega izkopa za pa-
sovne temelje Prizidka 2 k vrtcu. 

Novembra je v načrtu izvedba 
strojnega izkopa za pasovne te-
melje, opaževanje in vgrajevanje 
armature ter betona v pasovne 
temelje, ki naj bi jih po izvedbi 
obsipali z drobljencem. Dela naj 
bi potekala precej hitro, saj naj 
bi se gradbena dela zaključila do 
15. januarja 2023, nato pa naj bi 
sledila še obrtniška dela. Ta naj 
bi izvajali med februarjem in 
aprilom, uporabno dovoljenje 
pa naj bi bilo predvidoma pri-
dobljeno do začetka junija. 

Dve prostorni igralnici s 
sanitarijami

V okviru projekta bo izbrani 
izvajalec zgradil dve sodobni 
vrtčevski igralnici z lastnimi 
sanitarijami. V povezovalnem 
hodniku bodo uredili prostor-
no garderobo, preko novega 
nadstreška in vetrolova pa 
bodo otroci skozi povezoval-
ni hodnik dostopali do novih 
igralnic in obstoječih igralnic 
drugega starostnega obdobja. V 
novem delu bodo še sanitarije 
za zaposlene, manjši obstoječi 
prostor ob obstoječem vetro-
lovu bodo preuredili in ga na-
menili shrambi igral na novi 

enoti. Novi prizidek bo pritličen 
objekt, tlorisnih dimenzij 20,48 
krat 10,48 metra in bo s povezo-
valnim hodnikom prislonjen ob 
bočno fasado jugozahodnega 
krila obstoječega objekta. Obli-
kovno bo sledil že uporablje-
nim materialom na obstoječem 
objektu. Streha novega prizidka 
bo dvokapnica, krita bo s trape-
zno pločevino v barvi obstoječe 
kritine. 

 Odstranjena drevesa naj bi 
nadomestili z novimi

Nov prizidek vrtca bodo 
zgradili na mestu, kjer je dolga 
leta rasel mogočen tulipanovec. 
Kot so nam pojasnili na Ob-
čini so drevo deponirali in ga 
bodo uporabili za igralo. »Tako 
bo drevo živelo z otroci naprej, 
vendar v drugačni obliki,« so 
nam povedali na Občini Log - 
Dragomer. Zaupali so nam še, 
da je načrtovana tudi zasaditev 
novih dreves. »Takoj na začetku 
bomo posadili večja drevesa, 
da bodo lahko nudila senco 
malčkom. Prav tako Občina v 
sodelovanju z vrtcem načrtuje 
prenovljeno zunanjo ureditev 
vrtca, ki bo upoštevala tudi 
novo zgrajeni prizidek. Tudi 
igrala, ki so začasno deponirana, 
bodo potem postavljena nazaj 
na območje vrtca,« so nam še 
povedali naši sogovorniki.

V. L, foto: Občinska uprava

Log - Dragomer, 12. oktober 2022 – Prora-
čun Občine za leto 2023 je pod streho. 

Tokrat so na Občini Log - Dragomer pohiteli 
z njegovo pripravo, saj si niso želeli ponovitve 
scenarija iz leta 2019. Takrat se je po lokalnih 
volitvah zavleklo sprejemanje proračuna, zaple-
tlo se je, ker eno izmed delovnih teles, pristojno 
za obravnavo proračuna, daljši čas ni bilo obli-
kovano. Občina pa je kar pet mesecev delova-
la z začasnim financiranjem. Če pri sprejemu 
prvega proračuna aktualne sestave občinskega 
sveta ni šlo vse po načrtih, pa so svetniki zadnji 
proračun sprejeli gladko. Zanj so zelene kartone 
dvignili prav vsi.

Občinski svet Občine Log - Dragomer je 
na oktobrski redni seji, zadnji v tem mandatu, 
sprejel proračun za prihodnje leto. Svet je pro-
račun prvič obravnaval na junijski redni seji in 
ga posredoval v javno razpravo do vključno 30. 
septembra 2022. Kot smo izvedeli je proračun 
pripravljen v skladu z usmeritvami Ministrstva 
za finance in usklajen z zakonodajo, ki predpisu-
je obliko proračunov uporabnikov javnih sred-
stev. Proračun je pripravljen za eno leto, čeprav 
zakon dopušča možnost sprejemanja proračuna 
za dve leti. Proračun je težak okoli 3,7 milijona 
evrov. “Pri planiranju prihodkov so bili upošte-
vani podatki o primerni porabi občin, prihodek 
iz glavarine in finančna izravnava za leto 2023. 
Ocenjeni prihodek občine iz glavarine (doho-
dnina – odstopljeni vir občinam) znaša za leto 
2023 2.211.481,00 EUR. Pri planiranju so bile 
upoštevane potrebe posameznih proračunskih 
uporabnikov, predvsem pa finančne možnosti 
občinskega proračuna. Pri planiranju prihod-
kov smo postavke poskušali planirati realno, 
kolikor je to možno, saj na znaten del prihodkov 
ni možno vplivati. Na odhodkovni strani so v 
planu proračuna najnujnejše naloge in investici-
je,” so pojasnili na Občinski upravi Občine Log 
- Dragomer. Občina Log - Dragomer na predlog 
proračuna v času javne razprave ni dobila pri-
pomb, je pa na seji k predlogu proračuna za leto 
2023 amandma vložil župan Miran Stanovnik. 
Kot smo slišali na seji so z amandmajem odprli 

možnost za odkup zemljišča. Tako amandma, 
kot nato še predlog proračuna, predlog letnega 
načrta pridobivanja in razpolaganja s stvarnim 
premoženjem občine in kadrovski načrt so sve-
tniki soglasno sprejeli. 

Največji del investicijskih sredstev je v pro-
računu namenjenih dokončanju kanalizacije, v 
ta namen je rezerviranih pol milijona evrov. V 
letu 2023 so rezervirana tudi sredstva za gra-
dnjo prizidka k vrtcu v Dragomerju. Gradnja 
prizidka, ki se je začela že oktobra, bo deloma 
financirana že z letošnjim proračunom, v prora-
čunu 2023 pa bodo dokončanju del namenili še 
220 tisočakov. Leta 2023 naj bi na pokopališču 
v Dragomerju zgradili nov oporni zid, vrednost 
investicije je ocenjena na okoli 85 tisočakov, za 
obnovo vodovoda so rezervirali 65 tisočakov, 
138 tisočakov za organizirano lokalno podporo 
starejšim v Občini Log - Dragomer, Podaj roko, 
za gradnjo zunanjega fitnesa v ŠP Log In ŠP 
Dragomer pa skoraj 49 tisoč evrov.

Kot pravijo na Občini bo tudi v prihodnjem 
letu Občinska uprava redno spremljala razpise 
in se na njih prijavljala. Sofinanciranje s strani 
države je predvideno pri večjih projektih: Zgo-
dovina nas povezuje-LAS Barje (Ministrstvo 
za kmetijstvo), Podaj roko-LAS Barje (Ministr-
stvo za kmetijstvo), Izgradnja prizidka k vrtcu 
Dragomer (Ministrstvo za izobraževanje, zna-
nost in šport) V prihodnjem letu naj bi Občina 
odplačala del najetega kredita, in sicer je pred-
videno odplačilo 136.226,42 EUR iz naslova 
posojil, ki jih je najela v preteklih letih. Občina 
je v preteklih letih najela več kreditov, glavnica 
200.000,00 eurov bo poplačana v 174-ih obro-
kih do septembra2034. Občina je v oktobru 
2020, najela tudi kredit v višini 1.321.824,00 
EUR za zagotavljanje lastnega deleža pri pro-
jektu izgradnje kanalizacije. Odplačevanje tega 
kredita se prične v letu 2023, oktobra 2021 pa 
je najela še kredit v višini 668.865,00 EUR za 
izvedbo projekta izgradnje vodovoda ob regi-
onalni cesti RII-409.                             V. L.

Stekla gradnja prizidka 
k vrtcu Dragomer

  Proračun 2023 dobil zeleno luč
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Poštni sistem se v 
Sloveniji spreminja 
že nekaj let, prve tri 
pogodbene pošte so 
bile vzpostavljene že 
leta 2012. 

Od takrat pa do danes je 
bilo vzpostavljenih že prek 160 
pogodbenih pošt. Model po-
godbene pošte se že dalj časa 
uporablja v drugih državah. V 
nekaterih evropskih državah 
delež pogodbenih pošt že pre-
sega 90 odstotkov, v Sloveniji pa 
je zaenkrat 33-odstoten. Poštne 
storitve so od nekdaj pomem-
ben del kakovosti življenja ljudi. 
Pogodbena pošta Pošte Slove-
nije je namreč enakovredna 
ostalim oblikam poštnih poslo-
valnic, saj zagotavlja pestro 
ponudbo storitev na enak 
način kot ostale pošte.

Od oddaje in prevzema pošiljk 
do plačila položnic

Enako kot na ostalih poštah 
boste lahko na pogodbeni pošti 
v Logu pri Brezovici oddali in 
prevzeli poštno pošiljko, plača-
li položnico, dvignili gotovino, 
kupili znamko, kuverto, pake-
tno embalažo, tudi srečke in 
vplačali stavni listek za loto. 

Več ponudbe na enem mestu
Pogodbene pošte praviloma 

delujejo v središču naselja, v 
pritličju stavbe, imajo urejen 
dostop za invalide ter parkirne 
prostore za stranke pogodbene 
pošte. Kar nekaj pogodbenih 
pošt posluje v prostorih Pošte 
Slovenije, ki jih pogodbeniki 
lahko najamejo ali odkupijo. 
Tako bo tudi v Logu pri Bre-
zovici, saj bo v prostoru pošte 
pogodbenik opravljal poleg 

poštne še svojo dejavnost, to 
je prodajo lokalno pridelane 
hrane, saj je bistvo pogodbene 
pošte vzporedno izvajanje po-
štne in osnovne dejavnosti 
pogodbenika.

Visoka kakovost opravljanja 
poštnih storitev

Zaposleni na pogodbeni po-
šti se pred začetkom opravlja-
nja poštne dejavnosti udeležijo 
izobraževanja in praktičnega 
usposabljanja na učnih poštah, 
kasneje pa so jim za pomoč na 
voljo zaposleni v Pošti Slovenije. 
Strankam so tako na pogodbe-
nih poštah na voljo enako ka-
kovostne storitve kot na ostalih 
poštah. 

Zadovoljstvo strank
Pogodbeniki z razširitvijo 

svoje ponudbe s poštnimi stori-
tvami svojim strankam prihra-
nijo marsikatero pot in čas, ki 
so ga prej porabile za obisk po-
šte. Zato ne preseneča zadovolj-
stvo, ki ga izražajo obiskovalci 
pogodbenih pošt. 

Pogodbena pošta 1358 Log pri 
Brezovici

Pošto v Logu pri Brezovi-
ci bo z decembrom prevzelo 
v upravljanje podjetje SVET 
- PRO, Sašo Kovačič Ivanjko 
s. p.. Podjetje bo izvajalo stori-
tve na obstoječi lokaciji pošte, 
to je na naslovu Cesta Dolo-
mitskega odreda 2 a, in sicer z 
odpiralnem časom pošte, ki jo 
boste lahko z decembrom obi-
skali vsak dan od 8.00–11.00 in 
14.00–17.00, v sredo od 8.00–
11.00 in 15.00–18.00.

Z decembrom novo 
v našem kraju: 
Urbana tržnica, 

katero odpirata Ana 
Kovačič Ivanjko in Juš 

Rožnik Novak, naša 
sokrajana. 

Tržnica bo ponujala do-
brote vseh vrst iz slovenskih 
kmetij iz vseh pokrajin Slo-
venije. Velika izbira sadnih 
jogurtov, kefirjev, masla in 
sirov, skute iz Savinjske do-
line, mesne divjačinske in 
suhomesne kmečke dobrote 
iz Gorenjske, veliko število 
zdravilnih in solatnih olj, 
pesta za popestritev okusa 
jedem, naravno vino jur-
ka - vse iz Slovenskih goric. 
Odprta vina bodo na voljo 
iz Vipavske doline, narav-
ne marmelade in malinovo 
vino, ter malinova penina za 
razvajanje petičnih okusov 
iz Metlike. Naravni sokovi in 
žganice iz Dolenjske, ostale 
dobrote pa naj ostanejo pre-
senečenje. 

Urbana tržnica uradno 
odpira vrata za obisko-
valce v soboto, 3. decem-
bra, od 8 ure zjutraj. Pred 
tržnico bodo stojnice z 
dobrotami za pokušino, 
trgovina bo bogato zalo-
žena in izdelki na voljo za 
vse obiskovalce. 

Tržnica bo odprta od 

ponedeljka do petka od 8 
do 17 ure, v sredo do 18 
ure. Prostore bo delila 
s pogodbeno pošto. Za 
vse vaše želje in vpraša-
nja vam bo v pomoč Ana; 
tako za poštne storitve, 
kot za izdelke, ki jih nudi 
tržnica. 

Verjamemo, da bo Urbana 

tržnica pomembna pridobi-
tev za naš kraj, saj bo lahko 
ugodila okusu po kvalitetnih 
domačih izdelkih. 

Lepo vabljeni , da v sobo-
to ob prijetnem druženju 
preizkusimo okuse izdelkov, 
ki bodo v prazničnih dneh 
obogatile vaše mize doma. 
(gt)

Vabilo

Ljudski plesi in igre
Spoštovani starši, otroke od 1. do 4. razreda vabimo, da se vključijo v 

interesno dejavnost LJUDSKI PLESI IN IGRE, kjer si bodo med 
igro, petjem in plesom razvijali ritmični in melodični posluh, se sezna-
njali s šegami in navadami naših prednikov in na ta način ohranjali našo 
bogato kulturno dediščino.

Vaje bodo potekale ob TORKIH od 15.15 do 16.00 ure v 
učilnici št 10 (pritličje, BI, KE). Pričeli bomo v novembru, ker pa otroci te 
dejavnosti ne poznajo, lahko pridejo na nekaj vaj in se potem odločijo, če 
jim bo všeč. Dejavnost v organizaciji KUD KOSEC je brezplačna, vodili jo 
bosta mentorici Nataša Kogovšek in Manca Bučar.

KUD Kosec

Vsako leto se 
prostovoljke, 

povezane v 
notranjski 

koordinaciji, ki 
delujejo v programu 
»Starejši za starejše« 

srečajo v eni od občin, 
ki se povezujejo v ta 

program v okviru v 
notranjske regije. 

Letos je bilo organizator sre-
čanja Društvo upokojencev 
Dragomer – Lukovica, ki na 
tem področju aktivno deluje že 
od leta 2006. 

Nosilec projekta je Zveza 
društev upokojencev Slovenije. 
V našem društvu na projektu 
dela 9 prostovoljk. 

Trenutno imamo v program 
vključenih 376 naših sokrajanov, 
ki so starejši od 69 let. Obisku-
jejo jih naše prostovoljke in si 
prizadevajo oblikovati in graditi 
medsebojno sožitje. Vsi si želi-
mo, da ostanemo čim dlje v do-
mačem okolju aktivni in zdravi 
, predvsem pa si prizadevamo, 
da ne bi bil nihče osamljen in 
zagrenjen. Cilji projekta so na-
menjeni starejšim, osamljenim 

in pomoči potrebnim, ki jih po-
skušamo z različnimi oblikami 
aktivnosti vključiti vanje, jim 
olajšati stisko in polepšati sta-
rost, opozoriti strokovne službe 
na posamezne probleme starej-
ših in tako povečati njihov vpliv 
v celotni družbi. Zato je potreb-
no krepiti medsebojno sodelo-
vanje. Staramo se vsi, proble-

mov je veliko in se še povečujejo 
z naraščanjem števila starejših, 
zato je vsako povezovanje zno-
traj sistema socialnega varstva, 
prostovoljstvom in aktivnimi 
deležniki pomembno pri reše-
vanju problemov starejših. 

V skupini notranjske koor-
dinacije katere koordinator je 
Boris Krašovec deluje osem 

DU: Vrhnika, Logatec, Rakek, 
Cerknica, Pivka Loška dolina 
,Bloke in Dragomer. 

Letošnjega srečanja se je 
udeležilo 60 prostovoljk in je 
potekalo v prijetnem vzdušju v 
gasilskem domu v Dragomerju. 
Pripravile smo prijeten ambient 
v jesenskem vzdušju obogaten 
s kratkim kulturnim progra-

mom. Navdušil je pevski otroški 
zborček iz vrtca ob spremljavi 
kitare, pripravili smo krajši iz-
bor pesmi lokalnih avtoric. 

Zbrane sta nagovorila župan 
g. Miran Stanovnik in predse-
dnica DU Inka Zdravkovič. Sre-
čanje se je nadaljevalo s pogo-
vori in izmenjavo izkušenj med 
prostovoljkami. Vsem, ki so 

aktivno sodelovali pri pripravi 
in izvedbi srečanja se toplo za-
hvaljujemo. 

Najboljša naložba v življenju 
je medsebojna pomoč ter ureje-
ni medčloveški odnosi in zanje 
se je vredno potruditi. 

Marija Draksler, 
Dragica Krašovec

Srečanje prostovoljk programa »Starejši za starejše«

Pogodbena pošta Pošte Slovenije
Urbana tržnica 
prihaja v naš kraj
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Posamezniki, podjetja ali 
društva so lahko podala pre-
dloge za lepo urejenost okolja, 
ki si zaslužijo plakete oziroma 
priznanja.

Le kdo si ne želi živeti v lepem 
in urejenem okolju. V želji, da bi 
Občina Log - Dragomer bila 
kraj, kjer je lepo in prijetno žive-
ti, da bi postala še bolj privlačna 
in zanimiva, so v KUD Kosec 
ustanovili Komisijo za lepše 
okolje. »Pod okriljem Turistič-

ne zveze Slovenije in v sodelo-
vanju s Turističnim društvom 
Blagajana, Anito Čretnik in na 
podlagi pobude Borisa Smir-
nova, smo se odločili, da tudi v 
našem društvu in občini usta-
novimo Komisijo za lepše oko-
lje. Ker društvo Kosec že skozi 
svojo funkcijo skrbi za kulturo 
in prijetno bivanje v okraju, je 
tudi sam namen komisije, da 
ocenjuje in spodbuja krajane k 
urejenosti bližnje in širše oko-

lice,« je pojasnila predsednica 
KUD Kosec, Anica Vengust. 
Komisija je lepoto in urejenost 
ocenjevala v sedmih kategori-
jah, prejemnike priznanj pa so 
lahko predlagali krajani, podje-
tja ali pa društva. »Komisija za 
lepše okolje v občini je prejema-
la pobude občanov: »opazil sem 
ta vrt, nominiram ta skalnjak, 
poglejte si to balkonsko cvetje.« 
In tako so prihajale prijavnice in 
pobude do 17. julija, ko je Komi-
sija vzela pot pod noge s kolesi 
in peš, in vse te pobude pogle-
dala. Ob tem pa je poiskala in 
našla še mnoge, mnoge skrite 
vrtove. Želimo si, da bi jih obča-
ni pokazali, naj ne bodo ti lepi 
kotički skriti za zidovi, pokažite 
jih, da bodo lepšali občino,« je 
ob razglasitvi zmagovalcev de-
jala Natalija Rožnik, vodja Ko-
misije za lepše okolje. 

Komisija za lepše okolje ni 
imela lahkega dela, prejeli so 17 
predlogov, Na terenu so člani 
šestčlanske Komisije v sesta-
vi Boris Smirnov, Mojca Zver, 
Mojca Premus, Metka Maček, 
Anica Vengust ter vodjo Komi-
sije Natalijo Rožnik z navduše-
njem opazovali lepoto rastlin, 
ki se bohotijo s teras, balkonov 
in okenskih polic občank in ob-
čanov, si ogledali lepo urejene 
stavbe, vrtove in skalnjake, jih 
poslikali ter med vsemi pre-
dlogi izbrali najlepše. »Naloga 
je bila težka, ampak vedno je 
tako, nekdo pač mora zmaga-
ti. Komisija je določila letošnje 
nagrajence. Ti so našo občino s 
svojim delom in vloženo ener-

gijo naredili še bolj barvito, po-
sebno in privlačno,« je ob pode-
litvi plaket in priznanj še dodala 
predsednica Kosca. 

Plakete in priznanja so podelili 
v sedmih kategorijah.

Upravni center Občine Log - 
Dragomer – plaketa za najlepše 
urejen javni objekt
Športni park Log – plaketa za 
najlepše urejeno javno igrišče
Kmetija Grom – plaketa za naj-
lepše urejeno kmetijo 
Družina Zver – plaketa za naj-
lepše urejeno hišo in rožni vrt 
Družina Kranjec – Plaketa za 
najlepše balkonsko in vrtno 
cvetje 
Družina Novak – Plaketa za 
najlepše urejen zelenjavni vrt 
Družina Strajnar – Plaketa za 
najlepše urejen skalnjak 

Priznanja:
Marija Čamernik
Družina Nagode z Laz
Marčelo Švab
Nada Potokar
Družina Jerina
Družina Prah
Tatjana Horvat
Družina Kuntnar

Kot smo še lahko izvedeli, se 
je Komisija osredotočila pred-
vsem na kotičke, ki lepšajo ob-
čino, a so na terenu opazili tudi 
take, ki so jih zbodli v oči in 
niso v ponos kraju in krajanom. 
»Upajmo, da se bosta najmanj 
dva večja moteča in nevarna 
objekta v bodoče uredila in da 
bodo pristojne institucije ukre-
pale.« 

KUD Kosec je podelitev pla-
ket in priznanj popestril s pri-
jetnim kulturnim programom 
ter predavanjem strokovnjaka 
za okrasne rastline, predavate-
lja in pisca Matjaža Mastnaka, 
ki je z občinstvom delil nasvete 
za lepe in zdrave vrtnice.

V.L. 

Komisija za lepše okolje je podelila 7 plaket in 8 priznanj. 

Komisija za lepše 
okolje podelila 
sedem plaket

Družina Kranjec – Plaketa za najlepše balkonsko in vrtno cvetje

Družina Zver – plaketa za najlepše urejeno hišo in rožni vrt
Upravni center Občine Log – Dragomer – 

plaketa za najlepše urejen javni objekt

Družina Novak – Plaketa za najlepše urejen zelenjavni vrt Kmetija Grom – plaketa za najlepše urejeno kmetijo

Družina Strajnar – Plaketa za najlepše urejen skalnjak Športni park Log – plaketa za najlepše urejeno javno igrišče

Log - Dragomer, 17. oktober 2022 
– KUD Kosec je pod okriljem Turistične 
zveze Slovenije in v sodelovanju s 
Turističnim društvom Blagajana Vrhnika 
pripravili razpis, ki spodbuja urejenost 
okolice domov, vrtov, javnih površin 
ter drugih objektov v občini Log - 
Dragomer. 
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Mrzla meglena jutra, 
topli dnevi … poljski 
pridelki, vrtnine, kostanj 

… k nam prišla je  jesen. 

Letni čas, ki ga kmet nestr-
pno pričakuje vsako leto. Letni 
čas, ki nam postreže z obiljem 
vsega. A z veseljem je povezano 
tudi delo, saj je treba pravoča-
sno in na pravi način pridelke 
spraviti pod streho. Danes so 
pridne roke kmetov in kmetic 
zamenjali sodobni stroji, nekoč 
pa so pridelke spravljali ročno. 
Eden izmed dogodkov, ki je po-
vezoval ljudi, združil sosede in 
stkal posebne prijateljske vezi, 
je bilo ličkanje. Kmečki običaj, 
ki je nekdaj polepšal jesenske 
večere na kmetiji.

 Sekcija za ohranjanje kultur-
ne dediščine je letos imela kar 
težko nalogo pri pridobitvi ko-
ruze, kajti deževje in poplave se 
naredile svoje. Kmetje so večino 
koruze hitro pobrali zaradi na-
močenega barja. Našemu vodji 
sekcije Borisu Smirnov je čisto 
na koncu le uspelo dobiti koru-
zo pri kmetiji Kavčnik.V sekciji 
si prizadevamo, da tovrstni do-
godki ne bi šli v pozabo. Prav je, 
da se kmetje odzovejo, kajti to 
je promocija kmečkih opravil in 
ohranitev starih običajev.

Na njivi Kavčnikove doma-

čije smo dan pred ličkanjem, 
zrele koruzne storže polomili 
– krehali, ter jih nato pripeljali 
pod toplar pri baru Mlinček. Na 
sredi toplarja smo naredili dolg 
kup koruznih storžev, vmes pa 
skrili drobna presenečenja. V 
sobotopopoldne 15.10.2022 so 
se pod toplarjem zbrali obisko-
valci pri zvrhanem kupu koru-
ze in »slačanje«, kakor pravijo 
domačini, seje pričelo. Posedli 
smo na klopi, ki so jih dostavili 
gasilci iz Dragomerja,Prisotni 
smo hiteli z opravilom, pridne 
roke so hitro izpraznile velik 
kup. Večino storžev smo vezali 
v pare, da jih bo kmet lahko raz-
obesil v latje za sušenje. 

V sodelovanju z Katarino Da-
vidovič in Domom starejših iz 
Notranjih Goric smo povabili 
na tovrstni dogodek tudi stano-
valce doma, ki so se z velikim 
veseljem odzvali. Pridružilo se 
je osem stanovalcev. Ne smemo 
pozabiti tudi na naše najmlajše, 
kajti letos je v pravem pomenu 
besede bilo medgeneracijsko 
druženje in smeha otrok in ve-
selja smo se nalezli vsi prisotni.
Ob zvokih harmonike, kitare in 
petja ljudskih pesmi so »Mladi 
po srcu« poskrbeli, da je pesem 
segla vse do srca. Pridne roke 
gospodinj so tudi letos poskrbe-
le za sladice. Prijetno in veselo 

druženje smo večer zaključili 
ob zvokih domačih napevov. 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste 
nam pomagali pripraviti prire-
ditev. Hvala kmetiji Kavčnik za 
koruzo ter Matjažu Mlinarju, 
ki nas je gostil pod toplarjem. 
Hvala tudi spretnim gospodi-
njam, ki so nas tako kot vsako 
leto presenetile z sladicami. 
Hvala Matiji Niku, da je poskr-
bel za topel čaj in kuhane klo-
base, hvala Iztoku Urbancu za 
glasbene vložke. Hvala poskoč-
nim telovadcem iz Dragomerja 

in Loga za pomoč pri krehanju 
koruze. Radi bi se zahvalili za 
trud in sodelovanje Katarini 
Davidovič in Sabini Plestenjak.

Hvala vsem, ki se nam pridruži-
te na dogodkih v okvirju ohra-
njanja kulturne dediščine in 
tako poskrbite, da vsi ti lepi obi-

čaji ne bi šli v pozabo. Prijetno 
je bilo in upamo, da se vidimo 
znova tudi prihodnje leto.

KUD Kosec

V okviru jesenske zelemenjave se 
menjajopridelki, recepti, izkušnje in 
navdihi z domačega vrta. 

Naš skupni cilj je, da na solidaren in zabaven 
način povežemo vse navdušence dobrot in lepot 
z domačega vrta ter to navdušenje raztrosimo 
tudi med ostale sokrajane. Tudi tokrat smo se 
v toplem jesenskem popoldnevu na travniku za 
stavbo občine Log - Dragomer ponovno zbrali 
zelenoprsti navdušenci, da bi izmenjali odvečne 
jesenske pridelke iz naših vrtov. Ob prijetnem 
druženju smo najprej izmenjali nekaj besed o 
pripravi grozdnega soka, kako negovati in uspe-
šno presaditi jagode, kako in na kak način upo-
rabljati sladki pelin za čaj ter kdaj in kateri česen 
posaditi v jesenskem času.

Jesenski večeri so kar hitro hladni, kajti son-
ce se hitro skrije za sosednji hrib, tako da smo 
se po eno urnem druženju poslovili in vsak je 
odšel v toplino svojega domačega ognjišča, kjer 
bomo ob domačih čajčkih preživeli hladne in te-
mne zimske dni ob načrtovanju naših vrtov za 
naslednje leto. Za vrtnarje pač nikoli ni počitka.

Na ta sončni četrtek je bilo prav prijetno spet 
priti skupaj. Okrepili smo stara zelena prijatelj-
stva in sklenili nekaj novih. Vsi smo se strinjali, 
da se zagotovo dobimo spet na zdaj že tradicio-
nalni februarski Semenjavi. Strinjali smo se tudi, 
da bi bilo zanimivo poslušati kako predavanje na 
temo pravilnega gnojenja, skrbi za sadno drevje 
in/ali skrbi za vrtnice. Mi poskrbimo za kvalite-
tna predavanja in delavnice, vi pa poskrbite za 
dobro voljo. Za termin dogodka spremljajte Naš 
časopis in Facebook stran KUD Kosec.

KUD Kosec

V Društvu 
upokojencev Log 

nadaljujemo tradicijo 
krompirjevega piknika, 

ki jo je pred 15 leti 
začel bivši predsednik 

g.Štamberger in 
jo sedaj še naprej 

podpira sedanja 
predsednica ga. 

Branka. 

Vmes je bilo 2 leti premora 
zaradi korone. Krompirjev pi-
knik smo pripravili 14. 9. 2022. 
S pripravami smo začeli ob 13. 
uri, ostali povabljenci so se nam 
pridružili ob 15. uri. Marko in 
Dani sta že dopoldne doma 
skuhala krompir za cca 80 lju-
di. Približno toliko se jih na-
mreč odzove na vabilo. Ženske 
smo bile v kuhinji pri lupljenju 
krompirja in čebule. Za glavno 

pripravo krompirja je zadolže-
na Tončka, saj vsi občudujemo 
njen “tenstan” krompir. Miha 
in Marjan pa sta glavna pri peki 
čevapčičev. Da ne pozabim, Nik 
je glavni šef za vso organizaci-
jo: od vabil, ki morajo priti do 
vseh včlanjenih upokojencev, 
do nabave potrebnega materia-
la za izvedbo piknika. To ni kar 
tako,saj naš Nik je že prestopil 
80. leto. Malo je takih korenja-
kov. 

Mize v dvorani so vsako leto 
drugače okrašene. Letos je bila 
čudovita dekoracija z belimi 
prti, na mizi pa pridelki leto-
šnje jeseni, od buč, boba, leče, 
paradajza, paprike, kostanja ... 
Res čudovito. Za to poskrbita 
Marjetka in Branka. Pa da ne 
govorim o pecivu, ki ga spečejo 
dobre gospodinje – od korenč-
kovih, krompirjevih in bučnih 
piškotov, do potice, ki se je kar 
topila v ustih. Za to pa je po-

skrbela Viktorija. Tudi zavrteli 
smo se. In kdo je za to zaslužen? 
Naš novi upokojenski ansambel. 
Bravo, Branka, Jože, Severin in 
Slavko. Pa kako so lepo zapeli. 
Že sedaj vas snubimo za Novo 
leto. 

Morda bi človek pričakoval 
malo več udeležencev. Veliko 
govorimo o druženju, kako je 
koristno, pa nekateri kar nima-
jo korajže, da bi pristopili. Saj 
veste kako rečemo, da moramo 
tudi sami nekaj napraviti, da si 
polepšamo dan. In ta dan ozi-
roma to popoldne je bilo na-
menjeno ravno temu. Morda še 
ta rek: priložnost zamujena, ne 
vrne se nobena. Hvala tudi PGD 
Log, da nam odstopi prostor za 
naše prireditve. Se še priporo-
čamo. 

Pridružite se nam! Več nas bo, 
lepše bo.

DU Log

Krompirjev piknik

Jesenska Zelemenjava

Ličkali smo koruzo
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Log – Dragomer, 19. oktober 2022 – »Nihče ni 
tako majhen, da pomoči ne bi mogel nuditi in 
nihče na svetu ni tako velik, da nekoč te pomoči 
ne bi potreboval,« s temi besedami je Zlatko Kvržič, 
predavatelj Rdečega križa in glavni zdravstvenik 
Vojaške zdravstvene enote Slovenske vojske, sklenil 
tečaj prve pomoči, ki je v okviru projekta Podaj 
roko in v sodelovanju z Rdečim križem Vrhnika 
potekal v prostorih Upravnega centra Občine Log – 
Dragomer.  

Devet občanov je na dveh 
dvournih predavanjih osve-
žilo svoje znanje in veščine o 
temeljih postopkih oživljanja, 
zaustavljanju hudih krvavitev 
ter drugih najnujnejših ukrepih 
prve pomoči. 

V tednu ob svetovnem dne-
vu oživljanja (16. oktobru) in 
svetovnem dnevu prve pomoči 
(10. septembru) je v Upravnem 
centru Občine Log – Drago-
mer potekal tečaj prve pomo-
či. Tega so pripravili v okviru 
projekta Podaj roko in v sode-
lovanju z območno enoto Rdeči 
križ Vrhnika. Tečajniki so se na 
dveh delavnicah, ki sta poteka-
li aprila in oktobra, seznanili z 
varnim pristopom k poškodo-
vancu oziroma nenadno obo-
lelemu, osnovnimi urgentnimi 
stanji in krvavitvami, klicem 
na telefonsko številko 112 in 
uporabo avtomatskega defibri-
latorja. Na drugi delavnici, ki 
je potekala v dveh sklopih, pa 
so se na predavanju seznanili 
z najbolj pogostimi poškodba-
mi in ukrepi. Njihovo novo in 
osveženo znanje so nadgradili 
še s praktičnim usposabljanjem, 
kjer so udeleženci vadili načine 
oskrbe odprtih ran in zlomov 
kosti ter njihove položaje. Delo 
je potekalo na silikonskih ranah 
z dodano umetno krvjo. »Danes 
smo občanom pokazali načine 
ustavljanja hudih krvavitev ter 
oskrbo težjih ran. Ob tem smo 
občane in občanke skušali mo-
tivirati, jih pripraviti do tega, da 
se znebijo strahu in pristopijo, 
ko je ogroženo življenje. V pr-
vem sklopu predavanj pa smo 
predelali tisto, kar se statistič-
no najbolj pogosto zgodi in 
to so srčni zastoji. V Sloveniji 
vsak dan zaradi srčnega zastoja 
umre 5 do 6 ljudi, laične pomoči 

ob tovrstnih dogodkih pa je iz-
redno malo. Ob tovrstnih pro-
jektih in tečajih, ki jih pripravlja 
Rdeči križ uspemo ljudi osve-
stiti, da pomagajo en drugemu 
in da se lahko počutimo varne,« 
nam je ob koncu tečaja povedal 
predavatelj Rdečega križa, ki je 
dodal, da svoje tečajnike spod-

buja, da tisto, kar si želijo zase, 
naredijo tudi za druge. »Če bi 
bil recimo jaz poškodovan, bi si 
želel, da se nekdo ustavi in mi 
pomaga in to, kar si želim zase, 
moram biti pripravljen dati tudi 
drugemu, ko je to potrebno,« je 
še dodal naš sogovornik. 

Z njim se strinja tudi direk-
torica Občinske uprave Občine 
Log – Dragomer, Marjeta Ster-
nad Kuharič, ki jo veseli, da bo 
devet novih obrazov skrbelo za 
varnost v občini. »To je pleme-
nito in neprecenljivo,« je še do-
dala. »Varnost je izjemnega po-
mena, tako varnost v domačem 
okolju, varno gibanje, varnost v 
domu starejših občanov, če go-
vorimo s starostnikih, finančna 
varnost in nenazadnje varnost 
preživetja. Zavedanje, da si va-

ren na tem svetu, da je v bližini 
nekdo, ki zna oživljati, ki zna 
pomagati, je neprecenljivega 
pomena. Zato smo se odločili, 
da tečaj prve pomoči vklopimo 
v sklop varnega staranja naših 
občanov, v sklop projekta Po-
daj roko. Povabili smo laično 
populacijo, ki je obnovila in 
nadgradila znanje nudenja prve 
pomoči,« je razložila direktori-
ca Občinske uprave.

Na tečaju je svoje znanje ob-
novilo devet občank in občanov, 
ki so bili nad predavateljem in 
tečajem navdušeni. Izvedeli 
smo tudi, zakaj so se odločili, da 
svoj prosti čas namenijo za ne-
kaj tako plemenitega. »V življe-
nju se srečujemo s kritičnimi 
situacijami na katere ne moreš 
biti nikoli dovolj pripravljen. Te-

čaja sem se udeležila, da bi bolj 
suvereno reagirala v takšnih 
trenutkih in da bi obnovila zna-
nje. Večkrat, ko nekaj ponovi-
mo, bolj si zaupamo in lažje pri-
stopimo k ponesrečencu,« nam 
je povedala Urška Babnik, ena 
izmed devetih tečajnikov.  

Rdeči križ Slovenija ter po-
samezna območna združenja 
v sodelovanju z ostalimi insti-
tucijami po vsej Sloveniji ob 
svetovnem dnevu prve pomoči 
pripravijo številne dogodke, ki 
so namenjeni širši javnosti, ki 
si želi osvežiti ali pridobiti zna-
nje in veščine s področja prve 
pomoči. »Delavnice so ciljno 
usmerjene na predstavitev hi-
trega in pravilnega ukrepanja 
v primeru srčnega zastoja in na 
samo oživljanje kot veščino, ki 

rešuje življenje,« je pojasnil Iz-
tok T. Kužnik, sekretar  OZRK 
Vrhnika. Dodaja, da sta bili iz-
vedeni delavnici oziroma tečaja 
prve pomoči, ki sta potekala v 
Občini Log – Dragomer, zasta-
vljeni širše in sta zajemali večji 
obseg različnih tem s podro-
čja prve pomoči. OZRS Vrh-
nika spodbuja in širi vrednote 
zdravja in zdravega življenja, 
zato kontinuirano organizirajo 
različna izobraževanja, usposa-
bljanja, delavnice in predavanja 
s področja prve pomoči in širijo 
pomen in zavedanje o smotr-
nosti vseživljenjskega učenja na 
področju prve pomoči. 
V. L., foto: V. L. in Občinska 

uprava OLD

Slovensko kulturno-
prosvetno društvo 
Snežnik v Lovranu 

je bilo ustanovljeno 
leta 2005 na pobudo 
slovenske manjšine z 

namenom ohranjanja 
in razvijanja narodne 

zavesti, kulture, 
slovenskega jezika in 
slovenske identitete. 

Povezuje okoli sto mladih 
in starejših članov, ki delujejo 
predvsem na kulturnem po-
dročju s prirejanjem različnih 
prireditev, kjer pogosto gostijo 
slovenske ustvarjalce iz matič-
ne domovine. 

Aktivni pa so tudi v balinar-
ski, planinski in pevski sekciji. 
Predsednica našega Društva 
upokojencev Inka Zdravko-
vič, sicer aktivna balinarka, je 
navezala stike z vodjo ženske 
balinarske ekipe iz Lovrana in 
se z njimi dogovorila za prija-
teljsko srečanje, ki smo ga iz-
vedli sredi oktobra v Iki, blizu 
Lovrana. Udeleženke smo se 
pomerile v balinanju, pomeša-
ne ekipe gostiteljev in naših ba-

linark smo prikazale borbenost 
in znanje na pokritem igrišču, 
kjer domačinke trenirajo vsaj 
enkrat tedensko. Zmagovalci 
smo bili vsi. 

Srečanje smo obogatili z iz-
menjavo priložnostnih daril, 
pevskim nastopom našega tria 

Lili, Milka in Valerija, pevsko 
grupo gostiteljev in predstavi-
tvijo pesmi iz zbirke Šepet bar-
ja. Po končanem kulturnem so 
nas prijazno pogostili. Petje 
slovenski narodnih in ponaro-
delih ter nekaterih hrvaških, ki 
jih obvladamo tudi pri nas se 

je nadaljevalo ob klepetu in iz-
menjavi vtisov in popoldne se 
je vse prehitro prevesilo v večer, 
ko smo se morali gostje odpra-
viti na pot proti domu. Lepo 
vreme, izjemno vzdušje in vr-
nitev h koreninam je polepšala 
dan vsem prisotnim, verjamem 

pa, da je gostiteljem tudi oboga-
tila njihovo poznavanje sloven-
ske kulture in utrdila ohranja-
nje narodne zavesti.

Tekst Dragica Krašovec, 
slika Milivoj Filipović

DUDL pri Slovenskem kulturno-prosvetnem društvu Snežnik

Občani obnovili znanje 
prve pomoči
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Dragica Krašovec
 
Danes se vam predstavlja Dragica Krašovec, ki 
je že dve leti vestna poročevalka vseh pomemb-
nih dogodkov Mah teatra, pod njenim peresom 
pa nastajajo tudi redni mesečni intervjuji z na-
šimi člani. Kot pravi sama, rada piše, ker s pisano 
besedo poveš veliko več, kot s pogovorom, zato 
sem pripravil nekaj vprašanj, na katera je sama 
odgovorila.

 

Povej nekaj o sebi, Dragica! 

Pisati o sebi se mi zdi od vsega najtežje. Še malo 
ni zabavno, človeka na neki način razgali, drugim 
pa daje nešteto možnosti za dvome, ocenjevanje, 
preverjanje dejstev in še kaj. Sem Vrhničanka, od 
rojstva in kot Vrhničanka se počutim tudi danes. 
Rada imam ta kraj, okolico, ljudi, ki jih še sreču-
jem in prepoznavam iz otroštva. V ta kraj sem 
bila tako rekoč zaljubljena in zelo težko sem jo 
zapustila. Vrhničan je tudi oče, rodil se je tam in 
pred tremi leti tam tudi umrl. Pogosto se je šalil … 
Kot otrok sem živel Ob potoku, dobrih sto m proč 
sem si ustvaril na Idrijski dom, še sto m stran na 
Kurirski sem zgradil lastno hišo in 200 m proč 
bo moj zadnji dom. Seveda je imel v mislih vrh-
niško pokopališče. Tako je tudi bilo. Večino otro-
štva sem preživela pri očetovi mami, moji stari 
mami. Zelo povezani sva bili in zelo sem jo imela 
rada. Bila je prava cankarjanska mati. Skromna, 
poštena, delovna in z velikim srcem. Ob njej sem 
se počutila varno, ljubljeno, zaželeno. Na njivah 
v bližini doma, pa Pri »cegonci« in na Mirkah 
sva preživeli veliko časa in se veliko pogovarjali. 
Mama je bila tuberkulozna bolnica in zdravlje-
nje je zahtevalo veliko odsotnosti, odrekanj. V 
delavski družini sva bila dva otroka. Poleg mene 
še mlajši brat. Kljub veliki razliki v letih sva od-
raščala zelo povezana in navezana drug na dru-
gega. Osnovno šolo sem obiskovala na Vrhniki. 
Šola Ivana Cankarja je bila tedaj skoraj nova in 
vključevala je učence ne le z Vrhnike temveč tudi 

iz okoliških krajev, Ligojne, Podlipe, Verda, Bistre, 
Loga, Dragomerja. Spomnim se nekaterih učite-
ljev, ki so za vselej ostali v mojem spominu kot 
odlični pedagogi, predvsem pa ljudje s posluhom 
za otroke, ki so prihajali iz zelo različnih okolij. 
Hotela sem nadaljevati šolanje na gimnaziji. A 
doma nisem našla posluha in podpore in nekako 
iz trme in kljubovalnosti sem šolanje nadaljeva-
la na Šoli za medicinske sestre v Ljubljani. Šola 
je imela sprejemne izpite, ki sem jih z lahkoto 
opravila in je bila internatskega tipa. Eno leto 
sem bivala v internatu na Lončarski stezi v Lju-
bljani. Pod gradom, nad tunelom. Sama megla in 
smog so zaznamovali tisto leto. Mislim, da sem 
se že takrat odločila, da ne bom ostala v tem po-
klicu. Slovenščino nas je učila profesorica Anka 
Brodnik, mama slovitega telovadca Janeza. Tudi 
ona je znala iz nas »potegniti« najboljše in nam 
literaturo približati na način, da smo jo vzljubile. 
Že pred polnoletnostjo me je potegnilo v politiko. 
V mladinski organizaciji na Vrhniki smo delali 
veliko, lahko rečem tudi dobro, predvsem pa na 
različnih področjih dela preživeli veliko časa. Rič-
ko, Jaka,Vera in še nekateri so pustili sled. Orga-
nizirali smo pohode, mladinske delovne brigade, 
aktivna je bila dramska sekcija in še marsikaj. Ob 
stoletnici Cankarjevega rojstva smo ob vodstvu 
režiserja Voznyja in dramaturga Rodeta pripravili 
odmeven recital »V areni življenja sem stal« in z 
njim gostovali ne le po Sloveniji, celo v Gevgeliji 
smo bili. Tudi sama sem v mladinski organizaciji 
preživela veliko časa, tam spoznala svojega moža 
in se 1978 poročila. Študija tedaj nisem zaklju-
čila, kar obžalujem vse svoje življenje, sem pa ga 
veliko kasneje, ko sta moja otroka že odraščala. 
Zaposlila sem se v podjetju Liko Vrhnika, delala 
na najrazličnejših področjih dela in v letu 2012 
tudi dočakala njegov žalostni konec. Zdaj sem 
upokojena, mama dveh otrok in ponosna babica 
vnukinji in vnuku. 

Tudi tvoj oče je bil prepoznaven Vrhničan.

Rastel je v družini z devetimi otroki na Vrhniki. 
Izučil se je za strojnega ključavničarja in se pri 
triindvajsetih poročil z mojo mamo, doma iz 
Podlipe pri Vrhniki. Ob delu se je izobraževal in 
napredoval v delovodjo Ščetinarne, potem ga je 
pot zanesla na Stanovanjsko skupnost na Vrhniki 
in končal je svojo poklicno kariero kot družbeni 
pravobranilec na Vrhniki.
Politično aktiven je bil od kar vem za njegovo delo 
in to v različnih organizacijah in društvih. Bil je 
odličen poznavalec gob in strasten gobar, moje 
gobarsko navdušenje ima torej korenine, bil je 
velik ljubitelj narave in pohodov. Ne vem koliko-
krat je s pohodno skupino Lintverni odšel peš z 
Vrhnike na Triglav. Preko petdeset let je sodeloval 
v pevskem zboru, nazadnje zboru Ivana Cankarja, 
začel pa je pri vrhniški godbi. Bil je čebelar, tudi 
zvest bralec različne literature in nenazadnje mož 
in oče. Vzgojo otrok in gospodinjstvo je prepuščal 
mami a, ko je bilo potrebno, se je vključil s svojo 
strogostjo, nepopustljivostjo in doslednostjo. Na-
vadila sem se njegovih vzgojnih prijemov in ga 
kot takega sprejela. Z leti sva bila ne le oče in hči 
temveč tudi dobra prijatelja in pripovedoval mi 
je mnogo zgodb, ki so vpletale njegovo otroštvo, 
odraščanje in življenje na Vrhniki. Zadnja leta je 
poskrbel tudi za mamo, ki je zbolela za Alzhei-
merjevo boleznijo in me prepričal, da se človek 
lahko zanese nanj tudi v težkih okoliščinah. Mi-
nila so tri leta od njegove smrti in še vedno ga 
zelo pogrešam.

V Mah teatru si poleg pisanja člankov sodelovala tudi 
na recitalih, bila si zraven pri Flashmobu Zdravljice, si 
pa tudi vodja Literarne sekcije v našem društvu. Pišeš 
tudi za DVIG, DUDL, izdala pa si tudi svojo pesniško 
zbirko. 

Pišem od kar pomnim. V šoli spise, kakšen je bil 
tudi nagrajen, občasno poezijo, članke za tovar-
niško glasilo Naše delo in še kaj. Pišem, ker čutim, 
da lahko kaj povem tudi drugače, bolj jasno, bo-
lje, kot to storim v pogovoru. In pišem, ker sem 
rada med ljudmi, ker jih slišim, ker se me njihove 
zgodbe dotaknejo. Zato sodelujem pri Dvigove-
mu ustvarjanju revij Kolo življenja, Pogovori z 
občani, prispevkih za Naš časopis in morda še 

kje. Pisati pesmi meni pomeni pogovor s samo 
seboj. Tako rešim veliko osebnih stisk, težav, iz-
razim čustva žalosti, sreče, omilim izgubo dragih 
oseb in še kaj. Zato pesmi prevevajo čustva. Ko 
včasih berem kakšno iz preteklih let ustvarjanja 
se morda ne strinjam z vsebino a gre za zapis tre-
nutka in naj tak ostane. Zato je v pesmi vtisnjeno 
veliko čustvenega naboja. Ne pišem s ciljem biti 
všečna pač pa biti izpolnjena v svoji notranjosti, 
potešena bi lahko rekla. Nimam vzornikov, če-
prav zelo rada prebiram druge avtorje . ..Pavčka, 
Lainščka, Kačičevo, Kosovela. Pesmi štirih so me 
prevzele že v mladosti, pa verjetno še kdo, Jesenin, 
Baudelaire, Puškin. Poezijo je treba brati počasi, 
večkrat in potem nenadoma začutiš v sebi avtorja, 
njegove občutke, sporočilo, pogled na razmere, v 
katerih je pesem nastajala in še marsikaj, kar se 
te dotakne.

Si pa tudi strastna bralka leposlovja. Pogovori s 
teboj o knjigah so vedno zanimivi. Kaj nam trenutno 
priporočaš? 

Ne spomnim se, da bi kdo od mojih zelo veliko 
bral, a knjige so bile doma vselej in zagotovo ne 
zgolj za postavljanje na police. Vem pa, da sta ka-
sneje, ko je bilo časa več, brala tako oče kot mama. 
Sama sem že v otroštvu veliko zahajala v knjižni-
co in Marija Iskrenovič, knjižničarka v Cankarje-
vi knjižnici na Vrhniki je znala diskretno vplivati 
na izbor čtiva. Že tedaj sem od domačih avtorjev 
Bevka, Jurčiča, Perocijeve, Finžgarja, tudi Can-
karja In Grabeljška hitro prestopila med svetovne 
avtorje. Prevzel me je Zola, Cronin, sledila sem 
novostim na knjižnem trgu. Tudi danes prebi-
ram veliko knjig a moram priznati, da bo šopek 
spominčic tudi pri meni vse večji in obsežnejši. 
Počasneje berem in manj si zapomnim kot včasih. 
A trenutki ob knjigah so še vedno zelo lepi in jih 
ne zamujam. Bralni krožek zagotovo pripomore 
tako za odločitev glede izbora naslova knjige in 
avtorja, pogovor o knjigi pa na morebitno odlo-
čitev za branje drugih del istega avtorja. Veliko 
mi pri izboru novih naslovov pomaga hči, ki je 
tudi sama strastna bralka. V zadnjem času me je 
pretresla zgodba Tare Westover – Osvobojena, 
navdušili in pretresli so me Hitlerjevi pozabljeni 
otroci, avtorja Tim Tate in Ingrid von Oelthafen 
in povsem me je prevzela domača povest Ferija 
Lainščka Kurji pastir.

Kot članica sveta JSKD Vrhnika deluješ tudi širše. 
Kakšno je stanje ljubiteljske kulture pri nas?

Korona je marsikaj prinesla, na področju kultu-
re pa veliko odnesla, žal. Kulturni ustvarjalci za 
svojo motivacijo, za vzpodbudo pri ustvarjanju 
potrebujejo živ stik…s poslušalci, z gledalci in 
obratno. Slednji si lahko ob nastopu v živo ustva-
rijo mnenje o kvaliteti, se nasmejijo, razvedrijo, 
sprostijo. Druženje in socializacija ustvarjalcev 
pa tudi ljudi nasploh sta nujna za razvoj, napredek 
ne le na kulturnem področju, pravzaprav povsod. 
Kultura pa je žal tudi denar, so ljudje, ki poma-
gajo k obstoju in razvoju posameznih dejavnosti. 
Sredstva za kulturo so omejena in vedno jih je 
premalo. Višina le teh ni odvisna zgolj od možno-
sti posamezne občine temveč v veliki meri tudi 
od posluha, ki ga imajo odločevalci za kulturo. 
Tega ni dovolj. Čuti se razmah dejavnosti po tem 
skoraj dvoletnem odmoru na vseh področjih , a 
zares si želim, da bi se za vse ustvarjalce našlo 
tudi več posluha. S krepitvijo kulturnega udej-
stvovanja se krepi narodna identiteta, slovenski 
jezik, ljudi pa neprisiljeno navaja k dejstvu, da 
mora kultura postati in ostati tudi del vsakogar 
med nami. Želim si, da tako začutijo vsi tisti, ki 
ustvarjajo, tisti, ki le spremljajo in seveda tisti, ki 
odločajo o tem, v katero smer bomo krenili.

Še nekaj namesto zaključka: 

Vem, da nisem zapisala vsega, kar me je zaznamo-
valo in kar me je oblikovalo. Zavedam se, da se 
učimo, dokler obstajamo. Zdaj name vpliva že hči, 
kmalu bo vnuk. Vplivajo posamezniki s k kateri-

mi se vsakodnevno srečujem, vplivajo ljubitelji in 
ustvarjalci vsega lepega, zanimivega, doživetega. 
Vpliva okolje, v katerem živim in želim si, da bi 
bilo teh pozitivnih vibracij še veliko. Znam jih 
prepoznati in nekatere med njimi uporabiti in 
vem, da mi je tudi zato tako lepo.

Pripravil Miran Setnikar, 
napisala Dragica Krašovec

Raziskovalno 
učenje
20. oktobra 2022 je v City hotelu v Ljubljani po-
tekal posvet Mreže slovenske univerze za tretje 
življenjsko obdobje z naslovom Raziskovalno 
učenje na univerzah za tretje življenjsko obdobje. 
Kot že naslov pove, je bilo raziskovalno učenje, 
ki poteka v študijskih krožkih (ŠK) posameznih 
univerz, glavna tema posveta.
 Uvodno predavanje je podala dr. Ana Krajc. Se-
znanila nas je, da je U3 pristopila h gibanju »ob-
čanska znanost«, ki ga promovira prof. Mlinar. 
Razložila nam je pojem občanske znanosti. Člo-
veku je prirojena radovednost, ki se v vsaki kultu-
ri odraža drugače, na drugih področjih. Spodbu-
janje vedoželjnosti povezujemo s preživetvenim 
nagonom. Za preživetje je bilo in je še vedno po-
membno vedno novo znanje, ki ga usvojimo. Če 

so spremembe prehitre in jim ne moremo slediti, 
se počutimo ogrožene. Spremembe so stalnica 
našega časa, če jih je preveč, ne vemo, kako na-
prej, jih ne znamo pojasniti. Ta stiska lahko vodi 
v bolezen, alkoholizem in podobno. 
Zato moramo gojiti vedoželjnost, ki nam nudi 
možnost, da se naučimo česa novega. in možnost, 
da sami raziskujemo. To je vseživljenjsko učenje. 
Vsak človek lahko s svojim znanjem obogati druž-
bo. Naučiti se moramo raziskovati, kar intenziv-
no delamo v ŠK. ŠK imajo velike potenciale, ki jih 
razvijajo v lokalnem okolju. 
Dr. Sonja Bezjak s FDV nam je predstavila Ar-
hiv družboslovnih podatkov (ADP), ki ga vodijo 
na FDV. Sedaj nam lahko nudijo vpogled v 600 
družboslovnih raziskav, kjer lahko pridobivamo 
podatke za svoje delo. Tako lahko pridemo do 
orodij, ki nam pomagajo pri raziskavah.
Dr. Marko Radovan s Filozofske fakultete je v pre-
davanju poudaril, da je aktivno učenje pomemb-
no za izboljšanje odnosov, razvoj ustvarjalnosti, 
spodbuja pozitivno naravnanost in pomaga pri 
ohranjanju spoznavnih sposobnosti. Nekatere 
sposobnosti z leti upadajo, druge naraščajo. Ko-
gnitivne sposobnosti upadajo počasneje, kot so 
menili včasih. Še posebej so pomembne socialne 
aktivnosti v starejšem obdobju za lažje premago-
vanje depresije in negativne samopodobe. Dobra 
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DRUŠT VO DVIG IN MAH TEATER -  UČENJE IN IGR ANJE

Dragica Krašovec je predstavila pesniško zbirko 
Rimarije za mojo dušo.
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je vsaka intelektualna aktivnost, še posebej, če jo 
izvajamo v družbi.
Predavanjem so sledile predstavitve posameznih 
univerz za tretje življenjsko obdobje. DVIG se je 
predstavil z dvema ŠK, v katerih smo raziskovali 
vodne vire v Občini Log -Dragomer (predstavila 
Nika Gams) in zaščiteno lipo na Lukovici (pred-
stavila Olga Drofenik). Udeleženci so se za obe 
raziskavi zelo zanimali in želeli, da jim pošljemo 
publikaciji. Povabljeni smo, da vodne vire pred-
stavimo tudi na univerzi za tretje življenjsko 
obdobje v Logatcu. Pohvala nam je spodbuda za 
nadaljnje delo. Vsak od vas se nam lahko pridruži.

Nika Gams, Društvo DVIG

Utrinki s predavanja o 
Petovioni
Z dr. Vereno Perko, DVIG-ovo mentorico Enaj-
ste šole o antiki (študijski krožek Slovenska in 
svetovna kulturna dediščina), smo preživeli en 
dan v Akvileji – Ogleju, na predavanju v Domu 
krajanov Dragomer pa smo (ponovno) odkriva-
li zgodovino Ptuja pred in v času Rimljanov ter 
spoznali prvega pisca na našem ozemlju svetega 
Viktorina. 

Ptuj pred Rimljani
Naravne danosti so omogočile, da je ob rečnem 
prehodu jantarske poti zrasla prometno, strate-
ško in gospodarsko pomembna naselbina, ki je 
odigrala opazno zgodovinsko vlogo tako na po-
dročju politike in uprave kot na področju ume-
tnosti in kulture. Grajski grič je bil naseljen že v 
času mlajše kamene dobe (neolitik) in zgodnje 
bakrene dobe (5. tisočletje in prva polovica 4. ti-
sočletje pr.n.št.). V pozni železni dobi okrog leta 
300–15 pr.n.št. so se tu naselili tudi Kelti, soobli-
kovalci kasnejšega Noriškega kraljestva. Keltska 
poselitev je bila močna, mnogo elementov keltske 
kulture se je ohranilo tudi v rimskem obdobju. 

Ptuj - Petoviona v rimskem obdobju ( leta 15 pr. 
n. št.–476 n. št.).
Viri omenjajo vpad noriških in panonskih plemen 
v Istro in posledično aneksijo (l. 15. pred Kr.) No-
riškega kraljestva, ki postane provincia inermis 
(brez vojske). Ptuj je izločen iz Norika in priklju-
čen najprej k Iliriku, nato v Panonijo in Zgornjo 
Panonijo. V Ptuju sta v tem času dve rimski legiji 
(vsaka od 5000 do 6000 vojakov), družine vojakov, 
gradbeniki, uradniki. Ena legija je potrebovala 
čez zimo 600 ton žita, vojska je bila samooskrbna. 

Petoviona je sodelovala v zgodovinskih 
dogodkih evropskega pomena.
Po Neronovem umoru leta 68 je se je boj za no-
vega cesarja končal z zmago ilirskih legij, ki so v 
Akvileji – Ogleju za cesarja izvolile Vespazijana. 
Na bojnem posvetu so legijski vodje v Ptuju leta 
69 potrdili Vespazijanovo izvolitev za cesarja. Le-
gije so vdrle v Italijo, zavzele Rim in Vespazijan se 
vrne iz Vzhoda ter prevzame oblast. V zahvalo 
podeli panonskim mestom mestne pravice, tudi 
Petovioni.
Mesto je bilo strateško pomembno, imelo je zbir-
ni center za metalurške izdelke, obrtni in trgovski 
center, poštno in mitninsko postajo, provincial-
no finančno davčno upravo (sedež vseh carin do 
Črnega morja), mestne zemljiške knjige in sodno 
službo. V mestu so zaradi varnosti ostali oddelki 
nekaterih legij. 
Petoviona je v tem obdobju eden najmočnejših 
zgodnjekrščanskih centrov na slovenskem oze-
mlju in kmalu postane škofijski sedež. Viktorin 
Ptujski, škof, je prvi pisec na našem območju in 
prvi komentator sv. pisma. Njegovi spisi odražajo 
preganjanje kristjanov. Rimsko državo je označil 
kot babilonsko vlačugo. Umrl je mučeniške smrti 
leta 303. In še priporočilo, preberite zgodovinski 
roman Branka Cestnika Sonce Petovione.

Olga Drofenik, DVIG

Deset let Bralnega krožka 
(3.)

Zanimiv je bil tudi prostorski okvir prebranih 
del. Čeprav se večina pripovedi odvija v Sloveniji, 
na Tržaškem ali avstrijskem Koroškem, pa so po-
samezni avtorji v svojih zgodbah segli tudi preko 
teh meja, v Evropo in svet, na Dunaj, pa v Pariz, 
Srbijo, na Hrvaško, v Egipt, Anglijo, Rusijo, Ame-
riko ipd.

Posebej pa velja na koncu opozoriti na barvitost, 
ki jo v sodobno slovensko književnost prinašajo 
»zamejski« avtorji. Ne samo, da širijo pripovedne 
meje preko nekdanjih državnih meja v zamejstvo 
in tako uresničujejo vizijo enotnega nacionalnega 
prostora, ki se širi še v prostor Evropske unije, pač 
pa odpirajo tudi celo vrsto novih ali pa ponovno 
obujenih vprašanj, kot so preganjanje ali neenak 
položaj Slovencev v Italiji ali Avstriji,  obujanje fa-
šizma, pa tudi globalizacija, razprodaja slovenske 
zemlje ipd. (Vilma Purič, Primož Sturman, Flor-
jan Lipuš, Maja Haderlap idr.).

Prvič smo se pred desetimi leti dobili v Šipci, 
potem pa smo se več kot tri leta srečevali v ob-
činski sejni sobi, nato še pol leta v Toskani, nekaj-
krat pa tudi v Siciliani, dokler jeseni 2016 nismo 
dobili azila v sobi Društva upokojencev. V času 
epidemije smo svoja srečanja prestavili v virtual-
no okolje in s pomočjo zooma uspeli od oktobra 
2020 pa vse do letošnjega junija izpeljati vsa pred-
videna srečanja oz. pogovore o prebranih knjigah 
kot poprej na srečanjih v živo.

Spoznavanje slovenskih književnikov pa smo 
vsa ta leta dopolnjevali tudi na druge načine - z 

ekskurzijami, ogledom dramskih predstav, lite-
rarnimi večeri itd.

V teh letih smo organizirali več ekskurzij: v 
Trst in v Dolino, obogateno s srečanji z Markom 
Kravosom, Marijem Čukom in Borisom Panger-
cem ter ogledom slovenskih  kulturnih ustanov 
v Trstu, v Železno Kaplo in v Lepeno - po poteh 
Maje Haderlap z Antonom Haderlapom, v Ma-
ribor na srečanje s Tonetom Partljičem, skupaj s 
člani mariborskega društva Studenci pa na lite-
rarno popotovanje s Tonetom Partljičem, na ek-
skurzijo v Križ in v Dolino na Majenco z Borisom 
Pangercem, na ekskurzijo  v Prekmurje, združeno 
s srečanjem z Dušanom Šarotarjem in Ferijem 
Lainščkom, in skupaj z društvom Vedrina tudi 
na ekskurzijo na Visoko in v Žiri., obogateno še s  
srečanjem z Mileno Miklavčič

Ogledali smo si tudi dve predstavi v Drami, in 
sicer Angel pozabe Maje Haderlap in predstavo 
Jugoslavija, moja dežela po romanu Gorana Voj-
novića, 

Udeležili smo se pogovorov z Evelino Umek 
in z Igorjem Škamperletom, ki sta ju organizi-
rala Društvo slovenskih izobražencev iz Trsta v 
Društvu slovenskih pisateljev, bili na predstavitvi 
knjige Mirane Likar Bajželj Glasovi, na predsta-
vitvi knjige Bronje Žakelj Belo se pere na 90, na 
predstavitvi knjige Rezijanska srčna govorica Sil-
vane Paletti in se udeležili tudi večera slovenskih 
pesnic Saše Pavček, Maje Vidmar in Alje Adam 
ob kulturnem prazniku v Cankarjevi knjižnici na 
Vrhniki itd.

Pripravili smo predstavitev knjige Jureta Zupa-
na Pomenska mreža slovenskih glagolov, pred-
stavili smo Društvo Dvig in lutkovno skupino v 
Cankarjevi knjižnici na Vrhniki in sodelovali na 
strokovnem posvetu Mreže SUTŽO – na 5.med-
narodnem festivalu znanja in kulture starejših l. 

2019 v Domžalah, kjer smo pod naslovom  Zgod-
be ljudi tkejo pripoved kraja predstavili revijo Po-
govori (N. Gams, A. Logar Pleško, D. Krašovec), 
sodelovali pa tudi na okrogli mizi Umetnostno 
ustvarjanje starejših: zakaj, čemu, kako? (Vezi, ki 
jih ustvarja branje, sežejo daleč - A. Logar Pleško).

Organizirali smo proslavo ob Prešernovem 
prazniku s predstavitvijo pesniških zbirk A. Sve-
te, D. Kraševec in Z. Pečana, literarni večer z 
Markom Kravosom in Borisom Pangercem ob 
5. obletnici Bralnega krožka ter  literarni večer z 
Marijem Čukom ob njegovi letošnji 10. obletnici 
delovanja.

Bili pa smo tudi na vodenem ogledu NUK-a, 
razstavi najstarejših slovenskih slovnic in slovar-
jev v NUK-u in na arheološki razstavi o Slovanih 
v Kranju.

Cela vrsta ustvarjalcev, ki smo jih spoznavali 
v teh desetih letih, je dobila najvišja priznanja za 
svoje življenjsko delo, številna dela so dobila raz-
lične slovenske književne nagrade in priznanja, 
tudi priznanja in nagrade drugod po svetu, bila 
so prevedena v številne tuje jezike in vključena v 
tuje preglede in antologije. A v mozaiku sloven-
ske književnosti so tudi taka, ki tega niso doživela 
ali pa njihovega priznanja ni doživel njihov avtor 
oziroma avtorica, za katere pa pogosto velja, da 
so tudi v današnjem svetu še vedno premalo po-
znane, premalo cenjene in pogosto še vedno tudi 
prezrte ali pa celo pozabljene. 

In za konec – mislim, da je bila naša odločitev 
prava in da smo vsi skupaj v teh letih spoznali, da 
je vredno brati slovenske avtorje, ki se z najbolj-
šimi deli lahko kosajo tudi z najbolj znanimi in 
občudovanimi svetovnimi mojstri besedne ume-
tnosti.

Alenka Logar Pleško, 
DVIG-ova mentorica BK
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Na podlagi 60. člena Zakona o volitvah v 
državni zbor (Uradni list RS, št. 109/06 – 
uradno prečiščeno besedilo, 54/07 – odl. 

US, 23/17 in 29/21) v povezavi s 4. členom 
Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, 

št. 94/07 – uradno prečiščeno besedilo, 
45/08, 83/12, 68/17 in 93/20 – odl. US) 

je Občinska volilna komisija Občine Log - 
Dragomer sestavila naslednji

SEZNAM KANDIDATOV 
ZA VOLITVE ŽUPANA, 

ki bodo potekale 20.11.2022
(obsega naselja: Dragomer, Log pri 
Brezovici in Lukovica pri Brezovici)
V seznam so vpisani naslednji kan-
didati:

I. MIRAN STANOVNIK, rojen 
1. 8. 1964
Predlagatelj: Matija Nik in skupina 
volivcev
Naslov: Log - Dragomer, Log pri 
Brezovici, Cesta ob potoku 1, 1358 
Log pri Brezovici
Naziv izobrazbe: inženir strojni-
štva
Delo, ki ga opravlja: župan 

Predsednica Občinske volilne 
komisije

Občine Log - Dragomer
Mateja Kuntarič, l.r.

Na podlagi 60. člena Zakona o volitvah v 
državni zbor (Uradni list RS, št. 109/06 – 
uradno prečiščeno besedilo, 54/07 – odl. 

US, 23/17 in 29/21) v povezavi s 4. členom 
Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, 

št. 94/07 – uradno prečiščeno besedilo, 
45/08, 83/12, 68/17 in 93/20 odl. US) je 
Občinska volilna komisija Občine Log - 

Dragomer sestavila naslednji

SEZNAM KANDIDATOV 
ZA VOLITVE 

ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA, 

ki bodo potekale 20. 11. 2022

VOLILNA ENOTA 1 obsega na-
selje Dragomer in Lukovica pri 
Brezovici

Voli se 7 članov občinskega sve-
ta.

V seznam so vpisane naslednje 
liste z naslednjimi kandidati:

I. LiDLL – Lista za Dragomer, 
Log in Lukovico      
Predlagatelj: Alenka Kuzma in 
skupina volivcev     

1. GREGOR STANIŠIČ,
roj. 23.12.1975 
Naslov: Log - Dragomer, Luko-
vica pri Brezovici, Na pobočju 7, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: strojni tehnik    
Delo, ki ga opravlja: direktor

2. HELENA ŽAVBI, roj. 25. 1. 
1975 
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Pot na Polane 36, 1351 Bre-
zovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: dipl. upravni 
organizator     
Delo, ki ga opravlja: sodni zapi-
snikar

3. DAMJAN VINDIŠAR, roj. 27. 
3. 1972 
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Pot na Polane 9, 1351 Bre-
zovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: komercialni 
tehnik     
Delo, ki ga opravlja: komercialist 
na terenu  

4. MARIJA ZDRAVKOVIĆ, roj. 
6. 3. 1954 
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Dragomerška cesta 31, 1351 
Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: lesni tehnik     
Delo, ki ga opravlja: upokojenka  

5. Dr. MATJAŽ GAMS, roj. 23. 
10. 1954 
Naslov: Log - Dragomer, Lukovi-
ca pri Brezovici, Dolina 21, 1351 
Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: doktor znanosti     
Delo, ki ga opravlja: raziskovalec   

6. DARINKA KOCIPER, roj. 10. 
12. 1952 
Naslov: Log - Dragomer, Dra-
gomer, Dragomerška cesta 43A, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: ekonomski teh-
nik      
Delo, ki ga opravlja: upokojenka    

7. TOMAŽ POŽAR, roj. 11. 3. 
1970 
Naslov: Log - Dragomer, Luko-
vica pri Brezovici, Dolina 3, 1351 

Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: mesar      
Delo, ki ga opravlja: kmet    

II. NOVA SLOVENIJA – KR-
ŠČANSKI DEMOKRATI  
Predlagatelj: OO NSI LOG DRA-
GOMER 

1. VILJEM KOSEDNAR, roj. 8. 
2. 1970
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Laze 32, 1351 Brezovica pri 
Ljubljani
Naziv izobrazbe: univ. dipl. inž. 
računalništva
Delo, ki ga opravlja: vodja De-
vOps

2. IRENA PODOBNIK, roj. 18. 
6. 1978
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Rožna pot 14, 1351 Brezovi-
ca pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univ. dipl inž. 
arh., akademska slikarka
Delo, ki ga opravlja: gospodinja 

3. JAKOB DOLINAR, roj. 9. 9. 
1944
Naslov: Log - Dragomer, Lukovi-
ca pri Brezovica, Pod gradom 2, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: komercialni 
tehnik
Delo, ki ga opravlja: upokojenec 

III. GIBANJE SVOBODA
Predlagatelj: Zbor članov Lokalni 
iniciativni odbor Vrhnika, Bo-
rovnica in Log - Dragomer 

1. IVANKA URBANC, roj. 4. 6. 
1959
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Na Grivi 30, 1351 Brezovica 
pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univ. dipl. eko-
nomist
Delo, ki ga opravlja: izvedenec za 
računovodstvo in finance

2. MATJAŽ LIKEB, roj. 19. 10. 
1954
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Na Grivi 51, 1351 Brezovica 
pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: elektrotehnik
Delo, ki ga opravlja: vodja trženja

3. BOJANA VOGRINEC, roj. 
28. 8. 1965
Naslov: Log - Dragomer, Dra-
gomer, Dragomerška cesta 34A, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: vzgojiteljica 
predšolskih otrok 
Delo, ki ga opravlja: pomočnica 
vzgojiteljice 

4. IZTOK URBANC, roj. 1. 2. 
1954
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Na Grivi 30, 1351 Brezovica 
pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univ. dipl. ing. 
strojništva 
Delo, ki ga opravlja: upokojenec 

5. NINA HERIČ, roj. 27. 10. 
1988
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Stara cesta 14, 1351 Brezo-
vica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: mag. inž. arhi-
tekture 
Delo, ki ga opravlja: 
M.I.A.ARHITEKT 

IV. SOCIALNI DEMOKRATI   
Predlagatelj: Volilna konvencija 
Občinske organizacije Socialnih 
demokratov Log-Dragomer 

1. ANDREJ JERMAN BLAŽIČ, 
roj. 5. 5. 1942
Naslov: Log - Dragomer, Dra-
gomer, Pod Lovrencem 14, 1351 
Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univerzitetni 
diplomirani inženir elektroteh-
nike 
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

2. URŠKA BABNIK, roj. 12. 5. 
1976
Naslov: Log - Dragomer, Luko-
vica pri Brezovici, Na pobočju 7, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univerzitetna 

diplomirana inženirka lesarstva  
Delo, ki ga opravlja: vodja sku-
pine za uporabniške izkušnje v 
Zavarovalnici Triglav

3. CIRIL KRAŠOVEC, roj. 19. 
7. 1951
Naslov: Log - Dragomer, Lukovi-
ca pri Brezovici, Pot na Tičnico 8, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: strojni tehnik  
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

4. TANJA ROZMAN, roj. 10. 7. 
1977
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Kotna pot 10, 1351 Brezovi-
ca pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: magistra razre-
dnega pouka    
Delo, ki ga opravlja: ravnateljica 
osnovne šole Ig

5. CIRIL BRAJER, roj. 8. 1. 1950
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Rožna pot 6, 1351 Brezovica 
pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univerzitetni 
diplomirani novinar   
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

6. URŠKA KOVAČIČ, roj. 24. 
10. 1976
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Stara cesta 17, 1351 Brezo-
vica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univerzitetna 
diplomirana pravnica     
Delo, ki ga opravlja: nadzornica 
marketinških aktivnosti za Adri-
atik regijo v podjetju Avon 

7. TONI VIDMAR, roj. 22. 1. 
1963
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Kotna pot 8A, 1351 Brezo-
vica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: nautični tehnik   
Delo, ki ga opravlja: operater me-
teorologije v Uradu za meteoro-
logijo R. Slovenije
  

V. SLOVENSKA DEMOKRAT-
SKA STRANKA     
Predlagatelj: Konferenca občin-
skega odbora Slovenske demo-
kratske stranke   

1. mag. DOMEN CUKJATI, roj. 
11. 10. 1976 
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Ljubljanska cesta 16, 1351 
Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: magister zna-
nosti  
Delo, ki ga opravlja: svetovalec  

2. MAJA MARIJANA ZORC 
MIGLIORANZA, roj. 20. 10. 
1975 
Naslov: Log - Dragomer, Lukovi-
ca pri Brezovici, Vrhniška cesta 3, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: diplomirana 
upravna organizatorka   
Delo, ki ga opravlja: strokovni 
sodelavec za upravno pravne za-
deve   

3. PETER MAUSAR, roj. 9. 3. 
1956 
Naslov: Log - Dragomer, Drago-
mer, Mirna pot 3, 1351 Brezovica 
pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: grafik-fotograf  
Delo, ki ga opravlja: upokojenec   

4. SANJA DOLINAR, roj. 20. 5. 
1981 
Naslov: Log - Dragomer, Luko-
vica pri Brezovici, Pod gradom 4, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: univ. dipl. zgo-
dovinarka in politologinja   
Delo, ki ga opravlja: višji sveto-
valec 
   

5. FRANC KOŠAK, roj. 16, 10. 
1943
Naslov: Log - Dragomer, Lukovi-
ca pri Brezovici, Na pobočju 12, 
1351 Brezovica pri Ljubljani
Naziv izobrazbe: avtomehanik     
Delo, ki ga opravlja: upokojenec  

 Predsednica Občinske 
volilne komisije

Občine Log - Dragomer
Mateja Kuntarič, l.r.

POŠTENO, PREUDARNO in VZTRAJNO
za VARNO PRIHODNOST in v DOBRO SKUPNOSTI

LiDLL
Lista za Dragomer, Log in Lukovico

MIRAN 
STANOVNIK

ŽUPAN OBČINE
LOG - DRAGOMER

VOLILI BOMO MIRANA IN LISTO ZA DRAGOMER, LOG IN LUKOVICO

Spoštovani sosedje, prijatelji, občani,

potrebujemo župana, ki zna prisluhniti, izdelati konkretne načrte s pomočjo stroke, 
pridobiti sredstva za izvedbo in vztrajati na poti do cilja.

Problemi, ki jih rešuje župan Miran, so veliki in težko rešljivi. Lahko bi bolj prijetno 
preživljal svoj čas z manj izpostavljenim delom. Ampak raje poskuša uresničiti 
vse, kar mu je bilo povedano, da je v občini Log - Dragomer nemogoče: zgraditi 
kanalizacijo iz EU sredstev, razviti center občine in središči naselij Dragomer in 
Log, urediti prostor za kulturo in šport, zagotoviti varnost ob cesti in zdravstvene 
ter druge storitve za občane.

Mirana in njegovo ekipo bomo volili iz veliko dobrih in pravih razlogov, predvsem 
pa zato, ker:

1) Držijo besedo in izpeljejo kar so obljubili , ob tem pa ne delajo na pamet, ampak 
slišijo potrebe ljudi, upoštevajo priporočila stroke in iščejo življenjske rešitve
2) Bodo do konca počrpali 10 Mio EUR že dobljenih nepovratnih sredstev in za 
nas pridobili dodatne milijone ter nas ohranili med najbolj prodornimi občinami v 
Sloveniji
3) Imajo idejo, kako bodo Dragomer, Log in Lukovica postali kraji z najvišjo 
kakovostjo bivanja in ker jih ni strah uresničevati to idejo ter jo spravljati v življenje
4) Spoštujejo lokalno tradicijo in izročila, negujejo pozitiven odnos do preteklosti in 
optimistično razmišljajo za prihodnost
5) So ljudje, ki s ponosnim srcem živijo in delajo za svoje kraje, delo za lokalno 
skupnost pa razumejo kot čast in službo v dobro občanov, ne pa kot privilegij 
političnih strank.

Predvsem pa jih bomo volili, ker želimo, da nam uspe razvoj naše občine! Da se 
bomo tu, kjer smo najraje in kjer preživljamo čas z družino in prijatelji, počutili 
varno, povezano in srečno.

Zato danes, kot še nikoli poprej, potrebujemo poštene in preudarne ljudi s pogumom, 
samozavestjo in odločnostjo, da se izpostavijo in nas vztrajno vodijo do cilja.

Matija Nik in podporniki Miranove kandidature za župana občine Log - Dragomer
Alenka Kuzma, Marko Remškar in podporniki kandidatov za svetnike občine Log - Dragomer
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Log-Dragomer LogDragomer-Lukovica
1. Roman Remškar
2. Hermina Šabanov
3. Boštjan Rigler
4. dr. Dragica Noe
5. Hana Remškar

1. mag. Domen Cukjati
2. Maja Zorc Miglioranza
3. Peter Mausar
4. Sanja Dolinar
5. Franc Košak 

5 3

Hvala za vaš glas in  zaupanje. 
Zagotavljamo vam, da bodo 
svetniki z liste SDS še naprej 

delovali konstruktivno,  
pošteno in odločno.

Spoštovani sokrajani in prijatelji!
Demokracija je lep sistem. Vsake štiri leta imamo 
volilci možnost izbrati vodstvo občine, kot si ga 
želimo. Župan in občinski svetniki vodijo občino 
in sprejemajo odločitve, s katerimi vplivajo na to, 
kako bomo živeli v naši lokalni skupnosti. Lahko 
so pošteni, modri, gospodarni, ali pa tudi ne. Zato 
ni vseeno, koga izvolimo.
V SDS smo za vas pripravili listo za občinske svet-
nike s kandidati, ki imajo zahtevane lastnosti. V 
preteklosti so že velikokrat dokazali, da zmorejo 
in hočejo delovati v korist občanov, tudi če se je pri 
tem potrebno izpostaviti.

Pri našem delu sledimo načelom:
– LJUDJE. Največja dobrina vsake občine so 
ljudje. Občina služi ljudem in ne obratno. V 
našem okolju ima vsak občan pravico do pri-
jetnega bivanja in spoštovanja.
– STROKOVNOST. Pri našem delu in odločit-
vah zavračamo politikantstvo, ki deli ljudi na 
“naše” in “vaše”. Vedno konstruktivno sodelu-
jemo, iščemo in argumentirano zagovarjamo 
rešitve, ki so koristne za vse občane.
– POŠTENJE. Zavajanje, netransparentnost in 
osebno okoriščanje na račun občanov odločno 
zavračamo in razkrivamo. Pri tem ne delamo 
kompromisov. Zato smo velikokrat tarča različnih 
napadov in žalitev.

Vloga SDS v občinskem svetu je zahtevna.
Sodelujemo z ostalimi, podpiramo dobre rešitve za občane 
in hkrati nadziramo občinsko oblast. Pohvalimo se lahko z 
uspehi na vseh področjih:
1. Podprli in spodbujali smo vse pomembne občinske pro-
jekte (kanalizacija, vodovod, OPN, varne šolske poti ...)
2. Skupaj s civilno iniciativo smo preprečili divjo privatizaci-
jo kanalizacijskega omrežja in čistilne naprave. S tem smo 
prihranili občanom 5 mio. EUR in občinskemu proračunu 
10 mio. EUR. Toliko več bi namreč morali občani plačati s 
položnicami in toliko manj bi imela občina prihodkov, če 
bi privatizacija uspela. Uspeli smo jo preprečiti in na to smo 
ponosni.
3. Predlagali smo znižanje komunalnega prispevka, ki ga 
bomo občani morali plačati za kanalizacijo.

Na podlagi 60. člena Zakona o volitvah v dr-
žavni zbor (Uradni list RS, št. 109/06 – uradno 
prečiščeno besedilo, 54/07 – odl. US, 23/17 in 

29/21) v povezavi s 4. členom Zakona o lokalnih 
volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno pre-
čiščeno besedilo, 45/08, 83/12, 68/17 in 93/20 

odl. US) je Občinska volilna komisija Občine 
Log - Dragomer sestavila naslednji

SEZNAM KANDIDATOV ZA 
VOLITVE 

ČLANOV OBČINSKEGA SVETA, 
ki bodo potekale 20. 11. 2022

VOLILNA ENOTA 2 obsega naselje 
Log pri Brezovici

Voli se 6 članov občinskega sveta.

V seznam so vpisane naslednje liste z na-
slednjimi kandidati:

I. LISTA ZA DRAGOMER, LOG IN 
LUKOVICO         
Predlagatelj: Marko Remškar in skupina 
volivcev  

1. MIRAN STANOVNIK, roj. 1. 8. 1964     
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Cesta ob potoku 1, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: inž. strojništva              
Delo, ki ga opravlja: župan 
  
2. MARINA KOKALJ, roj. 29. 12. 1991     
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Molska cesta 25, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: magistra inženirka kra-
jinske arhitekture                 
Delo, ki ga opravlja: projektantka v arhi-
tekturnem biroju    

3. SIMON STRGAR, roj. 30. 5. 1972     
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Cesta Dolomitskega odreda 46, 
1358 Log pri Brezovici
Naziv izobrazbe: doktor znanosti              
Delo, ki ga opravlja: direktor  

4. TINA REBERNIK KOVAČ, roj. 6. 3. 
1966      
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Cesta Dolomitskega odreda 48, 
1358 Log pri Brezovici
Naziv izobrazbe: univerzitetna diplomi-
rana politologinja               
Delo, ki ga opravlja: strokovna sodelavka 

5. IZTOK NOVAK, roj. 2. 12. 1979      
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Molska cesta 22, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: kmetijski tehnik                
Delo, ki ga opravlja: kmet  

6. JELKA PONTELLI, roj. 24. 12. 1954      
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Rimska cesta 14E, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: diplomirana upravna 
organizatorka              
Delo, ki ga opravlja: upokojenka   

II. GIBANJE SVOBODA
Predlagatelj: Zbor članov Lokalni inici-
ativni odbor Vrhnika, Borovnica in Log 
- Dragomer 

1. BRANIMIRA BRECELJ, roj. 16. 1. 
1951
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Rimska cesta 47, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: ekonomski tehnik
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

2. ZLATKO POLJANŠEK, roj. 19. 2. 
1950
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Rimska cesta 16A, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: ekonomski tehnik
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

3. JOŽEFA POLJANŠEK, roj. 7. 11. 
1945
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Rimska cesta 16A, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: ekonomski tehnik
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

III. SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA     
Predlagatelj: Konferenca občinskega od-
bora Slovenske demokratske stranke  

1. ROMAN REMŠKAR, roj. 21. 2. 1961 
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Cesta na polje 3, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: srednja šola      
Delo, ki ga opravlja: strokovni delavec-
-likovni grafični urednik  

2. HERMINA ŠABANOV, roj. 12. 10. 
1960 
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Cesta v Lipovce 10, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: administrativni tehnik        
Delo, ki ga opravlja: profesionalni član 
sveta delavcev 

3. BOŠTJAN RIGLER, roj. 4. 8. 1973 
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Bre-
zovici, Rimska cesta 16F, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: univ. dipl. inž. gradbe-
ništva       
Delo, ki ga opravlja: član uprave 

4. DRAGICA NOE, roj. 12. 10. 1946  
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Rimska cesta 27, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: doktor znanosti        
Delo, ki ga opravlja: izredni univerzite-
tni profesor    

5. HANA REMŠKAR, roj. 23. 2. 2000 
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Cesta na polje 3, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: gimnazijski maturant       
Delo, ki ga opravlja: študentka   

IV. SOCIALNI DEMOKRATI   
Predlagatelj: Volilna konvencija Občin-
ske organizacije Socialnih demokratov 
Log - Dragomer  

1. BOJAN PERIĆ, roj. 30. 4. 1982
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Rimska cesta 5, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: magister upravnih ved  
Delo, ki ga opravlja: koordinator finan-
siranja digitalizacije gospodarstva in 
javne uprave v Uradu RS za okrevanje in 
odpornost

2. KATARINA DAVIDOVIĆ, roj. 23. 5. 
1980
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Šolska cesta 2, 1358 Log pri Brezo-
vici
Naziv izobrazbe: diplomirana ekono-
mistka   
Delo, ki ga opravlja: umetnostna tera-
pevtka v Centru starejših Notranje Go-
rice  

3. MARKO VENGUST, roj. 25. 8. 1951
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Molska cesta 20, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: prometni tehnik   
Delo, ki ga opravlja: upokojenec 

4. FABIJANA LEBAN, roj. 11. 1. 1967
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Molska cesta 4, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: medicinska sestra in 
učiteljica biologije in gospodinjstva     
Delo, ki ga opravlja: medicinska sestra 
v podjetju Clarus diagnostik v Ljubljani 

5. ANDREJ MIKLIČ, roj. 1. 1. 1966
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Vrhovčeva cesta 13, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: elektrotehnik 
Delo, ki ga opravlja: samostojni podje-
tnik

6. MILENA BERNIK, roj. 21. 11. 1953
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Vrhovčeva cesta 13, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: ekonomski tehnik     
Delo, ki ga opravlja: upokojenka  

V. NOVA SLOVENIJA - KRŠČANSKI 
DEMOKRATI  
Predlagatelj: OO NSI LOG DRAGO-
MER

1. SEVERIN MAFFI, roj. 29. 8. 1955
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Cesta v Lipovce 10, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: univ. dipl. inž. elektro-
tehnike 
Delo, ki ga opravlja: upokojenec 

2. MAJDA TURK, roj. 28. 10. 1941 
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Molska cesta 29, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: ekonomski tehnik 
Delo, ki ga opravlja: upokojenka 

3. STANKO KOKALJ, roj. 24. 8. 1961
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Molska cesta 25, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: poklicni voznik  
Delo, ki ga opravlja: upokojenec

4. MARIJA LOGAR, roj. 13. 3. 1949 
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Cesta v Lipovce 30, 1358 Log pri 
Brezovici
Naziv izobrazbe: ekonomski tehnik 
Delo, ki ga opravlja: upokojenka 

5. DAMJAN FURJAN, roj. 23. 8. 1974
Naslov: Log - Dragomer, Log pri Brezo-
vici, Loška cesta 29, 1358 Log pri Bre-
zovici
Naziv izobrazbe: delavec  
Delo, ki ga opravlja: prodajalec

Predsednica Občinske volilne 
komisije

Občine Log - Dragomer
Mateja Kuntarič, l.r.



NAS CASOPIS 509/14. 11. 2022 C M Y K 73

14. november 2022 73
elektronski naslov: nascasopis@zavod-cankar.siSkupne strani

Mnoge raziskave kažejo, 
da prijazna dejanja v naših 
možganih povečujejo 
izločanje serotonina. 

Serotonin je naravno prisoten ne-
vrotransmiter, ki uravnava predvsem 
naše razpoloženje in nadzira občutek 
dobrega počutja. Pravimo mu tudi 
hormon sreče. Kadar je nivo seratoni-
na nizek, se pogosto pojavi spremem-
ba razpoloženja, posledično nastanejo 
lahko tudi nekatere duševne bolezni 
(npr. depresija, anksioznost, panični 
napadi). Prijazno dejanje torej dokaza-
no poveča nivo seratonina in tako tudi 
izboljša funkcijo imunskega sistema. 
Pri spoštljivem in prijaznem dejanju 
gre krivulja razpoloženja enako kot pri 
intenzivni vadbi: sprva nastane visok 
nivo energije in se pojavijo močni ob-
čutki, nato pa sledijo občutki spokoj-
nosti in mirnosti. Podobno je tudi pri 
teku in drugih aerobnih aktivnostih.

V življenju zagotovo vsi potrebujemo 
zagotovila in spodbude in se dobro po-
čutimo, kadar so drugi prijazni do nas. 
Ker smo ljudje in tako delujemo. Vsa-
komur se dobro zdi, če mu povemo, da 
mu gre dobro. Zato ljudje potrebujemo 
prijazne pohvale, naklonjenost in odo-
bravanje. In eden najpomembnejših 
načinov je, da drugim to povemo. Tudi 
vaši bližnji niso drugačni od drugih. 
Prav tako velja za vašega partnerja. Za-
gotovo tudi vam njegovo odobravanje 
veliko pomeni. Zato je lepo, da se po-
trudite in mu poveste, ko ste zadovoljni 
v vajinem odnosu. Lahko se zadovoljni 

z njegovim videzom, morda je bil prija-
zen ali potrpežljiv, je storil nekaj, kar je 
vredno spoštovanja, je bil ustvarjalen 
ali pa vas je nasmejal in zabaval. Hkrati 
pa je lepo, če mu poveste, da ga imate 
radi. Ne vidim razloga, zakaj tega ne bi 

storili pogosteje. To je lepo storiti is-
kreno in občuteno (saj seveda res tako 
čutite). Vse to bo vašemu partnerju 
pomagalo, da se bo počutil cenjenega 
in ljubljenega. Začnite pri svojem par-
tnerju in otrocih in nadaljujte z vsemi, 
ki jih poznate. 

Poveste tudi svojim otokom, da jih 
imate radi? Zagotovo jih imate prav 
tako najrajši na tem svetu. In zaslužijo 
si vašo prijaznost in spoštovanje bolj 
kot vsi drugi. Preprosto zato, ker so 
vaši. In njihovega spoštovanja ne boste 
deležni, če jim ga ne boste izkazali tudi 
vi. Tako se bodo tudi sami naučili biti 
prijazni in spoštljivi do drugih. In tako 
bomo rešili težavo z »joj, kakšna je da-
našnja mladina«. 

Če potrebujete osebo, ki vam bo 
pomagala poiskati in zgraditi nove 
možnosti v medsebojnih odnosih, po-
trebujete spodbudno besedo, nasvet ali 
imate vprašanje, lahko stopite v stik z 
mano. Prisrčno vabljeni, da skupaj vne-
semo več sproščenosti v naša življenja!

Obveščamo vas, da smo 
z mesecem oktobrom 
posodobili portala 
Komunala.info, kateri je 
namenjen vsem našim 
uporabnikom. 

Portal 
Komunala.info 
uporabnikom omogoča:
• pregled prejetih računov za komu-

nalne storitve in zemeljski plin,
•  pregled finančne kartice uporabni-

ka (sklop odprti/zaprti računi),
•  možnost direktne prijave na e-ra-

čune,
•  oddajo števčnih stanj za vodo in 

zemeljski plin,
•  pregled zgodovino oddanih števč-

nih stanj.

Novosti 
na portalu:
•  uporabnik bo obveščen o vseh ak-

tualnih zadevah,
•  uporabnik lahko preko portala 

odda naročilo za kosovni odvoz,
•  uporabnik lahko preko portala 

odda reklamacijo računa,
•  pregled urnika odvozov smeti,
•  podatki o porabi pitne vode (grafič-

no, tabelarično),

•  možnost pregled več odjemnih 
mest (več dostopov)  z enim upo-
rabniškim imenom,

•  pregled nad obračunanimi stori-
tvami,

•  vizualizacija računa (v pdf obliki).

Kako se na portal 
Komunala.info 
prijavite prvič?

Pri prvi prijavi v portal Komuanala.
info mora uporabnik na izpustnem 
seznamu izbrati naziv podjetja (JP 
KPV, d.o.o.) ter izpolniti polja, ki jih 
od vas zahteva portal. 

V polji Šifra stranke in Odjemno 
mesto prepišite podatke s položnice, 
ki ste jo prejeli s strani JP KPV, d.o.o. 
Izberite si Uporabniško ime in Geslo, 
geslo potrdite tudi v polju Potrdi ge-
slo. 

Obvezen podatek pri prvi prijavi je 
tudi naslov elektronske pošte in te-
lefonska številka. Na ta naslov boste 
prejeli obvestilo o odprtju uporabni-
škega računa. 

Uporabniški račun boste aktivirali 
tako, da boste kliknili na potrditev v 
sporočilu, ki ga boste prejeli na naslov 
vaše elektronske pošte. 

Pisna navodila s slikovnim prika-
zom se nahajajo na gumbu POMOČ, 
ob prijavi v portal.

JP KP Vrhnika 

Božično žito ali zelena 
trava  za okras in tudi zelo 
uporabno. 

Izročilo je je znano že več tisočletij 
v srednji Evropi in tudi na bližnjem 
Vzhodu. V Sloveniji ga imenujemo raz-
lično po regijah: »božično žito« na Go-
renjskem, »kaljeno« žito na Štajerskem, 
»pšeničko« na Dolenjskem ter »večno 
življenje« v Beli Krajini. Izročila se da-
nes ljudje držijo iz navade in verjamejo, 
da bo letina prihodnje leto obilnejša. 
Mlado žito lahko postavimo k jaslicam 
ali kot praznični okras v stanovanju in 
dodamo različno dekoracijo.

Nekaj o božičnem žitu
Božično žito imamo danes za okras 

v prazničnih dneh, v preteklosti so ve-
rovali, da bo letina v prihodnjem letu 
obilnejša, če bodo pred božičem vzgo-
jili žito. 

Čas setve
Božično žito nam bo ozelenelo v pra-

zničnih dneh, če ga bomo posejali ob 
pravem času. Kar nekaj datumov je v 
navadi, ko lahko sejemo božično žito. 
Najbolj priljubljen datum za setev bo-
žičnega žita je 13. december, to je god 
sv. Lucije, ponekod pa ga sejejo tudi na 
god sv. Barbare, 4. decembra ali pa na 
Marijin praznik, to je 8. december.  Pri 
času setve upoštevajmo, da ima seme 

za kalitev dovolj vlage in primerno 
temperaturo in da bo pri višji tempe-
raturi ozelenelo hitreje.

Postopek setve
Seme pšenice posejemo v plitve 

okrasne posodice ali pa kar v pod-
stavke za cvetlične lončke. Seme ena-
komerno razporedimo v posodici, v 
katero smo predhodno nasuli plast 
zemlje in ga rahlo vdelamo v zemljo 
ter zalijemo. Pazimo, da je zemlja pri-
merno vlažna, Namesto zemlje lahko 
uporabimo tudi debelejšo plast vate, 
ki jo pred setvijo dobro namočimo z 
vodo. Seme enakomerno razporedimo 
po navlaženi vati in ga rahlo potisne-
mo v vato ter skrbimo, da se ne izsuši. 

Zeleno žito  postavimo  k jaslicam, 
lahko pa tudi na svetlo okensko polico 
in ga imamo za okras vse dokler je lepe 
zelene barve. V primeru, da zraste pre-
visoko, ga porežemo na želeno višino. 

Uporabno Božično žito ali zelena 
trava

Zeleno travo porežemo in ga upo-
rabljamo v napitkih smootijih ali kot 
dodatek k jedem, ker dopolnjuje našo 
prehrano v tem času. Sejemo v razma-
ku 14 dni, sproti režemo glede na naše 
potrebe in uporabo. Poleg pšenice se 
za napitke seje v zimskem času tudi 
ječmen znan kot »green grass«.

Barbara Lončar ing. agr.

Ana Podlipnik, mag. psihosocialnega 
svetovanja, 

mag. socialnega dela.
ana@motivacijainsvetovanje.si, 

040 126 826

Digitalni dostop

Prednosti
portala
Komunala.info

Slovenski vrt

Praznični 
čas

Ana svetuje

Prijaznost se splača deliti
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Osebnostne motnje so duševne motenje, pri 
katerih imajo posamezniki rigiden in nezdrav 
vzorec mišljenja, funkcioniranja in vedenja. Težko 
razumejo in se težko odzivajo na situacije in na 
ljudi. 

To povzroča težave in ome-
jitve v romantičnih odnosih, 
socialnih udejstvovanjih, na 
delovnem področju in v šoli.

Ali se taki posamezniki 
zavedajo, da imajo duševno 
motnjo?

V nekaterih primerih se ne 
zavedajo, da imajo osebnostno 
motnjo, ker se jim zdi njihov 
način mišljenja in vedenja na-
raven in pogosto krivijo druge 
za izzive, s katerimi se soočajo. 
Po navadi se osebnostne motnje 
začnejo v adolescenci oziroma 
mladi odrasli dobi. Osebnostne 
motnje so pogoste in kronične.

Kje lahko najdemo, katere 
osebnostne motnje poznamo, 
kakšni so simptomi?

Obstaja več razvrstitev. V 
tem besedilu se bomo osredo-
točili na razvrstitev in opis po 
DSM 5 (The Diagnostic and 
Statistical Manual of Mental 
Disorders, Fifth Edition), kjer 
so osebnostne motnje razde-
ljene v tri skupine (clusters): A, 
B in C. Tako so v skupini A:  
PARANOIDNA, SHIZOIDNA 
IN SHIZOTIPSKA OSEBNO-
STNA MOTNJA, v skupini 
B: ANTISOCIALNA, MEJNA, 
HISTRIONIČNA IN NAR-
CISISTIČNA OSEBNOSTNA 
MOTNJA v skupini C: IZO-
GIBAJOČA, ODVISNOSTNA 

IN OBSESIVNO-KOMPUL-
ZIVNA OSEBNOSTNA MO-
TNJA. V nadaljevanju bomo 
spoznali po eno osebnostno 
motnje iz vsake skupine,  zna-
čilne simptome in funkcioni-
ranje posameznika s prisotno 
motnjo.

Paranoidna osebnostna 
motnja

Paranoidna motnja osebno-
sti sodi v skupino A. Osebe s 
to motnjo so nezaupljive do 
drugih, sumničave in previdne, 
stremijo, da opazijo skrite mo-
tive drugih in si napačno raz-
lagajo njihova dejanja. Motive 
drugih interpretirajo kot zlo-
namerne. Prisotni morajo biti 
najmanj štirje od 

naštetih meril. 
1. Nimajo želje po bližnjih 

odnosih in ne uživajo v njih, 
vključno z odnosi z družinski-
mi člani. 

2. Skoraj vedno izberejo indi-
vidualne dejavnosti. 

3. Imajo malo ali nič zanima-
nja za spolne izkušnje z drugo 
osebo.  

4. Ugodje doživljajo samo v 
redkih dejavnostih, če sploh. 

5. Nimajo bližnjih prijateljev 
ali oseb, ki bi se jim zaupali, ra-
zen sorodnikov v prvem kolenu.

6. Zdijo se ravnodušni do po-
hvale ali kritike drugih. 

7. Kažejo čustveno hladnost, 

ravnodušnost ali »splitven« 
afekt. Motnja se ne pojavi iz-
ključno s shizofrenijo, motnja-
mi razpoloženja s psihotičnimi 
značilnostmi ali drugimi psi-
hotičnimi motnjami, motnjami 
avtističnega spektra in ni po-
sledica neposrednih fizioloških 
učinkov drugega zdravstvenega 
stanja ali zlorabe substanc.

Mejna osebnostna motnja
Mejna osebnostna motnja 

sodi v skupino B. Zanjo je zna-
čilen vedenjski vzorec, v ka-
terem prevladujejo intenzivni 
in kaotični odnosi s spremen-
ljivimi in skrajnimi stališči do 
drugih oseb, pa tudi do samega 
sebe. V skrajni obliki se posa-
mezniki s to motnjo zatekajo 
k samodestruktivnemu vede-
nju, so čustveno nestabilni in 
impulzivni ter nimajo jasnega 
občutka identitete. Poskusi sa-
momora ali samopoškodovanja 
so lahko odziv na zavračanje 
ali razočaranja v medsebojnih 
odnosih. Posamezniki pogosto 
nihajo med doživljanjem sebe 
in drugih kot povsem dobrih 
(idealiziranje) ali povsem sla-
bih (omalovaževanje). Njihovo 
osebno življenje je kaotično, 
nestabilno, zanj so značilna po-
gosta razočaranja in zavrnitve. 
Pogosto so jezni in depresivni. 
V trenutku krize ali zavrnitve, 
pod vplivom alkohola ali zlo-
rabe psihoaktivnih substanc 
lahko taki pacienti doživijo 
prehodne psihotične preboje, 
ki trajajo od nekaj ur do nekaj 
dni. Kažejo šibek nadzor nad 
občutki in impulzi, kar lahko 
vodi k agresivnemu in destruk-

tivnemu vedenju do sebe in 
drugih. Prisoten je trajen vzo-
rec nestabilnosti medosebnih 
odnosov, samopodobe in afek-
tov ter izrazita impulzivnost. 
Psihoterapevti ločijo tri skupine 
mejnih osebnostnih motenj, in 
sicer: borderline, narcistično in 
shizoidno. Kako prepoznamo 
mejno osebnostno motnjo? 
Ključni določili, po katerih pre-
poznamo mejne osebnostne 
motnje, sta nejasna, zmedena 
identiteta (predstave o sebi) ter 
specifične oblike obrambnega 
vedenja. Identiteta oseb z mej-
nimi motnjami je lahko neja-
sna, razcepljena. Samopodoba 
lahko navzven deluje pretirano 
visoka, a je v resnici zelo ranljiva 
na najmanjšo kritiko ali zavrni-
tev, ki sproži občutek popolne-
ga razvrednotenja ali celo izni-
čenja. Lahko pa tudi navzven 
prevladuje občutek nesposob-
nosti, nevrednosti in podob-
no. Nihanje identitete se kaže 
v obliki nenadnih sprememb 
mnenj, poklicnih načrtov, spol-
ne identitete, vrednot ali izbire 
prijateljev. Pri osebah z mejno 
osebnostno motnjo so odnosi 
burni, nestalni in intenzivni, ni-
hajo med skrajno idealizacijo in 
skrajnim prezirom, pogosto jih 
prekinjajo. Zanje velja opis oseb, 
odvisnih od odnosov. Lahko se 
drugih preveč oklepajo ali se 
tako bojijo bližine, da se ji izogi-
bajo. Za posameznike z mejno 
osebnostno motnjo sta značilna 
smrtni strah pred zapustitvijo 
in želja, da bi kdo zaščitniško 
skrbel zanje in bil nenehno ob 
njih.

Obsesivna kompulzivna 
osebnostna motnja

Po DSM 5 sodi v skupino C. 
Zanjo je značilen trajen vzorec 
prevelike zavzetosti z redom, 
perfekcionizma, psihičnega in 
medosebnega nadzora na ra-
čun fleksibilnosti, odprtosti in 
učinkovitosti. Za pozitivno di-
agnozo obsesivno kompulzivna 
motnjo mora imeti posame-
znik bodisi prisilne misli bo-
disi kompulzije. Veliko večino 
oseb z OKM pestijo obsesivni 
in kompulzivni simptomi, ki 
povzročajo duševno stisko, ter-
jajo veliko časa (vsaj eno uro na 
dan) ter pomembno vplivajo na 
njihove dejavnosti in odnose. 
Skupne značilnosti obsesij in 
kompulzij je njihovo vztrajno 
vsiljevanje v človekovo zavest, 
spremljajoča tesnoba pa spod-
buja boj proti takim idejam in 
impulzom. Obsesije (prisilne 
misli, vsiljivke) so ponavljajoče 
se vsiljive misli, impulzi in po-
dobe, ki jih pacienti doživljajo 
kot neželene in neprimerne, s 
svojo vztrajnostjo in trdovra-
tnostjo pa v njih sprožajo hudo 
tesnobo. Kompulzivna deja-
nja ali obredi (rituali) obsegajo 
stereotipna, ponavljajoča se ve-
denja (umivanje rok, preverja-
nje …) ali miselne rituale (štetje 
razpok na pločniku, recitiranje 

…). Kompulzije so pretirane, 
niso namenjene zadovoljitvi in 
niso povezane z realnostjo.

Kaj doživlja oseba s 
kompulzivno osebnostno 
motnjo? 

Čeprav se  razumsko zaveda, 

da je strah nesmiseln, čustveni 
del prevlada, zato se strah in 
tesnoba ne pomirita, dokler si 
znova ne umije rok, odide pre-
verit, ali je zaprl plin … Vsemu 
temu se pridruži močan sram, 
predvsem zaradi občutka ne-
moči, da bi opustil svoje nesmi-
selno vedenje.

Kako poteka zdravljenje 
osebnostnih motenj?

Zdravljenje osebnostnih mo-
tenj poteka psihoterapevtsko v 
obliki individualnih, partner-
skih, družinskih in skupinskih 
terapij. Po potrebi je potrebno 
farmakološko zdravljenje. Pri 
nekaterih oblikah se svetuje 
tudi hospitalno zdravljenje na 
psihoterapevtskih oddelkih.

Kdaj mora posameznik poiskati 
pomoč psihoterapevta?

Velja enako kot za vse psihič-
ne težave: kadar motnja bistve-
no vpliva na kakovost življenja, 
zasebnega ali delovnega. Po na-
vadi ljudje s to motnjo poiščejo 
pomoč ob izgubah ali grožnjah 
izgube, v situacijah, ko je ogro-
žena njihova samopodoba, ali 
ko ne morejo več uravnavati 
svojih meja. Najpogosteje se 
pritožujejo nad depresivnostjo, 
hudo anksioznostjo, občutkom 
praznine in nesmisla, težavami 
z obvladovanjem čustvenih iz-
bruhov ter nad telesnimi teža-
vami psihičnega izvora.

Urška Jesenovec, mag. 
zakonskih in družinskih 

študijev, zakonska in 
družinska terapija

jesenovecurska@gmail.com  

Urška svetuje

Kaj so in kdaj lahko govorimo 
o osebnostnih motnjah?

Gosta mreža osuševalnih jar-
kov med njimi je postala osre-
dnji življenjski prostor številnih 
vrst, ki za svoje razmnoževanje 
in razvoj potrebujejo stoječo 
vodo. Med njimi so tudi dvoživ-
ke, ki so najbolj ogrožena skupi-
na vretenčarjev tako v Sloveniji, 
kot drugod po Evropi. 

Voda iz jarkov poleti hitro od-
teče, vodni življenjski prostori 
pa presahnejo. To pri vrstah 
dvoživk, ki za razvoj v vodi po-
trebujejo več časa (npr. veliki 
pupek in rosnica) ali ta poteka v 
toplejšem delu leta (npr. zelena 

rega in hribski urh), vodi v pro-
pad mrestov in paglavcev. Za-
radi globalnih klimatskih spre-
memb so dolga, suha in vroča 
poletja vse pogostejša, zato se 

razvojni krog takšnih vrst vse 
pogosteje zaključi neuspešno. 

V zadnjih dneh oktobra smo 
na zemljiščih, ki smo jih v Jav-
nem zavodu Krajinski park 

Ljubljansko barje nedavno od-
kupili za namene varstva nara-
ve, pričeli z izkopom mreže 50 
mlak. Izboljšanje vodnih habi-
tatov je namreč eden ključnih 

ukrepov za ohranjanje dvoživk, 
ki potekajo v projektu LIFE 
AMPHICON. Mlake so, skupaj 
z drugimi ukrepi, umeščene na 
območje v okolici Bistre, Pakega 
in Podkraja. 

Mlake morajo biti dovolj ve-
like, da poleti ne presahnejo. 
Njihove brežine morajo biti po-
ložne, da jih lahko odrasle dvo-
živke, kot vse živali ostale, ki bi 
v mlako zašle, zapustijo. Razgi-
bano dno s plitvimi in globljimi 
del zagotavlja primerna biva-
lišča skozi vse leto. Obrežno 
in vodno rastlinje pa nudi pri-
merna mesta za odlaganje jajc 
oz. mrestov ter zatočišče pred 
plenilci. 

Večina mlak je umeščena ob 
robove zemljišč, preostanek po-
vršine pa je namenjen obnovi 
kopenskih habitatov dvoživk – 
ekstenzivnih travnikov. Ob tem 
bomo vzpostavili tudi več kot 2 
kilometra novih mejic in števil-

ne zaplate grmišč.  Večina vrst 
dvoživk namreč večji del leta 
preživi na kopnem, kjer se pre-
hranjujejo, prezimujejo, kopno 
pa uporabljajo tudi za selitve. 

Kmalu se bo pričela tudi 
gradnja podhodov in stalnih 
usmerjevalnih ograj za varstvo 
dvoživk na cestah. Ukrepi, ki 
bodo pripomogli k zmanjšanju 
smrtnosti dvoživk, bodo vzpo-
stavljeni na treh odsekih regi-
onalne ceste Vrhnika-Podpeč 
oz. Podpeč-Ig, ki so bili prepo-
znani kot črne točke. Podhode 
bo v naslednjih mesecih priče-
la graditi Direkcija Republike 
Slovenije za infrastrukturo. V 
kratkem bo podpisana pogod-
ba z izvajalcem del za odsek pri 
Bistri.

Jasna Tarman, 
Javni zavod Krajinski park 

Ljubljansko barje

Žabja svatba v novih mlakah
Ljubljansko barje, 
nekdaj največje in 

najjužneje ležeče visoko 
barje v Evropi, so naši 

predniki v zadnjih dveh 
stoletjih preoblikovali v 

preplet travnikov, njiv in 
mejic. 
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Vprašanja, ki si jih 
postavljamo vso 
zgodovino in jim ne 
pridemo do dna. 

Zdi se, da gredo onkraj jezika 
in le včasih najdemo odgovore: 
v šumu vetra, odbleskih sonca, 
poznem popoldanskem dežju, 
gubicah na obrazu, kotičkih 
ust. Znotraj neke posebne, v 
trenutku porojene kombinacije 
saksofona, bobnov in basa ter za-
topljenih pogledih godcev, ki se 
ujamejo v siju reflektorja. Zdi se, 
da je odgovor vsakič drugačen.

Brata Drašler in Jure Boršić 
odgovor zasledujejo že leta. Vsa-
kič ko ga ujamejo v mrežo, uide; 
in vsakič pride ven nov odgo-
vor. Iskanje, ki se mu civilizacija 
odpoveduje – in v zameno zanj 
ponuja surogate, scenarije, ki že-
lijo ukiniti kakršnokoli nepred-
vidljivost. Zaradi tega iskanja 
so fantje na mestu. Nekoč sem 
govoril z Miho Zadnikarjem, ve-
likim promotorjem in premišlje-
valcem proste improvizacije, in 
mu rekel, da si ga predstavljam, 
kako ohrani humanost kadar-
koli, kot predstavnik katerekoli 
skupine ljudi. Nasmehnil se je 
in z dobrohotno ironijo povzel 
moje besede: človek na mestu. 
Zvočno gibanje našega tria je 
pravzaprav ena tistih dejavno-
sti, ki nam omogočajo stati na 
določenem mestu, če hočete, na 
zemlji – tej ali drugi. To niso na-
cionalistične parole in miti, niti 
odrešeniške formule; temveč 
gibanje, vrtenje, iskanje, ki šele 
omogoča stati in obstati.

Nikoli ne gre samo za zvok. 
Gre tudi za neki humanizem. 
Vendar ne humanizem kot ide-
ologijo, ki mu je človeška narava 
do konca pojasnjena, temveč tak, 
ki ve, da je biti človek ravno to, 
da ne izveš do konca, kaj pomeni 
biti človek.

Ni naključje, da je nedokon-
čana tudi Tisnikarjeva slika 
Muzikanti, ki predstavlja motiv 
pričujočega albuma. Ostala je na 
platnu ob mojstrovi smrti v pro-

metni nesreči. Tudi njegovo delo 
ni uspelo priti do konca vpraša-
nju, kdo so muzikanti, ki je, če jo 
gledamo na določen način, lahko 
enako vprašanju, kdo so ljudje. 
Kdo sem jaz? Kdo smo mi? Kdo 
so oni? In kdo si ti …

Muzikanti se nagibajo drug 
proti drugemu, z dveh strani. 
Skoraj se zdi, kot bi tvorili ko-
ridor. Vendar vrsti nista čisto 
pravilni; so v položaju, da se med 
seboj spremešajo. 

Videti so, kot bi se vrbe žaluj-
ke v nekakšnem silovitem vetru 
nagibale druga k drugi in preple-
tale svoje dolge lase. Trio, ki ga 
sestavljajo brata Drašler in Jure 

Borišič – tokrat jim na pomoč 
priskočita še Tomislav Vrečar s 
pesniško besedo in Marina Džu-
kljev za črnimi in belimi tipkami 
– se vseskozi giblje na terenu iste 
intenzivnosti. 

Ponavlja se, vendar z razliko. 
Širi se s tem, ko implodira. Iz 
makrokozmosa potuje v mikro-
kozmos, vse do njegove skrajne 
meje, ki se znova prelije v makro-
kozmos. Kot bi trli zvezde v prah, 
ki se sestavlja v nove zvezde. Da 
bi se gibali, stojijo na mestu; na-
čin, na katerega se postavijo na 
odru, je tudi simbolen. 

Muzikantje stojijo drug proti 
drugemu, vsak k sebi in k vsem 

sočasno. V tem ne moremo spre-
gledati neke nore stave, nekega 
posebnega gona; stremenja po 
sferi, v kateri življenje ni celo 
brez tistega onkraj življenja in 
kjer onkraj življenja ne predsta-
vlja njegovega konca. T

o je strast, ki jo poznajo vsi 
veliki podvigi, tisti, ki se vpišejo 
v zgodovinske učbenike, in tisti, 
ki potekajo na odru zaprašenega 
kluba in ostanejo samo v neza-
nesljivem spominu peščice obi-
skovalcev. 

Strast, ki si jo delijo tisti, ki ne-
utrudno in zato mojstrsko gne-
tejo barve, besede, igre in zvok.

Vabilo 

Literarni 
večer – Ljoba Jenče

Prijazno vabljeni na predstavitev besedne ustvarjalnosti 
pevke, pripovedovalke pravljic in zbirateljice ljudskih pesmi 
Ljobe Jenče. 

Ljoba Jenče od leta 1988 kot svobodna umetnica zbira, 
raziskuje in predvsem poje in pripoveduje iz slovenskega 
ljudskega spomina doma in po svetu. Vodi delavnice ume-
tnosti pripovedovanja pravljic, razvija naravno metodo za 
glas in sistemske postavitve povezav z ozvezdjem glasov, 
vokalne delavnice za domače, pa tudi za udeležence iz 
tujine ali na mednarodnih festivalih. Skrbi za nesnovno 
kulturno dediščino Cerkniškega polja in razvoj umetnosti 
v zasebnem Zavodu Pajn – Hiša izročila. Gostovala je že 
na šestih celinah. Za svoje delo je prejela številne nagrade.

Prijazno vabljeni v četrtek, 8. 12. 2022, ob 17.00 
v Grabeljškovo dvorano. Prireditev organiziramo v 
sodelovanju z Markom Mrzlikarjem, sponzoriralo jo 
bo podjetje SILIKO. V okviru projekta Povsod je luč.

Vabljeni!

Big Band Vrhnika

Novoletni 
koncert
Preden se bo leto 2022 izteklo, smo v Big Bandu Vrhni-
ka za vas pripravili prav poseben, drugačen koncert, ki 
bo zagotovo nekaj novega za vse naše stalne poslušalce. 
Z glasbo vas bomo v teh drugačnih časih popeljali daleč 
stran, natančneje v vesolje, med planete. Morda tam skupaj 
najdemo energijo in moč za vse zemeljske izzive prihajajo-
čega leta. Vljudno vabimo vse ljubitelje glasbe in vse tiste, 
ki si želite glasbenega raziskovanja, da se nam pridružite 
2. decembra v Cankarjevem domu na Vrhniki. Koncert z 
začetkom ob 19.30 bo popestrila mlada nadarjena pevka 
Ljudmila Frelih, v vlogi dirigenta oz. navigatorja pa tudi 
tokrat Branko Mrak.

PETEK, 2. 12. 2022, ob 19.30 uri
Vstopnina: 12 €, študentje in dijaki 8  €
Dirigent: Branko Mrak
Vokal: Ljudmila Frelih
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

Vabljeni!

Vabilo 

Humanistično in umetniško društvo »O« 
vabi na 

koncert zasedbe 
»free jazz« TiTiTi.
Cankarjev dom Vrhnika
Sobota, 19. 11. 2022, ob 20. uri 

Tokrat bomo priča ponovitvi izjemnega nasto-
pa z letošnjega festivala Jazz Cerkno, kjer so 
člani TiTiTi premierno predstavili svoj prvenec. 
V goste so povabili Marino Džukljev na klavir-
ju in Tomislava Vrečarja v vokalu. Zasedba je 
lani oktobra v Cankarjevem domu na Vrhniki 

posnela ploščo z naslovom Štafelaj, ki je po-
svečena delu slikarja Jožeta Tisnikarja. Plošča 
je izšla pri založbi zavoda SPLOH iz Ljubljane, 
posnel in zmiksal jo je Hrvoje Nikšić iz Zagreba, 
oblikovanje pa je delo Mateja Stupice. Vinilne 
plošče in CD-ji bodo na voljo na dan koncerta 
pri članih zasedbe TiTiTi.  

TiTiTi
Jure Boršič / altovski saksofon
Jošt Drašler / kontrabas
Vid Drašler / bobni 
in
Marina Džukljev / klavir
Tomislav Vrečar / glas, poezija

Vabljeni!

Do 8. decembra 2022 

je v avli na ogled skupinska fotografska razstava 

DEDIŠČINA,
ki smo jo Cankarjeva knjižnica Vrhnika, Zavod Ivana Cankarja Vrhnika in Fotoklub Okular 

Vrhnika postavili ob DNEVIH EVROPSKE KULTURNE DEDIŠČINE 2022.

Do 29. januarja 2023 

Vas z Muzejskim društvom Vrhnika, Cankarjevo knjižnico Vrhnika, Muzejem za arhitekturo 
in oblikovanje ter Tehniškim muzejem Slovenija vabimo na ogled dokumentarne razstave

Nataše Oblak Japelj: BRATA JAGER
in razstave 

Natalije Lapajne in dr. Boga Zupančiča: 
ARHITEKT IVAN (JOHN) JAGER       

IN LJUBLJANSKA ŠOLA ZA ARHITEKTURO.
Od 12. decembra 2022 

bo v avli razstava

Blaža Tomšiča: KARIKATURE.
Odprta bo do 26. januarja 2023.

Razstave v Cankarjevem domu na Vrhniki si je mogoče ogledati od ponedeljka do petka od 
10. do 13. ure (ob delovnih dneh) ter ob drugih prireditvah. 

Stalna razstava akad. slikarja Florisa Oblaka trenutno ni odprta, 
ker poteka prenova Rokodelskega doma na Tržaški cesti 23. 

Vabljeni!

R A Z S T A V E

v Cankarjevem domu

Ljudmila Frelih

Kdo sem jaz? Kdo smo mi? 
Kdo so oni? In kdo si Ti? Ti Ti Ti?
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Ob obletnici smrti velikega 
rojaka Ivana Cankarja vas vljudno 
vabimo na niz kulturnih dogodkov, 
poimenovanih:

Povsod je luč  … 

… Ne maram senc, ne trohnobe, ne molka, ne žalosti, ne vzdihovanja! 
Kaj ni najlepše, z očmi, z ustmi, z vsem telesom sesati vase luč, ki je 
je toliko na tem svetu, da je človek nikoli ne popije, ne more popiti? 
Povsod je luč, povsod samo živo življenje, kamor se ozrem; ali pa so 

moje oči tako ustvarjene …

Ivan Cankar, Lepa Vida, 1912

SREDA, 7. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
JSKD OI VRHNIKA, ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

LITERARNI VEČER
Predstavitev literarne delavnice z Barbaro Korun
Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhnika 

ČETRTEK, 8. 12. 2022, ob 17. uri.
Vstop je prost.
CANKARJEVA KNJIŽNICA VRHNIKA

LITERARNI VEČER Z LJOBO JENČE
Cankarjeva knjižnica Vrhnika

ČETRTEK, 8. 12. 2022, ob 19.18 uri.
Vstop je prost.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA
DRUŠTVO STEZOSLEDCEV, BEE GEESUS

KONCERT
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PETEK, 9. 12. 2022, ob 11. 12.
OSNOVNA ŠOLA IVANA CANKARJA VRHNIKA

BRALCI CANKARJEVIH DEL
Pred spomenikom Ivana Cankarja pri OŠ Ivana Cankarja Vrhnika

PETEK, 9. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
ŠENTJAKOBSKO GLEDALIŠČE LJUBLJANA, ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

Ivan Cankar: ZA NARODOV BLAGOR
Gledališka predstava
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 10. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
PEVSKO DRUŠTVO IVANA CANKARJA VRHNIKA, ZAVOD IVANA CANKARJA 
VRHNIKA

PRAZNIČNI KONCERT
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 11. 12. 2022, ob 11.12.
TURISTIČNO DRUŠTVO BLAGAJANA
Recitatorska skupina MAVRICA VRHNIKA

BRANJE CANKARJEVIH DEL
Pred spomenikom Ivana Cankarja na Cankarjevem trgu

NEDELJA, 11. 12. 2022 od 11.12. do 19.18.
Vstop je prost.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

DAN ODPRTIH VRAT
Cankarjeva spominska hiša na Klancu

NEDELJA, 11. 12. 2022, ob 17. uri. 
Vstop je prost.
KLAVIRSKI TRIO RUPNIK, GLASBENA ŠOLA VRHNIKA

SVETLEJŠI IZ NOČI ZASIJE DAN …
Koncert Klavirskega tria Rupnik
Nastopajo: Anže Rupnik, klavir, Manca Rupnik, violina, Nejc Rupnik, 
violončelo
Glasbena šola Vrhnika

NEDELJA, 11. 12. 2021, ob 19.18. 
Vstop je prost.
KULTURNO DRUŠTVO MAH TEATER, JAVNI SKLAD ZA KULTURNE DEJAVNOSTI, 
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POHUJŠANJE V SKODELICI HRUŠK
Produkcija Gledališkega ateljeja
Režija: Uršula Vratuša in Ivan Gorbunov.
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PONEDELJEK, 12. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop prost
KULTURNO DRUŠTVO RASKOVEC

ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

Blaž Tomšič: KARIKATURE
Odprtje razstave z Oktetom Raskovec
Avla in Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

TOREK, 13. 12. 2022, ob 19.18. 
Vstop je prost.
MUZEJSKO DRUŠTVO VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

VRHNIŠKI RAZGLEDI 22
Predstavitev zbornika 
Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

Gledališki abonma 2022/23 in za IZVEN
 

ČETRTEK, 17. november 2022, ob 19.30 
SLOVENSKO LJUDSKO GLEDALIŠČE CELJE

Florian Zeller
LAŽ 
Le Mensonge

Komedija, prva slovenska uprizoritev

Režija: Jernej Kobal
Igrajo: Paul: Andrej Murenc/Aljoša Koltak, 
Alice: Manca Ogorevc/Tanja Potočnik, Mi-
chel: Damjan M. Trbovc/Rastko Krošl, La-
urence: Barbara Medvešček/Maša Grošelj

Zakonski par povabi drugi zakonski par na 
večerjo. Najboljši prijatelji so. A stvari se za-
pletejo, ker naj bi gostiteljica na cesti vide-
la prijateljičinega moža, kako se poljublja z 
drugo žensko. Zato želi večerjo odpovedati, 

saj se ji zdi, da mora prijateljici povedati re-
snico. A mož jo prepričuje, da se je v življe-
nju treba kdaj pa kdaj tudi zlagati ali resnico 
prikriti kot znak ljubezni in takta in da se 
v življenja drugih ni smiselno vpletati. Taka 
načelna moralna dilema se kmalu razraste 
v nebrzdan klobčič resnic in laži, ko nihče 
ne ve več, kdo koga vara in s kom in ali so 
vsi štirje akterji v resnici zvesti ali nezvesti. 
Slednje pravzaprav niti ni več pomembno. 
Pomembno je zaupanje, ki ga človek izgubi, 
ko svojo ljubljeno osebo ujame na laži. Zato se 
igra sklene pomirjujoče, zakonci se odločijo, 
da kljub nemara drugačnim dejstvom spet 
vzpostavijo medsebojno zaupanje, saj bi lahko 
vztrajanje pri resnici pripeljalo do popolne 
vojne. Ali, kot reče eden od protagonistov: 
če bi vsi ljudje vsem povedali resnico v obraz, 
nihče na svetu z nikomer ne bi več govoril. 

Predstava traja eno uro in 45 minut ter ima 
odmor.

Vljudno vabljeni!

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

PETEK, 25. november 2022, ob 20. uri
KULTURNO DRUŠTVO ŠPAS TEATER

Marc Camoletti
BOEING, BOEING
Komedija

Režija: Vinko Möderndorfer
Igrajo: Gorka Berden, Jan Bučar, Lea Cok, 
Gregor Podričnik, Vesna Slapar, Inti Šraj
Pripnite si pasove, poleteli bomo!
Ob praznovanju 25-letnice Špas teatra vas 

razveseljujemo z veleuspešnico, eno naju-
spešnejših predstav vseh časov, v režiji Vinka 
Möderndorferja in z mlado ekipo izvrstnih 
igralcev!
Poletite nazaj v sladka, svobodno misleča 
šestdeseta in neonesnaženo ozračje najbolj 
sočne situacijske komedije, polne zmešnjav 
in zamenjanih identitet  – zagotavljamo vam, 
da se boste smejali naglas! 
Zagotavljamo  vročo komedijo in preveč 
stevardes!

Vljudno vabljeni!

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

Gledališki abonma 2022/23 in za IZVEN
 

TOREK, 6. december 2022, ob 19.30 

GLEDALIŠČE KOPER

Cristina Clemente, 
Marc Angelet
LAPONSKA
Božična komedija, slovenska krstna upri-
zoritev 

Režija: Nenni Delmestre 
Igrajo: Monika: Urška Taufer/Tjaša Hrovat, 
Robi: Luka Cimprič, Olavi: Rok Matek , Nela: 
Nika Rozman 

Božični večer v zasneženi koči na Laponskem. 
V pričakovanju praznovanja in srečanja otrok 
s »pravim« Božičkom na obisk k sestri, že de-

setletje poročeni s Fincem, s Primorske pri-
potuje druga sestra z možem in petletnim 
sinom. Ko nordijska veja družine napove, da 
ne bo sodelovala pri obisku Božičkove dežele, 
njihova štiriletna hčerka svojemu slovenske-
mu bratrancu pojasni, da svetega moža pač 
ni in da darila otrokom skrivaj kupijo starši, je 
božični večer uničen; Pandorina skrinjica, iz 
katere privrejo številne družinske skrivnosti, 
predvsem pa nasprotja, pogojena s kulturolo-
škimi razlikami med urejeno finsko družbo 
in »ležernostjo ter neodgovornostjo« medite-
ranskega načina življenja, eksplodira.
S komedijo katalonske dramatičarke, scena-
ristke in režiserke Cristine Clemente ter igral-
ca, režiserja, dramatika in scenarista Marca 
Angeleta (oba sta krstno uprizoritev leta 2019 
tudi režirala) v Gledališču Koper nadaljujejo 
z uprizarjanjem sodobne dramatike sredo-
zemskega bazena.

Predstava traja 70 minut in nima odmora.

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

POVSOD JE LUČ 2022

PETEK, 9. december 2022, ob 19.18
ŠENTJAKOBSKO GLEDALIŠČE LJUBLJANA

Ivan Cankar: ZA NARODOV 
BLAGOR
Komedija

Režija: Gojmir Lešnjak - Gojc
Igrajo: Srečko Kermavner, Bojan Vister, Anja 
Garbajs, Laura Ivančič, Luka Beljan, Anamarija 
Štukelj Cusma, Janez Usenik, Tone Bertoncelj, 
Tina Drobež, Urška Koželj, Marko Skok, Peter 
Teichmeister, Rok Pirnat, Tonka Černilogar, 
Klemen Golob in Jan Luka Cusma.
 
Vljudno vabljeni, vstop je prost.

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

Otroški abonma 11. šola 2022/23 in za IZVEN 

KULTURNO DRUŠTVO BOHINJSKA BELA

SOBOTA, 10. december 2022, ob 11. uri

Franc Podjed po motivih 
bratov Grimm
SNEGULJČICA IN SEDEM 
PALČKOV
Muzikal
Režija: Lojz Ropret

Franc Podjed, avtor priredbe, je ob premieri 
zapisal: »Uspeh, ki ga je pred nekaj leti doživel 
muzikal Čarovnik iz Oza, me je spodbudil, da 
sem se odločil napisati novega. V Gledališču 
Toneta Čufarja so me pred leti prosili, da na-

pišem glasbeno spremljavo za njihovo pred-
stavo Sneguljčica in sedem palčkov, pa potem 
ni prišla v poštev. Tako mi je ostalo nekaj av-
torskih skladb, dovolj, da sem se lotil celovite 
uglasbitve priljubljene pravljice bratov Grimm. 
K pisanju me je opogumilo tudi dejstvo, da 
sta na Bohinjski Beli velika podpora in naklo-
njenost takim projektom, tako pri kulturnem 
društvu kot na podružnični šoli, kjer je tudi 
močna ustvarjalna ekipa.
Na Bohinjski Beli in v okolici je tudi mnogo 
izvrstnih pevcev in igralcev, ki so še vedno pri-
pravljeni sodelovati na ljubiteljskih prireditvah. 
Poseben izziv pa so šolski otroci, s katerimi je 
veselje delati, saj se hitro naučijo peti in plesati 
…«
In, dragi otroci, Sneguljčico bo tokrat 
spremljal tudi prav poseben gost izpod 
Triglava – dedek Mraz!

Predstava traja 50 minut. 3+

Povsod je luč 2022

Foto: Marko Delbello Ocepek
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Program 
prireditev za konec 
novembra in december 2022

Do 29. januarja 2023
MUZEJSKO DRUŠTVO VRHNIKA, CANKARJEVA KNJIŽNICA VRHNIKA, MUZEJ ZA 
ARHITEKTURO IN OBLIKOVANJE, TEHNIŠKI MUZEJ SLOVENIJA, ZAVOD IVANA 
CANKARJA VRHNIKA

Nataša Oblak Japelj: BRATA JAGER
Natalija Lapajne, dr. Bogo Zupančič: ARHI-
TEKT IVAN (JOHN) JAGER IN LJU-
BLJANSKA ŠOLA ZA ARHITEKTURO
Galerija Cankarjevega doma na Vrhniki

PONEDELJEK, 14. 11. 2022, ob 18. uri.
Vstop je prost.
JAVNI SKLAD ZA KULTURNE DEJAVNOSTI; OI VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

Tinkara Jerina: ZAPOJ V KRETNJI
Priredba ljudskih pesmi v slovenski znakovni jezik
Predstavitev projekta ob Dnevu slovenskega znakovnega jezika
Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SREDA, 16. 11. 2022, ob 16. uri.
Po predhodni prijavi na razpis JSKD.
JAVNI SKLAD ZA KULTURNE DEJAVNOSTI; OI VRHNIKA, ZAVOD IVANA 
CANKARJA VRHNIKA

LITERARNA SNOVANJA
Območno literarno srečanje
Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SREDA, 16. 11. 2022, ob 19.30.
Vstopnina: 16 €, na dan dogodka: 19 €.
JABA DABA D. O. O.

Vid Valič: STRAST, DOJENČEK IN ROM-
POMPOM
Avtorska komedija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

ČETRTEK, 17. 11. 2022, ob 19.30.
Vstopnina: 18 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA
GLEDALIŠKI ABONMA in IZVEN
SLOVENSKO LJUDSKO GLEDALIŠČE CELJE

Florian Zeller: LAŽ
Komedija, prva slovenska uprizoritev 
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki 

PETEK, 18. 11. 2022, ob 18. uri.
Brezplačne vstopnice pri predstavnikih ideja 1890
INTELIGENTNO NOR 1890, 
Stand up komedija
Nastopa: Tomislav Vrlič, Miha Brajnik, standup in gost presenečenja
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 19. 11. 2022, ob 20. uri.
Vstop prost.
HUMANISTIČNO IN UMETNIŠKO DRUŠTVO »O«

ŠTAFELAJ
Promocija albuma Štafelaj – koncert zasedbe TiTiTi z gostoma:
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhnika

NEDELJA, 20. 11. 2022, ob 17. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

KAPA 
Prvi slovenski celovečerni božični film, družinski film, 81 min. 
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 20. 11. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

ČRNI PANTER: WAKANDA ZA VEDNO 
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PONEDELJEK in TOREK 21. in 22. 11. 2022, od 7. do 
13. ure. 
RDEČI KRIŽ SLOVENIJE

KRVODAJALSKA AKCIJA
Cankarjev dom na Vrhniki

SREDA, 23. 11. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

VORTEKS
Drama, Francija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

ČETRTEK, 24. 11. 2022, ob 10. uri
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

KRALJICA SMEHA (filmsko dopoldne)
Drama, Švedska, 93 min.
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PETEK, 25. 11. 2022, ob 20. uri.
Vstopnina: 24 €.
KULTURNO DRUŠTVO ŠPAS TEATER

Marc Camoletti: BOEING, BOEING
Komedija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 26. 11. 2022.
Vstop je prost.
CITROËN KLUB SLOVENIJA, ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

OB 30-LETNICI KLUBA
Razstava bo na ogled do 8. decembra 2022.
Avla Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 27. 11. 2022, ob 17. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

ČUDEŽNI SVET (Disney)
Animirana uspešnica, sinhronizirano
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 27. 11. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

MOČNO ME OBJEMI
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

TOREK, 29. 11. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

SARAJEVO SAFARI (slovenski)
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki 

SREDA, 30. 11. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

DOBRI ŠEF
Komična drama, Španija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PETEK, 2. 12. 2022, ob 19.30. 
Vstopnina: 12 €, dijaki in študenti: 6 €.
BIG BAND VRHNIKA

NOVOLETNI KONCERT
Dirigent: Branko Mrak
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 3. 12. 2022, ob 17. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

KAPA 
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 3. 12. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

PR’HOSTAR 2‰ 
Nadaljevanje uspešne satirične komedije, Slovenija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 4. 12. 2022, ob 17. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

ČUDEŽNI SVET (Disney)
Animirana uspešnica, sinhronizirano

NEDELJA, 4. 12. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

TRIKOTNIK ŽALOSTI
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

TOREK, 6. 12. 2022, ob 19.30.
Vstopnina: 18 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA
GLEDALIŠKI ABONMA in IZVEN
GLEDALIŠČE KOPER

Cristina Clemente, Marc Angelet: LAPON-
SKA
Božična komedija, slovenska krstna uprizoritev
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SREDA, 7. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
JSKD OI VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
LITERARNI VEČER
Predstavitev literarne delavnice z Barbaro Korun
Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhnika

ČETRTEK, 8. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
DRUŠTVO STEZOSLEDCEV, BEE GEESUS
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
KONCERT
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PETEK, 9. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
ŠENTJAKOBSKO GLEDALIŠČE LJUBLJANA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
Ivan Cankar: ZA NARODOV BLAGOR
Komedija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 10. 12. 2022, ob 11. uri.
Vstopnina: 6 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA 

OTROŠKI ABONMA 11. ŠOLA in IZVEN
KULTURNO DRUŠTVO BOHINJSKA BELA
Franc Podjed po motivih bratov Grimm

SNEGULJČICA IN SEDEM PALČKOV
Muzikal in obisk Dedka Mraza
Režija: Lojz Ropret
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 10. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
PEVSKO DRUŠTVO IVANA CANKARJA VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
PRAZNIČNI KONCERT
Zborovodja: Lovro Grom
Gostje: MePZ kulturno prosvetnega društva  Bazovica iz Reke
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 11. 12. 2021, ob 19.18. 
Vstop je prost.
KULTURNO DRUŠTVO MAH TEATER, JAVNI SKLAD ZA KULTURNE DEJAVNOSTI
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
POHUJŠANJE V SKODELICI HRUŠK
Produkcija Gledališkega ateljeja
Režija: Uršula Vratuša in Ivan Gorbunov
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PONEDELJEK, 12. 12. 2022, ob 19.18.
Vstop je prost.
KULTURNO DRUŠTVO RASKOVEC
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
Vstop prost
KULTURNO DRUŠTVO RASKOVEC

ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

Blaž Tomšič: KARIKATURE
Odprtje razstave z Oktetom Raskovec
Avla in Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

TOREK, 13. 12. 2022, ob 17. uri.
Vstop je prost.
MUZEJSKO DRUŠTVO VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

POVSOD JE LUČ 2022
VRHNIŠKI RAZGLEDI 22
Predstavitev novega zbornika 
Mala dvorana Cankarjevega doma na Vrhnik

SREDA, 14. 12. 2022, 20. uri.
Vstopnina: 18 €, dijaki, študenti, upokojenci: 16 €.
KUD DVEH in RUMENA ZAVESA

ZDRAVA PAMET
Nik Škrlec
Monokomedija o neumnosti z interaktivno razstavo ob 19. uri.
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PETEK, 16. 12. 2022, ob 17. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

OBUTI MAČEK: ZADNJA ŽELJA 
Animirana uspešnica, sinhronizirano, novo
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PETEK, 16. 12. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

AVATAR: POT VODE 
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SOBOTA, 17. 12. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 8 €.
PIHALNI ORKESTER VRHNIKA

BOŽIČNO NOVOLETNI KONCERT
Dirigent: Matic Titovšek
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 18. 12. 2022, ob 17. uri.
Vstopnina: 5 €. 
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

OBUTI MAČEK: ZADNJA ŽELJA 
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

NEDELJA, 18. 12. 2022, ob 19. uri.
Vstopnina: 5 €.
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA; KINO VRHNIKA

OBE STRANI REZILA
Triler, Francija
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

PONEDELJEK,19. 12. 2022, ob 18. uri.
Vstop z gratis vstopnicami.
GLASBENA ŠOLA VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

KONCERT ORKESTROV GLASBENE 
ŠOLE VRHNIKA
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

TOREK, 20. 12. 2022, ob 18. uri.
Vstop z gratis vstopnicami.
GLASBENA ŠOLA VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

KONCERT ORKESTROV GLASBENE 
ŠOLE VRHNIKA
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

SREDA, 21. 12. 2022, ob 18.30.
Vstop je prost.
ŠOLSKO ŠPORTNO DRUŠTVO LOG-DRAGOMER

FROGSMAS 2022
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

ČETRTEK, 22. 12. 2022, ob 19. uri.
Vstop prost.
OBČINA VRHNIKA
ZAVOD IVANA CANKARJA VRHNIKA

DAN SAMOSTOJNOSTI IN ENOTNO-
STI
Proslava s kulturnim programom
Velika dvorana Cankarjevega doma na Vrhniki

Spoštovane obiskovalke in obiskovalci, obstaja 
možnost spremembe ali odpovedi programa, 

zato prosimo, da spremljate naše spletne strani.

Hvala za razumevanje!
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Za presenečenje je poskrbela 
ministrica za notranje zadeve 
magistra Tatjana Bobnar, ki je 

bila med gosti prireditve. Za 
glasbo na predstavitvi pa je z 
avtorskimi skladbami poskrbel 
pesnik in glasbenik dr. Primož 
Rus v spremljavi prijateljev De-
jana Meseca, Marte Kržič in 
Borisa Bezga. 

Zbrane je prvi nagovoril soor-
ganizator prireditve predsednik 
ZB za vrednote NOB Miran Štu-
pica, ki je pozdravil vse prisotne, 
še posebno pa ministrico mag. 
Tatjano Bobnar. Nato je besedo 
prevzela direktorica CK Vrhnika 
Sonja Žakelj, ki je vodila prire-
ditev, ter z avtorjem knjige Vla-
dom Vrbičem izpeljala zanimiv 
pogovor o življenju in delu Karla 
Destovnika - Kajuha. Na začetku 
predstavitve pa je poudarila:

»Naš nocojšnji osrednji gost je 
Vlado Vrbič, publicist, kulturni 
delavec in nekdanji dolgoletni di-
rektor Knjižnice Velenje. Bil je 
med snovalci kulturnega življe-
nja v Šaleški dolini. Med drugim 
se je ukvarjal z varstvom kul-
turne dediščine in bil tudi med 
ustanovitelji znamenitega Piki-

nega festivala. Opravil je veliko 
domoznansko delo: spisal je sto 
portretov  Šalečanov in jih zbral 
v tako imenovanih Zaleščanskih 
portretih (Zalesje je izraz za Ša-
leško dolino, ki ga je uporabil 
Gustav Šilih). Velja za res veli-
kega poznavalca življenja in dela 
Karla Destovnika - Kajuha. 

Vlado Vrbič je tudi urednik 
zbirke Kajuh 100, v kateri so izšle 
že Kajuh v glasbi, Kajuh v drugih 
jezikih in Kajuh proza. Lani je 
izšlo njegovo delo Prestreljene 
sanje, roman o tem zanimivem 
šaleškem poetu, mladem upor-
niku, dijaku celjske gimnazije, 
partizanu, narodnem heroju, 
vodji kulturniške skupine pri 14. 
diviziji, ki je 22. februarja 1944 
umrl pod streli slovenskega iz-
dajalca v bližini svojega doma v 
Zavodnju pri Šoštanju, star niti 
22 let. S Kajuhom se je ukvarjal 
od leta 1995 in v tem času veliko 
preverjal. Da je denimo dokazal, 
kdaj se je Kajuh rodil (13. 12. 
1922), je angažiral grafologa in 
tako ugotovil, da so po drugi sve-
tovni vojni njegov rojstni datum 
narobe navajali (19. 12. 1922).

Kljub mladosti je Kajuh za 
seboj pustil presenetljivo veliko 
pesmi (129), ki niso danes nič 
manj aktualne, kot so bile pred 
skoraj osemdesetimi leti  in tudi 

mlade generacije so nekatere od 
njih že posvojile.

Roman Prestreljene sanje ni 
biografija, je nekje poudaril in 
dodal, da je hotel, da bi se knjiga, 
ki je izšla pri založbi Litera, brala 
kot zgodba, ki bo temeljila na dej-
stvih. Knjigo človek lahko prebe-
re v enem »šusu«, ena tistih, za 
katere pravimo, da so za »pož-
ret«, kar pomeni, da pritegne in 
je človek ne more odložiti, dokler 
je ne prebere do zadnje strani, do 
tistega usodnega strela.

V letih 1960 do 1989 je ča-
sopis Borec podeljeval Kajuho-
vo nagrado  za dela s tematiko 
narodnoosvobodilen vojne in 
naš Karel Grabeljšek - Gaber je 
nagrado prejel dvakrat: bil je do-
bitnik prve nagrade v letu 1960 
za roman Most, drugo pa je dobil 
v letu 1979 za vrsto mladinskih 
knjig.«

Ob koncu predstavitve so 
glasbeniki še z dvema pesmima 
zaključili Grabeljškov večer. Pri-
sotni so se zbrali na pogostitvi 
soorganizatorja ZB za vrednote 
NOB Vrhnika in ob pogovorih 
obujali spomine na oba pesni-
ka, pisatelja in partizana Karla 
Destovnika - Kajuha in Karla 
Grabeljška - Gabra. 

Simon Seljak

Vabilo 

JSKD Vrhnika, ZIC Vrhnika, CANKARJEVA 
KNJIŽNICA Vrhnika in FOTO KLUB OKU-
LAR razpisujejo fotografski natečaj za 
mladino   

Risanje s svetlobo
O TEMI NATEČAJA: Beseda fotografija iz-
haja iz grških besed φωτος: photos - svetloba 
in γραφις: graphis - pisalo, kar v neposrednem 
prevodu pomeni risanje s svetlobo. Risanje 
s svetlobo je tudi tehnika fotografiranja, pri 
kateri nastavimo dolg zajemalni čas, medtem 
pa s predmetom, ki oddaja svetlobo, “nariše-
mo” motiv. Natečaj torej ponuja proste roke 
mladim avtorjem, da se prek fotografije kot 
vizualnega medija predstavijo z vso svojo do-
mišljijo in ustvarjalnostjo.
Predpisana tema, risanje s svetlobo, zajema 
fotografijo nasploh. Tako želimo vzpodbujati 
avtorsko fotografijo in dela, ki izkazujejo iz-
virnost, nekonvencionalnost ter inovativnost 
tako v formalnem pristopu kot v izboru tem 
in konceptov. Zato sprejemamo dela, ki sodijo 
v široko paleto fotografskih in s fotografijo 
povezanih praks (fotografija, fotomontaža, 
fotokolaž, fotoinstalacija itn.).

PRIJAVA na FOTOGRAFSKI NATEČAJ 
RISANJE S SVETLOBO:
STAROSTNI KATEGORIJI:   
A – DO 14 LET
B – OD 15 DO 29 LET

PRIJAVA na e-naslov: 
oi.vrhnika@jskd.si , zadeva: 

FOTO NATEČAJ RISANJE S SVETLOBO     
 – FOTOGRAFIJE, v priponki (do tri),
 – PODATKI o AVTORJU, v besedilu pošte 
(IME in priimek, GESLO, kategorija (A,B), 
naslov, starost, št. GSM),

ROK za oddajo PRIJAVE na natečaj RISANJE 
S SVETLOBO: 7. december ‘22.

TEHNIČNI PODATKI za pošiljanje fo-
tografij: format JPG/JPEG, najmanj tri tisoč 
pikslov po daljši stranici, velikost posamezne 
fotografije ne sme presegati 5MB; (št. poslanih 
fotografij – največ tri)

POIMENOVANJE DATOTEK s fotogra-
fijami: GESLO avtorja_zaporedna številka 
fotografije_naslov dela (izpis brez šumnikov) 
PRIMER: SANJE_1_Cajnik
Fotografije morajo biti brez dodatnih umetnih 
robov in podpisa.
Poslane fotografije morajo biti avtorsko delo 
sodelujočega, za kar slednji prevzema polno 
odgovornost. Avtorske pravice ostanejo avtor-
jem. Organizator si pridržuje pravico, da dela 
razstavi, objavi, tiska in uporabi za potrebe 
natečaja. 

IZBOR NAJBOLJŠIH FOTOGRAFIJ, po 
mnenju tričlanske komisije, bo NATISNJEN 
IN RAZSTAVLJEN v avli Cankarjevega doma 
na Vrhniki februarja 2023. Izbrana bodo tudi 
tri najboljša dela v vsaki kategoriji.

SODELOVANJE NA NATEČAJU JE 
BREZPLAČNO. 
V novembru bo ISTOIMENSKA DELAVNI-
CA, udeležba bo brezplačna. 

DODATNE INFORMACIJE: 
Nataša Bregant Možina, 
E: natasa.bregant@jskd.si ,
T.: 040 505 639.

Vabljeni!

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

SREDA, 14. december 2022, ob 20. uri
KUD DVEH in RUMENA ZAVESA

Nik Škrlec: ZDRAVA PAMET
Monokomedija

Na odru bo svoje možgane seciral Nik Škrlec, igralec in 
televizijski voditelj, ki si lahko zapomni tisoče decimalk 
števila pi in je hkrati vsaj enkrat na mesec na banki, ker 
pozabi PIN bančne kartice. Predstava je polna miselno-
-telesnih akrobacij in humorja, smeh je konec koncev eden 
boljših pokazateljev naše možganske forme! S predstavo 
potuje tudi posebna interaktivna razstava za vse obisko-
valce, zaradi katere boste svoje možgane videli v novi luči. 
Le-ta bo na ogled pred predstavo in po  njej, med pred-
stavo pa bo Nik poskrbel, da boste s smejalnimi mišicami 
možgane popolnoma prevetrili.
Predstavo spremlja interaktivna razstava, ki jo lahko obi-
ščete eno uro pred predstavo in po njej. 

Primerna je tudi za mladostnike, starejše od 12 let. 

Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in turizem Vrhnika
Cankarjev dom Vrhnika

POVSOD JE LUČ 2022
NEDELJA, 11. december 2022, ob 19.18
KULTURNO DRUŠTVO MAH TEATER, JSKD; OI VRHNIKA, ZAVOD IVANA CANKARJA 
VRHNIKA

POHUJŠANJE V SKODELICI HRUŠK
Produkcija Gledališkega ateljeja

Mentorja: Uršula Vratuša in Ivan Gorbunov

Nastopajo: Sašo Brejc, Nives Kermavnar, Nevena Kralj, 
Drago Leskovar, Barbara Majcen, Majda Miklavčič, Breda 
Mušič, Suzana Pitka, Silvo Pontelli, Ivica Rajkovič, Damja-
na Rožič, Miran Setnikar, Vincencij Žust - Vine.

Vljudno vabljeni!

Grabeljškov večer

Glasbeniki, avtor knjige Vlado Vrbič in voditeljica Sonja Žakelj

V Cankarjevi knjižnici Vrhnika je bil v ponedeljek, 17. 
oktobra, tradicionalen Grabeljškov večer v njegovi 

dvorani, kjer je bila predstavitev knjige Vlada Vrbiča 
o pesniku in partizanu Karlu Destovniku - Kajuhu 

Prestreljene sanje. 
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Vabljeni 
na naše prireditve 
v decembru 2022 

Ta veseli dan kulture 
2022 
V Prešernovem letu 2000 je Ministrstvo 
za kulturo začelo s pobudo dneva odpr-
tih vrat slovenskih kulturnih ustanov. 
Z leti se je preoblikovala v Ta veseli dan 
kulture in prerasla v množičen kultur-
ni dogodek in veselo praznovanje ob 3. 
decembru. Za Prešernov rojstni dan se 
na najlepši način združujeta dostopnost 
in želja ljudi po kulturi.
Vračilo gradiva brez zamudnine v 
Cankarjevi knjižnici Vrhnika: Če 
imate doma gradivo, ki mu je potekel 
rok izposoje, ga na ta dan lahko vrnete s 
širokim nasmehom, saj ne boste plačali 
niti zamudnine niti stroška opominov. 
Zatorej vljudno vabljeni v petek, 2. 12. 
2022, od 9.00 do 19.00 na Vrhniko 
in od 8.15 do 13.00 v Borovnico ter 
v soboto, 3. 12. 2022, od 7.30 do 
12.30 na Vrhniko. Opozorilo: starih 
dolgov za že vrnjeno gradivo ne bomo 
brisali. 

Komunikacija za vsak 
dan
Vabljeni na dogodke, ki jih bo organizi-
ralo Društvo Kneipp Vrhnika. »Giba-
li bomo,  komunicirali na aktualne teme 
in se ob sproščanju imeli lepo.« Maja 
in Helena iz Društva Kneipp Vrhnika. 
Vsak petek v decembru ob 17.00 v 
Grabeljškovi dvorani. Prostovoljni pri-
spevki. 

Zdravilna meditacija z 
Marjanom Rijavcem
»Na delavnico vabim vse, ki se želi-

te sprostiti in v svoje življenje vnesti 
globok mir. Ob prijetnem vzdušju in 
glasbi bomo aktivirali naš srčni center 
in s tem lahkotno spustili staro težo z 
naših ramen. Dotaknili se bomo tudi 
tematike stresa in kako si pomagati v 
teh časih. Čas za vprašanja bo. Udeležba 
je brezplačna. Prijave in več informacij 
na št. 041 766 559 / info@marjanrija-
vec.com,« Marjan Rijavec. Prijazno 
vabljeni v ponedeljek, 5. 12. 2022, 
ob 17.00 v Grabeljškovo dvorano CKV.  

Vodena meditacija s 
Suzano Perš
»Vodena meditacija poteka v skupini. 
Vsi udeleženi sedimo na stolih, udobno 
nameščeni. Prepustimo se rahli glasbi 
ter vodenemu glasu. V začetku medi-
tacije razložim potek vodenja. Skozi 
meditacijo prejemam tudi kanalizirana 
sporočila, ki jih dobivam spontano med 
meditacijo in jih povem na glas. Sledi 
vizualizacija, manifestacija ter druge 
metode višjega zavedanja. Med samo 
meditacijo sprostite celo telo in um 

preneha delovati, dobimo priložnost, da 
univerzalna energija steče skozi celotno 
telo in pri tem se ustvarja ravnovesje, 
ki nam pripomore do boljšega, kako-
vostnejšega življenja. Vsi, ki želite po-
skusiti ali že znate, vabljeni. Meditacija 
v skupini je prijetna in mogočna. Ob 
luninih menah, ko smo še posebno do-
vzetni za energije, ki nas opozarjajo na 
neravnovesje v telesu, še bolj opazimo 
naše globlje nezadovoljstvo ob srečanju 
drugih oseb, dogodkov … Zato je me-
ditacija v tem obdobju dobrodošla, saj 
lahko ozavestimo travmo iz naše pod-
zavesti, ki nam krati vsakdanje življenje, 
pa niti ne vemo,« Suzana Perš. Cena 
za meditacijo: 20,00 evrov. Prijave in več 
informacij na št. 051 632 311. V petek, 
9. 12. 2022, ob 19.00 v Grabeljškovi 
dvorani. 

Povsod je luč
Povsod je luč je niz kulturnih dogod-
kov, ki nastaja v sodelovanju Cankarjeve 
knjižnice Vrhnika, Osnovne šole Ivana 
Cankarja Vrhnika, Glasbene šole Vrh-
nika, JSKD OI Vrhnika, Turističnega 
društva Blagajana, Recitatorske skupine 
MePZ MAVRICA Vrhnika, Muzejskega 
društva Vrhnika, Pevskega društva Iva-
na Cankarja Vrhnika, Kulturnega dru-
štva Trio Rupnik, Kulturnega društva 
Mah teater in drugih pod okriljem Za-
voda Ivana Cankarja za kulturo, šport in 
turizem Vrhnika. Program bo objavljen 
tudi na spletnih straneh in družbenih 
omrežjih organizatorjev. Prijazno va-
bljeni na »skodelico« kulture.

Literarni večer – Ljoba 
Jenče
Prijazno vabljeni na predstavitev pev-
ke, pripovedovalke pravljic, zbiratelji-
ce ljudskih pesmi Ljobe Jenče. Ljoba 
Jenče od leta 1988 kot svobodna ume-
tnica zbira, raziskuje in predvsem poje 
ter pripoveduje iz slovenskega ljudskega 
spomina doma in po svetu. Vodi delav-
nice umetnosti pripovedovanja pravljic, 

razvija naravno metodo za glas in sis-
temske postavitve povezav z ozvezdjem 
glasov, vokalne delavnice za domače, pa 
tudi za udeležence iz tujine ali na med-
narodnih festivalih. Skrbi za nesnovno 
kulturno dediščino Cerkniškega polja 
in razvoj umetnosti v zasebnem Zavodu 
Pajn – Hiša izročila. Gostovala je že na 
šestih celinah. Za svoje delo je prejela 
številne nagrade. Prijazno vabljeni v 
četrtek, 8. 12.2022, ob 17.00. Prireditev 
organiziramo v sodelovanju z Markom 
Mrzlikarjem, sponzoriralo pa jo bo 
podjetje SILIKO. 

Branje Cankarjevih 
besedil
V nedeljo, 11. 12. 2022, ob 11.12 
vas vabimo k poslušanju Cankarjevih 
del. Cankarjeva dela bodo brali bralci 
Cankarjevih besedil, ki se že od je-
seni 2016 redno srečujejo v Močilniku, 
občasno tudi na drugih lokacijah, in 
prebirajo odlomke iz različnih del Ivana 
Cankarja ter tudi o njem. Prireditev bo 
povezovala predsednica Turističnega 

društva Blagajana Mirjam Suhadolnik. 
Prireditev smo uvrstili v projekt Povsod 
je luč. Lokacija: pred spomenikom Ivana 
Cankarja na Vrhniki pri stavbi Občine 
Vrhnika.

Ponovno združeni v 
tujini – knjiga spominov 
Antona Komotarja
Knjiga spominov Ponovno združeni v 
tujini je kronika vrhniške družine, ki 
je doživela in preživela burno 20. sto-

letje. Vrhniški notar Anton Komotar 
(Vrhnika, 1912 – Stuttgart, 2007) je 
zaradi tragičnega slovenskega razkola 
ob koncu druge svetovne vojne odšel v 
tujino, doma je ostala noseča žena s tri-
letnim sinom. V spektakularnem begu 
čez mejo so mu dve leti kasneje v Italijo 
sledili vsi trije, ponovno pa je družina 
zaživela skupaj šele v Južni Ameriki. 
Zgodbo Komotarjevih je Anton ob po-
moči zapiskov in po spominu zapisal 
v Nemčiji, kjer je bilo njegovo zadnje 
domovanje. Kot dragocen kamenček v 
mozaiku poznavanja usod in dogodkov 
iz naše zgodovine jo v branje ponuja tr-
žaška založba Mladika, ki je spomine, 
ki jih je uredila Helena Janežič, s spre-
mno besedo pa opremila zgodovinarka 
dr. Helena Jaklitsch, izdala v zbirki 
Zapisi iz zdomstva.
Knjiga bo v družbi Komotarjevih 
otrok prvič predstavljena v četrtek, 15. 
decembra 2022, ob 17. uri v Grabe-
ljškovi dvorani Cankarjeve knjižnice 
Vrhnika. Prijazno vabljeni. V sodelo-
vanju z NUK.

Skodelica literature za 
lepši dan – NMSB'22
Da bo dan lepši in prijetnejši, beremo za 
vas. Prek knjižnične skupine na Facebo-
oku z naslovom Skodelica literature za 
lepši dan vas vabimo na »požirek bra-
nja/poslušanja«. Da bo vaš dan lepši in 
prijetnejši vas torej vabimo, da ob kavi/
čaju poslušate krajše zgodbe/poezijo/...  
Objave so dostopne tudi na You Tubu, 
Cankarjeva knjižnica Vrhnika. Pro-
jekt je potekal v okviru Nacionalnega 
meseca skupnega branja 2022. Z njim 
želimo prispevati k promociji skupne-
ga branja in večji kakovosti bralne pi-
smenosti.  Vabilu k sodelovanju so se 
odzvali: Apolonija Klančar, Andrej 
Grampovčan, Alenka Rebula, Ire-
na Cerar, Zavod Škrateljc, Matija 
Gogala, Dragica Krašovec iz dru-
štva DVIG, Ksenija Bažon, Bralci 
Cankarjevih besedil: Mirjam Su-
hadolnik, Marija Iskrenović, Bor 
Mesec, Terezija Nikolčič, Lidija 
Golc, Marjana Vrhovnik, Lado 
Horvat Lac. Iz zavoda ZIC sodeluje 
mag. Tatjana Oblak Milčinski. Sode-
lujoči iz Cankarjeve knjižnice Vrhnika: 

Barbara Kuzmič, Niko Nikolčič in 
Sonja Žakelj. Za snemanje in montažo 
posnetkov v knjižnici ter objave sta po-
skrbeli sodelavki Ema Križič in Jelena 
Cvetković. Prijazno vabljeni k posluša-
nju, všečkanju in deljenju posnetkov ter 
seveda BRANJU KNJIG. Kot je rekel že 
Tone Pavček: »Če ne bomo brali, nas 
bo pobralo.« 

Uganke  – Nagradno 
žrebanje 
Pozdravljeni, ugankarji! Pozna se, da ste 
se bistrih misli vrnili s poletnih poči-
tnic in potovanj. V oktobru smo prejeli 
131 rešitev ugank. Enajst reševalcev je 
žal napisalo nepravilen odgovor oziro-
ma so pozabili napisati svoje osebne 
podatke in eden rešitev. Za oktobrske 
uganke smo žreb opravili 2. 11. 2022. 
Tokratni nagrajenci so: UGANKA ZA 
NAŠE NAJMLAJŠE – rešitev: policist, 
nagrajenka: BRINA MIKLAVČIČ, 
Vrhnika. UGANKA ZA BRIHTNE 
GLAVCE – rešitev: vlak, nagrajenka 
LARA KOVAČIČ, Vrhnika. UGAN-
KARSKI IZZIV ZA VELIKE BRIHTE 
– psevdonim, rešitev: Finska, nagrajen-
ka PETJA MERLINI MAŠIČ, Vrhni-
ka. Vse bodo prejele knjižno nagrado 
Zbornik pesmi Rima raja, 2022. Vsem 
trem čestitamo in jim želimo prijetne 
bralne urice. Vabljeni k reševanju novih 
ugank. Tokratno knjižno nagrado bomo 
izžrebali 1. decembra 2022. Nagrajenci 
bodo objavljeni na družabnih omrežjih 
naše knjižnice, na spletu in v naslednji 
številki Našega časopisa. Nagrado bodo 
lahko prevzeli v knjižnici; če to ne bo 
mogoče, bomo nagrade poslali po pošti. 
Darja Arsič, CKV

Paketnik – 24-urni 
brezstični prevzem 
gradiva
V Cankarjevi knjižnici Vrhnika je upo-
rabnikom na voljo PAKETNIK  (Di-
rect4.me).  Našli ga boste v pritličju 
knjižnice, nasproti knjigomata. Pake-
tnik vam omogoča brezstični prevzem 
naročenega knjižničnega gradiva, 
tudi zunaj delovnega časa knjižnice 
– 24 ur na dan in vse dni v tednu. Za 
uporabo paketnika potrebujete preno-
sni telefon – ni potrebno, da je to pa-
metni telefon. Paketnik polnimo po 
18.00 uri tekočega delovnega dne 
oziroma po 12.00 uri ob sobotah. Do 
te ure gradivo prevzemate v knjižnici, 
na oddelku Izposoja. 

Pravljice na Facebooku
Vabljeni k ogledu novih in že objavlje-
nih pravljic na Facebooku v skupini 

Ure pravljic. V obeh knjižnicah so za 
izposojo na voljo tudi Moljčkovi pra-
vljični nahrbtniki (za tri različne sta-
rostne skupine otrok), v katere bomo 
poleg knjig za otroke in priročnika za 
vzgojo dodali še idejo za ustvarjanje ter 
priporočilni seznam knjig na to temo. 
Vabljeni k izposoji in ustvarjanju v dru-
žinskem krogu. 

E-knjige in zvočne knjige
V naši knjižnici si lahko na daljavo brez-
plačno izposodite e-knjige prek portala 
Biblos in zvočne knjige prek aplikacije 
Audibook. Več informacij si lahko pre-
berete v članku Eme Križič na spletni 
strani www.ckv.si ali na družbenih 
omrežjih knjižnice. 

Branje Cankarjevih 
besedil
V sodelovanju s Turističnim dru-
štvom Blagajana vas vsako sredo 
ob 16.00 vabimo v Močilnik k bra-
nju Cankarjevih besedil. Dogodek bo 
v vsakem vremenu. Prijava za branje 
na daljavo oziroma informacije o 
točnem kraju in terminu: mirjam.
suhadolnik@gmail.com. 

RAZSTAVE V  CANKARJEVI 
KNJIŽNICI  VRHNIKA
Arty party – otroci
Cankarjeva knjižnica Vrhnika in ARTY 
PARTY vas vabita na ogled likovne raz-
stave mlajše generacije ustvarjalcev (6 
do 14 let) z Vrhnike in iz bližnje oko-
lice. Razstava bo na ogled decembra 
2022 in januarja 2023.  Ustvarjali so 
pod mentorstvom magistrice kipar-
stva Špele Vizjak in univerzitetnega 
diplomiranega oblikovalca industrijske-
ga oblikovanja Vasje Stojanovskega. 
Dela so bila narejena na likovnem tečaju 
ARTY PARTY. V tem času so se sezna-
nili z risanjem, slikanjem, keramiko, 
kiparstvom, oblikovanjem uporabnih 
predmetov, grafiko in ustvarjanjem la-
stne skicirke. Na ogled so izbrana dela 
ustvarjalcev po lastnem izboru. Razsta-
vljajo: Anja, April, Aria, Brina, Ka-
tja, Kras, Mateo, Mija, Miša Ana, 
Nika, Olivija, Stela, Teja, Ula M., 
Ula S., Veronika in Žan. Vitrine na 
izposoji in Cankarjev salon.

C A N K A R J E V A  K N J I Ž N I C A  V R H N I K AC A N K A R J E V A  K N J I Ž N I C A  V R H N I K A
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Rima raja v Trstu
Na Vrhniki smo se z veseljem odzvali 

vabilu Elene Cerkvenič Gril iz ženskega 
združenja CIF, Italijanskega ženskega 
središča Trst, k predstavitvi festivala 
otroške poezije Rima raja. 

V torek, 25. 10. 2022, je na Oddelku za 
mlade bralce NŠK v Narodnem domu v  
Trstu potekala dvojezična prireditev Be-
remo v rimi/Leggiamo in rima, name-
njena družinam z otroki od tretjega leta 
naprej. Prireditev je organiziralo CIF 
– Italijansko žensko središče v sodelo-
vanju s projektom Rojeni za branje (v 
okviru deželnega projekta LeggiAMO 
0-18), Cankarjevo knjižnico Vrhnika in 
Osnovno šolo Ivana Cankarja z Vrhni-
ke, z Narodno in študijsko knjižnico v 
Trstu ter rajonsko knjižnico Fabio Saffi. 
Z glasbenim programom je sodelovala 
tudi tržaška Glasbena matica. Dogodek 
je bil vključen v deželno pobudo Un Li-
bro Lungo un Giorno/Knjiga za en dan 
in v niz prireditev z naslovom Mamma 
Lingua/Mamin jezik, katerih temeljni 
namen je ovrednotenje maternega jezi-
ka in večjezičnosti in ga je podprl tudi 
tržaški Pakt za branje. Svoje in sošolčeve 
pesmi je prebral Luca Tornello, ki je v 
četrtem razredu osnovne šole Ribičič 
s sošolcem Cristianom Brunijem pod 
mentorstvom učiteljice Lare Vatando-
ust sodeloval pri otroškem pesniškem 
natečaju Rima raja 2020/2021. Nadvse 
ponosni smo bili tudi na osnovnošolca 
iz OŠ Ivana Cankarja Vrhnika Marcela 
Špeliča iz 6. b in Nio Maksimovič iz 7. 
e razreda! Allen Micoli na harmoniki 
in Dana Mahnič na kitari pa sta večer 
polepšala z glasbo. Vsem učencem še 
enkrat čestitam! 

Festival otroške poezije Rima raja 

se je začel v letu 2011 na pobudo pe-
snika Uroša Vošnjaka, prvi zbornik 
pa je izšel  v letu 2012. Soorganizatorji 
smo Cankarjeva knjižnica Vrhnika, 
Osnovna šola Ivana Cankarja Vrhni-
ka, Zavod Ivana Cankarja za kulturo, 
šport in turizem Vrhnika in Glasbena 
šola Vrhnika. Iz omenjenih zavodov pri 
projektu poleg mene aktivno sodelujejo 
še ravnateljici Polonca Šurca Gerdina 
in Dominika Naveršnik ter organiza-
torka kulturnih dogodkov mag. Tatjana 
Oblak Milčinski in nekateri drugi so-
delavci. Uroš Vošnjak vsa leta skrbi za 
pripravo razpisa, stike s šolami, zbiranje 
pesmi, izbor najboljših in ureditev zbor-
nika. Anže Škerjanec je z nami že od za-
četka projekta kot oblikovalec zbornika, 
ki ga izdamo vsako leto v maju. Projekt 
je namenjen osnovnošolskim otrokom, 
ki jih želimo spodbujati k pesniškemu 
ustvarjanju. Sredi maja organiziramo 
zaključni dogodek, na katerem nasto-
pajo otroci. Povabljeni so vsi sodelujoči 
otroci, svoje pesmi pa na odru prebere 
trideset najboljših. Izmed njih izbere-
mo še najboljših šest (občasno imamo 
tudi dvojna mesta za najboljše), ki so 
dodatno nagrajeni. Za otroke in starše 
pripravimo majhno praznovanje, ki ga 
popestrimo z različnimi glasbenimi 
nastopi. V času od leta 2011 do leta 
2019 se je število sodelujočih šol, otrok 
in število pesmi zelo povečalo, največ 
sodelujočih pa smo zabeležili v šolskem 
letu 2017/2018, zbornik je izšel v maju 
2018. Sodelovalo je 720 otrok, vsak z 
vsaj eno pesmijo, in 107 osnovnih šol. 
Posebno me veseli, da sodelujejo tudi 
osnovne šole, mentorji in otroci iz OŠ 
Josipa Ribičiča – Karel Širok iz Trsta in 
iz Šole Ivana Trinka iz Gorice. Zahva-
ljujem se vsem mentorjem in staršem, 
ki spodbujajo učence k pesniškemu 

ustvarjanju. Ob prebiranju pesmi sem 
vsako leto navdušena, saj so nekatere 
pesmi zelo ganljive, druge zabavne, 
nekatere pa tako resne, da smo včasih 
presenečeni nad zrelostjo naših otrok. 
Tudi vas oziroma vaše otroke povabim k 
sodelovanju, saj je natečaj za šolsko leto 
2022/2023 še aktualen. Pesmi je treba 
poslati do 31. 1. 2023 na naslov rimara-
jafest@gmail.com. Zaključni dogodek 
bo 17. 5. 2023 v Cankarjevem domu na 
Vrhniki. Naj končam z verzom pesni-
ka Uroša Vošnjaka, ki krasi naslovnico 

vseh zbornikov: »Kdor s pesmijo sveti, 
ta sveti v srca, in upe poraja v bodočnost 
sveta.« 

 In želim vsem še veliko ustvarjalnega 
navdiha in svetlih pesmi.

 Sonja Žakelj

Za dušo in telo LIDO 
kotiček naj bo

V sodelovanju s podjetjem LIDO vas 
do konca leta 2022 vabimo v nov bralni 
kotiček Cankarjeve knjižnice Vrhnika, 
ki je v naši čitalnici Pri Črnem orlu. 

Knjigo, revijo ali časopis boste lah-

ko brali v udobnih počivalnikih ali na 
sedežni garnituri, ki očara s svojim 
sodobnim oblikovanjem in udobjem. 
Podjetje LIDO je za naše uporabnike 
in obiskovalce pripravilo posebno pro-
mocijo: darilni bon za 10 % popust, ki ga 
boste dobili v knjižnici (darilni boni se 
ne seštevajo) in ga lahko pri nakupu nji-
hovega počivalnika izkoristite do konca 
leta 2022 (več informacij na št. 080 20 
18). LIDO – ko počitek postane res pravi 
užitek. Knjižničarji pa dodajamo, da je 
za najlepši počitek nujen udoben bralni 
kotiček. Prijazno vabljeni. 

• Vabilo na fotografsko 
     delavnico

V okviru Univerze za tretje življenjsko obdobje na 
Vrhniki organiziramo  brezplačno delavnico, ki jo bo 
vodil  priznani multivizijski umetnik, glasbenik in 
skladatelj Lado Jakša.  Na delavnici bodo udeleženci 
pridobili znanja s področja kompozicije fotografske 
slike ter uporabna  vedenja pri raziskovanju in obli-
kovanju fotografskih posnetkov za različne namene.  
V uvodu bo mentor  nagovoril udeležence z  avtorsko 
fotomultivizijo, v kateri bo predstavil različne možno-
sti fotografskega izraza, zanimive pristope in prakse 
ustvarjalnega fotografiranja ter raznotere vsebinske 
poante, ki so lahko izhodišče  fotografskega razisko-

vanja. Udeležence vabimo,  da prinesejo s seboj svoje 
najbolj uspele fotografske posnetke (na USB-ključku), 
da jih bodo  lahko skupaj z mentorjem komentirali in 
se ob njih izpopolnjevali. V okviru  delavnice bodo 
udeleženci tudi  fotografsko raziskovali bližnjo okolico 
in ustvarjali fotografske utrinke (z uporabo prenosnih 
telefonov oz. fotoaparatov). Po zaključku delavnice 
bodo udeleženci imeli možnost nadaljnjega fotograf-
skega raziskovanja urbanih in naravnih ambientov. 
Ob zaključku študijskega leta bomo najbolj vztrajne  
udeležence povabili k zaključni predstavitvi nastalih 
del. Delavnica bo  potekala, 3. 12. 2022, z začet-
kom ob. 9. 30 v  Grabeljškovi dvorani v prostorih 
Cankarjeve knjižnice Vrhnika. Predhodna prijava 
ni potrebna. 

Dr. Katica Pevec Semec, 
članica Upravnega odbora U3ŽO Vrhnika

   •  Skodelica 
  novega 
  znanja

C K V

Svetovalno središče 
Ljubljana
Ljubljanske urbane regije

Brezplačno in zaupno informiranje in svetova-
nje za izobraževanje
odraslih:

– INFORMIRANJE o: možnostih učenja in 
izobraževanja (za poklic, strokovno izpopol-
njevanje ali za prosti čas),  vpisnih pogojih,  
trajanju izobraževanja,  učni pomoči …

– SVETOVANJE pri: odločanju za primerno 
izobraževanje (neformalno, formalno, NPK), 
premagovanju učnih in drugih težav, poveza-
nih z izobraževanjem (motivacija, učni stili, 
tipi, vaje za spomin, koncentracijo, načrto-
vanje učenja, kam in kako …), načrtovanju 

in spremljanju izobraževanja, izvajanju po-
stopkov ugotavljanja in vrednotenja že pri-
dobljenega znanja, spretnosti in kompetenc 
(Učenje učenja, Načrtovanje kariere, digital-
na kompetenca, državljanska k., socialna k. v 
osebnem in delovnem okolju) …

Dejavnost poteka:
– v Cankarjevi knjižnica na Vrhniki/prek spleta 

enkrat na mesec – prva sreda v mesecu: od 
8. do 9. ure skupinsko srečanje in od 9. do 11. 
ure individualna svetovanja in informiranje.

Prijave zbiramo na mateja.vurnik@cdi-univer-
zum.si ali svetovalno.sredisce@cdi 
univerzum.si. Po prijavi vam bomo sporočili 
povezavo do videokonference/informacijo, ali 
bo svetovanje v knjižnici. 
V decembru bo svetovanje v sredo, 
7. 12. 2022.

Ugankarski izziv 
za 
velike brihte

Obleka, ki rada počiva,
čez dan pod blazino se skriva,
ponoči pa zopet leži
in greje nekoga, ki spi. 

Rešitev: ...................................................

Vir: Še sto ugank, Anja Štefan
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Člani NK Dren Vrhnika 
z mlado ekipo, ki 
v povprečju šteje 

vsega dvajset let, tudi 
po jesenskem delu 

tekmovanj v tretji 
državni ligi ostajajo 

visoko na prvenstveni 
lestvici. 

Nogometaši so pod vodstvom 
trenerja Jana Kraglja vsekakor 
eno največjih presenečenj leto-
šnje sezone, še posebno, ker so 
novinci v ligi. 

Do zaključka redakcije so 
zmagali na kar sedmih tekmah 
in doslej zabeležili dva remija in 

dva poraza. Ugnali so marsika-
tero zveneče ime z dolgoletno 
nogometno tradicijo, krasi pa 
jih hiter in napadalen nogomet. 

Najboljši strelec v ekipi Filip 
Škerl je nasprotnikovo mrežo 
zatresel desetkrat v vsega enaj-
stih odigranih tekmah. 

Konec novembra se bo končal 
jesenski del tekmovanja, nakar 
bo sledil dolg zimski premor, ko 
bo čas za treninge in uigravanje 
novih taktičnih prijemov ter pi-
ljenje tehnike igre z žogo. Sezo-
na se bo nadaljevala v začetku 
marca 2023, ko bodo na vrhni-
škem igrišču gostili tekmece z 
Gorenjske in se bodo pomerili 
z ekipo Sava Kranj. Vsekakor 
ste vabljeni na ligaške tekme, 
da pridete in podprete vrhniške 
nogometaše. 

Ob spodbudi s tribun je fan-
tom vsekakor lažje, saj v nogo-
metu velja pravilo, da je lahko 
publika vredna toliko, kot bi 
imeli v polju še enega igralca 

več. Z dobrimi rezultati se lahko 
pohvalijo tudi druge selekcije; 
najmlajši so uspešno sodelovali 
na turnirjih, medtem ko so sta-
rejši v zaključnem delu tekmo-
vanja jesenskega dela.

Na igralnem dnevu več kot sto 
otrok

V četrtek, 20. in 27. oktobra, 
je na Vrhniki na umetni tra-
vi potekal igralni dan za vse 
osnovnošolske otroke do pete-
ga razreda. Na igrišču se je od 
17.30 do 19.00 družilo in uživa-
lo v nogometu okoli sto otrok. 
Prisotnih je bilo tudi dvanajst 
trenerjev, ki so poskrbeli, da je 
vadba potekala čim prijetneje 

in zanimivo za vse udeležence. 
V NK Dren - Vrhnika poudarja-
jo, da sta pri teh letih na prvem 
mestu druženje in zabava, saj se 
tako otroci skozi igro privajajo 
na prvine nogometne igre, ob-
vladovanja žoge in sodelovanja 
v ekipnem športu.

Namen tradicionalnih igral-
nih dnevov je, da bi otrokom 
različnih starosti približali no-
gomet na njim najprimernejši 
način. Če se otrok zabava in 
uživa v druženju in igri, je lah-
ko prav nogomet odlična popol-
danska športna aktivnost. 

Peter Kavčič, 
foto: Peter Kavčič, 

Že prve pripravljalne 
tekme so dale slutiti, 

da smo na Vrhniki 
sestavili res močno in 

kakovostno člansko 
ekipo. 

Edini poraz letos beležimo 
proti drugoligašu iz Sežane, in 
še to v pokalnem tekmovanju, 
ki je za našo ekipo povsem 
drugotnega pomena. Zato pa v 
ligaškem tekmovanju nizamo 

zmage kot po tekočem traku 
in smo trenutno pri zaporedni 
številki pet. Tak rezultat nas 
ohranja na prvem mestu za-
hodne skupine že od samega 
začetka letošnjega prvenstva. 
Preostale ekipe so uspele zbrati 
največ po tri zmage, imamo pa 
tudi najboljšo razliko v koših 
zahodnega dela (+113). Rezultat 
ima še toliko večjo vrednost, 
ker smo kar nekaj tekem odi-
grali brez katerega od članov 
prve peterke. Slednje je v prid 

igralskem napredku domačih 
košarkarjev, ki ob menjavah 
enakovredno vstopajo v igro. 
Še več, imamo tudi najboljšega 
strelca celotne 3. SKL, to je naš 
Rok Savić! Rok je športno pot 
začel kot nogometni vratar in 
je relativno pozno prestopil v 
košarkarske vode. Kljub zao-
stanku v tehničnih prvinah je 
hitro dosegel vrstnike, zavoljo 
odličnih atletskih sposobno-
sti pa je bil tudi zmagovalec v 
zabijanju na tekmi vseh zvezd 
(All Stars), ki smo jo l. 2015 z 
odliko izpeljali na Vrhniki. V 
ekipi vlada odlično vzdušje, 
kar se odraža tudi na tekmah, 
kjer celotna klop vzpodbuja 
igralce, ki so trenutno na igri-
šču. Čim glasnejšega navijanja 
pa si želimo tudi od domače 
publike, ki fante še dodatno 
motivira in nas vodi h konč-
nemu cilju letošnje sezone. To 
je preboj v 2. SKL! Upamo, da 
vam ponujamo dovolj razlogov, 
da pridete na vse tekme naših 
selekcij in navijate za nas!

Andrej Smrekar, 
KK Ipros Vrhnika

Rok Savić, prvi strelec 3. SKL

Prva ekipa NK Dren Vrhnika uspešno sklenila prvi del prvenstva

Vrhničani zmagujemo!
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Po zelo vročem poletju 
in še vedno sončni 
jeseni počasi prihaja 
zima. 

To je čas, ki ga vsi smučarji 
nestrpno pričakujemo vse leto. 
Takrat Smučarsko društvo 
Vrhnika s svojimi aktivnostmi 
zopet zaživi tudi na belih str-
minah. A med poletjem nismo 
počivali. Na začetku septembra 
sta naši članici Anja in Tinkara 
skupaj z OŠ Ivana Cankarja in 
OŠ Antona Martina Slomška 
sodelovali na Mini olimpijadi. 
Otroci so na Mini olimpijadi 
bolje spoznali društva in se 
preizkusili v različnih aktiv-
nostih.

Dokler strmine ne bodo bele, 
vabimo vse navdušene, da se 
nam pridružite ob četrtkih od 
17.30 do 18.30 v športni dvorani 
Partizan, kjer z našimi mlajši-
mi člani nabiramo kondicijo za 
zimsko smuko. V Smučarskem 
društvu Vrhnika imamo veliko 
načrtov za prihajajoči decem-
ber. Najprej bomo organizirali 
tradicionalni Smučarski sejem, 
ki bo v petek, 2. 12. 2022, od 
14.00 do 19.00 in v soboto, 3. 12. 
20022, od 8.00 do 17.00. Tako 
kot lani bo tudi letos potekal 
v športnem parku na Vrhniki, 
kjer je dovolj prostora, da na-
šim obiskovalcem ponudimo 
pestro izbiro smučarske opre-
me. Kmalu po sejmu bo prvi 
smučarski izlet v Avstrijo. Za 

prvi izlet se bomo v soboto, 17. 
12. 2022, že kar tradicionalno 
odpeljali proti Nassfeldu. V na-
daljevanju smučarske sezone 
pa načrtujemo še naslednjih 
pet izletov, prav tako v Avstrijo. 
Za osnovnošolske otroke bomo 
konec decembra, med novole-
tnimi počitnicami, od pone-

deljka, 26. 12., do srede, 28. 12. 
2022, organizirali smučarski 
tečaj na smučišču Krvavec. K 
prijavi vabimo vse otroke: od 
začetnikov do tistih z več zna-
nja.

Takoj ko bodo snežne razme-
re dopuščale, bomo za učitelje 
smučanja v decembru organi-

zirali tudi seminar za pridobi-
tev oziroma podaljšanje licence 
za tekočo sezono. Prav tako bo 
med sezono organiziran kadro-
vski tečaj za pridobitev naziva 
učitelj smučanja. Vabljeni vsi, 
ki bi želeli postati učitelji smu-
čanja.

Po treh letih nepričakovanih 

razmer smo pripravljeni na vse. 
A kljub temu upamo, da nam 
bodo letos epidemiološke in 
vremenske razmere naklonjene 
in bomo lahko skupaj aktivno 
uživali v zimskih radostih. Ve-
selimo se druženja, tudi z novi-
mi člani. Vabljeni.

Tinkara Kužnik

Oktober je našim 
dekletom naložil 

kar precej dela. 
Uspešno smo začele 
tekmovalno sezono 

in izkoristile deževne 
vikende za nabiraje 

novega znanja na 
temo artistike.

V soboto, 22. 10. 2022, je v 
gimnastičnem centru Ljublja-
na potekalo tekmovanje Pokal 
Slovenije za individualne sesta-
ve. Gimnastično društvo Vrh-
nika so v ekipi predstavljale tri 
predstavnice. Tako so Maša s 
kolebnico, Klara s kiji ter Živa 
z žogo v letošnji novi sezoni 
prebile tekmovalni led in se 
uvrstile na skupno enajsto me-
sto. Tekmovanje je potekalo na 
ekipni ravni, kar pomeni, da je 
končna uvrstitev posameznice 
temeljila na seštevku ocen treh 
sestav. Ob koncu tekmovanja 
so si imele čast ogledati kar dva 
nastopa in sprejem Ekaterine 
Vedeneeve po vrnitvi s svetov-
nega prvenstva, s katerega se je 
vrnila z medaljo. 

Deževne nedeljo so kot nalašč 
za nova znanja. Tokrat smo kar 
dve zaporedni nedelji izkoristili 
in se udeležili skupinskega tre-
ninga za tekmovalke druge sku-
pine. 16. 10. 2022 sta se tako v 
telovadnici Gimnastičnega cen-
tra Ljubljana najprej preizkusili 
članici Živa in Eva. 23. 11. 2022 
pa so v kategoriji mladink GD 
Vrhnika zastopale Kajta, Ela, 
Ana, Iza, Maša in Klara. Pro-
gram delavnice je bil sestavljen 
iz praktičnega in teoretičnega 
dela na temo artistika, povezava 
gib - glasba in izraznost. Delav-
nic so se udeležile ekipe klubov 
vse Slovenije. Plesno-koreograf-
ski del je vodil uspešen plesa-
lec, nosilec mnogih nagrad na 
svetovnih tekmovanjih, Matic 
Bizjak. V preteklosti je uspe-

šno sodeloval s klubi ritmične 
gimnastike in z reprezentanco 
skupinske sestave v letih 2016–
2019. Dekleta so dejala, da je 
bilo zelo poučno, predvsem pa 
zabavno. 

V novembru nas čakajo ak-
tivne krompirjeve počitnice, na 
katerih bomo treninge nameni-
le predvsem pripravi na prihaja-
joča tekmovanja. 

Nina Žižmond (GD Vrhnika)

17h  PREDSTAVA

PREDSTAVA ZA OTROKE
15h - 17h PLEZANJE

PLEZALNI CENTER VERD

VSTOPNINA = 6 EUR

Tekmovalno sezono domače ritmičarke 
začele na Pokalu Slovenije

Začetek nove smučarske sezone
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Izjemni slovenski 
voznik relija Boštjan 

Avbelj je z odliko 
sklenil letošnjo 

sezono in postal 
prvak mednarodnega 

italijanskega prvenstva 
IRC v reliju. 

Tako je postavil nov izjemen 
mejnik v slovenskem avto-moto 
športu. Zagotovo je prvi dirkač, 
ki je v tej sezoni uspešno vodil 
kar dve športni zgodbi. Kot vod-
ja ekipe BA Motorsport, kjer je 
s svojim znanjem in izkušnjami 
pomagal mladim in dirk želj-
nim voznikom, in seveda z na-
slovom prvaka v mednarodnem 
prvenstvun v reliju v Italiji!

Na reliju Bassano, kjer je sla-
vil že pred enim letom, je tudi 
tokrat zadnji konec tedna v ok-
tobru dokazal, kako je dozorel 
v vrhunskega dirkača. Z drugo 
zmago je v izjemni sezoni s so-
voznikom Damijanom Andrej-
ko v mestecu Bassano del Gra-
ppa na severu Italije prejel pokal 
iz rok dvakratnega svetovnega 
prvaka Mikija Biasiona.

A pot do uspeha tako kot v 
katerem koli drugem športu ni 
bila lahka. Mladi Vrhničan se 
je najprej kalil v motokrosu in 
stopal po stopinjah očeta, nek-
daj najboljšega jugoslovanskega 
motokrosista, šele pred nekaj 
leti pa je sedel za volan v po-
kalnem prvenstvu Twingo Cup, 
kjer je opozoril nase z izjemnim 
občutkom za nastavitve dirkal-
nika in natančno linijo na dir-
kališčih. Vseskozi pa ga je vleklo 
v reli, a zanj še ni bil pravi čas. 
Najprej je moral presenetiti v 
mednarodnem pokalu Renault 
Clio (2018), ki ga vozijo na dir-
kališčih po vsej Evropi.

Avbelj je prvič sedel na štartu 
relija. Bilo je leta 2019 v Velenju, 
kjer je imel štartno številko 22 
in ob sebi prvič tudi sovoznika 
Damijana Andrejko. Toda naj-
hitrejši čas že na prvi hitrostni 
preizkušnji in suverena zmaga 
sta ob izjemno atraktivni vožnji, 
s katero je takoj ogrel srca navi-
jačev ob cesti, potrdila izjemen 
Avbljev potencial. Na sloven-
sko sceno je dokončno zapeljal 
izvenserijski dirkaški talent.

Čaroben večer v Bassanu del 
Grappi

V soboto, 29. oktobra, zvečer 
je v mestecu Bassano del Gra-
ppa sklenil prvi krog svoje rela-
tivno kratke, a že zelo uspešne 
kariere. Drugo leto je Avbelj 
član italijanske ekipe Munaret-
to MS, za katero vozi v vse bolj 
zanimivem italijanskem prven-
stvu IRC. To ponuja denarne 
nagrade, zato se sodelujoča 
moštva potrudijo in privabijo 
kakovostne voznike.

Letos sta bila Avbljeva glav-
na tekmeca zelo izkušena Luca 
Rossetti in Andrea Nucita (oba 

škoda fabia rally2), na posame-
znih dirkah pa sta se jima pri-
družila še zvezdnika s svetov-
nega prvenstva Mads Ostberg 
in Nikolaj Grjazin. Toda Avbelj 
je z drugo zmago v konkuren-
ci IRC spet ugnal tako Rosset-
tija kot Nucito in na najboljši 
mogoč način ubranil vodilno 
mesto v skupnem seštevku tega 
prvenstva. Priznal je, da je bilo 
tokrat dirkati zanj psihično 
izredno naporno, saj je moral 
voziti hitro, a si nikakor ni smel 
privoščiti napake. Za mladim 
Grjazinom, ki se sicer lahko 
pohvali z naslovom svetovnega 
junior prvaka, je po 90 kilome-
trih specialnih hitrostnih preiz-
kušenj zaostal le za 26 sekund. 

»Sanjski dan zame. Že pred 
štartom sem želel napasti na 
vso moč in se nisem zanašal na 
prednost v skupnem seštevku. 
Vseeno pa je bilo treba voziti 
tudi z glavo in s pravim ritmom. 
Reli je bil zelo lep in zahteven, 
s svojim današnjim dirkanjem 
pa sem zelo zadovoljen. Naslov 
prvaka pomeni veliko, saj sem 
ga dosegel proti dvema veliko 
bolj izkušenima tekmecema,« 
je v cilju povedal Avbelj, ki si-
cer lanske zmage v Bassanu ni 
ponovil. Objektivno hitrejši 
je bil Grjazin, ki pa ni vozil za 
točke IRC in je zato tudi lahko 
vozil veliko bolj sproščeno od 
Avblja, Nucite in Rossettija, ki 
so vsi lahko računali na naslov 
ob napaki enega ali drugega iz 
omenjene druščine. Slovenski 
dirkač je tako poleg hitrosti po-
kazal tudi veliko mero zrelosti.

Avblju in Andrejki se je v le-
tošnji izjemni sezoni povrnilo 
marsikaj zaradi veliko smole 
v lanski sezoni. Prejšnji konec 
tedna sta se zavihtela tudi na 
zmagovalni oder relija Como za 
italijansko asfaltno prvenstvo.

Avbelj je že lani kot prvi tu-
jec dobil italijansko reli klasiko 
v Piancavallu in šele kot drugi 
tujec (po Poljaku Robertu Ku-
bici) tudi reli v Bassanu. Toda 
nekaj zamujenih priložnosti s 
prebitimi pnevmatikami, napa-
ko moštva pri količini goriva in 
tragično nesrečo, ki je v trenut-
ku Avbljevega vodstva predča-
sno končala reli, so preprečile 
končni uspeh.

Zdaj ima precej redek, a iz-
jemno atraktiven slog vožnje, 
ki navdušuje navijače ob cesti. 
Letos je bil zato v drugem letu 
sodelovanja z Munarettom re-
zultatski pritisk mnogo večji, a 
mu je bil mladi dirkač iz Sinje 
Gorice pri Vrhniki suvereno 
kos. Vse štiri relije v prvenstvu 
IRC je odpeljal z odliko in de-
jansko mu je žal le izgubljene 
zmage na prvem reliju sezone, 
ko ga je Nucita ugnal za komaj 
2,8 sekunde.

Italijanski privrženci relija so 
slovensko posadko zelo toplo 
sprejeli. Avbelj je v prvenstvo 
prinesel svežino, ob tem pa tudi 
izjemno atraktiven slog vožnje, 

ki ga je v preteklosti pokazal že 
v Sloveniji, kjer je leta 2019 poleg 
zmage v Velenju odlično dirkal 
tudi v Novi Gorici in bil tam 
najhitrejši med Slovenci. Takrat 

še manj znanemu Avblju je roko 
spontano stisnil tudi zmagova-
lec Grjazin.

Razlika med njima je seveda 
velika. Medtem ko Rus izjemno 

veliko testira in tudi dirka, v 
tekmovalnem avtomobilu je za 
tekmovanja ali teste praktično 
vsak konec tedna, so Avblju 
tekmovalni kilometri odmerje-

ni veliko bolj skopo.
Letos je odpeljal pet relijev 

v skupni dolžini slabih 490 ki-
lometrov. Grjazin ima letos za 
seboj že 17 relijev, od tega kar 
devet za svetovno prvenstvo. 
Avbelj je v celotni karieri od-
peljal šele 19 relijev, torej le dva 
več, kot jih ima Grjazin samo 
letos.

Tudi v Sloveniji se skrivajo vo-
zniki s potencialom najvišjega 
svetovnega formata.

Avbljevi uspehi so najboljši 
dokaz, da je mogoče tudi v Slo-
veniji najti voznike za najvišjo 
mednarodno raven relija.

Zanimivo bo, kakšen bi bil 
lahko Avbljev tekmovalni pro-
gram v prihodnji sezoni, vseka-
kor ga vleče v mednarodno oko-
lje, kjer lahko s svojim talentom 
še napreduje. Morda je to prilo-
žnost tudi za kakšno uspešno 
slovensko podjetje, da se mu 
na tej poti pridruži in prek dirk 
promovira v tujini in doma?

Peter Kavčič, 
foto: Uroš Modlic

Avbelj osvojil 
prvenstvo IRC 
v reliju
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Triglavke smo še vedno 
Jakobove romarke

Iz meglenega jutra na Vrhniki se je rodil pre-
krasen dan. Prevoz do Razdrtega, kjer smo kon-

čale prejšnjo etapo, je minil v veselem klepetu. 
Tokratno romanje je popestril Irmin rojstni dan. 
Še preden je razrezala ocvirkovko, je dobila lento 
s posvetilom, ki jo je nosila ves dan. Lepo ji je pri-
stajala tudi kronica.

Irma, čestitamo ti od srca za vse prehojene poti 
in ti želimo, da jih bo še in še!

V dobrem razpoloženju in že obsijane s son-
cem smo začele tokratno romanje. Med pašniki 
sta nas školjka in puščica vodili po široki maka-
damski cesti, ki poteka vzporedno z novo avto-
cesto. Zaradi burje, ki tu rada zapiha z Nanosa, 
domačini temu predelu rečejo tudi vetrno polje. 
Tokrat burje ni bilo, ves čas pa smo lahko opazo-

vale pobočje Nanosa. Po dobrih dveh urah hoje 
smo se v Podnanosu srečale z našo spremljevalno 
ekipo. Mislim, da sta bila Uroš in Jože tudi vesela 
srečanja. Oskrbele smo se z novo zalogo pijače 
in odložile nekaj oblačil, nekaj malega pojedle in 
spile kavico.

Prijetna makadamska pot nas je pripeljala v 
Podrago. V župnijskem zidu je vgrajena kapeli-
ca svetega Jakoba z zelo lepo mozaično podobo 
zavetnika popotnikov in romarjev. Tod so naše 
knjižice dobile prvi žig tokratnega romanja.

Zanimiva vasica je na koncu prešla v brajde z 
vinsko trto. Malo smo postale, potem pa se s po-
gumno spoprijele z vzpenjajočo se gozdno potjo, 
ki nas je v dveh urah pripeljala na Vrhe, kjer po 
slemenu poteka meja med Vipavsko dolino in 
slovenskim Krasom. Kmalu smo zagledale zvo-
nik cerkve svetega Jakoba v Štjaku, malo kasneje 
pa še Uroša in Jožeta, ki sta grela ričet. Omamno 
je dišal, pa tudi zelo okusen je bil. Mateja, še boš 
lahko kuhala. Upam, da ji je ta pohvala dala po-
gum za naprej.

Težko je bilo znova začeti, prehoditi je bilo treba 
še dobrih enajst kilometrov. Najprej nas je čakal 
spust v dolino Raše, nato vzpon do Avbra, naza-
dnje pa še skoraj po ravnem do Tomaja.

Spust, lepo je slišati, noge pa ga niso sprejele z 
navdušenjem. V copatih kar ni bilo več prostora 
za vse prste, nekako pa je šlo. »Bo pa na vzponu 
lažje,« smo si prigovarjale. Ko smo začele v strmi-
no, so se oglasile pa druge težavice, pa ne hude. 
Kmalu smo se razveselile ob pogledu na cerkev v 
Avbru, pa še naš kombi je bil tam. Zelo so teknili 
carjeviči, ki jih je nabrala Mari. Hvala lepa.

Za zaključek tokratnega romanja nas je za eno 
uro sprejela kraška gmajna, ki sega vse do Koso-
velovega Tomaja. Vem, da bi nam rad prisluhnil, 
če bi mu pripovedovale o poljih, vinogradih, pa-
šnikih, brinju in o vsem kamenju, ki smo ga videle.

Hvala za prijeten dan vsem organizatorjem!
Triglavke

Slemenova špica, 8. 10. 
2022

Veseli Triglavci smo jo tokrat mahnili proti 
prelazu Vršič, do Erjavčeve koče, od koder se je 
začel naš pohod na Slemenovo špico (1911 m). 
S parkirišča pod kočo smo prečili glavno cesto, 
nato pa smo se začeli vzpenjati po pešpoti v smeri 
špice, Male Mojstrovke in Doma v Tamarju. Do-
bro uhojena kamnita pot nam je ponujala pogled 
na Špikovo skupino, Škrlatico, Prisojnik in Vršič. 
Kmalu smo prišli do razpotja, kjer se priključi pot 
z Vršiča, mi pa smo krenili desno do razgledišča 
– prevala Vratca (1799 m), od koder smo imeli v 
lepem sončnem vremenu čudovit pogled na oko-
liške gore, pogled v dolino pa je segal do planiške 
skakalnice. Nadaljevali smo po položnejši poti, 
ob desni strani pobočja pod Robičjem, nato nad 
dolino Male Pišnice, vse do pobočja Slemenove 
špice. Sledil je kratek vzpon, nato pa se je pred 
nami odprl pogled proti markantnemu Jalovcu, 
kralju slovenskih gora. Še nekaj korakov nas je 
ločilo do samega vrha z vpisno skrinjico. Sledil je 
zaslužen počitek, nato pa malica iz nahrbtnika in 
obvezno poziranje pred objektivom. Po isti poti 
smo se vrnili v dolino. Med potjo navzdol nas je 
presenetil naš voznik Miro, ki je malce za nami 
osvojil vrh. Na kratko smo se ustavili in strnili 
občutke še v Erjavčevi koči. Dušan, ki je prazno-
val rojstni dan, nas je presenetil in razveselil s 
sladkimi dobrotami. Ob minulem prazniku smo 
mu voščili vse najboljše, z njim nazdravili in mu 
zaželeli še več druženja z nami. Visoke oktobrske 
temperature, zlato rumeni in rdeče rjavi macesni 
ob poti ter obisk razglednega in prepadnega vrha 
je pustilo lep vtis. Večina od nas je Slemenovo špi-
co obiskala prvič, prepričani pa smo, da obisk za 
marsikoga ni bil zadnji. Za idejo, organizacijo in 
vodenje se zahvaljujemo Branki in Srečku, Miru 
pa hvala, ker nas vedno varno pripelje do doma. 

Besedilo in fotografija: 
Branka Gutnik, 
Veseli Triglavci
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Storitve 

Pomagam družinam in starejšim 
osebam pri hišnih opravilih. Tel.: 070 
219 044.

Lesene voščilnice različnih pra-
zničnih motivov. Ročno izdelane. Več 
informacij in naročilo na tel. št.: 040 
235 455 (Robert).

Izdelava betonskih visokih gred 
po meri, možne različne barve in 
dimenzije. Primer dimenzije 195 
cmx100 cmx84cm: cena 270€, di-
menzija 285 cmx140 cmx84 cm: cena 
340€. Več info: 041 369 170, Aljoša.

Trajno vam odpravim depresijo, 
razne strahove, tesnobo, izgorelost, 
ljubosumje, anksioznost, nespečnost, 
stres, panične napade ... s terapijo EFT. 
Mojca NENDL, 051-780-724, www.
eft.si, mojca@eft.si.

Globinsko čiščenje sedežne gar-
niture, cena 50 €. Tel.: 031 648 877, 
Nina.

Nepremičnine, gradnja

Star les – ostrešje hleva – prodam. 
Tel:  041 612 847.

Delavnica – obnovljena kovačnica, 
130 m2 delovne površine, 100 m2 skla-
dišča nad delavnico, adaptirana leta 
2000, vsa infrastruktura. Delavnica je 
ob glavni cesti Dobrova–Horjul v vasi 
Zaklanec, parcela 230 m2. Stavba je 
vpisana kot stanovanjski objekt, pro-
dam za 180 tisoč evrov (po dogovoru). 
Janez: Tel: 031 819 330.

Prodam špirovce, različnih dolžin, 
12 x 14 cm. Telefon: 031 285 622.

Prodam ALU okna, mere : 6x L = 
1/70, H = 1330; 1x L = 960 H = 1100; 
1x L = 940 H = 1090; 1x L = 950 H 
= 840; 1x L = 580 H = 860. Cena po 
dogovoru. Tel.: 031 620 856.

Prodam peč za centralno ogre-
vanje Buderus, 11 kw rabljena, z 
gorilcem, in bojler, 300 L, s toplotno 
črpalko. Tel.: 041 613 944. 

Brezplačno oddam sobo s 
souporabo preostalega, samski ženski 
50+, s stalno zaposlitvijo in svojim 
prevozom. Več na prezidentmeister@
gmail.com

Poštni nabiralnik, bele barve, 
znamke Rottner tresor, nov, original 
embalaža, nepoškodovan, 36,6 x 11,5 
x 39 cm, nerjaveče jeklo, teža 2,8 kg, 
zaklepa s cilindrično ključavnico - dva 
ključa, zelo ugodno prodam. 051 258 
004

Kmetijstvo

Visoke grede – Jeseni je pravi čas, da 
pripravite visoko gredo za naslednjo 
sezono. S trajnimi visokimi gredami 
po meri bo to opravilo lažje. Grede 
so narejene iz vibriranega armirane-
ga betona, ki je ojačan s steklenimi 
vlakni. Primer velikosti  195 cm X 100 

cm X 84 cm – cena 320 €, velikost 
275 cm X 140 cm X 84 cm  – cena 
390 € v sivi ali beli barvi. Mogoče so 
tudi druge barve, velikosti in oblike 
(L, U). Temelji niso potrebni. Več info: 
Aljoša, 041 369 170.

Ugodno prodam grozdje, namizno 
ali za sok, vinski kis. 041 631 556

Prodam traktorsko brano, ježevko. 
Telefon: 031 558 643.

Drva – kostanjeva, hrastova, 
smrekova, mešana – prodam. 
Zanesljivo so suha. Naprodaj tudi 
smrekovi krajniki in žamanje za 
spodkuriti. Vse razrezano. Tudi 
manjše količine. Lokacija: Log pri 
Brezovici. Tel. 041 / 575 430.

Suha bukova drva prodam. Tudi 
nažagam in dostavim jih lahko. Tel. 
041 388 442.

Cvetlični in gozdni med iz 
Podlipske doline. Dostavimo tudi na 
dom. Tel. 041 328 799. 

Prodam suha bukova drva. Možen 
razrez in dostava. Telefon 031 584 801

Prodam traktor Massey Ferguson 
35, s kabino, povsem obnovljen. 
Telefon: 041 577 470.

Ostalo

Kupim manjši, dobro ohranjen motor 
– 25 km/h. Ponudbe na: 041 87 87 39

Prodam šivalni stroj Toyota, 
ohranjen. Tel.: 040 835 060.

Kupim kotel za žganjekuho, 100 l, 
prekucni. 031 852 871.

Prodam smrekove deske in plohe. 
Telefon: 031 285 622.
Prodajam snežno frezo, malo rabljeno, 
zaradi moževe bolezni in smrti.  
Znamka je OPTIMA MR 76, ima 
montirane tudi verige na kolesih. Tel.: 
041 686 231.

Prodam električni invalidski 
voziček – juvo b4, širši model, letnik 
marec 2019, zelo malo rabljen.  Cena 
2500 evrov oz. po dogovoru. Tel. 01 
7565286, 051 359 455.

Prodam razne stole, mize. Telefon: 
041 583 629.

Starinsko omaro, kuhinjsko kre-
denco, mizarsko mizo, skrinjo, mizo, 
stole, klop ... kupim 041 623 165.

Prodam sušilni stroj za perilo, 
malo rabljen. Telefon: 040 714 119.
od 1,5 m2 do 3 m2. Tel.: 071 259 440.

Hladilni pult, večje korito večje in 
večji hladilnik  prodam. Tel.: 041 670 
726.

Prodam krzneno jakno, kanadski 
bizam, elegantno, zelo lepo ohranjeno, 
toplo, št.42–44. Info 041 828455.

Žensko slovensko narodno nošo 
(gorenjsko) prodam. Tel.: 041 629 862.

Prodam ostanke volne, po en evro 
za klobčič. Tel.: 040 784 718. 

Kotel za žganjekuho - kompleten 
- prodam,  cena ugodna, tel.  041 
612-847.

Prodam dnevno sveža prepeličja 
jajčka. Naročilo: 041 645 558

Zelo ugodno prodam tridelni aparat 
za magnetno terapijo (z navodili) in 
sobni trenažer Orbitrek (zelo ohran-
jen). Tel.: 051 353 057.

Steklenice, pletene, 15 l, 10 kosov, 
za žganje ali vino, cena 15 evrov, pro-
dam. Tel.071 259 440.
 
Trobenta Dignatone, starejša, v 
kovčku, brezhibna, od gorenjskega 
trobentača, prodam. Tel.071 259 440.

Ustrojene kože, rdeče-bele barve, 4 
kose, velikost od 1,5 do 3 kvadratne 
metre, prodam. Tel. 071 259 440. 

Tri nove mize, 2 m x 1 m, alu-
minijasto ogrodje, montažne noge, 
vodoodporna plošča, in šest novih 
kovinskih stolov z blazinami – pro-
dam. 071 259 440.
 
Moško obleko, novo, sive barve, 
prodam. Ženski lovski plašč,  št. 42, 
pet moških novih hlač (pas 105 cm), 
prodam. Prodam tudi zbirko lovskih 
knjig (priročniki). Telefon: 070 670 
933.

Slika Marije z Jezusom in stenski 
križ. Ročno izdelano v tehniki intarzi-
je v lesu. Tel. 040 235 455.

Cirkular s poravnalko znamke MIO 
STANDARD prodam.
Cena 150 eur. 041 779 197.

Lestenec, muransko steklo, s pozlače-
no obrobo. Prodam tudi ogledalo, 97 
x 97 cm. 01 3641 288

Prodam bojler za kmečko peč. Tele-
fon: 031 558 643.

Odkupim velike gramofonske 
plošče džez in rok glasbe. Tel.: 064 185 
331.

Moške čevlje, nove, št. 42, zelo ugo-
dno prodam. Prvi par so  rjavi mehki 
usnjeni udobni mokasini – italijanski 
Il Casato. Drugi par so  elegantne bele 
superge s črno obrobo iz naravnega 
usnja, model Leo, modne znamke 
Kazar.Tel. 051 258 004.

Prodam harmoniko v kovčku, 
96-basno, skoraj nerabljeno, cena po 
dogovoru. Kupljena v Melodija Men-
geš. Telefon: 040 856 975.

Štedilnik na trda goriva (drva), 
Kipperbush, temno rjave barve, 54 š x 
43 g, nerabljen, samo testiran. Telefon: 
040 856 975.

Prodam invalidski voziček. Tel. 
041 749 263.

Prodam dve dobro ohranjeni 
češnjevi starinski omari. Cena po 
dogovoru. Več informacij na tel.: 041-
309-026.

Prodam ženski lovski plašč 
(loden), št. 42, telefon: 070 670 933. 

Razne lupe, z lučko ali brez, s 
6- do 30-kratno povečavo, prodam. 
Prodam tudi stereo lupo za 30-kratno 

povečavo. Prodam zaradi upokojitve. 
Tel. 041 445033

Prodam lupinico z izofiksom 
za dojenčka /modro-črno/, stajico 
– okroglo z ograjo - mrežo in trip 
trap stolček, svetlo rjav. Cena za 
posamezne elemente po dogovoru. 
Tel. 031/350-076.

Zimske gume, Bridgestone LM 00,5 
Blizzak, velikosti: 215/ 60R17 96H, 
skoraj nove z garancijo. Letnik 2021, 
zelo malo vožene. Cena po dogovoru. 
Te.: 031392706,  Verd, Vrhnika.

Otroški skiro iz aluminija (do 60 kg), 
stabilen, lahek, balanca se prilagaja 
višini otroka, strehici za kolesa, 
zadnjo zavoro, ter zložljivo nogico za 
prosostoječo postavitev skiroja. Zelo 
ohranjen in zelo ugodno! 051 258 004

Superge elegantne, nove, črno bele, 
ugledne znamke KAZAR - LEO, št. 
42, naravno usnje, zelo udobne, za več 
kot pol ceneje. 051 258 004

Poslovno/študentsko torbo 
Roncato črne barve, dimenz. 43 x 31 
x 7 (raztegne se do 14 cm), 3 večji 
prekati, primerna za računalnik, akte, 
mape...udoben ročaj, naramni pas po 
želji, iz kvalitetnega materiala, nikoli 
rabljena, ugodno prodam. Zraven 
podarim še tipkovnico. 051 258 004

Prodam peč (Veto) za centralno 
ogrevanje za 2000 evrov. Prodam tudi 
cisterno za olje – za 100 evrov. 040 
450 527

Prodam kavč, primeren za spanje, 
kot nov, 210 x 1,10 (širina). Cena: sto 
evrov. Telefon: 041 573 812.

Starine

Odkupujem vse vrste starin: 
mizarske ponke, skrinje, orodja, kipe 
in drugo. Tel.: 051 258 936.

Kupim stare figurice PEZ. 031 
878351.

Lesena kolesa od velike kočije, 
premera 1,3 metra – za okras ali 
lestenec. Prodam. Telefon: 071 259 
440.

»Inštrukcije«

Inštrukcije kemije, telefon: 031 352 
124. Zelo uspešno, z dvajsetletnimi 
izkušnjami, inštruiram kemijo za 
gimnazije, druge SŠ, osnovno šolo in 
pripravljam za maturo. ATOKEM. 

Zlatko Šorn.  s. p., e-pošta: zlatko.
sorn@siol.net

Nudim učno pomoč šoloobve-
znim otrokom. Po izobrazbi sem 
pedagoginja in imam veliko izkušenj 
ter zagotavljam odlične rezultate.                    
Več informacij: 051 346 179

Inštruiram matematiko za osnov-
no in srednjo šolo, tudi na vašem 
domu. Informacije na telefonsko šte-
vilko: 031 392-842.

Ima vaš osnovnošolec ali srednješolec 
težave pri matematiki? S svojim 
znanjem in izkušnjami na področju 
pomoči pri učenju matematike lahko 
pomagam, da bodo te težave hitro 
mimo. Pokličite na 041 621 343. Slavi-
ca Peševska.
 
Ponujam inštrukcije za angleščino 
za osnovnošolce, pa tudi za srednjo 
šolo. 040 524 640.

Ponujam inštrukcije za anglešči-
no, slovenščino in matematiko. 
Zagotavljam uspeh. Lepo povabljeni. 
GSM: 041 878 661, Sabina Mivšek, 
Tičnica 24, Vrhnika.

Potrebuje vaš osnovnošolski otrok 
(do 5. razreda) pomoč pri učenju in 
domačih nalogah? Z veseljem sem 
mu pripravljena pomagati. Na voljo 
sem tudi v dopoldanskem času. Katja, 
031/404-809

Inštrukcije in poučevanje špan-
ščine ter angleščine. Tel. 031 751 
561.

Podarim

Podarim ortopedske čevlje, nizke, 
številka 37, s povišico na levem čevlju. 
Čevlji so popolnoma novi, črne barve. 
Tel.: 068 636 587.

Dve moški obleki, skoraj novi, šte-
vilki 54. Podarim. 01 3641 288.

»Ona-on«

53-letni moški s srčno kulturo, 
iskrenimi nameni, želi živeti v dvoje z 
žensko do svojih let. 
Deležen sem bil bolečih izkušenj s 
parnerko, ki nima potomcev. 
Imam vse pogoje za dobro partner-
stvo in potrudil se bom, da nama bo 
vsestransko lepo. 041 230 134

041/706-359

Sečnja in spravilo lesa
Čiščenje zaraščenih površin
ODKUP LESA NA PANJU – PLAČILO TAKOJ

Prodaja drv

MM GOZDARSTVO, d.o.o. 

Velika Ligojna 74, 1360 Vrhnika mm.gozdarstvo@gmail.com www.gozdarske-storitve.si
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031/244 495 041/688 211
instalacije.bizjan@gmail .com

centralno ogrevanje · vodovodne
inštalaci je · adaptaci je · pl inske

inštalaci je · toplotne črpalke · kotl i na
drva, pelete, sekance · rekuperaci ja

IŠČEMO NOVEGA SODELAVCA. 

Delo poteka na terenu od ponedeljka do petka. Možnost zaposlitve za 
nedoločen čas. Delovne izkušnje zaželjene, a ne nujne. 
Inf.: 031 244 495.

    �esnic� 

22

 �erin�
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NOVO!
Mesnica
Čerina 
v pokriti 
vrhniški tržnici

Vsak dan vam nudimo kakovostno 
slovensko sveže meso, “hišne” izdelke 
in suhe mesnine. Naše vodilo so 
kvaliteta produktov, skrb za urejeno 
delovno okolje ter zadovoljstvo ljudi.
Vljudno vabljeni!

 @mesnicacerina

mesnicacerinamesnicacerina

Podjetnikom je že 
dolgo jasno, da v 

teh nepredvidljivih 
časih, ni več 

vprašanje ali 
načrtovati finančno 
prihodnost, temveč 

kako?

Vprašanje je, na kašen način 
to storiti, da podjetje, v času kri-
ze, ne bo samo preživelo, am-
pak tudi uspelo. Strokovnjaki 
so že ob koncu recesije l. 2009, 
ki jo je povzročila nepremič-
ninska kriza, opozarjali na po-
men priprave na novo recesijo. 
Razmislimo torej o tem, kako 
je naše podjetje v pretekli krizi 
poslovalo in kaj bi lahko naredi-
li bolje? 

Glede na analizo poslovanja 
naših strank lahko zatrdimo, 
da podjetniki običajno izbirajo 
med tremi možnostmi. Neka-
teri ne storijo ničesar in čakajo, 
da jim bo pomagala država in se 

bodo razmere sčasoma umirile. 
Verjemite, to je najslabša mo-
žnost. Večina podjetnikov zate-
guje pasove in klesti stroške. A 
tu se lahko ujamemo v past. Ni-
žanje stroškov pri plačah lahko 
pomeni, da nas bo dober kader 
zapustil. Nižanje stroškov pri 
surovinah pa lahko pomeni sla-
bo kakovost in za nas nekonku-
renčen položaj na trgu. Zadnja 
možnost, o kateri razmišljajo le 
redki, so novi pristopi na trgu 
in nove priložnostih, ki jih trg 
ponuja. 

Izkušnje, ki smo jih pridobili 
v času recesije l. 2009, so po-
kazale, da sta analiza poslova-
nja in natančen finančni načrt 
predstavljala zmagovito kom-
binacijo za uspeh. Vendar ko-
pirati rešitve preteklih kriz eno-
stavno ni možno. Strokovnjaki 
različnih strok tokrat govorijo, 
da bo ta kriza žal trajala veliko 
dlje, soočamo pa se tudi s po-
manjkanjem surovin. Kaj sto-
riti? Najprej dobro razmislite o 

prihodnosti poslovanja. Večina 
ljudi razmišlja o prihodnosti od 
sedanjosti naprej, to pa omejuje 
našo ustvarjalnost in zavira našo 
sposobnost, da bi dosegli tisto, 
kar je bilo prej nepredstavljivo.  

Ponujamo vam alternativo. 
Razmišljate pet do deset let 
vnaprej in nato ta film zavrtite 
nazaj. Zamislite si 5. leto in nato 
ugotovite, kaj se mora zgoditi v 
4., 3. in tako naprej, tako da bo 
vaša vizija postala resničnost. 

Na ta način se boste osvo-
bodili omejitev tega, kaj je zdaj 
mogoče in kaj ne. 

Vaši viziji in strategiji po-
slovanja dodajte le še finančni 
načrt, ki je v teh turbulentnih 
časih pomemben bolj kot kdaj 
koli prej. (gt)

PREGLED ANALIZE POSLOVANJA

IZDELAVA FINANČNEGA NAČRTA

041 750 956 www.analiza.si info@analiza.si

Kako se uspešno pripraviti na recesijo?
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Interclass cars d.o.o., Gorjupova 1, 1000 Ljubljana
Tel: 01 2000 955,   WWW.INTERCLASSCARS.SI    

Interclass cars d.o.o., Gorjupova 1, 1000 Ljubljana
Tel: 01 2000 955,   WWW.INTERCLASSCARS.SI

Kombinirana poraba goriva WLTP: 5,6 – 6,9 l/100 km. Emisije CO2: 134 – 156 g/km. Uradna vrednost emisijske stopnje: 6d-ISC-FCM. Specifične emisije NOX: 0,009 – 
0,0494 g/km. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno 
prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

D R I V E  TO G E T H E R

I N T E R C L A S S  CA R S  D. O. O.
G O R J U P O VA  1  /  1 0 0 0  L J U B L J A N A

T E L . :  0 1  2 0 0 0  9 5 0
w w w. i n t e r c l a s s c a r s . s i

M A Z D A  C X- 3 0
Ž E  O D  2 3 . 1 9 0 €

     ODLIČNA KVALITETA

SVINJSKE POLOVICE

SVEŽE

Prodaja mesa, Miha Medvešček s.p.
Podplešivica 1, Notranje gorice

          031-246-973

Avtohiša Sever
Sinja Gorica 112, 1360 Vrhnika
Tel.: 01 750 6 330
www.opel-sever.com

Kombinirana poraba goriva (po WLTP-ciklu): 4,4–6,0 l/100 km, poraba električne energije: 15,8–6,2 kWh/100 km ter izpusti CO2: 0–135 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Specifične 
emisije dušikovih oksidov (NOX): 0–0,0460 g/km. Trdi delci: 0,00052 g/km in število delcev: 0,0900 *1011/km pri dizelskih motorjih. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši 
toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal iz prometa prispevajo k poslabšanju zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam 
ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Več informacij je na voljo na www.opel-sever.com. Pridržujemo si pravico do spremembe ponudbe. Slika je simbolna.

NOVA

OPEL ASTRA
NAJBOLJŠA OD VSEH

 Značilni Vizor® z najnovejšimi IntelliLux® LED matričnimi žarometi
 Pure Panel® digitalna armaturna plošča
 Ergonomski aktivni sedeži s certifikatom AGR1

Zapeljite jo na testno vožnjo v Avtohiši Sever.

NOVA

OPEL ASTRA
NAJBOLJŠA OD VSEH

 Značilni Vizor® z najnovejšimi IntelliLux® LED matričnimi žarometi
 Pure Panel® digitalna armaturna plošča
 Ergonomski aktivni sedeži s certifikatom AGR1

Zapeljite jo na testno vožnjo v Avtohiši Sever.

NOVA

OPEL ASTRA RADA IMAM SVOJ AVTO,
ZATO DOBRO SKRBIM ZANJ

NOVANOVA RADA IMAM SVOJ AVTO,NOVANOVANOVA

VARNOST NAJ BO VEDNO NA PRVEM MESTU. 
ZATO NE SKLEPAJTE KOMPROMISOV IN 
OBIŠČITE POOBLAŠČENI OPEL SERVIS.

 Avtohiša SEVER, pooblaščeni serviser in prodajalec vozil Opel.

 Pogodbeni partner zavarovalnic: Triglav, Sava, Generali, Allianz.

 Nudimo cenitve škod in kleparska ter ličarska popravila vseh vrst vozil.
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Oglašujte!
Oglašujte!
Oglašujte!
Oglašujte!
Oglašujte!
v

Aktualna elektronska številka 
in arhiv preteklih izdaj 

Našega časopisa 
na 

FOTOKOPIRANJE IN TISK. SKENIRANJE. 

PLAKATI. VEZAVA. VABILA...

Vrtnarija 3, 1360 Vrhnika

070 264 444 prodaja@molek.si www.molek.si

RAČUNALNIKI. PRENOSNIKI.

TABLICE. MONITORJI. 

SERVIS...
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Darilni art program 
I love Cankar /  I love Vrhnika, 
je na voljo v TIC Vrhnika, v 
cvetličarni Lepa Roža in v trgovini 
z darili Levček.

Solza, žalost, bolečina te zbudila
ni, a ostala je tišina, ki močno

boli. (Tone Pavček)

ZAHVALA
V 86. letu starosti nas je zapustila naša draga 

mami, sestra, babi in prababi

OLGA GRAMPOVČAN,
rojena Jereb, z Vrhnike

(14. 7. 1937 – 27. 10. 2022)
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste bili z nami v dneh žalosti. Hvala vsem 

sorodnikom, sosedom, prijateljem in nekdanjim učencem za darovano cvetje, 
sveče in dobrodelne prispevke za Onkološki inštitut. Najlepša hvala vsem, ki ste ji 
pomagali med njeno težko boleznijo in jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala 
Pogrebni službi Pieta, pevcem, gospe Slavi Štirn za ganljive poslovilne besede in 

gospodu patru dr. Edvardu Kovaču za lep obred.

Žalujoči: vsi njeni

Mirno in spokojno si zaspala,
v večni sen od nas odpotvala.
Naj bo srečno tvoje potovanje

in pogosto vračaj se nam v sanje. 

ZAHVALA
Ob izgubi naše drage mame

PAVLE NARED
(11. 3. 1934 – 26. 10. 2022)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, besede tolažbe, za podarjene sveče, cvetje in darove za 

sveto mašo. Zahvala tudi Pogrebni službi Vrhovec, gospodu kaplanu Urbaniji, 
sosedi Teji za čutno prebrane besede slovesa. Hvala Kvartetu Grm in trobentarju 
Robiju za glasbeno spremljavo. Zahvala tudi prijateljici Zdenki za vso podporo. 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. 

Žalujoči: hčerka Duška z možem Danilom, vnuka 
Andraž in Sara z družinama
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Kar pustiš za sabo, ni tisto,
kar je vklesano na kamnitih 

spomenikih,
temveč tisto,

kar je vpleteno v življenja drugih.
(Periklej)

Srce je omagalo, tvoj dih je zastal, 
a nate spomin bo večno ostal.

ZAHVALA
V  89. letu nas je zapustila naša draga mama, 

babica in prababica

ANA MARKELJ
(24. 5. 1934 –  18. 10. 2022)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečeno sožalje.

Sin Sašo in hči Anita z družinama

  ..
 , 

     
www.usluge-lavanda.si

PIETAPOGREBNA SLUŽBA

Franci Tršar s.p.

Gabrče 9, 1360 Vrhnika
e-pošta: franci.trsar@siol.net
pieta.trsar@gmail.com
www.pieta.si

24-urna dosegljivost

031 774 939 
051 371 177 
041 930 936

Delujemo na območju občin Vrhnika, 
Borovnica, Log-Dragomer in Brezovica.

Mirno in spokojno si zaspala,
v večni sen od nas odpotovala.
Naj bo srečno tvoje potovanje

in pogosto vračaj se nam v sanje.

ZAHVALA

MARIJA GOSTIŠA
(14. 8. 1929 –  22. 10. 2022)

Ob izgubi naše drage mame, stare mame in prababice se iskreno zahvaljujemo 
vsem, ki ste se poslovili od nje, jo pospremili na njeni zadnji poti, nam izrekli 

sožalje, darovali za maše, cvetje in sveče. Posebna zahvala osebju Doma starejših 
občanov Vrhnika za vso prijaznost in nego, hvala Pogrebni službi Vrhovec ter 

gospodu župniku.

Žalujoči: hčere Vesna, Sonja in Zmagi z družinami, sin 
Ronko z družino ter vnuki in pravnuki

D R E N O V G R I Č  1 2 8 , V R H N I K A

NUDIMO VAM TUDI 
LASTNE ŽALNE 

ARANŽMAJE

24 – URNA DOSEGLJIVOST

041 637 617
031 716 176

01/ 755 14 37

IZVAJAMO CELOTNE POGREBNE STORITVE NA OBMOČJU OBČIN 
VRHNIKA, DOBROVA, POLHOV GRADEC, LOG, HORJUL ...

Obveščamo vas, da je z dnem 1.1. 2021 na podlagi 
sklenjene pogodbe s Komunalnim podjetjem Vrhnika, 
edini pooblaščeni izvajalec pokopališke dejavnosti na 

Vrhniki pogrebna služba VRHOVEC. 

OBVESTILO

www.vrhovec.eu

B R E Z P L A Č N A  D O S T A V A

Srce je omagalo,  
dih je zastal, 

a nate spomin 
bo večno ostal.

ZAHVALA
Zapustil nas je dragi dedek in oče

STJEPAN VRHOVEC
z Dola pri Borovnici 

(1938–2022)
Ob izgubi dragega dedka in očeta se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, 

prijateljem in vaščanom, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani. Hvala za vse 
izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in sveče. Hvala vsem, ki ste z njim preživeli svoj 

čas. Ohranili ga bomo v lepem spominu. 

Žalujoči: hči Darinka z možem Draganom, vnuka Katja 
in Denis

Srce je omagalo, 
dih je zastal, 

a nate spomin 
bo večno ostal

ZAHVALA
V 88. letu starosti nas je zapustil dragi oče, 

dedek, pradedek, brat in tast

VINKO ZORC
z Blatne Brezovice

(17. 7. 1935 – 14. 10. 2022)
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste bili z nami v dneh žalovanja. Hvala vsem 
sorodnikom, sovaščanom in prijateljem za darovane sveče, dar za svete maše 

ter vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. Posebno zahvalo izrekamo 
zdravstvenemu osebju Vrhnika, Pogrebni službi Vrhovec, PGD Blatna Brezovica, 

pevskemu kvartetu Grm, gospe Doris Gostiša in Jožetu Gostiša ter župniku 
Mohorju Rihtaršiču za lepo opravljen obred. Hvala vsem, ki ste ga imeli radi. 

Žalujoči: otroci Tatjana, Vinko in Damjan z družinami

Sporočamo žalostno vest, da nas je v 74. letu 
zapustil naš dragi mož, oče in dedi

RADOMIR BRAJKOVIĆ- 
RALE

(1949–2022)

Pokopali smo ga v družinskem krogu na Vrhniki. 

Žalujoči: vsi njegovi

Ne vemo, kaj slišimo, kaj to je.
Šepet v srcih sliši se.

Kot listi v vetru plešejo
in nam tiho, tiho pravijo.

Mi le s tabo gremo naprej,
ko skupaj smo, nam ni mej.

In če kdaj v nas dvom pojavi se,
mi povemo ti: »Radi te imamo.«

In tam na nebu nekaj zasmeje se.

ZAHVALA
Poslovila se je naša draga nona 

HELENA RIHAR,
(po domače Babčerjeva Lena)

(1941 – 2022)
Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste se še zadnjič poslovili od nje 

in jo pospremili na pot večnega počitka.

Vsi njeni
Babna Gora, oktober 2022

Luči ni bilo več v njene oči,
smehljaja ne več na njene ustnice.

(Ivan Cankar)

ZAHVALA

JULČI DRAŠLER, roj. Mesec
Iskreno se zahvaljujem gospe Fati Abdić za njeno neizmerno nesebično pomoč 

ter osebju Doma upokojencev Vrhnika, ki je požrtvovalno skrbelo za mojo drago 
mamo. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala sorodnikom, 

prijateljem, sodelavcem iz Biroja ES in vsem dobrim sosedom za izrečeno sožalje, 
cvetje in sveče. Hvala Pogrebni službi Vrhovec in cvetličarnama Karmen in Jana 

za vso pomoč pri organizaciji slovesa. Še posebej hvala ravnateljici Polonci Šurca 
Gerdina za tople besede slovesa, bratrancu Dejanu in Oktetu Raskovec pa za 

tankočutno glasbeno spremljavo.

Sin Mitja z družino

Zahvale
Želite tudi vi objaviti zahvalo? 
Pošljite nam jo po elektronski 

pošti na 
nascasopis@zavod-cankar.si 

(besedilo v wordu, sliko kot 
priponko)  ali po klasicni pošti 

na Naš casopis, Tržaška 9, 
1360 Vrhnika. Cena zahvale je 

68,72 evrov z DDV. Zraven pripišite
 še naslov placnika in telefon. 

v

v

v
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Nagradna križanka S U D O K U

Nagradno geslo prejšnje križanke, ki je potekala pod pokroviteljstvom Vulkanizerstva Žagar, se je glasilo: »Vulkanizerstvo Žagar.« V uredništvo smo 
prejeli ogromno pisem z rešitvami. Praktične nagrade, premontažo in centriranje gum za osebno vozilo, so prejeli: Alenka Levec z Verda, Mojca 
Novak in Irena Elsner z Vrhnike. Rešitve (nagradno geslo) za tokratno križanko pošljite najpozneje do 4. decembra na naslov Naš časopis, Tržaška 
cesta 9, 1360 Vrhnika (ali nascasopis@zavod-cankar.si), s pripisom Nagradna križanka. ESCOBAR - pražarna vrhunskih kav bo podelila 3 x 250 
g kave Escobar in skodelico za kavo.

V primeru, da sem izžreban, dovoljujem da Naš časopis objavi moje osebne podatke.   

PRIIMEK IN IME:

KONTAKTNI PODATKI:

Kontaktne podatke zbiramo za namene nagradne igre in bodo v 7 dneh po izidu časopisa uničeni. Vaših osebnih podatkov ne bomo posredovali, prodajali ali zamenjali z nobenim drugim podjetjem ali fizično osebo.



Navodila za igranje:  
Cilj igre sudoku je izpopolniti mrežo 
tako, da se v vsakem stolpcu, vrstici 
in malem kvadratu 3 x 3 le enkrat 
uporabi ena izmed danih rešitev. 
Nobena številka ali barva se torej v 
vrstici, stolpcu ali malem kvadratu 
ne sme pojaviti dvakrat. Za pomoč 
pri reševanju si lahko pomagate z 
zaznamki, ki jih vpišete v prazna 
polja.

J U N I O R

REŠI ME

Blisk
Zakaj se blondinka smeji, ko se zunaj 
bliska? 
Ker misli, da jo fotografirajo.

Sokec
Po cesti gresta dve pomaranči in eno 
povozi avto. Druga jo pogleda in reče: 
»Pridi, Juicy, mudi se nama naprej.«

Čudežno zdravilo
Dva zdravnika se pogovarjata. Prvi:
»Ejga, slišal sem, da tvoji bolniki nena-

vadno hitro ozdravijo. Ali uporabljaš 
kakšno novo terapijo?« 
»Meh, ne, nič takega. Pacientom vedno 
pošljem predračun, pa jih polovica kar 
ozdravi!«

Sorodniki
Mož in žena se peljeta v avtu. Med nji-
ma vlada napeta tišina, ker sta se prej 
skregala. Naenkrat se pripeljeta do 
kmetije in po dvorišču hodiju pujsi.
Izstopita iz avta in jih gresta gledat. 
Žena pokaže na pujse in reče možu: 

»Glej, tukaj so pa tvoji sorodniki!«
Mož pa nazaj: »Ja, tast pa tašča.«

Podobnost
V čem sta si podobna nedrček in po-
slovna bilanca?
Oba prikrivata dejansko stanje.

Naročilo
Kaj naroči ljudožerec v ribarnici?
Potapljača.

Zakaj?
Zakaj ljudje ne hodijo po glavi?
Ker bi plešastim drselo v klanec.

Mraz in toplota
Učitelj vpraša: »Kako toplota in mraz 
vplivata na raztezanje in krčenje?« 
Janezek odgovori: »Poleti, ko je toplo, 
so dnevi daljši; pozimi, ko je mraz, pa 
so dnevi krajši.«

Zdravilo
»Tinček, si popil zdravilo?«

»Sem, mama.« 
»Eno malo žličko?« 
»Žličke nisem našel, pa sem vzel vili-
ce.«

Norost
Učitelj: »Če kdo misli, da je nor, naj 
vstane.«
Razred še vedno sedi. Nenadoma vsta-
ne Janezek.
Učitelj: »Torej ti misliš, da si nor?«
Janezek: »V bistvu ne, ampak srce me 
boli, ko vidim, da stojite samo vi.«

Izdajatelj: Zavod Ivana Cankarja Vrhnika, katerega ustanoviteljica je Občina Vrhnika. Soizdajateljice: občine Borovnica, Horjul, Dobrova-Polhov Gradec in Log-Dragomer. Urednik: Peter Perše. Časopis izhaja praviloma vsak zadnji ponedeljek 
v mesecu. Brezplačno ga prejmejo vsa gospodinjstva v omenjenih občinah. Ponatis posameznih delov ali celote časopisa za objavo v drugih medijih je mogoč samo s pisnim dovoljenjem uredništva. Uredništvo si pridružuje pravico, da 

nenaročenih prispevkov ne objavi. Pisma bralcev morajo biti obvezno  opremljena s polnim naslovom s telefonsko številko. Naslov: Naš časopis, Tržaška cesta 9, 1360 Vrhnika. Telefon uredništva: 041 336 277, telefon tajništva: 01 7506 630. elektronski naslov nasca-
sopis@zavod-cankar.si. Celostna grafična podoba Našega časopisa: Studio OKUSI - Vrhnika, oblikovalec Jani Govekar. Grafična realizacija: Tomograf, Tomo Cesar, s. p., naklada 14 060 izvodov; tisk Tiskarna Salomon. Cena zahvale: 68,72 evra. ISSN: 2536-4073
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TC MERCATOR VRHNIKA
Robova cesta 6, T: 01 755 71 61 / M: 041 342 000, mega.phone@siol.net

MOBILNI
PAKETI NAJ
PO AKCIJSKI

CENI!

5GMEGA PHONE VRHNIKA

ŽE OD 

11,99€

VSE ZA ČAROBNI ADVENT

RASTLINA MESECA NOVEMBRA - TRDOLESKA
*Akcija traja do 30. 11. 2022

GOZDARSKA OPREMA
*Akcija traja do 30. 11. 2022

ČAS
PRAZNIČNIH 

OBDAROVANJ

-20%*

RAMDA KVALITETA
OD 14. DO 27. NOVEMBRA 2022

ČRNI PETEK*

15%
POPUSTA NA VSE

KODA: BLACK15

*Akcija ČRNI PETEK velja v vrtnih centrih Eurogarden in na spletu. Popusti se ne seštevajo.

V harmoniji z naravo

Vrtni center

-15%*
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